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INDLEDNING 

 

Danmarks Jægerforbunds medlemsundersøgelse er gennemført i december 2023 via Rambøll 
analyseværktøj SurveyXact.  
 
Analysen er udsendt til alle medlemmer af Danmarks Jægerforbund, der er registreret i medlemssystemet 
med en valid e-mailadresse - dog ikke prøvemedlemmer, støttemedlemmer samt juniorjægermedlemmer. 
Svarprocenten fremgår af nedenstående graf.  
 
Samlet status 

 
 
I det følgende finder du alle de indkomne svar. Alle svar er anonyme, hvorfor eventuelle  
personrelaterbare besvarelser er anonymiseret.  
 
Spørgsmål til undersøgelsen? 
Kontakt kommunikationschef Joan Brønnum Kvist på tlf. 81 88 72 86 eller jbk@jaegerne.dk. 
 
God læselyst. 
Danmarks Jægerforbund 
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MEDLEMSTILFREDSHED OG MEDLEMSKAB 
 

Hvor tilfreds er du overordnet set med at være medlem af Danmarks Jægerforbund? 

 

 

Hvor enig er du i følgende udsagn?  
- DJ arbejder for god jagt i generationer 

 

 

Hvor enig er du i følgende udsagn?  
- DJ er en vigtig interesseorganisation inden for det grønne område 
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Hvor enig er du i følgende udsagn?  
- DJ har stor betydning for, at jagten har gode kår i Danmark 

 

 

Hvor enig er du i følgende udsagn?  
- Mine interesser bliver godt varetaget af DJ 

 

 

Hvor enig er du i følgende udsagn?  
- DJ tilbyder gode og relevante kurser og foredrag 
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Hvor enig er du i følgende udsagn?  
- I min lokale jagtforening oplever jeg fællesskab og venskab 

 

 

Hvor enig er du i følgende udsagn?  
- DJ tilbyder gode og relevante digitale værktøjer 
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Hvad er de vigtigste årsager til, at du fastholder dit medlemskab? 
Vælg op til 5 svar 
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Hvad er de vigtigste årsager til, at du fastholder dit medlemskab? 
Vælg op til 5 svar - Andet. Uddyb gerne  

 
• Jeg er ved at tage jagttegn 

• Er lige blevet medlem så ved ikke så meget 

• Lokal Jagtforening 

• Er lige blevet medlem i forbindelse med jeg er 
gået i gang med jagttegn så kender ikke så meget 
til DJ endnu 

• Jeg er nyt medlem så jeg ved det ik 

• Mest af alt blot for at støtte op om den danske jagt 
og vores muligheder. 

• Jeres medlemsskab er den nemmeste måde at 
være medlem i min lokale forening. uden 
foreningen lokalt var jeg ikke medlem 

• webshop 

• Er i gang med at tage jagttegn 

• Skal være medlem fordi jeg har jolleplads 

• Fik det gratis i forbindelse med 
jagttegnsundervisning 

• Jeg har lige fået jagttegn og har ikke sat mig ind i 
det. 

• Har ikke valgt nogen da jeg ikke kan vælge alle 
dem der er vigtige for mig 

• Som ny jæger der lige har fået jagttegn og stadig 
er "grøn" på mange områder er DJ et perfekt sted 
at lære og få viden om alt med jagt. 

• Som nyjæger har jeg kun være med lidt mere end 
3 mdr. 

• Lære om jagt (god forberedelse til jagtprøve) 

• For at være medlem af min lokale forening 

• jagtforening 

• At jeg kan være medlem i den lokale 
strandjægerforening. 

• Ellers kan jeg ikke være medlem af den lokale 
forening 

• Kan ikke 

• Er tvunget pga. flugtskydningsbane 

• Jeg ønsket hjælp til valg af kaliber men fik intet, 
dette kunne i klart gøre bedre 

• En indgangsvinkel til jagt, når man er ny jæger 

• kun pga skydning 

• Mener vi står stærkere end hvis vi står alene 

• Medlemsskab af lokal jagtforening 

• Har en forventning om at DJ skal sætte sig hårdt 
imod mere restriktiv lovgivning. Man skal ikke 
nødvendigvis føje sig for politisk populisme om det 
er klima hysteri, natur syn, stramninger af 
våbenlovgivning osv. Det må være grænser politisk 
korrekthed og følelser. 

• svært at se resultater af DJ`s arbejde 

• Den lokale jagtforening er medlem 

• Understøttelse af nyjægerjagter, hvor man som ny 
jæger får en chance for at blive indført i jagtens 
mange facetter på en go’ og lærerig måde. 

• Materiale i forbindelse med jagttegnsundervisning 

• Dommer virke 

• Komme på skydebanen 

• Læring for nye 

• Som del af medlemskabet af lokal jagtforening 

• Jeg har stadig ikke bestået min jagtprøve, så har 
ikke rigtigt brugt DJ’ udbud af diverse endnu. 

• Konkurrencer. 

• Udryddelse af Ulven i Danmark 

• Fik det første år ifm. jagttegn 

• For at blive medlem af en jagt klub 

• Jeg er helt nyt medlem og har lige fået jagttegn så 
det var en forudsætning at blive medlem 

• Indmeldt ifbm jagttegns kursus 

• Er tvunget til at være medlem p.g.a. deltagelse i 
konsortium 

• er en betingelse for at være med i et konsortium 

• Ny jæger og har desværre ikke fået udnyttet alle 
mulighederne endnu 

• Jeg er igang med at tage jagttegn 

• Jeg er stadig medlem fordi jeg er helt ny, har ikke 
været til skydeprøve endnu, og tænker jeg skal 
være helt færdig før jeg 

• Det var det jeg blev medlem i da jeg tog jagttegn 

• DJ's holdning til- & forbindelse med Politiets 
Administrative Center, ifbm. sagsbehandlingstider 
på våbentilladelser. 

• Mangler fortsat at bestå jagtprøven 

• Medlemsskab af Hals Jagtforening 

• Jeg er nyjæger, så er gratis tilmeldt, men har dog 
tænkt mig at forblive medlem af afkrydsede 
årsager 

• Jeg fastholder ikke mit medlemskab. 

• Fordi det er påkrævet 

• den lokale jagtforening 

• Blev automatisk medlem igennem min lokal 
forening så manglende valg frihed og konkurrence 
indenfor området 

• Tillid, mentor og anerkendelse af andre 
uddannelser 

• Hjælp med jagttegn 

• Arbejdet for et brde levevis for vildt 

• Meldte mig ind for at blive en del af lokal forening 
men har ikke fundet vej til noget for mig eller 
information om deres arrangementer 

• At få gode jagt vilkår 
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• Det er så vidt jeg ved uundgåeligt, når man gerne 
vil være medlem af en lokal jagtforening for at 
købe jagtkort til trækjagt. 

• Jeg er ny jæger, så har ikke nået at bruge andet 
end appen :) 

• Min jagt lære sage det var en god side at have 

• Jeg føler bare at det er en god ide at være 
medlem af DJ 

• Det gør jeg heller ikke, udmeldes pr 31/12-'23. I 
skader jagtsagen mere end I gavner - senest med 
jeres afbrydelse af samarbejdet med de store 
jordbesiddere og landbrugets organisationer. At 
lægge sin lid til, at et "samarbejde" med DN Dof og 
ligesindede, vil gavne jagten på sigt - er et kæmpe 
selvmål 

• Ingen årsag 

• Godt spørgsmål får sjældent læst bladet 

• Jeg var ikke klar over at man kunne udlade at være 
medlem, hvis skulle være medlem i en 
Jagtforening? 

• alene medlem pga af medlemsskab i lokal 
jahtforwning 

• Man bør støtte op. 

• medlemsskab et krav på den skydebane jeg 
besøger 

• DJ forsøger at skabe en naturlig fasan og 
agerhønsebestand 

• Er passiv medlem grundet medlemskab af 
bueskydningsklub Vendelbuerne 

• At foreningen varetager buejægernes interesser 

• Jeg stoler på, de har det store overblik ift. 
naturens og jagtens interesser. 

• Da jeg blev medlem af et jagtkonsortium, steg min 
interesse i at holde mig opdateret samt blive mere 
vidende omkring "dit og dat" inden for jagt, vildt 
og naturpleje. 

• Man bør støtte en forening, som arbejder for ens 
interesser 

• jeg er nyjæger 

• Det er nødvendigt for medlemskab af jagtforening 

• Er ny jæger, kommer stadig kun på skydebanen 

• Grundet monopol 

• Lovkrav? 

• Hmmm skal nok melde mig ud 

• Jeg er medlem fordi vi er nød til, at være så 
mange som muligt i organisationen for at have 
indflydelse på politikerne 

• Flugtskydning 

• DJ’s undervisningsmaterialer 

• Jeg er ikke jæger endnu. Men skyder lerduer I 
østerild og hjælper til på riffel-banen.. 

• Jeg vil gerne være med i en forening og skal derfor 
betale 

• Er ny så ved ikke hvad jeg ellers skulle vælge 

• Bibeholder mine kompetencer som instruktør 

• Jeg er jæger 

• Skal være med for at være med i den lokale 
jagtforening 

• Jeg er medlem af en prs klub hvor man skal være 
medlem af DJ for at kunne være der. Så det er 
grunden til medlemskabet i første omgang. 

• Hører sig til som nyjæger 

• adgang til skydebane 

• Feltskydning 

• I min jagtforening sker der intet, så ved faktisk 
ikke hvorfor jeg forsat er medlem. Derfor har jeg 
sat kryds i medlemsbladet, for det et det eneste 
jeg oplever jeg får for mit kontingent. 

• Medlemsskab af jagtforening 

• Ærligt, så ved jeg ikke særligt meget om det store 
arbejde DJ udfører. Men jeg har på fornemmelsen 
af, at de er oppe mod nogle store kræfter, som 
gøre det sværere at være jæger. 

• kun fordi der er en forsikring når jeg skyder 
lerduer. samt app'en Jæger, men den kan jeg godt 
undvære. overvejer at opsige da jeg ikke føler jeg 
får noget for pengene 

• For at være med i min lokale forening 

• Det følger ligesom bare med for at være lokalt 
medlem 

• Medlemskab igennem lokal jagtforening 

• Min lokale jagtforening (PRS) 

• Der er ikke et bedre sted at gå hen... 

• ?? 

• som jæger er det nærmest det eneste 
foreningsorgan 

• Afbalancering af naturpolitiske synspunkter, fx som 
modvægt mod DOF og DN 

• Medlemskab af lokal jagtforening 

• Jeg har altid været med i foreninger, når jeg 
dyrker en interesse. Fællesskabet om aktiviteten 
er meget givende. 

• Jagttegn, for at beholde våben 

• Basalt set fordi det kræves i de jagtforeninger som 
jeg er medlem af. 

• Bruger jer ikke så meget, som jeg måske burde.. 

• vane 

• For i det hele taget han kunne søge råd og følge 
med i hvad der rører på sig. 

• Har ikke fået meldt det af. 

• DJ er meget relevant for mig, netop for at jeg kan 
uddannes og opretholde et flot jægerkundskab, 
overfor vildtet, andre jægere, naturen samt ikke 
jægere. 

• Jeg er ikke medlem længere, da det er for dyrt i 
forhold til oplevet afkast for pengene 

• Jeg ved ikke hvorfor 



10 
 

• Krav for at være medlem i en jagtforening. 

• Spørgsmålet er mere om, jeg gider yderlige 
medlemsskab 

• DJ skydeskole Kalø 

• Bruger intet af ovennævnte, så overvejer at melde 
mig ud 

• Medlemskab i lokal forening 

• Kun fordi jeg får adgang til lokalforeninger 

• Forsikring 

• for at kunne være i den lokale jagtforening 

• Faktisk er ingen af de listede grunde vigtige for 
mig. DJ er i vanvittigt demokratisk underskud og 
varetager virkelig ikke jagtens interesser særligt 
godt. Jeg er med i stedet for at stå udenfor, og 
fordi jeg gerne vil påvirke indefra. 

• Lokalforening 

• Er på nippet til at melde mig ud (og har været det 
længe) 

• Overveje mit medlemskab 

• For at være medlem af min lokale jagtforening 

• Vel fordi jeg ikke har fået meldt mig ud endnu. 

• For at beholde mit våben via skydeklub 

• Ved ik rigtig, er medlem fordi jeg er medlem ved 
en forening som ligger under 

• ændringer skal ske indefra 

• Mangler kursus i bl.a. hundetræning uddannelse 
mm 

• Ønsker at støtte DJ 

• Vil bare så gerne modtage magasinet JÆGER igen 

• Jagtforening jagt 

• medlemskab af lokal forening 

• Krav fra jagtforening og skydebane 

• Generel information om naturpleje 

• For at kunne skyde med Svendborgjagtforening 

• Skal være medlem, når jeg er medlem i den lokale 

• Man er jo tvunget med når medlemskab indgået 
med den lokale forening. 

• DJ arbejde for de unge nye jæger måske vi skulle 
gøre mere Har selv haft nogle ung jæger med Det 
er dejligt at kunne fortælle dem om jagt og etik 

• Har overvejet at melde mig ud, men er ikke 
afklaret med dette 

• Vigtigt at stå sammen med højt medlemstal for at 
bevare jagten i danmark 

• Det er et krav for at være medlem af lokal 
forening. Jeg oplever at forbundet lokalt mest er 
for de få 

• Adgang til træningsareal 

• Støtte til den lokale forening Læsø jagtforening 

• Ved ikke 

• God service 

• Tradition. Kultur 

• Det ved jeg ikke 

• Ved faktisk ikke helt, hvorfor jeg er medlem, for 
bruger ikke noget af ovenstående 

• Lokale forening 

• Det er også en fejl, at jeg er medlem 

• For at være medlem af min lokale jagtforening skal 
jeg være medlem af DJ. Eneste grund til jeg er 
medlem af DJ! 

• Forudsætningen for at være med i lokal klub 

• Har ikke taget mig sammen til at melde mig ud 

• Det kræves for at være i den lokale forening 

• Der kræves medlemskab af lokalforening, for at 
kunne være med i Jagtkonsortiet 

• Skulle være medlem af lokal jagtforeningen for at 
være med i lokalområdet 

• Et krav fra den skydeklub jeg benytter 

• Når jeg krydser det politiske arbejde af, er det 
ment som i at jeg har et spinkelt håb om at DJ og 
Claus Lind snart vågner op, og begynder at arbejde 
for den almindelige menige jæger. Jeg er snart 
den eneste i min kreds at jagt venner der stadig er 
medlem, da ingen føler DJ arbejder for os. Der 
bliver kysset røv politisk, ligget under for ex DOF 
der bekæmper jagt og jægere. I det her politiske 
klima ville det klæde CL og DJ at synligt tage 
afstand fra deres løgne. De er så små i forhold til 
DJ, men får meget mere igennem, og altid er det 
jægerne der får indskrænket jagttid, områder mm. 
Det fremstår i høj grad som om at man er bange 
for at tage kampen i frygt for hvad politikkerne 
siger. De høje herrer skal nok komme på en masse 
fin gods jagt. Men hvornår starter kampen for os 
helt almindelige jægere???? 

• Jagtlærer uddannelsen 

• Har bare ikke fået meldt mig ud endnu 

• Forsikring 

• DJ gør for lidt for buejgten. Det er blevet bedre, 
men der gøres ikke noget for at gøre denne 
skånsomme jagt mere attraktivt 

• Jeg er kasserer i en Jagtforening, har ikke selv 
jagttegn 

• Spørgsmålet er om jeg fortsætter mit medlemskab,  
i min lokale jagt foreningen, der er ingen 
aktiviteter udover skydning med haglog rifler,  og 
riffel banen er udlejet næste hver weekend 

• jeg har udmeldt mig, fordi I er nogle skvadderrøve 
der kun tænker på jer selv 

• Det er jeg nødt til for at kunne skyde i min 
flugtskytteforening, og jeg synes, det er ret fjollet, 
at jeg skal betale for dette medlemskab separat. 

• Det er kun fordi jeg er gode venner med gode 
kræfter i lokal forening. Jeg stopper 
medlemsskabet næste gang der skal betales 

• Våbenpåtegning 

• Jeg skal for at være medlem af min lokale 
jagtforening 
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• Jagthornsundervisning 

• Fordi det er et krav for at være med i en 
jagtforening 

• fordi det er en del af at være medlem af den 
lokale jagtforening 

• Forsikring når man er medlem 

• jeg er opmåler derfor er jeg tvunget til det 
herudover bør DJ være den største ambassadør for 
jagten i danmark - men der mangler meget og det 
virker som om at organisationen er blevet for tung 
administrativt i DJ - så man har mistet følingen 
med medlemmerne - det er derfor de flygter 

• Jagtfeltskydning 

• Flere kurser med at brække et dyr 

• Støtte den lokale jagtforening 

• At få lavet tider om på Bornholm med hensyn til 
dåvildt og gæs 

• det er en forudsætning for medlemskab af 
foreningerne 

• Det er min kobling til den lokale jagtforening. 

• Almindelig støtten op 

• At man skal være medlem af jægerforbund for at 
være  medlem af en lokal jagtforening 

• Jeg medlem for det blir jeg vel automatisk pga mit 
medlemsskab hos den lokale jagtforening 

• Mulighed for skydeinstruktion 

• Skal være medlem for at være medlem af min 
skydeklub. 

• Kunne deltage i forskellige skydninger 

• Jeg overvejer udmeldelse 

• Rabat på sjf skydebane 

• kun medlem for at kunne komme på jagt på 
bornholm via en af de lokale jagtforeninger 

• For at være medlem af jagtforeninger. 

• Som Normann må jeg være medlem 

• Forsikring 

• prøve at komme hinanden mere ved kammeratlig 

• underviser på jægere på aftenskole i madlavning så 
skal være medlem 

• Ikke andet 

• mest magasinet  - der mangler noget for 
jagtkonsortier og vores muligheder og udfordringer 

• Det er ikke dyrt 

• Jeg er bare medlem 

• forsikring af mig på jagt 

• Kommer automatisk medlemsskab af jagtforening 

• Udelukkende på grund af små lokale foreninger 

• Nødvendig i forhold til medlemsskab af lokal 
jagtforening 

• Automatisk fordi jeg er jæger. 

• For at komme med på foreningsjagt 

• Jeg vil gerne melde mig ud da jeg er en ældre 
herre den har fået kræft 

• Den lokale jagtforening 

• Kun for at deltage i Jagthornsblæsning 

• Vildtforvaltningsrådet 

• Den lokale forening - meldte mig gerne ud af DJ 
hvis ikke det var pga den lokale forening 

• Kamp for mere og bredere jagt, og bekæmpe 
indskrænkelse af jagten generelt. 

• Det er vel ikke en mulighed ikke at være medlem 

• Fordi jeg skal 

• Jeg er medlem for at have adgang til at træne 
mine hunde på den lokale jagtforenings arealer. 

• At man som medlem af en lokal Jagtforening er 
tvunget til at være medlem af DJ 

• Medlemsskab gennem skytteforening 

• Troede det var obligatorisk 

• Primært at DJ er en overbygning på at være 
organiseret i min lokale jagtforening 

• Det burde i hvert fald være den politiske kontakt 
(som jeg har krydset) der sikrer en fremtidig jagt 

• For at være medlem af lokal jagtforening 

• Uden DJ ville der ikke være jagt i Danmark 

• påkrævet for at kunne skyde PRS 

• Forsikring som skyde instruktør 

• Man er tvunget  som instruktør 

• Skydeinstruktør forsikring 

• Adgang til lokal foreningen 

• Forsikring som jæger 

• aner det ikke, også dyrt når jeg aldrig går på jagt. 

• Har just meldt mig ud… 

• Jeg ser andre alternativer som ringere tilbud 
• Det bør man jo 

• ? 

• Et krav fra PAC som hjemmelader 

• Forsikringen 

• Arbejde for buejagten 

• Jeg synes, at man som jæger bør være medlem af 
en forening, der varetager jægernes interesser. 

• forsikring 

• De ved jeg ikke 

• Den eneste organisation der varetager jægernes 
forhold 

• At det er et krav for at være medlem af 
jagtforeningen 

• God arbeide DJ 

• En udfasning af dj magasinet i papir form og få det 
gjordt digitalt så dette papir spild stoppes. Syntes 
tiden kalder på at begrænse unødigt spild 

• Medlemskab af jagtforening 

• Jeg er ikke selv jæger, men er hundetræner. 
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• Forsikring og fordi jagtforeningerne kræver det 

• DJs årlige FM i jagtskydning og sporting 

• Jeg forblir medlem gr krav kommunalt skabt af dj 
om kursus som reg jæger 

• Jeg er jagttegnslærer og anvender materialet vi 
har produceret 

• De betaler til min forening 

• Som støttemedlem og ikke jæger er jeg glad for at 
kunne udnytte de dejlige omgivelser i den 
jagtforening jeg er medlem i. Jeg har haft stor 
glæde af hundetræning men tager ikke del I de 
jægermæssige aktiviteter 

• er kun med pga. skydebane 

• Jægerne skal være organiserede. 

• At der ikke er et alternativ 

• Så gerne at kursus arbejde også rykker tættere på 
de lokale foreninger 

• Pt. kan jeg ikke svare på hvorfor, det spørger jeg 
også mig selv om. 

• en tvungen nødvendighed for mine øvrige 
jagtaktiviteter 

• tvang af medlemskab. ærgerligt at det er eneste 
budpå en fælles jagtstmme 

• Kun for at indløse jagttegn 

• skal være medlem for at være riffelinstruktør 

• Udelukkende pga. krav fra lokal jagtforening 

• Er kun medlem pga den lokale jagtforening 

• Vi står stærkere som organisation,  jo flere 
medlemmer der er. 

• Jagt app 

• Jeg er ikke særlig aktiv 

• hedehusende fløng. Gør et kæmpe arbejde for 
medlemmer 

• I hvert fald ikke hjemmesiden, som jeg finder 
håbløs for en ikke erfaren jæger. 

• For at være med i hundetræning I lokal 
jagtforening 

• For at være med til hundetræning i den lokale 
forening 

• Kun få at skyde stævner. 

• Er kun medlem grundet kravet fra jagtforening. 

• Min lokale forening og intet andet 

• Det er vigtigt med en organisation hvor vi står 
sammen 

• Jagt app er for dårlig på fisketeritoriet, grænser er 
ikke tydeligt på kortet, både  med fredningszoner 
og hvor der må sejles med motor. 

• Nødvendighed 

• det aner jeg faktisk ikke.... så måske melder jeg 
mig ud ? 

• Hvor ellers organiseret? 

• Troede det var lovpligtigt 

• Og Fordi jeg vel SKAL være medlem hvis jeg har 
jagttegn 

• Mulighed for skydetræning på godkendte lokale 
skydebaner 

• Det er slet ikke sikkert jeg er medlem efter 2024 
!!!! 

• DJ’ generelle arbejde for bevarelse af jagten i dk 

• Jeg mangler mere gennemslag politisk. Derfor 
hører jeg mange der ikke er med 

• Ingen kommentarer. Jeg synes besvarelserne 
fortæller det hele 

• Ved ikke 

• Udelukkende adgang til skydebanerne 

• Jeg er medlem af jagtforening og derved medlem 
af DJ 

• Fordi det er god skik lige sommer være medlem af 
en rød fagforening som kæmper for medlemmerne 

• Jeg føler ikke jeg personligt/direkte får noget ud 
af medlemskabet , men har den holdning at man 
som jæger bør være medlem. 

• Den lokale jagtforening råder over et større areal, 
der giver mig mulighed for at komme på jagt. 

• Medlemsskabet følger med medlemsskabet af min 
lokale jagtforening 

• bestyrelsens gå på mod og hjælp 

• Krav for medlemsskab i lokal jagtforening 

• Samarbejde om naturforvaltning gennem mit 
arbejde 

• At jeg er med i den lokale jagtforening. 

• Vil gerne meldes ud 

• Blot passiv medlem. 

• mit lokale medlemsskab 

• Arbejd intens for afskaffelse af "regulering" og få 
det erstattet med regulære jagttider!! 

• Adgang til jægerkammeratskabet 

• ? 

• Forsikring 

• desværre er politisk påvirkning ikke stærk nok ift. 
medlemsantallet. 

• Der er mange ting 

• for meget digitalisering af bladet jæger ØV !! 
• Solidarité 

• Vil gerne støtte jagten og det frivillige arbejde 

• Forsikring. Vilje til foreningsarbejde uden betaling 
(hundetræning) 

• Det vigtigste er fastholde jagttid, mere og mere 
forsvinder. 

• Sådan set for at være med i den 
interesseorganisation der dækker en af mine 
væsentlige fritidsinteresser 

• Min status som riffel instruktør 
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• Ellers kan jeg ikke være medlem af min lokale 
jagtofrening 

• Nødvendighed for medlemskab af lokal forening 

• Medllemsskab af jagtforening med fællesjagt 

• Jeg er for gammel til at gå på jagt men beholder 
mit medlemsskab 

• gammel vane 

• Lovpligtig ansvarsforsikring 

• vane 

• Jeg er æresmedlem. 

• Der er ikke andre alternativer 

• Tror bare jeg er medlem fordi det er det man gør 

• Er   efter  mere end 50års medlemskab 
Æresmedlem i  vores    forening 

• Holdskydnig Fyn 

• Selvom DJ med stor glæde støtter de fleste nye 
fredningstider og tossede politiske forslag der 
kommer, er de stadig eneste reellle talerør for os 
jægere 

• Fordi jeg skal være medlem for at gå på jagt 

• Der findes jo ikke et reelt alternativ til DJ 

• Udelukkende af pligt 

• medlemskab af lokalforening 

• Jeg skal være medlem 

• De er min fagforening 

• Lokal forening 

• Jagtforeningen er årsagen og ikke DJ. Ville gerne 
være medlem af jagtforeningen uden DJ. 

• Finder det vigtigt, at flest mulig jægere er 
organiseret i én fælles interessevaretagende 
organisation 

• Ingen af de ovenstående 

• Medlemskab er en forudsætning for at kunne 
deltage i jagterne i min lokale jagtforening 

• Fordi det kræves der i min lokale jagtforening. 
Kunne jeg nøjes med at være medlem af den, var 
det det jeg valgte 

• Det er naturligt for en jæger 

• Er næsten holdt op med jagt 

• Man ikke kan slippe, hvis man vil være medlem af 
den lokale forening 

• Jeg får information om ny lovgivning 

• Har lige meldt mig ud… 

• For mig er det utænkeligt ikke at være medlem 

• Jagt i den lokale forening 

• jagtbladet 

• Medlemsskab ophører pr 31/12 2023 

• Der er intet reelt alternativ. 

• Vi jægere har en samlet stemme. 

• Vigtigt at fastholde bladet Jæger på tryk 

• forde man er uenig med konen om en ting eller to 
så er der jo ikke grud til at blive skildt vel 

• Tidligere på grund af hundetræning. Pt ingen. 

• Elendig tlf. betjening en fredag kl. 13.30 

• Foreningsbladet bør satse mere på relevante 
jagtberetninger 

• Der er ingen alternativer, selvom jeg ikke er 
tilfreds med DJ overordnet set 

• Deres forsikring 

• Er formand 

• DJ kunne arbejde for at teguleringdjægernr ble 
jonererrt for de store udgifter  de. ,er der ikke 
anden mulighed så må det indføres skyde præmier 
,, om få pr stiger bestanden igen , og desuden bør 
DJ have en holdning til Ulve frem for det radikale 
holdning i tidsdskrifterne ud af busken hvormange 
ulve i DK 

• Prøvet at gøre en forskæld på den sammenspiste 
kammerateri der forpestet alt omkring forbundet 

• - 

• En forudsætning for medlemsskab af den lokale 
jagtforening 

• Jeg er foreningsmenneske. Selvom jeg ikke bruger 
en brøkdel af DJs aktiviteter, er jeg stor tilhænger 
af, at DJ er engageret i hver og en af dem. Sådan 
er foreningslivet, og det bakker jeg varmt op 
omkring. 

• så længe jeg er jagttegnslære er jeg medlem. 

• Der er altid tjek på tingene det kan jeg godt lide 
ros til jer 

• Fordi i er de eneste der har en stemme når der skal 
forhandles jagttider. Også selvom i ikke gør meget 
for strandjagten 

• Da jeg er mest til buejagt, og mener at DJ bør gøre 
mere for buejagten, det var mig der i sin tid var 
med til at starte optagelse af buejægere i DJ. Jeg 
er skuffet over at der ikke tages mere hånd om 
selve jagtmuligheder, for os. her tænker jeg på 
Kron og Dåvildt. 

• Der bør/skal snakkes mere sikkerhed på jagterne. 
Skræmmende at mange af de billeder man ser i 
jagtbladet er af personer som ikke har nogen som 
helst sikkerheds farve på/om sig. Trist at også 
brugen af jagtradioer ikke bliver lagt ind som et 
sikkerheds element på jagt! Det er trods alt det 
hurtigste kommunikations redskab. 

• Jeg ved det faktisk ikke.. 

• Jeg synes DJ har fået en mere moderne tilgang til 
jagt og teknologi generelt, som fungerer rigtig 
godt! 

• Er kun medlem af DJ fordi man ikke kun kan være 
lokalmedlem 

• At støtte en forening der arbejder for jagten i dk. 
Der ikke andre foreninger man kan støtte der har 
indflydelse. Jeg vil dog vælge en forening der gik 
mere ind for udsætninger end dj hvis der fandtes 
en 
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• For ringe vedr jagt lov . Indflydelse 

• forsikring 

• Overvejer meget at melde mig ud 

• Eller kan jeg ikke komme med i rågeregulering 

• Jeg anser det helt naturligt, at støtte den forening, 
der arbejder for gode vilkår for jagten 

• Tvunget medlemsskab for st være medlem af en 
forening 

• I håbet om, at der snart opnås indflydelse på jagt 
og våbenområdet! 

• Overvejer udmeldelse 

• ikke noget 

• Min jagtforening kræver medlemskab af DJ 

• Alt regulering burde afskaffes og ens jagttider 
gældende for hele landet bør indføres. DJ skal 
diktere og ikke lade Århus Universitet diktere! 

• Deltager ikke aktivt mere på gr.alder 

• Forsikring ved lerdue skydning 

• bladet som også er bleven meget dårlig 

• Der er ikke nogen der er vigtige,man er jo 
tvangsindlagt at være medlem hvis man vil en 
jagtforening 

• DJ forsikring 

• at man næsten er tvunget til det når man vil 
deltage i den lokale forenings aktiviteter 

• Min lokale forening 

• Mindre forurening i landbruget / havet/jorden/ 
ferskvand / DJ mere synlig . Gå sammen med ALLE 
grønne organitioner 

• Jeres oplysning og artikler om naturpleje 

• Man kunne ønske sig mere til de ordblinde ang.trgn 

• dårlig vane 

• DJ's Lederuddannelse til frivillige  vil gerne have 
flyttet til sjælland 

• Fordi man bliver nød til at støtte op om den eneste 
rigtige interesseorganisation man har 

• Kun for at være medlem i en jagtforening 

• Overvejer kraftigt at melde mig ud 

• Krav for at være medlem i min jagt klub 

• Synes jeg er forpligtet som jæger selvom DJ's 
indflydelse synes absolut minimal 

• Det er ikke lykkedes mig at sige det op. 

• Opfatter DJ som min “fagforening” ufatteligt at 
mange jægere ikke er med i fællesskabet og i 
dette regi kan lufte eventuelle uenigheder mm 

• Medlem af min lokale jagtforening 

• Giver adgang til jagt og regulering i lokalforeninger 

• jeg er medlem, fordi jeg tror på, at DJ arbejder for 
jagtens sag, men jeg har til tider svært ved at se 
det i dagspressen. 

• Det kræves for at være medlem af lokal forening 

• At man skal være medlem af DJ for at være 
medlem af en lokal jagtforening 

• Kan ikke deltage i skydning uden medlemskab 

• Fast medlemskab og våbentilladelse. Jagttegn. 

• Det er en del af det at være jæger - vidste faktisk 
ikke jeg måske ikke behøvede st være medlem  

• Hej virker ikke som DJ er til for medlemmerne 

• Der gennem lokal Jagtforening jeg er nødt til st 
være medlem 

• Tilknytning til den lokale forening 

• Grunden til jeg stadig er medlem er forbundets 
riffel skydning 

• Jeg overvejer kraftigt mit medlemskab pga. prisen 

• Tvunget via lokal jagtforening 

• Der kunne afkrydses op til flere væsentlige grunde. 

• at kunne deltage i dj skydninger 

• Har været medlem i rigtig mange år og støtter Dj 
resten af livet 

• Fælles er vi bedre stillet 

• Ulvebestand. Skal de kun være i Jyland. der bliver 
balade vis de var i dyrehaven 

• jeg kan kun være medlem af min lokalafdeling hvis 
jeg er med i hovedforbundet 

• At følge med i hvad der sker på jagtområdet og 
hvor DJ placerer sig 

• Jeg bor i Tyskland og er meget sjælden på jagt i 
Danmark, men jeres blad er altid en kækommen 
oplevelse med hvad der foregår i Danmark 

• Alle punkter er gode, så det er svært at sætte v 

• Familie -Tradition 

• Jeg ønsker ikke medlemskab mere 

• Det er jo åbenbart nødvendig at være med lem af 
DJ, når man faktisk bare gerne vil støtte den lokale 
forening 

• Gammel vane 

• Som tidligere Skytte fornemmer jeg at DJ ikke har 
forstået nødvendigheden at frede spidshjorten 
sammen med de andre hjorte så jægerne kan være 
mere fikseret på at skyde kalve 

• Kun medlem fordi jeg kan lide den lokale 
jagforening 

• Overvejer at melde mig ud syntes ikke i arbejder 
for den lille jæger 

• Kun fordi man ikke kan være medlem sf en 
lokalforening med jagttegn unden at være medl af 
hovedforbundet 

• Har været medlem i 60 år, men går ikke selv på 
jagt længere, men har en bæretilladelse via min 
Jagtforening 

• Har været medlem i over 50 år 

• Gammel vane 

• ??????????????? 

• Kun på grund af den lokale foreninger 
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• Ikke noget 

• Nødvendigt, da ingen andre arbejder for os. Men 
mener bestemt ikke I gør det godt 

• Jo flere vi er jo bedre 

• Håbet om at det gør en indsats at vi trods alt er 
nogle medlemmer mod jagtmodstandere selvom 
det de sidste år er gået meget ud over den lille 
jæger og jagten på søteritoriet 

• Som jæger er det naturligt at være medlem af en 
jagtforening 

• Ellers kan jeg ikke være medlem af lokalforeningen 

• Jeg er tvunget til at være medlem igennem min 
jagtforening 

• våbentilladelse og opdateringer via medlemsblad 

• Skal være medlem for at være medlem af lokal 
Jagtforening 

• Det er svært at svare på, fordi DJ favner både den 
jagt jeg repræsenterer og den jagt jeg egentligt 
mener er største årsag til at mange er imod jagt. 
DJ repræsenterer både den jagt jeg elsker og den 
jagt jer er imod. Det er desværre et paradoks 

• Tradition 

• at jeg kan komme på jagt i den lokale forening 

• Min lokale jagtforening 

• Jeg deltager i div. holdskydninger, hvis ikke var jeg 
ikke medlem 

• Deltagelsen i Bæredygtig Jagt samarbejdet 

• har altid været medling 

• Ked af, vi ikke længere kan se jagttider generelt 
og lokalt 

• De skulle kæmpe mere for at vildt der er skudt er 
det mest naturlige kød der findes og bringe det ind 
i debatten 

• Den lokale jagtforening 

• Jeg er medlem for at støtte den lokale forening 

• ærligt får de frivillige ikke meget for deres 
arbejde, har fulgt med siden 1983 noget er ændret 
men det som om man ikke tør kommentere det 
aktuelle omgående i pressen, få det nu bare sagt i 
har vel en mening til alt! 

• For små rabattertil mangeårige medlemmet 

• For at været medlem af jagtforening 

• Er medlem på grund af vores lokale forening 

• deltage i jagterne i lokalforeningen 

• Krav for at være medlem i jagtforeningen 

• bladet kan være svært at læse når det bliver trykt 
på mørke sider 

• Politisk indflydelse. Påvirke lovgivning 

• medlems skabet indeholder en forsikring. 

• Lokal foreningen kræver at man er medlem. 

• Skod forening 

• støtter den lokale forening 

• Jeg overvejer faktisk at melde mig ud 

• Sikkerhedsudstyr til hunde og mennesker 

• Største jagtorganisation - det er vigtigt vi står 
sammen og taler med en stemme 

• Ved ikke 

• Være med til at styrke sammenholdet mellem 
danske jægere 

• Ved ikke om jeg ønsker af fastholde mit 
medlemskab. 

• Jeg har været medlem i mange år, men syntes der 
er alt for langt fra en almindelige jæger og DJ 
jæger snopperi. 

• Dj forbundsmesterskab i flugtskydning i Herning i 

• Skal være det for at være i jagtforeningen 

• Mangel på bestyrelsesmedlemmer i foreningerne 

• Støtte jagten i DK 

• I presser lokale jagtforeninger til at kræve det. 

• Det forsikrings mæssige 

• Fordi der ikke er noget alternativ 

• Forsikring på jagten 

• god lokal jagtforening 

• Jeg er kun medlem for at støtte Jagtf. ved KVL og 
de studerende. 

• Lokalforeningen 

• For solidarisk at støtte op om jægernes forening 

• DJ og specielt formanden er for usynlig i den 
grønne debat. 

• DJ er den eneste organisation, der kan give jagten 
en stemme 

• Har altid været medlem - det er man "bare" 

• er ikke kritisk nok over for landbruget, f.eks 
græsslåning 

• Kun fordi jeg mener man skal være medlem, ellers 
var jeg stoppet for længe siden, DJ overlade til de 
grønne at bestemme og selv er meget svage til det 
politiske 

• Forhandler gode ordninger på plads 

• Arbejdet for Jagtens fremtid 

• Solidaritet 

• Obligatorisk i mine jagtforeninger 
• Tradition 

• Tænker på at melde mig ud 

• Kun for at være i den lokale forening 

• Jeg er medlem fordi jeg er jæger 

• Jeg ved det faktisk ikke 

• At man (selv om resultaterne udebliver) arbejder 
for mest muligt jagt. 

• Gammel Vane 

• Tradition, været med til at starte op, gør det 
generelt dårligt 

• Arbejdet med faunapassage gennem 
solcelleparker. 
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• For at være medlem af lokalforeninger 

• Mener at dj ikke arbejder for den "lille" jæger, 
men kun for snobberne. Desuden gør alt for lidt for 
at få lov til at få tilladelse til udsætninger of mht. 
Fredningstider og få jagttid på både skarv (som jo 
er et kæmpeproblem) jagttid på sæl, " jæger, men 
ikke for den alm. Jæger 

• Men "Jæger" er blevet meget dårlig 

• Kammeratskab 

• Har altid været medlem 

• Nødvendig medlemsskab for at skyde flugtskydning 

• Der er ingen alternativ 

• DJ er en organisation fyldt med store egoer som 
ingenlunde forvalter vildt og fauna på en sober 
måde. 

• Giver adgang til at være medlem af lokal 
jagtforening 

• Nødvendig medlemskab p.g.a. Lokalforening 

• fordi min lokale jagtforening kræver jeg er 
medlem af jægerforbundet, ellers var jeg meldt ud 

• Jeg mener det er et "must", hvis du går på jagt 

• Der er ikke andre til at varetage vores interesser 

• Fordi jeg har været medlem i48 år 

• Gode fortællinger om jagt 

• Mangler.Hjælp til mere vildt i det åbne land.Fra D 
J. 

• Som talerør 

• D-J  Er altid nem at komme i kontakt med 

• Dj's arbejde for at forbedre miljøet (har tidligere 
manglet) 

• tvunget for at komme med foreningsjagt 

• Fordi jeg skal være medlem 

• Lokalforeningen 

• den gamle hjemmeside var nemmere at bruge 

• jeg er æresmedlem 

• I gør ikke noget for medlemmerne 

• Jeg har været jæger i 65 år og været 
jagtbesidder/jagtleder i 44 år. Jagt i dag er forladt 
af ret meget socialt samvær. For det 4 år 

• Passer skydebanen 

• Blot for at støtte jagten i DK generelt 

• jeg har været medlem lige forstarten det skal ikke 
ændres bare fordi at DJ er ledet af en klap hat. 
håber det snart får en ende. 

• Kun fordi at hvis vi er så mange så muligt måske vi 
bliver hørt men syntes så ikke at DJ gør nok for 
jagten 

• Ændring af udsætning af ænder er ikke ok det må 
være en ommer. 

• Fastholder nok mest medlemskabet pga. gammel 
vane, for egentlig mener jeg ikke at DJ giver mig 
noget som jæger. 

• - vigtigt med en organisation der samler jægere, 
men DJ skal forbedre sig for man varetager ikke 
intereserne godt 

• Medlemskab af lokal jagtforening 

• Jeg er tvunget til at være medlem. Når man er 
medlem af den lokale jagtforening skal jeg også 
være medlem ved DJ 

• Formand for jagtforening 

• et godt  blad 

• Monopol, eneste organisation der er tilbage 

• Jagthorn. Her kunne gøres mere 

• Adgang til medlemsskab af lokalforeningen, hvor 
der er fællesskab 

• Medlem af den lokale jagtforening siden lans jagt 
tiden. jægerforbundet samler ikke danske jæger  
de sætter nogle ud på siden. 

• DJ har fulgt med tiden og har til stadig fingeren på 
pulsen. DJ er jo vores talerør når det bl.a gælder 
om at bevare jagten i Danmark. DJ er for mig 
uundværlig for os jægere i Danmark. Bh Anders 
Lydehøj, Ronesbanke 22, 4720 Præstø hed fingeren 
på pulsen. 

• Forstår ikke hvorfor jeg bliver ved 

• Den lokale jagtforening har lejet noget godt jagt 

• Er kun medlem endnu, fordi jeg kender vigtigheden 
af mange medlemmer. Men ellers har djf skuffet 
mig de sidste mange år 

• Ikke aktiv jæger længere - Pensionist 

• Der kunne sættes flere flueben 

• for meget udsætning af skydefugle dette er ikke 
jagt. 

• Bestyrelsespost i lokal jagtforeningen 

• mulighed for jagt i foreninger. 

• At jeg har været medlem i rigtig mange år. 

• Gammel vane 

• Jeg mener principielt at man som jæger bør være 
medlem af sin interesseorganisation. 

• Lokal 

• Tænker meget på at melde mig ud 

• Ellers kan jeg ikke være medlem af en 
lokalforening 

• Jeg er medlem for at støtte en samlet stemme for 
at bevare den tradiotionelle jagt i DK. 

• Kan ikke komme  videre pga. Indtastningsfejl 
• Har ingen kontakt til DJ 

• Jagttegnslærer Info og arbejdet indenfor faget 

• fastholde og udvide muligheden for at gå på jagt 
samt påvirke til bedre levesteder for vildet. 

• Det lokale foreningsliv, som er en del af DJ. Var 
det ikke en automatisk del af DJ ønsker jeg ikke at 
være medlem af et politisk organ, som primært 
arbejder for jagt for overklassen. 

• Jagtforening er medlem af DJ 
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• obligatorisk for at være medlem af lokal 
jagtforening 

• Kræver min jjagtforening 

• Juridisk rådgivning ifbm en dom vedr knivloven 

• Har ikke fået meldt mig ud endnu.. 

• Er egentlig ikke imponeret eller enig i hvad DJ 
finder vigtigt 

• Dur ikke 

• tradition 

• For at være medlem i den lokale jagtforening 

• det er et krav for at kunne være medlem af min 
lokale jagtforening 

• Tradition 

• jagtforeningen 

• Medlemskab af lokal forening 

• t 

• Ikke taget mig sammen til at melde mig ud 

• som jæger skal man støtte op om vores 
fællesorganisation 

• Jeg kan ikke være medlem i min lokalforening 
uden at være medlem af hovedorganisation 

• Eneste mulighed for os som jægere 

• Hvis man er instruktør elle reguleringsjæger er 
man nød til at være medlem 

• Politisk indflydelse på agenda vedr. 
naturforvaltning. 

• Det kræver medlemskab af dj for at være medlem 
i min lokale jagtforening 

• Sidde i bestyrelse 

• At man er forsikret når man er medlem 

• Mange af ovenstående 

• Det er en betingelse for at være m i lokal forening 

• DJ opgaver ifm skydeprøver 

• DJ, som interesseorganisation, der varetager 
jægernes interesser 

• Fordi man skal være medlem 

• Almindelig tilfreds med at være med til at der 
mulighed for jagt 

• Vane 

• Den fælles opgave med at varetage jægernes 
interesse ift jagten i fremtiden 

• DJ giver mig mulighed for at skyde PRS 

• Er kun medlem af tvang. Hvis jeg ikke er medlem 
kan jeg ikke være medlem af den lokale 
jagtforening 

• Sammenhold gør stærk. Jo flere desto bedre. 

• Eneste formelle samlingspunkt for danske jægere 

• Det er den eneste måde jeg kan være medlem i 
min lokale jagtforening 

• Jagt forsikring 

• Har netop opsagt mit medlemsskab 

• kan kun beholde mit instruktør bevis ved at være 
medlem 

• Er medlem fordi jeg havde en forhåbning om at DJ 
ville have stor indflydelse på at sætte rammerne 
for jagten i Danmark 

• Må gerne lave ren digital løsning på jagtbladet 

• ved det ikke 

• For at kunne deltage i jagtforeningens jagter & 
sammenkomster 

• Forsikring 

• Overvejer kraftigt at melde mig ud 

• Gammel vane 

• Jeg er bare medlem af min faglige forening. 

• Det ved jeg faktisk ikke. Over 15 års medlemskab 
af lokal forening - ingen kontakt 

• der due fra midt august og nu til november og 
meget andet lort i har lavet 

• Dj burde være mere markant! 

• Jeg kan ikke være medlem af den lokale 
jagtforening uden at være medlem af DJ 

• man skal have medlemskab for deltagelse i FM for 
jagthorn. 

• Der er ikke et reelt alternativ 

• Tror kun det er fordi de jægere jeg går med 
anbefalede det da jeg startede med at gå på jagt 

• Af nød, ikke af lyst 

• Anonce muligheder i jægerbladet 

• Den lokale jagtforening 

• Medlemskab af lokal jagtforening forudsætter 
medlemskab af DJ. 

• Ifm. lokale flugtskydningskonkurrencer skal man 
være medlem af DJ. 

• her kunne jeg godt vinge flere rubrikker af. 

• jeg forventer at i får set på senior medlemskab 
(kontigent) 

• min alder 
• frivilligt arbejde 

• Fordi jeg er jæger 

• For at kunne bruge jagtforeningernes skydebaner 

• Medlemskab af lokal jagtforening 

• Jagttegn 

• Medlemskab kræves af lokal forening 

• Fordi jeg er jæger 

• Det er et jrav fra lokalforeningens at være medlem 

• Synes at det er en pligt at være organiseret. 

• Den eneste interesseorganisation for jægere 

• For at beholde mit jagttegn 

• Skal være medlem for at være i det konsortium 
som jeg er i 

• Som jæger bør man støtte den organisation der 
prøver at varetage jægernes interesser 
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• Forsikring og mulighed for hundetræning i klub regi 

• Lave fast jagttid på Bramgæs. Dejligt med app på 
lokale jagttider. 

• Medlems skab i lokale foreninger 

• Skal være medlem for at anvende skydebanen 

• Sammenhold gør Danmarks jægerforbundet 
stærkere 

• Medlem af 2 lokale jagtforeningen. 

• Fordi man ikke kan være medlem i lokal foreninger 
uden medlem af dj 

• Der er ikke et bedre alternativ 

• DJ's ansvarsforsikring af jægere 

• Forsikring. 

• Skal være medlem af dj for at være medlem i den 
lokale Jagtforening 

• Mols skydebane 

• læser gerne artiklerne 

• Intet 

• Ingen af ovenstående 

• Jeg er tvangsmedlem, når jeg ønsker at være lokal 
medlem 

• Magasinet Jæger er den primære årsag til, at jeg 
er medlem. Det er dog min holdning, at der er alt 
for mange private historier fremfor interessante 
artikler (test af udstyr samt våben/ammunition 
etc.), hvorfor jeg kraftigt overvejer at melde mig 
ud. 

• Skal man ik værer medlem? 

• Skydebaneforsikring 

• Jeg er med for at sikre at der er en stemme for 
jægere men desværre er strandjagt ved at være 
langt ned prioriteret i Danmarks Jægerforbund. 

• nej 

• Jeg burde faktisk melde mig ud, bruger intet fra 
DJ, læser heller aldrig bladet, jeg er nok bare mest 
medlem, fordi det har jeg altid været. 

• Mulighed for at spille jagthorn sammen med 
ligesindede 

• at der skal være en samlet stemme for jagten, 
også selvom jeg ikke altid er enig i 
fremgangsmåden 

• En naturlig del ifb med fælleskabet 

• Der er ikke et relevant alternativ 

• forsikring ved jagt 

• syntes generelt DJ er for svage politisk (ingen 
indflydelse) og for dårlige til at tage hånd om 
medlemmerne over for PAC og andre der lovgiver 
så jægerne er dårlig stillet 

• Af princip - interesseorganisation 

• Jeg forventer at DJ sikre jagten i fremtiden og 
sikre traditioner 

• DJ er desværre eneste talerør vi jægere har. Så 
derfor er jeg medlem, hvis der var et bedre 
alternativ var jeg væk. 

• Har fravalgt Jæger af miljøhensyn. Læser den på 
hjemmesiden. 

• Jeg Ser DJ som en fagforening, næsten uanset hvor 
uening man er med linien, så bliver man. For der 
er IKKE et reelt alternativ. 

• DJ's indsats i Vildtforvaltningsrådet 

• For at virke som instruktør 

• Der er ikke andre til at tale vores sag. Men syntes 
vi alm jægere bliver glemt 

• Svært at vælge da der er helheden der tæller 

• Jeg er blot en alm jæger der betaler. Lidt ligesom 
man er medlem af FDM. 

• er reelt bare medlem for at støtte jagten 

• Et værn mod de der ønsker mindre skydning og 
jagt. 

• Mere slagkraft for mere frit jagt,samt og kunne 
sige mere fra overfor de der er modstander af jagt 

• Lokal foreningen 

• Grundet medlemskab af jagtforening 

• Nej 

• Jeg ville ønske at mange af udsagnene var mere 
tydelig for mig som medlem, men det er de 
desværre ikke. 

• Det politiske arbejde er det vigtigste 

• Nej 

• Dårlig opfølgning på instruktører, jeg har været 
flugt skydnings instruktør im25 år og aldrig hørt en 
SKID fra i den sammenhæng 

• Jeg håber på at kunne få hjælp til at uddanne en 
Schweisshund 

• Medlemskab af lokalforening 

• Er nød til som fmd. i en jagtforening. 

• Troede det var et betingelse for at have et 
jagttegn 

• Jeg har ikke et alternativ til at varetage mine 
interessere 

• arbejde for biodiversitet i landbruget 

• melmeskabet er jo bare noget m,an skal havde ud 
over det bruger jeg det ikke 

• Ligesom det er naturligt ast være i fagforening, så 
er medlemssab af interesseorganisation et must 

• Vigtigt med en interesse organisation (fagforening) 

• jeg arbejder på at få jagthorn tilbage på jagterne, 
og ikke som noget pynt. 

• At der ikke er en anden forening 

• For os alm jægere som gerne vil gå en tur med 
hunden og skyde lidt ænder, agerhøns og andet 
småvildt , har jeg så desværre gennem mine 47 år 
som jæger set småvildtet forsvinde . Og set fra 
mine briller skyldes det kun , at der skal meget 
mere regulering til , krager , måger som holder til 
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hos dem som har fritgående svin ude, mårhunde , 
mink osv de underminere al yngel af småvildt. Det 
hjælper ikke med biodiversitet , man vil gerne så 
striber med blomster osv på bondes marker , og 
derved også fremme yngleområder for småvildtet , 
men nu er naturen sådan indrettet at og så disse 
steder opsøges bare af endnu mere , krager måger 
osv hvor så føødemængden er bedre , så det 
hjælper sådan set ikke en pind. Mener også at 
jagttider osv villle kunne forvaldtes bedre , hvis 
der blev mange flere lokale jagtider og 
forordninger. et eksem 

• pelf.eks hjorte vildt , i de kommuner,  egne ,hvor 
der forefindes en rimelig afskydning af kalve og 
hinder i forhold til hjorte , der må der kunne laves 
særordninger i de o,råder hvor jægerne forvalter 
jægerforbundets retningslinier for afskydning , og 
de steder hvor de ikke forvaltes rigtig , da skal der 
sættes imd med strammere regler , ikke rede alle 
over en kam . Der findes også en del kammerateri 
og politisk fnidder , som straks burde ophøre. 

• for at kunne være med i den lokale jagtforening 

• Jagtprøven.dk 

• For at vi så mange som muligt burde stå sammen 
om at bevare vores jagt/natur 

• Ene og alene for jeg syntes vi jæger, bør være 
organiseret, men kom nu ind kampen, fortæl hvad 
en jæger er og hvorfor vi er jægere.hop dog ikke 
på de samfunds vipes, vi er stolte mennesker 

• Deltage i lokale aktiviteter 

• Vil gerne holde mig orienteret 

• Jagt Forsikring 

• fordi jeg har jagttegn bladet er meget lidt 
inspirerende, grænsende til kedeligt. <<<<<<<<<<< 

• Der er desværre ikke noget alternativ 

• Vil gerne støtte jagtens sag på fax fra 
virkelighedens verden 

• tvang - ellers intet medlemskab af den lokale 
jagtforening! 

• Min lokale forening 

• Lokal forening 

• For dårlig jagtblad. For mange reklamer, for 
mange artikler af storvildtjagt , den “lille” jæger 
tilgodeses ikke, I går ikke nok til stålet over for de 
grønne og politikerne vi er for stuerene ! Vi har 
kun oplevet fredninger og nedskæringer , bringer 
for lidt info til nyjægere om behandling af nedlagt 
vildt( forlægning plukning og tilberedning ) 

• Jeg bliver 84 år næste gang, så har begrænsning i 
min jagtdeltagelse, men jeg har stadig et par 
større jagtområder i mine skove, som er lejet ud, 
så jeg følger med i nedlagt vildt. 

• Det er DJ i sin helhed. 

• kun fordi at jeg skal være medlem for at komme 
på prøver med min stående jagthund 

• Jeg har en bestyrelsespost 

• Fordi der ikke er er alternativ 

• forsikring 

• Jeg er jæger og støtte derfor op ... 

• Vi er selvfølgelig nødt til at organisere os 

• skal man jo være medlem 

• Intet medlemskab i lokalforening uden medlemskab  
af dj 

• Jeg er nærmest kun medlem af dj pga ellers kan 
jeg ikke være medlem af min gode jagtforening 

• Jagtforsikring 

• Ellers kan man jo ikke skyde meget konkurance 

• mulighed til ai povirker politikker  for bedre jagt 
muligheder  for mini medleme ,hvor de ikke skal 
koste en formue ,at go på jagt 

• Ikke nogen bestemt grund 

• Riffel Instruktør 

• Det er bare ok 

• rabat ifm. medlemsskab af lokal jagtforening 

• DJ's deltagelse i Europæiske naturgenopretnings 
projekter 

• Jeg bruger egentligt noget af ovennævnte men 
medlem idet jeg gerne støtter organisationen 

• For at være med i den lokale jagtforenings jagt 

• Møde vildtforvaltning & jagttidsrevision kreds 8 

• Det gælder om at hold sammen som stor forening 
for at få noget igennem da Danmark/jægerne  er 
en lille spiller når noget skal besluttes 

• Indsatsen for og støtten til buejagten i Danmark 

• Forståelse for at alle jægere og jagt former skal 
holde sammen 

• Med respekt for egen person, ER man medlem. 

• Udover de valgte en god blanding af resten 

• jæger: våben tilladelse 

• Skal man ikke være medlem, for at være medlem i 
den lokale jagtforening 

• Tænker på at melde mig ud da jeg ikke føler st det 
gør nogen forskel at være medlem 

• for en større jægerskare, mere indflydelse 

• Udelukkende medlem for at kunne skyde 
flugtskydning på min lokale bane. Hundearbejdet 
har i smadret med jeres håbløse håndtering af 
stående hunde. 

• Man er jo mere eller mindre tvunget til 
medlemskab 

• Det kræver medlemskab for at deltage i de 
kommunale fællesjagterne 

• Er kun medlem for at DJ kan mønstre et højt 
medlemskab og dermed øge sin indflydelse, men 
det finder jeg ikke at DJ har magtet i den 
nuværende formands embedsperiode 

• Fordi ellers kan jeg ikke være medlem af den 
lokale jagtforening 

• Tradition 
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• Jeg ønsker at støtte jagtinteresser, men melder 
mig snart ud, da DJ ikke opfylder dette 

• For stadig at have noget at skulle have sagt. Men 
det halter og Dj taler ikke flertallets sag. 

• tvunget, af lokalforening 

• At der altid kan spørges/søges svar i situationen 

• Mit medlemskab bygger på at foreningen er 
stærkere politisk end den enkelte jæger 

• Aner det faktisk ikke længere 

• Er ikke aktiv jæger 

• For at gå på jagt på fanø . Gider ikke læse jagtblad 
via qr koder 

• Jeg har faktisk meldt mig ud pr 31/12 2023
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KURSER OG UDDANNELSE 
 

Deltager du i kurser og uddannelser for at dygtiggøre dig som jæger? 
Angiv gerne flere svarmuligheder.  

 

 

 

Hvor mange timer om året bruger du på at dygtiggøre dig som jæger på kurser og uddannelser? 
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HUND OG HUNDETRÆNING 
 

Har du jagthund? 

 

 

Hvilken type af jagthund har du? 
Angiv gerne flere svarmuligheder. 

 

 

Benytter du træningstilbud til hund i en lokal jagtforening? 

 

 

Benytter du Danmarks Jægerforbunds tests og apporteringsprøver? 
Jægerforbundet har 3 tests og 3 apporteringsprøver. Testene sikrer hundens grundfærdigheder mens 
apporteringsprøverne tilgodeser de kvalitetskrav, der stilles til jagthunde, så de opfylder lovens krav om at medbringe 
en egnet apporterende hund på jagt. 
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Kender du til DJ's forbundsinstruktører (FBI's) på jagthundeområdet? 
Forbundsinstruktørerne er med til at sikre efteruddannelse af jagthundeinstruktøruddannelsen, vidensdele, 
understøtte og erfaringsudveksle. 

 

 

Er du på nuværende tidspunkt jagthundeinstuktør i Danmarks Jægerforbund? 
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STRAND- OG HAVJAGT 
 

Hvilken form for strand- og havjagt driver du? 
Angiv gerne flere svarmuligheder. 

 

 

Hvor ofte i løbet af jagtsæsonen driver du jagtformerne herunder?  
- Trækjagt for lokkere  

 

 

Hvor ofte i løbet af jagtsæsonen driver du jagtformerne herunder?  
- Kravlejagt 

 

 

Hvor ofte i løbet af jagtsæsonen driver du jagtformerne herunder?  
- Motorbådsjagt - lille båd (Mopa, havjagt 16 størrelse) 
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Hvor ofte i løbet af jagtsæsonen driver du jagtformerne herunder?  
- Motorbådsjagt - stor båd (fiskekutter) 

 

 

Hvor meget vildt har du nedlagt på strand- og havjagt den seneste sæson?  
- Trækjagt for lokkere  

 

 

Hvor meget vildt har du nedlagt på strand- og havjagt den seneste sæson?  
- Kravlejagt 

 

 

Hvor meget vildt har du nedlagt på strand- og havjagt den seneste sæson?  
- Motorbådsjagt - lille båd (Mopa, havjagt 16 størrelse) 

 



26 
 

Hvor meget vildt har du nedlagt på strand- og havjagt den seneste sæson?  
- Motorbådsjagt - stor båd (fiskekutter) 
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BESTANDSOVERVÅGNING 
 

Synes du, at det vigtigt, at jægere bidrager til vidensindsamling? 

 

 

Ved du, hvilken typer viden jægerne kan bidrage med til bestandsovervågning? 
Vælg alle dem du kender til. 

 

 

Har du, ud over vildtudbyttestatistikken, aktivt bidraget med vidensindsamling? 
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Hvis Ja, hvilke typer af vidensindsamling har du bidraget med?  
Angiv gerne flere svarmuligheder. 

 

 

 

Hvis Ja, hvilke typer af vidensindsamling har du bidraget med?  
Angiv gerne flere svarmuligheder. – Andet 

 
• Sygdoms indmeldelse til Aarhus uni. Risbryst o.lign. 

• Vildtudbytte 

• Ræv sendt ind 

• årlig rapportering af nedlagt vildt 

• Er jeres spørgsmål relateret til 2022 eller til 2023? 

• Mårhunde 

• Fødeundersøgelse og sundhed (mårhund og ræv), 
PFAS (ænder og gæs). 

• Indrapportering af vildt med sygdom 

• Ulve observation 

• Ingen 

• Fugleinfluenza overvågning 

• Kroppe fra udstopninger 

• Syge ænder 

• nej 

• Edderfulge projektet på Hjarnø 

• nedlæggelse af ræve og med hvor de er skudt, 
tæver mv. 

• Billed af and med risbryst 

• Risbryst på and 

• Inaturalist - artsregistrering 

• Ved ikke hvad i kalder det, men skriver altid hvor 
mine dyr er skudt, når jagttegnet fornyes 

• Mail til DJ og Miljø & Naturstyrelsen 

• Sverige 

• Ulvetracking 

• Tælling af agerhøns 

• Har ikke bidraget med noget 

• fugleinfluensa 

• Blod fra råvildt omkring flåter 

• Ikke i DK, elgtælling i S 

• Blod prøver på skudt råvildt til kortlæggelse af en 
bestemt type flåt 

• Mårhunde 

• Rågeregulering 

• bidrager til ideer for at fremme forholdet mellem 
DJ og jægere bl.a. i forbindelse med opmåling 

• Blod fra råvildt 

• Ulveatlas 

• Indsamling af døde fugle, fugleinfluenza 

• Oprettelse af grøn jagtforening. 

• Vejeprojekt edderfugle 

• Mårhunde 

• Fuglebeskyttelsesområde 

• Blodprøver og vingeindsamling 

• Foredrag 

• Interview om Kronvildt 

• Ringmærker 
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• Mårhund 

• Observation af guldsjakal (koordineret med Aarhus 
Universitet) 

• Natlig haretælling 

• dødfundet vildt 

• vildtindberetning 

• haretælling 

• Info vedr råvildt og dåvildt 

• vildtudbyttestatistik 

• Vildtindberatning 

• Gåse data og møder vedr regulering 

• Observationer på Arter.dk 

• Indlevering af død fundet vildt. 

• indsendelse af flåter 

• Set vildt 16. Maj 

• DOF 

• Lokal vidensdeling, udenfor DJ regi. 

• Via indberetning af skudt vildt 

• PFAs i fugle nær lufthavne 

• Vildtudbyttestatistik 

• DCEs undersøgelse af jægeres anvendelse af blyfri 
riffelammunition 

• oplysninger om farveskift på Lækat ( hermelin ) 
Århus Universitet 

• meget tid på bogføring og orientering af nedlagt 
vildt i Skjern å dalen 

• Ringe fra fugle 

• fugleinfluenza 

• Reg. af mårhund. 

• vildt indberetbretnig til jagttegnet 

• Der har været noget med analyse af blod i rådyr 

• Lokal hjortevildtgruppe 

• 0 

• Flåt 

• Indsendelse af dødfundet vildt 

• ? 

• Billeder 

• Ingen manden er meget syg, så vi kan ikke komme 
på jagt, har  for været medlem af jagtkonsortie, 
og havde jagthund, den blev syg og måtte aflives, 

• Indsamling af blodprøver fra rådyr, indsamling af 
hare/ dele deraf 

• Infen 

• Tælling grågæs og ederfugle 

• Spørge skemaer på mår ilder og ræv 

• Kun vildtindberetning 

• vedkommer ikke rigtigt jer 

• Vildtindberetning 

• sendt død hare ind til Serums lab 

• Indsamling af regulerede gæs til anskydnings 
undersøgelser 

• Frivillig naturhistorisk museum 

• Blodprøver fra råvildt 

• Indsendt fund af faldvildt 

• OBS af hjorte 

• Ved ikke hvad der er mest optimalt 

• . 

• Mårhund 

• Blodprøver fra nedlagt råvildt. 

• mårhund indsats 

• Vingeindsamling foregår samlet gennem 
jagtforeningen 

• hjortevildt tælling 

• Sendt prøver af syge rådyr; men der sker jo ikke 
noget!!!! 

• Edderfugle i Nibe bredning 

• Minkfangst 

• Regulering af skarv til undersøgelse 

• indsendelse af ring fra mærket ederfugl 

• oplysning om havets tilstand især lavvandede 
områder hvor livet er ved at uddø 

• Tidligere deltaget i vingeindsamling 

• Faldvildts indlevering 

• syge rådyr 

• Lev af fald vildt 
• Ingen 

• det jeg selv har skudt 

• isendt vildt til undersøgelse 

• Ringmærkning fugle 

• Jeg er reguleringsjæger. Fakta omkring bla. fangne 
ræve med skab, kan ikke indberettes og 
vildtkonsulenten er ikke interesseret i disse 
oplysninger. 

• vægt og alder på råvildt ved udbytteindberetning 

• Dødfundet vildt 

• Indsendt billeder af syg råvildt. 

• Savner der er jagtforeninger der tager 
udfordringerne op. Alt for mange lader stå til. 

• Indsendt og hørte aldrig mere til det... Ikke 
opløftende. 

• Indberetning af viltsygdomme 

• tag fundet på mærket kronvildt 

• Ringmærkede fugle 

• indsendt af faldvildt 

• Undersøgelse af evt skader på Mårhund ved fælde 
fangst. 

• Optælling kronvildt 

• Observationer til NST. 

• Undersøgelse. Af råvildt ved sygdomog ræv. 
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• minkfældefangst 

• Indsendt særlig interessante billeder af dyr/fugle 

• Har indsendt selvdøde harer kor unddrsøgelse 

• indsendelse af dødfundet vildt 

• indberettet odder på fyn 

• Indsendt dødt stykke råvildt 

• Indsendt råvildt 

• En eller anden app 

• hare 

• Råvildtsyge. 

• Indsamling af blod til registrering af flåter 

• Tilbagemelding, havfugles ringmærker. 

• Døde hare ! 

• Indsendt syge dyr. 

• Tællelav som døde fuldstændigt efter første 
tælling. Hørte aldrig mere fra DJ. Meget negativ 
oplevelse. 

• Indmeldelse af ringmærker 

• mink 

• Forben fra ræve ifm. trikinundersøgelse 

• Indleveret faldvildt 

• Indsendelse af mårhunde 

• Nat sport i lokalområdet 

• Blodprøver fra råvildt 

• journalen 

• oplysning/indsendelse af sygt råvildt 

• Afleveret nedlagt rovvildt til sygdomsundersøgelser 

• Indsamling af død fundne rovfugle og indsamling til 
undersægelse 

• Og mårhunde 

• Redeskjul til ederfugle 

• Mårhunde indberetning 

• Givet mit besyv med vedr bestand af rådyr og 
udbredelse af krondyr til ansat ved Jæger F. Udfra 
egne observationer i 25 år. 

• Mårhundejæger 

• Pr. mail til DR. 

• Indsende ringe 

• Blodprøver fra råvildt 

• Indberetning af vildtudbytte. Miljøstyrelsen 

• Indsendt ring 

• Hjælper med vildttælling 

• Indfanget et sygt stykke råvildt 

• Medlem af div grupper ang mårhund 

• Mårhund 

• indsendt rinmærke fra dødfunden fugl 

• Er reg schweisshundefører, bidrager på anden vis 

• Arter. Dk der desværre er alt for ringe til at 
verificere observation for pattedyr. Over 150 
indberetninger bliver ikke verificeret af dansk 
pattedyr forening, og det virker useriøst. 

• Forskellige atlas projekter 

• ? 

• DJ optælling af grågæs 

• Risbryst 

• Indsamling af ræv 

• Rype jagt 

• Hjortelaug 

• Bæverobservationer på eget terræn 

• Indsendt forben af ræve for år tilbage 

• Som schweisshundefører - råvildtsyge 

• Ringmærkede fugle 

• Indmelding af aflivet mårhund 

• Sygdom i råvildt 

• Mink og mårhund 

• App’en skal udvides til alle vildtarter 

• Syg råvildt 

• Arter.dk 

• Blodprøver af rådyr 

• Foto 

• Skytte for Falck   nedkørsel vildt 

• Haretælling 
• Afskydning af mårhunde - som via et væld i Yding 

Skov stopper ved vældet. r ved vandløbet/vældet 

• indsendt faldvidt til obduktion 

• op tælling af agerhøns 

• ! 

• skudt og indleveret sygt rådyr til undersøgelse 

• Ringmrk 

• Kronvild i St. Hjøllund 

• GPS mærkning af kronvildt mv. 

• Risbryst fra vildand 

• sæler døde på strand 

• Inderetet ænder med risbryst 

• Indsende faldvildt 

• Indsamling af ræve 

• intet 

• Agerhøneprojekt 

• Indberetning af vildtudbytte inkl, supplerende 
oplysninger 
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Hvis nej, hvad forhindrer dig i at bidrage? 
Angiv gerne flere svarmuligheder. 

 

 

Hvis nej, hvad forhindrer dig i at bidrage? 
Angiv gerne flere svarmuligheder. – Andet 

 
• Jeg er ved St rage jagttegn 

• Jeg har ikke været medlem så længe 

• Ikke jagttegn endnu :) 

• Jeg er igang med jagttegn og har endnu ikke skudt 

• Yjærger 

• Jeg har netop fået jagttegn, så skal forbedre min 
viden først. 

• er nyjæger 

• Igen, jeg er kun ved at tage jagttegnet 

• Jeg  ved ikke hvordan 

• Er ik jæger 

• Jeg er ved at tage jagttegn 

• Er ved at tage jagttegn 

• Jeg skal først lige have mit jagt tegn 

• Jeg er først ved at tage jagttegn nu 

• Er ny 

• Har ikke været på jagt endnu 

• Jeg er ved at tage jagttegn 

• Jeg har ikke fået mit jagttegn endnu. 

• Så meget gør jeg heller ikke på jagt og jeg har ikke 
fritid nok til det 

• Jeg går ikke på jagt endu 

• Jeg er først lige blevet medlem 

• ? 

• Jeg har først lige fået jagttegn 

• Under udd. 

• Har endnu ikke haft behovet 

• Har været passiv jæger i en del år, vil være aktiv 
jæger igen fra 2024 

• Er ved at tage jagttegn 

• Lige starter som jæger efter en lang periode uden 
krudt i bøssen :-) 

• har ikke tænkt over det 

• Er ved at tage mit jagttegn 

• Ny i jagtverden 

• Jeg har været på jagt endnu 

• Nyjæger 

• Jeg får først jagttegn til foråret 

• Vil gerne deltage - aldrig spurgt 

• Nyjæger 

• Er først lige startet 

• Har ikke et våben endnu 

• Måden spørgsmålet er atillet på giver kun mulighed 
for ikke at ville deltage 

• Jeg er i gang med jagttegn 

• bliver ikke spurgt 

• Bestod skydeprøve den 30-09-23 

• Har ikke jæget endnu 

• Jeg jager ikke i øjeblikket 

• Jeg har ikke haft tid, har i år købt ejendom, hvor 
der er jagt til. 

• Jeg er helt ny jæger 

• Jeg er kun igang med at tage jagttegn nu, men 
bruger det selvfølgeligt når jeg har fået det(: 

• Mit Jagtkonsotium varetager denne del 

• Jeg har ikke lige tænkt over at jeg kunne bidrage 
med mere. 

• Jeg har først lige fået jagttegn og skal i gang, men 
mangler viden om hvordan 

• Er ny 

• jeg ved ikke hvordan 

• Jeg er ny jæger 

• Nyjæger uden hagl/riffeltegn 

• Er nyt medlem i den lokale forening, og har ikke 
hørt fra den 

• Har ikke jagttegn endnu 

• Nyjæger 
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• Jeg er nyjæger, og vil blot forsøge at få mig et 
godt netværk 

• Har i gang med at tage et jagttegn 

• Der er ikke tydelig info herom medmindre man 
tydeligvis søger efter det 

• Jeg er meget ny i det hele 

• Det ved jeg ikke 

• Fik jagttegn for kort tid siden. Skal lige igang 

• Helt ny. 

• Jeg mangler haglskydeprøve 

• Har ikke været medlem før nu 

• Jeg mangler aktuelle områder hvor der kan gøres 
en forskel. Gerne imod en dagsjagt eller rabat på 
grej. 

• Jeg er lige begyndt på jagttegns kursus og har ikke 
tidligere erfaring med jagt 

• Jeg er ny jæger uden ret til jagt, endnu :-) 

• At jeg ikke må gå på jagt endnu før jeg har været 
til en skydeprøve. 

• Lige startet som jæger 

• Er ikke begyndt som aktiv jæger endnu. 

• Har ikke haft noget relevant at bidrage med 
(endnu) 

• Ny jæger 

• Har ikke skudt noget relevant endnu 

• Har ikke mulighed for at deltage fra eget eller 
lejet revir 

• Jeg har ikke geografisk område 

• Har lige fået jagttegn 

• Har ikke jagttegn endnu 

• Det er første gang 

• Har ikke været på jagt 

• jeg har ikke været ude 

• Er ikke færdiguddannet 

• Har ikke jagt tegn endu 

• Jeg er ved at uddanne mig som jæger og har ikke 
et jagtareal 

• - 

• jeg har ikke haft muligheden endnu 

• Vidste ikke hvordan mam gjorde 

• Jeg har endnu ikke været på jagt 

• Nyjæger 

• Jeg har ikke bestået haglskydeprøve endnu 

• Jeg er meget ny 

• Jeg er nyjæger 

• Jeg er ikke færdig med at tage jagttegn 

• Vil gerne., men får mig bare ikke taget sammen 

• Jeg er endnu ikke jæger 

• Er nyjæger 

• Har ikke jagttegn endnu 

• Har ikke fået jagttegnet endnu 

• Jeg har ikke haft mulighed for at bidrage med 
billeder, tænder, etc. 

• Ny jæger 

• Jeg er ny og var mere koncentreret om at være en 
god jæger ind at samle info 

• Jeg kommer for lidt på jagt 

• Jeg har ikke været på jagt før 

• Er nyjæger, så har ikke noget at bidrage med 
endnu 

• Manglende relevant information 

• Helbred 

• Endnu ikke været på jagt 

• Tid er en begrænsende faktor. 

• Jeg er helt ny jæger 

• er nyjæger 

• Jeg er nyjæger. Jeg har ikke bestået hagl eller 
riffelprøve. 

• Ikke informeret om hvordan det skal gøres. 

• Jeg er nyjæger, så man skal lige lære det hele 

• Jeg kender det ikke 

• Jeg har ikke overblik 

• Har aldrig fået det gjort 

• relativ ny jæger. det kommer 

• Ikke aktiv jæger. Kunne dog gerne tælle levende 
dyr mv. via evt. en app 

• Har ikke været opmærksom på det 
• er nyjæger og derfor ikke udforsket det endnu 

• Er ikke startet med at gå på jagt endnu 

• Dyrker ikke som sådan jagt men er aktiv skytte på 
skydebanen 

• Har ikke været på jagt 

• Kan ikke gå på jagt - mangler skydeprøve 

• Jeg er nyjæger og har ikke været på jagt endnu. 

• Tid 

• Nyjæger, ikke fanget noget 

• For lidt aktivitet her 

• Jeg ved ikke hvordan man gør 

• Jeg er nyjæger og lige startet 

• Jeg går ikke på jagt. 

• Synes ikke jeg har tid 

• Jeg ved ikke hvor jeg skal gøre det 

• Er nyjæger 

• Jeg er nyjæger, lige starte på dette område 

• jeg er nyjæger og ikke nået dertil endnu 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Manglende tid 

• Tid 
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• Som nyjæger har jeg endnu ikke bidraget aktivt - 
jeg har stadig meget at lære. 

• Data behandles og bruges på mere restriktivt 
lovgivning på baggrund arbitrære synspunkter fra 
fx. andre organisationer(politisk korrekthed). 

• Hvordan gør man 

• Jeg bor i byen og kommer meget sjældent på revir, 
er desuden ret ny jæger 

• Var ikke klar over de andre muligheder 

• Ny-jæger 

• er ny jæger så er ikke der i nu 

• Jeg har endnu ikke deltaget i jagt. 

• Helt ny som jæger 

• Jager ikke i dk 

• Ingen jagt 

• Helt nyuddannet jæger 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• Er nyjæger 

• Jeg er ikke nok på jagt til det er relevant 

• Jeg er nyjæger 

• Jeg er forholdsvis nyjæger og har ikke haft bytte at 
dele endnu. 

• Er først lige blevet jæger. 

• Har desværre ikke tid. Er I udlandet meget af 
sæsonen 

• Jeg går ikke på jagt, men deltager i feltskydninger. 

• Har aldrig været opmærksom på muligheden og 
dermed aldrig taget stilling 

• Ved ikke hvordan 

• Jeg er nyjæger 

• Jeg har endnu ikke været på jagt (nyjæger anno 
2023) 

• Tænker ikke over det 

• Har ikke haft mulighed.. tror jeg ikke 

• Ved ikke helt hvordan 

• Ny jæger og ikke begyndt at gå på jagt endnu. 

• Ny jæger 

• har kun lige taget jagttegnet 

• Har ikke fået jagttegn endnu 

• Jeg er helt ny har kun haft jagttegn i 6 måneder 

• Har kun fornyligt taget jagttegn og går ikke på jagt 
endnu 

• Lige fået jagttegn 

• Er lige blevet jæger 

• Er Nyjæger og først lige begyndt at stifte 
bekendtskab med jagten og alle dens facetter 

• Mangler at bestå skydeprøven så jeg kan gå på 
jagt. 

• går ikke på jagt ret tit 

• Er først for nyligt blevet gjort opmærksom på 
vingeindssmling 

• Ny jæger 

• Er nyjæger 

• Jeg ved ikke rigtig, hvordan jeg kommer i gang. 

• Har ikke tid 

• Praktiske årsager 

• Er ikke kommet igang med det endnu 

• Vildindbetetning må være nok 

• Jeg har ikke sat mig i d i hvordan man gør jeg ville 
rigtig gerne 

• Er helt ny jæger 

• Jeg har endnu ikke bestået jagtprøven 

• ? 

• Er ny jæger. Skal nok bidrage når jeg har noget at 
bidrage med 

• Er ny 

• Jeg har ikke gjort relevante observationer 

• Har ikke haglskydeprøven 

• Jeg ved ikke hvor jeg skal sende data hen 

• Jeg går endnu ikke aktivt på jagt 

• Jeg går ikke på jagt og kommer ikke til det lige 
foreløbigt:-) 

• Jeg er rimelig nyt medlem 

• Jeg er ny jæger 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• udearbejde 

• Har ikke været på jagt 

• er nyjæger 
• Det er første år som jæger 

• Jeg er helt nyt medlem og har ikke været på jagt 
endnu 

• Er ikke aktiv jæger 

• r ikke startet endnu 

• Nyjæger, ej været på jagt endnu 

• Tænker det skal være nemmere at gøre så vil flere 
nok også få det brugt 

• Ikke tid 

• Er ny jæger 

• Jeg fik først tegnet i år og bestod først riffelprøve i 
sidste uge 

• mangel hagl/riffel prøve, og som ny jæger har jeg 
ikke nået at bruge mit jagttegn i nu 

• Har ikke været på jagt 

• Jeg ved ikke hvad jeg skal gøre eller hvem jeg skal 
kontakte 

• Jeg er nyjæger og har det endnu til gode 

• Ny jæger 

• Jeg er nyjæger - det skal nok komme ;) 

• Jeg går ikke på jagt endnu. Har kun for nyligt fået 
jagttegnet 

• Jeg har lige fået jagttegn 
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• Har ikke haft noget at bidrage med indtil videre 

• Er ikke 16 endnu 

• er ikke kommet i gang endnu 

• Jeg er nyjæger og derfor ikke haft mulighed for 
det endnu 

• Jeg vidste ikke man kunne bidrage ud over 
registreringen 

• ved ikke... 

• Jeg er helt grøn nyjæger, der ikke engang har 
riffeltegn endnu. 

• Jeg er ikke blevet tilbudt det 

• jeg vidste ikke, alle disse muligheder eksisterede 
(jeg er også nyjæger) 

• Jar ikke deltaget aktivt i jagt endnu 

• Jeg har ikke haft muligheden med trafikdræbt vildt 
og jeg har endnu ikke bestået skydeprøver endnu 
og går derfor ikke på jagt endnu.. 

• Jeg er stadig i færd med at anskaffe mig riffeltegn, 
så når jeg på et tidspunkt kan komme på jagt, så 
vil jeg utroligt gerne bidrage :) 

• går endnu ikke på jagt 

• Jeg havde ikke kendskab til, at der var mulighed 
eller interesse for at melde data ind på anden vis 

• Jeg har ikke været på jagt endnu ( Nyjæger) 

• Kun et spørgsmål om at komme i gang 

• Jeg er ny jæger 

• var ikke klar over det 

• Jeg er ikke uddannet jæger 

• Nyjæger 

• Jeg har ikke haft muligheden endnu. 

• Er lige begyndt som jæger i år, og er ikke kommet 
der til endnu 

• Er nyjæger 

• Jeg har lige fået jagttegn og har endnu ikke 
nedlagt noget 

• Er nybegynder så skal lige ind i hvordan man gør 

• Jeg er helt ny jæger og har ikke våbenskab og 
gevær endnu 

• Ny jæger 

• Jeg observerer ikke noget af betydning. 

• nyjæger 

• Helt ny jæger 

• Har ikke haft mulighed 

• Er nyjæger, så har ikke undersøgt hvad el hvordan 
jeg kan bidrage 

• Ikke relevant 

• Nyjæger. Har først fået hund og jagttegn i år, så 
muligheden har ikke været der endnu til at kunne 
bidrage yderligere samt deltage i jeres mange 
fantastiske muligheder 

• Har fortsat ikke bestået jagtprøven. 

• Jeg er ny jæger 

• Er nyjæger så har ikke erfaring med det 

• Er helt ny i denne verden. 

• jeg har ikke tid. 

• Jeg har simpelthen ikke tænkt over det 

• Jeg har ikke skudt noget endnu 

• Jeg er nyjæger, så har rigeligt andet at lære. 

• Ved ikke helt hvordan det fungerer 

• Jeg er helt ny jæger 

• Jeg har ikke været opmærksom på at jeg kunne 
bidrage... 

• Jeg er nyjæger, og har endnu ikke taget min 
haglprøve 

• Jeg har endnu ikke været på jagt 

• Nyjæger 

• Ny jæger 

• Jeg er nyjæger og ikke kommet igang endnu. 

• Det har ikke været relevant 

• Jeg er nyjæger og har ikke den store viden endnu 

• Jeg fik jagttegn september 2023 

• Jeg går ikke på jagt endnu. 

• Har ikke skudt noget vildt endnu 

• Går ikke på jagt, men træner egne hunde + 
hundeinstruktør 

• må ikke udøve jagt indnu, ingen riffel eller 
haglprøve 

• Jeg er meget ny, og er ikke kommet igang med det 

• Jeg er ny jæger, og har derfor ikke haft de store 
muligheder for at bidrage endnu 

• Har ikke haft mulighed endnu 

• Jeg har endnu ikke noget at bidrage med 

• har kun lige fået jagttegnet og ikke bestået nogen 
skydeprøver 

• Har lige fået jagttegn og ved ikke hvad i ønsker 

• Familie 

• Nyuddannet jæger 

• Jeg har ikke hagltegn endnu og jeg er under 18 

• Har ik jord 

• Jeg er ny jæger og har ikke været på jagt. Jeg er 
heller ikke blevet oplyst om de her tilbud 

• jeg har ikke taget hagl prøven endnu 

• Jeg er nyjæger og har endnu ikke været så meget 
på jagt 

• Nyjæger 

• Går ikke på jagt endnu 

• Har ikke været så meget på jagt 

• Ved ikke 

• Har ikke været på jagt 

• Jeg er nyjager og har ike været på jagt 

• Har ikke været på jagt 

• har ikke været på jagt endnu 
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• Ikke jagttegn endnu 

• jeg er ikke jæger alene apportør på jagter 

• Her ikke været på jagt 

• Jeg har ikke haft mulighed for det endnu 

• Ved ikke 

• Ny jager 

• Jef er helt ny 

• kan ikke lige få det til at virke. Min uvidenhed 

• Er ikke klar over hvor det skal tastes 

• jeg har først for nyligt fået mit jagtegn 

• Der mangler her en svarkategori: Der er ikke noget 
til hinder for at jeg bidrager mere 

• Syset ikke det er oplyst nok hvad i behøver 

• Jeg er nyjæger og først ved at finde ud af hvad det 
betyder at være jæger! 

• Er nyjæger, så der har været meget at sætte sig 
ind i 

• Nyjæger 

• er nyjæger 

• Har ikke tænkt over det 

• Har ikke indsamlet viden selv 

• Jeg er ny 

• Jeg har først lige fået mit jagttegn 

• Skyder for lidt rådyr med vinger. 

• Jeg er nyjæger og der er ingen mentor ordning 

• ? 

• Jeg er ny jæger 

• Har ikke skudt noget endu og har ingen redskaber 
til fx billeder 

• Manglende tid 

• Ny jæger 

• Har solgt mit vildt vidre til andre jæger 

• Jeg er ny jæger så går ikke på jagt endnu 

• Jeg er nyjæger og først ved at starte 

• Vidste det ikke 

• Jeg er simpelhen ikke nået til at tænkte over det 

• Er nyjæger 

• Jeg er nyjæger og ved at lære det hele 

• Har kun haft jagttegn i 1/2 år 

• Jeg har ikke været på så mange jagterne 

• Jeg har ikke fået det hjort men er noget jeg 99% 
sikkert kommer til 

• Ikke opmærksom på muligheden endnu 

• Har ikke skudt noget vildt inu 

• Ny jæger 

• Jeg ved ikke hvordan 

• Jeg har ikke kunne dele viden da jeg ikke har 
nedlagt et vildt der kunne tælles med 

• Er nyjæger 

• Jeg har ikke tid 

• Har ikke gået på jagt endnu 

• Jeg vidste ikke at der var så mange forskellige 
tiltag. 

• ny jæger , 

• Er helt ny jæger.uden nedlagt vildt i nu 

• Er helt ny i gamet 

• . 

• Vidste ikke det var en ting. 

• Jeg er nyjæger 

• Jeg vidste ikke det var en mulighed at indberette 
fra fx vildtkamera. 

• Ikke fået det gjort 

• Jeg er nyjæger 

• . 

• Aldrig kommet igang med det 

• Har ikke tegn, så bidrager ikke (endnu) 

• Det er mit første år med jagttegn 

• Jeg har ikke mulighed for at bidrage, på sigt ender 
jeg nok med at bidrage 

• Ikke relevant 

• Jeg er buejæger 

• Er nyjæger 

• I givet fald, vil data KUN blive brugtvtil 
indskrænkninger 

• er ny jæger og er ikke kommet så langt 

• Har ikke været i en position til at bidrage endnu, 
men vil gerne 

• Har ikke oplevet noget 

• Er ikke begynd på jagt endu 

• Jeg har ikke været på jagt i år 

• Jeg fik jagttegn i sommers og har ikke haft tid eller 
lejlighed til at bidrage endnu. 

• Mangler skyld prøven 

• Jeg er så ny i det, så har ikke haft muligheden 

• Kender ikke til dem 

• Jeg har ikke skudt noget 

• Mangel på tid 

• Jeg går ikke på jagt 

• Ny jæger 

• Er Nyjæger, er ikke rigtig kommet igang 

• er ny jæger 

• Har ikke noget at bidrage med i øjeblikket 

• Jeg har endnu ikke min egen jagt eller jord, og der 
er ikke meget at tælle på vores lille 600m^2 grund 
i Havdrup 

• Er ny jæger, så har kun været på en gåsejagt 

• har ingen viden om eksistens/indberetnings 
mulighederre 

• Jeg har skudt så lidt at det ikke betyder noget. 
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• Jeg er først lige bestået haglskyde prøven 

• Ingen jagttegn lige nu 

• Mangler tid 

• er nyjæger, ikke så aktiv endnu 

• Jeg var ikke klar over mulighederne 

• Har endnu ikke været på jagt 

• Intet, men har ikke fået det gjort 

• Jeg har ikke haft noget at bidrage med. 

• Går ikke på jagt 

• Andet 

• Jeg har ikke sat mig ind i hvordan man gør 

• ny jæger, så har meget at lære endnu 

• Ny jæger 

• Kender ikke hvordan jeg kan bidrage 

• Jeg er desværre endnu ikke kommet i gang med 
det arbejde 

• Er ikke så aktiv i miljøet endnu 

• Vidste ikke man kunne 

• edderfugle er jo nu alle gl udfarvede hanner 

• informationen bliver delt med jagtleder, som deler 
det med skovfoged, så jeg deltager meget lokalt og 
håber at det kommer videre i systemet 

• Har ikke noget at bidrage med 

• . 

• jeg er ikke jæger 

• Arbejdspres 

• Jeg har få jagtmuligjeder. 

• Ikke relevant 

• Jeg har ikke været opmærksom på, hvad jeg kan 
bidrage med 

• Jeg ved ikke hvor eller hvordan jeg skal starte. 

• -har ikke skudt fugle til vingeindsamling, ej heller 
kronvildt. 

• hører ikke om det 

• jeg først ved at blive færdig med mit jagttegn 

• Jeg er nyjæger så det kommer 

• Har ikke jagttegn 

• Der kun 24 timer i døgnet 

• Hvordan kan jeg bidrage? 

• Det overlader jeg til mine forældre, for det er på 
deres terræner jeg går på jagt 

• Tja 

• Jeg har bare ikke fået det gjort 

• Nyjæger uden adgang til aktiv jagt 

• Har ikke rigtig været på jagt osv endnu 

• tidsfaktor 

• Jeg er nyjæger og ved ikke så meget endnu, men 
vil meget gerne være med til at bidrage 

• Viste ikke det fandtes 

• jeg er ny jæger, har ikke været på jagt i nu 

• Ny jæger 

• er ny jæger 

• ingen god grund 

• Jeg ved ikke hvad jeg skal gøre 

• Jeg har jagttegn, men endnu ikke haglprøve. 

• Er nyjæger og har endnu ikke skudt noget. 

• Jeg er nyjæger og har ikke haft mulighed for at 
deltage i nogle former for jagt endnu. 

• Jeg var ikke klar over det (er jæger på 3. år) 

• Do 

• Jeg ved ikke hvad jeg skulle bidrage med 

• Jeg ved ikke om, det jeg observerer nødvendigvis 
er vigtigt (udover vildtsygdomme). 

• Jeg er ny jæger og har ikke været på jagt endnu 

• Det har jeg ikke tænkt over 

• Har ikke prioriteret  tid på det 

• jeg er nyjæger og har ikke været såmeget på jagt 
endnu 

• Helt ny jæger 

• x 

• Går ikke pt på jagt 

• Er ny jæger. Så langt er jeg ikke nået endnu 

• går ikke meget på jagt iøjeblikket 

• Har ikke haft nedlagt noget bytte 
• Mener ikke jeg kan bidrage med noget 

• Har desværre ikke tid, rejser i forbindelse med 
arbejde, min. 7 md. om året 

• Jeg er nyjæger og har ikke skudt andet end to 
fasaner 

• Nyjæger 

• Travl 

• Jeg er nyjæger 

• jeg er ny jæger så alt er meget nyt endnu 

• ? 

• … 

• tid og prioritering 

• Er ny jæger så ikke kommet i gang med det 

• Mangler tid på grund af arbejde 

• X 

• Ikke bestået haglprøve endnu 

• Har ikke været på en jagt i nu. 

• Kendte ikk behovet 

• nyjæger 

• Er nyjæger 

• Ny jæger 

• Nyjæger - ikke kommet rigtig igang endnu 

• Tid 
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• Vil gerne bidrage mere men har ikke været 
opmærksom 

• Jeg har ikke været jæger ret længe 

• Vidste ikke det eksisterede 

• har ikke mit eget jagtområde 

• Jeg ville egentlig gerne, men har desværre ikke 
fået det prioriteret. Jeg ved faktisk heller ikke 
hvordan jeg bedre kan bidrage 

• Jeg ved ikke hvordan jeg skal gøre det 

• Har ikke haft muligheden 

• Dovenskab, ikke sat mig ind i hvad der skal gøres. 
Og manglende eller nok data 

• Har ikke taget skydeprøven 

• Det har ikke været relevant med mit udbytte 
denne sæson 

• Er bare ikke kommet igang endnu 

• Er ny jæger og har ikke været afsted på jagt endnu 

• Har ikke været i en situation hvor det hr været 
aktuelt 

• Har ikke set på det 

• Jeg har ikke vist hvad jeg kunne bidrage med 

• Ikke viden eller oplysning om hvordan man gør 

• Jeg har ikke skudt noget 

• går næste ikke på jagt 

• Jeg går ikke selv på jagt, da jeg ikke har nogle af 
skyde-prøverne. 

• Da jeg ikke længere er aktiv har jeg ikke noget at 
bidrage med. 

• Mener ikke jeg har haft noget specielt at bidrage 
med 

• Er ny jæger 

• Jeg er ikke nået til det endnu, jeg er nyjæger 

• Ny jæger 

• Jeg er ny jæger og er endnu ikke tilstrækkelig 
opmærksom på mulighederne. 

• Ved ikke hvordan man deltager 

• Jeg har ikke tid på nuværende tidspunkt 

• Ikke nok viden 

• Går ikke på jagt 

• Det har ikke været relevant 

• Er ikke aktiv jæger 

• Ikke opmærksom på mulighederne 

• Var ikke opmærksom på det 

• ny jæger, og det er svært at komme ind i 
fællesskaber og få viden til at gøre noget 

• Andet frivilligt arbejde. 

• Nyjæger 

• Har ikke haft tid til meget jagt 

• Jeg ved ikke helt hvordan man gør 

• Ved ikke hvordan jeg gør 

• Jeg er nyjæger og har ikke forstået alting endnu 

• Begrænset kendskab 

• jeg er  nyjæger og ikke helt informeret om, hvad 
jeg kan bidrage med 

• ved ikke hvordan 

• Har ikke tid 

• Ikke jæger endnu 

• Det har ikke fanget mig endnu. 

• Nyjæger 

• Ved ikke noget om hvordan det forgår 

• Kendte ikke 

• Går ikke på jagt 

• har haft fokus på andet 

• Jeg ved ikke hvad jeg skulle bidrage med 

• Jeg er nyjæger, og har kun jaget i Sverige indtil 
videre. 

• ved det ikke 

• Ved ikke hvilke informationer der skal hvorhen? 

• Er ikke kommet iganeg endnu 

• Tid 

• Sløvhed 

• Det skal være nemt 

• Har endnu ikke haft muligheden herfor 

• Jeg blev ikke færdig med jagttegn 

• Skal bare tage mig sammen 

• har ikke skudt noget 

• Jeg er helt ny jæger 
• Ikke relevant 

• Går ikke på jagt 

• Jeg ved ikke hvordan. 

• Prioriterer anderledes 

• Har ikke set hvor jeg kunne hjælpe til endnu. 

• Har desværre ikke noget vigtigt at byde ind med 

• Jeg ønsker at bidrage, men har indtil nu ikke gjort 
det. 

• Har ikke været på jagt 

• Folk anvender ikke vildtindretning alligevel 

• Vidste ikke at man kunne 

• Jeg har ikke været på nok jagter endnu 

• Har endnu ikke været muligt 

• Jeg ved ikke, hvad jeg skal gøre, og hvordan jeg 
skal gøre det 

• Har kun skudt rådyr 

• Jeg ved ikke, hvordan jeg kan bidrage 

• Har ikke bidraget med noget 

• Har ikke hørt om det 

• Jeg har ikke været på jagt hvor jeg kunne biddrage 

• Jeg er ikke jæger, men hundefører 

• Ved ikke hvor 
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• Aldrig kommet i gang 

• Mangler tiden og viden om hvordan. 

• Jeg har ikke mør nogle der har spurt til min hjælp 

• Jeg har ikke følt at jeg har haft anledning 

• Jeg har endnu ikke haglprøven 

• Jeg er ikke klar over hvordan man gør, og hvad 
præcist der ønskes 

• Jeg har bare ikke fået det gjort 

• har ikke adgang til jagt 

• Ved ikke, hvad det indebærer. 

• Har ikke haft mulighed for at skyde nogle ænder 
mm i nu 

• Jeg har ikke bestået riffelprøven, pga mit handicap 
endnu 

• Tid 

• Jeg er ikke bekendt med det 

• Det er svært at komme igang, når man ikke har 
nogen andre jægere at drøfte tingene med og lave 
ting sammen. Troede jeg at jeg kunne bruge min 
jagtforening til. Det er meget svært at være 
Nyjæger og uden netværk 

• Har ikke haft tid 

• Manglende tid 

• Der har ikke været noget at indsende 

• Har ikke ressourcer og tid 

• … 

• Meget lidt jagtudbytte at samle data fra 

• Ved ikke hvad jeg kan hjælpe med. 

• Manglende viden om metode 

• Det tager tid 

• Har ikke tænkt over det 

• Er forholdsvis nyjæger 

• Har ikke haft mulighed 

• Ved ikke hvordan. Er nyjæger 

• har ikke brugt tiden på at undersøge hvad jeg kan 
gøre 

• jeg ved ikke hvad og hvordan 

• I det nye år er jeg med i markvildttællingslav 

• Har ikke haft mulighed endnu 

• for lidt viden omkring 

• Jeg går ikke på jagt endnu 

• Syntes ikke at have hørt om andet end 
vildtindberetbing. 

• Doven 

• Har ikke lige tænkt over det 

• Det kniber med tid 

• Jeg har ingen jagt 

• Hvordan gør man 

• Det har ikke umiddelbart krydset min vej 

• ikke kommet igang 

• Prioriterer andre ting 

• jeg bor i Polen 

• Ved ikke hvor man henvender sig 

• Jeg er ikke intruduceret til at deltage 

• Jeg har ikke sat mig ind i om jeg kn bidrage 

• Jeg har lige "genopfunddet" jagten og samtidigt 
fået mere tid, så jeg satser på at involvere mig 
mere i fremtiden 

• - 

• vinger 

• Hvad skal man/ hvordan? 

• Manglende kendskab 

• Begrænset tid 

• Jeg har ikke en jagt pt. 

• er nyjæger 

• Jeg skyder ikke noget 

• Jeg går sjældent på jagt 

• Har ikke tænkt over det. Skal. Om opfordres, 
spørges 

• Er ikke bekendt med hvad der er behov for 

• Jeg har ikke været på jagt 

• Skyder ikke meget 

• Jeg ønsker at deltage, men har ikke få det gjorte 

• Nogle ting har jeg ikke haft mulighed for 

• X 

• Har ikke tilladelse til at gå på jagt endnu 
• - 

• Jeg ved ikke hvordan man gør 

• J 

• Ikke været på relevant jagt 

• Har ikke haft noget at indsende 

• Det er ikke af ond vilje - Jeg er bare ikke kommet i 
gang. 

• Jeg har ikke skudt noget 

• Jeg har ikke haft noget at bidrage med. 

• Vil gerne deltage på tællelaug 

• jeg er udelukkende apportør nu - jagttegn på stand 
by 

• - 

• Har ikke overvejet det, vidste ikke det var en 
mulighed 

• Må ikke gå på jagt endnu 

• Min jagtaktivitet er begrænset. 

• Har endnu ikke skudt flyvende vildt 

• Jeg har ikke gemt vingerne hvis jeg har været 
heldig, men det er noget der skal ændres på. 

• Jeg har ikke været vidende om muligheder og er 
ikke blevet spurgt 

• Jeg har ikke fået det prioriteret 

• ved ikke hvordan, ej heller at det er en mulighed 
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• Det virker ikke organiseret og målsat. 

• Har ikke fået taget mig sammen 

• Dovenskab. 

• Har bare ikke prioriteret det 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Vidste ikke at jeg kunne 

• Har ikke sat mig ind i det og er ikke blevet 
opfordret, så det er ikke blevet til noget 

• Ved ikke hvad jeg kan bidrage med 

• Har ikke haft mulighed for at bidrage 

• Ved ikke hvad jeg skal gøre for at deltage 

• Dovenskab 

• Har ikke gjort det endnu... 

• -- 

• Det har jeg ikke gået så meget op i. 

• har ikke sat mig ind i det 

• Ved ikke hvad jeg præcist skal 

• Jeg er ikke opmærksom på hvordan dt skal gøres 

• Hvordan? 

• Jeg mangler det samlede overblik over hvad man 
kan gøre lige ved håbden 

• Endnu ikke nedlagt vildt endnu, så ikke haft 
muligheden endnu for at tage stilling. 

• Ved ikke lige, hvad jeg skal gøre 

• Ved ikke hvad jeg kan bidrage med de 3 jagter om 
året jeg deltager på 

• Tid 

• Jeg er ret ny som jæger og har ikke haft meget at 
rapportere 

• Jeg har ikke haft noget at rapportere 

• jeg har ikke været på mange jagte 

• Har ikke sat mig ind i hvad jeg skal gøre 

• Var ikke opmærksom på muligheden 

• Har ikke indtryk af at kunne bidrage med andet 

• Giv os politiske resultater baseret på 
dataindsamling. Så skal I få mere data. 

• gør det.bare ikke - slatten 

• Går sjældent på jagt 

• har ikke taget mig sammen til det 

• ! 

• Manglende tid og overskud pt. 

• Manglede viden 

• Presset på tid 

• jeg er ikke sikker på hvordan opgaverne 
udførespraktisk og jeg har ikke været ret meget på 
jagt indtil nu 

• Danmarks Naturfredningsforening læser det som 
fanden læser bibelen. 

• Ny jæger 

• Jeg har ikke skudt vildt, hvor det var relevant 

• Har tit indtryk af, dette ikke er til jægerens fordel 

• Vil gerne hjælpe med ved ikke hvordan 

• Ikke tid 

• Var ikke klar over at vildtobservationer kunne 
indgives på app, - før nu. :-) 

• Jeg vil gerne i gang med at bidrage 

• . 

• Ikke været opmærksom på det 

• Ukendt med mulighederne 

• Skyder for lidt vildt til at det er relevant 

• Kender ikke til mulighederne 

• Har ikke så meget at indberette 

• For lidt tid 

• a 

• Har ikke sat mig ind i det 

• Har ikke været bekendt med mulighederne 

• Jeg er ikke informeret nok om mulighederne 

• Det har desværre ikke været en prioritet endnu i 
en travl kalender 

• Vil gerne deltage hvis adspurgt og hvis jeg kan 
bidrage 

• Har bare ikke fået det gjort 

• Manglende tid 

• Har endnu ikke været på jagt 

• Jeg er desværre ikke sikker på, hvordan jeg kan 
bidrage. 

• Det er begrænset hvad beg kommer på af jagt 

• Jeg er ikke opmærksom på på muligheden for at 
bidrage 

• Jeg er ikke medlem af de lokale jagtforening, men 
bidrager med regulering af mårhund og vildsvin i 
det Sønderjyske 

• Har ikke haft tiden. 

• Min uopmærksomhed på temaet 

• Jeg har ikke været opmærksom på det 

• Tid 

• har ikke kendskab til andt 

• Har ikke hørt om det 

• Ved ikke hvordan man skal bidrage rent praktisk. 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Ikke været opsøgende. 

• tid / prioritering /pas påp med at gøre muligheden 
for jagt al for bureaukratisk 

• Tid 

• Syntes ikke at der bliver informeret bredt om 
mulighederne for at bidrage og det er for 
besværligt for os i yder områder. 

• Jeg skal nok komme i gang med appen. 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Glemmer det 
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• Har ikke andet data at tilbyde 

• Har haft den for øjne tid til at bidrage og usikker 
på hvordan man tæller korrekt fx. Gæs 

• Jeg mangler forsat skydeprøverne, men afsætter 
tid i år :-) 

• Ved ikke hvordan 

• Intet men mit danske er ikke saa godt og ved 
maaske ikke lige hvad der skal til. Men vil gerne 
hjselpe 

• Har jagttegn men ikke tilladelse til at gå på jagt 

• Viste ikke det fandes 

• Har ikke den store erfaring endnu 

• Lejlighed har ikke budt sig (går sjældent på jagt) 

• Jeg har ikke været på jagt endnu. 

• Har ikke skudt kronvildt endnu 

• Jeg ved ikke hvordan jeg kan bidrage. 

• Jeg ved ikke hvordan 

• Er nyjæger så har ikke så meget erfaring, men 
ønsker at deltage i indsamling af viden når jeg er 
lidt mere erfaren 

• Ved ikke 

• Kender ikke til det praktiske ved at skulle bidrage 

• Glemt det 

• jeg ved ikke hvordan det skal gøres 

• Der er ikke noget, der forhindrer mig i at bidrage. 

• Tid er en mangelvare 

• Jeg har ikke haft mulighed for det endnu 

• jeg jager ikke ret meget 

• Som nyjæger er jeg ikke kommet igang med den 
del af jægerfaget 

• .. 

• Er nyjæger 

• For det ikke gjort 

• Har ikke selv jagt, så det er stærkt begrænset hvad 
jeg kan bidrage med. 

• Tid er noget jeg har for lidt af i forvejen med 2 
unger og skilt 

• Skyder ikke meget vildt 

• alm dovenskab. og jeg skyder mest fasaner, duer 
og gråænder 

• Har ikke været opmærksom på dette 

• For dårlig oplysninger og tid og sted mm 

• Er lige startet 

• Selvkontrol 

• Har ikke haft tiden til det 

• Jeg har endnu ikke være til skydeprøve og kan 
derfor ikke gå på jagt 

• Jeg deltager gerne i noget konkret g 

• Ikke nedlagt noget. 

• Ved ikke hvordan 

• Dovenskab 

• har ikke tid 

• er bosat i Norge og deltager sporadisk i jagt etc i 
DK 

• ikke haft muligheden 

• Har aldrig bidt mærke i der ønskes hjælp 

• I arealet af vores forening er der næsten intet vild, 
man kunne tale. 

• får det ikke gjort 

• Går ikke på jagt sååååå 

• går meget lidt på jagt 

• Var ikke klar over mulighederne 

• har ikke tid 

• Har ikke haft noget at bidrage med endnu 

• Jeg vist ikke at man kunne 

• Jeg ved ikke hvordan jeg skal starte 

• Ingen undskyldning 

• Arbejde og andet frivilligt arbejde fylder meget 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• Har ikke været på jagt hvor der har været 
undersøgelse igang 

• Har ikke nok praktisk kendskab 

• har ikke hagl prøve endnu 

• Jeg har ikke kendskab til det 

• Jeg har ikke rigtig fået oplysningerne, og har ikke 
selv opsøgt det. 

• har ikke spekuleret på det 

• Deltager ikke 
• Tiden er ikke til det 

• Har ikke nok viden om det 

• Arbejde 

• Jeg bor i Norge og jakter kun i efterårsferie og 
juleferie i Danmark 

• Ved ikke hvem der står for det i mit område, jeg 
har hellere ikke selv søgt oplysninger omdet 

• Jeg går ikke på jagt 

• Ved egentlig ikke hvordan man gør 

• har ikke haft sat mig ind i det 

• Jeg går ikke så aktivt på jagt for tiden. Formentlig 
øges aktiviteten inden for nogle år 

• Har ikke været nok opsøgende på projekter at 
kunne hjælpe i 

• Har ikke skudt noget der er omfattet af 
bidragsmuligheder 

• Ved ikke hvordan. 

• Nyjæger, så ikke været muligt 

• Får det ikke gjort 

• Går meget lidt på jagt 

• Jeg har ikke en god grund, sååå, dovenskab ? 

• Ikke ret aktiv 
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• Jeg har manglet information viden om dette 

• Bidrager gerne, hvis der kommer konkrete 
forespørgsler 

• Deltager når jeg kan 

• Bare ikke kommet i gang 

• er aldrig kommet i gang 

• ved ikke 

• X 

• Jeg ved ikke hvordan 

• Uvidenhed 

• Ej været muligt 

• Ikke opmærksom på opgaven 

• Er aldrig blevet spurgt 

• Har ikke tænkt på det 

• Har ik tid 

• Jeg er ikke jæger 

• Måske manglende orientering om formål og mål 

• J 

• Ikke tid og ved ikke hvordan 

• Har ikke haft muligheden endnu 

• Har ikke haft muligheden 

• Jeg har ikke skudt noget 

• Har svært ved af finde tiden til det 

• skyder flugtskydning 

• Kommer ikke nok på jagt 

• Det er ikke let tilgængeligt for mig. Jeg mangler 
relevant information og steder der er lette at søge 
det. 

• Ved ikke hvordan jeg kan bidrage 

• Jeg er i tvivl om hvordan 

• Kommer ikke på jagt 

• har ikke haft nogen anledning til at deltage, ingen 
jagter i år 

• Ved ikke hvad der skal samles 

• Har ikke haft tid 

• Uvidenhed 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• Går ikke på jagt 

• Jeg er nyjæger, og stadig relativ uerfaren 

• N/A 

• Gr. familieforøgelse er jeg ikke så aktiv på 
jagtfronten for tiden :-) 

• Tiden 

• skal havde noget at sende ind :-) 

• uvidenhed 

• Jeg bor til daglig i Holland 

• Har ikke noget at melde 

• er ikke aktiv jæger 

• Vil gerne bidrage men tvang/skal fungere bedst for 
mig 

• Mener ikke st have haft noget relevant 

• har ikke overblikket, på hvordan 

• Jeg er usikker på hvordan man gør 

• Ved ikke hvad der skal, hvor og hvordan 

• Ikke relevant for mig 

• Jeg er ikke jæger 

• Går ikke nok på jagt til jeg har noget at bidrage 
med 

• Jeg er ikke blevet introduceret. Og har ikke pt 
adgang til dansk jagt 

• Jeg er nyjæger’ og har først for nyligt bestået 
riffelprøven. 

• Glemmer det 

• Har ikke ramt noget på jagt, så intet at bidrage 
med 

• Har ikke tid 

• Manglende mulighed 

• Jeg ved ik hvordan man gør 

• Jeg ved ikke, hvor jeg opgivet informationen 
henne. 

• Kender ikke til hvordan? 

• Jeg går ikke på ande eller krondyrjagt 

• Ikke relevant for mig 

• Har ikke egen jagt 
• Er endnu ikke aktiv jæger 

• Er ikke kommet igang endnu 

• Jeg har ikke været involveret i noget hvor jeg har 
kunnet bidrage 

• Er pt ikke aktiv jæger 

• Er ikke opmærksom på at jeg evt kan bidrage med 
noget 

• Har ikke haft mulighed 

• Det har indtil videre ikke været muligt 

• Har ikke skudt nogen ænder 

• Har ikke lige taget mig sammen 

• Jeg går ikke på jagt 

• Har ikke haft mulighed de sidste år 

• Manglende tid i hverdagen 

• ved ikke hvordan 

• Har ikke jagttegn 

• Er ny jæger og er ikke lige kommet igang 

• Kender ikke til det 

• Ved ikke hvad jeg kan bidrage med 

• Der er ikke nogen egentlig forhindring 

• Har ikke prioriteret tiden 

• Har for mange ting at se til 

• Hvis det blev nemmere som skovejer at hjælpe 
ville jeg gøre det. 
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• Jeg ved ikke, hvordan jeg kan bidrage 

• Ingen god grund. Dovenskab 

• Jeg går ikke på jagt . 

• Er ikke aktiv jæger pt. 

• Er ikke påbegyndt jagt endnu 

• Arbejder i udlandet 

• Jeg ved ikke hvad der kan bidrages med 

• Ved ikke 

• Er ikke opmærksom på mulighederne 

• Har ikke egen jagt at gå på 

• Kender ikke til hvordan man gør 

• Jeg har mig bekendt ikke skudt noget der har 
interesse for dette 

• Manglende tid 

• Det ukorrekte i at hare bestanden er i store 
tilbagegang, udfra at der ikke ikke skydes så mange 
harer. Dette viser at den indsamlede 
dokumentation bruges uberettiget og på forkert 
grundlag. 

• Jeg har de sidste 2 år ikke været særlig aktiv 

• Har ikke skudt så meget endnu 

• kender ikke til det 

• Jeg er ikke blevet spurgt 

• Få oplagte muligheder 

• Ved ikke, hvordan man kommer i gang med det. 

• Det har ikke været aktuelt 

• Jeg har ikke haft mulighed for at bidrage med 
viden om de ønskede arter 

• Jeg ved ikke hvordan 

• Får det ikke gjort 

• Jeg har ikke sat mig ind i det 

• Manglende opmærksomhed i situationen 

• Har ikke opsøgt det 

• Er nyjæger og har endnu ikke været på jagt 

• Jeg vidste ikke at det var en mulighed 

• Tiden er begrænset med familie og arb 

• Ikke fået gjort noget ved det 

• ikke haft mulighed 

• Manglende tradition lokalt 

• H 

• Har ikke haft tid 

• Har ikke været opmærksom på det 

• Har aldrig tænkt på det 

• Jeg er mere skytte end jæger, hvorfor jeg meget 
sjældent er på jagt, men tit på skydebanen 

• Kender ikke mulighederne 

• manglende viden/opmærksomhed på det 

• Jeg har ikke haft mulighed 

• Tid 

• Har meget travlt med egen virksomhed. Er mest på 
skydebane. 

• Har ikke skudt dyr med relevans for indsamling mm 

• muligheden er ikke tilstede på bornholm idet de 
lokale forstokkede jagtforeninger ikke har 
interesse i at bidrage. Det handler kun om mest 
muligt vildt på paraden - intet andet. 

• Ved ikke hvordan 

• Skyder ikke noget 

• Jeg bruger pt. tiden på skydebanen og ikke på 
jagt. 

• Har ikke været så meget på jagt de sidste år 

• Prøvede at sende en rute ind, til vildtoptælling 
.men hørte ikke noget. 

• Jeg går ikke meget på jagt. 

• Jeg har pt ikke jagt 

• Jeg har ikke jagtet ret meget på de relevante arter 

• Ved ikke hvordan man gør 

• Jeg kender ikke til hvor jeg kan bidrage. 

• Aldrig gjort det 

• har ikke skudt noget 

• der er andre der gør det i foreningen, imens jeg er 
på job. 

• Har ikke sat mig ind i hvad det indebærer 

• Mangler tid,,,arbejde 

• Mangler information herom 

• så skal jeg vide hvad jeg skal gøre 

• indberetter vildtudbytte 
• Har ikke skudt noget 

• Har ikke skudt noget siden jeg er blevet 
opmærksom på dette 

• Jeg vidste ikke man kunne 

• Det ved jeg egentlig ikke 

• Jeg dyrker ikke nok jagt 

• Jeg bidrager med det er er muligt for mig 

• mangler tid 

• Jeg ved ikke hvad der er brug for 

• Jeg har ikke fået det gjort 

• Manglende tid 

• Ved ikke hvordan man kan bidrage - og det skal 
gøres enkelt, før jeg bidrager (nem digital løsning) 

• Tid 

• Har i år kun deltaget i jagter i Sverige 

• ikke aktuelt 

• Jeg har stort set ikke skudt fugle med relevante 
vinger, og når jeg har, har jeg ikke tænkt på at 
indsende. Jeg har ikke taget relevante fotos. 

• Har ikke haft mulighed 

• Har ikke været meget på jagt de seneste par år 

• Har ikke haft muligheden 
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• mangler opfordring 

• Tid 

• vidste ikke man kunne 

• Bor det meste af tiden i Grønland 

• Hvordan? 

• Mangel på tid 

• Har ikke været relevant 

• Ved ikke hvor og hvordan 

• Har ikke fået muligheden for at bidrage 

• har ikke haft mulighed 

• Jeg går ikke på jagt mere 

• Er ikke kommet dertil 

• Er bare ikke kommet i gang - har mange 
foreningsopgaver 

• Går meget lidt på jagt i dk, og har ikke sat mig ind 
i hvad jeg kan bidrage med. 

• Skyder meget lidt vildt 

• Jeg jager primær u Sverige 

• Jeg går ikke på jagt 

• Vil gerne 

• Jeg ved ikke hvordan 

• Jeg har enten ikke haft vinger at levere, eller vidst 
hvor de skulle afleveres. 

• Jeg har ikke våbenbevis 

• Går ikke på jagt 

• har ikke skudt fuglevildt 

• Ikke tid 

• For lidt fritid 

• Mine jagtfæller indberetter 

• Har ikke skudt fugl eller kronvildt 

• Ved ikke hvordan man gør. 

• Får det bare ikke gjort! 

• Har bare ikke prioriteret det i en ellers travl 
hverdag. Forslag: Find en måde at kræve det af os 
på: som med vildtudbyttet = ingen indberetning, 
intet jagttegn. 

• Jeg er ikke bevidst om det 

• Har ikke taget mig sammen 

• Jeg har ikke selv skov til at sætte vildt kamera op 
eller skudt en vildt art, der egner sig til 
undersøgelsen 

• Tid 

• Vedtaget vildtælling ikke opnåeti endnu, kommer i 
det nye år 

• Vidste ikke det fandtes 

• Svarede JA 

• Har ikke haft noget og bidrage med 

• Har ikke skudt noget af det vildt der kan 
registreres 

• Har ikke mødt muligheden 

• Muligheden har ikke foreligger. 

• tid 

• Jeg går ikke på jagt 

• Ikke tænkt over det. Vil gerne 

• Nedlægger ikke vildt hvert år 

• Manglende tid 

• Jager ikke fuglevildt 

• Ved ikke hvor jeg skal oplyse 

• min egen tid - bruger den på aktiv jagt, mere end 
'efterbehandling' 

• Er bare ikke kommet i gang 

• Tid 

• Jeg har ikke haft anledningen endnu 

• Har ikke haft tiden 

• Har ikke skudt vildt et par sæsoner 

• Ved ikke hvem jeg skal kontakte for at deltage 

• Jeg ved ikke hvordan man kommer i gang 

• Har ikke skudt noget. 

• Skyder mest rådyr 

• mangler tid 

• Har bare ikke gjort brug af dette 

• Jeg har ikke set info omkring det 

• Jeg går ikke på jagt for tiden. 

• Manglende engagement fra min side, ideerne er 
gode nok 

• Jeg går ikke rigtig på jagt. 

• Det har jeg bare ikke taget mig sammen til 

• Jeg skyder ikke krondyr, og sjældent bevinget 
vildt. 

• Jeg har ikke været opmærksom på det. 

• manglende interesse 

• Har ikke været på tale 

• Måske det skulle tydeliggøres med indberetninger 
via app 

• Manglende kendskab 

• Jeg har endnu ikke haft muligheden for at deltage 

• dovenskab 

• Har ikke været opmærksom på det 

• Har intet skudt det sidste år 

• Jeg går ikke så meget på jagt 

• Jeg er ikke oplyst nok til at kunne bidrage, og jeg 
har ikke aktivt jagt på nuværende tidspunkt. 

• Aldrig blevet opfordret. 

• jeg skyder ikke noget 

• Personligt interessere jeg mig ikke så meget for 
det 

• Skyder ikke fugle 

• Har ikke tænkt over det. 

• Har ikke haft noget at bidrage med 
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• Jeg har ikke haft noget at bidrage med 

• Jeg har kuverter til vinger men har ikke nedlagt 
nogle ænder/gæs i nogle år 

• Går ikke på jagt længere 

• Ved ikke hvordan man gør 

• Manglende kendskab 

• Hvordan gøres det?? 

• Har ikke nedlagt noget i Danmark 

• Jeg har ikke lige haft muligheden 

• tidsforbrug i andre organisationer 

• Jeg ved ikke hvordan man gør 

• ikke opmærksom på relevant tilgængelighed 

• har aldrig tænk over det 

• Dovenskab 

• Ukendskab til muligheder 

• Manglende tid 

• ren sløseri 

• Har ikke brugt den fornødne tid 

• Jeg jager normalt kun gråænder og fasaner på små 
selskabsjagter. 

• Jeg glemmer simpelthen at videregive 
informationen 

• Ikke tid 

• Har ikke hørt om andet 

• Har ikke tænkt over det 

• Det har ikke været aktuelt, er ikke så aktiv som 
jæger 

• Ved ikke hvordan 

• Ikke nogen. Egentlig grund 

• Har ikke nedlagt vildt til undersøgelse 

• Kender ikke til andet end at indberet at skyd dyr 

• En god ide men er ikke selv aktiv 

• Mener ikke jeg har haft noget relevant at 
indberette pt. udover vildtstat. 

• Har ikke nogen af de ting 

• Har ikke haft det i tankerne 

• Skyder for lidt 

• Klima/ natur ændrer sig lokalt og globalt så man 
må tænke anderledes. 

• får ikke taget mig sammen 

• har bare ikke fået det gjort 

• ? 

• Har ikke haft mulighed 

• Har ikke haft muligheden 

• Tid 

• Ved ikke hvor jeg skal henvende mig 

• Sparsom fritid 

• Har ikke gået aktiv på jagt i 3 år 

• Er først blevet bekendt med vildtapp i dag 

• Har bare ikke gjort brug af det 

• Går ikke meget på jagt og har meget lille 
jagtudbytte 

• Alder 76 år 

• Bare aldrig kommet igang 

• Jeg har hidtil ikke overvejet det. 

• Jeg er nu 81år 

• Jeg går meget lidt på jgt 

• Har ikke tiden 

• Kender ikke til funktionen 

• Jeg går sjældent på jagt og har aldrig skudt noget 
:-) 

• Netværket til at gøre det 

• Det meste af min jagt forgår i udlandet 

• Går ikke på jagt 

• Pt ikke så relevant, da jeg nærmest udelukkende 
jager råvildt 

• Er ikke begyndt endnu 

• Kan ikke få appen til at virke 

• Jeg har ikke skudt arten 

• Vildtobservationer via appen Jæger er håbløst 
implementeret 

• Jeg går efterhånden kun på jagt i Sverige 

• Har ikke skudt noget som er relevant 

• mangler tid 
• der er ingen tællelaug i  nærheden 

• Har ikke fundet noget jeg kan bidrage med 

• Pt skadet 

• Jeg er "kun" til hundearbejde, så har ikke haft øje 
for indsamling 

• Uvidende om muligheder 

• Jeg prioriterer min tid til andre ting 

• Jeg går dålig 

• får det bare ikke gjort 

• Hvordan man deltaget - det skal være nemt. 

• Er ikke aktiv jæger lige nu 

• Jeg har ikke været bevidst om det. 

• Har ikke haft mulighed 

• Jeg er ikke kommet igang 

• Spørgsmålet ikke forstået - hvad henviser det til? 

• Går ikke pt på jagt 

• Jeg er ikke jæger 

• Er ikke oplyst om området 

• Har ingen kendskab til Deltagelse 

• Ældre mand 

• Har ikke været opmærksom på det 

• Jeg ved ikke hvordan 

• jeg har været forlidt på jegt 

• ? 
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• Alder 

• skyder ikke det vildt som ønskes 

• har ikke nedlagt det som er med i undersøgelserne 

• at jeg ikke er kommet i gang 

• Hvordan deltager man 

• Manglende tid 

• Jernet ikke til andre 

• Jeg var ikke klar over at man kunne 

• Ingen tid 

• alder 

• Kender ikke til andet end den årlige 

• For lidt tid 

• der er sjældent koordinerede tiltag 

• Ikke relevant 

• Jeg ved ikke hvordan/hvor jeg skal sende det hen 
til 

• ikke haft mulighed da der var optælling på hav 

• Har ikke haft mulighed 

• Jeg har ikke skudt noget af de relevante vild 

• Aner ikke hvad jeg skal bidrage med. 

• Har ikke sat mig ordentlig ind i sagen 

• Er ikke bevist om muligheder 

• Har ikke haft mulighed 

• Har ikke deltaget i det 

• Jeg er ikke blevet gjort opmærksom på det 

• Jeg har simpelthed ikke tid. 

• Er ikke oplyst om hvilken viden jeg bør dele 

• Hvordan deltager man? 

• Mangler tid 

• Har ikke været relevant ift. min jagt 

• går ikke på jagt/har ikke jagtområder. 

• for gammel tæt på 87 år 

• Har kun jagt i Sverige 

• Jeg går ikke på jagt og har ikke gjort det i flere år 

• Desværre er tiden der ikke 

• Jeg ved ikke hvordan jeg skal bidrage. 

• Tjah ... 

• kniber med tid 

• Jeg har ikke vidst jeg kunne bidrage 

• Har ikke haft noget at sende ind 

• Det har ikke rigtig passet ind i kalenderen i år. 

• Har først på det senere forstået betydningen via 
artikler i medlemsblad 

• Gå kun lidt på jagt 

• Jeg har bare ikke bidraget 

• Har i ikke lige haft mulighed 

• Manglende opmærksomhed 

• vEd ikke 

• ER ikke så aktiv jæger pga af heldbredet 

• bidrager hvis det falder for 

• Ved ikke hvor det skal rapporteres 

• Har ikke været opmærksom på det 

• Har ikke skudt noget 

• Ved ikke 

• Har i tet skudt, der skal i dsendes 

• Ved ikke hvordan jeg konkret bidrager 

• Dovenskab 

• Jeg frygter - som mange andre - at ALT hvad vi 
bidrager med bare bliver vendt imod os jægere og 
fører til yderligere begrænsninger i de efterhånden 
få jagtbare dykænder som er jagtbare. 
Indskrænkninger som f.eks. Og bl.a. er blevet 
indført pga mildere vintre hvor der ikke optræder 
så mange (træk) dykænder hernede. Det er IKKE 
pga jagttrykket at der ikke ses så mange længere ! 

• Ikke været opmærksom på muligheden 

• Mangler tid 

• der er ikke information nok her om 

• . 

• Har ikke været relevant i forhold til aktuelle 
jagtkonsoryir 

• Aner ikke hvordan det foregår 

• Intet forhindrer mig 
• 0 

• Lokale tællelav er fuldt besat. 

• Jeg har ikke jagttegn 

• ved ikke hvordan 

• Jeg går ikke på jagt mere. 

• Svært at afse tid ved siden af andre jagtlige 
aktiviteter 

• Ikke aktuelt 

• X 

• Jeg driver ikke jagt der på nuværende kan bruges 
andet end vildudbytte statistik 

• Tid 

• Jeg har ikke været opmærksom på det 

• Arbejder på nord grønland 

• . 

• Har ikke tid 

• Jeg har ikke oplevet at jeg har fået muligheden 

• Jeg ved ikke, hvad der er behov for og hvordan 

• Har ikke lige observeret tiltag som jeg kan tilmelde 
mig 

• Har ikke set nogle steder at man kunne 

• Ved ikke hvordan jeg kommer igang 

• Det er ikke altid jeg har noget relevant at byde ind 
med ( ikke skudt vildt ) eller jeg oftest ikke ved 
hvor og hvordan man henvender sig i forhold til 
vildt tællinger eller ligende 
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• Gennemfører jagt i udlandet 

• Har ikke skudt noget der kan bruges 

• Jeg har Inger jagt lige nu 

• Jeg har ikke skudt relevant vildt 

• jeg får det bare ikke gjort 

• Jeg er ikke blevet opfordret direkte 

• manglende prioritering af tid 

• Ikke relevant 

• ikke været aktuelt 

• Jeg er ikke helt klar over hvad jeg skal gøre 

• Jeg går ikke nok på strandjagt. 

• Svært at samle nødvendige folk/hold 

• arbejde 

• Har ikke haft muligheden 

• går ikke på jagt iøjeblikket 

• Jeg er ordblind 

• Har ikke været på fuglejagt de sidste 3 år 

• Har ikke lige tænkt over. 

• Pga alder og sygdom er jagten lagt på hylden. 

• Jeg har ikke været særlig aktiv som jæger 

• Mangler tiden 

• Ingen vinger eller kæber 

• Jeg er ikke blevet opfordret eller spurgt til det. 

• Jeg har ikke noget jagt at gå på og kan derfor ikke 
bidagen med noget tal. 

• Begrænsede jagtmuligheder 

• Går ikke nok op det 

• Har hidtil desværre ikke haft mulighed for at 
deltage 

• Jeg ved ikke hvordan jeg skulle kunne bidrage 

• Jager kun i Sverige 

• Tænker egentlig ikke over det. 

• Går ikke på jagt 

• For 20 år siden indsendte jeg snabelsko fra råvildt 
som var normalt i mit område. Jeg hørte intet. Så 
nej, hvis ikke der kommer noget respons på hvad 
det skal bruges til eller om det gør en forskel, så 
sender jeg ikke ting forgæves. 

• Jeg har på nuværende tidspunkt ikke tid. 

• Kender ikke mulighed 

• Jeg har ikke skudt vildt der var relevant vinge 
indsamling, og har ikke tid til at bruge 
registreringsapp. Indrapporterer kun mit 
vildtudbytte 

• Jeg har ikke haft overskuddet til at få det gjort 

• Manglende tid 

• jeg har ikke sat mig ind i det 

• Driver kun jagt i Tyskland 

• Har ikke jagt område 

• Jeg har måske ikke været nok opmærksom på det 

• Har ikke prioriteret  det 

• Har ikke mit fokus.. 

• Er ikke aktiv pt. 

• Har ikke nedlagt relevant vildt 

• Ikke haft mulighed 

• tid 

• For gammel 

• Har ikke mulighed for kronvildt 

• Er ikke blevet adviseret/opfordret. 

• Har ikke været aktuelt 

• Følger ik jeg har tid 

• ved ikke hvornår og hvordan jeg skal gøre det. 

• Får det ikke gjort 

• Ophørt med praktisk jagt 

• De gange jeg har skulle deltage er det blevet 
aflyst. 

• Jeg har ikke fået taget mig sammen til at deltage 

• Går ikke på jagt længere 

• Manglende tid 

• . 

• Jeg er ikke en del af noget af det 

• Ingen aktivitet i området 

• Har været under uddannelse som har taget min tid. 

• Manglende tid 
• Er ikke blevet spurgt 

• Er ikke lige kommet igang 

• Har ikke skudt vildt for nylig der bruges 

• Ikke rigrig nogen grund 

• det kan være at jeg overvejer at bidrage fremover 

• det er ikke top of mind 

• J 

• Sjældent jeg skyder vildt 

• Har ikke tiden 

• Jeg er ikke blevet spurgt om jeg ville hjælpe 

• Jeg har bare ikke fået det gjort 

• Jeg har ikke rådet over det vildt jeg har nedlagt da 
det som regel er pr. invitation 

• Har ikke haft muligheden 

• Er 77 år og riffelinstruktør på Lejbølle hjortebane 

• ikke haft mulighed 

• Jeg skyder meget lidt 

• Bliver ikke kontaktet 

• har ikke skudt noget relevant 

• Jeg har ikke det store udbytte, og sjælden adgang 
til mit jagtområde. Alt i alt for lidt tid til jagt og 
det omkring jagt. 

• Bidrager lokalt 

• Går ikke på jagt mere. Underviser i flugtskydning. 

• pga arbejde 
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• Glemmer det 

• Går ikke på jagt i Danmark 

• tiden 

• Har ikke nedlagt relevant vildt 

• Var ikke klar over hvordan 

• tvivler på at min anonymitet kan opetholdes 

• Dovenskab 

• Går ikke meget på jagt 

• Ved ikke 

• Jeg ved ingenting om det 

• Ved det ikke, men det er der jo andre der gør, 
men måske jeg skulle hjælpe. 

• Jeg er "den lille jæger", som ikke involverer mig ud 
over lidt i jagtforeningen. 

• Sådan nogle spørgsmål skemaer er svære når man 
ikke kan læse os rive så godt 

• Tænker jeg ikke over - uover 
vildtudbytteindberetning 

• Ikke tid 

• Mere info 

• Har kun deltaget i jagt få gange de sidste 2år 

• Har ikke mulighed 

• Er ikke med på hvordan det foregår 

• Ukendskab 

• Går meget lidt på jagt 

• Kender kun til udbytteregistering (men skyder ikke 
krondyr, har ikke kamera) 

• Hvor melder man sig til ? 

• Har ikke været en overvejelse 

• Jeg har ikke interesseret mig for det 

• Manglende info 

• Har for lidt information på området 

• Har ikke tid 

• Alder 

• Er ikke blevet spurgt 

• Går stort set ikke på jagt i Danmark 

• - 

• Ved ikke hvor data  skal afleveres. 

• Får bare ikke gjort noget. Jeg har ingen god grund 
til ikke at deltage og gøre noget. 

• Jeg ved ikke noget om det 

• Jeg skyder ikke så meget, 0 krondyr, et par ænder 

• Tiden 

• ikke opmærksom på mulighederne. Måske direkte 
påmindelser via SMS kunne være hjælpsomt 

• Ved ikke hvordan man kan hjælpe 

• Går ikke på jagt 

• vi er i gang med tællelaug 

• Har ikke haft muligheden 

• Skyder ingen vildt, da jeg går på jagt uden gevær, 
og har ikke haft held med riflen i flere år 

• ved ikke hvem i mit område der gør det 

• der er ingen forhindring kun dovenskab 

• tænker ikke at jeg nedlægger den slags vildt. 

• Ikke nedlagt relevant vildt eller glemt det 

• Informationsniveau omkring de forskellige tiltage 
er så ringe, at man ikke kan forestille sig det gør 
nogen forskal 

• Har ikke haft relevant obsevationer 

• har ikke været i situation, hvor relevant 

• Jeg vil vil gerne bidrage hvis det er relavant 

• Har ikke haft mulighed for at deltage 

• Jeg ved ikke hvordan jeg kan bidrage 

• Skyder kun hjortevildt 

• Tiden er begrænset 

• Ved ikke hvad det går ud på. 

• Ingen tid 

• Har blot ikke brugt det 

• Er nok for doven 

• Vi har ikke kronvildt 

• Jeg er ikke blevet kontaktet om dette 

• Jeg går grundlæggende ikke så meget på jagt (som 
jeg ønsker) 

• Er ikke blevet tilbudt at deltage 

• Jeg har ikke gjort det 
• ? 

• Har ikke tid 

• Kronvildttælling i danmark er mangelfuld 

• Tidspres 

• Bare ikke kommet i gang - tid 

• Har ikke haft noget 

• Det er tilfældigt jeg ikke har deltaget 

• erhvervsaktiv og en del andre gøremål 

• Får det ikke gjort 

• har ikke tænkt på det før 

• Ved ikke hvorledes 

• Jeg har ikke viden om hvordan jeg kan bidrage 

• Får det ikke gjort 

• Går for lidt på jagt for tiden 

• Jeg går ikke på jagt i DK. Det er blevet alt for dyrt, 
så jeg jager kun svin og elg i Sverige 

• I har ikke præsteret at informere mig. Kom nu ind i 
det 21 århundrede. I informere dårligt. Af den 
årsag er det også at nyjægere bliver ældre. I 
rammer en forkert gruppe. 

• Ikke nedlagt noget 

• Ved ikke hvordan 

• Ved ikke hvordan 

• Har ikke relevant vildt 
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• Ingen relevant information 

• Det er tilfældighedernes spil!.. 

• Er ikke blevet spurt, og har heller ikke selv opsøgt 
det. 

• Var ikke klar over der flere muligheder for 
indberetning 

• Almindelig dovenskab 

• Jeg har ikke været opmærksom på den 

• Går ikke på jagt for tiden 

• Har ikke længere egen jagt 

• Har ikke haft muligheden 

• Jeg har aldirg sat mig ind i hvordan jeg kommer til 
at bidrage. 

• Jeg jager mest i sverige 

• NA 

• Har aldrig fået muligheden 

• Jeg er rekreativ naturnyder jæger 

• Det burde jeg nok også 

• Skyder for lidt vildt 

• Jeg ved ikke hvordan 

• Tænker først over det sener 

• Jeg vil gerne bidrage 

• Ved ikke hvad jeg kan bidrage med. 

• Ved ikke 

• Intet relevant nedlagt 

• hvist dyrene ikke har plasen de skal bruge om det 
er på jord eller vand så giver det ikke et rdligt g 
brugbart data det enste det gør er at få fler dyr af 
jagtbogen 

• Dovenskab 

• skyder ikke meget 

• Har ikke haft muligheden 

• Har blot ikke fået indsendt vinger osv. 

• Ved ikke hvad der indebære 

• Uvidenhed 

• Tid 

• Har ikke tænkt over om mine jagtdage falder 
sammen med de dage hvor der skal tælles 

• Sjældent mulighed. Mest buejagt 

• Har ikke været opmærksom på de forskellige 
muligheder 

• mangler mulighed, information 

• Jeg tror ikke der er mange der ved hvordan man 
kommer med i i det 

• Jeg var ikke klar over at det var muligt og hvordan 
man gør 

• Syntes det er fint. Får det ikke gjort. 

• Ved for lidt om muligheden 

• Den lokale jagtforening gør ikke noget af 
ovenstående. 

• Med den smule jagt jeg bedriver ser jeg 
obligatoriske indberetninger til MS som 
tilstrækkelige 

• Ingen vinger at bidrage med 

• Er aldrig blevet direkte spurgt 

• Går kun på riffelkagt 

• ? 

• Jeg går ikke på jagt 

• Har aldrig sat mig ind i det 

• Jeg går ikke på jagt 

• ved ikke hvad jeg kan bidrage med 

• jeg er p.t. ikke aktiv jæger 

• alder og sygdom 

• Har ikke nedlagt vildt 

• HVis jeg har informationer vil jeg videregive det 

• har ikke været opmærksom på det før nu. 

• Har ikke haft mulighed 

• Vi går desværre ikke så meget på jagt for tiden 

• Ikke aktiv nok i øjeblikket 

• Har ikke kendskab til nogen der gør/ hvordan det 
foregår 

• Jeg udøver ikke så meget jagt mere. 

• Jeg kender ikke processen for det. 

• Øh - nok lidt sløvhed :-( 

• Tid 

• Bor i udlandet 

• Har ikke tiden 
• Jeg har ikke haft mulighed for andet indtil videre 

(er ny jæger) 

• har ikke haft tid. 

• Ved ikke hvad jeg kunne gøre 

• Har ikke startet det. Ringe jagtudbytte 

• Jeg går næsten kun på jagt i min skov i Sverige 

• Ved ikke hvordan 

• Har ikke været relevant på det seneste 

• Vildt udbytte statistik er meget dårlig formulieret 

• Manglende prioritering 

• Ikke relevant 

• Jeg går ikke så tit på jagt 

• Har ikke noget  at indberette. 

• Prioriterer andre aktiviteter 

• Jeg er på jagt ca.4 gange årligt så jeg kan nok ikke 
bidrage med meget 

• Hvad skal jeg helt konkret gøre for at bidrage? 

• Hvordan kommer man til det 

• Information om muligheder for deltagelse 

• Går kun på lidt hagljagt 

• Ikke nedlagt noget 

• Aldrig set der er spurgt 
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• Manglende interesse, desværre 

• Har ikke nedlagt flyvende vildt 

• Underviser jagttegnsasperanter leveret konsortium 

• Der er ikke så meget vildt i den område hvor jeg 
driver jagt 

• Har ikke tid 

• Har ikke haft mulighed for at bidrage 

• ikke noget 

• Kender ikke til andre muligheder 

• Har ikke overskud til at have interessen 

• Jeg er ikke så aktiv 

• , 

• Jeg ved ikke hvor man melder sig 

• ved ikke hvad jeg skal gøre 

• Alder 

• Jeg går ikke på jagt med nogen, som bruger det, så 
der bliver ikke snakket om det og derfor tror jeg at 
jeg ikke gør det. 

• Får ikke ofte på jagt i DK. Hvor findes invitationer? 

• Dovenskab 

• ja, man skal jo også lige få det gjort... 

• Intet 

• Ikke prioriteret. 

• H 

• Lidet aktiv 

• Har ikke tilgang til et areal 

• Har kun skudt to ænder og glemte 
vingeindsamlingen 

• går mest på jagt i sverrige 

• Har ikke relevante oplysninger 

• Har ikke haft noget relevant at indsende 

• Ved det ikke 

• Har ikke selv jagt 

• Jeg var faktisk ikke klar over st der var andre 
muligheder 

• Kender ikke andre 

• jeg skyder kun lerduer 

• Har formandspost som tager nok tid 

• Tiden 

• Er ikke klar over hvordan 

• Jeg synes det er meget interessant, men har ikke 
tiden til at tælle. Den sparsomme tid bruges på 
jagten 

• Ved ikke 

• vil gerne bidrage mere 

• Det er sjældent der er andet 

• Jeg har ikke på nuværende tidspunkt haft lejlighed 
til at bidrage 

• Har egentlig ikke skudt noget, der er med i 
undersøgelserne 

• ved ikke at det er anfordret 

• Tror aldrig jeg har været opmærksom på det / 
blevet spurgt 

• Mangler viden og tid. 

• Jeg har ikke tid 

• . 

• Mest på jagt i andre lande, især sver 

• Tænker ikke over det. 

• Har ikke tænkt så meget over det 

• Er meget i Sverige i vores fritidshus 

• jeg er 78år og ikke så aktiv mere 

• Hvordan? 

• Har desværre ikke tiden 

• Kendte ikke muligheden 

• går meget lidt på jagt 

• Gå kun meget lidt på jagt 

• Ved ikke noget om det, og skyder ikke selv 

• Har nok ikke været OBS på dette 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• Vil gerne, såfremt jeg finder at det kan gavne 

• har ikkefundet noget relevant selv at bidrage med 

• Jeg er ikke længere aktiv jæger. 

• Manglende tid 

• Går ikke meget på jagt pt 
• Skyder ikke så meget 

• xxx 

• Jeg går kun på jagt i Sverige for tiden 

• Det har endnu ikke været aktuelt, da min jagt er 
forholdvis begrænset 

• det gør min ægtefælle for os begge 

• Jeg går ikke så meget på jagt mere 

• Er ikke aktiv jæger. 

• Jeg går ikke på jagt 

• Jeg er flyttet to gange, og har haft meget travlt! 

• Min ægtefælle er aktiv 

• Ikke opmærksom på at der findes flere typer 
indsamling af viden 

• Jeg gør det sammen med andre og det er dem som 
laver indberetningen 

• Vidste ikke vi kunne bruges 

• Besværligt at sende vinger, satser på at starte 
tællelav op 

• har ikke kenskab til det. 

• Jeg har ikke kunne bidrage med f.eks vinger eller 
tænder. 

• Ikke prioriteret 

• Det her ikke været 

• Jeg får det ikke gjort 

• Har ikke skudt ænder eller kronvildt 
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• Er ikke kommet igang 

• har ikke haft mulighed for at bidrage med noget. 

• Skyder ikke disse fugle 

• Jeg har været passiv jæger de sidste 8 år 

• Har grundet fysiske omstændigheder ikke gået 
meget på jagt de seneste 5 år 

• har ikke et tilstrækkeligt vildtudbytte 

• tidsmangel 

• Går ikke meget på jagt mere 

• jeg er ikke god til pc. osv. 

• Jeg går ikke på jagt 

• har ikke faft noget at bidrage med 

• Viden om muligheder 

• ved ikke hvor jeg kan gøre gavn 

• Har bare ikke fået taget mig sammen 

• Går ikke så meget på jagt 

• går næsten ikke på jagt mere pga alder 

• Skyder sjældent noget. 

• Andre årsager 

• Tiden er sat af til jagt og vildtpleje. 

• Jeg ved ikke hvor jeg skal henvende mig lokalt 

• Jeg går sjældent på jagt i Danmark 

• Har ikke overvejet det 

• Jeg er ikke særlig aktiv jæger 

• Der mangler lidt igangsættelse på f. eks. 
foreningsniveau 

• Har gjort det tidligere 

• Nedlægger ikke vildt 

• Manglende information lokalt/landsplan der ikke 
indeholder misvisninger 

• Har ikke fået mig taget sammen endnu. 

• har ikke nedlagt vildt der indgør i indsamling. 

• dert har ikke været relevant hidtil 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Der er ikke  tællelav i området 

• Nedlægger for lidt pr år 

• Ved ikke 

• Er forhindret pga. sygdom 

• Har ikke jagtkort da jeg ikke går på jagt mere. 

• Skyder så lidt at der vil gå år imellem jeg kan yde 
noget. 

• Det har endnu ikke været muligt at deltage i 
tællelav o.l. 

• Har ikke sat mig ind i det 

• har ikke haft aktive/ aktuelle tilbud, 

• For gammel 

• Der er ikke noget der forhindre mig 

• alder 

• Opholder mig i udlandet. 

• Er aldrig kommet igang 

• Har ikke deltaget i jagt inden for de andre områder 

• jeg har ikke haft noget relevant at bidrage med 

• ikke haft noget at sende ind 

• Tiden er knab 

• Har ikke haft vinger til indsendelse 

• Min jagtforening varetager dette, og gør et godt 
stykke arbejde 

• er aktiv andre steder 

• ikke haft muligheden 

• Aner ikke hvordan jeg skal bidrage 

• Skyde ikke noget i øjeblikket 

• Burde måske have indsendt vinget 

• Helbred 

• Er blevet op i årene 

• Bor på Endelave 

• Er ikke så kraftig aktiv  grundet alder 

• Det er jeg har for lidt tid 

• Har ikke haft noget atind 

• jeg går ikke mere efter det store udbytte på jagten 

• Der er ikke nogen særlig årsag 

• Har ikke fået det tilbudt 
• Ikke tid/interesse 

• Har ikke fundet det relevant 

• Jeg går ikke meget på jagt 84 år 

• Har ingen relevante data 

• manglende overblik og information 

• Er handicappet og derfor ikke mobil. 

• Har desværre gennem flere år været meget 
begrænset i mine aktive muligheder. Nu lysner det 
dog, da jeg både skal have jagthund igen og har 
den nødvendige fritid. 

• Får det bare ikke gjort 

• Ved ikke hvor jeg kan bidrage 

• Har ikke jaget i en periode 

• har ikke været aktiv jæger i flere år 

• Jeg er ikke medlem af nogen jagtforening 

• har ikke skudt fuglevildt di mange år 

• Har ikke skudt vildt hvor det var aktuelt 

• Aldrig blevet spurgt 

• jeg er for tiden ikke aktiv jæger 

• Iab 

• har ikke haft mulighed 

• Mangelende kendskab 

• Det er ikke relevant for mig. 

• Kommer ikke på havet mere 

• Har ikke skudt noget af det vildt som bliver 
efterspurgt 

• ikke tænkt over det 
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• Jeg er ikke kommet igang 

• Jeg nedlægger ikke vildt hvor vingerne kan bruges 
til noget 

• Jeg ved ikke nok om hvad i indsamler udover vinger 

• Manglende tid. Går ikke meget på jagt 

• har gjort tidligere, 

• jeg bruger utallige timer som skydeinstruktør 
riffel/hagl 

• Vilmselvfølgelig gerne bidrage , men ? 

• Tænker bare ikke på det når jeg har muligheden 

• Blæser jagthorn 

• Har aldrig tænkt over hvorfor - jeg ikke bidrager - 
måske mere åbenhed 

• Jeg er bare ikke kommet igang 

• Ikke lige fået taget mig sammen 

• Jeg får det ikke gjort 

• Måske større omtale i jæger 

• Hvis man brugte kronvildt optællingen, fornuftigt 
og fik lukket for brunst jagt som i Thy. Så vidste 
man det blev brugt fornuftigt 

• manglende kendskab og engagement fra min side 

• ......................................... 

• Har ikke haft mulighed for dette 

• mangle på tid 

• kender ikke til det 

• måske er jeg bedre til naturen end it og app`s 

• Tilbud om data indsamling kommer ikke ud til 
jægeren 

• Ikke bekendt med andre muligheder 

• Jeg er kun reguleringsjæger 

• Ingen nedlagt vildt 

• Ved ikke nok om det 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Jeg udfylder vildtudbytte Jeg bruger ikke 
strandjagt Jeg har aldrig skudt en krondyr. 

• Er ikke så aktiv 

• Ved ikke 

• Jeg har ikke kendskab til andet. 

• Tidsmangel 

• Har ikke noget til indsamlingen 

• Har ikke skudt så meget, at jeg har sat mig ind i 
det 

• ikke aktuelt 

• Kunne gøre det med observationer på vildtcamera  
har bare ike sat mig ind i det 

• Jeg har ikke skudt kron eller dåvildt og de 2 
gråænder gør ingen forskel 

• Har ikke fået sat mig ind i det 

• For det ikke sendt 

• måske aldrig blevet spurt 

• Har ikke lige muligheden 

• Jag är gästjägare från Sverige och jagar i bägge 
länder. Jag är delvis aktiv i Svenska 
Jägareförbundet. 

• Dårlige undskyldninger 

• Har ikke se eller hørt, nogle steder, om hvor jeg 
kan bidrage. 

• Har ikke hørt om det 

• Er ikke tilstrækkelig oplyst om andre muligheder 

• Skyder sjældent de arter I ønsker 

• De sidste 10, har jeg kun gået på jagt i Sverige. 

• har ikke noget yderligere at melde 

• Har ikke skudt vildt som bruges til indberetning 

• Ikke kendskab 

• jeg har ikke sat mig nok ind  det 

• Dovenskab 

• har ikke skudt nogle af disse vildtarter 

• Jeg er nok ikke så go til at få det gjort 

• Ved ikke 

• Ikke relevant for mig 

• .. 

• Min alder 

• Jeg mener ikke jeg har haft noget at bidrage med 

• Skyder ikke så meget 

• Arbejdet jeg har, giver ikke pt tid 

• Alder 
• Av der ramte i min dårlige samvittighed 

• Arbejde 

• Dårlig/uoverskuelig orientering hvor der ønskes en 
indsats, formål, samt hvorledes data benyttes. 

• Det skal let tilgængeligt - gerne digitalt 

• Vi mister noget. Oplysningerne bliver ikke brugt 
konstruktivt men imod os  som jæger 

• Bør ske på/fra jagtsted via konsortie eller 
jagtudbyder 

• Har ikke haft noget at melde ind 

• Går ikke på jagt 

• Manglende tid 

• Har ikke info om emner for vidensindsamling 

• ? 

• Med mit udbytte ikke aktuelt 

• Tage mig samme til at sende 

• Har ikke været på jagt de sidste par år. 

• fremskreden alder. 

• .. 

• viste jeg ikke man kunne 

• dårligt helbred 

• Har ikke rigtigt været opmærksom på dette 

• bare ikke kommet i gang med at bidrage. 
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• Det kan desværre bruges forkert 

• Ha ikke haft mulighed for at bidrage. 

• Jeg skyder ikke mere 

• Ved ikke hvordan jeg gør / tilmelder mig / hvad 
der kræves 

• jeg har ikke sat tid af til dette 

• Kan ikke afse tid 

• Alderen 

• Ved ikke 

• Jeg går meget lidt på jagt. 

• ikke tid 

• Der er ikke muligt i området 

• Mangler tid 

• jeg har ikke prioriteret tiden til det 

• Mangler tiden 

• Hvor skal man tilmelde sig 

• Mangel på tid 

• Kun med detalje i vildtindberetningen 

• Jeg er helt klar over at indsamlede data kan 
medvirke til bedre eller længere jagttider 

• Dovenskab 

• Det har ikke været aktuelt. 

• Manglende muligheder 

• Ved ikke med hvad og hvordan 

• Det har ikke været aktuelt 

• Vingeindsamling er ikke relevant for vores 
jagtudbytte 

• Har ikke været relevant 

• Ikke haft noget relevant 

• Skyder ikke ænder og det er sjældent med 
kronvildt 

• så længe man ikke får godkendt billeder af husmår 
deltager jeg ikke, spild af tid. 

• Tid 

• Det kan bruges imod jagten 

• jeg går ikke så meget på jagt mere.(alder og ben) 

• Alder 

• Har i år kun nedlagt udsatte fugle 

• Har for sjældent muligheden 

• Alder, jeg er 78 år. 

• Jeg ved ikke hvor jeg finder mugligheden for at 
deltage 

• Urelevant spørgsmål 

• som næsten 80 årig er jeg ikke så aktiv mere 

• Skyder ikke ret meget 

• Går ikke på jagt mere 

• Går ikke så meget på jagt mere, kun enejagt, med 
salon eller riffel. 

• Jeg er blevet  forgammel 

• Alder 76 år 

• Jeg har ikke lige været til stede 

• Kender ikke mulighederne 

• går ikke så meget på jagt i øjeblikket 

• Har i en årrække ikke haft muligheden 

• skyder kun 2-3 stk vildt årligt 

• Som 71 årig er det begrænset hvor meget jeg går 
på jagt 

• har ikke skud fuglevildt 

• Oplysninger om hvor man kan 

• Ikke mulighed 

• Alder 

• Mangler tid 

• dårlig helbred (ryg-ben) 

• Ved ikke hvordan man deltager 

• Manglende tid 

• Har ikke være opmærksom på dette. 

• har ikke så megen tid lige PT 

• er for gammel 8 3 år går kun på riffeljagt, har haft 
korthåret hønsehund i 50 år 

• Har ikke skudt nogle fugle 

• Alder på 87 

• Jeg indberetter vildtudbytte 

• intet 
• Jeg går meget lidt på jagt 

• Nedlægger meget lidt vildt 

• har ingen jagt 

• Alder 

• Ved ikke hvordan jeg kommer igang 

• Ikke bekendt med mulighederne 

• mangel på tid 

• Ikke haft tid 

• Er blevet lidt gammel 

• Har ikke nedlagt relevant vildt 

• Ved ikke. 

• Min høje alder 

• Min alder 

• har ikke nået det. 

• Ingen tid 

• dete har kørt i mange år .jeg kan ikke se vi har 
fået noget glæde af det 

• Har aldrig tænkt på det 

• Jeg har ikke tænkt på det som vigtigt 

• De bruger oplysningerne mod os 

• Har ikke opsøgt det men vil gerne 

• Jeg syntes ikke jeg har haft noget at bidrage med 

• Har ikke haft mulighed 

• jeg er 84 år 
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• Jeg er for gammel - 79 år 

• har pt ikke den nødvendige tid, er instruktør i DRK 

• Har ikke fået det gjort 

• Har ikke fået kendskab til hvornår hvordan 

• Har ikke egen jagt p.t. 

• Ikke haft lejlighed 

• jeg gider ikke at bruge min tid på det , så længe 
den idiot sider for bordenden og javer det ene 
medlem efter det andet væk vi er jo snart halveret 

• Går kun meget lidt på jagt 

• har tidl bidraget med vinger og gør det igen hvis 
det bliver aktuelt 

• Sygdom 

• Får det ikke gjort,bliver ikke opfordret 

• Jeg skyder ikke så meget 

• Nedlægger meget sjældent vildt 

• Har ikke gjort noget, fået ny hofte 

• Andre klarer det praktiske 

• Er ikke stødt på disse arter 

• Har ikke lige haft tid. 

• Går ikke på jagt har jagttegn og er lodsejer 

• Har kun skudt fasaner og hare 

• Aa 

• Får det desværre ikke gjort 

• Har ikke udbytter at bidrage med 

• har ikke haft noget at bidrage med 

• Der har ikke været nogen optællinger af interesse 

• Er ikke blevet opfordret og har ikke interesse. 

• - bør være mere tilgængeligt og bedre oplysning 

• Dovenskab 

• For lidt info hvor og hvordan det gøres 

• Har ikke tænkt nærmere over det 

• Jeg har ikke haft noget relevant 

• , 

• Har ikke tiden 

• Problemer med ap på teleforn 

• Jeg har ikke haft det store bidrag da jeg ikke 
skyder ret meget. Markvildtlav er efter min 
opfattelse kun for lodsejere 

• alder 

• har ikke tiden til det 

• Jeg skal bare tage mig sammen, og komme igang. 

• Ikke haft mulighed 

• Har ikke egen jagt 

• Ikke fået taget sig sammen til at deltage 

• Tid 

• Ved ikke hvordan 

• er ikke så aktiv jæger længere 

• har overladt til anden person 

• ved ikke med hvad?? 

• Har ikke haft tid 

• Det er yderst begrænset hvor ofte jeg kommer på 
jagt 

• Er ikke opmærksom på muligheden 

• Er vist bare ikke kommet i gang 

• Harejagt 

• Jeg er ikke mere aktiv jæger; pga alder. 

• har ikke haft muligheden 

• Tid 

• Ingen relevant mulighed 

• Skyder max 10 stykker vildt om året 

• Ikke aktiv jæger 

• Jeg vidste ikke det var noget alle kunne deltage i. 

• Fordi jeg ikke har haft jagtmuligheder 

• Har ingen fugle skudt 

• a 

• Jeg har ikke været opmærksom på hvordan, jeg 
kan bidrage. 

• Har ikke mulig for det 

• Jeg har ikke haft noget at indberette 

• Jeg har svært ved at finde tiden til det 
• Ved ikke hvordan 

• jeg er blevet for gammel, går ikke så meget på 
jagt mere 

• Dovenskab 

• har ikke fået det gjort 

• Skyder ikke de omhandlede arter 

• vinger fra opdrætet vildt kan ikke bruges 

• Jeg mener tallene er for usikre til at de har værdi 

• Skyder kun lidt vildt, så bidrag er begrænset. 

• Jeg ved ikke hvordan, har ikke været opmærksom 

• Når det ikke 

• Ved ikke hvorfor 

• Går ikke på jagt - kun regulering 

• Ingen oplagte muligheder 

• Ikke kommet igang 

• For lidt kendskab 

• har ikke haft nogt at bidrage med. 

• Har  ikke været aktuelt 

• Har ikke tænkt på det 

• Jeg får det bare ikke gjort. 

• Jeg går ikke på jagt. 

• Jobbet 

• Gammel nok 

• pt. ganghandicapet 

• er ikke digital 

• er bange for yderlig nedgang i jagt muligheder 
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• Jeg har problemer med min ryg 

• er ikke jæger 

• Skyder mest fasaner ,hare og due som ikke er 
nødvendige med stort fokus 

• For det meste jagt i udlandet 

• Har været forhindret  pga. Sygdom i længere tid 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Har nok ikke lige noget at bidrage med. 

• Ikke noget vildt at bidrage med 

• 5 

• Har ikke noget materiale 

• Har ikke været opmærksom på mulighederne 

• Glemmer det 

• har ikke haft noget 

• Ikke aktuelt 

• begrænset jagt... 

• Har ikke tiden til det 

• ikke rigtig haft muligheder 

• Har ikke haft mulighed for,at bidrage med eks 
vinger 

• Har ikke modtaget information om hvor og hvad 

• Ingen mulighed i min jagtforening 

• har ikke været relevant/muligt 

• S 

• Har minimal observationer 

• vedikke kvad jeg kan bidrage med 

• Nedlgger meget lidt vildt 

• Det er meget begrænset hvad jeg nedlægger af 
vildt 

• Havde kun hørt om vildtindberetning 

• Ved ikke hvordan 

• manglende tid til dette. 

• ? 

• Jeg tror, som tandlæge, ikke tandundersøgelser på 
kronvildt. Læs Egon Bennetsen’s dokumentation 
for det samme! 

• Har ikke nedlagt disse vildtarter 

• Andre prioriteter 

• Har ikke mulighed for at være ret aktiv pt. 

• BOR I UDLANDET 

• Alder, der samtidig gør at jeg har meget stor 
erfaring 

• har ligget udenfor mine aktiviteter 

• er i gang med at etablerer tællelav/bestand 
tælling i jægerrådsregi 

• !! 

• Alder 

• Tid 

• Jeg får bare ikke afleveret vinger 

• Det er bare aldrig blevet sådan 

• Har ikke skudt 

• Her ikke tiden pt. 

• Stoppet med at gå på jagt 

• - 

• ikke aktuelt for mig 

• Får det bare ikke gjort 

• Har ikke tid. Og skyder ikke andefugle mv 

• Tidmangel 

• Fremover vil jeg indsende observationer  via appen 
jæger 

• Min aktivitet er forholdsvis begrænset, så på en 
række områder vil bidraget være =0 

• jeg tror det er godt nok, andre gør. 

• Har ikke været televant 

• Gør ikke pga dårlig bentøj 

• Har ikke haft lejlighed til det 

• Ved ikke hvad jeg kan bidrage med 

• Har ikke været på jagt 

• Har ikke sat mig ind i det 

• Sygdom 

• Hører ikke om det i foreningen 

• Mangler en forud defineret enkel måde at 
indberette på 

• har ikke haft mulighed 
• Dobenskab 

• Der andre i vores forening der gør det 

• Skal lige lære at bruge jægerappen fornuftigt 

• har ikke været obs på det 

• ved ikke hvad jeg kan gøre 

• Har ikke været opmærksom på om det er vigtigt. 

• ++ 

• Jeg ved ikke hvordan det gøres 

• Manglende tid 

• Vildtudbytte er somregel ingenting 

• tid og har ikke rigtig sat mig ind i det 

• Tidsmangel 

• Det har ikke været en mulighed for mig 

• * 

• Er 73 år og det kniber med energien 

• Glemsomhed:-) 

• Har ikke været opmærksom på det 

• Initiativet 

• Skal også bruge tid med familien 

• jeg tænker simpelthen ikke over det 

• jeg har ikke været på jagt de senere år. 

• Jeg går for lidt på jagt i DK 
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• har ikke været opmærksom på de mange 
muligheder og har ikke haft anledning til 
indsendelse af f.eks. vinger. 

• Mangler tid. 

• dårligt spørgsmål! på hvad?? 

• Det har blot ikke lige været oplagt. 

• jeg ved ikke hvordan man gør 

• Har ikke fået det gjort 

• Jeg har ikke prioritet muligheden 

• mangler i gangsætning 

• Intet 

• Mangel på tid 

• jeg mener at nogle af undersøgelserne ikke giver 
det rigtige billede af virkeligheden, og derfor giver 
os jæger nogle begrænsinger. se haren som vi har 
lavet frivillige fredninger på og så giver jagt 
udbytte et forkert billede 

• ikke relevant 

• Fysiske årsager 

• Ikke set behov for min deltagelse 

• Jeg har ikke søgt viden om dette emne og sat mig 
ind i hvordan og hvad jeg kan bidrage med 

• Bruger i forvejen rigtigt mange timer på mit 
konsortie. 

• Har ikke fået det gjort 

• Har ikke noget at bidrage med 

• Har ikke haft muligheden 

• Får det ikke gjort 

• Får det bare ikke gjort 

• ikke haft tid 

• Dof bestemt hvad vi må skyde I har jo give dem 
magten 

• Er ikke blevet spurgy 

• Jeg går næsten ikke på jagt mere, grundet slidt 
ryg. 

• Det er bare en lille ting mere oven i alle de andre 
små ting man skal ,så springer over på grund af 
tidsmangel 

• Det er yderst sjældent jeg skyder nogle fugle. 

• Har desværre ikke sat mig ind i det 

• Ikke bevidst om mulighederne 

• Har ikke haft noget viden at dele 

• Er ikke bekendt med hvad muligheder der er 

• Har i praksis ikke haft mulighed i flere år 

• Jeg har sjældent mulighed for at bidrage, da jeg 
kun går ganske lidt på jagt 

• Ikke relevant for mig 

• Jeg er ikke nok på jagt 

• Har ikke været opmærksom på at deltage 

• Magelighed. 

• - 

• Har ikke mulighed 

• har ikke været klar over muligheden 

• Hvad kan jeg hjælpe med ? Har ikke læst om noget 
i bladet 

• Manglende kendskab til opgaverne 

• For lidt på jagt 

• Har primært gået på jagt i udlandet de sidste 10 år 

• får det ikke gjort 

• Har ikke haft tid til jagt i år 

• Har ikke de fornødne tid 

• Går næsten ikke på jagt 

• Er ikke meget på jagt 

• Har ikke haft mulighed for det. 

• Jeg synes det kniber lidt med at få tid til det 

• Ved ikke hvad og hvordan jeg kan bidrage. 

• Hvor tilmelder man sig..? 

• For ikke gjordt det 

• hvordan kommer man i kontakt 

• Ikke tænkt så meget over det 

• Tjae 

• min fysiske tilstand 

• Alder 

• er aldrig rigtig løbet ind i muligheden 

• Arbejder med vildtopdræt egen besætning i over 
20 år. 

• Har ikke skudt noget 

• mangler information om mulighederne' 
• Jeg ved der er kommet en app, den vil jeg måske 

bruge. 

• Har ikke nedlagt fx ænder 

• har gået på jagt i 62 år, så jeg opfordrer unge 
jægere til at gøre det 

• Får det desværre ikke gjort 

• har prioriteret anderledes 

• Har ikke skudt noget i lang tid 

• For dårlig involvering fra min side 

• har sendt vinger ind for nogle år siden og har ikke 
noget imod at deltage hvis med noget igen 

• Tid 

• Der skal startes et helt andet sted 

• Har ikke været på jagt i år 

• Jeg mangler støtte til at håndtere bidrag 

• Har ikke tænkt over det 

• Jeg jager kun i udlandet (især Tyskland) 

• Pause fra jagt pga flytning 

• jeg er helt primært riffeljæger på klovbærende 
vildt 

• Jerg har ikke været i kontakt med andre der tæller 

• har udfyldt 
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• Bliver ikke adspurt 

• Ved ikke lige hvordan man gør 

• har ikke tid. alderen trykker. 

• Jeg ved ikke hvordan 

• Jeg ved ikke hvad jeg skal gøre. 

• kendet det ikke 

• Er ikke så aktiv på det område 

• Jeg har ikke tid 

• Hvordan? 

• Dj arbejde med indsamling virker uprofesionelt 

• kniber med tiden.man skal jo også arbejde. 

• Ikke haft mulighed 

• Ikke noget at bidrage med 

• Da jeg ikke har hørt om det ved jeg heller ikke 
hvordan jeg kan bidrage 

• Har ikke lige været aktuelt 

• Skyder ikke ret meget vildt 

• Uvidenhed 

• Jeg er pensionist - 80 år 

• For doven til at bruge det 

• Muligheden har ikke budt sig 

• Skyder meget lidt vildt 

• Vidste ikke der vare andre måder 

• opmærksomhed 

• Jeg går faktisk ikke på jagt men interesserer mig 
for natur og biodiversitet. Jeg tog jagtkortet fordi 
mine får var kraftigt generet af krager og lidt ræve 
under læmning 

• ikke tid 

• Jeg har desværre ikke tid 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• Jeg går pt ikke på jagt 

• Ved ikke hvordan 

• Skyder ikke nok til at der er noget at indrapportere 

• Ved ikke hvor eller hvordan 

• Tid til at sætte sig ind i det og gøre det 

• Nedsat aktivitet pga alder 

• x 

• jeg får det bare ikke gjort 

• Jeg nedlægger meget lidt vildt, da jeg stort set 
kun driver med hund og prioritere det frem for 
skydning. 

• Har aldrig hørt om det. 

• Er ikke vidende om hvad der kan bidrages med 

• Har ikke noget at bidrage med 

• Har ikke tiden 

• Har ikke nogert data. 

• Det tager tid 

• Skyder meget lidt 

• ingen vinger at sende 

• Jeg går stort set ikke på jagt 

• Det har ikke været relevant 

• Let handikap 

• Har ikke haft lejlighed til at deltage 

• hmmm 

• Var ikke opmærksom på mulighederne 

• jeg er ikke bekendt med hvilke andre data der 
ønskes indsamlet 

• Jeg har ikke set nogle relevante opgaver, hvor jeg 
kunne bidrage med oplysninger. 

• Har ikke sat mig ind i proceduren 

• Kender kun til vildtstatistikken 

• vingeindsamling- fryserene er langt fra hvor jeg 
bor. 

• Har ikke skudt relevant vildt 

• har ikke tid på nuværende 

• Jeg er ikke bedt om at deltage 

• Jager mest i Sverige og er medlem af Svenske 
jægerforbund 

• har ikke tænkt over det, ikke set hvor det skulle 
oplyses 

• ved ikke hvad der kræves 

• Mangel på fysik 

• har ikke skudt noget der berettiger 
• Jeg ved ikke hvor man melder sig til 

• Går ikke nok på jagt 

• Har ikke tænkt over at kunne bidrage 

• . 

• Jeg går ikke på jagt aktivt 

• Manglende tid 

• Det har ikke haft min opmærksomhed 

• Har ikke nedlagt vildt der er relevant for 
statistikken 

• Det har ikke været aktuelt med andet 

• Jeg går ikke på jagt efter de typer vildt 

• Det beror ikke nødvendigvis på fakta 

• Har ikke skudt andefugle 

• Har. Ikke haft noget at bidrage med 

• har ikke fået taget mig sammen til det 

• Jamen jeg vil da gerne deltage, men jeg oplever 
det lidt som lukkede miljøer 

• Ikke noget jeg har tænkt over 

• Har ikke været opmærksom på det 

• jeg har ikke skudt noget 

• Vi gør det lokalt 

• Har ikke haft tid 

• dårlig information om hvordan man kan bidrage i 
forskellige kontekster 

• Jeg bruger min tid på at træne hund 
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• Min tid har ikke været til tælling af vildt 

• Har ikke tænkt på det 

• Er ikke faldet over nogen mulighed for at bidrage 
med noget, jeg har mulighed for. 

• Har bare ikke gjort det endnu 

• Glemmer at få det gjort og nedlægger meget lidt 
vildt 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Sløsseri 

• Måske dovenskab ( smil) 

• Har ikke tænkt videre over det 

• Går kun lidt på jagt. 

• Ikke opmærksomhed på det 

• Jager ikke i Danmark 

• Tid 

• Ved ikke hvordan jeg kommer i gang med det. 

• Jeg har ikke været opsøgende nok 

• Er bare ikke lige kommet igang 

• er aldrig blevet spurgt 

• indberetter vildt udbytte 

• Jeg har et begrænset jagtudbytte 

• Ikke noget 

• Kan ikke bidrage 

• Jeg deltaker kun i få selvskabsjagter nu om dage 

• Hvor - hvordan ? 

• Jeg er ikke klar over hvad /hvor det efterspørges 

• Jeg var ikke klar over tilbud 

• Intet nedlagt 

• Har ikkenoget at bidrage med! 

• Aldrig kontaktet 

• Har ikke modtaget en invitation 

• Jeg går for lidt på jagt for tiden, og da mest i 
udlandet. 

• Jeg er ikke aktiv på jagt pt så det bliver kun til lidt 
skydebane træning håber jeg får merer tid i 
fremtidrn 

• Tiden 

• ? 

• Bor i Tyskland 

• Har ikke diltaget 

• Dovenskab 

• hvordan gør man 

• . 

• jeg har et meget begrænset jagtudbytte 

• Har aldrig sat mig ind i det 

• At indgive vildtudbytte giver mening 

• har først for en månde kendskab hvem der gjore 
det lokalt 

• Det har ikke været oplagt at deltage 

• Jeg vil egentlig gerne deltage, men får det bare 
ikke lige gjordt 

• Ønsker at beholde kronhinds underkæbe som del af 
trofæet 

• Har ikke skudt noget 

• Vil fremover bruge app 

• Manglende tid 

• Jeg er født i 1941 og er ikke aktiv jæger mere, 
men interesserer mig stadig for jagt. 

• Har ikke tiden pt. 

• Er ikke informeret godt nok om, hvordan jeg gør 

• Har andre ting med interesse inden for jagtens 
glæder 

• går ikke på jagt længere 

• Vidste ikke det med kronvildt og skyder ikke fugle 

• er bange for at matrialet bliver brugt imod jægere 

• Har deltaget enkelte gange i optælling af agerhøns 

• ikke relevant 

• Cx 

• Bor pt. I udlandet 

• Jeg får det bare ikke gjort. 

• Har ikke haft mulighed for det 

• Ved ikke hvordan jeg skal deltage 

• Har ikke tid 

• Tiden, arbejder når andre har fri. 
• Jage ikke så meget mere. 

• Så meget går jeg ikke på jagt 

• ikke skudt noget der indberettes ud over 
vildtudbytte 

• Jeg nedlægger meget lidt vildt 

• ir 

• Det rammer ikke mine områder for jagt primært. 

• Har ikke jagtet noget relevant 

• Jeg er kun sportsskytte, har ikke jagttegn men 
bæretilladelse 

• Jeg går meget lidt på jagt. 

• jeg er usikker på data reglerne om de overtrædes 
og i hvilken politisk form vil det blive brugt i. 

• har ikke haft noget relevant at bidrage med 

• Har tilbudt at lave et tale hold , men der er ikke 
sket noget de sidste 6 mdr 

• Alt bliver brugt til at reducere jagten. 

• Ikke fået startet på det 

• Tid 

• Har ikke haft fokus på det 

• har dårlig ryg 

• Kan ikke nå det. 

• Var ikke bevidst om at man kunne deltage 

• Ingen grund 

• Dovenskab 
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• lille udbytte 

• har ikke tid p.g. af arbejde 

• Sjusk, for jeg burde gøre det… 

• Syntes ikke jeg har tid og overskud, og måske 
mangelende info 

• Ved ikke hvordan mandeltager 

• Har pt. Ikke tiden til det 

• Har bare ikke fået det gjort :-( 

• Regner med at bidrage med vingeundersøgelse 
fremover afleverer i Bårse 

• Går ikke på jagt mere. 

• Har ikke haft noget ar bidrage med 

• Dovenskab 

• Jeg ert bange for at materialet kan benyttes til 
politisk manipulation 

• aLDRIG TÆNKT OVER DET 

• Jeg var ikke klar over at jeg kunne melde mig 

• jeg går meget lidt på jagt, der ikke giver mulighed 

• Jeg går ikke meget på jagt i Danmark 

• Har ikke sat mig ind i det. 

• Er ikke blevet spurgt 

• Min alder 

• Ikke haft noget at bidrage mef 

• Jeg ved ikke hvad jeg skal gøre 

• Ikke skudt vildt som der ønskes prøver af 

• manglende tid 

• CLC kan ikke komme igennem i VFR med fakta. 

• Jeg har ikke mulighed for at deltage - ville gerne 

• Går kun på én jagt om året 

• pågr af alder 

• Har måske aldrig fået begyndt 

• Tid 

• Jeg skriver jagtdagbog således at mine oplysninger 
til jagtstatestikken er 100 pct. korrekte 

• Vidste ikke at det var muligt 

• egentlig ingen grund/ jager mest i udland 

• . 

• har ikke været på jegt de sidste år. 

• Deltage kun i det obligatoriske 

• Dyrker ikke jagt i Danmark efter en 
vådeskudsulykke for 5 år siden 

• Har ikke egen jagt mere, har holdt pause i 15 år 

• har ikke haft muligheden for at deltage med den 
jagt jeg driver 

• Bor i udlandet så ikke muligt at bidrage 

• Er pt ikke aktiv grundet sygdom 

• Danmarks Jægerforbund har intet gjort for at 
stoppe for muslingeskrab i Vejle Fjord samt 
Lillebælt. Det har resulteret i at man var nød til at 
frede først Edderfugl  hunnen, dernæst hannen, da 

fødegrundlaget ikke var til stede mere.  DJ`s 
Strand & Havjagtudvalg er blevet gjort opmærksom 
på det den ene gang efter den anden i deres 
udvalgsmøder., men intet er sket. I 
vildtforvaltningsrådet er der jo visse medlemmer 
der ønsker motorbådsjagten afviklet jo før jo 
bedre, da de udmærket ved at det er Edderfugle 
der hovedsalig jages fra motorbåd. Man kan undres 
over at DJ`s formand Claus Lind som kalder sig 
”strandjæger” ikke har gjort mere for at bevare 
levegrundlagt for Edderfuglen. Der findes 
mennesker som glemmer deres rødder for at 
behages andres synspunkter. 

• da jeg skyder under 5 ænder om året 

• Har ikke tænkt på hvad det skulle være 

• Ved ikke hvad og hvordan jeg kan bidrage 

• på grund af alder er min jagtindsats dalende 

• Jeg går ikke meget på jagt 

• jeg har ikke kendskab til behovet og hvordan det 
kan gøres 

• Mit job til søs sætter ofte grænser 

• fordi den viden om jagt hvad mange jægere går 
rundt med i det daglige , overhovedet ikke bliver 
hørt eller taget i betragtning ,når de store ting skal 
vedtages . 

• Jeg bor i udlandet 

• Har kun skudt fasaner og råvildt... 

• Jeg går næsten ikke på jagt 

• Ved ikke hvordan 

• Jeg kommer ikke ofte på jagt mere 

• Har ikke været involveret 

• Har ikke skudt noget. 

• Har ikke haft muligheden 

• Har kun jaget i begrænset omfang 

• Ekstrem travlhed 

• xxx 
• Jeg er ikke særlig aktiv længere pga alder 

• Jeg har ikke været aktiv på jagtfronten de sidste 
par år 

• Stortset kun hundearbejde 

• Har intet at rapportere 

• Nå jeg går på pension så der tid 

• Er ikke spurgt 

• Har de seneste år ikke været så aktiv som jæger 

• måske let oplysning om samme, og nem - digitalt 
indberetning 

• Skyder meget få dyr årligt 

• Dovenskab 

• Har ikke været aktuelt 

• Ved ikke hvordan man kan deltage 

• Får det bare ikke gjort 

• Er ikke umiddelbart tilgængeligt i mit område 
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• Ved ikke 

• Tiden 

• Skyder mest fasaner og råvildt 

• Mine 4 fasaner om året tæller kun i vildt 
statistikken 

• nedlægger ikke vildt i danmark 

• Ikke relevant viden jeg kan bidrage med 

• Er bare ikke kommet i gang. 

• Gå dårligt 

• manglende tid 

• Ikke relevant 

• Har ikke noget st indsende 

• træt af papir og registrering, går på jagt for at 
slappe af 

• er ikke opmærksom på muligheden 

• Har ikke tænkt over det. 

• bruger ikke så meget tid på jagt 

• Jeg har ikke husket på det 

• er regulerings jæger 

• for god ordens skyld 

• assdfælkllkj 

• Jeg er ikke stødt i det 

• Vved ikke hvad der eller er at bidrage med 

• _ 

• Ingen fuglejagt i 2023 

• Har skudt en fasankok 2023! 

• Har ikke jagt i DK 

• Det er bare sådan det er blevet indtil nu. 

• jeg er ikke bevidst om det 

• Jeg har ikke tid. 

• Jagtaktiviteten foregår modsat tidligere alene med 
et par årlige jagter i Jylland (bor i Kbh) 

• Har ikke jagtareal 

• X 

• Det eneste det bruges til er begrænsninger, selv 
om bestandene sagtens kan tåle jagttryk så får vi 
ikke jagten tilbage på bl.a. stor og lille regnspurv 
trods kæmpe bestand! 

• Har ikke mulighed. 

• Jeg går ikke meget på jagt og nedlægger ikke vildt, 
hvor det er relevant 

• Jeg ville gerne bidrage med observationer og fotos 
af faldvildt, men jeg har ikke fået taget mig 
sammen 

• Svært med tid 

• Jeg har ikke kunnet bidrage til undersøgelserne 

• Bruger ikke så meget tid på jagt 

• Ved ikke rigtig hvad… 

• T 

• Har desværre ikke den fornødne overskud 

• Tror ikke jeg kan bidrage 

• Det har ikke været aktuelt 

• Jeg har ikke egen jagt. 

• Jeg har ikke haft muligheden 

• Gaar kun paa jagt 1-2 gange aarligt, bor i udlandet 

• Intet skudt 

• Har ikke haft fat i noget der blev talt 

• Jeg er ikke stødt på det 

• For lidt info omkring hvem, hvad og hvorfor div. 
tællinger. 

• kender ikke til mulighederne 

• Er ikke blevet opfordret til yderlig aktiviteter. 

• Kommer ikke på jagt 

• Vidste ikke at et var muligt, har ikke sat mig ind i 
det 

• praktikaliteter 

• Jeg har ikke mødt nogen ønsker om bidrag 

• Går for lidt på jagt 

• Har ikke skudt nogen ag de fugle der skulle 
indsamles fra 

• Ikke tid 

• Går meget lidt på jagt 

• Har ingen jagt selv og kommer ikke meget på jagt 
mere 

• har ingen jagt 

• Dyrker kun riffeljagt 
• Manglende viden og tid 

• tiden til det 

• min alder 82 år 

• Nok mest at det kræver en indsats/interesse fra 
min side. 

• jeg er meget optaget ,med at tygtigåremig med 
læsning 

• ved ikke 

• Ikke oplysning nok om vittigheden ? 

• Går ikke så tit på jagt 

• Jeg har ikke skudt noget 

• bor i udlandet 

• Tæker ikke på det. 

• får det ikke gjort 

• Ude af bevidstheden 

• Bliver 80 i Januar 24 

• Jeg ved ikke hvad jeg kan hjælpe med 

• Går kun lidt på jagt på min ejendom 

• Opfordringer fra netværk 

• Fødselsdato 

• jeg går ikke på jagt jeg er 83 

• har ikke bidrag 

• Er aldrig blevet spurgt 
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• Dovenskab 

• Desværre ingen erfaring 

• Jeg har ikke noget at tilbyde 

• Ikke relevant 

• jeg har en travl hverdag 

• Jeg kendte ikke til tiltagene 

• Går for lidt på jagt 

• Det resulterer oftest i begrænsning af jagt 

• Jeg ved ikke hvad jeg skal gøre 

• ved ikke 

• Jeg nedlægger meget lidt vildt om året 

• Jeg er blevet for gammel til dette. 

• Det er ikke relevant pt. 

• Vil gerne bidrage, men ved ikke hvordan man 
kommer igang 

• helbred 

• Pas nu på med ikke for megen bureaukrati. 

• Manglende initiativ 

• Går ikke meget på jagt 

• jeg er måske blevet for gammel, 80 år 

• Det har været folk nok til opgaverne 

• Har ingen jagt længere pga. helbred og alder. 

• Har ikke nedlagt bytte i DK Jagtgrund i sverig. 
Alder 82 

• Jeg ved ikke hvordan man bidrager 

• Har ikke noget der skal sendes 

• Mit jagtliv, består mest af vildt studier, især 
Råvildt. 

• Er meget lidt på jagt 

• Bare ikke fået det gjort 

• Jeg deltager i min egen studiegruppe 

• Jeg har gennem udlandsophold været afskåret 
derfra 

• Jeg er bosiddende i Sydafrika og laver bla.a jagt 
her 

• tid 

• Ja ? 

• Ikke kommet igang 

• Desværre nok bare dovenskab 

• Har aldrig prøvet 

• Skyder måske 1-2 fasaner om året 

• Har ikke tænkt så meget på det, så har ikke fået 
det prioriteret 

• Det er også for sløvt af mig. 

• Tid 

• Gør det af og til 

• Har ikke været muligt i år 

• Alder begynder at tynge 

• PT ikke aktiv jæger 

• Ved ikke hvordan 

• er ikke kommet igang med det 

• Ikke kendskab til det. 

• Er mest aktiv på skydebane. 

• Har ikke tid 

• Skyder for lidt 

• Får det bare ikke gjort 

• Riffeljagt er min foretrukne jagtform 

• Har reelt ikke overblik/viden over mulighederne 

• får det bare ikke gjort, desværre 

• Har ikke været relevant eller muligt for.mig. 

• Jeg er nok ikke særlig administrativ.... 

• Bare aldrig kommet til det 

• Har ikke været opmærksom på det, ved ikke nok 
om hvordan og hvad der ønskes indberettet. 

• Har ikke været på jagt i flere år 

• Tid 

• Har ikke haft behovet for indsendelse 

• . 

• oplysning om hvor.. 

• Måske er jeg bare ikke så aktiv lige nu 

• Har ikke nogen særlig viden at dele. 
• Har ikke været opmærksom på mulighederne 

• For travlt på job siden 

• Har ikke nedlagt noget vildt der indgår i disse. 

• har ikke muighed for at deltage med noget 
relevant 

• Er bare ikke startet 

• ikke lige været aktuelt 

• skyder for lidt, deltager faktisk kun fasanjagter og 
skydebane 

• - 

• Jeg går meget lidt på jagt men dyrker i stedet 
vildtpleje af mit revir 

• Jeg har ikke været fokuseret på det og går mest på 
jagt i udlandet. 

• Det er nok blot uopmærksomhed omkring det 

• Manglende nedlagt vildt 

• Jeg er hyggejæger og går primært med riffel 

• Har ikke haft lejlighed. 

• Jeg er til jagt med riffel 

• Jeg går ikke meget på jagt 

• Jeg har ikke haft relevant at berette pga 
manglende aktivitet 

• Jeg har ikke fået det gjort 

• Jeg har ikke noget at bidrage med 

• Har ikke tiden til det 

• Går pt ikke aktivt på jagt 
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• Vores repræsentant tænker kun på at promovere 
sig selv 

• Får det ikke gjort 

• Har desværre ikke prioriteret at sætte mig ind i 
det 

• Dovenskab 

• Er ikke aktiv jæger 

• indbereter nedlagt vild - det må være nok 

• Har ikke nedlagt noget vildt 

• Skal bare tage mig sammen 

• Jeg har været sparsomt på jagt de sidst par år pga 
småbørn 

• Dovenskab/travlhed 

• Ved ikke 

• Mangler ofte tiden 
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ØKONOMI, JAGT OG NATURPLEJE 
 

Hvad bruger du årligt af penge på jagtleje? 
(arealleje og dagjagter) 

 

 
 
Hvad bruger du årligt af timer på natur- og terrænpleje? 
(etablering og pleje af vildtplantninger, levende hegn, vildtagre, søer, markvildtstriber o.l.) 
 

 

 
 
Hvad bruger du årligt af penge på natur- og terrænpleje? 
(etablering og pleje af vildtplantninger, levende hegn, vildtagre, søer, markvildtstriber o.l.) 
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Hvad bruger du årligt af timer på bestandspleje? 
(fodring og udsætning) 

 

 
 
Hvad bruger du årligt af penge på bestandspleje? 
(fodring og udsætning) 

 

 
 
Hvad bruger du årligt af penge på udstyr? 
(våben, ammunition, beklædning, lokkefugle o.l.) 
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Hvad bruger du årligt af penge på transport i forbindelse med jagt? 
Både transport til jagtrejser og kørsel til og fra konsortier og lignende. 

 

 
 
Hvad bruger du årligt af penge på jagtrejser i ind- og udland? 
Alt inklusive 
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MEDIER OG KOMMUNIKATION 
 

Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? 
Vælg gerne flere.  

 

 

Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? 
Vælg gerne flere.  - Andre nyhedsbreve. Hvis ja, hvilke? 

 
• Jagt 

• Landbrugsavisen 

• Andre magasiner/online blade 

• Isyhunt 

• tyske jagtblade 

• Jagtforening 

• JVV 

• jeg er helt nyt medlem og har ikke været på jagt 
endnu 

• SLJF 

• Jæger + jabt vildt ig våben 

• Mit Jagtblad, Trofæ 

• internettete 

• netnatur 

• Nyhedsbreve fra lokale jægerforeninger 

• Facebook 

• avis, sportsfiskeren, tv 

• Vækst (Hedeselskabet) 

• der er mange 

• Anderand.dok 

• Podcast 

• Jagtforeningens 

• Venner 

• Trofæ og jagt, vildt og våben 

• Skovdyrkerne mfl. 

• Jeg høre lidt om jagt da de fleste Jeg kender er 
jægere 

• Æhh 

• Dk 4 

• BASC, Svenska Jägerforbundet 

• Mit jagtblad 

• VKST 

• Udenlandske 

• Producenter og andre online magasiner fra ind og 
udland 

• Fra lokal jagtforening 

• Vildt og våben 

• Storkøbenhavns Jagtforening nyhedsbrev 
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• Landbrugsaviser 

• Jagt, vildt og våben 

• Diverse netmagasiner 

• jagt, vildt og våben. trofæ. 

• DN 

• google 

• jagt, vildt og våben gratis på mail 

• Venner 

• Google 

• ingen 

• På FB, Os der blæser jagthorn 

• Fra andre jægere 

• . 

• “Mit Jagtblad” (modtages online) 

• Ingen 

• Dansk ornitologisk forening 

• motv 

• Ingen, da jeg ikke går på jagt, men blot har trænet 
en jagthund og er født ind i en jagtfamilie 

• Jagt og Vildt 

• Dansk Falkejagt Klub’s, British Falconers Club’s, 
Deutche Falkenorden’s 

• Jagttegnslærerforeningen 

• Fra private firmaer 

• Jäger 

• Bøger 

• Netnatur 

• Jagt, Vildt & Våben 

• jagtmagasinet og lignende 

• Jakt och jägare, Mit Jagtblad 

• Jagt magasinet og the field 

• naturstyrelsen 

• Jagt Vild of Våben 

• Mitjagtblad 

• Dansk Falkejagt klub, International Association of 
Falconry 

• Jagt, Vildt & Våben 

• Netnatur.dk 

• MitJagtBlad.dk 

• Der er forskellinge 

• netnatur 

• Jaktjournalen 

• Magasinet Svensk Jakt 

• NSK 

• Nee 

• Jagt Vildt og Våben, Trofæ, The Field 

• Mit Jagtblad  

• google.dk 

• Netnatur - 

• Jagt, vildt og våben 

• NSK 

• DLS Hjemmeside  

• wild und hund 

• Danmarks Naturfredningsforening 

• andre jagtblade 

• Ingen 

• Dansk retriever klub 

• Mariann Chriel 

• Netnatur 

• Alle andet 

• net natur 

• Mit Jagtblad 

• Fra plante og frø producenter 

• mit jagtblad 

• Andre fysiske jagtblade. 

• div. Jagtmagasiner 

• Magasinet Jagt vildt og våben 

• Nyhedsbrev om mårhunderegulering 
• Jagt, vildt og våben 

• Mit Jagtblad 

• Naturfredningsforeningen 

• Jagt og vildt 

• NetNatur og DLS 

• DLS 

• Netnatur, Mit jagtblad 

• Nej ingen 

• Svenska jaktforbundet 

• Lovsamling til jægeren 

• DCAs vildtforskning 

• SCI - Nordisk safari klub 

• Jægernes magasin 

• mit jagtblad 

• google aktuelle spørgsmål, f.eks jagttider 

• Jagt og vildt 

• Diana, Profihunt, mv 

• jagtrejse udbyder 

• Jagthunden 

• Svensk Jakt 

• netnatur, 

• Alle jagtrelaterede nyhedsbreve 

• DN, DOF 

• Svensk jagt 

• Udenlands og danske ikke DJ 

• Svensk jagt 

• Mit Jagtblad 

• FADB 
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• Lokal jagtforening 

• SJD 

• tv 

• Hvis jeg nu ikke bruger medier ???? 

• Norske jagtmagasiner 

• Nordisk safari klub 

• Nordisk Safari klub 

• Nationalparkvadehavet. Danmarks fugle. Danmarks 
Naturfredningsforening 

• Netnatur - Jaktia 

• Youtube 

• nyhedsbreve fra min lokalafdeling 

• Tyske Jäger, Jagen Weltweit, Wild & Hund 

• Mårhunde 

• Netnatur, Mit jagtblad 

• Bruger ingen krudt på dette 

• Netnatur 

• Net Natur 

• DCE MST NST 

• Jagt vildt & våben 

• Tyske jagtforeninger 

• Mit jagtblad 

• Netnatur 

• Mit Jagtblad 

• Mit Jagtblad (elektronisk) 

• Mit Jagtblad 

• Jagthunden 

• Anders And 

• Jagt Vildt og Våben 

• Jagt vildt og våben 

• jagt vildt våben 

• Mit jagtblad, jagtformidling 

• Medlemsbladet FT spaniel og jæger og DJR 
magasinet 

• Mit jagtblad 

• Mitjagtblad.dk 

• Foreningen for danske buejægee 

• Jagt vildt og våben 

• aviser 

• Andre jagtmagasiner 

• Trofæ 

• tyske jagt forening 

• Forskellige jagt grupper under Facebook 

• Nordisk Safari Klub 

• Jagthunden (stående hund) 

• Limpopo Hjemmeside 

• jagt vildt og våben 

• Contry Life. Skotland 

• udenlandske 

• nej 

• Netnatur,dk 

• Gratis vildt info på mail fra …. 

• Jvv 

• Fra jagtrejseudbydere 

• søgning på nettet 

• diverse medier  med jagt o skydning. dk. sv. norge 

• NetNatur 

• kun jæger og den er blevet ringere og ringere 

• udenlandske jagtmagasiner. 

• Jagt vildt våben magasin 

• Trofæ og Jagt, vildt og våben 

• mårhunde 

• Netnatur 

• Naturstyrelsen 

• Vedr. invasive artet 

• Nordisk Safari Klub, Jagt vildt og Våben 

• Trofæ, Mit jagtblad. 
• Danmarks  naturforening 

• MITJAGTBLAD 

• Danske og udenlandske jagtblad 

• Skovdyrkerforeningen 

• Mit Jagtblad 

• Mit Jagtblad 

• jagtmagasinet 

• Andre jagtblade 

• Nyt fra Nuturstyrelsen 

• Jagt-vildt og våben 

• Jagtjournalen Sverige, DJZ Tyskland 

• Vildt og natur 

• Danske Anlægsgartnere 

• Trofæ 

• DOF's (Dk´s Ornithologisk Forening) og Danmarks 
Naturfrednings Forening 

• mit jagtblad 

• Jäger og Wild und Hund 

• Mit Jagtblad 

• Jagt, Vildt & Våben 

• Engelske og tyske og svenske magasiner, bøker og 
fordkning 

• Game Conservancy 

• Svensk Jakt 

• Vidste ikke DJ havde en FB side 

• netnatur 

• Nordisk Safari klub 

• Netnatur 

• jagtbladet 
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• Ingen 

• mit jagtblad, jagt vildt og våben 

• vender 

• Maskinbladet - der ses gode artikler. Fx om at 
undgå råvildt og lam, når man slår markafgrøder st 

• Jagtrelaterede firmer (udstyr, jagrejser og lign.), 
"Mit Jagtblad" 

• jagt vildt og våben 

• Netnatur 

• svenske jagt sider 

• Jagt, Vildt og Våben 

• mit jagtblad 

• Miljøstyrelsen hjemmeside 

• trofæ blad 

• Dansk jagthunderegister online blad 

• jagtrejse 

• Internet 

• Finder mest ved simpel søgning på nettet, checker 
generelt flere for at være sikker på at det er 
korrekt 

• Svenske og norske jagt magasiner 

• Holder det norske blad JEGER 

• Jagt vildt og våben og trofæ 

• Netnatur 

• Pirsch 

• nationalparker 

• Landbrugsmedie. segges. 

• Svensk jakt 

• Svensk Jakt 

• Jagt Vildt og Våben 

• Svensk JÄGER 

• Avisartikler på jp.dk 

• Netnatur, Jægernes magasin 

• Ingen 

• Mit Jagtblad 

• Venner 

• Svensk jakt 

• ingen 

• Mine jagtkammerater 

• Onlinemagasinet Mit Jagtblad 

• mitjagtblad.dk 

• Mit Jagtblad 

• Jagt, vildt og våben 

• DLS 

• fagblade fra Norge og Sverige 

• DN 

• Mit jagtblad 

• mit jagtblad 

• Netnatur 

• Mit Jagtblad 

• Seges og L&F om natur men det har i ikke som 
mulighed 

• Skov og natur nyhedsbreve 

• Jagt vildt og våben 

• Mit jagtblad - digitalt 

• Svenske jægerforbund 

• Jagt vildt og våben 

• Mit Jagtblad 

• Nordisk Safari Klub 

• Mit Jagtblad 

• jagt magasinet på dk4, nak og æd på dr 

• tv 

• engelske  tyske 

• landbrugs magasiner 

• Mit Jagtblad - Online 

• Alt hvad jeg kommer i nærheden af 

• jagt, vildt og våben 

• Nordisk Safari Klub 

• DCE BASC NGO 
• Jagt vildt og våben 

• Netnatur 

• Dagspressen 

• Søgning på diverse hjemmesider på internettet 

• NSK 

• Dansk Skovforening, DN, Skovdyrkerne 

• øvrige jagtblade 

• Netnatur 

• Netnatur og Mit Jagtblad 

• Sverige jakt m.m. 

• Mit Jagtblad 

• rjk.dk 

• DOF, DN , Landbrugs fagblade. 

• Mit jagtblad, Netnatur, 

• Netnatur, Mit jagtblad 

• netnatur 

• Svensk jagtblad 

• Netnatur 

• Jagt & Våben 

• Landbrugsblade 

• nej 

• Mit Jagtblad 

• Jagtliteratur 

• tzske magasine og hjemmesider idet jeg jager i 
Tzskland 

• Mit Jagtblad 

• NetNatur 

• Mit jagtblad 
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• Net natur 

• Nyt på mail 

• jvv 

• Netnatur 

• Jagtmagasinet  TROFÆ 

• Mit jagtblad 

• asdføælk 

• Nsk 

• Kan ikke huske 

• Netnatur 

• ingen 

• Tidsskriftet Skoven og andre fagblade 

• Svensk jakt 

• mitjagtblad/Netnatur 

• Jagt kollegaer og skytter på godser 

• Jagt, vildt og Våben 

• jagt vilt &våben         Trofæ 

• udelansk, som er ikke so relevant ,til brug  
herhjeme. 

• jagt, vildt og våben 

• Trofæ 

• TV 

• Netnatur, mit jagtblad 

• Magasinet Jagt, Vildt og Våben 

• svensk jakt 

• Mit Jagtblad 

• Lokal jagtforening 

• NSK 

• Jakt & Jägare 

• Nordisk safariklub 

• Mit jagtblad, Netnatur, Huntersmagazin 

• Mit Jagtblad - DLS 

• jagt 

• SKovforeningens 

• Udenlandsk jagt blade 

• Netnatur mf 

• SJD 

• Skovdyrkerne 

• Mit Jagtblad 

• lokal forening 

• planteskolers hjemmeside 

• Jagt, Vildt og Våben 

 

Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? 
Vælg gerne flere.  - Andre jagtrelaterede apps. Hvis ja, hvilke og hvilke funktioner? 

 
• Nem Jagt 

• Institut for jagt 

• Wehunt 

• Institut for jagt 

• Min Jagt. Matrikkel oversigt og navne. 

• Appen “Min jagt” - til at se hvilke lodder der 
tilhører hvem. 

• Wehunt 

• Instagram 

• Svenske 

• We Hunt 

• Institut for jagt 

• Institut for jagt 

• Jagttegn.dk træning til jagttegns prøven 

• Jagtprøve teste 

• Jeres podcast 

• Bøger, nyhedsmedier, dokumentarprorammer 

• Jagt grupper på Facebook 

• Wehunt 

• Institut for jagt 

• der er mange 

• we hunt 

• WeHunt 

• instagram 

• Opmåling og markering af eget jagtområde med 
tag funktion for skydetårn, fodertønder mm samt 
markering af jagt mm 

• We hunt 

• Æhh 

• Wee hunt 

• App’n Jagt, afstandsbedømmelse og jagttider 

• Wehunt 

• WeHunt 

• Jakt, bruger mest oversigt over jagtriffel mv. 

• Almanak: Jagt 

• DJVildt, DigitaltJagttegn 

• Nem jagt 

• google 

• Buddy Jacob 

• We hunt 

• WeHunt 

• ingen 

• Afstands måler 

• WeHunt 

• we-hunt 

• Instagram 
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• . 

• “Jagt”. Nem at bruge, og har alle basisfunktioner 
let tilgængelige. 

• WeHunt 

• Wehunt 

• WeHunt, Zeiss Hunting 

• We hunt 

• my outdoor tv 

• Institut for jagt, We Hunt, Min Jagt 

• Jagt - afstand - fredningstider 

• Jäger - især afstandsmåler 

• Alt om skydning om ammo 

• Min Jagt - Jagt - Jäger 

• WeHunt 

• Jagttider 

• Instagram, WeHunt, Svensk Jakt 

• wehunt 

• naturfredningsforening- jagtgruppe 

• Mit jagtblad 

• Jæger 

• WeHunt , revir kort 

• WeHunt 

• The British Deer Society, GWCT, BASC 

• Jagt, Viltdata, 

• Netnatur 

• Nee 

• We Hunt 

• Jagtskydning.dk 

• MOTV, der vises film 

• Nem Jagt, WeHunt 

• Digitalt Jagttegn, Mols Bjerge. 

• We hunt 

• Alle andre 

• weehunt 

• Wehunt 

• wehunt 

• Mit jagtegn 

• Weehunt 

• weehunt 

• Jager 

• Net Natur, Almanak 

• WeHunt 

• wild und Hund  Paul Parey Verlag 

• Nemjagt 

• We hunt. Indtegning af jagtområder. Dmi/yr 
detaljeret vejr 

• Wehunt 

• Svensk jæger app 

• Jagt version2 

• WeHunt. Primært til arealkort og afstandsmåling 

• Flere jagtapps 

• Jagttabeller og foragerings kalendere 

• Svensk jagt 

• Mange forskellige men ikke DJ’s 

• Jagt app, kort med mulighed for visning af 
afstande 50 - 100... Meter 

• netnatur 

• WeHunt, Svensk Jakt, Viltappen 

• Jagt version 2.0 

• we hunt 

• fb 

• Balistik aps 

• Do 

• Net Natur 

• We Hunt 
• Netnatur 

• We  Hunt 

• Almanak, soltider 

• Jagt 

• Svenske apps der angiver jagttider og regler mm 

• Mit jagtblad 

• Min jagt bruger kort og tid 

• Jagdtider, jagdwetter 

• WeHunt 

• NetNatur, Jagt, DJ Vildt & JagtDigitalt Jagttegn, 
Jagttider. 

• WeHunt 

• Wehunt. Vindretning 

• Netnatur 

• we Hunt 

• Jæger 

• The Cornell Lab Merlin, Almanak, 

• Net natur 

• Svensk Jakt 

• wehunt   og easyhunt 

• WeHunt 

• We hunt 

• Jäger 

• Wehunt 

• Lettisk jagt app. 

• Netnatur 

• Net natur 

• NSK 

• Netnatur 

• Solens op- og nedgangstider 

• Svensk Jagt 
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• WeHunt 

• jagt magasiner 

• Wehunt blant andet 

• Naturstyrelsen 

• My outdoor tv 

• Nem jagt 

• Skypoint og Ultracom 

• Wehunt  jäger 

• net-natur 

• Netnatur 

• net Nature 

• jagt 

• DJZ Den tyske Jagdzeitung 

• Netnatur 

• NVF 

• Svensk Jakt 

• Facebook 

• we hunt 

• Ingen 

• andet 

• WeHunt 

• Jagt 

• We Hunt 

• Netnatur 

• X 

• Jäger til vildtkameraer 

• Jager 

• Netnatur 

• Wehunt - fælles jagter / tracking 

• WeHunt 

• NetNatur 

• Easyhunt 

• We hunt 

• WeHunt 

• Vildtkending. Afstands udmåling 

• Jager, vildt kamera 

• WeHunt og Easyhunt 

• Jagtprøven.dk 

• Find ejeren. DJ Vildt & Jagt, Digitalt Jagttegn, 
fugleinfluenza Tip, Arter 

• WeHunt 

• Jagt (Almanak, Jagttider, Journal), Wehunt 
(Organisering og kort) 

• We Hunt - til at se jagtområder 

• The shooting show 

• Weehunt 

• Forskelligt 

• we hunt 

• Netnatur 

• Den Svenske Jægerforbunds app 

• Jagt 

• nej 

• wehunt 

• Jagt, Vildt & Våben og Svensk Jakt 

• Weehunt og Easyhunt 

• Na 

• Jagt vildt og våben 

• Wehunt 

• Vildtkamera tip og triks 

• asdfklæløæ 

• Jagt (Afstandsmåler), WeHunt (registrering af 
jagttårne) 

• Wehunt 

• Jagt 

• WeHunt - kort og afstandsmaaling 

• Instagram 

• We Hunt 
• ingen 

• WeHunt (revirkortlægning, afstandsmåling og 
logning af observationer og hændelser). "Find 
ejeren" (til at finde ejendomsgrænser, navn og 
kontaktoplysninger på lodsejere) 

• tracking 

• De Grønne jægere 

• wehunt 

• Spotify: Jagtradio/ jagt podcasts. Wehunt.Pro 

• jagt og natur 

• Jæger- afstandsmåler 

• NetNatur 

• netnatur 

• Jagtbasen.com 

• o 

• Bla. udenlandske 

• Jagt almanak 

• ALMANAK/Torben Hermansen - bredt over siden 

 

Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? 
Vælg gerne flere.  - Andre jagtrelaterede hjemmesider. Hvis ja, hvilke? 

 
• Køb af slag af jagtrelaterede ting • flere forskellige 
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• pirsch- wild und hund 

• Jagtforening 

• Forskellige efter søgning med f. eks. google 

• Nak og æd 

• svensk jakt 

• SLJF 

• Holstebro jagtforening, Herning JagtCenter etc. 

• Njff.no, jagareforbundet.se, gwct.org.uk, 
deutschewildtierstiftung.de 

• Ingen 

• tgsoutdoors youtube kanal 

• Dk4 

• der er mange 

• nordisk våbenforum 

• Game Keeper 

• Nordic Safari på facebook og instagram 

• Ingen 

• Svenske sider 

• Æhhh 

• Der mangler muligheden at man ikke bruger 
medier til at hente inspiration 

• BASC, Svenska Jägerforbundet 

• Netnatur, Dansk Land- og Strandjagt, 
Jagtformidling.dk 

• Mit jagtblad 

• "Mit Jagtblad" 

• Facebook grupper 

• Game and Wildlife Conservation Trust 

• Udenlandske 

• agjagt.dk 

• Alverdens sider fra producenter, forhandlere og 
magasiner 

• Mit jagtblad.dk, Netnatur.dk, Naturbasen. 

• Reddit.com r/hunting, etc. 

• DK4/jagtmagasinet. Streaming. 

• Netnatur.dk 

• Netnatur, Jagt, Vildt & Våben 

• googlee 

• Forskellige der komme op på fb 

• søger viden på specifikke projekter. 

• Lang række i DK, SV, NO og UK 

• LJVB Meck PPOM 

• ingen 

• Jagtforeningens 

• nordisk safariklub 

• Ingen 

• Nordisk våben Forum 

• Websider fra de svenske, norske, og finske 
myndigheder & forbund 

• Youtube kanaler 

• Links fra Google søgning 

• Ingen, er kun medlem for at yde et stykke frivilligt 
arbejde. 

• . 

• lokalt blad 

• https://jagtradio.com 

• googler bare. Kan ikke sige hvcad det er konkret 

• Meateater 

• 100 af hjemmesider for udenlandske 
jagtrejsebureauer og mine rejser i både europa og 
afrika 

• FT spaniel klubben 

• ingen 

• Diverse udbydere af jagtrejser 

• Mit Jagtblad 

• Alt om skydning og ammo 

• Alle web baserede jagtblad udgivelser 

• Wehunt, Jagtmagasinet, mv 

• Hvad der er relevant 

• Det Svenske Jægerforbund 

• Svensk jægerforbund 

• Digital Jagttegn 

• Min egen Jagtforening 

• Retsinformation 

• Alle os der går på jagt 

• Jagtformidling.dk 

• Diverse 

• alt via google 

• Netnatur.dk 

• The British Deer Society, GWCT, BASC 

• Diverse 

• Nordisk Våbenforum nordisk-forum.dk 

• Net natur 

• Nee 

• Mit Jagtblad 

• NVF, mfl 

• Diverse webshops 

• https://strandoghavjagt.dk/ 

• Udenlandske 

• Dansk retriever klub 

• Strandoghavjagt.dk 

• NetNatur 

• Alle andre 

• jagt vildt og våben 

• Forskelligt 

• Netnatur 

• dem google foreslår 
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• Østjysk våbenhandel 

• diverse Svenske hjemmesider 

• mit jagtblad.  net natur 

• Universiteternes hjemmesider 

• Mit Jagtblad 

• jagtrejsebureauers 

• NSK 

• sjid 

• Dj er simpelt for dårlige til test af patroner og 
våben 

• jagtmasiner 

• Tyske og Svenske jagt hjemmesider 

• Nordisk våben forum 

• NetNatur og DLS (er medlem) 

• Svensk jærgerforund og hvad dertil hører 

• svensk jagt, hjemmesiden 

• Diverse jagtforetninger egun mm 

• Dem som jeg kan finde på nettet 

• Midt Jagtblad 

• Stalking Directory, Deutscher Jagdverband, 
Deutsches Jagdportal 

• Netnatur 

• Sjd 

• Jagtprøven.dk 

• Specifikke  hjemmesider der behandler det emne 
jeg søger viden om. 

• jagtformidling.dk 

• jagt formidling.dk 

• ingen 

• Alt relevant 

• mit jagtblad 

• Blot generel søgning på nettet 

• Instagram 

• Svenske 

• ingen 

• Også tv-programmer 

• Jagt, Vildt og våben 

• Svensk Jægerforbund 

• Alt der har noget af min interesse 

• Jvv.dk 

• Engelske sidder. Herregårdsjægeren . Netnatur og 
mange flere 

• FADB 

• Naturstyrelsen 

• Do 

• Netnatur 

• Nordisk Safariklub 

• Amerikanske ande og gåsejagtssider 

• Netnatur 

• en del forskellige 

• Jagtformidling.dk 

• Samtale med børnene der er aktive jægere. 

• Netnatur 

• husker ikke navnene 

• jagtrejse udbydere 

• Woodcock 

• net nayur 

• svensk jægerforbund 

• Net Natur 

• Kronhjorte.dk 

• Nordisk Safari Klub, forskellige jagtrejsebureauer 

• Lokale i nærområdet 

• Dof.dk 

• Netnatur 

• netnatur.dk 

• Google søgning 

• Miljøstyrelsen 

• Strand og havjagt 

• Hunters Magazine 
• Jagtrejser 

• Svensk jagt 

• Jagtformidling 

• net natur 

• forskellige 

• Norsk og svensk jagtblade og hjemme9 

• tyske jagt forening 

• Netnatur 

• DJV (DE), 

• net og natur  mit jagtblad 

• NetNatur.dk 

• svensk jakt 

• Mange 

• Fra jagtrejseudbydere 

• Jagtjurnalen.se 

• SJDs hjemmeside 

• Netnatur 

• netnatur.dk 

• Wild und Hund 

• Mit kagtblad 

• NSK Trofæ 

• Diana 

• netnatur 

• Nordisk Safariklub 

• NetNatur 

• Private jagtorganisationer 

• Netnatur 

• Mit jagtblad 
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• jagthunden 

• Jagtmagasinet DK 

• dem jeg støder på 

• netnatur, mit jagtblad 

• netnatur, selvom han ikke er behagelig! 

• mit jagtblad digitalt 

• Miljøstyrelsen 

• Mit Jagtblad 

• Mange udenlandske 

• jagtmagasiner DK og engelske primært online 

• SCI, Boone &Crokett 

• Mitjagtblad 

• Jagtrejse bureau 

• Tyske 

• Bogjagt 

• Svensk jagt 

• Forhandler 

• j.j.v jagt vildt og våben 

• Netnatur 

• kontakt med andre jæger 

• bruger ikke nogle 

• Mit jagtblad 

• netnatur 

• Mit Jagtblad 

• både danske og udlandske sider. 

• Andre magesiner end Jæger 

• Instagram 

• nationalparker 

• Jagtformidling 

• Det svenske jagtblad 

• Godsjagter Scotland 

• The Meateater fra USA. Det er fantastisk. Lidt lige 
som Nak og Æd, bare vildere. 

• Hjortevildt forvaltningen i Danmark 

• Ingen 

• De lokale jagtforeningers hjemmesider 

• https://www.inatur.no/ 

• Sjid.dk 

• Shooting times 

• Rejseudbydere 

• Net natur - mit jagtblad 

• Netnatur 

• Svenske foreningshjemmeside 

• Nordisk Safari Klub, Jagt vildt og våben 

• Tjae 

• X 

• Jakt & Jägare 

• Mit jagtblad 

• DLS, jagtforening 

• mit jagtblad 

• svensk jakt 

• netnatur 

• Ingen 

• Netnatur, jagtrejsebureauer, Mitjagtblad, 
facebook 

• Bowhunting.com 

• Svensk Jakt 

• jagtblad 

• https://jvv.dk/, https://www.positivskydning.dk/, 
www.shootinguk.co.uk, 
https://www.jagdverband.de/, 
https://wildundhund.de/ 

• Jagtudbyderes hjemmesider. 

• Dansk Retrieverklub 

• - 

• Netnatur 

• Pirsch 

• We Hunt 

• Svensk jagt 

• Mit jagtblad 

• Mit jagt blad, jagt vildt og våben 

• Dansk Skovforening, DN, Skovdyrkerne 

• jagtformidling.dk 

• Forskeligt 

• Netnatur og Mit Jagtblad 

• breton.dk 

• Div. jagtrejseselskaber 

• Mit jagtblad 

• Mit Jagtblad 

• Pirsch.de, deutsches-jagdportal.de 

• net værk ude i verden 

• Svensk Jakt 

• Mit Jagtblad 

• nej 

• Jagareforbundet.se 

• jagt vildt og natur 

• Svensk jagtforbund 

• Svensk Jægerforbund 

• Netnatur 

• svensk jagtforbund`s hjemmeside 

• Jagt i sverige 

• Mit Jagtblad 

• fddsøælk 

• Nsk 

• jagt,vildt og natur 

• ingen 

• Jagttegn.dk og jaeger-app.dk. 
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• Lokalforening 

• Jæger 

• Jagt rejser på TV 

• google 

• Netnatur, Jagtformidling og huntersMagazine 

• Strand og havjagt 

• Bruger intet udover gode venners anbefalinger 

• Nordisk Våbenforum; Våbenteknisk Forum 

• mit jagtblad 

• Netnatur 

• Skriver nogle gange til konsulenterne og får svar, 
men når jeg skriver til formanden får jeg intet 
svar. det er træls. 

• o 

• netnatur 

• Jagtblad fra Land og Fritid 

• mit jagtblad 

• Jagt vildt og våben 

• Korthårsklubben 

• www.google.dk 

• Jagtformidling 

• retsinfo 

• Forskellige jagtrejseselskaber og nettet gennerelt 

• Balastik - programer 

 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med magasinet Jæger  

 

 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med distributionen af Jæger 

 



76 
 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med DJ's hjemmeside 

 

 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med DJ's Facebookside 

 

 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med DJ's app Jæger 
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Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med DJ's Instagram 

 

 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med DJ's podcast 

 

 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med DJ's YouTube 
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Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  
- Jeg er tilfreds med DJ's samlede kommunikation 

 

 

Hvor mange numre af magasinet Jæger læser du?  

 

 

Hvordan foretrækker du at læse Jæger?  

 

 

Læser du annoncerne i Jæger? 

 

 

Har du foretaget indkøb på baggrund af annoncerne i Jæger? 
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Har du forslag til, hvordan DJ's medier (Jæger, hjemmeside, app, podcast og sociale medier) kan blive 
endnu bedre? 
Noter dine forslag her: - Dine forslag 

 
• Nej desværre 

• Jeg har ikke forslag 

• Nej 

• Har ingen 

• Nej har ikke nogen forslag 

• Nej, ik rigtig, jeg synes det er fint som det er 

• Jeg er helt ny jæger, så jeg har ingen historie at 
byde på 

• Ved desværre ikke 

• Nej 

• Flere lækre madopskrifter med vildt 

• Godt som det er. 

• Flere “moderne ting” noget som henvender sif til 
unge 

• Ingen 

• ... 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Venter på at møde de lokale medlemmer 

• Gør hjemmesiden nemmere at bruge. 

• Gør gerne markedspladsen større:) 

• ved ikke 

• DJ bør være mere synlige for den nye jæger. Jeg 
manglede selv information omkring prøver, 
træning og alt op til riffeljagtprøven.  
Tilbyd flere kurser i våbenhpndtering. Min erfaring 
med skydeforløb og prøve var at niveauet var 
skræmmende lavt. 

• Jeg har ikke nogle konkrete og konstruktive ideer 
eller forslag 

• APP: Den er langsom, og bruger forlang tid til at 
loade, den er gammel og trænger til opdateringer. 
Som jagttegns kursist er der ikke meget støtte at 
hente i app'en 
 
Hjemmesiden: Den virker fint og fantastisk, så 
længe man er på en PC, men den er ringe hvis den 
bruges via en mobiltelefon, skal der bruges flere 
forsøg på ind logning. 
 
Alle de fine test virker rigtigt fint via PC, som jagt 
studerende, er det altid rart at tage en lille hurtig 
test på farten og der må jeg indrømme at APP'en 
fra "InstitutForJagt" er hurtigere, bedre og uden 
ind lognings bøvl. (der kan jeg kun opfordre jer til 
at bliver mere app baseret, men ikke  app"Jæger" 
inspireret platform. 

• Kan og vil ikke bruge sociale medier da jeg så ved 
kontooprettelse skal acceptere deres helt 
urimelige brug af persondata.  
DJ ageret dom forening i øvrigt ikke indenfor loven 
hvis man som forening deltager i disse. Prøv at 

finde een der ved en del om emnet inkl domme og 
afhørelser i de europæiske datatilsyn. 

• Måske opdatere appen så den kører lidt bedre og 
måske give den en slags funktion med et spil quiz 
el. Lign. Så man også kan bruge den til andet end 
kun jæger tingen 

• Flere test og flere gode tips på alle områder 

• når i viser billeder af fuglenen ville det være 
dejligt hvis i både kunne hvise dem siddende og 
flyvende 

• Jeg er helt ny i jægerverdenen og ikke helt færdig 
med mit jagttegn så mange af mine svar er på den 
baggrund 

• App’ens brugersystem virker en smule forvirrende 
og gammel.  
De forskellige folder åbner på en lidt sjov måde. 

• N/A 

• Der er ALT for meget om riffeljagt. 
For lidt om alm. Jagt med haglgevær. 

• Jeg vidste ikke DJ var aktiv på sociale medier. 
Så lidt synlighed omkring det. 

• Spændende og menneskeligt, ikke for statisk. Vi 
skriver trods alt snart 2024 

• Mere opmærksomhed på ordentlig lyd på videoer 
på YouTube (podcastene kan godt finde ud af det), 
hvis tilfældige Youtubere kan, kan DJ også! 

• Mere info fra kvindelige jægere og hjælp til at 
komme ud på jagt som ny jæger. Hvor søger man 
info? 
Tager kontakt til folk med erfaring? 
Ny-jæger kurset var super. Tak for det! 

• En fredningsoversig i appen, samt en 
afstandsfunktion, så det er muligt at måle afstand 
ud fra “nuværende position”. Til brug på f.eks. 
strandjagt. 

• Bedre udlejnings muligheder af jagt arealer på 
jæger. 
 
Bedre kommunikation, hvis jeg har et jagt 
relateret spørgsmål er det vigtigt at når jeg stiller 
det til en specialist inde hos jer, at han svare... 

• Nej desværre ikke 

• - Mere aktivet på sociale medier evt i form af at 
tage ud til mindre flugtskydningsbaner, og være 
repræsenteret ved angementer der ude 
 
- Finde ud af hvad brugerne bruger fx hjemme side 
til og målret den meget til det, finde ud af hvad 
brugere på instagram ønsker at se og målret den 

• Jeg savner undertekster i jeres videoer især på 
YouTube…. Har svært ved at høre hvad der bliver 
sagt pga. min nedsatte hørelse. Jeg er sikker på at 
I ville glæde mange jægere med undertekster. NB. 
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Der er 850.000 dansker som har svært ved at forstå 
hvad der bliver sagt i medier og det er udover de 
døve og hørehæmmet. 

• Bedre løbende opdateringer af jeres udbud af 
kurser. 

• Giv nye medlemmer info om de forskellige 
informationskanaler. 
Skab tilbud og information om skydetræning, 
basisudstyr og guide til skydebaner, Jagtbutikker 
og lignende gode fif, som man som ny i 
jagtuniverset kan gøre brug af. 

• Brug mindre energi på SoMee 

• Jeg kunne godt tænke mig, relevant for mig, at der 
blev gjort meget mere for Ny-jægere. Det at 
erhverve sig jagt-tegn, er en proces, der kan tage 
noget tid, hvis man gør det ordentligt. Der bør 
være flere jagter, med relation til den ene gratis 
jagt for Ny-Jægere, Naturstyrelsen arrangere, de 
x-antal efterfølgende jagter kunne være mod 
favorabel betaling, der kunne fremme og hjælpe os 
Ny-Jægere, det er meget svært og komme til noget 
jagt, finde noget jagt. Jeg har allerede, desv. 
Tænkt, jeg må opgive, jeg har dog besluttet og 
give det nye år 2024 en chance. Jeg er 52 år, Ny-
Jæger i kreds 1, med ung hund, FT springer 
Spaniel. Ærgerligt, hvis denne skønne fritids 
interesse går i vasken. Venligst Kim Egon Hoffmann 

• Jeg ved godt at der ikke  er uendelige emner at 
skrive om. 
Jæger skrive om årstidens jagt, ok med skal/kan 
det ikke være mere nærværende og personligt 
henvendt til os jægere. 
Jeg har følesen af at Jæger henvender sig til de 
jægere der  deltage i fællesjagter og sjældent til 
kødjægeren. 
Mht. udstyr gør i et forsøg på at ramme bredt, fint. 
Nogle gange er det også godt at kunne læse 
dybdegående om det samme emne i flere på 
hinanden følgende nummer af Jæger.  
Jæger kommer med opfordringer/ordre/kraftige 
henstillinger til at vi jægere følger DJ`s ønske om 
evt "regulering" af kronvildt, indsamling af vinger 
mm. Hvis det ikke sker vil jagten blive 
indskrænket. 
Jeg har i min tid som jæger ikke oplevet at der er 
kommet nye arter på listen af jagtbare arter.  
Vi skal på reguleringsjagt på duer, gæs og nu snart 
kronvildt. Hvem skal reguler? laver DJ lodtrækning 
blandt medlemmer om reguleringsjagt. Så har alle 
lige muligheder for at komme på jagt og DJ kan 
kontrollerer antal nedlagt vildt 
Der må udsættes fasaner og snart ikke gråænder 
og ja jeg ved godt at opdræt er en industri som 
ødelægger perler i vores danske natur. Hvem har 
tjent på opdræt ? DJ skal arbejde for at synderne 
skal betale, ikke kødjægerne.  

• Gerne nogle mere “jordnære” historier fra det 
“virkelige” jægerliv i Danmark uden for mange 
eksotiske jagtrejser fra udlandet. 
 
En gennemgang af app’ en kunne også være fin, da 
den ikke opleves lige intuitiv på alle punkter. 

• Pt. ingen forslag 

• Personligt tror jeg ikke det er noget jeg vil gøre 
brug af.  
Hvis det skulle være, skulle det være podcasten, 
som gerne skal være let tilgængelig, fx på Spotify. 

• Helt Fint 

• Bedre kommunikation fra de lokale jagtforeninger. 
I gør det godt, men muligvis på begtænset input 

• Ingen 

• Vær mere ud over stepperne ;-) 

• Der mangler centralt udbudte kurser om jagt 
forhold, fx strejfningen af pelsvildt, afkogning af 
opsatser o.l. 

• Jeg syntes sgu i gør det meget godt 

• Bedre kommunikere og fortælle om alle de medier 
I har kendte kun jeres hjemmeside og Jæger, 
måske skulle i hed tilmelding skriver ud i et 
velkomst brev og fortælle hvor man kan følge jer 

• nej 

• Når man læser magasinet i APPen er det hamrende 
irriterende at man ikke nemt og overskueligt kan 
bladre gennem siderne 
Hvis man fx. Kommer til at gå ud af den, eller skal 
forsætte hvor man slap sidst, skal man swipe 
mange gange og den er mega langsom 

• Måske flere videoer. 

• Både mon mand og jeg er jægere, derfor får vi 2 
magasiner, det er ikke nødvendigt, det ville være 
smart hvis man kunne afbestille det ene 

• Jeg synes det er fint 

• mere vejledning, muligheder og hvordan man 
finder og bliver medlem af jagtkonsortiet 

• Nej 

• Mere jægerhåndværk praktiske tegninger og lign, 
og meget mindre om aflivning af diverse antiloper i 
Afrika 

• Jeg er generelt tilfreds. App’en kunne have en 
bedre navigation. 

• Gør det nu nemt Nemt og Overskueligt 
Når man ændre på jagttider hele tiden er det 
vigtigt at holde hjemmeside opdateret år for år!!! 
Det er for bøvlet af lede hele hjemmesiden 
igennem efter svar på f.eks. hvad man må skyde og 
hvor man må skyde. f.eks. edderfugl, hvorfor står 
der på jægerapp at man må skyde den i et område, 
men man så skal åbne flere andre sider for at finde 
ud af om man egentlig må skyde den hvor man 
befinder sig. 
Generelt hold det nemt og overskueligt 

• Jeg oplevet tit at Appen fryser / ikke kommer ind 
på telefonen Så på den måde virker den 
gammeldags og tung her for mig. 

• Jeres app er vist ret dårlig. Den er langsom og 
lukker ofte vilkårligt. 

• Jeg synes generelt at i klarer det super godt, og 
jeg er sikker på at mine idéer allerede er i brug :) 
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• Nye tider er på vej ;) 

• Nej 

• Nej det fungerer udemærket 

• Styresystemet i appen fungerer meget trægt, eller 
slet ikke for mig. Jeg tror den skal startes op igen 
fra bunden, med et stærkere processorisk 
grundlag. Hjemmesiden er også langsom. 
 
Det digitale halter væsentligt. 

• Gøre det lettere at få et fysisk jagttegnskort. Det 
er besværligt som det er nu. 

• Appen fungerer ikke optimalt på min Android 
Mobil. Den kunne godt trænge til løbende 
justering. Ellers super godt. Nyder jeres podcasts 
især 

• 0 

• Optimer appen Jæger så den er mere brugervenlig 
og responsvenlig 

• Jeg har kun erfaringer med app'en. Den er meget 
langsom. 

• Jeg synes nogle gange det er svært at finde rundt i 
menuerne på hjemmesiden, f.eks hvis jeg hurtigt 
vil til en kursusoversigt 

• Send email og sms ud for at gøre opmærksom på 
det ene og andet, fx uddannelse, nyhed på web 
eller SoMe.... 

• Gør magasinet online. Det er spild af papir. 

• I har efterhånden udviklet en helt ekstrem 
amatøragtig reprografisk udgivelse af jeres 
medlemsblad. Det fysiske blad udgives på en 
papirkvalitet , som er ringere end "Anders And". 
Prøv dog med en mere "lækker" papir kvalitet, og 
måske lidt mere partiel lakering, for at højne det 
grafiske kvalitetsniveau. Lige nu minder i bare om 
tilbudsavisen fra "Netto, eller Fakta". 

• App er for ustabil og tung. 

• Mere hundetræning (som er til at betale sig fra) i 
kred4 Sønderjylland, mere billiger jagtleje, og gå 
tilbage til det gamle magasin jægerne fra før 2023 

• mere om vildt pleje samt opkøb af jord og måske 
hvordan man kan opbygge et sundt godt terræn  og 
måske lidt med vildttyper der kan være til de 
forskellige typer terræn 

• Jeg har oplevet, at det er  et problem for kursister 
til jagttegns-prøven, at benytte tilbuddene fra 
Danmarks Jægerforbund. 
Adgangskoderne virker ikke, og der går tid/dage 
med at skrive med Support-afdelingen vedr. dette. 
Hver gang det lykkes mig at åbne en side vedr. 
Danmarks Jægerforbund, så er det som at vinde i 
LOTTERIET !!! 

• jeg har svaret nej til alle spørgsmål om JÆGER 
men synes det er så trist at man ikke får det eller 
kan tilvælge ved at betale mere. Jeg er ikke jæger 
men en meget hjælpsom apportør for jægere - og 
er passivt medlem fordi jeg synes godt om 
hundetræningen der er den bedste  - men man får 
ikke bladet eller nyhedsbreve eller kommunikation 

- lidt tarveligt - især hvis man stiller op i 
magasinet i en artikel 
selv da får man ikke bladet - æv 

• Ikke på nuværende tidspunkt 

• En Sub-reddit ville være en god måde at kunne 
fange de unge jægere som ikke bruger facebook. 
der ville man kunne oprette posts om spørgsmål, 
lovændringer, nyheder og events. 

• Send magasinet som PDF 

• Som nyjæger er der …absolut intet… jeg savner en 
mentor …min bedstefar.. som for 53 år siden tog 
mig med på jagt og i en alder af 60+ savner jeg 
…og sikkert også andre … en bedstefar ..en mentor 
som dels har tid og ikke mindst adgang til jagt 
…hvor man kan lære at begå sig. 

• I kommer ikke ordentligt ud...  
Bladet er fint nok, men personligt har jeg sjældent 
tid til at læse det. 
Nogle korte nyheder vil være bedre og flere 
arrangementer og artikler, der især henvender sig 
til nyjægere. 

• Som nyjæger er det godt med artikler om feks 
ammunition, rifler, kikkerter mv. 

• Der er alt for mange reklamer/annoncer i bladet 
Jæger. Det ligner mere en reklamesøjle end et 
jagtblad med interessante artikler. 
Jeg kan finde flere andre jægerblade med langt 
færre reklamer og flere og bedre artikler eks. "Mit 
Jagtblad". 
 
Så skær ned på jeres reklamer. 

• Har tit oplevet problemer med sidens forbindelse 

• Mere fokus på vildtpleje og plantning til vildt gerne 
YouTube videoer 

• Noget mere om buejagt. 

• Bare vær sikker på at de fleste jægere kan relatere 
så man for flest mugligt tiltrukket 

• Hjemmesiden er langsom 

• Videoer om det svære at "brække et dyr" 

• Mere for kvinder lavet af kvinder 

• N/a 

• mangler som jagthundeinstruktør et register på 
hjemmesiden med 
træningsøvelser/problemløsninger. 

• Mere dybdegående artikler og mere relevant viden 
om våben og teknik. De danske jægere ved for lidt. 

• Ved at uddanne medlemmer; basere sig på viden 
og fakta ift. forvaltning, have fokus på 
forvaltningen af vildtgenerstioner og ikke 
jægergenerationer, på sunde vildtbestande og 
bæredygtig jagt, turde gøre op med elendig 
“vildtpleje” og bringe nyheder, 
forskningsresultater og inspiration der handler om 
vildtsundhed og sygdomme både nationalt og 
internationalt, reproduktion, dødelighed, 
bestandssammensætning, selektionsjagt. DJ og 
Jæger bør turde stille krav til jægerne, påpege 
dårligt håndværk, tage afstand fra den egennyttige 
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udnyttelse af vildtressourcen som foregår i stor stil 
over hele landet, til de jægere der blæser på etik, 
moral, forvaltning og ansvar. DJ og Jæger bør tage 
ansvar og ikke ukritisk bare være platform for 
ligegyldige jagthistorier, læserbreve, meninger og 
holdninger - de sociale medier flyder i forvejen 
over med den slags usagligheder. Hvis I mangler 
inspiration så sug til jer fra vores nabolandes 
jagtfaglige organisationer (fx NJFF, GWCT, 
Deutche Wildtier Stiftung) - fremfor fra diverse 
tabloide jagtmedier… Lad fagpersonerne - og ikke 
politikere, og SOME-typerne - stå for indholdet. 
Vær nu den faglige organisation og det uddannende 
medie som jagten og jægerne virkelig har brug for! 
Vær ikke til falds for likes - lad fagligheden være 
jeres ledestjerne, ikke politik. 

• Mere ud i lokalet områder. Flere ned på jorden 
emner hvor der er evidens for baggrund og kontakt 
mellem jægere og hundeejere. Hvorfor ikke 
bidrager begge steder 

• Fortsæt jeres gode arbejde 

• Mere relevans omkring hvordan man som jæger 
bliver bedre med våben. 
Og hvad der er sundest for bedst mulig bestand 

• Ingen forslag 

• DJs kommunikation mangler kant, markante 
holdninger som udtrykker “jægerholdning”. 
 
DJs kommunikation med politikere og grønne 
organisationer er alt for kompromissøgende og 
eftergivende. 
 
De danske jægere taber terræn i forhold til vore 
modparter - her oplever jeg DJs kommunikation 
som slap og tandløs. 

• Jeg har et ønske/forslag: 
En platform hvor jagter kan udbydes. Ja meget 
ligesom jagtformidling.dk og diverse grupper på 
Facebook. 
Men grupperne på Facebook kræver at man har en 
aktiv Facebook profil og jeg syntes at have oplevet 
at grupperne hurtigt bliver fyldt med jagt rejser til 
Polen og lignede. 
Jeg ønsker mig derfor en platform hvor jeg som 
nyjæger kan gå ind og finde jagter og 
konsortiepladser udbudt til fair priser og hvor 
opslagene er seriøse. 
 
Så hvis DJ kunne udbyde en modereret platform til 
udbud af jagter, jagt-områder og konsortiepladser. 
Det ville jeg sætte pris på! 

• Få appen til at virke og ikke crashe konstant. Den 
er fed nok med solopgangstider mm. Men den kører 
ikke godt.  
 
De andre medier er ok. 

• Når man som ny tilmelder sig, så kan i via de fleste 
systemer registrere køn, alder og særligt 
interesser.  
Jeg synes jeg bliver bombarderet med den samlede 
viden, men overhovedet ikke den jeg bestemte 

viden jeg søger. Og derfor bruger jeg sjældent DJ's 
platforme, fordi jeg som nyskytte ikke kan 
fremsøge det jeg har brug for - med mindre jeg 
ved specifikt hvad jeg skal søge på. 

• Der skal igen skrives om jagtvåben i Jæger. Jeg har 
gemt mine gamle udgaver af Jæger, idet det er 
nogle gode og meget relevante test af våben, som 
der tidligere har været bragt. Der bør stadig kunne 
skrives om våben, selv om det ikke længere er 
muligt at prøveskyde andres våben. Ellers er det 
lidt en "tam" fornemmelse, når man læser i bladet. 

• Produktion af flere hjælpematerialer og videoer til 
buejægere. Fx en håndbog til buejægere lige som 
FADB er ved at lancere. Videoer med tips og tricks 
er også altid godt. Har haft glæde af jeres online 
kursusartikler om hagl-/lerdueskydning. 
Buejægerne, der arbejder for Jægerforbundet, gør 
det fantastisk godt! 

• Køb og salg af våben på app 

• Benyt åbent tilgængelige sociale medier - ikke 
Facebook, mfl. 

• Kan man få plakater til jagtforeningen til podcast, 
YouTube, uddannelse, info om hvordan man nemt 
kan bidrage til f.eks. Vildtoptælling? Evt. til et 
idékatalog over “events” som man kan lave i de 
lokale foreninger. Måske inddelt i 
problemstillinger/ønsker? Promovering/flere 
medlemmer/flere skrive medlemmer/“kulturen” i 
foreningen osv. 

• Er ordblind derfor ser jeg kun foto i bladet 

• Nej det har jeg ikke desværre 

• Ingen foreslag 

• ingen er for ny endnu 

• Mange flere undervisnings videoer. Også hvor man 
opdaterer de allerede eksisterende videoer/film. 
Blandt brækning af vildt. Rensning af fuglevildt. 
Affangning af fuglevildt... da der er rigtig mange 
forskellige måder at gøre dette på. Og flere synes 
jeg ikke er okay. Samt hvad er lovlig og 
korrekt...på det område. Der er jo også forskel på 
hvordan man kan aflive en gås og eksempelvis en 
sneppe. 

• Spændende artikler om jagt. 

• At der kommer jagt tid / regulering på rotter og 
mus, så de kan skydes ved fodertønder med 22lr. 

• App'en kunne godt indeholde en "hvad må der jages 
idag på din position?"-knap så man hurtigt kan få et 
overblik når man som gæst på en jagt får at vide at 
der må skydes alt jagtbart på parolen. 

• Færre annoncetekster og små annekdoter samt 
opslag af forskellige oplysninger fra kredsene 

• Skriv evt noget om JAGT 
Også hvor der indgår blod og indvolde  
Det skal ikke kun være for ornitologer og politikere 

• "Dark Mode" til "Jæger" appen, så man kan starte 
appen op uden at lyse det halve af skoven omking 
ens position op. 
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• Har tit problemer med at indberette vild gennem 
appen og det er trist når journalen ellers virker så 
godt.  
Det ville også være dejligt hvis der var flere 
artikler på hovedsiden af appen, da man ikke har 
det store udvalg som på hjemmesiden 

• :-) 

• Ville ønske i var mere synlige ift sagen hos 
netcompany/PAC 

• Flere artikler om selektiv afskydning 

• Artikler om hunde og hundearbejde fylder for 
meget. 

• Jeres Youtube kanal er ikke god! Kunne udnyttes 
meget bedre. Der er nogle fine ældre videoer, men 
det er ligesom gået i stå.  
 
Jeg synes I skulle turde konfrontere jer med de der 
er uenige med jer, for at få en god debat om jagt 
og vildtforvaltning. Hvorfor er positivskydning.dk 
lagt på is? Jeg synes der er relevante reflektioner 
herfra - ikke nødvendigvis rigtige, men I skal turde 
tage debatten. 

• Facebook det er de unge jæger 

• nej 

• Opdater webside (lidt oldschool) 
Mere info om skyde teknik  
Jæger på app 

• Skrot Jæger, app og podcast.  
Brug flere resourcer på SoMe. 
Lad private udbydere om magasiner, app, podcast, 
etc 

• DJ kunne overveje at støtte trykte bøger eller blog 
indlæg med endnu mere dybdegående information 
om forskellige jagtformer - fx havjagt eller jagt på 
forskellige egne. 

• DJ´s www trænger til en revision både forhold til 
kode men også layout. Jeg oplever desværre ofte 
programmeringsfejl på siden (senest på shoppen).  
Ligeledes finder jeg den "tung" at navigerer rundt 
på med en outdated søgefunktion. 

• Podcasts i podcast services - sådan man ikke skal 
afspille over/via en hjemmeside.  
 
Flere opslag fra den almindelige jæger 
 
Alt for meget politik i dj 

• Man kunne ansatte en til at designe appen bedre 

• Ingen forslag...beklager. 

• Nul. 

• Mere fokus på nyjæger, netværksgrupper for 
kvindelige jægere. Flere arrangementer på 
Sjælland. 

• Det er vigtigt med nye regler 
Eller regler jægere har svært ved at forstå skal 
forklares 

• Der mangler sol op ned tider I bladet jeg er selv 
nye jæger og flere ældre jæger har til kendegivet 

at det har stået i bladet før men nu er det 
forsvundet og kan ikke forstå hvorfor 

• Gør det nemmer at afmelde det fysiske magasin 
Jæger. 

• Nej det har jeg ikke 

• Ingen 

• Jeg har ærlig talt ikke benyttet mig af andet end 
hjemmeside (og magasinet) og det fungere fint 

• Pas på med ikke at gå "Vi skal kun være på insta og 
FB vejen" Det tror jeg vil få mange til at finde 
andre alternativer. Det er set i mange andre 
foreninger, der har prøvet det og efterfølgende er 
knækket under på det. 

• Ansæt nogle dygtige medie personer 

• der kunne godt gøres mere i tøj og merch med DJ 
logo 

• Jeg syntes alt i alt at det hele er rigtigt godt så 
ikke andet end ros herfra. 

• . 

• W 

• At teamet ikke hele tiden skal handle om hvor 
onde landmænd er. Tal på jagtens veje, og drop 
den populisme 

• Adgang til jagtlovstof, lærebøger og teoriprøver, 
så man løbende selv kan læse op. 

• Ingen. 

• Mere stof om våben,udstyr og jagtberetninger 

• ? 

• Bedre brug af funktioner på jægerappen 

• Jeg så gerne endnu flere podcasts med diverse 
emner. Og flere formidlingsdele gjort spiseligt på 
fx Instagram. Især emner som ændres fx blyfri, 
fredning af husmår osv. Konkret er blyfri 
materialet rigtig godt, men den kan godt deles 
mere på de sociale medier i en “trailer” udgave 
måske? 

• 0 forslag 

• Tror ikke man skal gabe over så mange steder. 
færre steder og beder kvalitet. 

• Mere jagt mindre reklame 

• Invitere på nyjæger jagte 

• ikke umiddelbart 

• Generelt er DJs digitale medier dårligt udført. Der 
er mange funktioner der fejler når de ikke vises på 
pc eller hvis de er på telefon osv, så meget kunne 
blive bedre hvis man fik det hele sat professionelt 
op. 
 
Generelt kunne der laves en bedre og nemmere 
skabelon til hjemmesider for DJs lokale foreninger, 
så det ville blive nemmere at styre for foreningen. 
Her tænker jeg på nyheder og arrangementer samt 
generel info om den enkelte forening, det er 
MEGET svært at finde ud af hvis man bare søger på 
siderne som de er. 
 



84 
 

Vi har på arbejde en medarbejder app, som kan 
styres af vores sekretær, rigtig nemt (og hun er 
IKKE særlig IT kyndig), og der oprettes 
arrangementer, nyheder, telefonlister, filarkiv 
over vigtige ting mm, og det hele kører som en app 
og fungerer også på PC. 
 
Det kunne med lethed tilbydes lokalforeningerne, 
og så ville de nemt kunne få mange nye 
medlemmer når det ville bære nemt at søge i de 
tilbud de har. 

• Danmarks Jeægerforbund virker stift og 
bureaukratisk. Hjemmesiden og APP's er rodet og 
svær at finde rundt i. Systemet kører langtsomt. 
Tilmelding til jagttegns prøve var bøvlet og rodet, 
tror faktisk jeg jeg har betalt for et ekstra 
prøvegebyr men orker ikke at følge op på det. 

• Lidt bredere tilbud fra andre hagtbutikker end 
bare østjyskt og Jaguar jagt. 
Lidt bl.a artikler så det ikke kun er dyr og ænder, 
måske lidt kanin, ged, andet end det sædvanlige. 
Ellers et godt og informativt blad og godt oplyst i 
de fleste artikler. 
Måske artikler fra ny jægere som ser ting 
anderledes end gamle og erfarne jægere, deres 
oplevelser både surt og sødt…. 

• Jeg deltager ikke i så mange kurser da udbudet på 
Bornholm er fåtalligt. 
Jeg er nyvalgt bestyrelsesmedlem og på tænker at 
igangsætte kurser sammen med andre nabo 
foreninger 

• Nej 

• Det synes jeg er svært.  
Ofte handler det om, at man ikke kommer ind på 
relevante sider.  
Jeg tror det er vigtigt at der i højere grad 
opfordres til at dele og opmuntre hinanden til at få 
tilmeldt sig/opdatere sig ude i de små 
fællesskaber.  
Står man alene - eller hvis der ikke bliver snakket 
om det npr man mødes i de små fællesskaber, er 
det svært at få opdateret sig selv 

• Spare det meste væk, det er fyld for trofæ 
jægerne. 

• Mere info om “efter skuddet”, gode råd til 
brækning og partering og hvad vi kan bruge kødet 
til. 

• Gør det blad kortere, og ikke så langt. 

• Ingen 

• Være bedre til at udnytte dem der er kendte i 
forvejen til at lave videoer og kommunikere. 

• Kom ned i øjenhøjde og lyt til medlemmerne 

• For meget tekst i magasinet og for mange artikler 
med diverse politiske/meningsdannede indhold. 
Flere artikler om grej og "jagt-praktik" ønskes. 

• Mere skriv fra de enkelte foreninger, de især hvis 
vi ikke gør noget! Mere fokus på jagthorn, korrekt 
kødhåndtering og nemmer navigation på jeres App! 

Måske er Forum hvor man kan efterlyse jæger til 
jagt 

• Lidt mere reklame for dem. Anede for eks. ikke at 
i havde en instagram profil, eller en youtube kanal. 

• I den senere tid har jeg kigget meget på de 
forskellige skydebaner og deres åbningstider og om 
det er til riffel eller haglskydning. Dette har jeg 
gjort igennem dj hjemmeside. Men jeg synes 
virkelig det svært at finde rundt i. Nok mest fordi 
de lokale skydebaner er dårlige til at opdatere 
eller overhovedet ikke har en hjemmeside. 
 
Mit forslag er at i laver en lidste over de forskellige 
skydebaner og hvad de tilbyder. Også kan de skrive 
til jer når de har åbent, 

• Jeg elsker de links til korte videoer, som bl.a. viser 
på en let og forståeligt måde, hvordan du gør did 
og dad 

• Bedre direkte information til 1. gen. ny jægere 
eks. 
 
Hvilke indberetninger ønskes hvordan gør man 
Hvordan gør man hvis man ønsker at udstoppe 
Hvordan med jagt på egen mark, skal man, og 
hvordan søger man  
 
Alle de ting der typisk overdrages fra far til søn og 
som alle jægere kender til - Men mig som 1.gen. 
ny-jæger måske ikke tør stille spørgsmål til, fordi 
"Det ved alle da" 
 
Det er alt sammen måske sagt til Jagt tegn, men 
her er man Som 1.gen ny jæger jo mere indstillet 
på at kunne pensum med dyr og alt det andet her 
til. 

• Noget mere om at slagte og parter dyr. samt 
hygiejne omkring dette. 

• Nej 

• Jeres app, er lidt besværligt at finde rundt i. 
Måske kunne I gøre det lidt nemmer. God nytår 

• I gen sensor på medlemmers indlæg 

• Podcast har været svære at find og er i et lukket 
økosystem 

• Fortsæt og forstærk kommunikationen af "God jagt 
i generationer". Det er en fremragende strategi, 
der giver mening for de fleste jægere og gør det 
muligt at holdningspåvirke samfundet. 
 
Næste generations jægere er endnu mere åbne for 
det digitale. Måske kan de digitale Jægerblad 
gøres endnu mere interaktivt med videoer 
(instruktion, undervisning, jagtsituationer, 
træning, grejtests osv.). 
 
Jeg kan rigtig godt lidt det fysiske Jæger blad og 
glæder mig til det kommer hver måned (næsten :-
)), men jeg kunne også sagtens tilpasse mig til kun 
at have adgang online.  
 
Dette kræver blot at den digitale oplevelse bliver 
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eksklusiv og positiv anderledes i forhold til alt det 
man kan hente "gratis" på Youtube osv. 

• Ingen 

• Appen kan forbedres markant. Jeg benytter 
Nemjagt, fordi Appen Jæger ikke har de 
tilstrækkelige funktioner. Det er ærgerligt, da jeg 
langt hellere ville benytte DJs app. 
Og så er Jæger også et oplagt sted at digitalisere 
indholdet fra magasinet, da jeg i forvejen 
modtaget alle andre nyheder på min telefon.  

• Deling af aktiviteter, som afholdes i de 
forskellelige kredse/afdelinger. 

• Ville ønske at man kunne deltage i konkurrencer, 
via appen. 
Troede det var muligt, men kan ikke finde noget. 
Appen har problemer med at vise profil. 

• Mangler lidt spændende jagtfortæller fra udlandet 
og lidt eksklusivitet. Bladet er simpelthem blevet 
for “bondsk” og den journalistiske linje er simpel 
og meget lidt dragende.  
 
Kommunikationen er tydeligvis rettet mod de 
ældre medlemmer der synes havjagt er 
spændende. Den er himmel langt fra den yngre 
generation. 

• Når jeg ser på mængden af kritik, som til tider 
hagler ned over DJ på diverse FB-grupper, så kan 
jeg ikke andet end tænke, at der mangler 
gennemsigtighed eller et bedre blik bag facaden, 
om det så gælder i Jagtens Hus, på Christiansborg 
eller andet. For der er helt sikker noget, som nogle 
føler at de ikke får at vide, eller at de ikke får lov 
at bidrage til, siden de har behov for at kritisere. 

• Da jeg ikke er den mest skrive jæger, har jeg ingen 
forslag. 

• Nej 

• Nil 

• Ved at følge hvordan forskellige jæger går på jagt i 
de forskellige jagt former. 

• Jeg syntes man skal kunne fravælge, det fysiske 
blad. 
Primært for at spare miljøet, for papir transport, 
og måske lidt på kontigenten 

• Drop det fysiske magasin til dem der ikke ønsker at 
modtage det fysiske, og giv dem en lille rabat på 
abonnement pris, for den grønne omstilling osv. 
 
Godt nytår :) 

• ikke relevant 

• Gerne flere artikler omkring vildthygiejne og 
korrekt håndtering af ny-skudt vildt 

• Keep it simple 

• Det fysiske magasin har jeg ikke brug, virker som 
spild. 

• Slagtekurser. 

• Min utilfredshed bunder primært i det knæfald der 
bliv gjort ifm. “afskaffelsen” af duejagten om 
efteråret…. 

Duejagt er “allemandsjagt” for den Alm./ nye 
jæger og en fundamental del af den danske 
jagtkultur… 
DJ indsats i denne forbindelse var under al kritik…. 
Personligt tror jeg at denne konkrete sag har gjort 
at mange gamle jægere har mistet tilliden til DJ’s 
politiske gennemslagskraft … 

• Det kunne være fedt, hvis der kom en 
afstandsmåler i app'en - lige som der er i app'en 
"Jagt". 
Det vil også være lækkert, hvis jagtkonsortier 
kunne købe en udvidet udgave af app'en, hvor der 
er funktioner ligesom Garmins "EasyHunt" app. 

• Jeg finder appen for ustabil. Podcasten burde være 
mere kontinuerlig, og når man bruger spotify så 
burde den blive lagt op i kronologisk rækkefølge. 

• Ingen 

• Flere artikler med faktuel vildtbiologi; masser af 
ny viden om vildtarterne når aldrig frem til 
jægerne 

• nej 

• I kan blive bedre til at række ud til jeres 
medlemmer udover bladet Jæger via mail osv gør 
opmærksom på hvilke kurser i har og nye tiltag. 
Tror mange jægere ikke helt ved hvilke muligheder 
i tilbyder udover at få tilsendt et blad med info i  
:) Og af den grund er der osse nogle der afmelder 
bladet. 

• Få styr på appen. Den virker tit ikke, specielt når 
den skal finde medlemskortet og er generelt meget 
langsom. 

• Hjemmesiden er totalt uoverskuelig - man skal 
ringe jer op for at finde det man skal bruge. Det er 
simpelthen for kompliceret.  Den skal forenkles i 
meget stor grad. Bladet Jæger bør udfases. 

• helt PIP, at pensionister skal være født  før 1948 
for at betale pensionist pris for medlemsskab !! 
 
Jeg melder mig måske ud igen, da det er mange 
penge for en pensionist, når man kan nøjes med 
støttemedlem for at deltage i klubbens aktiviteter. 
Jeg er ikke alene om at mene det 

• Magasinet Jæger bør blive opdater så det er mere 
læsbart i APPen. 

• Mere fokus/videoer på naturpleje og gode 
råd(bæredygtig jagt) og gode vildt opskrifter 
samlet som man har adgang til som medlem 

• Blive ved med at benytte de sociale medier, fordi 
at i fremtiden, kommer der flere og flere jægere 
til som er opvokset med at det er derinde vi skal 
søge viden. 

• Skimmer kun Jægeren og der er langt mellem 
artikler der fanger mig. 
Jeg ville især ønske der var mindre om kedelige 
selskabsjagter med de obligatoriske fotos af 
vildtparader. 
Til gengæld mere stof om rejser, naturpleje, 
biodiversitet, vildt biologi etc. 
Ros til de artikler der er om grej, våben etc. 
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• Jeg forsøgte at finde noget vedrørende grøntråd og 
jægerråd i Hedensted Kommune, det lykkedes 
ikke. 
Jeg gider ikke læse "identiske" jagtrejsehistorier 
hvor de væsentligste budskaber er - 
jagtrejsebureau - tøjmærke - våbenmærke og 
model - ammunitionskaliber. 

• Mere om biodiversitet og reel biotopforbedring 
uden et snævert fokus på jagtbare arter. 

• Jeg synes generelt det er godt. 

• App: i jagt journal har man ikke et godt view over 
vildt - men skal klikke ind på hver enkelt 
registrering for at se udbytte. Burde være synligt 
meget lettere.  
 
Eks hvis jeg vil se hvor mange fasaner jeg har skudt 
sidste år(eller i denne sæson) er det ikke lige til 

• Mere info om buejagt og generelt stoppe med at 
annoncere og istedet fokusere på det I er. En 
jægerforening så lær os alt om naturen og metoder 
mm og langt mindre fokus på trofæ liderlige 
artikler 

• Jeg føler ikke kommunikationen rammer mig 
overhovedet. Den eneste kommunikation jeg ser er 
jæger og der får jeg ikke altid læst alt selvom jeg 
synes bladet er ok. Den lokale jagtforening sker 
der heller ikke meget i. Det er svært at være 
jæger i dk med mindre man er storbonde eller har 
lejet en del jord. Kunne man gøre mere for de 
unge jægere ville det være godt 

• Mere fokus på kvindelige jægere.  
 
Er selv en ældre nyjæger og nysgerrig på andre 
kvindelige jægere 

• Ingen fprslag 

• Ingen 

• Lad Jæger være udelukkende digitalt. Det må 
koste en mindre formue at trykke og distribuere 
det. 

• Ja. Gør noget for at bekæmpe ROVVILDT i stedet 
for at falde på halen for DN. Her på landet ser vi 
aldrig en and, sjældent en hare, selvom jeg ikke 
har skudt en sådan i 55 år, og en enkelt gang 
imellem en fasan, som er så tam, at den næsten 
kan håndfodres, Til gengæld har vi strøm om 
hønsegård, havedamme, og net over hønsegård for 
at beskytte fisk og høns mod oddere (set op til 3 af 
gangen) rovfugle, ræve, mårhunde, husmårer m.v. 
Har jævnligt besøg af op til 7 røde glenter. Søer 
tømt for fisk. Fiskehejren må nøjes med de 
fredede frøer og padder. Jeg kunne blive ved. 

• Lyt til de negative over for DJ,  inviter dem 
konstant til forbedringmøder, så vi/ i får de gl. 
sure medlemmer hjem igen 
Det er for let at sige, dem gider vi ikke at høre på 
de brokker sig bare igen over noget andet. 
Jeg synes, det er lige netop dem der skal op på 
podiet og sige hvad de kan byde ind med, længere 
er den ikke 

• Jeg har ingen foreslag 

• Jeg vil gerne i appen have et lettere overblik over 
mit medlemskab herinde adgang til hvilken 
kreds/kredse jeg er medlem af og hvilke 
aktiviteter de udbyder. 

• Nej 

• fint som det er 

• Magasinet Jæger bør fokusere på, de vigtige 
debatter politisk - på en forståelig og inkluderende 
måde. Lige nu er det mest intern kommunikation 
til bestyrelser og 5%, som allerede er 
velorienteret. Reglen må være, at når det kommer 
i JÆGER, så er det kerneinformation. Det er til 
masserne - og det skal ikke bare ud til alle, alle 
skal føle sig velkomne - og ikke talt ned til. Eller 
helt ekskluderet med uskarpe vinklinger, 
indforståede henvisninger - og “som tidligere 
beskrevet i Jæger”. Magasinet er jeres/vores 
fineste talerør og information til landets jægere. I 
skal gøre jer fortjent til vores opmærksomhed. 
Ikke lulle os i søvn med uengageret formidling. 
 
Podcast: ud af studiet - kom ud i naturen. Vi har 
hørt jeres anekdoter i studiet.  
Hvis vi skal lære noget om trykjagt, så tag os med 
trykjagt. Og fortæl det hele der. Nærvær og 
nerve. 
 
Nyhedsbreve: I vil for meget. Fokuser på HVAD vi 
SKAL vide. Giv os det ugentlige Overblik - et 
kompas. Og ikke alle mulige interne politiske 
interesser. Dem, der er interesseret i 
hundetræning og udsætning af fugle må få deres 
nichenyheder andre steder. Fx på hjemmesiden. 
Eller i nyhedsbrevet: Alle jægere med 
rugemaskine. I skal finde ind til kernen. Vi lever i 
en tid, hvor alle drukner i information. I skal ikke 
gøre det værre og give os alt. I skal gøre det 
skarpere. Det er kommunikation. Og selektion. 
 
App: solnedgang og opgang er sammen med 
Jagttider alfa og omega. Resten kan I spare.  
 
Hjemmesiden er fin. Her skal niche informationen 
fx være.  
 
Bladet JÆGER er diskutabelt ifht miljø. Alt for 
mange sider med ligegyldigheder - og information, 
der er irrelevant for mere end 89-90%.  
Start fx med at spare papiret til alle de lokale 
afdelinge. Mine Jagtforeninger har ikke bragt 
eneste besked i flere år. De klarer det på Facebook 
og e-mail. De bedste lokale historier, bør I til 
gengæld samle hurtigere op og give et tryk på både 
Instagram og Facebook. Evt i bladet, hvis det er 
rigtig fedt.  
 
TEST 
Kunne I være mere som Forbrugermagasinet Tænk? 
Vi har brug for flere ægte og troværdige tests? 
Andre tests i branchen er lavet magasiner eller 
private personer som lever af penge fra firmaer, de 
tester. Hvordan er deres troværdighed? I er vores 
eneste chance for objektive tests. Lav den evt i 
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samarbejde med forbund i andre lande.  
 
Tak for at læse hertil  

• nej 

• Det er svært at sætte den rette og præcise finger 
på, hjemmesiden kunne godt være mere 
brugervenlig på mobil og generelt. Hjemmesiden 
kan bliver mere intuitiv og dynamisk, for nu er den 
ret tung at finde rundt i. Når jeg vil finde aktive 
noder samt mp3 til fp horn signaler, 
hundetræninger osv., det kræver meget af 
brugeren at finde det, nogle giver op da det ikke 
altid er logisk. 

• Skip det fysiske blad, lav det digitalt og sæt 
kontingentet ned med det det koster at trykke 
bladet pr. medlem 

• Flere podcast og how to YouTube 

• Drop det fysiske blad. 

• I gør det godt 

• Appen fungere super godt! Så udbyg på den  

• Se på hvad jagtleje koster forskellige steder, hvad 
de dækker over og hvad de forskellige 
jagtkonsortier har af aktiviteter i form af 
vildtpleje, naturpleje, fordring, udsætning, 
dialoger med omgivelserne, lodsejer, myndigheder, 
DJ, DN, etc. 

• Nuværende temaformat af Jæger er suverænt. 
Vær tålmodig og hold fast i det. Måske kunne man 
overveje kortlære og orientering i naturen har 
bemærket, at det kunne flere have brug for i min 
lokale jagtforening. Alt i alt tak for en fantastisk 
arbejde Glædelig jul Jesper Heidemann Langhoff 

• App'en er meget langsom til at starte, da den skal 
opdatere vejr mm. med det samme, hvilket kunne 
foregå i baggrunden - det tager tid, hvis man ved 
man skal direkte ind og se jagttider eller 
schweisshunderegister eller lignende. 

• Gider ikke, der er for mange midier 

• Hjemmeside er meget uoverskuelig og svær at 
navigere i. 
 
Det kan i bestemt gøre bedre. 
 
Kender ingen der bruger jeres sociale medier elle 
rpodcast. 

• Arbejd noget mere for den lille jæger istedet for 
alle dem med store penge 

• Gør det lettere at købe sig ind på billige dagsjagter 
til folk uden hund 

• Når man har fravalgt at være på Facebook og 
instagram er disse kanaler ikke til megen nytte. :-) 
på Jæger APP er der ofte skemaer og kort, det vil 
være en fordel at APP'en bliver sat op så disse kan 
forstørres på en android telefon. 

• Det er klart, det skal være bredt, men det må 
gerne være lidt mere sexet. 
FB er fyldt med dumme kommentarer fra 
bedrevidende folk. Det ødelægger oplevelsen. 

Podcastene er lidt for bondske og ikke til det yngre 
publikum 

• Bør gå over til ren online version af hensyn til miljø 

• Nej 

• Det er vel meget godt som det er. 

• Synes det fungere til mine behov 

• - Mere om de gode historier og oplevelser frem for 
forskninger, resultater af analyser, politik osv. (det 
er fint det er der men synd at alt minnimum er en 
side, noget fortjener kun 1/2 eller 1/4) 

• Generelt savner jeg mere konkret og direkte 'tale' 
uanset medie. 
- Jeg mener DJ har en meget vigtig politisk opgave, 
som jeg ikke mener man lever op til - 
organisationens størrelse i betragtning. 
Jeg vil gerne høre mere om de konkrete tiltag og 
politiske arbejdsområder DJ arbejde på. 
 
Jeg forstår nu efter dette spørgeskema at DJ har 
en FB samt IG profil. Det var jeg ikke klar over. Det 
er et problem i sig selv . 
 
Magasinet Jæger: 
Jeg er ærlig over de smukke natur/jagt forsider, 
der har være delvist fraværende i år. 
Jeg vil hellere have et magasin med flot pibeand 
på fjorden end noget nørdet optik/våben når jeg 
får gæster i huset - det fremmer dialog og lysten 
til gode naturoplevelser. 
 
Podcast: 
Jeg er sikker på de ansatte i DJ er dygtige til deres 
arbejde (det håber jeg) - men derfor er de ikke 
nødvendigvis dygtige til at lave podcast og 
formidling. 
Jeg har hørt en del af jeres podcast om jagtformer 
og våben- emnerne er gode! Men det bliver meget 
uinspirerende med de værter og interne folk i 
bruger. 

• Jeg synes, at niveauet helt generelt er meget højt, 
og jeg har derfor ikke umiddelbart nogen forslag til 
forbedringer 

• Savner de gamle flotte forsider på magasinet 
Jæger. 

• Stop det trykte magasin 

• I kunne prøve at være mindre dømmende og 
representere jægere og ikke folk der er begyndt på 
jagt i sen alder. 
Der er tæt på ingen mening i at, være 
representeret af et forbund der ikke tør stå på mål 
for jagt. 
Det er laveste fællesnævner der representere os 

• Jæger er et gammeldags magasin, skrevet i 
gammeldags stil. Passer måske meget godt på den 
samlede målgruppe, men ikke ret godt til mig. 
Sociale medier er rigtig dårligt kørende for DJ. Der 
er kun ringe debat. 
 
Samlet set er kommunikationen virkelig ringe. Der 
foregår politiske ting i DJ bag alt for lukkede døre. 
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Det kommunikeres der ikke om. Hundestrategi, 
strategi og målsætninger for 
udsætningsforhandlinger, Hjortevildtforvaltning og 
DJ´s nye natursyn er områder, der afgør dansk jagt 
fremtid, men er mørkelagt i DJ kommunikation, 
indtil man meddeler, at nu er det besluttet. 

• Hold op med at sende mere end ét eksemplar per 
husholdning - Vi får 3 stk..... 

• søg inspiration i Jagt, vildt og våben eller trofæ. 

• Registring af vildt via app er meget tungt, hvis I 
skal i mål med det, skal der opgraderes så det blir 
meget nemmere 

• Aktuelt kunne jeg godt tænke mig mere “gør det 
selv” hundetræningsvideoer. 

• Synes antal af Jæger er passende i sin nuværende 
form.  
Vi må bare betale det det koste at få omdelt 11 
magasiner. 

• Artikler i Jæger. 
Artikler om de forskellige foreninger. Men artikler, 
der pbg af besøg beskriver, hvordan de forskellige 
foreninger kører – også de helt små. Ikke så meget, 
hvordan I gerne vil have, at de skal køre (uden 
politisk vinkling/prægning/wokeness etc). Bare et 
hyggeligt indblik uden, at læseren skal manipuleres 
til at følge jeres agenda. 

• Man burde kunne både taste vildt ind i app og på 
net og ikke låse sig til et fast valg 

• Nej 

• Ingen 

• Flere vildt opskrifter på hjemmesiden 

• Jeg ved ikke hvordan det kunne blive bedre. 
Desværre. 

• Jæger magasinet skal tilbage til det gamle format 
uden temaer. 

• Desværre er det app ofte ikke klar til brug ! 

• nej 

• Egentlig ikke. Er glad for at jeres fokus i jæger er 
skiftet i retning af formidling af viden, politik og 
personportrætter og færre floskelfyldte historier 
fra frokoststuernes overdrev. 

• Nogle flere kursus. Kunne bl.a. være uddannelse til 
hundeinstruktør og til fornuftige priser.( vi 
Mangler uddannet hundeinstruktør i de lokale 
jagtforeninger.  
Vi mange gode historier i jagtmagasinet… det 
kunne lokaljægers historie 

• Jeg har kun været jæger i fire år og derfor er 
alting stadig nyt og spændende og meget af det 
der skrives i jæger er jo ny viden for mig. Men, når 
jeg taler med ældre jægere, der har været med i 
mange år, så giver flere udtryk for at der er mange 
gentagelser i bladet. Men, hvordan serverer man 
den samme viden år efter år, på en ny frisk måde? 
Jeg kan godt lide temaopdelingen af bladene, så 
man går mere i dybden med enkelte emner, men 
så er der jo altid nogen, som ikke lige intresserer 

sig for det enkelte blads emne og så har vi 
brokken. Man kan aldrig tilfredsstille alle. 

• Nej 

• Flere instruktionsvideoer på YouTube. F.eks. 
opstilling af lokkefugle, hygiejne ifm. håndtering 
af vildt. 

• Nej det er fint 

• Ikke p.t. 

• Hej. 
 
Kunne godt undvære jæger margasinet. 

• mere om hygiejne ved slagtning 

• Mere om jagt og jagtformidling til de der ikke har 
jagt at gå på samt mere hundeformidling så man 
kan søge hund om man mangler hund på dagen til 
jagter. 

• Alt kun digitalt 

• Mere viden om naturpleje 

• Jeg skyder kun Flugtskydning 

• xx 

• Opret grupper lokalt hvor folk  kan tilmelde sig, så 
vi får koordineret indsatsen mod mårhund, 
vaskebjørn og mink, og samtidig deler viden om 
reguleringen fra erfarne jægere til nye jægere. 

• Man skal spørge sig, hvad formålet med dj’s medier 
er. En del kender jeg ikke, og jeg forbinder ikke 
sociale medier med DJ. For mig skal 
jægerforbundet ikke bruge resourser på Instagram 
når man kunne gøre så meget andet 

• Jeg bruger kun appen til at se jagtider på de 
forskellige lokationer. 
Jeg får kun de nyheder som der er andre der slår 
op på FB på siden "Alle os der går på jagt" 

• ved ikke 

• Gør mere opmærksom på dem der er 

• Dialog med brokkehovederne. 
Fremlæg dokumentation for brokkefejl 

• Ingen forslag 

• Langt mere brugerinteraktion. 

• Privat køb og salg side 

• Fokus på nyjægere pba. det yngre segment i apps, 
podcast og sociale medier 

• Jeg vil foreslå at, i stedet for at man er tvungen 
modtagelse pr. post af magasinet Jæger, at man 
tilbød medlemskab hvor magasinet kom pr. mail. 
Selvfølgelig til en reduceret pris på medlemskabet, 
da der spars trykning samt omdeling af magasinet. 
Der vil også være en mere bæredygtig agenda i 
sidst nævnte for for medlemsskab. 

• Ingen 

• Flere test er altid velkommen 

• JAGTTIDER PÅ RELEVANT DANSK VILDT I HVERT 
NUMMER AF BLADET 

• Meget mere kritisk overfor jægere, som ikke 
overholder dyreetiske regner.  
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DJ er fraværende, når det gælder forgiftning og 
nedskydning af rovfugle.  
Hvorfor arbejder DJ ikke for forbud mod de 
enorme udsætninger af 'levende lerduer' i form af 
fasaner og gråænder. 

• Jeg er ikke jæger. Jeg blæser jagthorn, og gør 
brug af det 2 gange om året. Duelighedsprøverne i 
jagthorn og FM Danmarksmesterskaberne. 
 
Jeg synes det er dyrt at være medlem på fuldpris, 
når jeg kun bruger det 2 gange om året, hvor man 
også betaler for deltagelse. For nogle år tilbage, 
kunne man betale støttemedlems pris, når man er 
jagthornblæser og ikke jæger. Bladet kantet også 
undvære, så det ville jeg gerne sparer væk 

• Jagt er i dag, mere end afskydning af bytte, rigtig 
mange jægere er også begyndt at bruge skydning, 
PRS, langdistance mv, som både sport og en måde 
at dygtigøre sig på, dette burde aflede artikler 
udover det traditionelle jagt relaterede emner, 
såsom våbentyper, platforme, hvor man kan 
deltage, etik i forhold til at gå fra sport, til jagt, 
genladning osv. jægere har i dag mange flere 
muligheder, for at specialisere sig med deres 
våben og der burde DJ følge med. 

• Bladet jæger skal være frivillig om man vil betale 
til. 

• Mere fokus på medier og arrangementer til unge 

• Bruger ikke nogen af delene, læser kun jagt bladet 

• godt tilfreds 

• Bliv meget mere synlig i fortællingerne om det 
gode jægere gør for dyr og natur. Og ikke kun 
formidlet til jægere, det ska ramme bredt…. 

• Flere ting på apps - vi skal ikke bruge papir på 
magasiner der ikke læses!  
Bedre koordinering mellem styrelserne og DJ så 
man har mere info om sig selv, sine våben osv på 
DJ apps/hjemmeside 

• N/A 

• Drop magasinet 

• Jeg synes, at de store herregårdsjagter burde 
forbydes gennem jagtloven, i de tilfælde, hvor 
man mod betaling kan nedskyde store mængder af 
opdrættet fuglevildt, som så efterfølgende bliver 
nedgravet, og dermed ikke ender i gryden. 
 
Eller udtrykt på en anden måde: Skyd kun det 
vildt, der skal spises. 
 
Jeg er meget imod, at jægere bruger levende vildt 
til ren fornøjelse, så burde de hellere skyde 
lerduer i stedet. 

• Jeg vidste ikke i brugte YouTube og Instagram eller 
havde en podcast 

• Da jeg ikke har jagttegn, og ikke hårnål jagt, samt 
endnu ikke selv har nogen hunde egnet til jagt, så 
har jeg ingen forslag at bidrage med.  
Jeg er medlem da jeg gør frivilligt arbejde i en 

lokal Jagtforening som kasserer. Min samlever går 
på jagt. 

• I kunne nedsætte kontingentet for dem som vælge 
kun at læse Jæger på nettet og ikke får magasinet. 
Det vil også være bedre for miljøet hvis flere ikke 
fik et fysisk magasin hver måned. 

• Har ikke forslag, men det opleves som om der er 
langt fra den virkelige aktuelle verden og dj. Måske 
er det som det skal være. 

• Det ville være rart hvis man kunne lytte til DJ's 
podcast direkte fra Jæger-app'en, så man ikke 
behøver ind over hjemmesiden. 

• Jeg håber, at Magasinet Jæger fortsat kan leveres 
til min midlertidige adresse i Holland. 

• :-) kan godt lide at lave mad af det vildt jeg har 
nedlagt. kunne man lave en side på hjemmesiden 
hvor man samler alle de gode opskrifter der har 
været i magasinerne. 

• Syntes man skal overveje muligheden st kunne 
vælge det fysiske blad fra… 

• nej. det er okay ;-) 

• Magasinet jæger er faldet drastisk i kvalitet i 2023. 
Sørgeligt da det tidligere var jagtbladet 

• Sørge for at udstyr som lyddæmper kan 
transporteres frit i EU 

• Generelt bare mere spændende artikler. Jeg ville 
gerne interessere mig for det, men det er 
simpelthen for kedeligt at læse om hvad mårhunde 
spiser. 
 
Få nogen sjovere jægere til at udtale sig. Det gode 
kammeratskab mm. Parade billeder er simpelthen 
for fortærsket. 

• Jeg synes, at der er alt for mange reklamer og for 
få spændende beretninger 

• . 

• Drop Jæger fysisk. Det ryger direkte i 
skraldespanden. Gør det online. 

• Jeg har pt ingen forslag til gorbedring 

• Synes der har været mange nedbrud på 
hjemmesiden og app det seneste år. Det bør 
undgås, hvis muligt.  
Flere podcast ala jagtradio og viden om, så der kan 
nørdes mere vildtpleje o.l. 

• App'en burde få en god opdatering den er langsom 
og ligner den er fra 2010, og burde være med 
nemmere og navigere og finde det man søger 

• Det er svært at finde det man leder efter på 
hjemmesiden, dårlig opbygning og det er en lang 
vej inden man finder det man leder efter. For 
dårligt msn kun kan vælge 2 numre når man 
opretter foreningsmeddelelser. Indstik med nyt fra 
de forskellige kredse er skrevet for småt og 
uoverskueligt.  
 Kunne også bedre lide opbygning af den gamle 
app, mere overskuelig 

• Skriv jagttider i bladet igen. Ikke alle har lyst eller 
evne til at slå alt op på mobil. Når så meget skal 
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være på mobil, bliver du nød til at skifte mobil 
tiere, da pladsen på enheden bliver fyldt. Det er 
spild af resurser. 

• DJ skal anerkende at der er medlemsproblemer og 
få igangsat flere tiltag til at få folk til at bidrage 
og stoppe topledelsen af DJ - lønningerne i toppen 
af DJ's administration ødelægger lokalforeningerne 
- pengene fra medlemmerne skal arbejde for 
medlemmernes jagtlige muligheder og ikke for en 
meget tung økonomisk belastende administration. 
DJ skal lade folk rose og rise DJ og komme med 
konstruktive foreslag til fremmelse af jagten og 
vedligeholdelse af ALLE jagtformer i Danmark. Lige 
nu følger DJ den alme politiske retning som er 
direkte skadeligt for jagten i Danmark. Der skal 
stilles krav til jagtudøverne i forbindelse med 
udsat vildt - men udfasning af nogle jagtarter og 
jagtformer er det samme som knæfald for alle de 
uoplyste grønne organisationer som INTET ved om 
jagt men deres meningsdannelse er bedre 
markedsført på stenbroen end den markedsføring 
jægerne laver for sig selv. Jeg savner at DJ finder 
ind til kernen af hvad der skal til for at vise 
medlemmerne at man står last og brast med 
jagten. Standpunkterne for jagten er gledet ud på 
et politisk sidespor hvor det ikke hører hjemme. 
Noget så simpelt at man kan finde på at skrive om 
at udradere sikabestanden i Danmark mens man 
anerkender at ulven har en berettigelse i Danmark 
er uhørt og politisk motiveret for at lave en 
studehandel for at få ro på andre områder. Jeg 
kunne blive ved men har desværre ikke tid. 

• Meget, meget mere ang. buejagt. Det virker som 
om I helt har overset denne jagtform og det vil 
være herligt med flere aktive buejægere, det bør I 
bidrage til. 

• Hjemmesiden kan måske gøres mere overskuelig.  
 
Jeg synes der skal gøres meget mere ud af hvor 
fedt Jagtfeltskydning er, samt hvordan man 
kommer igang med det. 

• Jeg modtager ikke jægerbladet… 

• Måske en lidt kortere frist til indsendelse af vores 
arrangementer 

• Jeg vurderer at der er brug for en professionel 
samarbejdspartner som kan hjælpe DJ med 
struktur og design af DJs hjemmeside. Indholdet er 
som regel i top kvalitet og valid, men jeg/vi har 
opgivet at bruge hjemmesiden - og bruger det stort 
set ikke, selvom der er behov for det.  
Jeg mener IKKE at DJ skal bruge så megen fokus på 
de nye kommunikationskanaler - app, podcast og 
sociale medier da presset på naturen og jagtens 
vilkår/muligheder er under et så STORT pres for 
tiden..... Flyt midler og fokus til "kernen" 

• Jeg kan godt lide artikler/ historier om 
jagtoplevelser. Der mangler lidt fire gode historier 
som ikke nædvendigvis handler om nyjægere eller 
kvinder der går på jagt. 
Jeg er med på at det er nødvendigt men historier 
renset for politiske - holdningsmæssige 

dimensioner og mere reelle oplevelseshistorier fra 
jagter 

• Fokuser på gode nationale artikler i magasinet 
Jæger. Krydder med få internationale 
rejseoplevelser. Var det ikke for Magasinet Jæger, 
så var jeg ikke medlem 

• Mulighed for ikke at modtage DJ medlems blad og 
kun læse det på nettet. 

• Mere Nature 

• Nej 

• Nej 

• App er ikke specielt god når man skal bruge den til 
jagthorns signaler - Det er besværligt og noderne 
mangler. Man kan med fordel have noder med, 
hvor evt en rød prik følger noderne i takt med at 
signalet spilles. 
De sociale medier er lidt kedelige - Kunne godt 
gøres mere spændende. 
Generelt bør man se på hvem der er artikler 
omkring i bladet - At man rækker ud til influencers 
er ikke altid godt. Brug den almene jæger - 
Specielt ved kvinder. At man bruger influencers 
giver ikke altid noget godt, når man vælger fx en 
som er god til at kommunikere, men dårlig til at gå 
på jagt og ikke forvalter jagten godt. 

• Det gamle Jægerblad var bedre, det ny er kedeligt, 
især forsiderne. Hjemmeside er svær at navigerer 
på. App ligeså. Podcast, YouTube og sociale medier 
er ikke interessant. 

• Drop fysisk udgave af materiale udsendt, bl.a. 
magasinet Jæger 

• Mere relevant for den rigtige jæger. 
Jægeren som færdes i og gør noget for naturen og 
vildtet også når der ikke er jagttid.  
Står op for jagten og det at gå på jagt, opretholder 
den sunde fornuft i forbindelse med natur/ vildt, 
tiltag omkring  
dette. Arbejder på at bibeholde jagt, på en 
respektfuld og relevant måde ud fra fakta, ikke ud 
fra følelser og vinde der blæser i den følelsesladet 
natur/klima diskussion i samfundet/byerne. Tag ud 
i naturen også når der ikke er jagt, se den 
naturdiversitet der er og glæd dig over den. 

• na 

• Lav abonnementer på det fysiske Jæger være 
valgfrit. Det er spild af ressourcer at sådan nogen 
som mig får bladet for bare at smide det ud. 

• DJ´s indsats for bevaring af andeudsætning og 
finde løsninger så ornitologerne kom tilbage på 
vores side var UTILFREDSSTILLENDE 

• Jeg savner mere proaktiv tilgang til at melde ud til 
medlemmerne, når DJ forhandler med politikere 
eller når DJ på vegne af danske jægere, skal sikre 
at vi fortsat kan gå på jagt. Det er ofte hurtigt 
noget information der kommer lidt på bagkant, og 
så føles det altså lidt tamt. Jeg savner at mærke, 
at DJ faktisk er en stor organisation der har noget 
at skulle have sagt, og ikke lader sig “trampe på” 
af DOF eller andre interesse 
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organisationer/politikere, og dermed begrænser 
jægerens muligheder. Det var fx rigtig rart at føle, 
at DJ havde jægernes ryg, da der var alt det rod 
med PAC og it systemerne. Jeg som medlem følte 
mig oplyst og informeret løbende om sagen, og 
ikke mindst hvad DJ rent faktisk gjorde. Det var 
virkelig vigtigt for mig som medlem. 
 
Når det er sagt, så skal DJ have ros for også at 
være forandringsparat som organisation ift. 
Danmarks fremtidige jagt. Vi ved, at det ikke kan 
være som det var for 30 år siden, og heldigvis for 
det, så der er behov for nytænkning, men uden det 
gør mulighederne ringere eller mere besværlige for 
jægerne. 

• Jeg synes at alle billeder med vildt skal ledsages af 
tekst med art og køn 

• Flere guides, “sådan klargør du nemmest en gråand 
til 2 personer”, “sådan indskyder du aimpoint”, 
“sådan klæder du dig til haretramp” 

• Artikler om jagtrejser. - andres erfaringer med 
jagtrejser til udlandet. 

• Jæger  
opdatering af jagttabel for vildtet 
opdatering af lokale schweiz hundefører 

• Artiklerne i Jæger er fine, men nogle gange lidt for 
lange 

• Gør jæger digitalt som mulighed mod rabat 

• Det m[tte meget gerne v;re langt st'rre fokus p[ 
havjagt 

• Drop gammel information og hav kun de 
nyeste/gældende på WEB 

• Nej ikke rigtig desværre 

• Jagttegn bør, prisen taget i betragtning, udstedes 
både fysisk OG digitalt til hver jæger. Som med 
kørekort. 
  
Der burde laves en vurdering af jagtrejser. Ofte er 
det for dyrt og dårligt. 
 
Der foregår for lidt i jagtforeningen, som er 
pengene værd. 

• Mere fokus på viden, bestandspleje, revirpleje, 
mm. og mindre på trofæet og udlandsjagter 

• I skal lave om på jeres stemme system i 
valgkredse, det håbløst gammeldags og meget 
udemokratisk. Og så skal i blive bedre til at 
argumentere sagligt mod dof og co. I det kan Claus 
og Jens Ulrik på ingen måde det et pinligt hvad jeg 
har hørt i radio og på andre medier. Dj mangler 
farlighed der også kan anvendes politisk. 

• Efter DJ's ændring af bladet Jæger har jeg tegnet 
abonnement på det svenske blad "Jakt & Vaben" 
Super godt blad. 
Overvejer at standse modtagelsen af "Jæger" 
De tidligere nævnte app's som er gratis er 
funktionelt langt enklere og bedre når jeg er ude i 
felten. Deres kort funktion med opmålings facilitet 

er fantastisk. 
DJ's app er noget rod og er mangelfuld. 

• Nej 

• Forsæt det gode arbejde 

• Flere test af ting til jagt , tøj, våben, kamera  
Flere tips og råd til hverdags jagt , gås , and, 
mårhund jagt for alm danskere. 

• Mere åben, og ærlig info om DJ's politiske, - og 
juridiske arbejde for jagt. Mere vægt på.jagt etisk 
indhold. Mindre varm luft og rekamer. 

• Forslag og arrangementer for kvindelige Jærger 

• Mere fokus på trækjagt 

• I skal være bedre til at fortælle hvilke muligheder 
der er og at I står bag. Jeg viste ikke I havde noget 
med appen Jæger at gøre som eksempel. 

• Da jeg ikke bruger dem kan jeg ikke hjælpe 

• Artikler fra Jæger online på hjemmesiden, så alle 
kan læse dem gratis. Også ikke-medlemmer. 

• Drop jeres sociale medie spredning over alle de 
platforme og fokuser på det der er vigtigt. Et 
vellavet blad, og fokus på jeres hjemmeside. Hvis 
disse køre ordentligt og er brugbare så er alt det 
andet overflødigt.  
Derudover er jeres info spredt ud over alt og det er 
for træls at følge med i over alt man er på de 
sociale medier. Ergo fokuser på kernen i jeres 
arbejde og stop jeres pjat med youtube, Instagram 
m.m. 

• forsæt det gode arbejde. 

• Min utilfredshed med DJ har intet med 
kommunikation til medlemmerne at gøre, men 
handler udelukkende om at DJ ikke har nogen 
politisk indflydelse. 
 
Vi har brug for en formand der har et netværk som 
Maria Reumert Gjerding 

• Det kunne være fint, hvis DJ kunne være politisk 
neutral. 

• for medlemmer er det ret let at finde information, 
men for de mange danskere som ikke går på jagt 
og som generelt syntes at jagt er forkert, der har I 
et stor arbejde med at fortælle dem alt det gode 
vi gør som jægere. Tendensen er at den der lever 
skjult lever godt, men den holder ikke i dag, og det 
ved dyrenes beskyttelse, dansk 
naturfredningsnævn og andre lign. organisationer. 
Jeg syntes det er virkeligt trist at udsætning af 
ænder snart stopper, og set fra min stol er der slet 
ikke kæmpet nok imod fra DJ's side. Det næste 
bliver fasanerne, det er bare et spørgsmål om tid 
med den tilgang I ser ud til at have. Og det kan 
godt være at langt de fleste af jeres medlemmer 
ikke sætter særlig mange ænder eller fasaner ud, 
men I bør sikre alle medlemmernes 
jagtret/mulighed. Så pt. finder jeg ikke at I stiller 
tilstrækkelig op i medierne mv. Og måske bør det 
typiske billede af jægeren som en ældre mand 
også ændres. Jeg er til orientering en kvinde på 46 
år som bor i Nordsjælland og som går aktivt på 
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både fulgejagter ( ca. 12-15 om året) og riffeljagt 
(+20 gange). 

• jeg syntes som det er at det er o.k 

• Der er brug for særlig opmærksomhed i forhold til 
jagtkonsortier og konsortiedrift. Der er ofte 
mangel på viden om kontrakter og andre forhold i 
konsortierne og det kunne DJ godt hjælpe noget 
mere på, evt udarbejde et særligt forum for disse 
på nettet eller som en underhjemmeside til den 
store hjemmeside 
Fokus på noget sundere jagtmad i Jæger - man kan 
godt 'jage' svampe og andre grønne vækster i skove 
op på marker og integerre det i opskrifterne, der 
alt for ofte bare er " Fløde og vildt". Ikke alle 
jægere går ind for flere kilo til jægerne! Min søn 
spiser vildt med stor glæde, fordi kødet er sundt, 
proteinrigt og bæredygtigt 

• Stop udsendelse af jæger i papir form og sæt abb 
ned 

• ikke umiddelbar 

• Flere annoncer rette kvindelige jægere. 

• Nej 

• Nej 

• Lav gerne et billigere medlemskab hvor man 
slipper for det fysiske blad. En digital udgave er 
ganske fint og der er større chance for at jeg ville 
få det læst 

• Første forslag: Jeg går primært på jagt i Sverige, 
for det er det, jeg kan få råd til. Jeg savner rigtig 
meget noget indhold, der signalerer, at DJ 
samarbejder med vore nabolandes Jægerforbund 
(Sverige, Norge, Tyskland, Polen). 
Andet forslag: Appen er svær at navigere i og 
indholdet virker umiddelbart sparsomt. Se på 
Svensk Jakt, hvis I overvejer at gøre Magasinet 
Jæger mere digitalt. 

• Vildt-tælling i App burde indeholde alle vildt 
relaterede arter. 

• Mere fokus på forlægning af vildt / vildhygiejne 
efter skuddet. 

• Færre, men bedre bladudgivelser. Selv de nu 9 
årlige udgivelser er for meget. 4-6 årlige udgivelser 
er rigeligt. 

• Forsiden af Jæger er godt nok blevet kedelig, så 
hvis vi kunne få noget lignende det "gamle" tilbage, 
ville det være dejligt.  
Jeg synes ikke, jeg har set nogle steder, at DJ har 
fået sider på facebook, Instagram og Youtube m.v. 

• Dj blander sig alt for meget i miljø og natur - Dj 
bør holde sig til jagt 

• Nej  
Med Dj Burde arbejde meget meget mere med de 
horrible forhold som der er i forbindelse med 
våben, våben tilladelser, fornyelser og ikke mindst 
ventetiden på disse !!!! 

• Hold fokus på få centrale medier - hvorfor fx bruge 
yotube når mange andre er langt bedre til det end 
DJ 

• Bedre kommunikation fra formanden for, hvad der 
gøres for at sikre, at fugeudsætning ikke forbydes 
helt fremover. 

• Kunne godt tænke mig viden omkring forlægning 
og frem for alt behandling af vildt efter skuddet, 
skal det hænge graddage ?, parteres og lægges på 
køl med det samme. Hvor hurtig “vokser” bakterier 
etc… mener er meget relevant frem for hvor 
mange æg en ugle lægger (bare et eksempel) 

• ikke lige på stående fod 

• Den må gerne være slap presenteret på Engelsk  

• Nej 

• Fastholde den skarpe redaktionelle linje som 
arbejder for en løbende fornyelse i lyset af det 
omkringliggende samfund, så man løbende gør op 
med gamle traditioner, som ikke længere er 
comme il faut (fx gamle jægere som piver over 
ikke at måtte skyde med bly og lignende 
gammelsmølfbetragtninger, som Jæger skal 
distancere sig fra på en fornuftig måde). 

• Vil gerne have mere buejagt generelt. 

• Det skal være billiger 

• Lav en billigere udgave af jæger, det virker ikke 
som et miljøvenlig magasin 

• Når der er fotos af fugle, vildt mm - så lav en kort 
kommentar om hvilken art der er tale om - dette 
vil bidrage til læring. 

• Jeg har i flere år manglet en nem løsning til 
spørgsmålet: Hvad må jeg skyde i dag, lige her 
(ifølge bekendtgørelsen, uagtet lokal vurdering af 
jagttryk). Bekendtgørelsen er bøvlet at læse for at 
sige det mildt. 

• Kender har ikke hørt om fb jæger eller inster 
jæger 

• Begræns jeres udbud af platforme og fokuser på at 
udvikle en skarp hjemmeside som vises godt på 
mobil samtidig med opgrader hastighed på jeres 
app. Jeg kommunikation til medlemmer via 
segmenteret nyhedsbreve fungere ret godt. 

• Mere podcast 

• Mere direkte rettet mod mine interesser. Ikke så 
mange billeder af døde dyr i diverse magasiner - 
det virker som om det er det eneste det gælder på 
lokalsiderne. 

• Flere workshops med fokus på kvinder og børn 

• Jeg bruger det aldrig 

• Jeg synes I er for ukritiske overfor landbruget. Fint 
med fx en artikel om pleje af hegn men endnu 
mere relevant med en artikel om at der faktisk 
ikke er ret mange hegn tilbage. Den helt simple 
konklusion er at landbruget ødelægger den danske 
natur og jagten/biodiversiteten. Hvorfor ikke gøre 
opmærksom på det? 

• Man kunne deltage aktivt I debater. 
Være pro-aktiv i kommunikationen, og ikke som 
nu, reaktiv. 
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• Jeres YouTube kunne I godt udvide med 
infovideoer og tutorials om dette og hint og 
forskellige aspekter af jagt. 

• Egentlig ikke, mit medlemskab er baseret på 
Jagtkursus. 
Vedrørende spørgsmål, forbrug ved jagtleje og 
efterfølgende, mangler mulighed intet forbrug.  
mindre end 1000 kr., kan godt fortolkes som et lille 
forbrug 

• Jeg synes DJs YouTube kanal bliver opdateret for 
sjældent med nye videoer. Synes de som findes er 
spændende og relevante, samt uden en 
underliggende grund om at ville sælge noget 
specifikt, så savner flere videoer af den type 

• Ingen 

• Kig gerne mere på fieldsport Channel, hvilke 
nyheder er, kom med et ugentligt nyheds indslag 
på YouTube og gør jeg Instagram mere attraktiv 
med at fortælle mere om de gode ting i gør, eller 
goder der i DJ, man skal grave alt for langt for at 
finde. Det er for dødt, der skal hele tiden være 
noget for at skabe interrese for yngre jægere evt 
og gør det nemmere for de ældre med flere 
hurtige genveje gennem QR koder 

• Kommunikation bør være i øjenhøjde med 
målgruppen. 

• Dj s medier er på rigtigt vej 

• Mulighed for at kunne udstille konsortier a la 
jagtleje... 

• Jeg synes, at magasinet jæger trænger til 
fornyelse. Indholdet er for ens, og jeg savner at 
blive mere inspireret, når jeg læser det. Noget 
mere gejst. Test af noget fedt grej. Artikler om 
det, der er spændende ved jagt. Drama og 
oplevelser i det fri i fællesskab. Med andre ord 
synes jeg, ar bladene er alt for ens. For mig vil det 
være fint med 4 årlige blade, men med højere 
kvalitet i artikler og vinkling. 

• Nej 

• ???? 

• Der er for meget politisk Hovedbestyrelses 
information som er uvæsentlig for alm 
medlemmer. . 

• Bladet tilbage til det tidligere format 

• Drop den trykte Jæger og brug pengene på 
professionel kommunikation- og coaching af 
forbundets mediepersoner. 

• Appen burde forbedres den har meget ofte 
problemer og chrasher… 

• Magasinet “Jæger” er alt for fyldt med annoncer 
og for få relevante artikler. Jeg læser det altid, 
men alt for ofte af pligt ( når nu jeg har betalt for 
det ) og ikke af interesse. 
Det er skuffende. 

• I gør det godt, og kritiske vinkler er kun værd, at 
tage op, hvis der er et godt 
løsnings/udviklingsperspektiv. Samtidig er 
selvrefleksion og uafhængig redaktion afgørende 

til, at sikre en sund fremtid for DJ og Dansk jagt. 
Måske et princip om hvert kvartal, at tage et lidt 
mere kritisk/komplekst/fremadskuende emne op, 
end sædvanligt, kunne kvalificere den løbende 
debat om jagtens vilkår yderligere. Er det 
eksempelvis god offentlig forvaltning, at 
Naturstyrelsens jagter ud-sælges online, op til 5 
´billetter´ af gangen, på eet split-sekund? Giver 
det en fair fordeling af jagtmuligheder på DJ´s 
medlemmer - eller giver det en meget lille gruppe 
jægere jagt til en pris, som det nuværende system 
holder i ro, samtidig med det de-facto udelukker 
en meget stor andel af DJ´s medlemmer fra, reelt, 
at kunne være med? Kunne man holde prisen i ro, 
og samtidig gøre systemet mere fair? Kun een billet 
pr. køb? Ville det reelt hjælpe? Lodtrækning? 
Kunne en større andel af ´styrelsens´ dyr, gøres 
tilgængelige for alle Danske jægere? Som ny-
senior-jæger bidrager jeg med glæde til 
(jagtopgaverne i) Naturstyrelsens vildforvaltning, 
og det er altid en fornøjelse af se hvor fint 
styrelsens folk faciliterer 
jagterne/vildforvaltningen. Men to år i træk kunne 
jeg ikke være med, alene fordi jagterne blev 
udsolgt på eet splitsekund - bogstaveligt talt ! (SIC 
!). Og så er det jo, at kritiske tanker opstår: er det 
bare mig som er for langsom på tasterne, eller 
kunne det være ´systemet´ som ikke er optimalt 
for DJ/samfundet? 

• . 

• Jeg finder ‘Jæger’ underligt kedeligt. Tror det er 
stemningen/tonen. Det svenske forbunds blads 
tone passer mig bedre.  
Jeg er modstander af overvågningssamfundet. Jeg 
bruger derfor ikke DJ’s medier som Google og FB 
bruger til dataindsamling. DJ burde gøre sig fri af 
det. 

• nej 

• Flere artikler om jagt, skydning og skydeinstruktion 

• App er alt for dårlig. Vanskelig mangelfuld, ingen 
afstands måling dejs. 
Er ikke intuitiv. 

• Nej 

• Kan ikke sige noget når jeg ikke bruger det mvh 

• Artikler i "årshjulet" er relativt enslydende. Op til 
de forskellige jagttider kommer de samme temaer 
og sammenligner man med de foregående års 
artikler om samme emne er der ikke meget nyt at 
hente. 
Jeg er klar over at det er svært at forny 
traditionelle fortællinger - men prøv gerne 
alligevel. 

• Jeg synes helt klart man burde droppe den fysiske 
udgave, eller gøre det muligt som et tilvalg at få 
jagtbladet. Det sparer på ressourcer og økonomien 
for både DJ og Jæger 

• Mere fokus på strandjagt, flere videoer man kan 
lære noget af. Arbejde for flere jagttider falder på 
samme tid. Og mindre område opdelt. Så det ikke 
er så kompliceret at finde ud af hvad man må 
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skyde, hvornår og hvor henne. 
Udvide Appen med også at have jagttider på 
fiskeriterritoriet med. At appen også kan bruge 
MST kort med fredninger, byzone, 
sommerhusområder på fiskeriterritoriet . 
Lave kampagne med en gratis dag på skydebane for 
alle medlemmer og så lave færre fysiske udgaver 
af jæger for at finde pengene til dette. Det er 
heller ikke særligt miljøvenligt med alle fysiske 
udgaver af jæger. 
Evt. Nedsat kontingent hvis man kun får jæger 
online. 
Arbejde for at forbyde jagt på 
brunsthjorte/pølsehjorte. 
Hellere læringsvideoer end jæger bladet. 

• Mere jagt podcast. Evt . Konkrete jagtsituationer. 
El madlavning 
 
Videoer med fokus på mere konkret vildt og 
bestandpleje. Eks. Følg processen. Naturnær 
udsætning. Eller hvordan man man helt konkret 
kan etablere en vildtager eller beplantning på 
mindre niveauer. Halvfældning som begreb, arter, 
tid på året og hvordan man med enkelte grej kan 
gøre det. Videoer skal gå lidt væk fra information 
og mere over i “How to”. 

• Tag nu for søren kampen op mod Disneyficeringen 
omkring dyr og mad (jagt fra jord til bord). Der er 
så meget positivt at sige herom. Det rekreative, 
det sunde. Ingen medicin i dyrene. Ingen fodring -
som udgangspunkt. Der høstes af et naturligt 
overskud -der skal ikke (klovbærende) opdrættes, 
for at der kommer mad på bordet.  
Det er beskæmmende, at jagttegnsmidler går til at 
kæmpe MOD jagt og jægere. DOF m.fl. kæmper 
mod at vi må nedlægge/regulere/jage. Skarver, 
måger, husskader er eksempler. Skarverne 
ødelægger faunaen og spiser dagligt tonsvis af fisk 
- hvis det står til troende, at en skarv spiser 5-10 
fisk dagligt. Utroligt, at de kan havde den status, 
de har. Samarbejd for pokker med 
fiskeriorganisationerne. Få taget de relevante 
kampe -også gerne i medierne, så vi kan få 
nedbragt bestandene af gæs og måger.  
Husskader og fritgående katte har nærmest ryddet 
vores parcelhuskvarter for småfugle. Ja -jeg ved at 
katteejere ikke er lette at tale fornuft med... 
Senest læste jeg desuden et nyhedsindlag omkring 
løsgående hundes angreb på vildt... Det må 
antages, at de færreste jægere har hunde, som de 
ikke kan styre... Mon ikke der skulle lidt fakta på 
banen, før der laves endnu en ny idiotisk lovgivning 
-som måske i virkeligheden skyldes almindelige 
hundeejeres dårlige evner til at træne og styre 
deres hunde. Hvis de relativt få angreb skulle 
måles op mod, hvor mange smådyr, katte 
eksempelvis tager dagligt (og lemlæster/leger 
med), så ville man, hvis man var reelt fornuftig, 
med tal i ryggen få gjort noget ved problemet.  
Jeg ved, at der er nok at tage fat på - men jeg 
oplever desværre ikke, at DJF i høj nok grad gør 
noget ved ovenstående eksempler. I gør rigtigt 
meget andet godt -men der er bare rigtigt mange 

andre områder også.... Hele våbenområdet blev i 
øvrigt grundigt rystet p.g.a terrorangrebene i 
Paris. Det må jo ikke ske, at en fransk politiker kan 
påvirke en hel industri på den måde. Det er 
følelseshysteri uden bund i fakta. DJF og 
våbenhandlerforeningen var heller ikke specielt 
slagkraftige, da PAC fik nyt system. Der skal 
simpelthen være et bedre beredskab omkring disse 
hændelser. Det samme gælder knivloven. Nu må 
jeg ikke have min trofaste Victorinox (blad 3,5 cm, 
saks, neglefil, tandstikker, pincet) i lommen uden 
at miste "alt", der har med jagt og våben at gøre.  
JA, I gør en masse. -OG det er godt.... MEN der 
skal en helt anden tilgang til, når vi er oppe imod 
den bevægelse af bl.a hysterisk woke-ism, som det 
reelt er, vi kæmper mod. Det kræver 
spin/lobbyister og reel repræsentation i 
folketingssalen/ministerierne + god mediestyring.  
Nå, det var en smule, af det, jeg havde på hjertet. 
Fedt med denne undersøgelse - godt I gør det. 
Desværre tror jeg, at den er røget i manges 
spamfilter. Det var den hod mig. Send ud fra DJ's 
egen medlemsmail, med link til undersøgelsen i 
stedet.  
Rigtig godt nytår og knæk og bræk i 2024! 

• skift magasinet jæger til kun online som andre gør 
og så 12 gange årligt igen 

• Jeg synes slet ikke i gør nok på det digitale. Hvis 
ikke det var for det politiske arbejde i laver, så 
kan jeg ikke se relevansen i at være medlem hos 
jer. I er nødt til at hanke gevaldigt op i alt det 
digitale hele vejen rundt og sørge for bedre 
kommunikation via de digitale kanaler. I taber det 
yngre publikum på jorden og det virker ikke til at i 
har en strategi for at samle det op. (jeg er 38) 

• Guides til, hvordan man skridt for skridt gør 
forskellige ting, så man som ny og erfaren jæger, 
kan lære nye kompetencer. 

• I glemmer alle os der er fritaget for digital post 
Vi kan ikke holde os ajour andet end via magasinet 

• Jeg oplever at kommunikationen fra DJ til 
medlemmerne er meget begrænset. Som 
organisation slår DJ sig op på at varetage jægernes 
interesse, men jeg oplever slet ikke en tydelig 
kommunikation omkring dette og at DJ ofte har så 
lidt at berette, at meget af kommunikationen kun 
er “pligt” opslag/kommunikation, for at gøre sig 
relevant. 

• Er godt tilfreds med det der kommer 

• Nej 

• Drop qr koder og bring de fysiske histore på tryk i 
stede. Tænker at bladet skal henvende sig til alle 
generationer af jægere og ikke kun den yngre 
generation som har styr på hvad qr koder er. 

• Bladet JÆGER er virkelig blevet dårligt og kedeligt 
i det nye format. Der mangler spændende artikler 
om jagt og vildt-/terrænpleje. Det er ALT for 
politisk og fyldt med kedelige artikler om 
lovgivning/administration. Jeg er også meget 
interesseret i disse emner men JÆGER skal være 
noget alle jægere sluger samme dag det ankommer 
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og det er det slet ikke mere. Alle jeg kender siger 
det samme. De gider ikke læse det mere, hvilket 
er trist for jeg tror JÆGER er utroligt vigtigt til at 
holde på medlemmer og rekruttere nye. 

• Drop jeres selvfede politiske agendaer, drop 
pamperiet og find en værdig ledelse. 
Nepotisme hele vejen igennem. Tænk sig at klatte 
så mangw penge væk på sådan et embedsværk. 
Skandale med forvaltningen af gæs, kronvildt, 
støtte til og med landbrug, pac sagen viser hvor 
lidt indflydelse i har... 
Jeg melder mig ud snarest. 
Jagtmagasinet jæger er en reklame og betalte 
fotografers legestue.. 
Trist, politikken var godt på vej med moderne 
metoder, kun for at blive overrulet af en af 
nepotisterne. Stakkels Ove og de andre FBI folk. 
Utroligt at man hopper tilbage til gamle metoder. 
Skam jer 

• Ingen 

• Hvis app kunne registrere hvor man befinder sig og 
skrive hvilke dyr der må jages i pågældende 
område. 
"skyd hvad jagtloven tillader" er jo ikke det samme 
rundt omkring 

• Jeg er en gammel mand og har gået på jagt i over 
60 år. 
I gamle var der andre værdier. Udstyret var ikke  
så prangende, vildtudbyttet var ikke så stort, 
reguleringsjagt (ræve, krager og skader) fyldte 
mere og lysten til at tilberede det hjembragte vildt 
var større. Det er nogle af de værdier, jeg sætter 
pris på og som jeg synes skal prises mere. Det kan 
DJ nok ikke gøre noget ved, det er tidens ånd, der 
har ændret sig, men det har også bevirket, at jeg 
har mistet forventningens glæde og lysten. Jeg 
tror, at en af grundene til, at der ikke er så mange 
unge jægere er, at de kan ikke leve op til det "set 
up" de kræver af sig selv. 

• Beder alkohol politik eller en grænse 0.5 promille 
så jægeren kan kør hjem 

• nej 

• Mere information omkring stående hunde i 
Danmark. 

• ved ikke 

• Flere nyheder end lange reportager og features 

• sociale medier interesserer mig ikke jeg vil hellere 
ud i naturen 

• Hjemmesiden er organisationscenteret, info om 
foreningerne er næsten umulig at finde. 

• Nej 

• Generelt så jeg gerne at DJ stod endnu stærkere 
op imod de kræfter der gerne ser jagt udfaset. 
Øvrige naturforeninger får meget taletid i 
medierne hvor DJ burde være væsentlig mere 
oplysende omkring alt det der gøres som ikke lige 
har med selve drabet at gøre. Understreg at der 
gøres utroligt meget for terræn og vildtpleje. Belys 
hvor mange der har en hobby der også inddrager 

unge og ældre over en bred kam der bidrager med 
forståelse over generationer og gensidig respekt. 
Hvorigennem naturforståelse og livsindhold får en 
anden vinkel der oftest er berigende i en grad der 
følger det enkelte individ i en menneskealder. Og 
oftest med resultater til gavn for kommende 
generationer - her tænker jeg især på vildt og 
naturpleje. 

• Nej 

• Måske det mere synligt  
 
Vist ikk at det var der 

• Jeg er tilfreds 

• Nej. 

• mindre digital og mere fysisk i bladet 

• Mange små youtube film 
Facebook kort info 
nyhedsbreve mail 

• Flere artikler om hvad der sker i de enkelte 
Jagtforeninger 

• De ting der kommer på jeres medier er stortset 
alle "gamle nyheder" derfor falder interessen lyn 
hurtigt for at bruge jer - konklusion: hurtigere 
nyheder uden sensur fra toppen af DJ 

• Stop med det samme med at lave et halvt jagtblad 
kun omfattende en ting, det er bare en TOTAL 
misforståelse og bladet bliver MEGET kedelig hvis 
man ikke lige synes det om det tema som er i den 
pågældende måned.  det er dræbende for bladet 
Jæger ! 

• Få nogle yngre kræfter ind som kender til de nyere 
behov i samfundet ift. digital formidling og vigtigst 
af alt i dette, en meget simpel brug af de digitale 
redskaber. Kan ældre som ikke er anlagte til det 
digitale finde ud af det og være tilfredse bagefter, 
så er man først i mål. Men se at komme igang med 
digital formidling af viden fra DJ til medlemmer. 

• Skrive lidt omkring muligheder for vildtpleje på 
den lille jagt 

• Ingen forslag herfra, kedeligt, men jeg er godt 
tilfreds. 

• Nej! 

• Jeg er meget tilfres og jeg ønsker mange år 
sammenarbeide og leze jagtbladet mange hilsen 
gerrit 

• Fjern reklamer, især for udstyr der ikke lovligt kan 
anvendes til jagt i Danmark 

• Lav appen mere brugervenlig. Evt hent inspiration 
fra andre sociale medier for at indføre nyheder 
osv. 

• Da I har bestemt jer at begrænse udgivelserne af 
bladet Jæger, så er det vigtig jeres nyhedsbreve 
bliver bedre. 
gerne med bedre deling af viden , mulighed for 
læserbreve, bedre uddannelse af jæger. 

• Flere QR koder til faglige videoer og net.  
Mere aggressiv holdning til regulering af ulve. 
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• Ved ikke 

• ingen 

• Ved ikke 

• Flere artikler om:  
Brugte våben 
Bredere test af blyfri ammunition 
 
Arbejde for at termiske spottere bliver tilladt 
 
Den gamle opdeling af Jæger i selve bladet og så 
aktuel lokalt stof er at foretrække når man skal 
gemme bladet 

• At medlemmer kan interagere med det. 
Måske lidt on-line webinarer om hundetræning 

• appen skal virke bedre. Jeg brude føre jagtjournal 
i den og dele data med DJ 

• Hjemmeside er uoverskuelig. Meget svært at finde 
rundt på siden eller finde oversigt over arrangenter 

• Hjemmesiden skal være nemmer at finde rundt i og 
søgemaskinen skal ikke finde 400 forslag hver gang 
man søger på et ord 

• Læser aldrig facebook og instangram . 
Det kan være svært, at finde specifikke ting, på 
hjemmesiden. 

• Jeg syntes den er ok 

• Fint indhold 

• Online;mere målrettet kurser 

• Magasinet kunne være et frivilligt tilvalg ved 
medlemskab. 
Magasiner, ugeaviser, reklamer m. M. Er ressource 
spild. 

• Kunne godt ønsket billede-id integreret i 
medlemskortet 

• Gå i dialog med medlemmerne, lyt til 
medlemmerne. Man føler sig ikke hørt 

• Jeg har i flere år ikke modtaget jægerbladet - har 
henvendt mig gentagne gange. Men der sker intet 

• Jagtforeningerne i området er præget af gamle 
forstokkede mænd og er indspiste. Der skal være 
accept af nye medlemmer. Vi er flyttet på 
ejendom og skiftet område og jeg har slet ikke lyst 
til at være medlem lokalt. Jeg bruger ikke app. 
fordi jeg ved ikke hvordan den fungerer. Jeg ved 
ikke hvad jæger har af andre tilbud på youtube, 
instagram og lign men vil bruge det hvis det gav 
mening. Jeg kunne godt tænke mig aktiviteter som 
var mere moderne jagtfilm på kanal, 
arrangementer som måske var lidt Nak og Æd 
inspireret, foredrag som var spændende, 
kokkeskole med vildt, vildtplejekurser, jagtrejser 
med en god pris lavet for medlemmer af en af 
annoncørerne eventuelt på skift eller muligt for 
dem allesammen - men hvor kvaliteten af turen er 
i højsædet - lav dem så med et fagligt bidrag 
undervejs 

• Udvid sider og info fra lokalforeninger 
Meget mere spændende at læse om ildsjæle og 
gode historier fra foreningerne og konkurrencer 

end endnu en laaaang jagtfortælling. 
Mangler flere opfordringer eller måder til at få 
jægere til at træne mere på foreningsbanerne. 
Der burde laves "stop-prøver" så alle f.eks. hvert 
??. år skulle bestå en haglskydeprøve. Det ville få 
folk ud at træne. Det er der virkeligt behov for. 

• Ingen forslag nu 

• Generelt bare så vel opdaterede nyheder som 
muligt.  
Gerne hvis der er nye ting man som jæger kan 
bidrage med. 

• Drop bladet og sørger for at vi får vores 
medlemskort personligt og digitalt  

• Sørge for at oplysningerne altid er opdateret, så 
det altid er muligt at finde det næste kursus at der 
er mulighed for at deltage i. 

• Brug dog Jæger til vidensformidling. 
Som det er nu, er Jæger fuldstændig meningsløs. 
Det er som om Jæger skal have et en "passende" 
størrelse, og derfor medtages fuldstændige 
ligegyldige indlæg fra kredsene. Det meste af det 
vil ikke engang blive omtalt i kontakten med mine 
jægerbekendtskaber. 
Jeg mener, at jægerne skal være organiserede. 
Som det er nu, så nedsæt kontingentet,  gør Jæger 
til et tilvalg. 

• Se på den svenske jägareförbundets hjemmeside og 
Svenska jägareförbundets tidsskrift .Det er glæde 
når det kommer i postkassen, mange timers god og 
intressant læsning de kommer hele vejen rundt 
hvergang.Det tidsskrift er for alle jægere uanst 
jagtform. 

• Forside osv. er fint og en god søge funktion. 
men på kreds niveau er det slet ikke udateret og 
meget gamle oplæg. 
Enten skal de afsnit med kredsene fjernes eller så 
skal man kunne få kontakt info og så skal de løbene 
opdateres 

• Jeg modtager ikke jægerbladet. Har rykket, men 
det stoppede igen. 

• Ikke forslag lige nu 

• Jeg tror i skal ud og snakke med nogle medlemmer, 
nogle gange bærer det præg af at være noget der 
er lavet bag et skrivebord. 

• Hvis vi vil være grønne bør vi overveje 
nødvendigheden i fortsat at modtage trykt Jæger 
magasin. 

• Færre reklamer, mere fokus på naturen som 
helhed (vidensdeling om eksempelvis diverse andre 
arter i naturen) 

• Ny redaktør 

• Mulighed for at fravælge det fysiske magasin, jeg 
finder det unødvendigt i forhold til et godt 
elektronisk produkt. 

• Jeg syntes der laves for lidt videoer. 
How to, emner der belyses, inspiration. 
Ved godt det kan være dyrt men det har en lang 
levetid 
og er der spons på så kan det måske lade sig gøre. 
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Jeg opfatter meget mediet som noget hvor i kan 
fange  
folks interesse og så linke videre til den mere 
info/teksttunge del. 
I kunne også reklamere lidt mere for artikler, 
kommende events. 
Jeg skal lige sige at jeg ikke har brugt jeres sociale 
medier særligt meget og måske i allerede gør 
dette. 

• Tilbage til de flotte vildt billeder på forsiden. 

• Jeg synes det er virkligt ærgerligt at i valgte at 
købe appen der hedder vildt & jagt for så at lukke 
den ned igen….den var meget bedre end den i har. 
Det var nemmere at finde informationer og viden. 
Og så elskede jeg at få opdateringer til min 
ringbind bog. 
I mit tilfælde føler jeg det meget uoverskueligt at 
finde oplysninger omkring lovgivninger osv, end 
hvad det var før. 
 
Jeg er også ret træt af at i hævede prisen på det 
årlige beløb for jagttegn uden forklaring eller 
uddybelse på hvorfor. 

• Fokuser på webside, app og medlemsblad 

• Syntes især Jæger er stagneret , uinteressant, 
meget lidt engageret i den politiske debat , 
beskriver alt for tit ligegyldige historier om en der 
har skudt sin første buk, fuglejagt om og om igen, 
masser af historier om afgrøder mv. interessant for 
få men ikke for de fleste -  favner ikke hele landet 
som f.eks svensk jagt gør,  sidder tit med 
fornemmelse af : hvor er DJ i den offentlige debat 
, sidst man hørte noget derfra i medierne var da 
man klappede ja til blyfri riffelsmmunition, og væk 
igen !  Hvad med at gå lidt aktivt frem,  spørg 
eksempelvis PAC hvad der sker med tilladelser?  
Arbejd for afbeurokratisering af 
tilladelsesinfernoet, forenkling af samme  jeg 
interesserer mig rigtig meget for skydning / 
konkurrencer  og hvad dertil hører , jeg var med 
sidste år og I år til FM i Ulfborg - hvor meget var 
der derfra ? Lidt resultater og det var det , men 
flere sider om markafgrøder var der masser af 
plads til. Uden at være grov syntes jeg DJ skal 
spænde hjelmen og komme frem i skoene, det 
kører alt for meget i den damme rille 
Mvh. 

• Har intet konkret lige nu 

• Færre eller ingen reklamer.  
Mere indhold vedr. jagt her i landet. 

• Ja podcast 

• Synes at det skulle være muligt at afbestille 
magasinet jæger, men dog stadig være medlem 

• Nej ikke pt. 

• Meget mere lokalt indhold og opdelt i områder. 
Vi har hørt nok om mårhund. 
Der findes også en jagt verden uden for 
storbyerne. 
Hurtigere kommunikation til de unge. 
Vi er for støvet  

• Ved ikke 

• I højere grad fokusere på vidensformidling og 
uddannelse. 
 
Eksempel 1. hvordan etableres vildtagere korrekt? 
 
Eksempel 2. Hvordan oprettes korrekt 
afskydningsplan af hjortevildt, samt hvilke 
parametre vælger man det rette afskuddyr udfra? 

• jeg kan godt tænke mig at se hvad jagtmidlerne 
bliver brugt til hvert år og jeg ser helst at midlerne 
bliver brugt til vildtets vilkår fremmes mest muligt. 

• At dj lader sig inspirere af den svenske 
organisation på alle områder 

• ja 

• Endnu flere artikler om hundetræning, racer, krav 
mv. 
 
Nærmere undersøgelser og sammenligninger af 
konsortier (pris, rettigheder, pligter) 
 
DJ beskæftiger sig primært med jagt i Jylland. 
Tænk gerne også på os på Sjælland. 

• xx 

• Nej 

• Jeg er ikke aktiv jæger og har pt kun en ældre 
jagthund, så jeg er ikke den rette at spørge da jeg 
ikke har gået på jagt og eller været aktiv med 
hundetræning som udannet instruktør i mange år. 

• Jeg var ikke bekendt med de fleste af disse ;) 

• Positivt med mere viden om hvad indsamlinger og 
viden fra forskere anvendes til i det praktiske 
politiske arbejde og at jægere orienteres om 
brugen af de givne dataindsamlinger. Jeg har ingen 
tvivl om, at indsamlingen er vigtigt. Men er også 
begyndt at vakle lidt på om udsætning af fasan og 
and ikke er en vej der skal følges helt til et stop. 

• Jeg syntes hjemmesiden er svær at navigere rundt 
i, jeg opgiver tit og finder en anden måde at få 
svar på 

• Nej 

• Mere relevant og forskelliget indhold fra 
hverdagen. 
Artikler er generelt ens og kedelige 

• Iab 

• Temasider fylder for meget 

• Måske lidt mere  oplysning om  sygdom i 
forskellige. 
Områder på Sjælland.  Af rådyrbestanden. 

• Bladet Jæger ryger direkte i papir/pap-
containeren. Det er én lang påmindelse om at god 
jagt på land i DK er forbeholdt den ældre, øvre 
middelklasse med friværdi - medmindre man er 
landmand eller barn af samme.  
 
Det er jo direkte latterligt at lave anmeldelser af 
våben til over 25000kr og skrive om jagtrejser til 
den anden side af kloden.  
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Jeg gider ikke læse om endnu en velhavende, rig 
hvid mand der har fået "sit livs buk". Jagten i 
Danmark er udemokratisk og elitær. 

• Ingen forslag - det hjælper ikke en skid på den 
kolossale afstand (og lydhørhed) der er mellem 
toppen og menige jægere �� 

• Ved ikke 

• ingen mening da jeg ikke kender dem 

• Hjemmesiden kunne være struktureret så det var 
nemmere for en uerfarne jæger at finde 
grundlæggende information, så som typer af 
haglpatroner og hvad de bruges til.  
Jeg har flere gange opgivet helt at bruge 
hjemmesiden til at finde oplysninger om praktiske 
ting, som jeg mener burde være let tilgængeligt på 
DJ's hjemmeside. 

• Mere om økosystemernes sammenspil, i forhold til 
manglende prædatorer. Og gerne oplyse om 
invasive plantearter, der nemt kan fjernes af en 
forbipasserende jæger. 

• Nej 

• Forenkling af hjemmesiden. Den kan og bør gøres 
mere intuitiv. 

• Undlad artikler som den der blev bragt ned Bengt 
Holst omkring udsætning og jagt på udsatte 
fasaner. 
Har aldrig været så tæt på at melde mig ud af DJ.  
Vi skal efter min menig ikke please folk der ikke 
støtter jagt i den grad. 

• Flere dybdegående artikler om faglige emner 

• x 

• Næeee ingen forslag 

• Ingen 

• Nej 

• Egentlig ikke. 

• Ved ikke 

• Læser kun det fysiske magasin. Har ikke Facebook.  
Bruger tiden i naturen. Bruger skærm så lidt som 
muligt. 

• Der skal nok lidt mere info om dem til 

• Nedlæg det. 

• Stram op på alt. i er år bagefter da i desværre ikke 
har konkurrence i Danmark. Alt er ensidig uden 
nuancer og i tror desværre at jeres vej altid er den 
rigtige.  Hvis vi medlemmer fik mulighed for at 
fravælge jer/DJ og stadig være medlem af vores 
lokale foreninger vi i lukke inde for få år . 

• ved ikke 

• Links til NST. Vildtudbytte osv. 

• Jeg mener at man skal se mere ind i at jagt og 
jagtudstyr ikke er en statisk størrelse - og søge at 
række ud til de yngre jægere som har en anden idé 
om hvad jagt og jagtudstyr (ikke mindst våben) kan 
indebære. 

• Jeg tror ikke, at der er mange, der læser Jæger, 
og jeg tror, at der kan spares meget store beløb 
ved ikke at sende dem ud fysisk. 

• Inviter til gruppe på facebook 

• Fjern de irriterende QR koder fra bladet 

• Sæt priserne ned på tøj i alle annoncerne, så kan 
almindelige jægere måske også få råd til noget af 
tøjet. 

• Gør magasinet Jæger elektronisk, som et rent 
online magasin og reducer medlemspisen til det 
halve. 
  
Medlemsprisen står ikke mål med effekten og mit 
behov fra Jægerforbundet. Eventuelt lav 
differentierede priser til dem, der vil have hele 
paletten af nuværende kommunikationsplatform og 
os  andre, der blot søger vejledning og kort 
målrettet information om e.x. jagtens 
gennemførelse. 

• Der er alt for meget fokus på trofæer 
udlandsrejser og udstyr.  
Jagt er en naturoplevelse. At skyde et dyr har det 
hovedformål at bruge kød skind etc. Der er 1 (!!!!) 
side i bladet om brug af kødet. Resten er matcho 
skyd så meget og så stort med det nyeste udstyr så 
langt væk som muligt. Prøv med bæredygtighed 
som fokus. 

• Det er nok ikke muligt for mig at blive tilfreds med 
Jægerforbundets dækning af mine behov, da jeg 
holder flere engelske jagt tidskrifter og følger flere 
Engelske medier på You Tube. 

• det hele er ok . 

• mere histori 

• Drop de nye grimme forsider på "Jæger". Lad os få 
flotte vildt fotos tilbage. 

• Mere fokus på fakta, evt. samarbejde med fagfolk 

• Sagt dette mange gange før skreften i 
medlemsblad skal i lave større  
Mange ældre medlemmer kan ikke læse bladet 
grundet for småt skrift 

• Reducer bladet til hver anden måned 
Jeg får meget info fra andre jægere 
Få gang i info så ikke medlemmer forstår at vi er 
mange og burde stå bedre sammen 

• Flere jagthistorier ønskes i Jæger 

• ingen 

• Har ingen forslag 

• Bliv bedre til ærligt at kommunikere de ting ud 
som ikke fungerer; fx når der er problemer og 
udfordringer i de forskelle kredse/kredsbestyrelser 
og hovedgruppen. 
Synes det er meget overfladisk når I berører det. 

• nej 

• Mere fokus på lokal jagt. Lav noget jægerne kan 
identificere sig med, gode historier om inddragelse 
af lokale og øvrige befolkning. Skift skribenter og 
redaktør, brug lokale. Det lokale inspirerer det 
øvrige er underholdning. 
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• Husk diversitet i artikelvalg - forskellige typer 
jægere, oplysning om fauna og biologi - politisk 
indflydelse 

• Nej ikke på stående fod 

• Det er super som det er. 

• Mindre omkring jagtrejser 
Mere fra "den helt almindelige jæger / hvad sker 
der i den almindelige jagtforening 
Fuld fokus og grundigere dækning fra DJ 
forbundsmesterskaber (alle områder) 

• Bedre layout i app’en 

• I højere grad at tage medlemmernes behov seriøst 
og bruge medierne til at promovere disse. 

• Må ærligt indrømme jeg ikke kender til podcast, 
app mv.  
Jeg er primært hundefører (med jagttegn), men 
har ikke løsnet skud i årevis. 

• Behold bladet i fysisk form. Ønsker flere 
jagtberetninger. Ønsker mere fokus på 
billigjagt/fattigmandsjagt.  
Ønsker mig bare et TRADITIONELT JAGTBLAD og 
ikke et politisk fagblad. Ej heller alt for meget 
fokus på dyre garderober, rigmandsjagt, 
udenlandsjagt og flygtige politiske budskaber.  
Måske kunne man have en rubrik der hedder 
SMARTE TRIKS OG FEDE FIDUSER. Et bygselv iderigt 
og klippe klistre og save indlæg af  brave jægere.  
Jeg har ikke mange penge til at gå på jagt. Jeg er 
afhængig af en lokalforening med jagtarealer. Jeg 
vægter jagtmoral og etik meget højt. Mit udbytte 
er ekstremt….lavt, men jeg holder meget af den 
form for oplevelser en jagt byder på. Føler mig 
mange gange fremmed i en organisation som DJ. 
For dyrt og stort. 

• DJ's medier gør det i min optik godt! 

• Fokuser mindre på trofæ jagt. 

• I kan i større omfang dele jeres artikler og historier 
om aktuelle opgaver på some 

• Push beskeder til mig når der er nyt på siderne, 
men det kræver jo at jeg ved de er der, så en 
samlet mail/info om muligheder vil være dejligt.  
 
Det skal være muligt at få publiceret hurtigt på 
web og så bør tidsfrist for indmelding til nyheder i 
jæger være væsentligt kortere end i dag 

• Samarbejd mere med de jægere der har en 
succesfuld SoMe platform for at få mere 
rækkevidde. Vi jægere fylder ikke nok, når de 
store beslutninger skal træffes på de grønne 
områder. Der virker det til at DN og DOF står 
stærkere. 

• Ingen konkrete forslag - jeg har ikke brugt siden så 
meget, at jeg kan bidrage med specifikke forslag. 

• Det er rigtig  rart  når man  er  ordblinde    

• Pt. ingen konstruktive forslag! 

• DJ lefler for meget dyre løsninger omkring udstyr 
til jagt i annoncer. Ønskeligt om bedre og billigere 

kunne finde indpas i bladet til gavn for jægere 
med almindelig økonomi............ 

• Vedr. blad,  ikke så meget politik og biologi, flere 
seriøse test af ting som alle jægere bruger, tøj, 
kikkerter, støvler osv. Mere plads til lokalstof og at 
det kommer hurtigere med i bladet, ofte er det 
mange måneder gamle ting der skrives om. Lav 
layout't om, især forsiden, ligner en reklame. 

• nej 

• Historier fra daglige jagter i dk og Sverige 

• Der sendes for mange SMS! 
Maks 1stk pr. 2 uge. 

• Ingen bemærkninger 

• Nej 

• Mere om våben 

• ingen foreslag 

• At gøre siderne mere enkle og overskuelige 

• Mere synlighed i medier omkring hvad rigtige 
jægere laver på deres revirer af forbedringer for 
alt vildt, synligøre årsagen til at rovfuglene er i 
vækst er udsætninger, forbud mod udsætninger vil 
automatisk kunne reducere rovfuglebestanden. DJ 
må blive bedre til at udvide jagt tider på sortfugle 
da de skader markvildet ,nu er det stordrift 
landbruget der får skylden 100% . 
Jagt tider på duer er helt hen i vejret ,fuglen er 
mange steder til stor gene, så forsøger nogle med 
regulering som er svær at få tilladelser til, få nu 
lavet en forsøgs periode men en jagttid der starter 
1/10 så undgår vi alle de problemer med 
tilladelser. 

• Drop det fysiske magasin 

• Synes der mangler noget til os kvindelige jæger 
generelt og også til os yngre jæger 

• Ja 12 blade om året  og halvering af kontingent der 
skal mange flere medlemmer til . alt for 
gammeldags styring af af et fantastisk 
jægerforbund .som vi ikke kan undvære der skal en 
fordobling til af medlemmer .men mange jægere 
synes kontingentet er alt for højt og bladet er for 
dyrt i forhold til indholdet . PS stor ros til de 
mange folk i har i marken de gør en fantastisk 
indsats .det er på hjemmefronten problemet er 
desværre .hvorfor er der ikke flere annoncer med 
salg af jagtudstyr måske i skulle have folk i marken 
. Vi behøver ikke læse om en skudt spidsbuk selv 
om det kan være udmærket . 

• Jeg ønsker mindst 10 jæger om året 
 
jeg ønsker ikke der skal scannes koder for at læse 
jæger, i fravælger jægere der har gået på jagt i 50 
og 60 år som jeg er en del af. Knæk og Bræk. 

• Nej 

• mere lokal stof 

• Jæger via pc. 

• Kan det blive bedre i en tid hvor ikke jægere 
bestemmer over vor natur , det er naturen ikke 
blevet bedre af  
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Nu ser vi statens  mulige opkøb af lavbunds arealer 
som formodentlig bliver lagt brak med tilgroning 
etc kommer  
det er sikkert godt for det store vildt men dårligt 
for foder etc til den mindre del eks harer som jo 
har det bedst i afgræsede  områder  
jeg synes vi skal bede om en garanti for de tiltag 
der er på skinnerne  at det skal forbedre vor 
markvildt bestande selv om vi har så meget rovtøj 
der stjæler af det. Knæk og bræk 

• Appen virker sjældent når man skal bruge sit 
medlemskort 

• Den er for tyk og har for mange blade. 

• Jeg bruger ikke sociale medier 

• Jeg ville være tilfreds med en online version af 
bladet Jæger. Jeg har så mange liggende, som jeg 
ikke når at læse. Hvis der fandtes en online 
version, tror jeg at flere af bladene blev læst OG 
papirmængden blev reduceret. Måske endda med 
en besparelse på abonnementet... 

• nej 

• Jeg har ikke noget pt. 

• Flere indlæg fra jægere uden sensur med 
beretninger / oplevelser  
Før i tiden var der super spændende historier det 
er sjældent som det er nu 

• - 

• Desværre mener jeg, at DJ har mistet jord-
forbindelsen til mange jægere. Jeg orker ikke, at 
tage kampen op med en organisation der er så 
dårlige i 2023. 

• Jeg ser ikke flere muligheder for at få  
Jagtlige informationer 

• Har ingen 

• Jeg kunne godt tænke mig mere fokus på og 
oplysning om biodiversitet, da jeg tror, at vi som 
jægere kan blive bedre til at gøre noget for den 
vilde natur og dermed også forbedre forholdene for 
såvel jagtbare som ikke jagtbare arter. 

• Jagtberetninger er altid fede, også fra vores 
hjemlige breddegrader med “normal” jagt.  
 
Opskrifterne er et godt input.  
 
Jeg er glad for at se at buejagten også er mere at 
se i magasinet. 

• Ingen. 

• Ingen 

• Drop AL trofæfikseret kommunikation. Jeg 
brækker mig over  den kultur. Værst når en eller 
anden har skudt en prægtig brunsthjort, hvor man 
ved, at kødet i bedste fald bliver lavet til mere 
eller mindre vellykkede spegepølser. Og næsten 
ligeså slemt, når en anden har skudt en lille grim 
buk (fra et tårn) og stolt viser den frem. Jagt 
handler om at slå dyr ihjel. Ikke om at skaffe sig et 
par latterlige horn fra måske en udenlandsk ged. 
Den del drejer sig om selvpromovering. Og kulturen 

efterlader nogle vanvittigt skæve vildtbestande. 
Drop det. 

• Det er helt ok. 

• DJ kunne hjælpe de lokale jagtforeninger med 
deres  
hjemmesider. Der findes meget forskellig kvalitet.  
DJ kunne tilbyde en standard template, således at 
det bliver mere enkelt for de lokale hjemmesider 
at ajourføre aktiviteter og dermed gøre 
hjemmesiderne mere aktive.  
Mange steder tager Facebook over og det er ikke 
altid lige informativt.  
Hvis det er enkelt for de lokale foreningers udvalg 
at opdatere hjemmesiderne er min antagelse, at 
værdien af informationen højnes.  
Knæk og bræk 

• ingen forslag 

• ved ikke 

• Nej 

• Ingen 

• Kom mere i øjenhøjde med medlemmerne, kan 
huske i mine over 20 år år som bestyrelsesmedlem 
og jagtriffelinstruktør at netop dette blev påpeget 
ude blandt medlemmerne, specielt vidste ingen 
hvad jægerrådene lavede og hvilket formål de 
havde. Generelt er opfattelsen at i for topstyrede. 
Politisk mangler i gennemslagskraft, oplevet flere 
gange på våbenlovgivning at i ikke formår at oplyse 
om nye regler og ikke kæmper i mod dem. Så mere 
oplysning og information i øjenhøjde tak. 

• Alt er i orden det er et meget besværligt spørgsmål 

• Skribenter og Jæger skal reagere når der påvises 
faktuelt fejlagtige til i artikler i bladet. Hint smitte 
af corona til mennesker fra mink. Det er under 
lavmål at der end ikke kommer en kvittering for 
henvendelsen. 

• Jeg kunne bedre lide "Jægerbladet" som den var 
før end den nye udgave som jeg får nu! 

• Foreningsmeddelelser i bladet burde digitaliseres. 
Der bruges vel ca 20 sider på det. 
Så p.g.a. Besparelser, moms på porto osv, er det 
oplagt sted at spare 

• Ikke lige pt. 

• Jeg vil gerne have magasinet jæger tilbage til det 
der var før. 

• Nej 

• Nej 

• lad medierne køre uden topstyring og 
kontrol/censur 

• APP. afstands måler på gps 
En forbedring af jagtjournalen da det ikke er nemt 
at bruge og efter hver sæson burde man kunne 
sende det samlet vildt afsted. 

• Appen er god til det meste men dårlig til 
indberetning. Alt for lange scrolle-valg, det ville 
være meget nemmere hvis den kunne huske nogle 
få jagtområder og hjælpe med at forudfylde data. 
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• Jeg bor på Færøerne og for nylig gik det op for 
mig, at jeg ikke har modtaget Jæger det sidste års 
tid, da I åbenbart har fået 'vasket' min adresse, så 
bladene er endt i Frankrig i stedet for. Det er 
utilfredsstillende at betale til DJ og ikke få bladet. 
Nu kan jeg se, at det i det nye år slet ikke vil blive 
sendt til udlandet, hvilket jeg formoder Færøerne 
bliver betegnet som. Det bidrager til følelsen af at 
betale til noget uden at få det fulde produkt. 

• Jeg savner det gamle ringbind Vildt og Jagt 
lærebogen. 
Den læste jeg meget i, men savner nu 
lærebogsmaterialet. 

• Podcasts skal tilgås fra alle platforme og ikke 
ekslusivt fra hjemmesiden. 

• Flere fortællinger fra den jævne jægers jagt - 
slagtning/ hygiejne - fortælling om de forskellige 
hunderacer ( fortalt af jægere) 

• Nej 

• Mere jagttid på krondyr, landmænd er meget 
plaget af dem ,og mener vi skal skyde flere ,bor i 
nordjylland-tolne, pasonligt mener jeg vi skal have 
en time mere morgen, aften, som andre i landet 

• Desværre ingen forslag, da jeg kun læser 
magasinet jæger, føler bare at i er langt fra den 
enkelte jæger og de interesser den enkelte jæger 
har.  
En organisation, stor del af bestyrelsen og en 
formand, der i mine øjne har tabt forbindelsen til 
deres medlemmer og som mere går op i at pleje 
image udadtil, i stedet for at kæmpe for den 
almindeliges jægers muligheder. I lader jer kyse 
rund af andre stærke naturforeninger. 

• Jægeren skal kun udkomme online. 

• íngen forslag 

• Nej 

• Har ingen forslag 

• Jeg er ikke tilfreds med magasinet med tema det 
er for meget 

• lav nogle flere almindelige jagt beskrivelser. Det er 
ikke os alle der er herregårds skytter. Alle de 
forskellige jagttider gør folk skøre i bolden. Der 
laves om i et væk. Man føler det er lavet på et 
Københavner kontor, uden hold i virkligheden 

• Jæger er blvet for teknisk og rapporterende. 
Der savnes gode historier med lune og poesi 

• Mere info herom 

• Nej 

• Ingen forslag. 

• Samfundsrelevante indlæg og ulven til Sjælland 

• ingen forslag 
mvh. Aage Ditlevsen 

• nej 

• Jeg mangler meget at lave teksten større jægers 
app 

• Omdelingen af Jæger burde være brugerbetalt for 
dem som gider læse det. Fuldstændig misbrug af 
resurcer/penge samt noget miljøsvineri at dele 
rundt. 
 
Lad dem som ønsker produktet betaler for det og 
ellers spar naturen for det griseri. 

• Gør magasinet Jæger til et online magasin så vi 
slipper for at bruge så meget papir.  
Flere test af våben og grej hvor man sammeligner 
flere eller mange modeller samtidigt eventuelt i 
flere prisklasser.  
Ved enkeltanmeldelser af fx våben ville det være 
et fordel at give dem stjerner eller lignende så 
man kan sammenligne over tid. 

• Det virker umiddelbart som om at 
labrador/retriewere og spaniels er de foretrukne 
hunderacer, og jeg oplever at information om eks. 
Stående hunderacer ind imellem bygger på 
fordomme og uvidenhed. 

• Jeg syntes det er ok 

• Man skal kunne fravælge jæger. 

• Pænere blad med ordenligt papir. Større Magazin 
men færre udgivelser. 
Drop jagt rejser og udlandsjagt i større grad. 
Flere gode historie af danske jæger og deres 
historie eller jagt.. altså reportage. 
Viste du hviden med mulighed for at blive klogere. 
Mad mad og atter mad med vildt og forbrug af 
vildt..  
Sikre en lige fordelingen af alder og køn i bladet. 

• Bladet er blevet kedeligt. Jeg er træt af at man 
har samme holdning til landbrug som Danmarks 
naturfredning. Vi er mange landmand som både er 
dedikerede naturforvalter , jægere og landmænd. 
Det er at skabe et unødvendigt skel. Det er faktisk 
os er har valgt at investere i jord der er i stand til 
at gøre en forskel. Når bare ikke lovgivning og 
regler spænder ben. 

• Få kommunikationen ned i øjenhøjde på 
medlemmerne, og lad være med at "lege" 
politikere. 

• Tage nogle tabu-emner op som f.eks.:  
 
Jordbesiddelse/lodsejer og dermed jagtbesiddelse 
og i sidste ende jagtlejepriser. 
 
Pris på godsjagt som f.eks. over 200.000,- kr. for 
en halv dags fasannedskydning. 
 
Store virksomheder, der med kundearrangementer 
osv. får priserne på jagt i vejret. 

• skrot papirudgaven af Jæger, så vi kan spare de 
penge, og nemmere springe de artikler m.v. over 
som vi hver især ikke er interesserede i. 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Hjemmesiden skal være nemmere at navigerer i. 
Efteruddannelse af jagthunde instruktører på 
sjælland, arrangeret af hunde konsulent fra DJ og 
ikke lokale jagtforeninger, de arrangerer  ikke 
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kurser. Forbundsinstruktørerne skulle være mere 
synlige overfor jagtforeningerne, de er så svære at 
få kontakt til. 

• -Præsenter, i højere grad,  jægere, som 
naturforvaltere. 
-Præsenter motiverne for at vi gør som vi gør, 
mere og bedre. 
-Oplys Danmark om, at en god jæger er, som en 
gartner , der passer sin have. Noget beskæres, 
noget høstes og hvorfor. 

• Flere reportager fra jagter/jagtrejser i Jæger  

• Drop de der små meddelelser, som en gang var i 
det lille blad, som jeg kunne smide direkte i papir 
containeren. Det er fint, at de er online 

• nej 

• Kom tilbage med telefonnummer på vores svejser 
hundefører. 

• Primært adresseret Jæger: Gerne lidt mindre 
organisatorisk stof samt "grøn politik og miljø- og 
biotoppleje" og lidt mere om praktisk jagtudøvelse, 
jagtudstyr og våben. Også gerne lidt orientering 
om væsentlig ny (jagtrelevant!) 
lovgivning/lovgivningsinitiativer nationalt og 
internationalt. Sidstnævnte specielt fokus på 
populære udenlandske jagtmål. 
I øvrigt udmærket med tematiseringer af relevante 
emnekredse i respektive numre af Jæger. 

• Der skal  være jagt tider  i bladet 

• Alt hvad jeg bruger lever op til mine forventninger 

• Måske lidt intro i magasinet Jæger til de forskellige 
andre medier/apps 

• Mere af det i allerede gør. 

• Jeg misser nogle gange relevante lokale og 
regionale møder, fordi jeg opdager dem for sent.  
Måske man kan gøre noget her, for at øge 
opmærksomheden på disse møder? 
 
Det er muligt jeg bare ikke er opsøgende nok... 

• Mindre reklamer og mere historik 

• Vi skal have om jagten her i landet i stedet for alt 
det i Udlandet for det mener jeg vi ikke kan bruge 
til noget hvad andre har skudt. 

• Lad være med at reducere sideantallet og antal af 
udgivelser af Jæger. 

• Igen. 

• Meget mindre fokus på trofæer og bukkejagt. 
Meget mere fokus på den del af jagten som går på 
af nedlægge uønsket vildt og udøvelse af jagt ud 
fra de ønskede procentfordelinger! 
Dvs meget mere fokus på “grimme” handyr, hunner 
og kalve/lam. 
Og så meget mere fokus på de små lokale lag der 
gør en stor indsats for vildtet og gode biotoptiltag. 
Vil vi styrke vores agtelse fra befolkning og 
politikere, så skal vi starte indefra med at være 
ordentlige og ikke kun “pral” jagt. 
Den gode historie skal have et helt anden indhold… 

• Jeg bruger ikke så mange sociale midler 

• Mindre promovering af enkeltpersoner, som.f.eks. 
formanden. 
Være mindre formynderisk i artikler og 
synspunkter. Vær bevidst om at I henvender jer til 
voksne mennesker. 

• Det er røv dyrt at være medlem, og ærgerligt man 
ikke kan fravælge bladet. 

• Jeg synes generelt at artiklerne i jæger omhandler 
jagt og udstyr som kun velhavende personer kan 
have råd til.  
Jeg har et budget som hedder max 3-4000kr årligt, 
og stort set alt i jæger handler om dyre jagtrejser, 
krondyrjagt hvor en jagtmesse ofter ligger langt 
over 20000kr osv.  
Der er ikke meget relevant for den menige dansker 
med en alm løn 

• nej 

• nedsæt kontigent for folkepensionister !!!!! 

• Mere udstyr og jagthistorier 

• Fortsætte i uændret form. 

• ingen 

• - 

• Man skulle kunne vælge at få Jæger, kun som 
digital, papir for er resursespild. 

• ? 

• Hjemmesiden skal være meget mere overskuelig 

• Nej føler ikke det er for alm. jægere 

• Flere praktiske udstyrstests i magasinet Jæger 

• Fortsæt med Magsinet Jæger i den trykte udgave 

• I kan starte med at svare på de mails man sender 
til jer. Om ikke andet så bare bekræfte at i har 
modtaget mailen. 

• Ingen 

• Brug mere energi på kerneopgaver og kommunikere 
ud omkring det 

• Nej, syntes ikke jeg kan bruge det 

• Bare kør på 

• Mere om hygiejne og mad 

• Nej for de bliver jo ikke hørt alligevel. 

• Flere historier med noget aktion som ikke handler 
om nyjæger og foreninger 

• Bladet Jæger mangler fuldstændig rod i den gamle 
"bondejagt", os der dyrker dette har ingen gavn af 
bladet, derfor har jeg også frasagt mig at modtage 
det. 
 
I kører rigtig meget "ananas i egen juice" Prøv at 
lade almindelige jægere vise hvordan de driver 
jagt. i stedet for at lade jeres journalister eller 
deres venner lave indslag til jeres udgivelser. 
Måske kunne jeres journalister prøve at lave lidt 
opsøgende arbejde i marken. Der hvor de fleste 
jægere befinder sig. 
 
Og så opdatere man ikke en app, der skal hjælpe 
os jægere, i weekenden, der hvor vi skal bruge 



103 
 

appen. Det er nu set flere gange, at man ikke kan 
bruge den lørdag morgen, fordi I opdatere jeres 
system. 

• nej 

• Nej 

• Færre reklamer 

• Ikke umiddelbart 

• ikke bruger, hvorfor ingen forslag 

• Bedre til behandle vigtige emner, såsom : Flåter, 
nye varianter, forholdsregler m.m. Problemer med 
råvidtsbestanden på Djursland. Relevante kurser er 
næsten helt forsvundet. 

• Jeg har ingen forslag, da jeg syntes at jeg får den 
information løbende, som jeg har behov for. 

• Journalist på jæger skal os ha lov til at være kritisk 
og stille spørgsmål til hvad der kommer  fra toppen 
af dj. 
Giv dem lov til at være Journalister. 

• Mindre ananas i egen juice. Tag nu fat i de 
jagtpolitiske sager. Og indbyd til tværfaglige 
diskussioner. 

• Der mangler variation, det er det samme år efter 
år. 

• bliv mere politiske gør mere ud at formidle ikke 
jærene hvad jagt er og dyrvelferert i det få 
politikerne til at forstå at sæl og skav ikke er skyld 
i hvadøden  og ildsvinet lige så på det åbne land 
hvor de naturlige vilde dyr også mangler steder at 
værrer 

• ingen 

• nil 

• nej 

• Ingen 

• Ved ikke hvordan 

• Ikke lige noget jeg kan komme på 

• Hoved fokus på grønne tiltag , men naturligvis også 
noget på vildt og jagt 

• Det bliver ihverfald ikke bedre når der kommer 
færre antal blade som annonceret 

• Stop bladet og sæt medlems bidrag ned 
Bor i Horsens PostNord er meget ustabil 

• Nej 

• Jeg er stærkt utilfreds med de ændringer af 
Jægers layout, som senest er blevet resultatet. 

• Hvordan fx nye jægere kan deltage billigt/gratis i 
jagter - fx havjagt, inviteret hvis man har hund, via 
jagtforeninger osv. For mange tror at det koster 
rigtigt mange penge. 

• Jeg har opsagt mit abonnement da bladet ikke 
længere er interessant og inspirerende. Der er alt 
for meget biologistof. 

• Nej 

• Jeg er meget glad for promoveringerne af emner 
og artikler gennem appen og nyhedsbrevet. Det er 
et godt skup til at få læst artikler der ellers ville 

flyve inder radaren. Jeg er med i en jagtforening 
hvor medlemmer(særligt formanden) er god til at 
dele artikler som skaber debat og sikre at man har 
noget konkret at bygge sin viden og holdninger på 

• 0 

• Hvis man ønsker at fastholde medlemmer idag, er 
det en god ide at tænke følge de tanker på 
medlemmernes vegne “whats in it for me”  
Det menige medlem får intet ud af et dyrt byggeri 
når man efterfølgende kæmper med at få kontakt 
med ansatte (var der blevet skåret i 
medarbejderstaben?) 

• Jæger meddelelser forestille i bladet, derefter 
jæger annoncer derefter reklamesider  fra diverse 
jagtforretninger ,og så artikler , nu linet det en 
rodekasse 

• Ny struktur der gør op med magtstyringen der 
findes nu. Jeg er der kun for at fortælle hvor uenig 
jeg er! Har været medlem og aktiv i DJ gennem 
mange år men under den seneste formand er 
forbundet faret vild både politisk og tildels fagligt 

• Ved at skrive en artikel,efter besøg i diverse 
jagtforeninger. 

• at i får enighed om jagtider i jylland på kronvildt 
det er til alm uenighed 

• Man kunne tilbyde Jæger til medlemmer on-line 
med rabat. 
Det er dyrt at trykke og udsende. 

• Gerne flere jagthistorie i bladet, som før hen. 

• For at spare på prisen på medlemskabet, vil jeg 
gerne undvære bladet Jæger. 
Har jeg behov for, at læse det, kan jeg læse på 
internettet. 

• Ingen 

• Mindske tiden for opslag medlemsopslag i Jæger. 
 
2,5 måned er ufattelig lang tid når al arbejdet 
laves af medlemmet. 

• Ikke så mange reklamer , flere artikler , info om 
nye tiltag 

• Det kunne måske være en ide med en 'dating' 
funktion i app'en hvor jægere kunne finde andre 
jægere at gå på jagt med. 

• Platformen som tilbydes foreninger at bruge til 
deres hjemmesider via DJ trænger meget 
forbedring - særligt ved brug på mobile enheder 
ser de sider forfærdelige ud. 

• Jeg savner, siden med generelle jagt tider blandt 
andet. 
Udtagelige sider midt i bladet med madopskrifter. 
Registeret for Sweisshunde savnes også. 
Når man er ældre jæger, er det svært at bruge alt 
den moderne teknologi, det var nemmere da det 
hele stod i jagtbladet.  
Det er ærgeligt at høre, at Jæger kun kommer 9 
gange til næste år. 

• Koncentrer indsatsen på Appén. 
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Køb og salg ville være en naturlig vej at gå. 
Det kunne være hunde, jagtudstyr m.fl. 
 
Hvis jægerne blev vænnet til at tilgå appén oftere 
kunne den være midlet til en god sammenbinding 
af forbundet. 

• Det er alt for sparsomt hvad der bliver skrevet om 
strand og havjagt. 

• Jeg har ikke nogen mening, til spørgsmålet. Jeg 
har gået på jagt i 55år, været jagtprøve lærer i 25 
år, riffelprøve sagkyndig, buesagkyndig, 
hundeprøve dommer, og meget meget mere. 
Jeg synes det er nogle gode spørgsmål der stilles, 
nok mest for nye jægere. 
Mvh. Hans Jørgen Hansen. 

• Ingen 

• Flere artikler - om stort som småt - der kommer 
løbende igennem ugen som nyhedsfeed via app'en. 
Jeg er medlem af det svenske jægerforbund, og de 
har deres pendant til "Jæger" elektronisk via en 
app, som jeg flere gange dagligt lige får en 
overskrift fra - fænger overskriften læses/skimmes 
artiklen. 

• Fortsæt det gode arbejde og den moderne tilgang 
til kommunikation og teknologi for at få de rette 
målgrupper med. Er generelt meget godt tilfreds 
med udviklingen og synspunkterne bl.a. artiklerne i 
magasinet. Enkelte historier er så gode, at de 
sagtens kunne deles oftere på et socialt medie, 
som interessant læsning og blive eksponeret lidt 
mere. 

• Ingen forslag 

• Ved ikke. 

• I gør det ok 

• Mange artikler i Jæger virker meget omfattende, 
måske lidt langtrukne.  
Jeg taber lysten til at læse hele artiklen  
Korte Informative artikler, tak 

• ingen forslag 

• Der er for mange reklame i blandt 

• Nej det er jeg for gammel til. 

• Nej, tilfredsstiller mit behov, som det er nu 

• syntes at bladet er blevet markant dårligere 
hvilket gør, at jeg overvejer at melde mig ud 

• ingen forslag 

• Da jeg ikke bruge disse - kender jeg dem ikke. Så 
har ingen forslag 

• At der kun kommer de arter op i App hvor der er 
jagttid i det område man opholder sig i når man 
skal indtaste opservationer 

• Jeg er tilfreds. 

• Nej. 

• I jæger skal “jagthistorier” fylde mindre og faglige 
artikler fylde mere. 

• Større åbenhed om forbundets økonomi og hvad 
pengene bruges til 

• Brug mere krudt på indflydelse på 
våbenregler(lyddæmpertilladelser, ind og udrejse 
med våben osv) og få indflydelse på fremtidens 
jagt, jagtformer og jagtlov/regler. Vi jægerne 
taber terræn hvert eneste år, medt fordi DJ ikke 
får gjort sig gældende! 

• For mange reklamer 

• Jeg ønsker at man som medlem kan gennemgå 
teori-prøven på appen, ligesom aspiranter kan.  
Det er et godt værktøj til at holde sig skarp på 
reglerne. 

• Nej 

• Flere lokal artikler fra jagtforeningerne og de 
lokale jægeres meninger og erfaringer. Det er 
trods alt os der har følingen med jagten og 
bestandene og ikke som nu hvor der styres fra 
Århus Universitet. DJ skal træde i karakter og 
bestemme! 

• ingen forslag 

• nej 

• - 

• Jeg synes at det gamle jæger magasin var mere 
interessant. 

• drop mange af de reklamer i dj bladet 
eller find et andet arbejde i reklamebranchen 
 
omtal jagten noget mere  for ikke jægere 

• Ja, med mindre politik og mere våben og 
jagttiknikker. 

• ingen 

• Synliggørelse af DJs Samfundsaktiviteter for at 
bidrage til ikke jægernes forståelse af hvad der 
arbejdes for 

• Stop med at udsende bladet 

• Jeg kendte ikke til podcasterne. Har nok 
ikke interesseret mig nok for platformen til at 
finde den. 

• Relevante oplysninger om jagt, politik og 
lovgivning,  der påvirker den menige jæger som 
mig.  
Bladet er stort set kun annoncer. 

• Nej  
Syntes DJ skal være meget mere synlig i TV og 
Nettet omkring forurening af farvande og 
landbruget sprøjtemidler som Sportsfiskerne er . 
Gå samme ALLE grønne organitioner med en fælles 
budskab om et rent Danmark NU , det haster 

• Blive ved med at gøre opmærksom på at DJ er der 
for os 

• Det har jeg ikke forstand på. 

• Ingen 

• flere opskrifter 

• Jæger og medlemsaktiviter i to blade som 
tidligere. 12 blade om året. 
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• Der erfor mange politisk korrekte indlæg og for 
meget jæger spanking, for mange luftede 
pegefingre 

• Flere test 

• jeg synes at dj fokuserer for meget på udstyr.Jeg 
mener ikke det gælder om at gøre jagt lettere, 
men at få forenet jagt og  
naturoplevelser. Ikke ved hjælp af færdig købt 
udstyr (camulagetøj, kunstige lokkekald,  førdig 
købt lokkeudstyr, kikkerter der selv finder ud af 
afstand og ovenhold,luksus skydeskjul osv. 
Jagt skal være en naturoplevelse, og ikke et 
spørgsmål om på lettelse måde at nedlægge vildtet 
på. 
hellere et tyndere Jæger og færre overflødige 
annoncer. 

• Et væsentlig område fremover for at fastholde en 
politisk accept af jagten, bliver at give et bedre 
indtryk af jægere. Der er en god formidling om de 
mange natur og vildtpleje foranstaltninger, som 
gerne må suppleres med inspiration til generel 
naturpleje, som ikke kun sigter mod særlig vildt. 
Hvis vi fastholder at jæger kun "høster" af naturen 
overskud., som er vores bedste argument, så 
kommer vi til at tage debatten om udsætning af 
fasaner.   
Danske jægere trænger til et imageløft. 

• Kære DJ, 
Jeg elsker at modtage Jæger med posten. Jeg er 
super ked af at I overvejer at skære ned på 
antallet af leveringer. 
App'en kan være lidt irriterende. App'en kunne 
indeholde en kortfunktion som WeHunt. 
oplever at podcast slukker efter ca. 10 minutters 
lytten. Jeg bruger Andriod telefon. Jeg oplever det 
samme med Berlingskes nyhedsapp. 
Jeg holder meget af artikler i jæger, som gør mig 
klogere på natur og vildt/naturpleje. 
Hold fast i den videnskabelige tilbang!!! 

• Den gamle app var bedre  
Der kunne man løbende tage jagt prøver så man 
hele tiden tog nogle så man opdagede fejl og hvis 
der var nye regler  
Så var det mere spændende at tage nogle prøver 
som at sidde og bare læse i en bog 

• ÷ 

• Ikke umiddelbart da jeg ikke følger de fleste af 
dem 

• Flere test af forskelligt grej/udstyr 
Flere sider med ting og tips 
Artikler med tip fra jægere der er dygtige til 
trækjagt 

• . 

• Jeg synes at man skulle kunne fravælge det trykte 
Jæger og så kunne læse alle de eksisterende 
numre elektronisk. I må meget gerne indeksere 
dem så man kan søge i dem. 
Det ville være rart så de ikke ligger og fylder og så 
man altid kan finde det rette nummer. 
 

• Dj kunne måske få lidt inspiration på Det Svenske 
Jægerforbunds hjemmeside. Opsætning. 
Tilgængelighed til div. indhold, som instruktion om 
riffelskydning mv. 
DJ kunne være lidt mere obs. på div. 
problematikker omkring flugtskydnings baner, som 
regelsæt, godkendelser, mv. 

• Mere om vildtet og mindre om jagtture 

• Informationsfordelingen om jagt vildt og natur er 
fyldestgørende som den er i dag 

• Jeg oplever ofte fejl eller nedbrud på jæger app. 
Ligesom det ikke virkede gennemtænkt at den 
opdaterede 1. Oktober 

• I en digital tidsalder er det nok bedre at lave mere 
online, og sende mindre fysiske blade til 
medlemmerne. DJ burde også tænke på 
miljøbelastningen ved at sende mange magasiner 
til medlemmerne. Jeg vil foreslå at der udsendes 
et medlemsblad en gang kvartalet. 

• jeg synes i skal være mere efter PAC  
 
det er toppen af arroganse som de opfører sig 
 
var det ikke meningen det skulle være nemmere  
 
for jægerne . 

• Jeg viste ikke der var sådan noget  
Så start med bedre info. Herom 
Kende kun JÆGER  
Ser ikke reklamer/annoncer læser kun. De få ting 
jeg syntes er relevante. Så efter 45 min er det over 
og jeg bruger ikke bladet mere. 

• Hjemmesiden bør laves mere enkelt. 
Prøv eksempelvis at find ind til et af årsmøderne 
for jægerrådene  - lad evt. en der aldrig har været 
inde på hjemmesiden prøve det. Det virker bare 
ikke logisk. 
I jæger er ovennævnte årsmøder kortet ned til 
langt under minimum. 

• Magasinets niveau er meget lavt når det drejer sig 
om våbentekniske spørgsmål. Dette stof bærer 
udpræget angst for at komme i konflikt med 
indflydelsesrige aktører på markedet. Derved 
bliver det ret ligegyldigt og kedeligt, selvom det 
rent fagligt er det mest interessante. 

• Flere jagtoplevelser fra den frie vildtbane 

• Lav en top 10 over kronhjorte og Dåhjorte. I 
september og oktober nummeret.  
Der er for meget om markvildt 

• Meter bæredygtig jagt 

• Generelt er der alt for mange reklamer i Jæger, 
derfor læser jeg det ikke.  
Hjemmesiden for foreninger er dårligt, man kan 
trække medlemslister, men listerne er dårlige, der 
mellemrum mellem bogstaver i navne, adresser, 
email-adresser, så man kan ikke bruge dem til 
distribution eller andet. 

• Få fat på nogle unge mennesker de ved hva der 
rykker 
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• ingen forslag 

• Delagtiggøre alle medlemmerne i F.eks. Lokale 
aktiviteter i de lokale foreninger. Dette til dels 
interessant læsning og dels ikke mindst til 
inspiration til noget lignende andre kan gøre brug 
af i mindre eller større omfang - en form for 
erfaringsudveksling - hvad er godt, hvad kan evt 
gøres bedre og hvad fungerer ikke -  det være sig 
bl.a indenfor hundearbejde, skydning og 
inddragelse af ikkejægere - læs den øvrige 
befolkning - til indsigt i vores arbejde med 
jagtsagen i alle dens afskygninger 

• Jæger skal udkomme 12 gange om året, og 
indeholde flere jagt relevante indslag. Og årets top 
10 bukke indslag ,skal fortælles på skrift i bladet, 
og historien bag oplevelsen. 

• Jeg kunne godt ønske mig, at formand, HB eller 
lign. var lidt hurtigere på tasterne til at 
svare/afvise evt. påstande på eks. fb. Blot et fromt 
ønske. 

• Jeg gider ikke for meget på digitale medier 

• Ved ikke 

• nej 

• Der er for mange reklamer i og den er kun for 
københavner . Hvis det var mig så vil jeg kun være 
medlem af den lokale jagtforening men er tvunget 
til at være medlem af dj 

• Nej 

• Send anmodning til alle jæger om at følge så kan 
de jo selv af eller bekræfte mvh sten 

• In 

• Ingen forslag... men 
Jeg ønsker jer alle en rigtig GOD JUL og 
et fredsfuld GODT NYTÅR! 

• Det kan være at det findes, men en samlet app, 
hvor jeg hurtigt kan se de lokale og relevante 
aktiviteter, foredrag med mere. 

• Kom i øjenhøjde med jeres medlemmer 

• Ikke så meget reklame. 

• nej 

• Ny hjemmeside, nuværende er rodet og 
uoverskuelig, også medlemsnet 

• Det er meget dumt at skære ned på antal udgivelse 
af Jæger. Den med forhøjet pris på forsendelse dur 
ikke - prisen på medlemskab er ikke faldet / tvært 
om  

• Luk dem alle 

• Der er for mange udenlandske artikler og jagter i 
udlandet. 
Fjern mange af annoncer Skriv om seriøse 
jagtoplevelser til inspiration af unge jægere. fjern 
alt det pral om udenlandske jagtoplevelser der 
betales i dyre domme for. Ned på jorden hvor 
størstedelen af jeres medlemmer er fra. 

• Mit Medlemskab afhænger nok mest af at 
magasinet jæger er fysisk og udkommer hver 
måned. 

Samt at hjemme siden er oplysende og nem at 
finde rundt i. 

• Har stille og roligt mistet den store interesse for DJ 
, er for poppet for en ældre jæger som mig. 

• Ingen. 

• Det ville være dejligt hvis i gav tilbagemelding på 
udmeldelse 

• Lidt på udebane her 

• Jeg har ingen forslag 

• man kunne med fordel lave 2 priser på 
medlemsskab,  alt efter om du vælger at læse 
Jæger online ( den billigste løsning ) eller får 
bladet fysisk ( den dyre løsning ) 

• ingen 

• Ingen 

• Fri mig for facabock 

• Jeg har ikke noget forslag om det kan blive bedre, 
jeg synes det er helt fin som det er nu, på 
nuværende tidspunkt. 

• Kalenderen bør fortsætte - den oplyser og skaber 
god kontakt året i gennem. 
Jæger bør sikre at jagtforeninger kan sikre 
annoncering af aktiviterne. Deadline for udgivelse 
og dato for indsendelse af indlæg. Det var hvad jag 
på stående fod har nu. 

• Ingen 

• IKKE PÅ NUVÆRENDE 

• Jeg får aldrig læst bladet, har dog alle liggende for 
de seneste 50-60 år.  
Mere fokus på mad, hygiejne og behandling af det 
skudte vildt. Det er vi alt for dårlige til. 

• da jeg har gået på jagt i over 60 år og har været 
medlem af en jagtforening i 58 år er det svært 
foreslå hvad man kan skrive der vil være nyt for 
mig. 
alt nyt lovstof om både våben og jagt vil jo altid 
være aktuel og velkommen, især hvis det bringes 
straks når det er aktuelt. 

• nej 

• jeg  bruger næsten kun jæger. der må gerne være 
flere sider,når der kun kommer 9 blade om året. 

• Engang glædede jeg mig til at jagtbladet kom med 
posten, høvlede den igennem på kort tid, nu er 
den næsten ligegyldig, får sjældent læst hele 
bladet. Et jagtblad for mig : jagtfortællinger af 
forskellige forfattere, og ikke som nu ganske få. 
Jagtformer, hunde, biologi , lidt politik, våben, 
grej, jagt historik, hvad der rører sig ude i 
landet/jagt beretninger, skydning for den 
almindelige jæger. 
No go for mig : Struktur debatter, pod cast- jeg vil 
læse mit blad, den evindelige leflen for Nyjægere, 
som har taget jagt tegnet på en weekend, og 
kalder sig jægere, kronvildt debat. 

• Al elektronisk formidling skal ligge lige til højre 
benet blir det bøvlet melder folk det fra og det 
gælder begge veje 
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• Jagtbladet rammer mig ikke som alm jæger, Emner 
og artikler er for de pengestærke og jeg ved godt 
at det er der reklamekronerne kommer fra. 
Kender en del der end ikke får den ud af 
plastposen fordi det er skudt over mål. hvorfor 
ikke lave artikler om renovering af ældre alm 
våben, så unge igen kan se værdien af gl kvalitet, 
men igen, det sælger ikke reklamekroner. 
Hverdags historier fra den alm jæger osv. en 
mangelvare. 
Har faktisk selv overvejet at fravælge forening 
bladet. 

• Mere fagligt stof hele vejen rundt. 

• Det fungerer fint som det er og jeg har ingen 
forslag. 

• Som person var jeg langt mere tilfreds med bladet 
jæger som det så ud tidligere. Føler at man fik 
langt mere info 

• Lidt mere præcist om det politiske i Jæger 
(magasinet) - så der kan blive mere plads til 
jagtoplevelser. Gerne mere fra udlandet. 

• Har ingen kommentarer 

• Jeg kender dem faktisk ikke. Måske markedsføring i 
magasinet af dem. 

• Ja, lav en Facebook eller anden hjemmeside hvor 
vi jægere fik mulighed for kunne komme på jagt i 
ale Danmarks jagtforeninger hvis der var ledige 
pladser. Jeg ville synsted det var spændende at 
kombinere en fritidsrejse i DK og samtidig kunne 
deltage i en jagt på Sjælland, Fyn, Jylland eller på 
Bornholm hvor jeg kommer fra. Vi vil da nemt 
kunne tilbyde 2-3 pladser når vi afholder jagt 
Mvh 

• Nej 

• Ingen forslag 

• Nej 

• Det er ok 

• Jæger - mere læsevenligt ( som den tidligere 
udgave) 
Jæger virker i dag mere uoverskuelig end tidligere. 

• Man bør bruge den viden vi allerede har. Den 
artikel der var i november angående at træne 
almindelig hund til finde skudsteder var helt ved 
siden af. Det kan simpelthen ikke lade sig gøre. 
Det er viden vi har haft i schweisshunde kredse i 
mange år. 

• Gerne flere kernefortællinger fra jagtaktiviteter 
fra det "almindelige" jægerliv. 
Ex. flere go´e beretninger fra nyjægerjagter kan 
jeg li´ at læse. 

• Flere historier fra det virkelige liv, i Jæger, 
skrevet af almindelige mennesker. 

• Gør jagtbladet “Jæger” mulig at afbestille, bruger 
net v’er. 

• ???????????. 

• Nej 

• En bedre hjemmeside - Er ikke brugervenlig 

• Nej 

• nej 

• Nej 

• Der er ikke altid sammenhæng mellem nyhedsmails 
overskrift og nyhedsmails indhold 

• Det  må godt handle mere om jagt oplevelser i ind 
og uland 

• Savner en klar tilkendegivelse af DJ’s politik med 
100 % tilslutning til jagten i DK. 
Desuden en klar tilkendegivelse af DJ’s holdning til 
de såkaldte NNP- projekter. 

• Drop det 

• Nej 

• Lav et link i nyhedsbrevene således at man, som 
her kan skrive en kort historie til 
webkoordinatoren, og at man samtidig kan læse de 
historier der er skrevet indenfor de sidste fire 
uger. 
Der er ingen der gider logge ind på hjemmesiden 
først, finde webkoordinatoren, finde et sted at 
skrive. At finde noget på hjemmesiden er som at 
lede efter en krone i en skraldespand. Der er alt 
for meget gammelt og utidssvarende stof, der er 
totalt ligegyldigt. 

• Syntes det fungerer ok 

• Nej 

• At man tager mere ud og får snakket med de lokale 
i jagtområdet. 

• Skriv nogle flere jagtberetninger 

• Jeg ville blive glad hvis der var nogle jagthistorier i 
bladet Jæger, som der var engang. Jeg synes der 
er for meget TEMA om noget der ikke er relevant 
for den almindelige jæger. 

• Drop de udenlandske artikler om jagt på udsatte 
vildtarter eller købte ind til afskydning fra farme 
der opdrætter dyrene til afskydning 

• Det som er virker for mig. 

• Mere synlig i det offentlige rum... klare 
holdninger, - kan være svært en gang imellem og 
se hvilke interesser man varetager. 
 
Hvis man vil flytte noget bliver I nødt til at være 
mere proffesionel .... hvad er jagt, hvorfor og 
hvordan bidrager det til samfundet.. 

• Inddrage medlemmerne 

• ingen 

• En artikel om flugt skyde patroner på konkurrence 
plan samt forenings plan 

• Gøre noget mere for den lille mands jagt og ikke 
kun hytte de store eller DOF 

• jeg bruger ikke sociale medier 

• Nej 

• Ingen forslag 

• mere omkring mark pleje og hvilke muligheder der 
er hvis man ejer jord til forbedring og forslag til 
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hvordan jægere kan få landmand til at ændre drift 
form på brak arealer 

• . 

• Ok hvis der var fære reklamer 

• Har ikke tid nu 

• Nej 

• Er godt tilfreds med de ting der er 

• Jæger var for år tilbage langt mere interesant end 
nu. 
Der er alt for meget videnskabeligt. 
Flere historier fra den “virkelige” verden. 

• Det er en svær kamp at blive set. men synes måske 
at Dj måske bør kigge på de feeds de kommer ud 
til. Jeg får ikke ret meget på FB fra DJ. Måske 
kunne de lokale foreninger hjælpe her, eller 
omvendt kunne dj hjælpe de lokale foreninger med 
at komme ud til brugerne 

• Nej 

• Viden om de forskellige medier, og hvad de kan 
bruges til er vigtigt for at komme i gang med det. 

• Ingen bemærkninger! 

• Jeg bruger ikke Facebook. Jeg vil fremadrettet 
forhåbentlig have mere tid og overskud både til 
jagt, vildtpleje og anvendelse af de af Jæger 
etablerede informationsplatforme mm. Jeg bliver 
dog aldrig Facebook-stofbrugere. 

• Nej. 

• Bladet er udmærket, men jeg savner reel viden 
vedr. agerhønsenes  pedatorer , og forslag til 
nedbringelse af disse. 

• ingen er tilfreds 

• Næh, jeg syntes det er helt fint og opfylder mine 
behov 

• Jeg viste ikke at de eksisterede, men vil nu melde 
mig ind i diverse grupper. Er dog allerede medlem 
af flere jagt relaterede grupper på Facebook, men 
ikke Jægerforbundets gruppe. 

• Ingen forslag. Jeg er meget pasiv. 

• Flere test af udstyr 

• Jeg synes at jagtjornalen indberetningen virker for 
besværlig!! 

• Jeg havde et spørgsmål angående gæste jagttegn 
til udenlands jæger hvorfor jeg kontaktede 
Danmarks Jægerforbund fik ved omstillingen 
besked på at jeg skulle tale med Nicolai men han 
sad i møde til kl: 11:00 men ville ringe mig op når 
mødet var færdigt, men det skete ikke derfor 
rykkede jeg men han var stadigvæk optaget så der 
kom aldrig et opkald fra Nicolai. Det duer ikke , 
det er vel vel almindeligt at der bliver ringet 
tilbage. 
Jeg søgte min hjælp et andet sted og fik det løst.  
Det er dårlig service. 

• Det er der folk til som ved bedre end mig, men 
ellers tilfreds nok 

• Ingen 

• Top ti bukke skal tilbage til det gamle. Ikke det qr 
kode som i år. 

• Jeg har nævnt det for mange år siden. 
Jagtdebatten i Danmark foregår ikke igennem DJ. 
Det er en debat der i høj grad er præget af den 
debat der foregår på sociale medier. 
Dette i en absurd grim grad. 
Derfor burde alle jagttegnskurser have et 
obligatorisk del omkring, hvordan jægere 
kommunikerer på sociale medier. 

• ingen 

• Det er min klare opfattelse, at Jægerforbundet 
skal blive bedre til at stå ved kerneværdien  - 
nemlig jagt. Det virker som om, at Jægerforbundet 
nærmest nedtoner jagten og har travlt med at 
brande sig som grøn en organisation. 
 
Se bare på valget af forsiderne til bladet Jæger. 
Stort set ingen af billederne relaterer sig jagt. Der 
er billeder af dyr og måske en enkelt jagthund, 
men ingen billeder af jagtsituationer. Det virker 
som Jægerforbundet i frygt for at støde nogle 
mennesker  bliver for politisk korrekte og derved i 
bund og grund mister sin relevans og bliver 
ligegyldig. 
 
Se blot på programmet “Nak og Æd”. Her bliver 
jagsituationerne og drabet vist i den bedste 
sendetid. Det er ærligt tv, der har en kæmpe 
succes også blandt ikke jægere.  
 
Jægerforbundet kunne lære meget ved benytte sig 
af samme strategi. Stå ved, hvad I repræsenterer 
nemlig danske jægere. 

• Få skiftet forside, så man kan se, det er er 
jagtblad og ikke sygekassebladet. 
Være præcis i budskaberne. eks. dec. 23. der står 
en masse ligegyldig information om, hvad man har 
deltaget i og hvad man ikke har, men ikke et ord 
om det overskriften antyder. 

• Na 

• Måske er jeg gammeldags. Måske er jeg bare 
mistroisk omring sociale medier m.m. Men jeg 
mener DJ (og mange andre interessegrupper) skal 
passe på ikke at basere videndeling og 
kommunikation på sociale medier. Personligt 
bruger jeg ikke de sociale medier men føler 
samtidig at jeg ind imellem bliver "hægtet af" af 
samme årsag. 
Det er ikke rimeligt at man er tvunget til at bruge 
sociale medier for at kunne følge med i den 
almindelige udvikling. 
GDPR ligger mig meget på sinde, derfor min 
skepsis. 

• Konkurrencer burde man kunne deltage i via ap så 
man ikke skal sende en mail hver gang med 
medlems nr osv. virker lidt gammeldags 

• Der er for få artikler om strandjagten. 
riffeljagten fylder meget i bladet 

• Ingen 
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• Nej 

• nej 

• Mere om buejagt og mere om strandjagt. 

• i bliver nødt til at anerkende at hvis vi ikke får styr 
på udledninger af sprøjtemidler og især kvælstof 
vil det få katastrofale følger for vores jagt.Vi har 
et kæmpe ansvar for vores egne vilde dyr og fugle 
og et lige så stort ansvar for vores trækfugle. Vores 
fjorde og andre lavvandede områder  er så 
belastede af gylle at livet under vandet er ved at 
uddø. dermed ingen føde til de mange vilde fugle 
der finder deres føde i disse områder. Det starter 
med mikrolivet og vandplanterne og breder sig så 
op igennem fødekæderne og rammer så i sidste 
ende os selv. Efter min bedste overbevisning er 
dette emne så vigtigt at det burde fylde mindst 2 
sider af JÆGER hver gang det udkommer. Mange 
jægere er også lystfiskere eller som mig selv 
erhvervsfisker, vi ser det og tro mig, det kommer 
til at koste på alle fronter. 

• Siden vi fik nyt layout på magasinet har jeg ikke 
læst nogle af bladene da teksten nu er blevet så 
småt at man skal bruge lup for at læse det, så jeg 
må sige at det er godt nok blevet et ringe blad. 
Den dag jeg ikke deltager i div. skydninger er jeg 
ikke medlem af foreningen mere. 
 

• Gerne mere viden om vores dyr i naturen i 
Danmark og de nordiske lande.  
Gerne mere viden om jagtudstyr og teknologien 
bag 
Gerne mere viden om jagthunde og valg af racer 

• Lidt mere oplysning om hvor man finder dem 

• Fortsæt med 11 udgivelser. 

• ? 

• Jæger er blevet alt for kedelig og videnskabelig. 
Den gode jagthistorie er sjælden. Husk, det er et 
medlemsblad og ikke blot information fra alle 
specialister. 

• Jeg kunne godt tænke mig at vildtopskrifterne, 
som er på hjemmesiden, også kunne findes i appen 
med søgefunktioner. 

• Bedre mulighed for debat 
 
Og st jæger er mere åbne for andre synspunkter 
end deres egne 
 
Mere kritiske iforhold til vildtforvalrningdrådet og 
mere kritiske iforhold til DOF 

• Igen udarbejde en årlig oversigt, som man kan 
bruge til at finde specifikke artikler 

• Flere historier om den lille jagt  
Hunde arbejde mm 

• Podcast på sociale medier 

• Vi er mange som har mad hold i efteråret med vildt 
på bordet - savner en opskrifte deling  
 
Generelt - mange laver vildtpølser - røger køller 

osv - syntes gennerelt der mangler noget om, når 
vildtet er skudt 

• Begræns reklamer på de sociale medier 

• Alt for mange  reklamer og et nyt kedeligt trææs 
layout i bladet. 

• ```!!!! 

• nej de er ok 

• Jeg vil RIGTIG GERNE benytte Jægers app,  men 
selv om jeg er medlem  og flere gange 
via telefonisk henvendelse har ønsket log in til min 
mailadresse, har Danmarks Jægerforbund ikke 
kunnet 
opfylde dette ønske !! 

• Mulighed for at debattere, sige sin mening 

• Næhh- jeg er ganske godt tilfreds med alt 

• Spændende jagthistorier. Jeg vil gerne læse om 
andres jagtoplevelser. 

• Artikler om det politiske i ind- og udland 

• Det kunne måske være med flere gode 
jagthistorier,gerne sf ældre dato. 

• flere våbentests og af andet jagtudstyr, artikler om 
hundetræning 

• for.eks at man skulle kunne læse historierne fra 
bukke top 10 uden at skulle skanne en QR kode. 
Og jeg savner de sjove vittigheder på en af sidste 
sidste sider , som der var for mange år siden. 
 
Men Lad os nu læse de historier der er uden Qr 
koder, men de må selvfølgelig godt være der til de 
unge mennesker. 

• Gerne mere lokalstof 

• Jeg er ikke den store bruger af PC så derfor ved 
jeg ikke meget om hvad det underholder. 
Der er vist noget jeg må undersøge. 

• lav en ny jagttabel der er til at tage ud 

• Mangler i appen jagt tid på skadevoldende vildt 

• Ingen 

• Fjern “dameblads oplægget “ 
Skriv om eller prøv , at beskrive hvad der foregår 
hos “ normale “ jægere. 
 
Prøv at gøre modstand mod ornitologer, 
Naturfredningsforeninger og andre 
der kommer med påstande om folk , der går på 
jagt. 

• skrive om danske jagtoplevelser 

• Elendig søgefunktion på hjemmesiden 

• nej 

• Flere læserbreve, 
Mere viden om DJ's politiske arbejde 

• Drop de forbandede QRkoder 

• Flere facts om vildt og natur, færre annoncer og 
historier 

• nej jeg det er godt som det er 

• Xxx 
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• Få styr på sexisme 

• Mere konkret stof synes de svenske jagblade er 
meget mere direkte i artikler det dansk virker 
kommercielle og ikke i jord højde  hvor er den 
almindelige jæger ? Bredden 

• Vil ikke se i bladet det er smørret til med reklamer 
. 
Alt erglemt om jagt som vi gjorde før. 
Nu er det penge der bestemmer  
Jagt er når man tager sin  jagtgevær og hun og går 
en en tur over min jagt .Evt med naboen og en 
kammerat. 
Jagt idag er kun pral og fis. 
Ikke noget at gøre jagt. 
P 

• Jeg synes at DJ kurser skal ned i pris - der er 
mange jagtforeninger der ikke har midler til at 
sende folk afsted på kurser 

• Ved ikke 

• En artikel i Jæger der beskriver mulighederne og 
opridser informationerne der kan tilegnes i i div. 
medier. 
Podcast er meget godt, men det skal være nemmer 
at finde relevante for netop det emne der 
interessere den enkelte. 

• ok 

• Nej 

• Der er alt for mange ( Annoncer i Jæger )    
 
Kom ud i marken og få nogle gode jagthistorier til 
bladet. 

• Ingen 

• Ingen forslag. 

• Har ingen forslag 

• Der er for mange belærende artikler om vildtpleje 
mm. 
Jeg søger mere artikler om jagt i hele verden. 
Jeg har været jæger nu i 67 år. Der er mange ting 
som er forandret i denne tid. Jeg har og stadig 
driver jagtrejser til udlandet. Det har jeg gjort 
siden 1979. Jeg har egne områder i Skotland. Jeg 
har faste kunder og udsolgt hvert år.. 

• Mere relevant indhold 

• Ja mere fokus på etik og moral for eksempel 
hegnsjagt når naboen holder jagt forstår ikke at 
det har noget med jagt at gøre 

• Mere lokalstof 

• Vildtobservationer indberetter jeg, men søger info 
om resultater - ikke med navne men måske pr. 
lokalitet!. 

• Ingen specielle forslag 

• Gode jagt historier også fra gamle  dage 

• jeg er en ældre herre på 91 der stadig nyder 
Naturen og Jagten som jeg har gjort siden mit 16 
År.    Der er for lidt hensyn til den lille jæger, det 
er kuns dem med den store pengepung vi hører om. 
Der er ikke mange der tænker på at det var os 

"gamle" der i sin tid var med til at starte 
Jagtforeningerne og grundlagde  fremtidens jagt. 
Jeg synes stadig at Jæger er om dem med 
pengepungen i orden, så jeg kan synge med Gustav 
Vinkler  "Bare tegnedrengen er i orden  o.s.v.      
Undskyld lidt sure opstød her op til Jul , men 
glædelig Jul  hilsen Tage 

• Overskuelig hjemmeside med logisk opbygning.. 
App der virker hvergang og hvor medlemsdata 
fungerer/vises.. 

• nej 

• Ingen 

• Jæger kan udsendes med samme skriftstørrelse 
som før. jeg er 76 år og ikke så godt seende som 
tidligere og jeg kan ikke læse de sm¨bogstaver 
især hvis der ikke er kontrast mellem skriften og 
baggrunden. Jeg har været medlem i 60 år og 
overvejer at melde mig ud hvis Jæger ikke bliver 
mere læsevenligt. 

• nej 

• Er tilfreds 

• At vi jægere for lov at direkte at stemme med 
nem-id til vigtige beslutninger, i dag er det direkte 
topstyret og vi har ingen ting at sige. 
Hvorfor tror i at mange her i området har meldt sig 
ud, håber der kommer en jagt og fisker forbund 
som der arbejdes på. 

• Prøv at finde den danske mand der bare går på jagt 
og ikke alt det fin og dyre pis 

• God 

• Mere DJ mindre DN 

• Spørgeskemaundersøgelse efter hvert nummer af 
Jæger i en række måneder med en statistik valid 
og tilfældigt udvalgt population. For hver artikel: 
1)Artikel Læst/Delvist Læst/ Ikke læst.  
Det vil nok give et mere korrekt indblik hvad der 
har interesse end indeværende undersøgelse. 
Populariteten af on-line medier burde kunne 
afklares vha click og læsetid. Statistik for brugen 
af on-line medier burde deles med medlemmerne 
så vi får en ide om det er investeringen værd. 

• Jeg savner det "gamle" Jæger hvor lokalsiderne var 
og og man bla.kunne se hvem der var 
jægerrådsformand med tlf,nr og mail adr,  Så 
savner jeg rubrikken  Jagtbart i den følgende mdr. 
Jeg savner også flere jagthistorier fra Danmark og 
kunne godt undvære dem fra eks. Afrika og andre 
lande langt væk 
Den side med HB medl og admistration med tlf.nr 
og mail mangler også 
Så vil jeg gerne hav at man stadigvæk får 11nr. om 
året 

• Teksten i den fysiske udgave af Jæger kunne godt 
lige være en tand større :-) 

• For meget info, teknik, videnskab for meget 
læsestof når man også skal vælge mellem andre 
info-er og gøremål. 
Jagthytte snak og hygge virker delvis 

• Jeg mener medier er ok 
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• Mangler her og nu billede af jagttider. Hvor jeg er, 
app,en kan godt være nede, en gang imellem.  
 og evt bedder oversigt på hvad der er 
nedlagt/skudt, omkring mig. Så ved jeg hvordan en 
bestand ser ud. ( f.eks et fasanhøns og agerhøns, 
fredet på mine jagter 

• Hjemmeside og app er ofte præget af meget lang 
og "ligegyldig" tekst. - som om at artiklen skal fylde 
et vist antal ord.  
Skriv det samme på den halve plads - kort evt. 
"Jæger" ned ved bedre redigering så det samme 
tekstindhold fylder mindre. 
Når det er muligt - så giv et kort svar på en søgning 
og så henvis til en baggrundsartikel som er mere 
uddybende. 
:-) 

• Jeg synes at I gør en meget fin indsats, og er med 
på beatet. 

• Bladet jæger var bedre lige efter 
sammenlægningen 

• jæger har desværre i meget negativ retning. 
vend tilbage til 
 
 tidliger  tiders niveau. 
andre og bedre skribenter. 

• Nej 

• Meget lille tekst i Jæger,  og mit syn er i orden.  

• Jeg synes, I gør det så godt! 

• ? 

• Tror der kommer en ny tid hvor de unge læser op 
Facebook eller tilsvarende.. 
Syntes stadig det et dejligt blad at få i postkassen 
men som jeg skriver jeg tror ikke mange unge 
læser det(det jo nemmere lige at følge og læse i 
toget på en ap 

• Ingen 

• Ingen forslag. 

• Billigere relevant kurser 

• ingen 

• Ja lytte til jeres medlemmer 

• Nej 

• kun skrevende sider ikke noget man kun kan læse 
på mobilen . og så et ordentlig jagtblad der ligner 
et jagtblad 

• Ingen 

• temaer i Jæger er for lange. Hvor er oversigten på 
hjortevildt? mangler bukke top 10 historierne. For 
få jagt historier. 

• ? 

• Ingen forslag 

• Nej 

• ? 

• Nej 

• ved ikke. 

• Jagt tider i bladet 

• Tag formandens lille skrift ud 

• Nej 

• Lav bladet som i gamle dage. 
Hvorfor er driften af bladet så dyr? 
Har været medlem i ca 50år 
Bladet som godt læsestof bliver dårligere. 
Overvejer at stoppe som medlem!!! 

• Jeg synes det dækker mit behov 

• Lidt mere "teknik-stof" som fx artikler om klassiske 
våben, våbenproducenter, teknisk viden-stof om fx 
kikkerter, våben o.l. udstyr. 

• jeg mener at selve jagt delen stort set er 
forsvundet og jeg ligeså godt melde mig ind i en 
eller anden natur organisation 

• Ingen 

• LYT NOGET MERE TIL DE MENIGE JÆGERE. Det er 
altid dem der betaler prisen for alt for dårlige 
politikkere,. Som har alt for dårlig viden om jagt. 
Og derfor efter min mening, ikke har det fjerneste 
begreb  om jagt. bare et eks. hvor bruges flest 
riffel kugler, i dag? Militæret .Rigtig svaret, og 
andre skydebaner. Hvor mange patroner bruger en 
jæger på riffel jagt? Så hvem spreder mest bly? En 
jæger på fælles jagt bruger noget mere, men en 
jæger der føler et ansvar, for vildtet, på træk 
højst 5 - 10 og da der her er forbud mod bly er det 
super det ikke bliver brugt. 

• Ingen komentar 

• det ny set op af Jæger er blevet uoverskuelig. kom 
tilbage til det gl. set op. 

• Færre eller mindre omfattende temaartikler. 

• mere relevante temaer, bedre journalistik 

• Nej 

• ingen forslag 

• Jæger bladet skal være færre annoncer, og 
henvende sig til mere alm. jægere og ikke "de 
stærke rige jægere" og bladet skal max udgives 4 
gange om året. 

• Ingen 

• Nej 

• Jeg synes bedre om magasinet jæger før de 
omfattende ændringer 

• Lave nogle flere test af nyt grej,Våben, patroner, 
mm. 

• Bladet "Jæger" rammer helt ved siden af. Det nye 
"look" med et fast månedligt tema - gør at bladet 
ikke længere er på natbordet - til hyggelig godnat 
læsning. I hvert nummer bør der være en historie, 
hvor det er oplevelsen på "jagtens sjæl" dybden 
mm. der er i fokus. Bladet følger for meget "smid 
væk" ungdomskulturen. Det virker som om 
journalisterne er underlagt en skarp model for, 
hvordan en historie skal bygges op: masser af korte 
afsnit og mange billeder. I årets udgave af Jæger 
er der ikke en historie som jeg kan huske. Det er 
desværre for mig blevet et "læs og smid væk" 
magasin. I hvert nummer, burde der være en 



112 
 

historie af "forfatter" klasse. Jeg er desværre selv 
blevet en del af "se og smid væk kulturen" 

• De er gode som de er. 

• Mere interessante artikler om jagt og ikke 
referater og møder 

• Inge n forslag 

• Når vi nu fra 2024 kun får 9 nummer af jæger og 
fremover, synes jeg at  DJ. skal gå til tasterne med 
de udgifter der er kommet til omkring udbringning 
af jæger det kan ikke passe at vi har en regering 
der ødelægger alt forenings liv her i det danske 
samfund der er noget at arbejde med i 2024 
lad os få 11 magasiner af jæger igen. 
På forhånd tak 

• ingen forslag 

• Større frihedsgrader for opsætning af skydestiger. 
Giver mening at skyde nedad istedet for ligeud, 
uagtet at der jo skal være kuglefang bag. 
Ps. Ingen må jo under nogle omstændigheder skyde 
til naboens grund!! 
Eksisterende regel er ikke sikkerhedsvenlig!!! 

• Ingen. 

• Bladet JÆGER har for små bogstaver - så bladet er 
svært at læse - da jeg ikke kan se bogstaverne. Har 
nævnt det, men får at vide, at jeg kan købe nye 
briller. 
 
DJ APPEN fungere kun delvist på min SAMSUNG 
telefon, - nævnt det mange gange til DJ - men 
intet sker... - ville være fint om den engang kom 
til at fungere... 

• Jeg er utilfreds med det nye layout. kedeligt. Der 
mangler jagtberetninger fra almindelige jægere. 
Det går over gevind med temaer. jeg gider ikke 
læse de videnskabliege artikler. Det samme gælder 
alle de forskellige våbenfabrikater, der nemt tager 
4-5 sider. 

• Det har jeg ikke 

• ingen 

• der har jeg ikke nogen 

• Mere stof fra den almindelige Danske jæger og de 
små jagtforeninger omkring jagt, revirpleje og 
jagtens forskelligheder. 

• Alt det med prodkast osv. Er slet ikke noget jeg 
kender til og er dig kun 59,måske er det sådan de 
Københavnske jægere gebærder sig,jeg læser 
bladet med glæde. Et spørgsmål: hvor meget 
bruger Torben på jagt i udlandet :et år 35.000 
skyder en 16 ender i Polen,men så går der 7 år igen 

• Ingen umiddelbart 

• opgiv månedligt tema i "Jæger" 

• xxxx 

• Mit forslag må desværre udmønte sig som kritik: 
Bladet jæger er blevet markant dårligere efter 
"moderniseringen". 
Som formand i en jagtforening hører jeg meget 
kritik af bladets layout, brugen af QR-koder. 
Feks. blad nr. 5 (maj): artiklen om top 10- 

bukkene. 
Kun nr. 1 er beskrevet i tekst - resten skal man 
scanne QR koder for at høre. Mit bud er, at der er 
9 historier, der ikke bliver givet den store 
opmærksomhed. 
Hvis ændringen af bladet er lavet for at spare 
penge, så skal det nok lykkes. Det kan, efter det 
jeg hører, let koste medlemmer. Så der bliver 
færre blade at trykke/sende. 
 I min forening er det allerede begyndt 

• har p.t ingen 

• jeg har været medlem af en jagtforening i mere 
end 45 år o er meget tilfreds. 
jeg synes ikke om, at jeg bliver tvunget til at afgiv 
svar vedrørende jagtleje inden jeg kan fortsætte 
undersøgelsen. Der burde have været en mulighed 
for at svare: Det ønsker jeg ikke at oplyse. 

• udkomme hver måned 

• Både jeg og mine jagtkamerater synes jæger er 
blevet dårlig.Fra at været noget man gik og 
ventede på i flere dage,gider man næsten ikke 
engang at åbne den.Det blir lige til en hurtig 
bladre igennem,og lige se de små lokalberitninger 
og det var så det.Feks top ti bukkeberetninger man 
skal scanne og læse på en lille tlf skærm,nej stop 
nu. 

• Jeg synes ikke jæger er så så spændende efter det 
er et emne gennemgående og derfor kedelig hvis 
ikke emnet interesser 

• Jeg ville gerne hvis bladet jæger havde noget mere 
om jagt i norden feks. Men jeg har via Email 
kontaktet jæger for at gøre opmærksom på mine 
ønsker, men ingen gider at svare 

• En mere logisk opbygning af hjemmesiden. 

• ingen 

• Det skal nok markedsføres mere og synligt. 
Reklamespot ol. 

• Nej. 

• ingeb 

• Bruger kun app'en "Jagt" 

• Mere debat om Naturnationalparker så jagt kunne 
blive en mulighed her 

• Nej ikke i øjeblikket. 

• Der er for få der bruger annoncerne, er de for 
dyre. Tidligere var der mange flere der 
adverterede, især jægere til jægere 

• Kunne godt bruge lidt flere jagt historier fra 
medlemmerne. 

• Gå ind i kampen for bevarelse af skove uden 
hegning og udsætning af heste og kreaturer.  
Kæmp for at landmænd får  penge for at kunne 
lave insektvolde og vildstriber så ingen marker 
bliver større end at mark vildt har en mulighed for 
overlevelse. 
Såfremt vi ikke havde sådan en god lokal 
jagtforening var jeg ikke medlem af DJF. 
Har været medlem siden 1975 og DJF er bare 
blevet ringere. 
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• Gerne flere jagtberetninger og færre statestikker 

• Bedre blad 

• ingen 

• mere almindelig stof i jæger, i stedet for 
udenlands jagt. flere artikler om vildtpleje og 
forlægning af vildt 

• Appen kan gøres meget bedre.. se på features i 
OnX appen som bruges i USA 

• Nej, jeg syntes I gør det rigtig godt. 

• Se mere hvordan Svenske og Tyske jagtblade 
udgiver deres magasiner 

• Hjemmeside er midlet til nye medlemmer.  
 
Skal kunne sælge...se svensk jægerforbundet  
 
Skal være interessant og med kant 

• Ingen kommentarer 

• Nej 

• ingen 

• Magasinet jæger er blevet væsentlig dårligere. 
Tidliger læste jeg stort set det hele. Nu bladrer jeg 
den igennem. Det er sjælden at der er noget der 
fanger min interresse 

• Det har jeg ikke. 

• Flere gode jagthistorier som i gamle dage,man skal 
efterhånden lede længe efter en god historie Så ud 
med al den reklame. 

• Jeg har ingen ide. 

• Ingen 

• Nej. 

• nej 

• Gøre mere ud sf jagtetik 
Nyjægerr idag er ældre med økonomien iorden. 
De køber sig til alt og er ikke opdraget med etik og 
moral 

• Har ikke nogle forslag 

• en gang læste jeg bladet mange gange, men det 
gør jeg ikke mere.jeg har ingen forslag ,om hvad i 
skal gøre ved det 

• Jeg syntes Jæger er alt for omfattende . Det er jo 
nærmest en bog. Jeg kunne godt undvære 
halvdelen af sideantallet 

• Jagttid på dådyr på bornholn 

• DJ app er for besværlig at finde ud af. Er ikke 
logisk.  
Jægers indhold er p.t. for dårlig. Ikke i min 
interesse. Der må nytænkning til. Overvejer at 
opsige medlemskabet, hvis ikke bladet får andet 
indhold. 

• HB bør ikke blande sig i indholdet af Jæger. 
Bladet er blevet konstant forringet i de senere år.  
Der er for meget propaganda og for megen selvros 
fra ledelse fra formand og nedefter. 
At fjerne f.eks. våbenanmeldelser af haglvåben er 
en stor fejl.  

Generelt lader DJs ledelse til at have sluppet 
forbindelsen til den almindelige jæger. 

• der er for lidt om den lille mands jagt .og stordt 
set ikke noget om strandjagt .Og så skal i se at 
komme i gang med at få lavet jagttider frem for 
alt det PJADT med regulering 

• Bare forsætte i sporet 

• Lad være med at genere ejerne af jorden 

• Mere jagtrelevant stof . Drop alt det om ulve, 
rovfugle og alt det som DN og DOF står for!.  Kun 
interesseret i det der er interessant for en jæger! 

• Solen op og nedgang for hele landet som før 

• nej 

• Lidt for mange reklamer. 

• Skriv noget fakta i stedet for stregkoder 

• nej 

• Ingen forslag 

• flere artikler om jagt i ud og indland, flere test af 
våben og udstyr 

• Større åbenhed. 
Lytte mere till medlemmer 

• Eksempler på den "simple" jagt og jægere og deres 
udbytte, jagtformer og holdning til jagten. 
Der er ALT for stor fokus fra mange sider på de 
store/større selskabsjagter/klapjagter, og meget 
lidt på enkeltmands, eller 2-3 personers jagt. Disse 
"simple" jagter skal frem i lyset for den almene 
befolkning, for der er stor positivitet til denne 
jagtform.  
DJ og jægerstanden har været ALT for dårlig til at 
administrere f.eks. andeudsætningen, og det er 
helt fair at den nu udfases og ikke er mulig om 5 år 
- det har jægerne ødelagt for sig selv, og det er de 
store massive udsætninger som har gjort stor skade 
på de små og holdbare udsætninger - den lille 
mand bliver presset ud. 
Så mere fokus på det som de enkelte små 
jagtlejere, og jagtejere gør, hvordan de går på 
jagt og deres store arbejde med forbedringer af 
biodiversitet, levesteder og naturpleje. 

• Jeg har specielt interesse i riffeljagt og ballistik-
nørderi, så det må der gerne være mere af. 

• Dj bliver nødt til at gå ind i de mange rædsomme 
debatter og angreb der florerer på some 

• nej 

• nej 

• ingen forslag 

• nej 

• Langt flere podcast og opslag på Facebook 

• Jeg har ikke forslag 

• Go on 

• Tema numre af jæger er lidt kedeligt, hvis emnet 
ikke interesserer en. 

• Ingen forslag 

• -syntes alt er Ok 
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• Synes at DJ gør det godt, så derfor ingen forslag. 

• ingen forslag 

• Nej 

• ikke så lange   spørgeskemaer 

• "Skriften" i Jægeren bør ikke være så "akademisk" 

• mere om forlægning af vildt og vildt hygiejne 

• stop med at sende jæger med post spil af penge 
send en mail med henvisning til hvor man kan læse 

• Kom ned fra den høje hest, kæmp for åndsvage 
fredninger/tidspunkter fjernes eller flyttes. I er 
ikke på niveau med den almindelige jæger. Kæmp 
for at den almindelige jæger kan komme på jagt. 

• Har intet med magasinet Jæger at gøre, men jeg 
er meget utilfreds med den drejning som 
hundearbejdet har taget. De krav som man kræver 
til de forskellige test har ingen værdi, ligesom 
måden man træner hund på er ude af trit med 
virkeligheden hvis man har en jagthund. Er helt 
enig i at man tidligere har været alt få hård ved 
hundene under dressur, men nu er man virkelig 
gået i den anden grøft. Begge dele er lige dårlige. 

• Bedre oplysning om div. Medier 

• Mener jægerforbundet skal føre jægernes sag.Det 
synes jeg ikke bliver gjort. Det er for fremmede 
eller andre at læse magasinet, det e rikke tilpasset 
nutiden. Har aldrig været ringere. 

• Mere selvkritisk.  
 
Større årvågenhed over for de grønne trendes, 
således at jagten bliver en positiv del i debatten 
om den grønne fremtid, og hele tiden være foran. 
 
Eksempel. Sæt selv en debat om i gang om 
afskydning af bukke 16 maj som ligger i perioden 
hvor den stærkeste buk skal sætte sine videregive 
sine videre, efter min mening er 
afskydningsperioden helt ude i “skoven” 
stammerformenlig faren tid hvor det hovedsageligt 
vat forbeholdt godsjagter at udvælge sig en 
“sommerbuk”  
Man kan selvfølgelig også vente til en eller anden 
miljøkæmper tager teten her.  
Bare et eksempel. 

• Magasinet fokuserer på samme indhold som man 
gjorde for 25 år siden. Trænger til fornyelse og 
redaktionen har helt glemt at der er kommet flere 
kvindelige jægere. 
Sprog, layout og stil er fortsat maskulint. 
Sagt af en mand: trænger til et ordentlig spark i 
r....... og find nogen bedre journalister!!! Gerne 
med holdning og viden til det stof de skriver om. 

• Ingen 

• Drop alle de annoncer.  
Ved godt det giver penge, men det er for meget. 

• Mere faktuel vidensformidling om natur- og 
bestandspleje 

• DJ bør gøre større indsats for mere bæredygtig 
jagt/ansvarlig jagt i forhold til faunaen - 

Hjortevildt - f.eks. ikke bare jagt på handyr 
(trofæbærende) 
men antal nedlagte hundyr pr. år i forhold til hver 
handyr nedlagt pr. år - osv. 

• nej 

• Nej 

• Magasinet bliver med tiden dårligere og dårligere 
selv om der er kæmpe red. udvalg er der vel kun 
en der skriver det meste . 

• Blive mere synlig, jeg var ikke klar over i havde 
facebookprofiul, insta mv.  
 
Jeres App, burde indeholde en form for 
kortlægning ligesom fx. weehunt. 
 
Lave en database til deling af jagter, og udleje 
jagt, som fx. jagtformidlingen.  
 
Jæger en et godt blad, men nogle gange virker det 
som om der blot skal fyld i. Gerne noget mere 
konkret, som fx. test af kikkeret, amo, rifler,  
relavante info om vildt bestande lokalt. 

• Jeg mangler i høj grad rubrikken " Jagtbart i denne 
måned " 

• ingen 

• Jeg er mere til den rigtige natur 

• nej 

• Flere og nyere nyheder på hjemmesiden 

• ingen forslag 

• nej :) 

• Nej 

• Kunne tænke mig en side med de almindeligste 
vildsygdomme og udseende i indvoldene . En 
planche , beskrivelse, betydning i forhold til 
anvendelse af dyrene. Også vildsvin. 

• Undgå nedladende sprogbrug over for medlemmer 
der ikke er enige med den førte politik. Fordi 
nogen er uenige er det ikke god stil at “dumme 
dem” der er som regel 2 sider af en sag og selv om 
man som forening taler noget op er det ikke 
nødvendigvis den absolute videnskabelige beviste 
sandhed. 

• ? 

• Nej er godt tilfreds 

• Forsiderne på jæger har været dårlige i år. 

• Ikke umiddelbart nogen forslag 

• alt er fint som det ser ud for nu 

• God jul og godt nytår til alle. 

• No comments 

• Som det fremgår af mine svar er jeg en ikke 
superaktiv jæger. 
Jeg er stærkt på vej til 80 år og overvejer seriøst 
at afslutte mine aktiviteter som jæger  --  måske 
en overgang indskrænket til riffeljagt på eget areal 
??? 
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• Jeg synes Jægerbladet er fint, når det kommer 
ligger det fremme i mange dage - god 
markedsføring - børnebørn, gæster mfl. ser bladet, 
det vækker interesse - alle elektroniske medier er 
glemt så snart der er klikket væk. - Så behold 
bladet. Det virker. 

• Blive skar på hvad jagttiden er på det fysiske sted 
man opholder sig. Her mener jeg også lokale 
jagttider på Då kro og sika vildt. Hvad der må 
skydes på dagen og hvornår. (før efter sol opgang). 
Hurtig og nem tilgang. 

• Flere gode artikler og jagtture og -oplevelser. 
Der efterhånden kun  en enkelt i hvert magasin. 

• Den er svær når man fyldte 73 i går, og har gået på 
jagt siden jeg var 14.Suhleren cal.16, fra dengang 
har jeg stadig og kan vel holde et par generationer 
til 

• nej 

• Duejagt skal genindføres dom nu er det log 
totalfrefning 

• Ingen forslag. 

• Jæger skal være til at læse og ikke scan 

• Bibehold bladet jæger. 
Jeg gider ikke sidde og kigge på en lille skærm 

• Jeg synes hjemmesiden er svær at overskue 

• Ingen 

• Et jagtblad i hver måned. 

• - Mere aktivitet 
- Gode råd 
- Videoer med temaer (eks. jagt i Tyskland, Polen 
osv) 
- fortæl om hvad i gør for jagten politisk 
- fortæl om jeres visioner for at jagten bliver noget 
for alle 

• Bladet Jæger skal kunne vælges fra og mulighed at 
vælge bladet online 
Det vil spare udgifter og papir , lidt mere grøn 

• Hvis jeg skal læse den magasin bør det være online 

• De nye forsider af "Jæger" var et unødvendigt 
"flop". De er heldigvis blevet lidt bedre, men jeg 
foretrækker "de gamle", der efter min mening 
meget bedre afspejlede, at det er et magasin, der 
relaterer sig til jagt og natur. 
Hjemmesiden er blevet meget bedre, men kan 
stadig godt være mere brugervenlig. 
Jeg er MEGET ked af, at det årlige antal af "Jæger" 
skæres ned til 9 numre årligt. Bladet er simpelthen 
så "livsnødvendigt" for at fastholde medlemmernes 
fornemmelse af tilknytning til DJ. Jeg synes, at I 
skal arbejde meget målbevidst på at få det op på 
11 numre igen. 

• kunne ønske mere naturvidenskabeligt stof (se 
f.ex. Biologforbundets blad: Kaskelot) og lidt færre 
røverhistorier fra de riges færden i fremmede 
lande (jeg synes det er ret uinteressant om man 
kan købe sig til retten til at skyde en leopard i 
Afrika!) 

• Hjemmesiden kunne bruge et stort løft 

• Artikler, som netop giver viden og erfaring videre _ 
tips er altid godt. 
Et fastpunkt - med tips til træning af hunden og 
jagthunden. 
Gode kursus beskrivelser, og at man netop for en 
deltager beskrive, hvad udbyttet har været. 
At det er nemt, at finde relevante kurser - syntes 
det er lidt svært hvis man kun benytter Jægerne, 
som magasin - kunne være fedt med en kursus 
liste. 
Madopskriften er altid god - men kunne man måske 
også beskrive hvordan man evt. laver pølser o. 
Lign. 

• Det sidste års emneopdelte blad er ikke godt. 
Mange af artiklerne lapper over hinanden. Nogle 
artikler opsummerer bare tidligere beskrevne 
forhold. Der skal bedre styring til, hvis det skal 
fungere. 

• I den nuværende version af Jæger savner jeg sol-
op- og -nedgangstider og jeg savner også oversigt 
over den aktuelle måneds jagtbare vildtarter. 
Jeg er også ærgerlig over at man skal scanne QR-
koder for at få mere viden om et beskrevet 
emne/historie m.v. - og det var især i maj 
nummeret, hvor jægernes oplevelser fra årets top-
10 bukke skulle hentes via QR-koder. 
Jeg bemærker i øvrigt at netop maj-nummeret i 
2024 er sparet væk  -  det er en stor fejltagelse, da 
rigtig mange jægere ser frem til netop bukke-top-
10 i maj-udgaven som inspiration for den 
forestående bukkejagt. 

• nej 

• Hjemmeside skal være lette at finde rundt i. 

• Annonce med schweisshunde 
I jæger. 
Har selv været schweisdhunde fører siden 1975 

• ingen 

• Var ikke bekendt med at DJ var på instagram :-) 
 
Online er selvfølgelig meget svær, men mangler 
flere debatter som kan diskuteres. 
 
F.eks. afskydningen af kronvildt, især hjorte, ved 
godt det er et ømtåligt emne, men her mangler 
viden at bliver delt ud 

• Manger tillægget med lokale informationer. 
Uden det er "Jæger" et ret ligegyldigt blad. 
Har aldrig oplevet jagtkammerater sige "Det har 
jeg læst i Jæger" 

• måske oplysninger om jagt i andre lande, for der er 
mange der går på jagt i udlandet. jeg ved godt der 
er artikler i bladet om dette emne.men der kunne 
godt være oplysninger om kaliber valg i de lande 
man jager og vildt arter. med venlig hilsen 
p.s.  god jul 2023. 

• Lidt flere jagthistorier, gerne nogle af de sjove 
som i gamle dage 

• Ved at varetage jægernes interesser og ikke gå 
jagtmodstandernes ærinde. 

• Desværre ikke 
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• nej 

• ingen forslag 

• Få den nye måde med temaer væk fra bladet 
hurtigst muligt det det gør store dele af de fleste 
blade dødkedelige for de der ikke er specifikt 
interesserede i temaet. 

• ingen forslag 

• Mere tilbundsgående test af våben ammonition 
..det I laver er mest til ny jægere . 
Vi står alt for svagt og dårligt politisk og vi bliver 
stemt ned gang på gang med  bla jagt tider på nye 
arter eller forlængelse af jagttider 

• Jæger burde tage ømtålelige problemer op, som 
masseskydning af fasaner. Ned gravning af skudt 
vildt. Afskydning af hjortevildt (kun trofædyr er 
interessante), så vi undgår en massetilvækst af 
f.eks. Krondyr som her i Nordvestsjælland 

• Tiden er rent fra mig, men nyder alt den jagt jeg 
kan deltage I. 
For jeg er jo blevet 78 år, nu. Har brugt jagtens 
glæder siden jeg begynte med at gå på jagt med 
min far. Så det er vel 70 år siden. 
Og har altid haft mange hkt at gå på og jage, så 
jeg harn fået det vilt som jeg har behov for, og 
uden ret mange penge! på det! 
 

• Skal lige finde ud af at bruge den 

• I bør fokusere mere på vildthåndtering. 

• Nej 

• jeg synes at med så stor en medlems skare er det 
skidt at skære ned på antallet af magasiner. så 
hellere lave nogen af dem digitale 

• Appen kunne måske få et lidt mere morderne 
udtryk 

• Ingen forslag 

• Det er en skam at kursistmapperne udgår , jeg er 
kursus 
lærer og gør flittigt brug af disse mapper , så dem 
MÅ I 
IKKE SLØJFE . 

• Umiddelbart synes jeg bare det er hyggeligt at 
kigge i fra tid til anden. 

• . 

• ingen forslag 

• Mere om dansk jagt 

• Lidt mere omJAGTHORN ! 

• ingen 

• Giv mulighed for frasige sig magasinet mod lavere 
kontigent 

• ingen 

• no komets 

• jeg syntes efterhånden at skrift størrelsen er 
blevet for lille. Jeg har svært ved at læse bladet. 
Så jeg tænker på at sige bladet op næste år 

• Ingen 

• Nej 

• Lokal kursus i bekæmpelse af mårhund, og låne 
udstyr til jagtforeningen der kan gå på omgang af 
medlemmer. Søg fonde. 
Kikkert nat. Fiskepiller. 
Skydepris for mårhund 300,. 
Fældefangst 

• ingen forslag 

• Synes den forrige version var bedre.flere jagt 
historier, tests. I stedet for at køre med et emne 
pr magasin. Og forsiden var tusinde gange bedre.( 
lignede et jagtblad ). Mvh 

• Ingen 

• mere jagt og være mere kritisk overfor urigtige 
indslag og artikler. 

• Finder at de fleste jagtreportage der er i 
magasinet, er opsat, mener derfor at man skal 
bruge mange flere kræfter på at komme ud og 
deltage i foreningsaktiviteter, her både jagt og 
andre foreningsaktiviteter.  
Vi behøver ikke at gøre alle indlæg til 
proffessionelle aktiviteter, de udenlandske 
reportager burde være meget mere oplysende f. 
eks. om opdræt i udland af hjortevildt der skydes i 
Polen og andre lande. Ulv er fredet jf. EU men der 
er stadig ulvejagter i østlige EU lande. Fortæl 
hvorfor og gå i dybden. 

• NIL 

• jagttider i magasinet 

• I jagtbladet savner jeg artikler om renovering af 
gamle våben og vedligehold af jagtvåben og udstyr 
generelt. 

• flere spændende madopskrifter med forskellige 
vildtarter 

• Ingen forslag 

• S 

• Den er god 

• Er godt tilfreds 

• Bladet giver ikke meget værdi - kan læse det på 30 
min og smide det ud 

• Jeg er meget tilfreds med test af udstyr og mad 
opskrifter. 

• Drop helt papir versionen af reklamemagasinet 
jæger.  
Det er no Go for en grøn organisation.   
Har helt opgivet jæger, alt for mange annoncer og 
generelt alt for meget jagt snobberi. 

• Jer er politisk ret uening i DJs politik på mange 
punkter 
Jeg synes det er ganske urimeligt overfor vildtet at 
man nu må skyde klasse 1 vildt med 6mm blyfri. DJ 
har åbenbart glemt det gamle ordsprog "jo tungere 
kuglen er jo bedre leverer den budskabet". Det er 
vel bare for at tækkes nogle politiske idealer. i 
øvrigt forkert  at hævde at blyfri er fuldt ud så 
godt som blyholdigt. Det er fysisk umuligt at få 
samme BC på en 6mm 90 grain blyfri kugle 
som på en med bly på grund af vægtfylden. 
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90 grain er nævnt fordi det er den kuglevægt med 
blyholdigt, som en kaliber 243 riffel med stigning 
1:10" kan styre og det er den normale stigning for 
den riffel 
Det er også irterende at læse At DJ mener at 
kuglediameter 6mm er ("236") når det rettelig er 
"243" 
Jeg er klar over, at DJ som sådan ikke kan ændre 
det, men det iriterer mig, at DJ skal dende penge 
til 2 organisationer som begge inderst inde ønsker 
jagt ad hækkenfeldt til. 

• behold det fysiske blad. 

• Mere faktuelt- mindre jagthistorier 

• Knæk og bræk 

• Jeg er modstander af QR koder, hvor man skal læse 
artikler færdig, har derfor opsagt bladet JÆGER 
som jeg ellers troligt har læst  i 58 år.  
 Desuden mangler jeg siden med jagtbart vildt ! 

• forslag ingen.jeg er ved udface jagten, på grund af 
helbred og alderdom 

• flere gode jagthistori 

• Bruger ikke de digitale medier. Er meget glade for 
Jæger 

• Artiklerne er ofte ikke dybdegående nok. F.eks 
artiklen om blyfri amm. Her savner jeg mere 
uddybende om forventede chockvirkninger de 
enkelte kugler kan have. Jeg har nu prøvet 4 
forskellige og der er meget stor forskel, som ikke 
stemmer overens med billedet i gelatinen. 
Kaliberen er 9,3 x 74R 

• nej 

• Færre reklamer 

• ! 

• Hjemmesiden må gerne blive mere overskuelig at 
navigere rundt på 

• ved ikke 

• ingen 

• Fortsæt med at tage mange forskellige emner op. 

• Jeg går meget på jagt i Tyskland. Har eget revir på 
15. år. 
Forstår ikke hvorfor Danmarks Jægerforbund ikke 
arbejder aktiv for, at den danske jagtforsikring 
godkendes af de tyske jagtmyndigheder. Ligeledes 
burde Danmarks Jægerforbund arbejde for en 
international jagttegn, således at jægerne slipper 
for at indløse tysk, svensk m.fl. jagttegn. 

• Mere om strandjagt!!! 

• Nej 

• Godt som det er 

• Vær lidt mere tydelige og vedholdende i oplysning 
om ændringer i love og regler. F.eks. optagelse af 
haglbøsse i det Europæiske våbenpas og 
indberetning af udsætninger af ænder og fasaner. 
Sidstnævnte har fået meget kritik på det seneste, 
men der er faktisk mange jægere, der ikke har 
vidst, at det var et krav. 

• fortæl de danske jæger at de skal bruge mere på 
natur pleje som at plante træer og lave  
fodermarker og det skulle koste mere at gå på jagt 
i danmark og færdes i natuern lave en afgift til alle 
der færtes i naturen  heste-cykel-svampe -kondi 
personer -det der med bare at give 1000kr i en 
forening så kan du bare skyde løs det går ikke 

• For meget riffeljagt,for lidt haglbøssejagt 

• Hold fast i jeres indgang til medlemmer og jagten. 

• Nej 

• Nej 

• Ingen forslag 

• Bladet Jæger var bedre før i tiden 
Mere allround 

• Ved ikke 

• nej 

• Nej 

• ingen 

• Bedre åben debat, ledelsen er helt væk i der 

• Jagtfortællinger 

• Gøre mere for jægernes interresse . Sørge for at 
forklare ikke jægere jægernes arbejde for at passe 
alle naturens dyr og blandt sørge for at holde 
naturen i balance. 

• For mange reklamer , det kunne godt være mindre 

• Det bør være muligt at vælge papirversionen af 
JÆGER og kun læse online til en reduceret pris. 

• ingen ideer 

• Det er en kæmpe fejl at man lægger sig ud med 
landbrug og skovbrug.  Det er en endnu større fejl 
at man går i seng med DN, som har som mål at 
afvikle al jagt. 

• Flere af de super gode opskrifter fra Finn Kallesø 
Sørensen 

• Mere om vildt behandling efter skuddet . 

• oplyse  mere om nedskydning af ulve .  
Det er det største minus for dansk  natur at vi har 
fået  
dette krepyl tilbage igen. De skulle alle ned 
skydes. mvh Ryno Rasmussen 

• Der er for meget tørt stof i jæger 

• ærgeligt at der skal bruges smartsphone for at 
læse forskellige artikler. Fint med de specille 
artikler som henvender sig til en mindre gruppe, 
men så som Topti  bukkejagt, hvilket må være 
meget interessant for mange, det er en skam. 
Hvilken aldersgruppe læser jæger, er det 
undersøgt. Hvis det er flere ældre rammer  i ikke 
dem. Ved godt det er smart og nemt for de unge, 
men læser de det. 

• ingen forslag 

• Jagttegnet skal kunne fås både som kort og i app, 
samtidig. 
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• Min tid på jagt i Danmark er stort set afsluttet, 
idet jeg næsten kun går på jagt i Sverige i egen 
skov m.m. 

• ved ikke 

• ikke pt 

• For min kunne bladet jæger godt afskaffes helt. 
Jeg gider ikke læse det mere, det er fyldt med 
reklamer og store fyld fotos. Der er ikke læse stof 
nok  mere. Mit yndlings nr af jæger var maj, hvor 
mange kunne læse små beretninger fra de jægere 
som havde skudt top 10 bukkene, nu skal scanne og 
kan kun høre lyd. Så kan det være det samme for 
min skyld... 

• Jæger er Ok men kedelig! Læs “the field” den er 
nedre og langt mere underholdemde 

• Jeg har Magasinet Jæger fra 1992 og til nu hvis i 
kender nogen der er interseret 

• ved ikke 

• Xxx 

• Gøre hjemmesiden mere overskuelig måske med 
lidt brugervejledning til at bruge den optimalt 

• Bruger dem ikke 

• Bladet skal kun sendes til dem der ønsker det pga 
miljø og spild. 
Online jagtblad må være tilstrækkeligt. 

• Jæger APP : GPS baserede lokale jagttider : Lav de 
fredede røde, eller minus over,  istedet for at 
fjerne dem helt. Det er rart hvis man kan se 
hvornår der er jagttid på arten. 

• Mere fokus på jægerhåndværk 

• Artikler om revirpleje 

• * 

• Medlemsbladet  er udgået det er en mangel. 
Der er for lidt plads til nyheder/information fra de 
lokale jagtforeninger 

• Hjemmeside er ikke altid overskuelig og søge 
funktion giver ikke altid de hits jeg søger 

• Nej 

• Ved ikke 

• Jeg syntes Jæger magasinet er et flot magasin.  
Jeg forstiller mig, at man kan bruge omkostninger 
på udbringning og tryk bedre if med elektroniske 
midler. 

• Ikke umiddelbart nogen 

• Nej 

• Jeg savner de gode historier, der var i "gamle" 
dag..... skrevet af Lasse S og Steen Axel Hansen, 
hvor der var humor og det var så ....jordnært. 
 
Nu er der meget politik og videnskabelige 
undersøgelser i jæger og beskrivelser af udstyr etc. 

• App,en er god 
Jagt bladet er for tyndt indholdsmæssigt i forhold 
til tidligere.  
Uinteressant 

• nej 

• Vil gerne se en samlet appløsning til jagt i 
Danmark. Bruger både forbundets app og WeHunt. 
I kombination fungerer det godt, men ingen af dem 
alene. 

• der fokuseres alt for meget på talskydning og 
trofæstørelse, og jagt for de bedre bemidlede 

• Indslag fra jagtforeninger, Alm jæger ikke altid de 
“ kendte” 

• Lidt mindre fokus på hav og strandjagt 
Lidt mere fokus på enkeltmandsjagt på små 
revierer 

• Fremme videns artikler, og minimere 
fortællinger/prosa 

• Nej ikke lige nu 

• Det er lang tid siden jeg har set/læst omkring 
emnet PRS 

• Jeg har ingen forslag da alt er ok 

• Nej 

• Flere spændende jagtbeskrivelser 

• Passer fint til mig 

• Afstandsmål i app 

• Jæger bør fokusere på særlige 
jagtoplevelsesberetninger. 

• Vise jer nået med i den offentlige debat 

• Jeg finder mange af de i Jæger bragte 
jagtberetninger for trivielle. 

• Med fare for jeg ikke har studeret appen 
ordentligt.kunne jeg godt tænke mig en side der 
viser alt jagtbart vildt med datoer ud for i en lang 
list ,istedet for jeg skal trykke på alle for at se 
jagttiden. 

• Nej 

• Jeg har været medlem for at få bladet, men der er 
mindre og mindre stof, der interesserer mig. Alt 
for meget organisatorisk, jagtpolitisk, lokalt 
foreningsstof og opdragende, jagtmoralistiske 
artikler; alt for lidt om jagtoplevelser og om 
klovvildt 

• Bruger kun jæger app. Jagttider.!! 

• Nej 

• Flere opslag/artikler om “almindelige jægere” og 
husmandsjagter/ små jagter, hvor almindelige 
jægere kan spejle sig selv og sine jagter i. 

• Med den nye tema opdeling af Jæger er de enkelte 
numre generelt blevet mindre interessante. 
Undtaget når et tema rammer ens interesser. 

• ingen 

• Det er en større udfordring, men jeg tror st jo 
større læser/medlems indhold der ef i DJ’s 
indhold, jo mere vil folk læse og og deltage i DK’s 
indhold. Tror gerne vi også vil høre om andres 
erfaringer, historier og anekdoter og ikke kun 
redaktører og eksperters gennemarbejdet indhold 
med test og egenviden.  
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Nogle gange virke det som om at DJ skriver for DJ 
egne ansatte og ikke for det spraglet gardin af 
jægere og medlemmer i det ganske land. Gør de 
små historier store og gør små problemer 
relevante. Også selvom DJ gør et kæmpe arbejde 
politisk og organisatorisk. Hatten af for det. 

• Ingen 

• Jeg skal vide at de findes og hvor før de kan 
bruges. 

• Der bør være meget mere lokalt læsestof i jæger 
ude fra alle de jagtforeninger der findes. 

• Ikke at bruge SoMe der kræver registrering (som 
facebook, instagram, ...) 

• Go jul og godt nytår 

• Nej 

• nej 

• DJ hjemmeside og siderne for de lokale foreninger 
virker meget ringe og er meget lidt brugervenlige, 
det er slet ikke up to date i forhold til alle andre 
hjemmesider. 

• Det handler efterhånden mest om at bringe artikler 
der gør andre grønne organisationer tilfredse 

• Ingen forslag 

• Ingen forslag til medier, men hel ærligt, få nu 
strømlinet jagttider på klovvildt, total forvirrende 
med forskelle pga geografi, hvorfor kan de ikke 
være ens i så lille et land. 

• Syntes bedre om det gl. layout af jæger. 
Hvis der skæres ned på antal udgivelser, tror jeg 
det kommer til at koste medlemmer. 

• Flere jagt historier i Jæger 
Artikler om simpel vildt pleje 

• Lav portrætter af jægere og folk som gør en ekstra 
indsats for vildtet.  
Ikke nødvendigvis de ekstreme, men mere dem 
som får gode resultater med små midler og gode 
idéer. 

• Nej 

• Nej 

• det kan kun blive bedere 

• I.a.b. 

• Jeg savner en omtale af emnet: Hvordan slutter 
jeg som jæger: dels gradvis nedtrapning, dels 
afvikling af våbenskab med indhold, m.m. 

• Det ville være godt om der var en funktion hvor 
man kunne se hvor andre jægere opholdte sig 
under en riffeljagt - noget med at man melder 
mobil nr ind i en gruppe og bruger funktionaliteten 
i f.eks. "Find My friend" som findes på iPhone til at 
se hvor andre opholder sig. Der skal være en 
begrænsning på hvor længe gruppen kan være 
indmeldt - antal timer eller dage. Det ville være 
helt godt hvis man via f.eks Bluetooth kunne melde 
sig ind i en sådan gruppe. 

• nej, bruger dem ikke på nuværende tidspunkt 

• Jeg finder stadig at magazinet fokuserer for meget 
på store trofærer, horn og lignende drengepral. 
Efter devisen min far kan banke din far - det kan 
min mor også :-) 
 
Oplevelsen er vigtigere en hornet - medmindre 
man tilhører SDS gruppen (smal dick syndrome) 

• Jeg syntes det er fint at det ikke er historier fra 
jagt i udlandet der præger jagtoplevelser i jæger, 
men oplevelser fra DK / norden. 

• DJ, må i hastig fart reformere sig selv. Der er brug 
for en langt mere udadvendt, proaktiv, selvsikker 
og udfordrende kommunikation.  
DJ skal i langt højere grad stille krav til sine 
medlemmer om konstant at udvikle sigt. Således at 
jæger håndværket er noget vi med rette kan være 
stolte af, samt kan høste almen anerkendelse i 
befolkningen. 

• Jeg synes bladet Jæger var bedre for 2 år siden. 

• Nej det har jeg ikke 

• Bedre test af udstyr. 
Jagtberetninger 
Mindre reklame 

• Jeres kommunikation handler jo ikke kun om 
envejskommunikation i artikler etc. men også 
medarbejdernes kommunikation per telefon og per 
mail og den handler på såvel form som indhold. 

• Mere reklame for at disse medier findes. 

• Nej 

• Skrive flere jagt historier og ikke alle de test af 
udstyr 

• I.B. da jeg ikke rigtig benytter dem 

• Gerne flere annoncer  og grej/våben anmeldelser 

• AppenJæger trænger til at moderniseret. Den er 
tung at bruge i felten. Man skal kunne indtaste 
lokation og observeret vildt på et senere tidspunkt 
når man er hjemme. På fællesjagter slår jeg bare 
streger på papir, når vi efter såten drøfter hvad vi 
har set. 

• Mere lokal nyt 

• Bukke topti skal være med i bladet!! Inklusive 
historierne 

• Jæger skal som nu udkomme HVER måned. 
Det er godt med beskrivelse af undersøgelser, men 
der skal ligeledes være flere jagtbeskrivelser 

• Begynd at arbejde for jeres medlemmer, og jagten 
i almindelighed, i har en formand der er godt igang 
med at lukke for jagten i danmark,husk på det er 
medlemmernes penge der betaler jeres løn, derfor 
skal i være loyale over for dem og ikke kun arbejde 
i egen interesse.Husk at et samarbejde med dansk 
landbrug er nødvendigt hvis vi skal gå på jagt ,lav 
direkte valg til hoved bestyrelse, man kan max 
sidde 2 perioder i hovedbestyrelsen, så slipper man 
for taburetryttere og får forhåbentlig en bestyrelse 
der vil jagt og sine medlemmer 
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• Bruger ikke podcast og sociale medier. 
Vedr. Magasinet jæger, app og hjemmeside, 
fortsæt det gode arbejde. 

• Er holdt op med SoMe. 

• Har ikke nogen forslag 

• ingen 

• Færre eksemplarer af medlemsbladet. 
Spild af penge og papir med et blad pr- måned. 
 
Et stk. pr. kvartal er rigeligt. Eller halvårligt. 

• skydeinstruks til lerduer omkring skydning af 
doubleer på side, spids og bag duer 
 
DET MANGLER RIGTIG MEGET 
 
Forskel på baneskydning og skydning på jagt ift 
foran hold 

• Ingen. det fungerer rimelig godt som det er. 

• Det ville være rart, hvis man fik svar, når man 
indsendte artikler, som ikke bliver optaget. 

• Udfase bladet jæger i løbet af 5 år.  
Jeg kender til appen dj med det kan jo være et 
emne i bladet jæger 

• MERE INFO. OM REGULERING AF FORSKELLIGE 
VILDTARTER. STØRRE INFLYDELSE PÅ 
REGULERINGSTILLADELSER (BRAMGÆS) 

• Den elektroniske udgave af “Jæger” mangler en 
søgefunktion, der kan søge igennem samtlige 
numre udgivet og eller indenfor en given selvvalgt 
periode.  
Det er rimeligt håbløs at finde en artikel man 
husker at have læst for x år siden eller finde alle 
artikler om test af skydestokke eller ……. (kunne 
blive ved).  
I håb om at jeg ikke har overset at I skulle have 
indført ovennævnte. 

• Jeg synes det opfylder mine behov. 

• Hvordan man på mange måder med frivillig indsats 
kan gøre mere for vildtet. 
Både på egne arealer, men også på offentlige og 
andres arealer efter aftale. 

• Det kunne være valgfri om man ønsker jæger 
bladet/ reklamer tilsendt 

• alt OK 

• Jeg har ingen forslag. 

• Hjemmesiden er rodet og uoverskuelig 

• Nej 

• Ingen 

• N.N. 

• Lidt mere overskueligt på hjemmesiden første side 

• Er desværre ikke aktiv mere - men glad pensionist 
som i sin tid begyndte på jagten sammen med 
svigerfar som drev strandjagt i over 60 år. 

• I bladet bør I droppe de store fotos, som kun tager 
plads. De ses, men studeres ikke. 
I stedet kunne I skrive mere tekst og ikke blot 

skrive et link, som man så kan bruge tid på at finde 
frem. 
Tekst på en skærm, stor eller lille, er hurtig glemt. 

• JEG ER YDERST TILFREDS ... MED JÆGER-
HJEMMESIDE- APP-PODCAST-SOCIALE MEDIER ... 
DET KAN IKKE BLIVE BEDRE-FORTSÆT MED DET 
SAMT FREMTIDIG UDVIKLING  
AF JAGTBLADET ETC. .. MED SAMME IDE/ÅND SOM 
IDAG 

• Jeg tror alle organisationer bruger alt for meget 
krudt på for mange sociale medier. 

• Støt om proaktivt op om arealkrav for hjortevildt. 
Der er for megen afskydning som ikke er 
bæredygtigt. 
Både på små og store arealer (over 50 hektar). 
Mådenhold med hundyr - afskydning alt for høje på 
udvalgte små arealer. 
 
Afskydningen i dag af både han- og hundyr inklusiv 
kalve ikke bæredygtig på mange arealer - uanset 
arealstørrelse. 
 
Uden Statsarealer og godser samt udvalgte private 
lodsejere var der ikke kronvildt og dåvildt, da 
bliver jaget alt for voldsomt på omkringliggende 
arealer. 

• Jeg kan ikke hente appen. 
Søgefunktionen på hjemmesiden er elendig. 
I magasinet Jæger er der alt for stor fokus på at 
undskylde, at vi er jægere. Alt er gennemsyret af 
løftede pegefingre og moral og etik, i stedet for 
mere fokus på det sjove i at være jæger. 
Et eksempel er en nylig forside holdt i dunkel -
næsten sort, hvorpå det fremgår, at hvis man ikke 
passer på kan man blive dement af at gå på Jagt. 
Helt ærligt - hvor mange nye jægere tiltrækker 
det? 

• Lettere adgang på digitale medier og mere 
overskuelighed. Kig på hjemmesiden F.eks 
kursuskalender er fra 2023 nu den 21/12 2023 
Dette med gamle nyheder går igen og gør man ikke 
gider og bruge DJs medier. 

• Færre små jagtberetninger i Jæger 

• Nej 

• Ingen forslag 

• Jeg er i målgruppen men vidste slet ikke det findes 

• Lav nogle gode artikler om jagt  
Og vær mindre politisk. 

• Jeg vil egentlig godt nøjes med at læse Jæger 
online. Har forsøgt at finde frem til at kunne 
afmelde den fysiske version, men uden held.  
 
Så en nem mulighed for at til- og afmelde den 
fysiske version. 

• Intet 

• Nej. 

• Få flere og aktuelle emner, love, regler hurtigere i 
bladet. Ang hjemmesiden: man skal lede længe for 
at finde hvor man eks kan tilmelde FM og listen for 
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deltagelse.  Der skal noget mere i om våben og 
udstyr. Kan app med jagttider ikke gøre bedre 
sådan ALT jagtbar fremgår på den aktuelle lokation 
automatisk. 

• Nej, men pas på, at kvaliteten af bladet ikke 
forringes. Det skal være en fornøjelse at sidde med 
den fysiske udgave i hænderne 

• Jeg synes der kunne være mere om forlægning af 
dyr eller kød. Det er ret vigtig og forbundet med 
mange myter. 
Promover pod Casting endnu mere 

• Faglige, fakta baserede artikler, om diverse dyr, 
der er jagtbare. _ levesteder, alder, foder, yngle, 
oprindelse. osv....  
Men måske også om dyr der ikke er jagtbare, eks 
andre fugle arter, der har været jagt på, og 
hvorfor der ikke er jagt på dem mere (svaner eks).  
Evt en udveksling af artikler med DOF, de har 
mange spændende artikler om fugle, indslag fra 
dyrlæger om foder til hunde, skader på hunde mm. 
Det behøver ikke være et helt tema i bladet, men 
kan også være kortfattede artikler, der køre som 
en serie, med et "koncentrat" af fakta. 

• Ingen umiddelbare forslag 

• DJ har nogle fantastiske vildthygiejne undervisere. 
Jeg savner at deres kursus materiale er tilgængelig 
efter endt kursus. 
Det er ikke tilfredsstillende at gennemgå et så 
vigtigt kursus, og så være overladt til sin egen 
hukommelse efter 3 timers PowerPoint.  
Selv afholder jeg mange kurser både fagligt og i 
frivilligt sammenhæng. Men alle mine kursister får 
enten kursus materiale på USB pind eller tilsendt 
som PDF fil.  
Synes ikke det er tilfredsstillende ikke at modtage 
materiale efter endt kursus. Det må i absolut 
kunne gøre bedre. 

• Jeg mangler mere lokalt stof, atikler om lokale 
jagtforeninger. 

• nej 

• Ved at samle info i et medie. 

• Jeg mangler til tider en lidt skarpere holdning til 
visse emner. Især omkring naturen i det åbne land, 
landbruget og feks National Natur Parker.  
En skarpere holdning til vildtforskningen på 
relevante områder kunne også ønskes.  
Våbenlovgivningen i DK og administrationen heraf 
kunne man også godt have en skarpere holdning til.  
Og dermed også en bedre dækning af disse emner. 

• Nej for jeg er tilfreds med det jeg faar. 

• Færre reklamer i Jæger. 
Mindre med spektakulære jagtrejser til new 
Zealand etc 

• Gå forrest som naturbeskyttere af biodiversitet 
...også med kritik af sprøjtemidler og andet der 
ikke er populært hos landbruget. 

• Tar hon om bram gæs og vi mår sætte ænder ud i 
gen alt det mådæne pjat i har gan I 

• Ingen 

• Mere diskussion mellem synspunkter så de 
forskellige grupper der er repræsenteret inden for 
jagt får større forståelse for hinanden 

• Nej 

• Jeg syntes at de indlæg der er skrevet er fint nok 
for mig. 

• Der er for meget om dyr jagt i udlandet! 

• Ikke lige nu 

• Den kvalitet af billedmateriale, som i hidtil har 
været kendt for, skal bevares og udvikles. Det er 
en af de kvaliteter som altid har imponeret mig. 

• Jeg går ikke på jagt ret tit, men er med på 
opsamlinger med hundene. 

• Ikke umidelbart 

• Sørge for at lave nogle landsdækkende rabataftaler 
med jagtbutikker 

• Jeg er ikke stor fan af kommunikation via sociale 
medier. Den er ofte overfladisk og unuanceret. 
Desuden fører den nemt fladpandede kommentarer 
med sig. Jeg har forståelse for, at Jægerforbundet 
skal være der, men jeg mener ikke at det er her 
man skal bruge mange ressourcer. 

• Det er ok 

• I skal have mere på fokus på at informere at i er på 
disse medier : app, podcast og sociale medier 

• jeg er glad for jagtbladet samt youtube har ikke de 
store ønsker 

• Mulighed for at fravælge det fysiske magasin 
“jæger” 

• Gerne mere stof om den almindelige lille jagt og 
forenings jagt 

• Gerne mere `almindelige` jagthistorier, gerne 
noveller fra de gamle forfattere, Bulganis, Kaj 
Munk og andre som i de gamle blade fra før 
sammenlægningen af Landsjagtforeningen, Strand 
jægerne og Dansk jagtforening. 
Der var altid flere gode sjove historier i bladende i 
70er og firserne, det var hyggeligt og de kan da 
sagtens gentages. 
 

• Når man læser jæger på nettet så kan man ikke 
bladrer men altid starte forfra mega træls  

• Magasinet er blevet meget tynd og med få 
relevante artikler 

• Jeg var slet ikke klar over alle de tilbud foreningen 
har. 
 
Måske skal der gøres bedre  opmærksom på det 
ved indmeldelse 

• Kommunikationsformen er ikke det store issue - 
derimod, hvad der kommunikeres og hvordan DJ 
udnytter den politiske vægt medlemsskaren bør 
give. 

• flere podcast og flere udsendelser om 
jagrelaterede emner gerne som streaming. 
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• Spar penge : nedlægge det fysiske jæger blad.  
 
App hjemmeside mm er nok i dag. 

• Den vigtigste opgave er at få folk til at forstå at 
jagt er sundt og gidt for dyrene ift at få kødet fra 
bur og stald. Det er så nemt med I har desværre 
ikke fokus på det. 
Dette vil gøre tingene nemmere på mange 
områder……. 

• Ønsker magasinet bliver et magasin med langt 
færre artikler om personlige jagthistorier. Det vil 
glæde mig meget, hvis magasinet kommer til at 
indeholde flere tests af udstyr og beskrivelser af 
jagtpleje, udsætning, jagtformer med gode råd til 
hvad der bør være på plads for større chance for 
succes. 

• Er tilfreds med det som det er 

• Nej 

• Umiddelbart ikke. 

• Nej  jagt for mig er ved at gå på hæld,  fik 
jagttegn i 1975 så nu er  Naturen der trækker 
mest.  og så mine venner i gennem langt tid,  er 
stadig på jagt 

• jeg ønsker at jeg kan læse om det hele i jæger, 
som før, da jeg ikke bruger af de sociale medier 
osv. 

• I kunne jo skrive en artikel om hvor dårlige i er til 
at varetage jægernes interesser og rettigheder i 
forhold til jagt og jagttider. Hvor lidt i bidrager til 
at sætte fokus på jægernes kæmpe bidrag til 
naturen i forbindelse med den grønne omstilling. 
Herunder jægernes kæmpe bidrag igennem arealer 
med tilplantning af vildtremiser, fodermarker og 
genindførsel af vild natur, genopretning af skove 
og vådområder. 

• jeg vil gerne være fri for at modtage et fysisk blad 
og tilgå jæger online. Sidste gang jeg pråvede at få 
det ændret, var det ikke muligt (det er flere år 
tilbage). 

• At hjemmesiden bliver mere overskuelig. Det 
opleves, at der skal bruges mange klik for at finde 
den relevante viden. 

• Det er ok, som det er nu. 

• - 

• Flere anmeldelser af våben og andet udstyr, 

• drop annoncer/reklamer fylder for meget 

• Målret interesser 

• Nej 

• Jægerappen er ikke fuldstændig intuitiv at bruge, 
heller ikke flere gange i træk 

• ? 

• De må gerne oplyse om regler og love I vores nabo 
lande Sverige og Tyskland der er 1000 vis af 
danskere der går på jagt der og ikke kender noget 
til love og regler f.eks. natkikkerter og Lyddæmper 

• tilbage til den gamle udforming og væk fra tema. 
Der skal være underholdning i bladet, test, 

jagtrejse historier osv. Der er for mig for meget af 
det samme "videnskab" 

• Om jæger: 
Det gamle lay out var bedre 
Forsiden,i det nuværende blad, er ikke godt. Man 
mangler følelsen af en naturoplevelse, når man ser 
forsiden. 

• Det er dansk magasin ,så skirv om dansk jagt. 
Der er alt for meget udenlandsk stof 

• Bruger den ik rigtigt 

• Jeg synes tema numrene er en god ide. De bliver 
ofte for overfladiske 

• Bladet jæger bør udskoles. Send den som 
nyhedsmail og med mulighed for online læsning.  
Den er for omkostnings tung målt på mængden af 
folk der reelt læser den. Den er min vurdering. 

• Mindre fokus på hjortevildt. Mere af af alt andet. 

• Syntes der er for meget jagteejser og for lidt jagt 
for folk med almindelig indkomst 

• Iab 

• Ved at ændre grundholdning. 
Dj’s holdninger er alt for føjelige. Visse 
organisationer er imod jagt - de bør “bekæmpes” 
langt mere markant. 
Jeg kender ingen jagtmodstandere. 

• Jeg er ikke sikker paa at DJ absolut skal vaere paa 
alle sociale medier saasom Instagram of Facebook. 
Denne understregelse vil jeg et fingerpeg hvor I 
skal laegge jeres kraefter 

• NEJ 

• Egentlig ikke 

• Nej 

• Sikre at influencere ikke påvirker jagten og dens 
traditioner, med mangelfuld viden og manglende 
erfaring. 
De har berøring med mange folk som desværre 
trækkes i deres retning, og mangel på traditioner 

• Meget mindre reklamer og flere jagt beretninger 

• nu har i genoprettet samarbejde med de stående, 
så syntes jeg også der skal tilbydes kurser indenfor 
det, en stående er ikke en lab eller spaniel, - 
opstarten er meget ens, men en stående har bare 
mere jagtiver, og den del kunne man godt holde 
kurser/uddannelser omkring, således flere tilvalgte 
en stående, jeg føler lidt man i DJ kun arbejder for 
de samarbejde racer, fordi det er nemmest 

• Flere detaljer om opmålte bukke 

• Lav ugentlige indslag på Youtube som Fieldsport 
Britain, især med hvad der rør sig politisk inden for 
jagt. 

• Vi skal kommunikere vores holdninger klarer. 
Vores formand skal frem i lyset og ståved det vi 
laver og turde italesætte det "negative" ved vore 
modstandere. 
Det er fint at give taletid tid vore modstandere, 
men det bør følges op af kritiske spørgsmål til 
dem, så de kan få lov til at forklare sig. 
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DJ har været helt usynlig i debatten om NNP. 
Der har vi været alt for ringe til at bruge 
videnskaben til vores fordel, men blot accepteret 
det vore modstandere har sagt. Hvilket indebære 
at ALT jagt er forbudt i NNP, på trods af at der 
INTET fagligt belæg er for dette, altså har 
forskerne fra AU fået gennemtrumpfet deres 
personlige politiske agenda, skjult som "forskning".  
Det skal DJ selvfølgelig klart go imod i 
offentligheden. 

• At det bliver nemt 

• Mangler frednings tabel i jægeren 

• For mig er det for mange medier at skulle deltage 
på, så jeg har det bedst med det fysiske blad, det 
er nemmere at gå til og fra. 

• Har ikke andet end jægers app 

• Et bedre kort hvor skov, huse mm blev vist på (som 
tidligere) ved indberetning af vildtobservationer på 
appen. Indberetningen vil blive mere nøjagtig men 
ved ikke om det har nogen betydning. 
En god hjælp hvis indberetningen ikke sker på 
stedet men først på et senere tidspunkt. 

• Ingen. 

• Bruger det ikke 

• Der er ingen relevante spørgsmål som sportsskytte 
i jeres undersøgelse. Det er ikke nemt at give svar 
når man ikke har jagttegn og går på jagt. Jeg er 
udelukkende medlem for at følge DJ kval og 
årsskydninger i jagtskydning. 
Jeg har deltaget i denne gren i mange år, hvilket 
kan ses på trofæerne. 
Som uddannet skydetræner møder jeg mange 
jæger til undervisning, både ny jæger men også 
andre mere garvede jæger som ønsker at skyde 
bedre. 

• Mere jagtrelateret stof  
mindre fyld læs "sludder"! 

• Hvordan skal vi sikre vores markvildt? 
De gamle markskel dannede levevilkår for vores 
agerhøns og harekillingerne havde mulighed for at 
skjule sig. 
Genindfør de gamle markskel (sprøjte frie 
zoner/brakjord)der hvor de var før at de blev 
pløjet væk 

• Nej 

• Det er altid interessant at læse om nyt fra 
kredsene. 
Kunne bedst lide bladet da det ikke var tema 
orienteret. Før det blev tema numre var indholdet 
mere bredt og dermed mere interesant. 

• Der er for mange og for lange politiske, kedelige 
artikler. 
Der skal i stedet være mere stof som omhandler 
praktisk revirpleje, praktisk jagtudførelse, 
våbenteknik og hundearbejde. 

• Nej. Det store redaktionelle løft, som "Jæger" har 
fået og indførsel af jæger-appen er unikt flot og 
godt! 

• Ingen 

• ingen foreslag 

• Lidt mere våben nørderi. Der findes så mange 
smukke, finurlige våben og vanvittige dygtige 
bøssemagere. Altid sjovt at læse hvor dygtige de 
var for selv mange år siden. 

• Foreningsmeddelelser er ikke nær så gode i det nye 
format. 
Dårlig oversigt. Gå tilbage til det gamle. 
Det er ikke altid linket i jæger virker. 

• Ønsker flere test af våben, eller beskrivelser af gl. 
våben 

• Mere indlandsjagt fremfor fortællinger om 
udlandsrejser, dem findes der andre organisationer 
til. Måske noget mere om udstyr og gadgets, 
vejledninger om terrænpleje, jagtetik, 
byggevejledning til stiger og tårne, flere 
komkurrencer, flere læseroplevelser 

• Vedligehold af jægerviden/ færdigheder. F.eks. 
Gennem quis. 

• Bevare antal af udgivelser af bladet om året,, det 
er da som at tage juleaften fra små børn 

• Flere jagt historier 

• Mere aktivitet/debat på facebook (selvom jeg godt 
er klar over det er meget tidskrævende "at styre" 
debatten, så den bliver seriøs) 

• Gør alle udbud af kurser gratis 

• Ingen 

• Mindre reklamer 

• Jeg ser at >DJ informere mere dybdegående og 
præcist om jagt relevante emner. 

• ingen 

• Mere våben og udstyrs test 

• Jeg synes at jægerbladet er blevet mere monotont 
og kedeligt med årene, jeg glæder mig altid til at 
det kommer men det er for mit vedkommende 
kedelige artikler og mange annoncer. 

• Kommunikation, der er mange ting jeg ikke var klar 
over at DJ beskæftigede sig med? 

• konsortieportal 

• Jeg mangler en jagt og frednings tabel  i Jæger og 
det er jeg ikke alene om 

• Flyt så meget som muligt til elektronisk 
kommunikation. 

• ? 

• Det forholder jeg mig ikke til 

• Hvis jeg kunne fravælge et fysisk blad ville jeg 
gøre det 

• Kom med jagtoplevelser fra Danmark 

• Ingen 

• Fortsætte som nu 

• Nej 

• Bibehold 11 nummer af bladet Jæger. 

• Jeg synes at DJ bør være (meget) mere synlig i 
medierne generelt, som debattør. Jeg oplever 
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meget ofte DJ være i forsvar af jagten, men kun 
sjældent i offensiven for jagt. Jeg savner, at DJ - 
og jægerne generelt - fortæller langt mere om, 
hvor meget godt vi gør for naturen. Lad os fortælle 
om, hvor mange hektar vi årligt laver med 
vildtvenlige tiltag i form af fodermarker, læhegn 
og lignende. Lad os fortælle om, at 
udsætningssteder med fasaner - med godkendte 
biotopplaner - ofte er de mest levende steder i det 
åbne land, og det gælder både småfugle, pattedyr 
og rovfugle mv. Det er i hvert fald min erfaring. 
 
Jeg synes ikke at vi skal være bange for at snakke 
om, at vi skyder nogle dyr, uanset om de er 
udsatte eller ej. Jeg mener, at jeg til enhver tid 
kan forsvare min jagt, og det håber jeg også 
gælder for resten af jægerstanden. 
 
Jægerne er en meget blandet flok fra alle 
samfundslag, og det kan godt gøre det vanskeligt 
at samle og til gode se alle. Jeg synes alligevel, at 
DJ bør lægge mange kræfter i, at samle så mange 
af jægerne som muligt under samme organisation. 
På den måde tror jeg, at vi står stærkere i den 
politiske debat. 

• Ikke så mange reklamer og mere jagt 

• Styrk online tilstedeværelse og spar penge på 
magasinet: Jæger 

• Der kunne godt være lidt mere hundestof om 
stående engelske hunde i jæger. 
Jeg  ved godt , at der er et magasin der hedder 
Jagthunden, 
som er et ganske fortrinlig magasin om stående 
jagthunde 
men der er  mange der kun har råd et blad.Min 
ærlig mening 
om jæger er at man skal på at indholdet i bladet 
ikke bliver 
for  ens formet og bliver ved med, at skrive om 
ulven.det godt være lidt træls og høre om . 
 

• nej 

• Stop det regulerings pjat indfør jagt tider 

• I jæger er der mange artikler om jagt i udlandet og 
om trofæjagt - kunne være rart, at vide hvad 
sådanne jagtture koster - opdelt i f.eks 
trofæafgift, betaling af stalker, rejse, forplejning, 
drikkepenge m.v. - så os der ikke har mulighed, 
kan se hvad den slags “jagt” koster. Det savner 
jeg. 

• Mere om hygiejne angående forlægning og 
brækning af vildt 

• Sociale medier 
Magasin jæger 

• Fokuser også på vigtigheden af at føre 
jagtprotokol. Det indrapporterede udbytte skal 
være korrekt. Jeg ved at det er muligt at 
indrapportere de enkelte jagters resultat, men 
fører bogen i hånden med info om vejr, gode og 
dårlige skud, det gode kammeratskab mm 

• Der SKAL være en fysisk topti af alle bukke, og ikke 
ligesom det møj vi så sidste gang - Rystende for os 
bukkejægere. 

• Nej 

• Hvis det var muligt at gemme lokation og revir. 

• har pt. ingen konkrete forslag 

• nej 

• Mere obs på online kommunikation 

• Magasinet Jæger er blevet for intellektuelt og 
elitært. Ringe idé med temaer! Nyt layout har 
været et tilbageskridt, der sikkert har kostet 
unødigt  
Kig på nordisk safari klub, de har et godt blad 

• Vigtigt at app virker og er nem at finde rundt i. 

• nej 

• Personligt kunne jeg bedre lide det tidligere 
layout/indhold af magasinet jæger 

• Emner som: forlækning, aftagning, hygiejne, 
slagtning og partering ( vildtet er skudt og hvad 
så?) simple vildt opskrifter. 

• HS generelt for rodet.  
(prøv at finde noder til jagthorn) 

• Opgiv tema-idéen, så hvert nummer indeholder 
noget spændende for alle interessegrupper. 

• Vi skal have mulighed for at lave direkte 
afstemninger via medlemsnummer - formandsvalg 
er klart et sted at begynde.  
Medlemmerne skal i langt højere grad høres og 
gives mulighed for at påvirke hovedbestyrelsens 
arbejde. 

• Hjemmesiden trænger virkelig til et eftersyn. Det 
er umuligt at finde noget som helst 

• Jeg behøver kun 6 blade om året. Jeg er ikke 
meget på nettet eller sociale medier, så har ingen 
kommentarer til disse. 

• Mere stof om gør-det-selv, mere stof om andre 
naturaktiviteter f.eks. på baggrund af skiftende 
temaer. Bladets tema-serier har jeg haft meget 
glæde af 

• DJ er blevet for politisk korrekte i 
kommunikationen. Der må gerne gås lidt skarpt til 
politikere o.a 

• DJ bør tilstræbe at bruge Danske ord og 
benævnelser i alle deres medier eksempler 
Betsplads, prædatorer, osv osv 
Der er gode gamle danske ord og benævnelser som 
fortsat kan bruges. Det virker som om at DJ prøver 
at være moderne på bekostning af det Danske 
sprog: 

• Endnu mere fokus på bruger venlighed og 
funktionalitet.  
 
Jeg har kontaktet jer vedrørende app'en, hvor jeg 
gerne vil have jer til at fremhæve med anden 
skriftfarve, hvilket vildt som IKKE må nedlægges i 
det pågældende område på den aktuelle dato.  
Det er bruger venlighed 
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• Mere teknisk information om våben teknik! 
 
Fokusere mere på politisk “varme” emner. 

• nej 

• nej 

• App’en skal have alle vildtarter i vildtobservationer 
og indrapportering. Alt fra fiskehejre til gråkrager 
og hvinænder. 

• Bladet Jæger, er blevet et meget sparsomt blad 
hvor der er rigtig mange annoncer. 
Det vigtigste er i dag væk. 
Der mangler især info for den unge, nyjægerne, 
eller den lille mand med kravleprammen. 
Vi er ikke alle godsjægere med en Purdly eller der 
ejer fint tweetjagttøj. 
Os med de slidte umoderne jagtbukser. De gamle 
gummistøvler eller waders er - hvis man læser 
bladet - en uddøende race af jægere. 
Vi kan også kalde dem "kødjægere" der ikke jager 
efter leoparter eller elefanter. 
Noget andet som jeg mener også mangler i 
særdeleshed, er den gode jagthistorie, som kan 
give en smil på læben eller  blot vække minder om 
dengang i "de gode gamle jægerdage" 
Noget der er helt væk, er sikkerhed til søs.  
Endnu værre: Hvordan vedligeholder jeg min pram? 
Der er ingen hjælp at hente for en nyjæger med 
saltvand i årene.  
Jeg stiller gerne op til at lave en billedserie, eller 
skrive en artikelserie om vedligeholdelse af 
prammen eller båden. 
Ligeledes kunne jeg tænke mig en del om 
fremstilling hjemmelavede lokkeænder. 
I disse tider hvor der er genbrug i fokus, vil det 
måske være på sin plads. 

• Nej 

• Generelt for meget reklame-gøgl 
Hjemmesiden er svær at navigere på når man søger 
skydeaktiviteter 

• Brug lidt større bogstaver i Jæger og lad være med 
at skrive hvid tekst på lys baggrund. 

• Stå frem med, at I kæmper for at fastholde 
udsætning af fasaner. Ellers er der intet jagt i 
kommende generationer 

• I skal være meget mere aggressives, specielt i 
forhold til våbenregisteret. Det virker som om I kun 
er  mikrofonholdere for de synspunkter som 
Politiet kommer med.  
Det kan IKKE være rigtigt at jeg for få år siden 
kunne få fornyet mine våbentilladelser på den 
lokale politistation fra dag til dag, ved MANUEL 
håndtering af en lokal betjent. Og jeg så nu skal 
vente i op til 3 måneder efter der er indført 
teknologi. 
I skal simpelthen GØRE MEGET MERE politisk og 
skabe en debat om det HÅBLØSE system der er 
etableret der skader jægere og våbenhandlere. 
KOM NU IGANG 

• Lav en hel eller halv side side med månedens tips 
og tricks fra læserne til især nye jægere. Evt. 

månedlig konkurrence med tre underkategorier: 1) 
På jagten, 2) Vildthåndtering og 3) grej. 
 
OBS: 
Månedens emne skal være relevant for årstiden. 
Det kan være både "gør" og "gør ikke" (Sneppe-
kysset ex.) 
Tilføj fagpersoners kommentarer og links til 
relevant læsning/inspiration. 
Opfordre til læserkommentarer i næste 
månedsblad. 

• Jeg mangler det opslag i bladet, som viser hvad der 
er jagtbart i den måned bladet kommer.  
Det var der før og det var godt. 

• Mere interaktion fra Jægerforbundet på egen 
debatside. I deltager stort set aldrig. I lægger 
noget ud og går så i flyverskjul 

• Mit eneste forslag er at alle de opskrifter der 
igennem tiderne er bragt i bladet bliver 
tilgængelige på nettet. 

• Spar pengene og kom ind i kampen for landbolivet 
med jagt som en naturlig del der ikke skal 
undskyldes overfor nogen.  Jagt er en stor del af 
det at være menneske i pagt med naturen.  Vi skal 
have vendt biodiversitets krisen fremfor at bruge 
krudt på SoMe 

• Kik på svensk jægerforbund 

• hej  
jeg her ikke nogle forslag til forbedring , magasinet 
jæger er fint , jæger app, er også fin bruger den 
måske 1. gang på uge 
podcast bruges ikke , og de sociale medier , ses når 
der skrives om samme. 

• n/a 

• 1 

• Mere jagtinformation- såsom tips og tricks til 
forskellige jagtformer og ikke kun fortællinger om 
andres jagter. 

• Ikke umiddelbart 

• nej 

• Fortsæt den lagte linie..! 

• Må gerne være nemmere at finde rundt i. Særlig i 
de forskellige kreds. 

• Ved lukke 

• Bladet er gradvis blevet dårligere. 
Helt galt har det været i 2023 hvor temasiderne 
har udgjort for stor en del. 
Det er ved at være for tyndt. 
Specielt kunne jeg godt tænke mig flere 
jagtfortælinger, gerne danske. 

• Gøre hjemmesiden nemmere at naviger i 

• lad os få et blad vi kan læse og ikke det fis med 
mobil skanning.det fjerner enhver interrese. 

• Jeg savner artikler om jagtknive. 

• nej 

• Ingen 

• Nej 
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• Nej. 

• flere artikler der ikke handler om hvordan en 
fællesjagt i en given jagtforening er gået og hvem 
der lykkedes med at nedlægge et givet stykke 
vildt. 
Gerne længere artikler om vildttilberedning, 
jagtlige opleveler, natur frem for kortere 
bskrivelser af hvad der foregår tirsdag aften i en 
given kredsforening eller hvornår der er 
hundetræning i en given by. Dvs. mindre 
lokalfnidder og flere læsværdige artiker om jagt og 
natur. 

• Der mangler jagttider i bladet 

• Jeg syntes der er for mange Dj's medier. Halvt så 
mange burde være nok og der med får alle de 
samme informationer. 

• Nej ikke rigtig nogen. Jeg er 80 år.har gået på jagt 
i ca 60 år og været medlem vel omkring over 50 år. 
Jagt i dag for mig er hyggelig samværd med et par 
gode venner og måske et par stk. vildt på 
“tasken”. Dyrker en del riffeljagt alene, hvilket jeg 
også har stor glæde af. Ovenstående for at belyse 
et efterhåndende afslappet forhold til min 
jagtudøvelse. 

• Hvis formand m.m. turde gå kritisk ud i stedet for 
at bukke for modstandere hele tiden 

• nej 

• Der er alt for mange reklamer 

• Jeg havde ingen idé om at de fandtes  

• Nej 

• Kunne godt tænke mig mere omkring termisk sigte 
/ Hvor kan man indskyde sit nat udstyr 
Vingsted har ikke noget som er tættest på mig 

• Gør som Sporting Classic 

• Nej 

• Flere jagtberetninger 

• Nøjes med et blad pr hustand eller at man bare 
kan læse den på nettet hvis man har lyst smider 
stort set alle blade ud både sønnens og min 

• Vær opmærksom på baggrundsfarverne ved de 
skrevne artikler,enkelte har været vanskelige for 
ældre øjne. 

• Jæger app'en: implementering af afstandsmåler 

• Mangler mange flere objektive test af udstyr og 
våben og at jægerforbundet har en mere klar pro 
jagtholdning til jagtpolitik 

• At vende tilbage med tillægget,  eller i det 
mindste sørge for, at der bliver mere plads til 
foreningsmeddelelser. 

• læser ikke på app og pc medier 

• Ikke noget bestemt 

• En hjemmeside der er overskuelig og nemmere at 
bruge. 
Opdateringer på mødereferater, jægerråd HB, 
hjortevildtsgrupperne national og regional. 
vildtforvaltningsrådet 

• Giv valgmuligheden til medlemmerne om at 
fravælge fysik blad og kun læse medlemsbladet 
online mod en mindre reduktion i kontingent. 

• nej 

• Begræns fysisk Magasin og brug pengene til noget 
mere fornuftigt 

• Kom ned på niveau med den almene jæger og 
nyjægere, I snopper opad og det kan ikke blive fint 
nok , det er den lille mand som betaler for de få, 
allemandsjagten kæmper i ikke nok for, det ender 
med vi gør som det passer os pga sf den forringelse 
der er foretaget siden jeg startede i 1970! 

• Har ingen ændringer. 

• Gør det valgfrit mod reduktion i kontingent at 
modtage JÆGER 

• Ingen 

• Nej. 

• Jeg er godt tilfreds - men min alder går - at jeg 
kun følger med - fordi jeg ejer nogle større 
skovområder. 

• Nej 

• Nej 

• Fx jæger december 23, landet rundt 68-84. 
Flere af disse små ‘artikler’. 

• Ikke nogle forslag for nuværende 

• I skal fortsætte, med at gøre spm I gør nu! 

• læser Jæger. andre tekniske medier interesserer 
mig ikke. 

• Mere vildtbiologi, mere vildthåndtering, mere 
terrænpleje kan godt undvære annoncer og 
jagthistorier 

• Det skal være en mulighed at opnå en besparelse 
på sit abonnement ved at fravælge magasinet 
jæger i papirform. Som det ser ud lige nu, koster 
det det samme, det er ikke en særlig god 
miljøvenlig tankegang. 

• Kommunikation omkring jagt skal udbredes til den 
brede befolkning, for at bevare forståelsen for 
jagt, vildpleje og udsætning. 

• Ingen 

• Vil gerne havde mere dækning af feks stævner og 
konkurencer i jæger samt ha adgang til hvad DJ 
bruger deres penge til feks løn og frøns 

• For mig er omfanget passende i forhold til de andre 
ting, der optager mig 

• koncentrer det om enkle ting som blad og 
hjemmeside og gør det godt og undlad at forsøge 
at være overalt for det bliver lidt la - la det hele 

• F. Eks kunne man markedsføre hjemmeside, app og 
podcast i medlemsbladet Jæger 

• Jæger app dumper tit for mig når jeg forsøger at 
åbne min profil 
Medlemskort åbner tit op blank 
Jagthorn og jagttider virker fint og jeg er flittig 
bruger  
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• Prøv at være på jægerens side. Medlemmernes 
side. Der er alt for meget løftet pegefinger og 
´voksen skæld ud` 

• Mere lokalt og små historier og så gerne noget 
materiale som eks video man kan få adgang til via 
login 

• Jægers nye udtryk og specielt ideen med et 
gennemgående tema i hvert nummer gør læsningen 
af bladet betydeligt mindre spændende og 
interessant. Tidligere var indholdet og artiklerne 
meget mere afvekslende og dermed levende, mens 
det nu virker mere fladt og ensartet, og ind 
imellem med et kraftigt tvist af et opdragende 
element. 
Jeg har faktisk et par gange overvejet, om bladet - 
og dermed medlemsskabet - er værd at holde ved! 

• Tag jer noget bedre af den almen jæger og brug de 
registrere schweisshundefører i de lokale områder 
og ikke dem der kommer langt der fra hvor jagten 
foregår de har ens uddannelse og kvalivitiaoner 

• Ingen forslag - I gør det godt! 

• Bladet Jæger er god, men man burde overveje en 
billigere papirform 

• Bladene, TV. Radio. Lokal kommunikation- mellem 
jagt klubber. Meddeler  viden til de lokale  jagt 
formænd, bestyrelses arbejde ,som senere  
fortæller til medlemer. 

• Nej 

• De 2 gange om året  som jeg bruger hjemme siden 
går det altid galt  og må spørge frugten om hjælp 

• Et tema i et blad det er virkelig tungt. Jeg har 
tidligere glædet mig til magasinet kom med 
posten. 
Det gør jeg ikke mere, det er for tungt. 
Jeg er en mand i midt 40ende og tænker ikke det 
er noget for unge læsere. Men hvad ved jeg. 

• Flere test af udstyr. 
Artikler om jagt og udstyr fra andre lande. 

• nej 

• Det er alt for svært at finde f.eks. 
kontaktoplysninger på jagtforeninger, 
jægerrådsrepr. og repr. i grønne råd og andre 
organisationer på DJ's hjemmeside. Oplysnigerne er 
svære at finde og ikke ajourførte. 

• Vil gerne at man går tilbage til Bukke Top 10 med 
beskrivelse af trofæerne i skreven format. 
Vil gerne have info om kronvildt, råvildt og sika 
bestand i de forskellige områder. 
Flere jagtberetninger i bladet. 

• Ved ikke 

• Oplys mere om disse i Jæger. 

• Nej 

• det har jeg ikke 

• ingen 

• Jeg læser kun Jæger 

• Jeg sunds at det er ok.  
Det mangler lidt mere aktiviteter i jagtforening. 

• Fokus på lokalt stof under den lokale information 

• Jagten er forringet og adgang til våben er 
forrringet 
Jeg føler ikke at DJ er stærke politisk - det går den 
forkerte vej 
Dyrere at have våben, stadig lang behandlingstid 
for at få våben og de forskellige organisationer 
arbejder ikke sammen (Skydning. jagt osv). Samlet 
er vi så mange medlemmer at vi skulle være 
stærkere politisk. 
Derudover - hvorfor er det jægerne der skal betale 
for vildtpleje - når det er andre der ødelægger 
naturen 

• De er bare ok mvh Jens 

• Hjælp os med at se jagtbart vildt via gps i app, så 
man kan se hvad der lovligt kan skydes feks 
kronvildt og dåvildt mv, da det er en jungle st 
holde styr på via gamle kort og regler på google mv 
og geografiske grænser uden logik og mening! 

• ? 

• Jæger bør tilsendes digitalt på mail 

• Jeg synes egentlig at de er rigtig gode, men er ikke 
altid opmærksom på hvad der tilgængeligt. 

• Bare lad væremed at gøre cet for kompliceret og 
indviklet 

• ingen 

• Har aldrig hørt om de mange platforme i er på. Det 
lyder tungt og bureaukratisk og dyrt 

• Engagér jer i Podcast markedet såsom "Jagtradio" 
 
Gå dybere ind i Buejagt nu hvor vi endelig får lov - 
i er ret usynlige for os buejægere 

• udbredelese af oplysniger om jagt for seniorer 

• ved ikke 

• X 

• Den tidligere udgave af Jæger var mere tiltalende 
med den blandede tilgang til ens "jægerliv" med 
forskellige artikler, den var med til at fastholde 
mig i, at blive ved med at læse i magasinet. 
Det nuværende layout om et tema, bevirker at jeg 
i mindre grad lader mig fastholde i at bladre og 
læse artiklerne i bladet. Den tidligere version var 
væsentlig mere inspirerende at læse i. Det vil jeg 
anbefale. 

• Fysisk udgave skal afskaffes eller kun være en pet 
husstand 

• Efter min opfattelse bør der være mere fokus på 
de etiske sider af jagten - først og fremmest 
anvendelse af nedlagt vildt!! Det burde som 
udløber heraf være muligt at tillade jagt på fx 
skovskader, 'indlandsmåger' (storm- og 
hættemåger) - især måske til glæde for ivrige 
(unge) nyjægere. 'Dengang' havde JEG stor glæde 
og fuldkomne jagtoplevelser af at jage disse arter 
på mine forældres ejendom. Der er INGEN grund 
til, at disse arter ikke skulle være jagtbare - FOR 
DEN (UNG-)JÆGER, DER VIL TILBEREDE LÆKRE 
DELIKATESSER OG FROKOSTRETTER af de nedlagte 
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fugle. Men - altså - kun hvis formålet er dette! 
 
Org. bør være klart indstillet på en begrænsning af 
udsætning af vildt ('skydefugle' kaldet i 
offentligheden). 
 
'Udfodring med nedskydning for øje' - som næsten 
al (hjorte-)vildtfodring (og i hvert fald 
råvildtfodring) reelt er - burde udfordres og med 
tiden fjernes fra danske jægeres reaktionsmønster. 
Jeg bemærker, at ALLE artikler om råvildtsyge 
afsluttes med anbefaling om IKKE at fodre (selv om 
man ikke ved, om der er en direkte sammenhæng 
med råvildtsygen). Men det burde med tiden blive 
'ilde set' at fodre råvildt (hjortevildt) - for enten er 
det som nævnt herover for at få bedre afskydning 
eller også er det for at kompensere for, at 'alle 
naboer gør det'... 

• Jæger - Mere og mere kyndig viden om Danmarks 
vildt. Især vor jagtlige "Kronjuvel" Råvildt. - Jeg 
ser gerne DJ er på vagt overfor den vildsomme 
artsmæssige udryddelse ved fortrængning ved 
overgroning, med de stærke væksters Monokultur 
tendens. Alt fra Rådyr og ned, fortrænges af vild 
natur og vild skov. Ikke mindst de jordrugende 
fugles rede pladser langs vore veje, er under 
afvikling. ved høj vegetationers fremrykning. Fugle 
og insekter, led nok, i de "glade spare tider" da de 
mange km, små vandløb blev Rørlagt. - Jeg er 88 år 
har oplevet hel natur, til nu under 20% rest. og har 
fulgt årsagen. At kende sit lands planter fugle og 
dyr og deres liv. Det kalder jeg rigtig Jagt. 

• Jeg vil forvente, at Claus Lind Christensen svarer 
på mails til ham. 
Kommunikationen med de andre konsulenter er jeg 
glad for. 
I min lille studiegruppe af 1978 har vi ønsket to 
oplæg fra konsulenter i år, men har fået at vide, at 
vi kun kan få et gratis oplæg. Det er ærgerligt og 
irriterende, når vi nu gerne vil dygtiggøre os på 
denne måde. Men vi er meget tilfredse med oplæg 
fra Nicholai Vigger Knudsen. 

• Nope 

• Nej 

• Fokus på konkret guide inden for naturpleje, 
vildtpleje, fældebygning, etc. med byggetegning, 
konkrete anvisninger 

• Jeg synes det skal handle mere om selve jagten og 
ikke så meget om våben og reklamer 

• Prøve at skabe et samspil med det lokale SoMe 
arbejde.  
DJ bør hjælpe/støtte mere op om hvordan man 
lokalt bliver bedre til brug af SoMe 

• Flere opslag på de sociale medier. 

• Skruge ned for reklamer 

• Synes faktisk det er ok. 

• Nej det har jeg ikke. 

• Bedre kort til at finde ud af hvor hvad må skydes 
hvornår (primært hjortevildt) 

• online chatfunktion 
Auktioner over jagter og udstyr sponsoreret af 
firmaer og jægere der stopper hvor overskuddet 
tilfalder en naturfond eller andet. 

• Ingen 

• Ingen 

• Bedre og nemre hjemme side 

• Er stort set tilfreds 

• Spar den fysiske udgave af magasinet Jæger væk 
og nedsæt kontingentet. 

• Jeg tror at mange jægere inkl. mig selv, nok 
forventer at I er mere synlige i jagt på pt. fredet 
dyr, når disse dyr bliver jagtbare for en stund. 
 
Glem nu ikke at slå et slag for indflydelsen på 
deltagelse på reguleringstid på ex. ulv, når denne 
får en reguleringstid i DK. (Alternativ er at 
indfange ulve og placere ulven i et bur med den 
kinesiske panda... ) 
 
I har jo sikkert også haft indflydelse eller et par 
ord med på vejen for reguleringstid på mårhunden 
men husk nu at tænke på at der sikkert er 
medlemmer i jeres kartotek, der ønsker mulighed 
for regulering af ulv  eller sæl i DK, når/ hvis det 
popper op. 
 
Godt nytår til jer, 
 
Moin 

• Jeg mener der bøtr være mere kritiske artikler om 
ulven i Danmark, og mere kritisk om hegning af 
store arealer og om store græsædere der sulter. 

• Minder lokalstof. Flere fortæll8nger mere om 
udstyr 

• ingen 

• Nej jeg synes det er et udmærket blad og jeg 
mener DJ bestyrelse gør et godt politisk arbejde. 
Dog synes jeg der for til tages "parti" med DN og 
andre miljøorganisationer og I glemmer at 
landmanden nok er den der gør mest for vildtpleje, 
revir forbedring, fodring, plantning og udtagning af 
ukurante arealer til gavn for vildtet. 
Det kunne DJ godt gøre til et tema og hjælpe 
landbruget til at få en bedre omtale, især af 
pressen, der kun kan skrive negativt om 
landbruget. DJ er mere afhængig af landbruget end 
af Danmarks Naturfredningsforening. 

• Jeg mangler den periodiske oversigt over hvad er 
er jagtbart på det tidspunkt Jæger udkommer og 
til næste nummer udkommer. Det var der 
tidligere. 
Jeg ved godt oplysningerne er tilgængelige i 
appen, men der skal man søge alle vildtarterne 
igennem hver måned, og det er ikke 
hensigtsmæssigt. 
 
Derfor lav gerne en oversigt - enten i appen eller i 
bladet - hvor vi hurtigt kan se hvad der er jagtbart 
nu og frem til næste blad. 
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• Bliver mere synlig i samfundet. 
Kæmp for jægers rettigheder så det ikke kun er 
DOF, DN og dyrenes beskyttelse der sætter 
dagsordenen. 

• Nej 

• Spændende historier fra den bette jæger 

• Mad og vildt behandling 

• Direkte kontakt med fortælling om, hvad Danmarks 
Jægerforbund i grunden arbejder med, der vil 
gavne den enkelte jæger? 

• Koncentration og focus på jagtbladet. 
Sørg for det er en ordentlig kvalitet. 
 
Sørg for at tale vildtets og jagtens sag istedet for 
at være marionetter for Danmarks 
Naturfredningsforening. 
 
Når i sprder jer for meget er der ikke nnoget af det 
der bliver godt... 
Medlemsskabet er blevet alt for dyrt i forhold til 
hvad i tilbyder... 

• Nej men de tale jægerens sag og ikke lade nogle få 
personer få for meget magt. Feks. Torben Schultz  
der bliver ved med arealbegrænsning selv om 95% 
er imod ,adaptiv vildtforvaltning osv. Man er 
simpelt nødt til at tale flertallets sag og det skal 
ikke blive pamperi. Feks. Formanden skal ikke 
vælges af de delegerede men af danske jægere. 
Mange gamle jægere melder sig ud pga.den måde 
tingene forgår på. 

• Når vi nu har muligheden, så burde vildttælling i 
appen være åben hele året. Det vil give en masse 
god information om vildtet, som man ikke kan få 
andre steder. Jeg ved godt, at meget vildt vil blive 
registreret mange gange, men det er en fin opgave 
for en statistiker at få noget fornuftigt ud af. Det 
er den eneste måde vi kan få dokumentation for 
bestandenes størrelse løbende over året. 

• det er svært et komme med noget relevant 

• Det kunne være rart med flere artikler, 
podcast/film om terræn- og vildtpleje. 
For et par år siden var der et samarbejde med 
danmarks biavlerforening, kommuner m.v. om at 
etablere fodermarker med blomster til bier. Fint 
initiativ men jeg tænker at en opfølgning af hvad 
det gav til terrænet 1-2 år efter anlæggelsen 
kunne være et interessant emne. Hvordan påvirker 
det ens revir at anlægge sådanne spor med 
blomster. Vi gjorde det selv på vores revir og det 
gav mange insekter og efterfølgende meget 
fuglevildt. 

• Ikke umiddelbart. 

• Synes de fungerer super fint som de er, så jeg har 
ikke forbedringsforslag 

• Jeg er hyggejæger snart 74 år! Ingen hund går på 
vores egen jord! 
I skal ikke spilde jeres tid på mig! 

• Ingen 

• Kunne godt ønske der var forskellige guides i 
bladet. F.eks. Hvordan man laver skydetårne, 
fodertønder, hvad man kan gøre af forskellige revir 
pleje. Osv. 

• Skriv om den almindelige pensionist der ikke har de 
sidste nye våben og klædedragter. 

• Pt ingen forslag 

• Gerne mere om vildtpleje og hvordan / hvilke 
muligheder vi har for at øge biodiversitet på en 
måde, som gør en forskel 

• Det er fint som det er. 

• nej 

• for mig er det politiske arbejde meget vigtigt og at 
vi der med som jæger sikres de bedste betingelser 
og at vores stemme bliver hørt på den rigtige måde 
i befolkningen og politisk 

• Mere relevans for husmandsjagten samt miljø og 
diversitet. 
Mindre “priviligeret nyjæger/kvinde skyder ….” Og 
mindre kolonneplads til jagtrejser! Dermed ikke 
sagt at der ikke er nogen som er interesserede i 
den slags, men det ville være rart med at det var 
til- eller fravalg. 

• Tja - gamle mand forstår jo ikke helt hvorfor det 
skal så mange tilgang - flader til informat  
eks sociale medier - 

• 0 

• Artiklerne skal der være mere kød på , 
hovedparten virker på mig som tynde og 
uinteressante . Samtidig bliver der brugt alt for 
meget side plads på billeder . Det er ikke 
usædvanligt at hvis en artikel fylder 4 sider så er 2 
af siderne billeder . Der er også artikler der fylder 
5 sider hvor man kan rykke teksten sammen på EN 
side = 4 sider med billeder . Jeg kan ikke tro 
bladet bliver billiger af al den plads billeder 
optager . Jæger er idag ihvertfald 50 % billeder og 
reklamer . 
 Mere stof om Dansk jagt . 
 Prisen  og ikke mindst en reduktion af prisen for 
medlemmer der vælger at melde bladet fra og 
istedet læse Jæger på nettet . I 2024 er 
reduktionen på kr. 145 . Jeg tror simpelthen ikke 
på at i kan få trykt Jæger på papir og omdelt det 
for hvad der vil svare til 9 nummer til kr. 16.00 pr 
stk. Hvis man vælger bladet fra finder jeg det 
rimeligt at man også får en prisreduktion kr. for kr. 
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DEMOGRAFI 
 

Er du? 

 

 

Hvad er din alder? 

 

 

Hvad er dit højeste gennemførte uddannelsesniveau? 

 

 

Hvor længe har du haft jagttegn? 
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Har du en tillidspost i Danmarks Jægerforbund (f.eks. som lokalforeningsformand, -kasserer, 
bestyrelsesmedlem, jægerrådsformand, Grønt råds repræsentant mv.)? 

 

 

Hvor ofte går du på jagt i løbet af et år? 

 

 

Hvilke former for jagt går du på? 
Vælg alle relevante jagtformer. 

 
 

 

Hvilke former for jagt går du på? 
Vælg alle relevante jagtformer. - Andet? Angiv gerne hvilke: 

 
• Jeg har endnu ikke jagttegn 

• har ikke jagt tegn 

• Ingen endnu 

• Har kun været med som tilskuer 

• Ny jærger 

• Desværre går heg ikke på jagt men jeg har krydset 
det af jeg gerne vil 

• Jeg går kun med min svirgerforældres hunde endnu  

• Har ikke fået jagttegn endnu. 

• . 

• Jeg er først ved at tage jagtegn 

• Går pt ikke på jagt 

• Er først ved at tage jagttegn 

• Går ikke på jagt 
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• Intet endnu da jeg ikke har jagttegn endnu 

• Jeg har ikke været på jagt endnu 

• ingen lige nu 

• Riffeljagt alene 

• Nyjæger, har endnu ikke hagl/riffeltegn 

• Går ikke på jagt 

• Går ikke på jagt endnu 

• Har kun været med som klapper på en enkelt jagt 
efter nyerhvervelse af jagttegn 

• Går ikke på jagt i nu 

• Har ikke været på jagt endnu. 

• Mangler haglskydeprøve 

• Vildsvin i Sverige 

• Bukkejagt 

• Jeg har ikke været på jagt endnu, men er i gang 
med at tage jagttegn 

• Venter på min riffel og haglskudsprøve 

• Det vides ikke endnu, da jeg først skal bestå en 
skydeprøve før jeg må gå på jagt 

• Regulering mest 

• Er ikke begyndt som aktiv jæger endnu. 

• Ingen da jeg ikke har jagttegn endnu 

• Har ingen skydetilladelse endnu 

• Går ikke på jagt 

• jeg har ikke noget sted at gå på jagt 

• Klapjagt 

• hundefører 

• Jeg har endnu ikke været på jagt 

• Drivjagt på fasaner. 

• Ingen endnu 

• Har ikke haglprøve endnu 

• ikke fået jagttegn endnu 

• Har endnu ikke jagttegn 

• Ingen endnu 

• Endnu ikke bestået jagtegn 

• Ingen endnu 

• Har aldrig været på jagt 

• Ingen former 

• Hagljagt med lånt hund 

• Jeg har ikke taget skytteprøve endnu 

• Apportør med hund på jagt 

• Nyjæger så har ikke fundet en konkret jagtform 

• Riffel jagt alene 

• Har ikke været på jagt endnu 

• Må ikke gå på jagt 

• Jeg har ikke gået på jagt endnu, mangler mine 
haglprøve og riffelprøve :) 

• Har ikke været på jagt endnu 

• Ingen 

• Trampejagt 

• tryckjagt 

• Går ikke på jagt, men deltager i feltskydninger 

• Gravjagt 

• Ingen jagt endnu 

• gå ikkr på jagt endu - har ingen jagttagn 

• Har endnu ikke været på jagt 

• Mangler stadigvæk t opleve min første jagt 

• Er ikke kommet igang endnu 

• Har kun jagttegn og må ikke gå på jagt endnu 

• Har ikke været på jagt endnu. 

• Riffeljagt 

• Jeg har ikke været på jsgtvendnu 

• Har ikke jagttegn før i 2024 

• Er ny 

• Har ikke selv skydevåben med da Haglskydeprøve 
ikke er taget 

• Ingen jagt endnu:-) 

• Jeg går ikke selv på jagt 

• Jeg går ikke på jagt endnu, da jeg ikke har bestået 
haglskydeprøven. 

• Har ikke været på jagt 

• Jeg er helt nyt medlem og har ikke været på jagt 
endnu 

• Ingen 

• Jeg har ikke prøvet at gå på jagt endnu 

• intet endnu 

• mangler hagl/rifel prøve 

• Riffeljagt på eget stykke 

• Ingen 

• Trykjagt 

• Har endnu ikke deltager aktivt i jagt da jeg ikke 
har taget haglskudsprøven endnu 

• Har kun været med som tilskuer, da jeg som 
tidligere nævnt endnu ikke selv kan gå på jagt. 

• Jeg går endnu ikke på jagt, men vil på pürsch når 
jeg kan :) 

• ingen endnu 

• Jeg går ikke på jagt 

• Jeg er ny og har ikke været på jagt endnu da jeg 
ikke har våbenskab og gevær endnu 

• Jeg mangler at tage skydeprøver 

• Ingen endnu 

• Ingen jagt endnu 

• Jagtprøve 

• Har ikke været med på jagt endnu 

• Jeg er helt ny og har ikke været på jagt. 

• lerdue 

• Åteljagt i Sverige efter vildsvin 
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• Ingen endnu 

• går ikke på jagt 

• går ikke på jagt 

• Hovedsageligt vildsvinejagt i Sverige. 

• Er nyjæger, og endnu træner jeg kun til hagl og 
riffel prøve 

• ingen endnu 

• Ingen endnu 

• Har endnu ikke været på jagt 

• Jeg har endnu ikke været på min første jagt - med 
det bliver nok med bue 

• Hegnsjagt (det er billigst) 

• jagt med riffel på klovbærende dyr og lidt hagljagt 
alene 

• jeg har ikke bestået nogen skydeprøver endnu så 
kan ikke gå på jagt 

• Jeg går ikke på jagt endnu 

• Jeg går ikke på jagt endnu 

• Ikke endnu 

• (Gravjagt) 

• Jeg har ikke været til haglprøve endnu 

• Kun der hvor jeg kan være hundefører 

• Opsamling på større jagter 

• Ny 

• Er ikke startet på jagt endnu - skal bestå 
haglprøven først 

• Har ikke været på jagt endnu 

• Jeg går ikke på jagt, da jeg ikke har været til 
skydeprøverne endnu. 

• Ingen i nu 

• Skyder kun flugtskydning 

• Ingen 

• Har endnu ikke været på jagt 

• ingen 

• d 

• Jeg er ikke jæger, går ikke på jagt og bruger 
derfor ikke penge på udstyr rejser mm. 

• Kragejagt og mågejagt 

• Apportør på godsjagter 

• Går ikke på jagt 

• Råge regulering 

• Har ikke taget haglprøve 

• Regulering 

• Har desværre ikke haft min første jagt endnu. 

• Er nyjæger 

• Går ikke på jagt endnu 

• Skydebanen 

• Jagt med riffel ikke fældes jagt i konsordie har 
egen lejet jagt 

• trykjagt, drivjagt, 

• Har første jagt til gode 

• Apportering 

• Jeg har ikke taget skydeprøven 

• Alene på riffeljagt 

• Har ikke været på jagt men vil på buejagt 

• Går ikke på jagt 

• Bukke jagt med riffel 

• Når jeg bliver jæger vil det hovedsageligt blive 
regulering af mårhund og hagl på ejen mark/skov 

• Regulering 

• Regulering 

• Er ikke helt klar endnu, mangler de sidste 2 prøver 

• Ingen 

• Pt ingen 

• Har ingen skydeprøver taget 

• Skydebane 

• Jeg fører kun hund 

• Alene jagt med riffet 

• går ikke på jagt 

• Regulering 

• Kun på jagt med hund, manden skyder, jeg har 
ikke tag den sammen og bestå ved riffel eller hagl 
prøven endnu. 

• Jeg mangler stadig haglprøve og riffelprøve 
• Har ikke prøvet at være på jagt endnu 

• Ingen endnu 

• Riffel 

• Rottejagt med natkikkert  (luftgevær) 

• Har ikke selv jagt pt. 

• Går ikke på jagt endnu 

• Jeg er holdt op med at gå på jagt 

• Mårhund regulering 

• udelukkende som apportør nu 

• Nattejagt på vildsvin i Sverige 

• Jeg må ikke gå på jagt 

• Alene jagt med riffel på eget naturområde 

• regulering 

• Trampejagt 

• Rejser m jagt 

• Riffeljagt 

• Alt jagt i sverige 

• Endnu ikke skydeprøve i hus 

• regulerin 

• Regulering af skadevoldende vildt 

• Solojagt med riffel 

• drivjagt 

• Driv jagt i Tyskland efter vildsvin. 

• Hagl så snart jeg får tager prøven 
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• Drivjagt 

• Vildsvine Jagt i Sverige 

• Husmandsjagter 

• Drivjagt/trykjagt i Europa. 

• Regulering af mårhund og når der dukker vildsvin 
op på min jagt i følge aftale med den lokale 
vildtkonsulent 

• Regulering 

• Jeg er stadig nyjæger 

• Alene paa raadyr og daadyr jagt 

• Uden våben 

• Jeg har ikke taget skydeprøven endnu 

• Jeg har endnu til gode at gå på jagt (udover 
lerduer) 

• Har endnu ikke været på jagt 

• Går ikke på jagt skyder lerduer 

• Drivjagt i udlandet 

• Regulering af mårhund 

• Alene med riffel i tårn 

• Jeg har endnu ikke været til nogen form for 
skydeprøve 

• Gåsejagt med egne hunde 

• Gris udland 

• Går ikke på jagt længere 

• har ikke hagl el. riffelprøve endnu 

• Pramjagt på fjorden i svanekasse 

• Er medlem uden jagttegn 

• Jeg går ikke på jagt, derfor burde alle 
jagtrelaterede spørgsmål kunne svares med nul, 
nej, ingen osv. nu forurener jeg jo statistikkerne, 
fordi jeg skal svare noget. 

• JSFK 

• Ikke jagt, men schweiss 

• regulering af vildsvin i Sverige 

• Jagt med riffel 

• Flugtskydning 

• Jeg er ikke jæger, så går ikke på jagt. Nogle gange 
blæser jeg jagthorn på en jagt. 

• lerduer 

• Jagt fra skjul, fx kragejagt 

• Jagt rejser 

• Rågeregulering 

• Ingen ret til jagt 

• Jeg er jagt guide i udlandet 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• Ingen 

• mårhunde regulering 

• Riffeljagt 

• Jeg siger generelt ikke nej til jagt. 

• kun fiskeri 

• Ingen. Jeg har kun jagttegn, så jeg kan tage på 
flugtskydebanen og have min riffel til 
baneskydning. Det var før, man kunne få den på 
SKV. 

• Jeg har ikke jagttegn, men hundefører 

• Lerduer 

• går ikke på jagt, bruger jagttegn til 
skydebanetræning 

• Endnu ikke aktiv jæger 

• Hundefører 

• safarirejser, drivjagt 

• Jeg har ikke jagttegn og går derfor ikke på jagt 

• Ingen 

• Falkejagt 

• Hvis jeg bliver inviteret 

• Er ikke aktiv jæger pt. 

• Ikke påbegyndt jagt endnu 

• går kun med hund 

• Jagtrejser 

• Kun med som hundefører for tiden 

• drivjagt med riffel 

• Regulering af duer og råger 

• Reguleringsjagt 

• Har endnu ikke prøvet at gå på jagt. Har riffeltegn. 

• Jagt alene 

• Elgjagt (S) 
• Riffel, alene. 

• Jagtrejser med riffel 

• Regulering 

• Riffel jagt alene 

• Hagljagt med samme lånehund over de sidste 5 år. 

• Riffeljagt 

• svampejagt 

• Regulering 

• Tramp og hochsits 

• Drivjagt med elghunde i Sverige 

• Riffel alene 

• Trykjagt 

• har ikke jagt, så kun ved åbne arrangementer 

• Drivjagt med hund 

• Storvildts jagt i Grønland. Vinterjagt med ski eller 
snesko i fjeldene efter ryper, hare. 

• Bevægelsjagt m riffel 

• Går ikke på jagt 

• Drivjagt i udlandet, Ælgjagt i Sverige 

• Regulering mårhund 

• Jagt med stående hund 

• ingen jagt 

• Jagt med familiehunden 
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• Regulering 

• Regulering 

• Riffeljagt alene 

• gravjagt 

• Gåsejagt med 17 hmr 

• Jager overvejende i Sverige. Dansk jagt er dyr og 
kedelig; består mest af fællesjagter med 
brovtende mænd. 

• Jeg går ikke på jagt for tiden. 

• Som schweiss hundefører det er min jagt det er det 
jeg kan lide 

• Vildsvin 

• Falkejagt 

• Jagt på egen jord 

• Havjagt hvis vi får den tilbage på vestkysten 

• Pürsch med hunden som selskab -ja, det er skam 
muligt og hyggeligt med hunden i hælene på mig. 

• går ikke på jagt 

• Driver med hund uden gevær 

• Sidder i mit eget jagttårn 

• Driver / apportør på godsjagter, uden gevær 

• Går ikke længere på jagt 

• Har ikke gået på jagt i Danmark i flere år 

• reguleringsjagt, natjagt, lokkejagt, 

• Tryk jagt 

• Ene mand i skydetårn/-stige 

• Vildsvinejagt Sverige 

• Driver med hund uden skyder 

• Riffeljagt 

• hagljagt med andres hund 

• Bukkejagt 

• Mange jagter kun med hundene 

• Regulering af mårhund, 

• Aldrig 

• Ofte solo jagt på stort revir 

• riffel jagt 

• Har ikke haft jagt iår 

• Lerduer 

• Rågeregulering igennem lokalforeningen. 

• regulering 

• Regulering 

• Mårhunds regulering/jagt 

• Ingen 

• Riffel jagt 

• Går ikke på jagt 

• riffeljagt i udlandet 

• Er med i et rågereguleringsteam 

• Har ikke gået på jagt m. Våben, men er primært 
med, med hund 

• Jagt med henblik på at gæs ikke ødelægge 
afgrøder på marker samt Regulering på gæs og 
duer så de ikke ødelægge afgrøder... 

• Jeg går ikke på jagt længere 

• Bukkejagt 

• Bukkejagt med riffel fra hochsitz 

• Anstandsjagt med riffel 

• F.eks.  gravjagt og reguleringsjagt på gæs 

• Jagt i Tyskland og Sverige 

• Jeg interesserer mig for at optimere habitater for 
vildtet, ikke at skyde det 

• Jeg går ikke på jagt mere er blevet for gammel 

• Drivjagt 

• Regulering af rågeunger 

• Riffeljagt alene 

• Elgjagt Sverige 

• Regulering 

• Rågeregulering 

• bukkejagt 

• Regulering med luftgevær 

• Regulering 

• Ingen 

• Går stort set kun som hundefører på fællesjagter 

• Pürsch med salonriffel 

• Har ikke et revir pt. 

• jagt i Sverige 

• egen jagt med riffel 

• Appertere på godsjagter imellem 15 og 25 gange 

• Går ikke på jagt mere 

• trykjagt og fjeldjagt 

• Bukkejagt 

• Riffeljagt fra tårn/stige 

• Jagt med riffel fra stige/tårn 

• Grav jagt 

• Anstandsjagt med riffel 

• Driv og tryk jagter 

• Rågeregulering (kødjagt) 

• Jeg går ikke på jagt mere. 

• Riffeljagt alene 

• Regulering af mårhunde 

• Riffel 

• Ingen jagt mere 

• klapjagt 

• regulering af gæs og rotter 

• jagt i udlandet 

• Rågeregulering 

• Jagrejser 

• Grisejagt 
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• Riffeljagt med egen hund 

• Jagtrejse 

• Regulering 

• Gravjagt 

• Gravjagt med gravhunde 

• Hundefører 

• som apportør og også uden gevær, 

• Fællesjagt med riffel i Sverig 

• Regulering og tramp 

• pramjagt 

• Salonriffel 

• Gravjagt og jeg træner mine hunde i Tyskland 

• Big game, primært Afrika 

• Riffel jagt 

• Vildsvinejagt og elgjagt i Sverige, men skyder så til 
gengæld mellem 1500-3000 riffelskud på bane 
årligt ifm. min passion for jagtfeltskydning 

• Riffeljagt 

• Slyngeljagt.. 

• Regulering af mårhund /råger / krager 

• Går ikke på jagt for tiden 

• Vildsvin 

• Går ikke på jagt, har kun en våbenpåtegningy 

• regulering 

• Riffel ene 

• Har ikke været på jagt med manden i 2 år, han er 
syg 

• fiskerig som i lystfisker dette er jo på en måde 
også jagt 

• Jagt med stående hund 

• Gravjagt 

• Damejagt 

• I egen skov 

• Går ikke på jagt 

• Ledsager 

• Mårhunde regulering 

• går ikke på jagt 

• Kravlejagt 

• Gravjagt. Kanin jagt med fritte 

• Solo jagt med riffel 

• Regulering Råger, Duer og Gæs 

• Lokkejagt 

• Driver med hunden 

• deltager ikke på gr.alder 

• Drivjagt i udlandet 

• Riffel jagt på egen jord 

• Normalt ingen. 

• Driv og bevægelses jagter i udlandet 

• Bukkejagt fra hugsits. 

• holder mig klogeligt til fugleskydning på bane 

• jeg er nu 83 år og derfor ikke ret aktiv som jæger 

• riffeljagt alene 

• Ingen 

• reguleruing af ex råger 

• Deltager på grund af alder ikke længere i jagter 

• regulering af råger 

• Regulering krage og skade, ræv mm 

• Regulering af skadevoldende vildt 

• Regulering 

• Ingen jagt 

• Regulering af mårhund og ræve 

• Er ikke aktiv jæger 

• Jeg går ikke på jagt 

• Riffeljagt alene! 

• Alene jagt med riffel 

• Skadevoldende vildt 

• Jeg er passiv jæger gennem de sidste 8 år 

• Bruger meget tid på schweiss er reg. Hundefører 

• Sweiss hundefører 
• grisejagt i sverige 

• Fra skydetårn 

• Riffeljagt i egen skov 

• Fuglejagter 

• Riffel i udlandet 

• Sidder om natten efter vildsvin og mårhund 

• Regulering af råger 

• Jeg har lige sat x ved at jeg IKKE går på jagt 

• Eftersøgning med schweisshund 

• Singel Jagt med Riffel 

• Regulering af skadevoldende -Mårhund mink  etc 

• Gravjagt og regulering af ræv og mårhund 

• Drivjagt 

• Riffeljagt i udlandet 

• Regulering 

• sidder mest i egne jagttårne 

• Rejser i udlandet 

• Jagt for stående hund 

• jagt rejser - Drivjagter og Pursch 

• Ingen 

• Gåsejagt / Regulering af bramgæs 

• Klovbærende vildt 

• Elgjagt 

• Klapper -Hundemand godsjagter 

• Apportering af fasaner og ænder 

• Jagt i udlandet 

• trækjagt 

• Regulering 
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• Trykjagt 

• Kommer ikke på jagt mere. 

• Mårhunde regulering/jagt 

• Drivjagter udlandet 

• Regulering 

• Regulering 

• Jagt på vildsvin fra tårn i Sverige 

• Weekend jagt 

• Jeg tager på jagtrejser 3 - 4 gange om året 

• Går næsten aldrig på jagt. 

• fælder/regulering 

• nyjægerjagt 

• reguleringsjagt 

• Elgjagt i Sverige 

• Riffeljagt 

• Sneppejagt 

• Apporterer på flere godser 

• Trykjagt på råvildt 

• Regulerings 

• Elg  trykjagt 

• riffeljakt 

• Regulering af rovpattedyr 

• Rågeregulering 

• Regulering mårhund 

• Trykjagt 

• Går ikke på jagt mere 

• Duejagt, vinter med salonriffel. 

• Gravlagt 

• jagt på råbuk 

• Gravjagt 

• Regulering 

• Jagtrejser 

• har ikke våben mere,stop pga alder 

• Storvildtjagt 

• Regulering af Mårhund 

• Riffel. 

• riffel jagt alene 

• regulering af skadevoldende vildtarter 

• Jagt fra kravleram 

• Drivjagt med hund 

• Regulering af rågeunger for lokal kirke og andet 
sted for erhvervsvirksomhed 

• Har pt. ingen jagtarealer 

• opsamling på store jagter med mine hunde 

• tidligere meget aktiv på hav-og  strandjagt 

• Går ikke på jagt 

• Går ik på jagt mere 

• Trykjagt 

• Krageregulering 

• Udland 

• Går ikke mere på jagt 

• Jagt på ræv fra grav 

• regulering 

• Gravjagt 

• Gravjagt 

• Regulering 

• Rotter 

• Jagt med stående hund på fuglevildt 

• Tryk/drivjagt 

• gravjagt 

• Jagt i Tyskland 

• Regulering 

• Drivende jagt 

• Trykjagt 

• Riffeljagt alene 

• Jagt i udlandet 
• regulering 

• Går meget sjælden på jagt. 

• Elg jagt 

• gravjagt 

• går ikke på jagt 

• bjørne jagt 

• Haretramp 

• Riffeljagt alene 

• Apportører på godsjagter 

• Driver med hund (uden våben) i flere konsortier 

• Jeg gør ikke på jagt mere 

• Riffeljagt med støver i et statsskovskonsortie med 
vægten lagt på kronvildt 

• Regulering 

• pt. kun regulering pga økonomi 

• regulering 

• Jeg går mest på jagt i Sverige med riffel efter 
råvildt elg og vildsvin 

• Lokkejagt på ræv 

• Gravjagt 

• Bukkejagt med riffel 

• bukkejagt 

• Rævejagt fra grav 

• gravjagt 

• Udenlands jagtrejser 

• jagt i tyskland og sverige 

• Søde kvinder 

• Privat areal - de sidste år har jeg ikke været på 
fællesjagt 

• Regulering 
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• Jagt i udlandet 

• Gravjagt 

• Alene riffel med hund 

• Riffel jagt alene 

• nat jagt på mårhund 

• Nat på vildsvin 

• regulering 

• Dyrker pt. ikke jagtens glæder 

• Elgjagt i Sverige 

• Schweissarbejde 

• Trykjagt 

• Regulering råger og mårhund 

• Fældejagt 

• Drivjagt i udland 

• Mårhund om natten 

• Regulering 

• Reguleringsjagy 

• Ingen, men jeg nyder at se alle dyrene og femme 
at nye arter flytter ind og naboen har lov at gå på 
jagt i en del af mine arealer . 

• Fællesjagt med hagl og hund 

• Bukkejagt, alene med riffel 

• Jeg går bare på jagt, sikke mange begreber 

• Jeg nyder generelt mere at drive med hund end at 
side på post. 

• Riffeljagt alene 

• Rågeregulering 

• Krage (skjul), ræv(lokke), duejagt (skjul) 

• Kravlejagt 

• Regulering af mårhunde 

• Jagtrejser 

• Gravjagt 

• Klapjagt 

• reguleringer råger, skarv 

• Slyngel jagt 

• Det er længe siden, jeg har været på jagt. 

• Regulering 

• Kommer ik af sted pg af tids mangel 

• Alene med riffel 

• havjagt kun en sjælden gang (1 gang de sidste 5 år) 

• Er reg Schweisshundefører 

• Har tidligere angivet, at jeg ikke er aktiv jæger 
mere,  men følger med i, hvad der sker. 

• Mark Jagt med stående hund 

• Havjagt er dog ik så tit mere 

• går ikke på jagt længere 

• Drivjagt 

• Reguleringsjagt 

• Riffeljagt med stående hund ! 

• Bukke jagt, regulering på mårhund 

• Drivjagt med hunde 

• Udelukkende konkurrence skydning 

• Natjagt på vildsvin i Sverige 

• Klapjagt. 

• Eftersøgning 

• Opsamling med apporterende hund 

• drivjagt i udlandet ca. hver 3.år 

• Regulering af skadevoldende vildt 

• Safari 

• Udelukkende riffeljagt i udlandet 

• Mårhunderegulering 

• Nat jagt i udlandet (vildsvin) 

• Pramjagt 

• Drivjagt i Polen, Safari i Afrika, Natjagt på svin i 
Sverige 

• Film- og fotoapparat 

• Gravjagt 

• Sneppejagt med nær familie 

• Trykjagt på vildsvin i sverige 

• Skyder kun lerduer 
• Riffel jagt i dk / Sverige 

• Regulering 

• Grise jagt om natten 

• asdf 

• Anstand efter duer og fasaner med salonriffel. 

• Vildsvinejagt 

• hundefører på fællesjagte 

• Riffeljagt fra skydestige 

• Regulering 

• Natjagt efter mårhund 

• Jagt i Sverige på vildsvin 

• Riffeljagt 

• forskellig regulering 

• Schweisshund 

• jeg har selv lidt jagt 

• Ingen af delene 

• Dyrejagt i udlandet 

• jeg går ikke på jagt 

• Riffeljagt alene 

• Duejagt og Gåsejagt 

• Appotør 

• jagt på egen grund 

• Regulering af råger 

• Riffeljagt fra skydetårn 

• Natjagt mårhund 

• Drivjagt i Polen 

• Mange år med hund,  Breton 
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• riffeljagt fra skydetårn - alene 

• Drivjagt m. Hund 

• bukkejagt 

• PT ikke aktiv jæger 

• Som hundefører på fasanjagter 

• Gravjagt 

• Jagt rejser 

• Gravjagt 

• Tårnjagt (I Tyskland) 

• Riffel jagt 

• Drivjagt udland 

• Duetræk/dueregulering 

• Dådyr 

• Er Schweiss hunde føre også og får nok jagt den vej 
rundt 

• Apportering uden bøsse 

• Riffeljagt i udlandet 

• Ikke aktiv jæger 

• rejser også en del pga jagt 

• Regulering - hvis det er jagt ? 

• Riffeljagt i udlandet, ikke fælles 

 

 
Hvordan har du adgang til jagt? 

 
 

I hvilke lande har du været på jagt inden for de seneste 3 år? 
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I hvilke lande har du været på jagt inden for de seneste 3 år? - Andre. Uddyb gerne:  
 
• Sydafrika 

• Det kommer til at blive i sverige når alle papir og 
prøver er på plads 

• Jeg har ikke været på jagt fordi jeg ikke har fået 
det endnu. Jagttegn... 

• Holland 

• Sydafrika 

• Afrika 

• Grønland 

• Slovakiet 

• Jeg har i sinde at tage på jagt i Finland hos min 
familie engang 

• jeg har ikke været på jagt endnu 

• sydafrika 

• Letland 

• sydafrika 

• Spanien, Portugal, Argentina, Namibia 

• Irland 

• Spanien 

• Irland 

• irland, spanien, italien 

• Argentina 

• Letland 

• ireland 

• Spanien Pyrenæerne 

• Nordirland og skyde hjorte. 

• Spanien og Tyrkiet 

• Sydafrika og Letland 

• Letland og Portugal 

• Danmark 

• Spanien Argentina 

• Syd Afrika 

• Tjekkiet 

• Serbien, Tjekkiet 

• SA 

• Spanien, der er super jagt i Spanien og jeg er med i 
et konsorter 

• Spanien 

• købejagt 

• canada 

• Canada 

• Sydafrika 

• Canda, Spanien 

• Tjekkiet, Irland, Skotland 

• irland, namibia, tjekkiet, 

• Rumænien 

• Tjekkiet og Slovakiet 

• Afrika 

• Irland 

• Litauen 

• Sydafrika 

• Sydafrika 

• Syd Afrika 

• Finland 

• Letland, Kirgisistan, New Zealand, Tjekkiet 

• Slovakiet 

• Tjekkiet vildsvin 

• Spanien, Mongoliet, new Zealand, syd Afrika 

• Spanien 

• spanien 

• Irland- Skovenien 

• Canada 

• Tjekkiet og Spanien 

• sydafrika, Slovakiet 

• Estland gæs 

• Spanien, Irland, Mongoliet, Namibia 
• Spanien, Tjekkiet. 

• DK 

• Tjekkiet og Sydafrika 

• Letland 

• Sydafrika, Argentina 

• Spanien 

• Africa 

• Sydafrika 

• Tjekkiet, Ungarn, Afrika 

• Tjekkiet 

• Afrika 

• Sydafrika 3 gange i perioden 

• Irland 

• Irland 

• Tjekket, Østrig 

• Afrika 

• Spanien,zambia 

• Kroatien, Litauen 

• Grønland 

• Bulgarien, Spanien 

• Denmark 
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• Grønland, USA 

• Slovakiet 

• Estland, 

• Afrika 

• New Zealand 

• Sydafrika 

• Spanien 

• Letland 

• USA, Sydafrika, Argentina, Østrig 

• Rumænien 

• Sydafrika 

• Tjekkiet 

• Letland 

• Irland 

• Irland 

• Frankrig 

• Bulgarien, Frankrig, Tjekkiet, Spanien 

• Frankrig 

• Spanien og Letland og Sydafrika 

• Letland 

• Irland 

• Afrika 

• Irland duejagt 

• tjekiet 

• Rumænien Østrig Ungarn Spanien mfl 

• Croatien 

• Sydafrika 

• Irland 

• Slovakiet 

• Afrika 

• Letland 

• Romænien 

• Namibia 

• Zimbabwe Afrika 

• Irland, Nord Irland 

• spanien, Serbien, Ungarn 

• Tjekkiet 

• Spanien 

• i hele verdenen 

• Irland, Sydafrika 

• Zimbabwe 

• Afrika,Rusland,fleste Europæiske lande 

• Afrika 

• Sydafrika 

• Spanien 

• Namibia 

• Irland, Finland 

• Litaun 

• Serbien 

• Namibia 

• Serbien Kroatien 

• Sydafrika 

• Letland 

• Italien 

• Irland 

• Litauen 

• Grønland 

• Tjekkiet og Irland 

• Tjekkiet 

• Letland 

• Kroatien 

• Sydafrika 

• Letland 

• Sydafrika 

• DK 

• Portugal 
• Canada 

• Sydafrika 

• Mange lande 

• Sydafrika 

• Usa 

• Frankrig 

• Khasakstan 

• Tjekkiet 

• Sydafrika 

• Letland 

• Namibia Sydafrika 

• Irland Frankrig 

• Syd afrika 

• Letland 

• Afrika 

• Grønland, Kirgisistan 

• Grønland 

• Letland 

• Spanien, Kirgisistan, Portugal 

• Rumænien 

• SydAfrika 

• sydafrika, Namibia 

• Sydafrika-Irland 

• letland 

• ireland 

• Sydafrika på afskydnings jagt 

• Tjekkiet 

• Irland 

• Canada, sydafrika 

• Tjekkiet 
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• italien 

• Afrika flere lande, Slovakiet, Spanien 

• Letland, Sydafrika 

• Portugal 

• Sydafrika 

• Sydafrika,tjekkiet 

• Irland 

• Tjekkiet 

• Letland 

• Canada 

• Sydafrika, Zimbabwe, Eswanti 

• Afrika 

• tjekkiet 

• Letland 

• Sydafrika 

• sydafrika frankrig 

• Slovakiet 

• Nordirland 

• Canada 

• Irland 

• Canada 

• Afrika 

• Letland 

• Ungarn, Idaho, Kroatien, Frankrig, 

• Tjekkiet 

• Mauritius, Kazakstan, Grønland, Island, Afrika 

• Mindst 3 gange årligt efter elg og grise 

• Tjekkiet 

• Elgjagt i Sverige 

• Usa 

• Rumænien. Spanien. Irland. 

• Letland,  Litauen 

• Afrika 

• Sverige Irland Tjekkiet 

• sydafrika 

• Alberta, Canada 

• Rumænien 

• Tunesien, Congo, RSA, 

• Tjekkiet 

• RSA 

• Sys Afrika, Botswana 

• Afrika, Sibirien,Tidligere østeuropæiske lande, 
New Zealand, Australien 

• Ungarn, Slovakiet 

• Bulgarien 

• Spanien, Bulgarien, Tjekkiet 

• Finland 

• Danmark 

• Letland 

• Slovakiet 2023 

• Syd Afrika 

• Ungarn, spanien 

• Sydafrika 

• Canada 

• Letland 

• usa grønland 

• Litauen og Alaska 

• alle kontinenter på nær down-under 

• Afrika 

• Elgjagt og vildsvin 

• Sydafrika 

• tjekkiet 

• Namibia 

• Tjekkiet 

• Lithauen 

• Tjekkiet 
• Frankrig 

• Irland 

• Sydafrika 

• Afrika 

• Finland Whitetail, grønland ren og moskus 

• Syd afrika 

• Namibia 

• Afrika 

• Tyrkiet 

• Afrika 

• Sydafrika 

• Østrig 

• Irland 

• Spanien og Rumænien 

• Duejagt Irland 

• Tjekkiet 

• grønland 

• Tjekiet 

• Zimbabwe 2 gange, Letland 

• Spanien 

• Irland, Skotland og Afrika skal jeg i 2024 

• Spaien 

• Sydafrika 

• Sydafrika 

• Ungarn. Slovakiet m fl 

• ungarn 

• Slovakiet, Namibia 

• Litauen 

• har skudt 90 stk Mårhunde 

• Syd Afrika 
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• Estland og Letland 

• Tjekkiet 

• Ungarn 

• Namibia og Canada 

• Slovenien 

• Letland - da jeg er med i et jagt klub med eget 
jord som indgår. 

• Tjekkiet 

• Sydafrica 

• Afrika 

• Frankrig, Finland, Åland, Irland 

• Afrika, Australien, Øst Europa 

• Syd Afrika 

• Irland 

• Tjekkiet, Canada 

• Spanien 

• Irland 

• Syd Afrika 

• Finland 

• Sydafrika 

• Sydafrika 

• LETLAND, DANMARK, FINLAND. 

• Argentina, USA, Rusland, Tetjenien 

• Slovakiet - ireland 

• Rumænien 

• Spanien 

• Tjekkiet 

• Slovakiet 

• Irland-Spanien 

• canada 

• Sydafrika 

• Østeuropa 

• Irland 

• Bjergjagt 

• Sydafrika 

• slovatiet 

• Belgien 

• Letland 

• Rsa 

• Spanien 

• sydafrika 

• Spanien 

• Romanien, Bulgarien, Kazakstan 

• Letland 

• Tjekkiet 

• Irland 

• Letland 

• Tjekkiet 

• Sydafrika 

• Spanien 

• Har været på jagt i Norge og Sverige nogle gange 
bare ikke inden for de sidste 3 år 

• Letland 

• + 10 andre 

• Letland 

• Finland og Spanien 

• Syd afrika 

• NEW Zealand, Canada 

• Ungarn 

• Irland 

• Danmark 

• Tjekkiet 

• Canada 

• Tjekket. Afrika 

• Tjekkiet 

• Ingen 
• Tjekkiet 

• Sydafrika 

• Texas og Argentina 

• Afrika. Rumænien 

• Letland 

• Rusland 

• Irland Tjekkiet 

• Syd Afrika 

• canada isbjørn sort bjørn 

• Canada 

• Spanien 

• Croatien 

• Grønland 

• Sydafrika 

• Afrika 

• Tjekkiet 

• afrika 

• Kroatien 

• Spanien 1gang 

• slovakiet drivjsgt 

• Afrika 

• Afrika 

• Bulgarien 

• Bjørnejagt i Canada 

• Sydaferika 

• Tjekkiet 

• Alaska 

• Spanien 

• Bulgarien 

• Tjekkiet 
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• Lethand 

• Sydafrika 

• Canada 

• Slovakiet , Tjekkiet, Ungarn 

• Sydafrika 

• Spanien , Canada 

• Spanien 

• ingen pga. corona 

• Afrika 

• Irland 

• Spanien 

• Afrika 

• Ungarn 

• Letland 

• Letland 

• Sydafrika, Zimbabwe, Spanien 

• Portugal 

• Letland og Spanien 

• Kroatien 

• Letland 

• Grønland 

• Syd Afrika 

• Rusland 

• Sfrika 1 til 2 gange årligt 

• Sydafrika 

• Ungarn, Irland 

• Irland 

• Tjekkiet 

• Aftika, Canada, Slovenien 

• Spanien, Zimbabwe, Sydafrika 

• USA 

• Irland 

• Rusland, Argentina, Estland, Canada 

• Canada 

• Spanien på buejagt 

• Grækenland, sydafrika 

• Frankrig 

• Grønland og estland 

• New Zealand 

• Sydafrika, New Zealand 

• Letland 

• Tjrkkiet 

• irland 

• Estland 

• Ungarn 

• Irland 

• ungarn 

• Sydafrika 

• Namibia og Botswana 

• Slovakiet 

• Slovakiet 

• Syd Afrika 

• USA 

• Letland 

• Kroatien 

• sydarika 

• Afrika 

• Letland 

• USA, Rumænien 

• Syd Afrika 

• Ungarn 

• Spanien, Afrika, usa 

• Slovakiet 

• Spanien 

• Syd Afrika 

• Tjekkiet 
• Mexico, Canada, Namibia, Sydafrika 

• Grønland 

• Sydafrika 

• ungarn, sydafrika 

• Tjekkiet 

• Estland. Har gode venner der og været på jagt der 
i mere end 30 år. 

• Irland 

• Finland 

• Irland sika 

• Irland 

• Finland  Spanien 

• Letland 

• Ingen de sidste 3 år 

• Syd Afrika 

• Canada 

• Tjekkiet 

• Letland 

• Irland 

• Canada 

• Irland 

• Sydafrika 

• Spanien, Serbien, Kroatien 

• Irland 

• New Zealand 

• Finland, Sydafrika 

• Fonland 

• Sydafrika 

• Sydafrika 

• Irland 
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• Letland. Bæver. Irland. Sika 

• Slovakiet 

• Sydafrika 

• Letland 2 gange om året 

• slovakiet 

• IRLAND LETLAND 

• Grønland 

• Kroatien 

• Canada 

• Afrika 

• Frankrig 

• Letland 

• Tjekkiet og Grønland 

• Spanien 

• Ungarn 

• Tjekkiet Kroatien 

• Finland , Estland 

• Irland 

• Letland 

• Kroatien 

• Letland 

• irland 

• Sydafrika 

• USA 

• Ungarn 

• Ungarn 

• irland 

• Ungarn 

• Sydafrika 

• Spanien Kroatien 

• Irland på 5 forskellige arter m. riffel 

• Spanien 

• Spanien ungarn 

• Danmark, Spanien, Frankrig; Sydafrika 

• Frankrig 

• Irland 

• Spanien 

• Tjekkiet 

• Slovakiet 

• Slovakiet 

• Tjekkiet 

• Afrika,Tjekkiet , Rumænien og Sjælland 

• Kroatien, Letland, Slovakiet 

• Serbien 

• Kirgirstan rumaænien 

• Irland 

• Letland 

• Irland new Zealand 

• Syd Afrika 

• Rumænien 

• Tjekkiet - Mufflonjagt 

• Tjekkiet 

• Finland 

• Afrika 

• Tjekkiet, Irland, 

• Slovakiet 

• Irland og Nordirland 

• Slovakiet 

• Litauen 

• Sydafrika 

• Namibia 

• Sydafrika og Mauritius 

• Spanien; Canada 

• Canada, Letland 

• Tjekkiet 

• Sydafrika 
• Tjekkiet 

• Estland 

• rumænien 

• Sydafrika, Namibia 

• Sydafrika hvor jeg bor 

• Finland og Spanien 

• Sydafrika 

• Namibia 

• New Zeland 

• Spanien 

• Irland, Spanien 

• Frankrig 

• Afrika 

• Syd Afrika 

• Adskillige 

• Canada - sortbjørn 

• Letland 

• Rumænien 

• Østrig, Serbien 

• Estland, Letland og Finland 

• Tjekkiet 

• Slovakiet 

• Syd Afrika 

• Afrika 

• Tjekkiet 

• spanien, NZ, RUS, KAZ, Rumænien, Slovenien 
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AFSLUTTENDE KOMMENTARER 
 

Har du evt. nogle afsluttende kommentarer til Danmarks Jægerforbund? 
 
• I gør det pisse godt, bliv ved 

• Mange tak for chancen til at kunne vinde et 
gavekort som vil kunne hjælpe mig rigtig meget 
siden jeg er ny 

• Jeg er ved at tage jagttegn 

• Fantastisk arbejde 

• Det har for mig og min søn været mega bøvlet at 
blive meldt ind i en lokal forening.  
det kan selvfølgelig ske ved nogle ting ikke virker 
optimalt fra tid til anden. 
men ganske fint, jeg er medlem fordi det ønskede 
den lokale forening. 

• Jeg er medlem fordi jeg har en jolle, og nyder 
Faxe Ladeplads jagtforenings udendørs 
samlingsted. Fik ikke indkaldelse til general- 
forsamling, men fik røgede hornfisk til Havnens 
Dag 

• Nej 

• I fremtræder meget professionelle. 

• Jeg har ikke jagt tegn endnu 

• I er fandme gode. Glimrende stykke arbejde 

• God  jul. 

• Det har været en god prøve. 

• Glædelig Jul og Godt Nytår 

• Jeg elsker Jæger. Et super fedt blad, jeg nyder at 
læse i den og lære mere om jagten. 

• Som nævnt helt ny i jægerverdenen. 

• Det er vigtigt for mig, at man samlet bidrager til 
naturen og dyrebestanden i Danmark mm. 

• Bliv ved med det gode arbejde 

• N/A 

• Jeg synes bare at det er faktisk den måde i 
arbejder for os nyjæger og hvordan i arbejder for 
at vi skal få en god introduktion til jagtens verden 
bliv endelig ved med det 

• Svært at svare meningsfyldt, da jeg lige har 
erhvervet jagttegn, ikke har købt våben eller taget 
skytteprøver. Jeg har været utroligt glad for 
jagtproven.dk 

• Syntes man afholder jagtfeltskydning forkert da 
det ikke afholdes som man skriver i jeres regler for 
det 
 
Der kunne virkelig gøres noget for at gøre det til en 
jagtfeltskydning og ikke en ram en måge i hoved 
skydning fra en underlig skydestilling som samtidigt 
er modsat det man lære nye riffeljægere på det 
kursus de holder inden riffelprøve 

• Godt arbejde! 

• Få styr på skyde prøver! 

• Fremadrettede spørgsmål i undersøgelsen kunnr 
måske også være relevant. Jeg pr meget passiv 
jæger men forventer at at meget mere tid på jagt i 
24. 

• Fokus på jagter for kvinder 

• Jeg glæder mig til at få mere viden og kendskab til 
natur, fællesskab og alt det som jagtlivet også 
handler om. 

• “Less is more”  
 
DJ skal og bør arbejde for færre regler, 
restriktioner.. altså mindre lovgivning. Det gælder 
på alle plan. Mange politikere og organisationer har 
travlt med det modsatte. Det skal der så vist 
muligt arbejdes imod og ikke med. For reelt er det 
skruen uden ende.. også kaldet salami metoden, -
et lille skrid af gangen reduceres friheden til at gå 
på jagt. 

• HJÆLP …. MEGET MEGET ….. mere Ny-Jægere med 
noget jagt, mulighed for og komme af sted, man 
kan godt føle, man er u-ønsket pga. manglende 
erfaring, på trods af man faktisk som Ny-jæger er 
rigtig godt rustet, med uddannelsen JÆGER som 
jeg  kalder det.  

• Danmarks jægerforbund skal være i opposition til 
jagtmodstandere, bevare jagten i jægerens 
 ånd og især traditioner- ikke begynde med at 
flyde med strømmen som DJ formand gør. her skal 
heller ikke være diverse kloge professorer fra 
Århus universitet og lignende ,der skal belære os 
jægere, hvordan og hvorledes det gøres med den 
bagrund og erfaring vi har, og gerne giver videre 

• Tak for et godt spørgeskema 

• Nej 

• Jeg synes at det kan være svært at finde 
lokaliteter og åbningstider for lokale skydebaner. 
Det er ikke alle de lokale steder, der er lige gode 
til at kommunikere det ud til dem, der ikke 
nødvendigvis allerede kender dem. 

• Nej 

• Nej, godt nytår 

• Bliv ved med det i gør 

• nej 

• Desværre. 

• Jeg dumpede de første tre gange, og jeg synes det 
er en stopklods at skulle betale for et nyt kursus 
for at måtte gå op igen. Jeg takker en god ven for 
at betale for mig, ellers havde jeg måtte opgive. 

• Tak 
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• Ja de mangler at være kritisk over for den lorte 
ulv, der er i Danmark, og brude udryddes. 
Den hører ikke hjemme i Danmark. 

• Findes der nogle kvinde jagtnetværk for 
nybegyndere? 

• Nej er godt tilfreds 

• Jeg er nyjæger og medlem fordi jeg automatisk er 
tilmeldt og det skulle være gratis i starten. 

• Synes at det er mærkeligt, at DJ har opsagt 
samarbejdet med Thorkild Ellgaard idethan stiller 
nogle meget relevante spørgsmål ved specielt jagt 
på opdrættet "vildt". 

• Det virker som en god, seriøs forening. God 
balance mellem samfundsinteresse og 
jægerinteresse. 

• Fungere godt 

• Få gjort noget ved den skarv!!! 

• Være bedre til at varetage medlemmernes 
interesse og fastholde jagttider. 

• stop med at slikke de grønne i røven 

• Jeg synes i gør jeres arbejde helt vildt godt.  
I kunne overveje om det ville give mening at 
snakke med flere højskoler, eller f.eks. et 
universitet om lov til at holde et lille foredrag om 
hvad jagt i Danmark er, og hvad en jæger kan 
bidrage til :) 

• I har gode jagtmagasin 

• Ja. I mangler i alle spørgsmål. 
Svaret "jeg er ny, og ikke begyndt på jagt endnu" 

• Generelt et flot stykke arbejde i laver. Fortsæt 
med det. Glæder mig til at se hvilke kurser i 
tilbyder i 2024, især omkring/på Fyn 

• Jeg syntes at prøven til jagttegn, er for 
omfattende.  Der er mange spørgsmål, som man 
bare kunne sætte sig ind i hvis man vil gå på den 
slags jagt. Selvfølgelig skal man kunne sit kram, 
men prøven er for svær. 

• Jeg manglede lidt en form for velkomstbrev/email. 
Jeg fandt først ud af for nyligt, at jeg var medlem 
og har været det siden marts ca. igennem mit 
jagttegnskursus. 

• Forsæt det gode arbejde, det er ekstremt vigtigt 
med et stærk talerør overfor det politiske DK, der 
er mange modstandere 

• Hvis i fortsætter ud af samme sti, tror jeg i på et 
tidspunkt reducerer jer selv til et medie på samme 
antal abonnementer som  feks. "Vagttårnet", eller 
"Medlemsblad for Danske Brugtvognsforhandlere". 
Har fulgt jeres udvikling/afvikling siden 1980, og 
må blot konstatere at i stille og roligt nærmer jer 
afgrunden. Den ud/afvikling i har været i gang med 
de sidste 20  år,  bliver med nogen sandsynlighed 
også tydeligere for de kommende nye jægere.  
Jeg gav jer chancen, og meldte mig  ind i jeres 
forening, og har aldrig følt mig så narret og svigtet 
før. Det i bedriver er rent "levebrødspolitik", på 
samme måde som de 179 tumber der lige pt sidder 
i folketinget. Håber i snart lider en hurtig 

sultedød, som et resultat af jeres manglende evner 
til at forsvare jagten i Danmark. 

• Ja bring prisen ned på lejet jagt 

• ja spørgeskemaet antager at jeg har en jagt og går 
på jagt som Jæger - Jeg er apportør og har ikke 
jagttegn - det burde måske være en svarmulighed 
flere steder ( at man ikke har jagttegn) 

• DJ er alt for topstyret, formanden lytter 
overhovedet ikke til medlemmerne og har mere 
travlt med at alt andet end det som er vigtigt for 
den fremtidige jagt i DK 

• Mere ydmyghed og større samarbejde med 
konkurrende foreninger såsom de grønne jægere og 
hvad der ellers må komme af alternativer til DJ 

• Fin undersøgelse 

• Igen. Som nyjæger er det svært at komme 
..ind.i.noget…og der er ikke en mentorordning 
…for dem der stille og roligt vil lære faget fra 
grunden af… jeg er ikke tilhænger af 
…Miljøstyrelsen nyjæger ordning …. Nu går vi i en 
lige linje 200 skytter med 30m mellemrum ..på en 
jydsk hede… jeg har brug for en der kan lære mig 
havjagt, en der kan sidde med mig i skydetårn og 
en som kan guide mig ud i pürch jagt…derudover 
hvad så når jeg har nedlagt et bytte ..hvad så.   Og 
DJ kommer til at leve af nyjæger …eller DJ skal 
leve af nye medlemmer … og de kommer vel som 
oftes som nyjægere (i alle aldre) og det er nok der 
jeg vil sætte min lotteri seddel …fordi har du valgt 
at være nyjæger så har du valgt en livsstil …på 
økonomisk afgrund …at betale 30….80.000 for at 
skyde 4 udsatte fasaner (med ramme garanti) giver 
ikke mening og bor man i en storby skal man stadig 
køre 3-4-5 timer for at kunne komme på jagt -og 
regulering af eks. Mårhunde er jo helt hen i vejret 
..dels riffeltegn for en salon riffel 1000 dkk så en 
salon riffel med night vision og lyddæmper 20.000 
og så selv betale ammunition ….der burde være en 
“pakke” til låns hvis man blot gad lave en bait 
plads og sætte sig i 6 timer for at regulerer ..  der 
er rigtig mange lavt hængende frugter hvor der 
kunne læmpes på lovgivningen og sikre regulering 
og inddrage nyjæger …er selv en af dem - så 
hvordan hjælper man nyjæger til at blive bedre og 
sikre indtjening til DJ …det er jo altid op til dj at 
kontakte en nyjæger …og jeg vil da gerne tilbyde 
mig og min viden  

• Jeg synes i er meget usynlige ifht mange ting, hvor 
jeg som jæger godt kunne ønske mig, i "kom ind i 
kampen" mod politikerne og folks generelle 
uvidenhed. 
Et opgør med PAC og deres urimelige ventetider og 
endnu mere urimelige priser for våbenregistrering 
er også ved at være på tide. 
Det ville også være rart om i kunne snakke lidt 
med de høje herrer om "råger", da det er 
fuldstændig idiotisk de er fredede og kun må 
reguleres, der er simpelthen så mange af dem ifht 
feks krager. 
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• troede egentligt at det var nødvendigt at være 
medlem for at kunne have jagttegn, men det er 
det så åbenbart ikke. 

• De skal gikke på deres hjemmeside 

• Keep up the good work 
Og jeg vil rigtig gerne have at i måske lavede flere 
videoer med plantning til vildt  
Og hvordan man laver et gode levested for ænder 

• I gør det godt :) 

• Keep up the good work :-) 

• Flere lokale aktive initiativer for nye medlemmer 
og mere for kvinder af kvinder. Regner ikke med at 
fortsætte mit medlemskab da jeg intet får ud af 
det. 

• I kan ikke være jer selv bekendt 

• Nej 

• Ser gerne et førsøg på at udvikle en bedre jæger i 
dette hvad jeg syntes er et generation skift. 
 
Ellers tak for i gør det i gør. 

• syntes i gør et godt stykke arbejde 

• DJ mangler “kant” i forhold til at repræsentere, 
fastholde og forsvare danske jægeres interesser. 
 
DJ er alt for kompromissøgende i forhold til 
myndigheder, landbrugsinteresser samt andre 
grønne/natur organisationer.  
 
Derfor taber danske jægere terræn - vi er jo 
nærmest farveløse. 
 
Jeg frygter at jagt i Danmark er afviklet inden for 
25 år - fordi der ikke blev “markeret” rettidigt! 

• nej 

• Er ikke jæger 

• Jeg syntes der skal arbejdes mere på at gøre jagt 
mere tilgængeligt for nyjægere og folk uden egen 
jord. 
Og så syntes jeg der bør arbejdes på at 
standardisere udbudspriser på jagter. 
 
Godt arbejdslyst 

• Måske få nogle federe rabatordninger med 
jagtbutikker.  
Det ville være fedt.  
Fortsæt det gode arbejde.  
Tak fordi I kæmper jægernes sag. 

• Tak for godt arbejde. 

• Jeg vil gerne, at Danmarks Jægerforbund begynder 
at arbejde aktivt for, at det igen bliver muligt at 
teste og lave artikler om våben og andet udstyr, 
som der bruges i forbindelse med jagt. F.eks. test 
af ammunition og lign. 

• Vi oplevede en stor skuffelse med PAC og deres 
indkørsel af nyt EDB system 
 
Som jæger kunne jeg gidt have ønsket mug endnu 

mere pres på såvel den administrative og politiske 
beslutningsproces 

• Ønsker fasanhønen fredet før jeg vil ofre mere tid , 
penge og jord på forbedringer for vildet på min 
ejendom 

• For os med stående hund er der for lidt at byde på 
i DJ. Så nu melder jeg mig ud :o)) 

• Arbejd på at kragejagten starter den 1-8- hvert år. 

• Tak til jer! 

• Synes kursus er meget dyrre og det afholder mig i 
at deltage 

• Jeg kan godt lide at læse magasinet 

• Det er allerede skrevet tidligere i dette 
spørgeskema 

• Ingen 

• Jeg er glad for mit medlemskab 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Kunne godt tænke mig at der blev slået et slag for 
at vi som jægere kunne få lov og skyde rotter året 
rundt, da de spiser en tredjedel af alt foder på 
foderpladserne 

• - i spørgsmålet hvor man skulle angive hvorfor man 
var medlem af jægerforbundet kunne man kun 
vælge fem. Jeg synes kategorierne “app, blad og 
hjemmside” er for meget af det samme til at være 
tre forskellige. Jeg fjernede derfor to af dem for 
at sætte fokus på andre ting jeg mente var vigtige 
 
- i spørgsmålet om hvor meget man brugte af 
penge på udsætning og vildtpleje var der ikke 
mulighed for at svare, at man ikke gjorde dette. 
Derfor skulle jeg svare under 1000 kr selvom jeg 
hverken udsætter eller vildtplejer 

• Jeg er nyjæger og har venner der har hjulpet mig 
godt i gang. Jeg har dog oplevet jagten som et lidt 
lukket miljø, hvor det er svært at komme ind. Her 
tænker jeg på vej ind i et konsortium mv. 

• Pas på med at rette politisk ind efter lodret 
løgneriske påstande om klimaet opkogt på basis af 
korrumperet klimadata, der drysses ned fra IPCC 
og overhovedet ikke holder ved nærmere eftersyn: 
https://www.youtube.com/watch?v=D3diaLd7z08&
ab_channel=scambuster2012 

• Synes der er for kort jagt på både då og kron dyr   
Der er mange og de er så gode til at kun være skud 
bare om natten   Så udvid jagttiden som i andre 
landsdele det vil ikke gøre den store forskeld i den 
stigende bestand , det er jo en fantasdisk 
oplevelse bare at sidde der og nyde naturen med 
en lille chance for et se de store dyr   Bor i års/ 
Nibe området.  

• Fysisk jagtblad er overflødigt for mig 

• Har ikke været på jagt endnu, da jeg ikke har 
bestået skydeprøven. 

• I skal blive bedre til SOME og specielt Youtube. Jeg 
synes jeres Nyjæger arrangementer kunne udvides 
til også at indeholde dage med skils (forlægning af 
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vildt eksempelvis, madkurser, familiedage, 
inspirationsdage om jagtformer mm.) 

• Godt 

• Brug flere resourcer på lobby arbejde.  
Skrot jæger 

• Arbejdet virker som om det er drevet mere af 
politik end af jægere. 

• For implementeret sikker GPDR “dropbox” til 
foreninger, mangler vi virkelig. 

• Få indført af store dåhjorte må skydes fra oktober 
til januar. 

• Ønsker at I forsætter det gode arbejde for de 
danske jægere. Det har vi brug for fremover. Og 
det ved jeg i gør, selv om jeg ikke holder mig 
orienteret om alt fra jeres hånd.  
Tak for jeres arbejde. Det er påskønnet.  
Venlig hilsen fra en jæger, med 47 års erfaring... 

• tak til DJ 

• Fed organisation 

• Der skal helt klart gøres mere ude i de lokale 
jagtforeninger de mangler penge og støtte især til 
projekter for nye jæger og til dialog med den 
almindelige befolkning og til projekter for en 
bedre biodiversitet og bæredygtig jagt jeg ser 
desværre at på kreds møder at flere  foreninger 
har søgt om penge til projekter uden at de kan få 
noget men samtidig blir der sendt penge tilbage til 
hoved afdelingen for de pengene ikke er blevet 
brugt i puljen til de lokale foreninger de skrev jeg 
også i referatet fra mødet i vores kreds til 
medlemmerne i den lokale jagtforening og det gav 
debat i klubhuset i den lokale jagtforening 

• Jeg kan godt lide jeres blad med at der er fokus på 
jægeren, men jeg kunne bedre lide bladet fra de 
forrige år, hvor det var blandet 

• Ingen 

• I gør det fint 

• som lille lods ejer har jeg forsøgt at få råd hos DJ, 
men det er åbenbart kun for gods ejere, konsortier 
m.m. så dem med ejen lille jord lod som betaler 
det samme til DJ kan ikke få råd til skov plantning 
og vildt pleje. 
 
Som hundeføre har jeg det svært med den 
gameldags måde de fleste jagtforeninger 
stadigvæk køre deres træning på, samt at en god 
jagt hund skal have stamtavle og skal til 
markprøve... det er jo ikke noget der kan bruges 
på rigtig jagt. 

• Tak for det gode arbejde 

• Hold ved’ at sende Jæger ud i fysisk form 

• Vil gerne vide mere om jeres kurser 

• Tak for medlemskabet. Jeg mener i gør det godt. 

• Jagttegn juni 2022 
Halgprøve november 2022 
 
Riffelprøve maj 2023 
 haglskydeinstruktør i maj 2023 

Været med til at arrangere jagtcamp via 
Jagtklubben juni  
2023 
 
Været instruktør hele sommeren og trænet 
aspirenter  til haglprøve september/oktober 2023 
via jagtforening 
 
Været primær ‘skriver’ på jagtforeningens 
facebook sommer/efteråret 2023 

• Super godt arbejde, og 1000 tak for det. 

• Kæmpe tak for jeres arbejde - jeg vil gerne støtte 
og bidrage til arbejdet 

• Vi mangler instruktør kurser. De 3 tillægskurser på 
riffel. Har ventet i over et år. Mangler kurser på 
Sjælland 

• Nej 

• Jeg har udelukkende udmeldt mig da jeg går fra 
konen og enhver 25-øre skal vendes. Jeg kommer 
tilbage, fortsæt det gode arbejde 

• I gør et godt stykke arbejde og min oplevelse er, at 
jægerne i højere grad end tidligere står sammen - 
også om at overholde etiske retningslinjer og det 
er meget takket være målrettet indsats fra DJ 

• Næh, I tolker det sikkert som altid så det passer 
ind i egne holdninger 

• Synes generelt jeres lobbyarbejde trænger til at 
blive strammet op. 

• Ta jer sammen og gør noget for den jæger der ikk 
har så mange penge 

• Der mangler mulighed for svar, såfremt man ikke 
har jagttegn, men fører hund på diverse jagter 

• Synes i skal overveje hvilken vinkel i sætter på 
kvinder på jagt  
Synes den undersøgelse skød LANGT forbi- om man 
er mand eller kvinde dwt gør ikke en til en bedre 
jæger - vi er alle på lige fod! 

• Jeg syntes i gør en generelt god indsats, og jeg er 
klar over vigtigheden af vi har et stærkt 
jægerforbund i Danmark for at opretholde 
accepten af jagt og den generelle forståelse for 
den. Men når det er sagt syntes jeg der bliver 
leflet alt for meget for politikere og der rettes  alt 
for meget ind i forhold til dem. Stå lidt mere fast 
på jeres grund og lad ikke de unge mennesker 
derinde på borgen diktere jer for meget. Husk i 
repræsenterer mange mennesker og lidt modstand 
mod  hvad der bliver hældt i hovedet på os fra 
politisk side ville være godt.  Det giver jer mere 
respekt, både fra medlemmerne og politikerne. 

• Gør noget ved de “sure gamle mænd” der 
desværre er i mange jagtforeninger… Det er meget 
indspist i jagtforeningen og svær at kunne ind i…., 
vi har altid gjort sådan…, de kan endda holde 
møde/lave aftaler udenom alle i bestyrelsen …  
hmmm surt opstød, sorry… 

• Nej 

• Ja 
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• Godt nyår 

• Jeg synes, at I gør et fremragende stykke arbejde 
for at lave en meningsfuld vision og strategi, som 
kan kommunikeres bredt og meningsfuldt - også til 
"ikke-jægere". 

• Jeg er meget begejstret, for videoer vedrørende 
slagtning og tilberedning af vildt  
Syntes også videomaterialet til nyjægere er godt. 
Kunne ønske lidt mere information om 
genladning/journaler vedrørende indberetning til 
PAC 

• Hej Dj, jeg synes over ordnet set i gør det godt. 
men jeg synes det er RIGTIG dyr at være medlem. 
Jeg er egentlig mest medlem for at være med i 
den lokale jagtforenig og det fællesskab der er 
her. Men det er jo dyrer at være med her, end min 
daters og søns kontingenter til henholdsvis 
håndbold og batminton til sammen, og så er det 
enda kun en meget lille del af det jeg betaler som 
går i den lokale forenings lomme. Dette gør faktisk 
at jeg lige overvejer mit medlemsskab hvert 
eneste år 

• Jeg er grundlæggende meget tilfreds med mit 
medlemsskab og det forbundet gør. Jeg vil blive 
ked af at miste bladet, for det ikke læst online. 

• Tak for jeres gode indsats! 

• Hvis ikke I starter aktivt at støtte udsætninger af 
fasaner m.m. vil jagten i DK forsvinde over et 
kommende årti. Det er udsætningsjagten og 
lodsejerne som lægger jord hertil som bærer 75% 
af økonomien af jagtindustrien. Læg hertil 
kulturarven. Alt dette er DJ succesfuldt ved at 
sætte over styr. Slutteligt er jeg sluttet med at 
deltage i DJ’s kredsmøder o.lign. da jeg finder 
niveauet af argumentation, indsigt i indhold og 
generel intellektuel kapacitet rystende lavt. DJ’s 
kredse består desværre stadigvæk mestendels af 
øldrikkende støjende personer i skydeveste uden 
reelt indhold om økonomi, naturforvaltning, biologi 
etc. Samme pinlige feedback får man fra 
Naturforvaltningsrådet. Til gengæld er de konger 
på skydeanlæggene … hvilket man aldrig er i tvivl 
om. Desværre. 

• Keep up the good work! 

• overvejer meget at opgive medlemskab 

• Nej 

• Det er ikke særligt transparant, hvad DJ arbejder 
med. 
Det er medlemmernes penge I forvalter.  
Hvad går pengene til? 
Gør I det altid til fordel for medlemmerne? 
 
DJ bør lytte mere til befolkningens stemme. 
Ønsker befolkningen jagt i Danmark? Hvis ikke, 
hvordan sikre vi så, at jagt drives på en måde, som 
befolkningen forstår? og kan bakke op om? 
DJ burde går forrest i nytænkning af forvaltning og 
jagt i Danmark. 

• Nej 

• Nej 

• Finder, at DJ ikke skal skabe et problem på kron- 
og dåvildt området, der ikke eksisterer. Dvs. 
kronvildtjagten skal reguleres gennem jagttider og 
"takke"-fredninger. Det virker i Nordjylland og på 
Vestsjælland (flere guldmedalje hjorte hvert år).  
Så glem alt om arealkrav. 

• Fortsæt det solide arbejde 

• Jeg savner et kursus, der kan opdatere “gamle” 
jægere i nyere regler og lovgivning. Uden at det 
bliver et komplet kursus for at tage jagttegn.  
Jeg tog jagttegn for 40 år siden. Der er meget der 
er ændret siden. 

• De lokale jagtforeninger burde være mere obs. Når 
de får nye medlemmer, invitere dem ind. 
Jeg kender slet ikke min jagtforening i Rødekro, og 
hører intet fra dem 

• God jul - I gør det godt. 

• Man er meget afhængig af netværk for at få koget 
ud af sit jagttegn. 

• God jul og godt nytår 

• Jeg finder det problematisk, at arbejdet med 
jagthunde primært foregår i Dansk Kennelklub. Jeg 
går på jagt med en kongepuddel, som ikke er 
klassificeret som en jagthunde race. Jeg har både 
trænet spor og apportering,  men i praksis har jeg 
ikke adgang til prøver, fordi vi er den forkerte 
race. Vi bliver bliver altid fravalgt,  selvom der i 
teorien skal trækkes lod. Det ville være godt, hvis 
DJ ville udbyde mange flere prøver - og på mange 
niveauer - hvor det var evner - og ikke race - som 
var udvælgelseskriteriet. Jeg har stort set opgivet 
målrettet træning med min hund og føler mig 
tvunget til at anskaffe en anden af en "rigtig" race. 

• Jeg var skuffet over jeres dækning af holdning til 
våben, hvor man næsten fik det indtryk, at det kun 
var legitimt, hvis var et gammeldags våben med 
træskæfte. Jeg er også aktiv sportsskytte og 
våbensamler, og smagsdommeri bør ikke begrænse 
mig i min hobby. 

• Det har jeg skrevet tidligere i undersøgelsen…. 

• Nej 

• I gør det godt! 

• I skal arbejde på lempligere våben regler, ikke 
strammere. 

• Nej 

• Har måske svaret lidt atypisk, da jeg er pensionist, 
ikke går på jagt længere og primært er medlem af 
DJ for at få JÆGER 

• Jeg vil blot påpege vigtigheden af at samarbejde 
med landbruget, fremfor at pådutte erhvervet 
skylden for alle udfordringer. 
Landbruget er en af forbundets vigtigste 
samarbejdspartnere, og en betydelig andel af 
foreningens medlemmer og ophav. 
Dette opråb er tilegnet især formanden og hans 
udtalelser i Jæger bladet 

• ingen 
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• Husk ikke kun at satse på den rige jæger - det er 
simpelthen ikke nok for jer. Og så lad være med 
konstant at bruge alle muligheder for at hverve 
medlemmer.  Niels Søndergård var hyret til vores 
forening for at lave et oplæg om kommunikation - 
det var en monolog om hvordan vi kunne skaffe 
flere medlemmer og det sker hele tiden at det er 
sådan det ender. Lad os i stedet blive kloge og 
nyde at være sammen - det gør os automatisk til 
flere. 

• Generelt mangler der meget uddannelse og 
information ift jagt/vildtforvaltning på 
klovbærende vildt. Hvis danske jægere skal blive 
mere trænede bør DJ gå forrest med mere 
info/læring både på fysiske kurser men også med e 
læring gennem hjemmeside og youtube. Mads 
Flinterups videoer ift krondyr er gode, men der er 
brug for meget meget mere;) 

• ser frem til en form for rabat medlemsskab som 
pensionist - det ville ganske givet fastholde mange  
pensionister som medlem 

• Lav kursuser om slagtning af vildt 
 
Online kursuser om naturpleje osv 

• Fortsæt det ihærdige arbejde, og bliv ved med at 
møde op ved dyreskuer, det er gerne der jeg plejer 
at få en snak med jer hvis jeg har tvivls spørgsmål 
eller bare trænger til at snakke jagt. 

• I må gerne blive mere moderne og tage afstand fra 
fodring, vildstriber og udsætning af skydefugle. 

• I må gerne arbejde for, at våbentilladelserne til de 
enkelte våben også kan indgå i jagttegns app’en. 
Det vil give rigtig god mening for alle jægere, at 
man har sin dokumentation samlet ét sted. 

• Tag ud i børnehaver, skoler, ungdomsskoler med 
skudt vildt og lav noget mad med børnene. Fortæl 
hvad vi jægere gør og ikke gør. Jeg gør det selv en 
gang i mellem og har aldrig hørt sure miner eller 
nogen som synes d var en dårlig ide. Og børnene 
elsker det og synes det er sejt 

• Tak:-) 

• Jeg har været lidt overrasket over når jeg søgte 
juridiskbistand hos jer er jeg ikke fik mere præcise 
svar eller opbakning. Lidt som om jeres image og 
det faktuelle ikke helt er et match. 

• Kom gerne med noget historik om danske jægere, 
så som starten på landsforeningen af 1923 og evt, 
tidlige historier fra fortiden. 
Måske der ligger noget godt viden derfra. 
Min egen farfar lærte mig engang at hvinænder 
ikke skal ses, men høres og der gjaldt det så bare 
at sende skuddet afsted, han lykkedes med det 
hvergang, det var i baghaven  i Rødby 

• Nej 

• Kæmp for jagt tider i stedet for regulering 

• Nej 

• Gerne flere kurser i bredden af jægerhåndværket. 
Eksempelvis i at brække og partere eller adfærd 
hos vildt. 

• DJ er blevet en medløber til de grønne 
organisationer i stedet for at kæmpe for jagten for 
de danske jægere. 
Jeg syntes der er giver køb for så mange ting over 
de sidste par år. B.la udsætninger mm. Vær nu 
med til at skabe et en god kultur for udsætning og 
ikke tilslutte sig et forbud! Hvad f..... laver I??? 

• Nej 

• lidt dyrt 

• Beklager mit manglende engagement i bladet 
jæger, jeg læser for langsomt og springer det over, 
min kone (forhenværende jæger) kikker det  
igennem. 
Jeg meget lytter til netbaseret 

• Hh 

• Tak for jer, I/vi gør et fantastisk godt stykke 
arbejde. 

• ingen 

• Ser det som meget vigtigt, at vi som jægere følger 
og udvikler os i mindst samme takt som resten af 
samfundet så jægerstanden ikke kommer til at 
virke som umoderne traditionalister, som ikke 
følger de nyest tendenser indenfor dyrevelfærd, 
klima og miljø. Går vi ikke forrest bliver vi 
marginaliseret hvilket kan bringe fremtidens jagt i 
fare. 

• Fortsæt det gode og vigtige arbejde. Ikke mindst 
med uddannelse af jægere og deres evne til at 
skyde forsvarligt. 

• Jeg synes jagtprøverne (træning) skulle være 
tilgængelige også for folk som ikke er tilmeldt 
jagtkursus. Vi er mange som kunne trænge til at 
opfrisket viden og vildkendskab. Teknikken er jo 
klar og materialet er jo betalt. Så luk dog op for at 
alle kan bruge det..... 

• Arbejd noget mere for den lille jæger istedet for 
dem med alle de store penge !!!!!!! 

• Jeg kunne tænke mig at Hare jagten blev 
tilbagejusteret 
1/10 Da de bedste harer skydes i Oktober 

• Mere synlighed. Mere gennemskulighed i valg til 
bestyrelse og hovedbestyrelse 

• Bliv ved med det gode arbejde 

• Fint arbejde 

• Tak for godt arbejde for jægerens interesser, vores 
image og vores vilkår. Nationalt og internationalt. 

• Bliv ved at vise hvor stor og positiv en betydning, 
at jagt har for biodiversitet og klima. 

• Glædelig jul og godt nytår! 

• Bliv ved med at presse tilbage mod politikerne som 
gerne modarbejder vores interesser, 
Der skal arbejdes mere aktivt for jagttid på Skarv 
og råger. 

• Prisen afholder mange fra at være medlem - man 
kunne måske digitalisere jagt magasinet og via 
besparelse herfra nedsætte kontingent 
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• Jeg synes, at DJ gør et rigtig godt stykke arbejde, 
og her tænker jeg først og fremmest på den store 
troværdighedsskabende betydning, DJ's arbejde 
har for opretholdelse af jagtens 
eksistensberettigelse. Jeg har gået på jagt siden 
jeg var bare fem år, og her i en alder af 60 år, kan 
jeg være bekymret for, om vi på sigt kan få lov til 
at bevare jagtretten. Der er flere 
interessegrupper, som bestemt ikke er os venligt 
stemt, og som helst så jagtretten helt afskaffet. 
Det må vi jægere forstå, og vi skal navnlig være 
opmærksomme på at opføre os ordentligt og i det 
hele taget agere på en måde, som vækker sympati 
og anerkendelse - og det bredt i samfundet. 
Arbejdet med at skabe bevidsthed herom blandt 
jægerne, er for mig at se det allervigtigste i DJ's 
virke. Så bliv venligst ved med kærligt at 'opdrage' 
på os. Vi kan godt tåle det - og vi har til stadighed 
brug for det! 

• Det er ekstremt vigtigt at DJ gør en kæmpe indsats 
for at bevare mulighederne for jagt i Danmark nu 
og i fremtiden. Der gøres hele tiden 
indskrænkninger fra politisk hånd - senest ift 
udsætning. Nogle af indskrænkningeren er rimelige 
nok, fx har jeg det vanskeligt med godsjagter hvor 
der nedlægges mange hundrede udsatte fugle på 
én dag og det sender et signal til den øvrige 
befolkning som ikke er jeg ikke tror er til Jægernes 
fordel. Andre foreslåede indskrænkninger (særligt 
fra venstefløjen i dansk politik) bunder i 
manglende indsigt og idealisme - her spiller Dj en 
vigtig rolle i debatten og bør prioritere at sætte 
meget væsentlige ressourcer ind på bidrage med 
fakta og indsigt - også selv om det kan betyde 
besparelser på andre af DJ's områder. 

• Jeg syntes at forbundet skal gå mere ind i arbejdet 
for at udbrede brug af jagthorn. 
Jeg har deltaget i både buelighedsprøve og FM, 
gode arrangementer. Men mener at det er en 
tradition, hvis betydning for jagten bliver 
underprioriteret.  
ALLE der kommer på en jagt hvor der bliver blæst, 
roser det til skyerne, dog kan det som ny blæser 
være svært at finde en gruppe hvor det kan læres.  
Vi har oplevet at ændringer af informationer ikke 
er blevet rettet på jeres hjemmeside, efter 
gentagende kontakt og jeg har været på flere 
messer og andet, hvor Jægerforbundet kun 
præsenterer vildtmad og andet der kan tiltrække 
folk. 
Information og hjælp til foreninger der udbyder 
begynderhold og andet jagthornsblæsning, bør 
prioriteres hvis man ønsker at traditionen skal 
fortsætte. 
Jeg mener at Danmarks jægerforbund bør være 
mere ud og holde forventnings afstemmende 
møder med deres medlemmer, så er det nemmere 
at få en fælles stemme. 

• Tal fra kreds 3: 30% af de jagttegnsberettigede og 
40% af jagttegnsløserne som medlemmer. Det siger 
alt. DJ er ikke relevant for størstedelen af 
jægerne. 
De demokratiske processer er alt for lukkede. Og 

ledelsen lukker sig om sig selv. 
God jagt i generationer er en fin linje, men den er 
uden indhold. Og altså stadig ikke relevant for 
størstedelen af jægerne. 
Og så er DJ rigtig dårligt stillet overfor DOF og DN. 
Deres folk er skolet helt anderledes og er virkelig 
dygtige. Jeg er med på, at vi har de 
repræsentanter, som vi har fortjent. Men de burde 
være klar over egne mangler og sørge for at bygge 
en organisation, der kan stå op mod de 
organisationer, der helst ikke ser jagt i DK. 
 
Min helt ærlige fornemmelse: Dansk jagt er under 
afvikling, og DJ i den nuværende udgave gør intet, 
der kan forhindre det. Omend man måske tror på 
det i DJ. 

• RED UDSÆTNINGSJAGTEN PÅ GRÅÆNDER! 

• fortæl noget mere om fordelene ved jagt. 

• Få NU øget jagttiden på dådyr på Bornholm, det et 
helt i skoven at vi kun må jage kalve i 14 dage, vi 
skal have liv at skyde hinder og kalve fra 1/11-31/1 

• Udvid perioden for deltagelse i nyjægerjagten ! 
Jagtetikette for jagthunde /-fører 

• Synes I gør et godt stykke arbejde for bedre jagt i 
generationer. 
 
Måske det var muligt tidligt i rundspørgen at kunne 
oplyse at man kun har jagttegn men man ikke må 
udøve jagt pga. ikke bestået haglprøve. 

• Ja. 
Jeg har krydset af, at jeg mener, at DJ er vigtig i 
forhold til natur (husker ikke jeres eksakte 
formulering på en af de foregående sider). Det skal 
forståes således: DJ har en vigtig politisk rolle at 
spille i forhold til natur og jagt, og I har en vigtig 
rolle at spille i forhold til at varetage jægernes 
interesser. MEN. 
Jeg mener ikke, at I spiller de to roller særlig godt. 
Jeg er uenig i jeres politiske linje, og dermed 
mener jeg ikke, at I kan varetage naturens og 
jægernes interesser. Jeg mener, at det er forkert 
at lægge afstand til Landbrug og Fødevarer, forkert 
at agere DNs nye skødehund og forkert ukritisk at 
hoppe på woke- og klimakrisebølgen. Jeg synes, at 
vi skal rette ryggen og mande os op, selv undersøge 
forskningsrapporterne – alle rapporter og ikke kun 
propaganda-rapporter/uddrag (DN fx har deres 
egen politiske agenda og drejer deres ord efter den 
– dobbelttjek deres udsagn, inden I hopper med) og 
så fremkomme med de rette fakta-baserede 
argumenter. Gå forrest sammen med foreningen 
Bevar de danske skove og fx Skovdyrkerne. Der 
sidder kapaciteter, der faktisk VED, hvad de taler 
om (i modsætning til diverse oppe i tiden-NGOer 
og rewildingsbiologer med fluffy påstande, der i 
mange tilfælde kan pilles helt fra hinanden og 
pludselig så i bedste fald er lodret usande). Jeg 
synes, at DJ skulle sadle om og blive garant for at 
få fornuft og fakta ind i debatten i stedet for at 
tækkes en politisk og statsstøttet "NGO" som DN. 
Endelig kan jeg oplyse, at rigtig mange af de 
mindre landbrug, som desværre med ny lovgivning 
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sandsynligvis ender med at uddø, gør en kæmpe og 
fuldstændig overset indsats for naturen. De 
foreninger fx Landbrugsret eller Frie Bønder 
Levende land kunne I også samarbejde med. Kom 
nu ind i kampen og læg afstand til DN. 

• Er stærkt utilfreds med dj formands opfattelse af 
udsætning af fugle vildt 

• Hvornår begynder DJ igen ar arbejde FOR jagten og 
ikke IMOD jagten i DK. Mange af de initiativer i gør 
virker som direkte knæfald for jagtmodstandere 
eller de store godser. Vi menige jægere (og der 
betaler det meste kontingent) er der ikke meget 
plads til. Nu trækker i jer fra Bæredygtig jagt. I 
hyler op om at i ikke har flertal i diverse 
forhandlinger og derfor må rette ind i forhold til 
DN og DOF, men hvad gør i udenfor 
forhandlingerne, resten af tiden. Gør i noget for at 
have mulighed for at styrke samarbejder der kan 
give jer overhånden? Gør i noget for reelt at 
forklare menig dansker hvor vigtig jagten og 
midlerne (her også de penge den enkelte ligger for 
privat for at have god jagtterræn) eller sidder i 
blot og ser på alle de kampagner DN fx spytter ud? 
 
Kom nu ind i kampen igen så vi kan se at i også gør 
en indsats for menig mand. 

• Kan det lade sig gøre at få f.eks. 2 til 3 færre 
medlemsblade fra DJ og lade dette sparrede beløb 
gå til f.eks. natur/vildt relaterede aktiviteter? 

• Ingen kommentarer 

• I gør et godt stykke arbejde! 

• Tak for henvendelsen. 

• Der er brug for meget mere åbenhed i toppen af 
DJ. Det virker som en kultur hvor man dækker over 
hinanden. Alt for mange negative personsager som 
har resulteret i div. bestyrelser/råd har trukket sig 
osv.  Der er brug for en genstart med en helt ny 
kultur. 

• Jeg er flytte fra Tyskland og har boet i Danmark i 5 
år nu!  
Jeg har levet min jagttegn,min riffelvåbentegn und 
haglvåbentegn her i Danmark og jeg er så meget 
glad gå på jagt Over min mand er jeg kommer til 
jagt ! 

• I er for lige dyre nok, sænk prisen på jeres 
medlemskab 

• Jeg er bekymret for jeres strategi hvor vi både skal 
være grønne samtidig med at vi vil have lo9ve til 
at skyde vildtet. Kan man det? 
 
Og i direkte forlængelse heraf mangler jeg en 
fuldtonet opbakning til mulighederne for at 
udsætte vildt. Det er ikke en trussel mod jagten 
men en forudsætning for rigtig mange konsortier 
jagt og dermed en væsentlig driver for den store 
indsats i form af naturpleje og penge der følger 
mulighederne for udsætning. 

• I skal til at være synlige i debatten om skydning 
som sport. 
Hver eneste gang der bliver fundet ulovligt våben 

skal i ud og fortælle at det ikke er jæger der er 
skyld i fundet. 
Ved skyderiet i fields var i meget begrænset i jeres 
afstandstagen til dette. 
De møg sager hvor politiet har stormet jægere på 
jagt og under jagtegns undervisning der skal i 
påtale det med store bogstaver så etaten fatter 
det 

• Jeg savner mere uddannelses muligheder på 
sjælland 

• Nej 

• I gør det godt 

• Ja 
I bør synliggøre Jer stærkt 
mod landbrugets arealindvinding for at få mere 
arealstøtte 
Gamle kulturhegn, skovbryn, mergelgrave 
beskæres unødigt - blot for at tilvejebringe mere 
jord under plov - kort og godt flere penge i EU 
støtte 
De store maskiner med 4 roterende knive laver 
voldsom indgik i naturen 
I bør synliggøre Jer (politisk)  og arbejde for et 
stop for denne natur- ja jeg vil kalde det 
katastrofe. 
Det hele drejer sig jo om (sølle) få penge set i det 
store sammenhæng for hver enkel jordbrug 

• Nej 

• Jeg synes Jægerforbundet skulle vise indsats for 
forbedring af lovgivning i retning af 
"reviersystemet" lige som i Tyskland i forbindelse 
med danske jagtforeninger og på den mode stryrke 
naturpleje og demokratisk jadtorganisation 

• Hej. 
Syntes i stor udstrækning, at DJ ikke varetager 
Danske jægere interesse godt nok, maange melder 
sig ud af DJ, grundet forbundets politik herunder 
formandens manglende føling med medlemmernes 
interesse for DJ. 

• I gør det godt  
Forsæt med det. 

• Alt digitalt og mindre navlepillende som sure gamle 
mænd  

• 1 .Umådelig ked af Jægerforbundet enegang på 
hundeområdet. 2. Forbundet bør kæmpe med næb 
og klør for forbud mod fodring af klovbærende 
vildt. 3. Forstår ikke forbundets begejstring for de 
voldsomt forøgede bestande af kron- og dåvildt, 
der efterhånden mange steder er uacceptabelt 
store og ikke forvaltes hensigtsmæssigt 
ovehovedet. 4. Forbundet bør (som for 
nærværende) argumentere langt stærkere for 
bedre jagtmoral, især i forbindelse med jagt på og 
regulering af rå-, då- og kronvildt. Der er en 
fuldstændig uacceptabel kultur med fokus på buk / 
hjort og rigtig meget "magasinskydning" - det er for 
tit flovt at være jæger i Danmark! 

• Fjern alle mulige tilbud om rejser der ikke er 
jagtrelaterede samt andet der ikke henholder til 
jagt. 
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• Har lige været til infomøde om mårhunde 
regulering, dette må i gerne lave meget mere af, 
virkelig godt. 

• Jeg synes DJ  skulle føre an i en række 
diskussioner/ modernisering af jagt og 
naturforvaltning. 
Fx kan danske jægere ganske enkelt ikke håndtere 
afskydning af vildt med gevir/opsats. Der må være 
kvoter for områder, så det ikke er den enkelte 
lodsejer som bestemmer. 
Herudover så fokuserer jægere alt for meget på 
trofæer. Det har ikke noget med bæredygtig jagt 
at gøre, det er bare pral. Prøv at se i bladet jæger 
hvor mange billeder der er er trofæer. Endda et 
helt bukke-blad. Drop dog det og kom foran 
etikken. 
Ros til at DJ støtter op om mindre udsætning af 
vildt. Jeg synes DJ skulle være imod “jagt” med 
+100 fasaner på en parade. Det er ikke jagt, men 
skudetræning. Det sætter alle almindelige jægere, 
hvis primære formål er natur oplevelser glæde 
stilhed kammeratskab etc, i dårligt lys 
Kontakt mog gerne for uddybninger. Mvh Mads 
Kaiser-Albæk 

• Lokalt oplever vi en form for nepotisme hvor 
jægerrådets få medlemmer bruger de fleste midler 
på udstyr som reelt kun er anvendeligt for dem 
selv pga. krav om tilladelser. De har helt overrulet 
lokale interesser og initiativ for bekæmpelse af 
mårhund. Det betyder at vi nu ikke kan få adgang 
til relevant udstyr og bait . 

• Jeg synes at DJ støtter for meget op omkring det, 
at skyde  udsat vildt. Hvis vi jægere skal stå stærkt 
i samfundet, sammen med ikke jægere, så skal vi 
ikke udsætte fasaner i så stor stil som de gør på de 
danske Godser. Som jæger synes jeg ikke det har 
noget som helst med jagt at gøre. Jeg ved at 
mange af de højtstående jo er venner med dem 
der driver godserne, og kommer gratis på jagt. Det 
giver mig også en lidt dårlig smag i munden. Hvis 
man er ansat hos DJ, så bør man ikke tage imod 
den slags gaver. 
Den måde som der forvaltes kronvildt på er under 
alt kritik. At tillade at der må skyde kronkalve så 
tidligt på året er slet ikke etisk korrekt. Det bør DJ 
gøre noget ved. 
Jeg er ikke klar over hvem der fastsætter 
regulering, men at der ikke er jagttid på bramgæs 
og kun regulering giver heller ingen mening. 

• nej 

• Jeg syntes der bliver gjort et stort arbejde , som 
jeg nyder meget godt af. 

• Kursus om knivlov, blankvåbet og den dur ville 
være dejligt. Og jeg er sikker på meget 
velkomment hos rigtig mange medlemmer. 

• nej 

• I gør det godt. Især lægger jeg mærke til det 
politiske arbejde på våbenområdet. Jeg synes det 
var genialt at tage téten på blyfri 
riffelammunition. Det gav optimal indflydelse på 
vilkårene. 

• I gør det rigtigt godt samlet set. I bør dog 
genoverveje jeres indsats på hundeområdet. I 
forsøger at gøre det ens for alle, men i 
bestræbelserne har I glemt at hunde er som børn, 
forskellige. 

• Bliv mere markante i den offentlige debat, dvs. at I 
skal lufte de projagtlige argumenter på en langt 
mere offensiv måde; kom i pressen h v e r gang, 
der er jagtrelevante emner på dagsordenen. 
Opdater os gerne mere fagligt, f.eks. ved at tilføje 
udbredelsen af sikavildtet til hjortevildtopgørelsen 
af kron- og dåvildtet. 

• Nej 

• For meget jyderi ellers godt! 

• Har nævnt tidligere i undersøgelsen, at jeg ikke er 
jæger, men jagthornblæser, så en billigere 
medlemspris, ville være fint 

• Det kunne være interessant hvis DJ. ville gå lidt 
mere i klinch/dialog med landbrugets og EU, S 
muligheder for at fremme biodiversitet i 
vildtbiotoper ved at bruge braglægnings-midler til 
vildtbiotoper. Og ikke straffe landbruget for at 
fremme biodiversitet. Det ville for mig og se værer 
en Vind, Vind mulighed for alle parter. Jo mere 
vild vildt jo bedre jagt og skønne naturoplevelser. 
Braklægning kan jo ligeså godt være vildtbiotop, 
og ja hvad ved jeg? Måske et oplæg til en artikel i 
Jæger?;-) 

• Godt arbejde  

• Regulerings tilladelse er et bureaukratisk helvede, 
har opgivet alt regulering da man nærmest føler 
sig til besvær... 

• Synes i gør et godt stykke arbejde  

• glad for jægermagasinet 

• Begynd nu kampen for jagten, stå fast, og lad være 
med at altid giv efter til små interesse 
organisationer. Så kunne det være man kunne 
vende den dårlige stemning mod DJ som man 
oplever utrolig tit når man kommer rundt. 
Holdningen er at DJ kæmper for godserne og de 
høje herre. Men hvad med os??? Det hører man 
nærmest hver gang man er på jagt. Vi får ikke 
noget for vores penge er også en meget hyppig 
kommentar. Man frygter for jagten i DK. Hvem skal 
tage kampen når Claus Lind og DJ ikke vil. 

• Jeg er en af de nyjægere som blev tabt på gulvet 
pga. corona, så kom aldrig igennem skydeforløbet 
og dermed ingen ret til jagt.  
Lovgivningen blev ændret, men ved ikke hvordan 
jeg finder et riffelskydeforløb. Min lokale forening 
har nok i sig selv 

• Nej 

• Jeg ved ikke rigtigt hvordan man kommer i gang 
med jagt, når man, som mig, bor i storbyen, så det 
ender med vedligeholdelse af haglskydning på 
lerduer 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Jeg burde læse mere op på jægerforbundet men 
jeg har stor tiltro til at det er nogle dygtige 



155 
 

mennesker som arbejder der og vil natur og jagt 
det bedste 

• Gøre mere for miljøet og debat om udsætninger.  
De store udsætninger med levende lerduer er 
dårligt for jagtens ry. Måske kunne man inddrage 
lokalbefolkningen til at aftage vildtet, så det ikke 
bare bliver smidt 
Arbejde mere for bue jagten og dens fordele. 
Måske kikke på forskudte jagttider. 

• Generelt tilfreds 
Får indtryk af DJ er hurtigt til at acceptere eks. 
Blyfri ammunition før det er afprøvet,  skyder selv 
med blyfri,  men mange har udfordringer  
Fredning af vildt arter/ fjernelse af fredning,  eks 
skarv,  krager , svaner. 
En liste over aktiviteter i de enkelte jagt 
foreninger,  det vil et overblik,  og svar på om jeg 
skulle flytte foreningen eller bare stoppe som 
medlem 

• Som jagtforening kunne vi godt tænke os noget 
mere anerkendelse fra dj. Vi har jagtskydnings 
instruktør og hunde instruktør som gør en masse 
godt frivillige arbejde, og det er dem der tit og 
ofte får nye medlemmer til jagtforening men også 
dj. Så hvorfor ikke besøge de forskellige 
jagtforeninger som virkeligt gør noget godt for 
vores forbund. For vi hører ofte kritik af dj og det 
er os der skal forsvare det. 

• Fortsæt det politiske arbejde og kæmp for jagten. 

• nej 

• Gør mere ud af at kæmpe for jagten også 
herregårdsjagterne. Kæmp for mulighederne for 
udsætning af klassiske vildt typer som agerhøne. 
Vilkårene for jægerne bliver dårligere og den mest 
sete fugl på marken er efterhånden rågen 

• nej 

• Man bør styrke samarbejdet med 
landbrugsorganisationerne, og undlade at sætte sig 
i opposition til lodsejere i almindelighed. 

• Minimer omkostninger og nedsæt kontingent. 

• Nedsæt afgifterne på jeres kurser. Det kan ikke 
være rigtigt at for at blive riffel indstruktør, men 
alt, at man skal betale en 6-8000kr. Der er en 
underviser, en til at passe lokaler osv, og så leje af 
en bane i 4 dage. Der er over 20 på et hold, det 
kan ikke koste 160000kr at afholde. Ikke tjen 
penge på jeres kurser, giv det som gode og lad det 
gå i nul 

• Nej 

• Jeg synes at DJ stilling til udsætning af vildt ikke 
gavner jægerne, og det virker som om meget 
hurtig har lagt sig fladt ned over for 
naturfredningsforening og andre 
interesseorganisationer. 
og mht duejagt, alle får reguleringstilladelser, 
hvorfor kan man ikke få øget jagttiden på 
skovduer, der er så mange af dem, også til gene 
for mange. 

• Kæmp lidt mere for at jagttider ikke hele tiden 
bliver nedsat og fjernet. 
Spec. Duer og harer og helt uden det er 
nødvendigt. 

• Skriv jagttider i bladet igen. 
Hjælp til hvordan man takler nabojægere der ikke 
overholder lovgivningen. 

• Som tidligere noteret, ønsker jeg at I bidrager 
meget, meget mere til buejagt. 

• Mere information omkring dåvildt i Nordjylland. 
(Nordvendsyssel) 

• Jeg har nydt at læse artiklerne Thomas Ustrup har 
skrevet hvor der nørdes med rifler og 
riffelskydning.  
Jeg dyrker selv mere Jagtfeltskydning end jeg går 
på jagt - og vil gerne at DJ gør mere for at gøre 
medlemmerne opmærksomme på denne 
fantastiske sport og hvordan man kommer igang 
med sporten. Jeg har talt med flere nyjægere der 
ikke ved hvad Jagtfeltskydning er!? Efter min 
mening burde det være en del af 
jagttegnsundervisningen, at man skal have 
gennemført en jagtfeltskydning. 

• Det er et interessant spørgeskema, der ikke 
forudsætter at man kan være medlem uden at 
være jæger eller gå på jagt - som er tilfældet her.  
Derfor vil mange ag spørgsmålene være irrelevante 
og ikke give korrekt svarmuligheder - der er fx 
intet sted du kan svare: går ikke på jagt eller 
optæller ikke (da jeg jo ikke er jæger). 

• I gør - og har altid gjort - for lidt for falkejagten. 
Jeg synes ikke DJ har godtgjort falkejagten efter 
Raunkjærs forræderi med køkkenbordsforliget. 
Dette er årsagen til at jeg først for et par år siden 
meldte mig ind i DJ igen, efter mange års boykot 

• Jeg ville ønske at hjortereglerne ville være mindre 
regionale og mere nationale. Kan ikke forstå at der 
inden for få kilometer kan være fredninger på 
hjortevildt og omvendt. Det synes jeg man burde 
liberalisere i højere grad- også for at gøre det 
nemmere at være jæger i en region. 

• I er ved at marginalisere jer i naturdebatten, giver 
alt for nemt efter "krav" fra miljøorganisioner og 
myndigheder. Lad nu være med at åbne det 
mindste for at forbyde fuglevildt udsætninger - der 
vil tabe, og underminere fremtidens jagt for alle  i 
Danmark, så bliver det kun for priviligerede 

• jeg er udmeldt med udløbet af 2023. 
Primært med udgangspunkt i forløbet omkring 
jeres strategi for hundearbejdet, 
og behandlingen  af de stående hunde. 
Mine primære interesser varetages bedre andre 
steder. 

• Kæmp hårdere for vores jagt 

• Mere relevant for den rigtige jæger. 
Jægeren som færdes i og gør noget for naturen og 
vildtet også når der ikke er jagttid.  
Står op for jagten og det at gå på jagt, opretholder 
den sunde fornuft i forbindelse med natur/ vildt, 
tiltag omkring  
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dette. Arbejder på at bibeholde jagt, på en 
respektfuld og relevant måde ud fra fakta, ikke ud 
fra følelser og vinde der blæser i den følelsesladet 
natur/klima diskussion i samfundet/byerne. Tag ud 
i naturen også når der ikke er jagt, se den 
naturdiversitet der er og glæd dig over den. 

• DJ´s indsats for bevaring af andeudsætning og 
finde løsninger så ornitologerne kom tilbage på 
vores side var UTILFREDSSTILLENDE 

• Geografisk fordeling af kurser. Jeg synes jeg har 
haft svært ved at finde de kurser jeg gerne vil på, i 
mit lokalområde (Aarhus) 
skydeinstruktør/riffelinstruktør  
 
Jeg synes der mangler rabatter til 
førtidspensionister  
 
Jeg har jagttegnselever og de klager over antallet 
af kurser 

• Mere fokus på nyjægere, jagtensvilkår 
(landspolitik) og fremme jagtforståelsen 
(befolkningen) 

• Tak for et godt arbejde i foreningen. 

• Kontingentet er helt urimeligt højt sammenlignet 
med andre interesseorganisationer som FDM  DOF, 
Danmarks Naturfredningsforening. 

• Danmarks Jægerforbånd måtte gerne være mere 
aktiv i forhold til at kæmpe for havjagten i 
Danmark. Vi frygter, at hvis det fortsætter som for 
nuværende, vil det stort set være umuligt at finde 
noget havjagt indenfor få år. Det virker klart til at 
være et underprioriteret område og det er 
ærgerligt, da det er en enkelt og billig jagt for 
nyjægere. 

• Men jagtforening udlodder jagter ved 
generalforsmalingen. Man kan købe et lod og vende 
op til to ugers jagt på klovbærende vild.i den 
plantage hvor hvor vi holder til 

• Det kunne være rart hvis man prøvede at gøre 
noget ved den del at os "almindelige" mennesker 
også havde råd til at leje noget jagt. Så det ikke 
føles som en form for rigmands sport. 

• Bliv ved med og kæp for det danske natur samt 
jæger 

• Se tidligere 
Jagttegn bør udstedes både fysisk og digitalt som 
kørekort og sundhedsbevis. Jeg vil ikke stå med en 
telefon uden strøm, da jagttegn ofte er en 
betingelse for deltagelse. 

• Styrk farligheden  og få lavet om på det valgsystem 
I har så det bliver mere demokratisk. 

• Nej egentlig ikke - det er jo håbløst at nå op til 
toppen når man har et budskab eller et ønske til en 
løsning. 
Det jeg har markeret mig med i et enkelt tilfælde 
på et tidligere kredsmøde, som gav fine 
anerkendende nik og positive svar fra både 
formand samt uddannelses koordinatorer, er gået i 
den store glemme bog. 

• Nej 

• Godt arbejde DJ 

• Husk st lytte og måske lidt økonomi til dem der 
holder måhund nede på en eller anden måde… 

• Gennemfør demokratisering, Et medlem, Een 
stemme hele vejen op! 

• Tak for indsatsen 

• I gør det så godt.. 
Stor ros til jer 
Rigtig god jul og godt nytår 

• Nej 

• Jagt er blevet besværligt her i landet. Fokuser på 
at hjælpe jægerne med ordentlige vilkår og priser. 
Folk bliver skræmt væk, og oveni er det kun folk 
som har godt i pungen der er fokus på. Glem ikke 
alle os andre "alm" mennesker frem for at oprette 
endnu en rigmandsklub som det virker til at i er 
ved at blive. 

• Husk at I ikke kun repræsenterer jægeren med 
begrænsede jagtmuligheder 

• Når der er debatter/interviews i TV eller på sociale 
medier, hvor der oftest kommer negativ kritik el. 
Omtale af os jægere, vil det være lækkert hvis DJ 
kom med flere kommentarer, så diskussionerne 
bliver belyst fra “vores” synspunkt også. Mangler 
at høre indlæg, for alle de gode tiltag vi jægere 
gør for vildtet og naturen. Synes ofte den info 
desværre mangler i debatterne, hvor 
udenforstående personer kunne oplyses bedre. 

• Det er lidt for meget gammeldags mænd og jagt 
over bladet, men til gengæld er arbejdet på 
vildtområdet med viden og på det politiske område 
rigtigt godt. Keep up the good work! 

• Føler ikke jeg får noget ud af medlemsskab 

• Jeg møder rigtig mange jægere på skydebanen, 
som går på jagt i vore nabolande - det oplever jeg 
er meget pauvert repræsenteret i Magasinet 
Jæger. Samtidig så mangler jeg fornemmelsen af, 
at der arbejdes for at gøre jagt til andet end en 
rigmandshobby i Danmark. Og så kan jeg ikke 
forstå, hvordan Jægerforbundet ikke kan skaffe 
nogle rabataftaler i de danske jagtbutikker - vi 
medlemmer udgør vel en ret solid kundebase? 

• Nej 

• Vi er så mange medlemmer med så stor politisk 
vægt at jeg ikke forstår at der ikke bliver lyttet 
mere til os fra Politisk side. 
Få nu fælles fodslag og lyt til medlemmernes 
udfordringer. 

• Der ønskes bedre kommunikation fra formanden 
om, hvad der gøres for at sikre fugle udsætning 
fremadrettet. 
 
Det seneste tilbageslag med udsætning af ænder 
bliver af mange anset som dårligt politisk 
håndværk. Man bliver nødt til at træde mere frem 
i bussen og virkelig forklare medlemmerne, hvad 
der er forsøgt gjort for at det ikke endte, som det 
gjorde - og hvorfor det endte sådan. Og hvad man 
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har lært / hvad man kan gøre bedre, så det ikke 
ender på samme vis med fasanudsætning inden for 
den nærmere fremtid. Tilliden er svækket. 

• Kunne ligeledes godt tænke mig en artikel omkring 
vildtsygsomme, eventuelt en mulighed for et 
kursus. Også gerne omhandlende vildsvin da vi er 
mange jægere som jager i lande med vildsvin 

• Jeg er skuffet over DJ, der gang på gang enten ikke 
er med eller ender med at falde nedenud af de 
fora, der er toneangivende i dansk naturpleje og 
hertil hørende meningsdannelse og lovgivning. 
 
DJ virker på mig som et land i landet, en ø af 
indspisthed på et nær-religiøst plan, der har så 
travlt med at ville møve sig ind på f.eks. 
skydediscipliner, der allerede er fint organiserede i 
andre regi, at de helt glemmer at være stærkt 
tilstede i f.eks. kampen om fugleudsætning, i 
naturnationalparkerne etc.. 
 
Samtidigt siger det jo noget om DJ's viden om egen 
utilstrækkelighed, at man er nødt til at tage 
jagtforeningerne som gidsler, så de slet ikke kan 
have medlemmer, der ikke lægger langt 
hovedparten af deres kontingentpenge i DJ ... med 
andre ord er det umuligt for foreningerne at blive 
støttet lokalt, uden en solid ekstra bøde til DJ. 
 
Det seneste exit fra fugleudsætningsdiskussionerne 
og mine oplevelser med den indspiste riffelprøve-
junta har fået mig til at tage mit medlemsskab op 
til revision ... det er mange penge, der ikke rigtigt 
kaster noget af sig. 

• Jeg ønsker at melde mig ud 

• Jeres medlemskab er alt for dyrt, 

• Det er alt for dyrt 

• Jeg fatte ik lokale jagt tider på klovbærende vildt 

• Nej :) 

• DJs deltagelse i vildtforvaltningsrådet er mega 
vigtig. Jeg frygter dog lidt er indskærpede 
jagttider fører til dårligere byttestatistik, som så 
igen bliver er et argument for yderligere 
indskrænkning… men det er der forhåbentlig taget 
højde for i vurderingerne.  
 
Derudover så bør DJ fortsat lægge pres på 
ministeren, for at få systemet med våbentilladelser 
til at køre. Jeg forstår ikke hvordan jeg kan være 
nødvendigt med så meget administration for et 
riflet våben, når et haglgevær blot kræver en 
registrering. I Tyskland kan man købe en riffel og 
tage den med hjem med det samme. 

• Gør noget ved med udsætning af ænder, bøvle 

• Medlem pga Jægeren 

• Der mangler en mere direkte kontakt fra toppen af 
DJ/jagtems hus til de lokale foreninger/områder. 
Hvis en virksomhed i min branche blev drevet med 
så bagstræberiske motiver som jeg har oplevet 
gennem årene ville den være at finde i kategorien 
en døgnflue… 

• Det er fedt at være medlem 

• For dyrt 

• Der er stort set ingen officiel, kritisk holdning til 
landbrugets ødelæggende indflydelse på jagt og 
biodiversitet. Det er absurd stadig at tro på 
frivillighed - se jer omkring. Der er enkelte gode 
eksempler og de fylder i Jæger men de fylder intet 
i virkeligheden. 

• Få nu indført direkte demokrati! 
 
Ansæt medierådgiver (spindoktor). 
 
Stop med at være efterslæbende, men vær i 
stedet aktiv og trendsættende.  
 
Få ansat biolog(er), der kan støtte op om jagt med 
faglig relevant viden. 

• DJ skal føre en markant skarpere profil i de 
kommende år på at fastholde jagten og udbygge 
jagt mulighederne i Danmark.  
DJ har de seneste år givet alt for let op i 
forhandlinger ift jagt muligheder i almindelighed 
og udsætnings forlig.  
Vi må ikke ligge under for det pres der udøves af 
de “grønne djøf’er organisationer”  
Jeg føler mig overbevist om at vi som jægere har 
et klart mandat fra befolkningen til at fortsætte og 
udbygge jagtens muligheder. 

• Jeres spørgsmål stadig ikke fyldest gørende 
Behøver man drive jagt, i Jeres spørgsmål, måske 
bare anden form for skydning 

• Der skal lyttes meget mere til de lokale jægere, og 
hvad de gerne ville samt de unge, gør det 
attraktivt for unge at være medlem, ellers falder 
foreninger til jorden (kig på gennemsnitsalderen) 
Lyt til de eksperter med egenerfaring og ikke altid 
kun dem med uddanelse, undersøg hvad der virker 
og ikke kun hvad der fungere på skrift, alle 
områder er forskellige og skal varetages forskelligt. 
Samtid er der alt for meget internt politik og 
aftaler under bordet. Det noget man høre alle 
steder og det opsatte politiske stemme system er 
styrer der kun gavner dem på poster. Alle skal have 
ret til at stemme direkte på den mand der ønskes 
på posten 

• Magasinet burde kun være online for klimaets skyld 

• Vær mere til også for det sønderjyske ville være 
synd og skam hvis ville blive mere ud tilfreds som 
de er allerede 

• Lidt mere info om Råvildt syge 

• Der er for meget politisk Hovedbestyrelses 
information som er uvæsentlig for alm 
medlemmer. Vores hovedbestyrelses medlemmer 
opføre sig som om de er landspolitikkere, men har 
glemt at de kun sidder i en "lille " interesse 
forening. De bruger alt for meget tid på at opnå 
politisk hierarki og genvalg frem for at arbejde for 
jagtsagen.  
Jo dybere man kommer ind i DJ som frivillig jo 
mere opdager man at stort set alt drejer sig om at 
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HB medlemmer skal promovere sig selv frem for 
sagen . det er ikke kønt at kigge på, og det dræner 
ens glæde ved at være frivillig i DJ. 
Flere af DJs HB medlemmer har glemt at de er 
valgt fordi de "mener" noget, ikke ud fra deres 
faglige kvalifikationer eller viden. Måske det er på 
tide at der var nogen af de faglige chefer i 
administrationen der  turde sige det højt. Så var 
man fri for at høre på HB medlemmer der udtaler 
sig dissideret ukorrekt og fagligt dumt, fordi de 
pludselig tror de er valgt fordi de "ved" noget. 

• Kæmp for det vi har kært, det går den gale vej. 

• Generelt godt arbejde 

• Det er mange penge for at være medlem. 

• Nej :) 

• Tak få et godt arbejde. 

• Ja, se kommentaren ovenfor (omkring mulige 
kritiske emner) til jeres kommunikation. Eksemplet 
er måske mere egnet til en drøftelse DJ og 
Naturstyrelsen imellem. DJ´s langsigtede interesse 
må være at sikre, at Naturstyrelsens riffel-jagter 
sælges til en tilstrækkelig bred gruppe af DJ´s 
medlemmer. Er vi dér/ender vi dér, hvor kun en 
snæver gruppe jægere de facto har adgang 
(økonomisk og teknologisk (split-sekunderne) til, at 
nedlægge størstedelen af hjortevildtet, så kommer 
opbakningen til DJ som varetager af 
medlemsinteresser jo naturligvis alvorligt i fare. 

• Skriv noget om hygiejne i forbindelse med 
håndtering af vildt. 

• Det tog ikke 10 min, snarere 20 

• Jægere i DK er en bred og broget skare. DJ kan 
derfor ikke gå efter efter tilfredse  medlemmer, 
men må styre efter en kurs der sikrer jagt og vildt 
- og naturen.  DF skal være en grøn organisation 
der gerne smider andefodring i skraldespanden, 
hjælper jægerne med naturpleje - ikke kun 
vildtpleje, og som kommunikerer fordelene for 
dansk natur ved jagt; og dermed modvirker 
begrænsninger på jagt og negative folkestemninger 
som det ses i nogle andre EU-lande 

• Lad nu være med at beskytte/holde hånden over 
udsætningsjagter, det er ikke andet en 
fugleskydning og det med at betale for hver 
nedlagte stykke vildt er et skråplan, betal hellere 
for en samlet oplevelse det vil den enkelte 
“almindelig” jæger stå sig bedre med i 
offentligheden 

• Syndes vi få for lidt hjælp for det vi betaler 

• God jul og godt nytår til alle 

• Håber i kæmper videre for at få Edderfugle jagten 
tilbage på den Jydske vestkyst 

• Nej 

• Frem jagttilbud for nyjægere, det er mange gode 
bud på hvordan man kan gøre det. Men  helt 
konkrete jagtinvitationer igennem foreninger eller 
forbindsniveau, tror jeg vil kunne fremme 
tilslutningen 

• Se svar under medier.  
Ellers er I velkomne til at kontakte mig.  
Tak for et i øvrigt godt arbejde.  
Vh Janus Zancho 

• glemt spg. til dem der slet ikke går på jagt.  
I glemmer nok også et hvilende medlemskaB 

• Jeg synes oplever at DJ som organisation langsomt 
gør sig selv mindre og mindre betydningsfuld og 
relevant i det politiske billede. Jeg har ikke den 
oplevelse at DJ tager værdipolitiske kampe og 
italesætter når andre organisationer bruger 
ufaktuelle oplysninger som argument for at 
indskrænke jagten. Problemet er hvis det sker, så 
er jeg ikke det eneste medlem som ikke ser det. 
Jeg er som medlem meget nervøs for DJs fremtid 
og er oprigtigt i tvivl om de mennesker som leder 
organisationen har blikket og evnerne for hvordan 
man som organisation skal gebærde sig i det 
politiske miljø og hvordan ting gennemføres. Det 
virker som om man som organisation giver køb på 
jagttider og osv. da man enten ikke evner eller 
ikke vil kæmpe mod indskrænkninger.  
 
Jeg har fra starten af mit jagtliv været medlem af 
DJ, og glad for dette, men på det seneste må jeg 
indrømme at organisationen ikke fremstår så stærk 
og dygtig som den var engang. Der er forsat mange 
gode ting ved at være medlem af DJ, og jeg synes 
faktisk bladet Jæger er blevet markant bedre 
henover årene, men der mangler forsat mere og 
tydligere kommunikation om det politiske arbejde 
DJ laver. 

• Nej 

• Måske er jeg som 49 årig allerede blevet en "sur 
gammel mand". 
MEN: al den politiske korrekthed, som jeg synes 
bliver afspejlet fra DJ, irriterer mig.  
For mig er jagt først og fremmest et frirum for 
naturoplevelser og kammeratskab.  
Hvor ser vi DJ sætte nogle gode aftryk? 
 
- Hvilken mening giver det at forbyde bly i 
riffelammunition, når resten af den danske 
befolkning skyder nytårskrudt af? 
 
- Hvorfor har jagtprøven ikke mere håndværk over 
sig?Min søn har lige taget jagttegn og når jeg 
sammenligner det nuværende materiale med den 
jagtprøve, som jeg selv tog for 30 år siden, så er 
det ikke blevet bedre. Tværtimod, nu skal man 
bruge tid på at forstår hvordan direktiver bliver til 
et lovgrundlag - hvordan bliver man en bedre 
jæger af det? Og hvorfor i alverden skal man kunne 
huske jagttiderne, når der er så mange 
lokalbestemmelser, at man alligevel før HVER jagt, 
må sætte sig ind i hvad, der er jagtbart. Det er jo 
hul i hovedet. 
 
Jeg kunne komme med mere, men nok for nu. 

• Gør JÆGER til at lækkert blad med jagt-historier 
igen og lav flere kurser til ikke-ledere/-undervisere 
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så helt almindelige jægere kan forbedre deres 
skydning, hundetræning, terrænpleje etc. 

• Stram op, vær der for jægerne og ikke jeres egen 
skyld 

• Gør noget mere for buejagten - den er sympatisk 
og den letteste jagtform for ikke jægere at 
godtage. 
Gør mere opmærksom på de rekreative. 
Vær vores fremmeste biodiversitet og 
naturforkæmpere - det gør i allerede godt! 

• super forbund 

• nej 

• Bliv bedre til at varetage de politiske interesser i 
bliver kørt over af dof. Jagtiderne bliver mindre, vi 
mister jagtbar vildt og jagtområder uden at få 
noget igen. Hvis det fortsætter vare det ikke 
længe før alt jagt bliver afskaffet 

• nej 

• Lav en intern kampagne,, der kan få medlemmerne 
til at føre en sober tone eller opføre sig som 
gentlemen, når de kommenterer opslag på 
Facebook mv 

• Jeg har stor respekt for at der bliver brugt rigtig 
meget tid 
på rådgivning af jægere og jagtforeninger, og har 
selv haft flere positive oplevelser. 
Men jeg synes til gengæld DJ's ledelse / top svigter 
jægerne på det groveste, i sager som f.eks. 
P.A.C.'s Våbenregistrering. Uforskammet at der 
ikke bliver råbt mere op i medierne. 
NU begynder vi oven i købet at konstatere at det 
fuld af fejl og mangler....Grrrrr.... 

• Utilfreds med at dj har meldt sig ud af bæredygtig 
jagt 

• Mindre reklamer tak 
 
Mere fakta om jagt 

• Nej 

• Nej ikk lig pt 

• Godt nytår 

• æremedlem 

• Fortsæt det gode arbejde 

• DJ er blevet for meget et fagforbund i stedet for et 
interesseorganisation.  
 
Pampere der har travlt med at pleje egne 
interesser. 

• Tak for det gode arbejde I udfører - dejligt, at DJ 
endelig er ved at blive en rigtig grøn organisation, 
som frigør sig mere og mere fra landbrugets mørke 
skygge, hvor jagt/natur handler om profit og ikke 
glæden ved at være en aktiv del af en sund natur. 
Vi jægere skal være på naturens side hele tiden, 
og tale landbruget imod, når de vil sprede deres 
gylle og pesticider mm. i sø, å og mose. Kun ved at 
være rigtigt på naturens side, kan vi få opbakning i 
den brede befolkning på den lange bane. 

• Gerne flere artikler om det at gå på jagt i Sverige - 
her både råvildtjagt, elgjagt og jagt på svin. 

• jeg er ikke tilfreds med at der skal være et politisk 
fagudvalg på et område når der er er fagligt 
aktivitetsudvalg på samme område. 
Det er dem der står med de praktiske udfordringer 
der kender området bedst. 

• Lav mere lobbyarbejde overfor alle Politikere!! 

• Jeg syntes man skal arbejde mere med at få ansat 
nogle dygtige folk/ spin doctors som kan og er vant 
til at arbejde i den politiske verden og kender 
gamet der. Som kan påvirke/ oplyse/ begå dig der. 
Da der er der de vigtigste jagt politiske 
beslutninger tages. Som organisation er DJ ikke 
stærk nok til at begå sig i det politiske og DJ har 
ikke den slagkraft/ indflydelse som bi burde have 
som grøn organisation. Så ansæt nogle folk som 
kan og vil begå sig i det politiske spil og vil tale 
jagtens sag. Ellers tror jeg ikke vi har jagt, som vi 
ser det idag om 30 år. 

• Jeg har været medlem af jagtforeningen i over 40 
år. Jeg er kommet frem til at den eneste grund til 
mit nuværende medlem er at jeg nyder at kan gøre 
en forskel for riffeljægere, nye som gamle på 
skydebanen, hvis ikke det var for riffelskytter der 
har brug for mig, var jeg ikke medlem af DJ 

• Få hundearbejdet op at køre. 
Få etableret et godt samarbejde med 
specialklubbene. Istedet for ødelæggende som man 
var over for sjd  

• Hovedbestyrelsen og formanden må kigge indad. Vi 
mangler demokrati, hvor formanden skal vælges af 
menige medlemmer. 

• Lad være med at vakle og give efter for andre 
organisationer ! 

• Tør og stå ved og kæmp for jagttiderne og lad 
være med at væve i jeres udmeldingerne.  
 
Lad være med at give efter for at finde 
kompromiser i politisk spind for at fremstå som 
“bløde” samfundsborgere, men stå ved at vi er 
jægere og få ansat dygtige presserådgiver som i 
stedet for formanden er ansigterne ud af til, og 
som ved hvordan man udtaler sig og kommunikere 
ud til medierne og sørger for at vi som forbund 
bliver hørt, set og accepteret.  
 
Kæmp for at vores private natur bliver ved med at 
være privat og ikke kan overrendes af alle andre 
som det passer dem når der forsøges at lave gode 
rolige levesteder for det vildt vi holder af at se på 
og høste af overfloden af. 

• Nej ingen kommentarer 

• Bliv ved med at markere jer på alle relevante 
områder. 

• Nej! 

• Grund til fortsat medlemskab: mulighed for jagt i 
lokale jagtforeninger. 
Jeres arbejde i FACE er glimrende, omend ser ikke 
er noget man hører om. 
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Jeres danske politiske arbejde er uden kant og 
altid trynet af de andre grønne organisationer og 
vildtforvaldtningsrådet. Fair nok at man må gå på 
kompromis for at få lidt af sin vilje, men italesæt 
det dog ærligt i stedet for at forringelser bliver 
talt som en sejr 

• Super jeg glæde mig og win premie mvh gerrit 

• Lav en rabat på medlemskab, hvis man ikke 
modtager magasinet Jæger. Lav det en mulighed 
at vælge fra og spare penge 

• Jeg syntes at jagtbladet fokuserer for meget på 
buejagt og dyre jagtrejser til udlandet som ikke til 
os alm dødelige økonomier 

• Synes ofte at man politisk gør det populære i 
stedet for det rigtige. 
Jeg tænker særligt omkring udsætning, hjortevildt 
og fodring hvor man ikke tør tage/anbefale de 
beslutninger der skal til af frygt for at miste 
medlemmer .  
Tag nu bare og støt op om total forbud mod al 
udsætning og forbud mod al fodring af hjortevildt. 
Og erkend og indrøm at med frivillighed kommer vi 
ALDRIG i mål med den nationale målsætning 
omkring hjortevildtet. 

• jeg tror spørgeskemaet fint afslører mit forhold til 
jagt og jægerforbundet 

• Forliget om stop for andeudsætning er helt 
uantageligt, her ikke mindst DJ's rolle. DJ skal 
hjælpe med at få udsætningen tilbage og hjælpe 
jægere og foreninger i forhold til fasaner og 
agerhøns. 

• Det var forkert at droppe det arbejde der var for 
den stådende hund.  
Det er lige ledes forkert at give hunde uden 
stamtavle mulighed for at deltage i prøver, de kan 
deltage til træning, men afprøvning nej tak det er 
jo at gøre grin med alle de dygtige avler der bruger 
en masse tid og penge på at finde de bedste hund 
til deres avl. 

• Tak for godt arbejde. Sætter stor pris på det.  . 

• nej 

• Der er noget i burde lave om i dette skema. 
Jeg har ikke jagttegn da jeg kun er interesseret i 
arbejdet efter skudet. 
Der er nogen spørgsmål man skal svare på, som 
givet hvis man har jagttegn. Der burde der være et 
felt for os der ikke har jagttegn, så den ikke 
kommer op med en fejl, og der ved tvinger mig til, 
at svar noget som ikke passer for at komme videre. 

• det har jeg skrevet tidligere. 

• Fortsæt det gode arbejde, det er vigtigt at vi 
bliver de bedste jægere i verden, så den 
resterende befolkning stadig syntes at det er en 
god ide, at vi får lov til at gå på jagt i Danmark 

• Godt arbejde. 

• Jeg er æresmedlem. Var medstifter af Fr.-havn 
strandjagtforening i 1970 og sad i bestyrelsen til 
sammenlægningen, hvorefter jeg overtog 
kassererjobbet i kredsbestyrelsen. Nu har alderen 

indhentet mig, så jeg tager det med ro. 
Knæk og bræk 

• Få nu Jægerforbundets afdelinger til at bidrage 
med ny viden. F.eks. Markvildt. Hvordan etableres 
gode fodermarker! Jordbehandling. Tidspunkt. Lav 
forsøg med udsædsblandinger som er forenelige 
med betingelserne for EU-tilskud i stedet for blot 
at henvise til eksisterende - oftest engelske som 
ikke passer hertil. 

• Få nedtonet brugen af natudstyr det er stukket 
helt af !!! 
Det er kun til skade for den danske jæger og 
skaber en negativ holdning blandt Jægere og ikke 
jægere. 

• godt arbejde i laver 

• Ikke umiddelbart 

• Jeg tror i skal ud og undersøge lidt om hvad der 
sker i foreningerne, der er ikke helt de samme ting 
der bliver praktiseret i foreningerne som bliver 
undervist og fortalt i bladet. 

• Fortsæt det gode arbejde. 

• Mere fokus på hundene. Jeg kender mange, der har 
meldt sig ud i protest, fordi de mener 
Jægerforbundet har svigtet hundefolket. 

• Jeg er i gang med Dj's lederuddannelse. Det ville 
være rat om der var et større og mere stabilt 
udbud af kurser på Sjælland. Jeg har det stramt 
med at skulle køre helt til Jylland for at få 5 timers 
kursus en aften. 

• Bevar havjagten og jagtmulighederne på havet som 
de er! 
 
I skal være for mere jagt i stedet for mere grønt 
omstilling og den grønne agenda. De interesser 
passer tit ikke sammen. Jagten og jægernes 
interesser skal være det vigtigste for DJ. 
 
Jeg ser mit medlemskab som en investering i mine 
nuværende og fremtidelige jagtmuligheder i DK. 
Og disse muligheder skal blive flere og større pga. 
mit medlemskab ikke omvendt. 

• Jeg er godt tilfreds med jer 
Fin jagtblad 
Glæder mig til at læse den 
God arbejdslyst til jer alle 
God jul til jer alle 

• Jeg syntes vi skal have en ny formand, han kan 
søge sin politiske karriere med det samme og ikke 
klappe ryg på jagtmodstanderne indtil da, og lave 
aftaler for egen vinding. 
Det er skandaløst der ikke bliver gjort nok for 
flertallet af medlemmerne der går på 
udsætningsjagt... De er bare blevet kastet til side. 

• Jeg så gerne jagtforeninger begyndte at opkøbe 
arealer der kunne bruges til jagt og eventuelt 
økologisk landbrug eller skov 

• Intet konkret lige nu 

• Ja jeg har ikke bestået jagtprøven endnu 
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• DJ skal have et generations skifte i alle led af 
tillidsposter, ellers går DJ i sig selv, der er 
simpelhen for mange gamle røvhuller der sidder på 
taburetterne.Der er for stor afstand fra DJ politik 
og realiteterne i lokalforeningerne. Og det siger 
jeg som 72 årig og hundetræner i en lokalforening. 

• Mange gode indslag men husk at blive på jorden. 
Tro mange føler sig uden for organisationen og den 
er for langt væk fra den enkelte jæger. 

• Jægerforbundet bør være mere synligt politisk. Bør 
understøtte udsætning af fuglevildt, for at gøre 
vildt tilgængeligt for ikke-jægere, og dermed 
fremhæve dyrevelfærd ved jagt. Skabe bedre 
muligheder for at uddanne sig. Jeg hæfter mig 
bl.a. ved at størstedelen af jægere ville benytte 
haglstørrelse 5 til fasanjagt, trods fysikken ikke 
tillader haglets effektive rækkevidde at være 
dræbende ud til de anbefalede skudafstande. 

• Nej 

• At der igen indføres jagttider i stedet for 
regulering og at der indføres en tvungen 
mentorordning samt et større rammekrav i 
forbindelse med jagttegnet 

• Alt for meget splid og kiv i kredsen. Afstår fra at 
deltage. DJ arbejder godt for jægernes 
muligheder. 

• Håber, at resultatet offentliggøres i bladet 

• Jeg har desværre bemærket, at skribenter i Jæger 
har udtrykt sig urimelig kritisk over for landbruget. 
Det er altså ikke kun landbruget, som er årsag til 
alle de miljørædsler, som vi ser rundt omkring. 
Jægerforbundet burde støtte landmændene i at få 
det gjort nemmere at etablere vildtstriber og 
andet. En lidt mere nyanceret indstilling til tingene 
vil være ønskelig. - Tak. 

• xx 

• synes at bladet er blevet lidt for teknisk i 2023 
mangler nogle gode naturhistorier 

• Nej 

• Nej 

• Jeg er godt tilfreds med bladet. 

• Jeg er kun medlem fordi at jeg mener at: 
 
- Jo højere medlems antal, jo stærkere forening. 
 
- og fedt med diverse støtte rundt i de lokale 
jagtforeninger. 
 
Jeg er stærkt utilfreds med: 
 
- vores arbejde i Vildtforvaldtningsrådet  
 
- jeg syntes ikke adaptiv vildt forvaltning fungerer, 
her tænker jeg i jagttid på bla. Bramgæs,  skarv, 
duer, regnspurver, krager, skader, råger, allierer. 
 
- syntes ofte vi virker som statister i 
Vildtforvaldtningsrådet  
 

- det er ikke altid nemt at finde de rigtige 
jagttider,  det er faktisk nemmere at fejle. 
 
- der er for meget regulering,  det er bedre med 
jagttider. 
 
- regler omkring placering af skydetårne. 

• Nej 

• Jeg har gået på jagt siden 1977 jeg er i dag 72 år 
desværre ramt af sygdom og har som sådan svært 
ved gå på jagt for øjeblikket. Jeg har været 
formand for Åbøl jagtforening igennem ti år og er 
uddannet hundeinstruktør.Jeg har deltaget i flere 
jagter på vore godser (Ravnholdt med flere.). 
Holder mit skydning vedlige i Tiset jagtforening. 
Går ikke på jagt i udlandet på grund af smitte 
farer. Lad de unge komme til. 

• Nej 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Vi bør have en formand som gør mere for jagten og 
ikke er for dof og dansk naturfrednings forening 

• Jeg synes der mangler noget 
information/samarbejde mellem landmænd og 
jægere... 
Da nogle landmænd har store udfordringer med 
gæs. 

• Har været tilfreds som medlem siden   1956. 
Da jeg fik jagttegn. 

• jeg syntes i gør et godt/stort arbejde. 

• Modellen for jagt i DK er elitær og præget af at 
velhavende ældre mænd presser markedet opad. 
Hvis du har penge, så kan du få - hvis ikke, så må 
du købe en pram. 

• Lad nu være med at “sælge ud” af flere jagtbare 
vildtarter bare for at forsøge at “please” vore 
modstandere !!  Vi ser jo gang på gang at når først 
en vildtart er blevet fredet, så er det umuligt at få 
genindført jagttider på vildtarter som sagtens kan 
tåle det !! OG hvis ikke “toppen” i jægerforbundet 
snart indser dette samt bliver mere åbne i dialogen 
med os menige medlemmer i diverse 
sammenhænge, så vil I/vi stadig opleve 
tilbagegang i medlemstallet !!! 

• Jagtforsikring gerne op til 15 M Euro så den er 
gældende overalt i Europa 

• Nej jeg er godt tilfreds 

• Arbejde på beder sarammen arbejde med Tyskland 
omkring jagttegn. 

• Jeres spørgsmål til omkostninger på revir- og 
vildtpleje er svære at svare på, da de indgår i 
betalingen til konsortiet 

• Bliv ved med det gode arbejde:) 

• Nej 

• Fortsæt det gode arbejde. 

• Der er blevet for langt fra hovedforbundet ud til 
medlem/lokalforening. 
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• Jeg syntes alle jægere bør være medlem af DJ 
Uden DJ er jeg bange at jagten i DK hurtigt ville 
blive udfaset. 
Udsætning af ællinger er snart slut, men det er nu 
jægerne selv vi kan takke for det, gennem 
udsætning af alt for mange i alt for små 
vandhuller, overfodring , nedslidt vandhul og dårlig 
jagt til følge. Svært at stå inde for. 

• Synes det er en stor fejl at i har fjerne alle prøver 
for sående hunde 

• Nej 

• Hvis der kommer forslag fra div jagtforeninger som 
for eksempel droner til opsporing af rålam, så 
bliver det afvist uden en god begrundelse. Sjoerd 
Ydema 

• Jeg er ofte uenig i det formanden skriver, han føler 
sig bedrevidende, bl.a. med hvordan der skal 
drives jagt, hos de enkelte jægere, og så glemmer 
han hvem hans medlemmer lejer jagten hos og har 
en Disney forestilling om hvordan de skal drive der 
virksomhed. 
 
Jeg synes vi trænger til at få en ny formand, han 
har siddet for længe og er alt for tilfreds med sig 
selv. 
 
Hvis man ser på jagttiderne i de enkelte 
jagtområder, er det tydeligt at hjortelaugene, 
plejer medlemmernes egne særinteresser. På den 
ene side af vejen må hjorte kun skydes i en eller to 
korte perioder, på anden side må de skydes i hele 
jagtsessonen, og så bliver der gjort alt for lidt for 
at få skudt nogle hinder og kalve. 

• DJ er utroværdig, løgnagtig og sammenspist! 

• Nej 

• Kom nu ind i kampen i er lange bagefter da i 
desværre ikke har den fornødne konkurrence.i er 
blevet for stor og for selv højtidelige 

• Alle kurser er alt for dyre 
Jeg har indtryk af at administrationen af 
jægerforbundet vokser og vokser og dermed 
forøget kontigent pas på det ikke stiger så folk 
begynder at melde sig ud 

• Kæmp noget mere for at få noget jagt tilbage. 
Feks jagt på bramgæs. 
Og havjagt. Og så er der jo meget andet vildt end 
hjorte og grågæs. 

• Jeg mener, som allerede berørt, at DJ er nødt til 
at se ind i at jagt og teknologi ikke er statiske 
størrelser. Hvis DJ skal have en relevans for 
fremtidens jæger, så skal DJ ikke forsøge at skabe 
en debat om moderne jagtvåben med taktiske 
elementer, som ikke eksisterer ude i samfundet 
uden DJ's mellemkomst. Interesse for jagt er også 
interesse for våben og våbenteknologi. DJ har kun 
relevans gennem sine medlemmer - og hvis DJ 
fortsætter den nuværende linje med idelt 
smagsdommeri og forsøg på at skabe en off. 
opinion i relation til moderne våben ud af den blå 
luft for at pleje enkeltmedlemmers personlige 

smag, så vil dansk jagt på sigt tabe langt mere end 
hvis nogen ser en jæger med en jagtriffel med rails 
og foldeskæfte. Der er nok kampe at tage for DJ, 
at skabe flere - og oven i købet med egne 
potentielle medlemmer - er i min bog aldeles 
unyttigt. 

• Ville ønske der blev lagt mere vægt på 
kommunikationen mellem jæger og lokale jagt 
foreninger, ved opfordringer fra DJ eksv. 

• Kæmp for RIGTIG NATURLUG jag uden udsætning 
og ikke mindst "fodringsjsgt" som tingene 
efterhånden har udviklet sig til. 

• Bladet er blevet meget dårligere ved man skal 
anvende QR læser for at se hele fortællingen, 
dette kan godt få mig til at forlade DJ 

• Nej. 

• Fortsæt det gode arbejde! 

• Ja! Jeg husker noget med et slogan: mere jagt til 
jægerne. 
Hvorfor kan i så ikke få indført at vi må skyde duer 
tidligere end midt november når man i sverige har 
jagttid  på duer midt august? Og trækket af 
nordiske duer kommer allerede i oktober? Hvorfor 
sørger i ikke for jagttid på feks. voksne råger når 
de nu er så stort et problem? Generelt så arbejd på 
at udvide jagttider i stedet for alt dette 
regulerings fis. Og prøv så at lade være med at 
være så berøringsangste for at dække jagt på 
udsætningsfugle (fasaner) i jeres medlemsblad.  
Der er aldrig nogen flotte artikler om disse. Det er 
trods alt nok den jagtform i DK som generer størst 
omsætning!!! 

• nej. 

• Ja - hvorfor tager vi afstand til landbruget og 
udskammer landbruget. Vi bør stå sammen med 
landbruget imod "storby" idealismen, det kommet 
til udtryk i DOF, DN osv. 
 
Del bør vi blive marken dygtigere i vores 
kommunikation til befolkningen i almindelighed. Vi 
skal lade dem vide at vi investere stort og direkte i 
naturen og vildet i modsætning til alle andre 
NGOer (med undtagelse af land og skovbruget) 

• Jeg synes I gør det godt og tager vare på den 
grønne omstilling og N-forureningen af åer-fjorde 
og søer 

• Nej 

• Vær mere åben overfor medlemmerne om 
problemer og udfordringer. 
 
Lav formandsvalget om til direkte valg så alle 
menige medlemmer kan stemme direkte på en 
person. 

• Hvis man vil noget med medlems undersøgelse, så 
gå ud i god tid og tilbyd de forskelle interesse 
områder at få spm med. Det samme for kredsene. 
Har nævnt det før. Teknisk, balancer 
spørgsmålene. "Hvor enig er du i..." Bør være " 
Hvor enig eller uenig er du .." Survey Exact 
håndtere spring i skema ganske godt, brug det, så 
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man g.eks ik får dpm om Jæger når man ik læser 
Jæger. Glæder mig til at se resultater. Glædelig 
jul Haller 

• Husk at få tilpasset organisationen, så vi kan 
bevare bredden 

• Nej ikke på stående fod 

• Font! 

• Nej 

• Jeg er medlem på grund af det fysiske blad og 
jagtforeningens jagtareals skyld. 

• Fortsæt det gode arbejde. 

• Er det ikke snart på tide at vide adskiller jagt og 
skydninger på udsat vildt??? 

• Ja , der er for mange interesseorganisationer der 
påvirker jagten, som reelt ikke ved nok , jagttider 
skal ændres hurtigere (Skarv ) og der vil komme 
flere udfordringer (Ravn) men det er jo svært at se 
bag et skrivebord. 

• Kunne godt være noget Billigere !!! 

• DJF bliver kørt over af DOF konstant. Er DOF 
virkelig så magtfulde eller er DJF's forhandlere 
bare ikke gode nok?!? 

• Giv danmarks jægerforbunds hundekonsulent ove 
en ekstre bonus han knokler for sit fag og gør det 
skide godt 

• Det er vigtigt at Jægerforbundets Juridiske 
afdeling får begrundet deres fra valg af hjælp til 
unge mennesker som var udsat for ren chikane 
samt meget kritisk opfordringer fra Politiets side at 
erkende en bøde men som senere fik den 
konsekvens at de blev fra taget deres jagtegen i 5 
år i forbindelse med import af Kniv fra hjemme 
sidder 

• Jeg så gerne en klar positiv holdning til ulv og 
vildsvin i Danmark med fokus på deres betydning 
for udvikling af vild og dynamisk natur. 

• God  jul 

• Mht medlems blad, i printed version, har jeg i 
gennem flere aar forsoegt af afmelde omdeling - 
jeg oensker ikke bladet i papirformat men kon 
online vi af App..... 
 
Det er aaben bart ikke muligt - det burde vare 
relevant for baade miljo og organizationen.... 

• Artikler om kuglevægt i forhold til 
"twist/løbslængde" og kaliber! 

• Hurtigst muligt at få ro og orden på Kreds 7´s 
uoverensstemmelser på Kreds niveau ... 

• Jeg mener helt klart at forbundet er på vej i en 
forkert retning, hvis man som i oplyser udgiver 
færre blade om året, mister i mange især ældre 
medlemmer. Jeg har mange gange indenfor de 
sidste år overvejet at melde ud, men da jeg har en 
del div. uddannelser og og prøver m.m at gøre, 
bliver det nok lidt bøvlet. Jeg synes efter at have 
været medlem i mange år også før det hed DJ, er 
"afstanden" til forbundet og den menige jæger, 
blevet meget stor. 

• Hjorte lav? ALT for meget matrikel styret!!! 
Helt vildt, med så meget "styring" I et land på 
Danmarks størrelse!! 
Vejled i holdning til afskydning, og lad os selv tage 
noget ansvar som jægerstand!! 
Ønsker et godt jagtår 2024 

• Ingen bemærkninger 

• Jeg er rystet over at der ikke er nogen som kan se 
at det store hjortevildt skal forvaltes nationalt vi 
lov enten via arealkrav eller andet tilsvarende lov 
forvaltning. Jeg er flov og led og ked af at se alle 
de unge hjorte som bliver nedlagt i Danmark. Der 
er simpelthen for mange klovner blandt jægere til 
at tro på at frivillig forvaltning er en mulighed. Øv 
øv og atter øv. 

• Fortsæt det gode arbejde og behold det fysiske 
medlemsblad især for de mange ældre jægere 

• ingen kommentar 

• Lidt mindre reklame og mere læsestof. 

• Der mangler samarbejde med klubberne, der er for 
meget der besluttes i DJ udvalg uden at det har 
været i høring hos medlemmerne. 

• Jeg vil gerne foreslå en årlig jagtrapport for det 
danske land.  
Indeholdende blandt andet:  
- hvor mange fasaner udsættes i år x.  
- hvor stort estimeres erhvervet at være? Inkl. 
virksomheder der relaterer sig til jagt så som 
skydebaner, bøssemagere, webshops osv.  
 
Herudover mener jeg DJ byde arbejde for at 
lovkrav der hedder sig, at man hver 3 år skal til 
skydeprøve for at bevise man kan ramme.  
Det vil give jægere bedre ry og det vil ikke mindst 
betyder bedre sikkerhed på jagter. Mange gamle 
jægere kan hverken våbenhåndtering eller ramme 
. 

• Mulighed for differenceret medlemskab. 

• DJ er for dyr for folkepensionister. 

• Jeg syntes DJ bør få mere ud af sin politiske magt . 
Jeg syntes der er for lidt fokus og opbakning på 
gamle traditioner og deraf også jagt med stående 
hund. 

• Nej 

• Held og lykke frem over . Flere medlemmer 
nødvendigt 

• Jeg har bemærket det er svære tider i 
jægerforbundet og det kræver rationalisering og 
flere midler,  jagt BLADET er for nogle jægere det 
allerhelligste og midlet til fortsat medlemsskab. 

• Held og lykke med arbejdet 

• jeg forstår ikke at der ikke er jagttid på bramgæs 
som der er i tusind vis af her hvor jeg går på jagt  
her er der en opgave for DJ. 

• Jeg har flere tillidsposter hos DJ. 

• Forsæt det gode arbejde. 

• Jeg mener helt klart, at DJ har mistet jord-
forbindelsen til jægerne. Det er blevet en en dårlig 
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forening som jeg på sigt ikke vil være bekendt at 
være medlem af. Det skal nævnes, at jeg har 
været medlem i rigtig mange år og aktivt deltaget i 
hundetræning og prøver. DJ hundeudvalget har 
med magt spillet fallit og hvor er det grimt at se 
på og være en del af. 
Jeg har meldt mig ind i en anden 

• Jeg er tilfreds med det der er spurgt om 

• Alt i alt er DJ en god repræsentant for danske 
jægere,og er fulgt med tiden 

• Hold jagter for nyjægere 

• ER RIFFELINSTRUKTRØR PÅ DANMARKS BEDSTE 
SKYDEBANE, HVOR VI HAR JÆGERE DER KOMMER 
FRA HELE DANMARK. ALT SKYDNING KAN 
FORETAGES 
INDEFRA HVOR JÆGER KAN STÅ-SIDDE-LIGGE. 
VI ER GODKENDT TIL BUKKE-HJORTE-ELG-GRISE 
PRØVER. 

• En alt for stor bureaukratisk organisation. Burde 
slankes radikalt! 

• Vi bløder medlemmer, unge medlemmer kommer 
ikke til, og som tidligere best.medlem og 
jagtriffelinstruktør (er jeg stadig) hører jeg at 
ungdommen ikke ser nogen grund til at være 
medlem, de søger fællesskabet via sociale medier. 
Jeg har oplevet tilbagegang på riffelbanen, 
primært fordi vi ikke stiller tilstrækkeligt store 
krav til riffeljægere om at kunne ramme ... 
bevares riffelprøven er der, men den viser jo kun 
om riflen er indkskudt ... indfør krav om at bestå 
den gamle mærkeskydning uden egne 
hjælpemidler til minimum sølv ... hvert andet år. 
Så skal folk nok komme ud på banen. Hører alt for 
ofte om forbi- og anskydninger.  Det samme 
gælder haglskydning, en prøve hvert andet år ville 
være rimeligt og skabe mere aktivitet. 
Opstil målsætninger for hvert år hvad i vil opnå af 
forbedringer for os og fortæl så året efter hvad i 
rent faktisk har opnået. 

• Jeg er et tilfreds medlem jagtforeningen er 
uundværlig 

• Riffelpatroner uden bly. Hvor seriøst var det lige ? 

• Helt uenig i DJ holdninger til landbruget og 
landmænd.  
Flere artikler og udsagn har gjort at jeg kraftigt 
har overvejet mit medlemsskab. 

• Jeg er meget ked af magasinet jæger det er blevet 
ligegyldig og kedeligt i den nye form 

• Mere støtte til mårhunde regulerings jægere 
 
Kører 75  hver dag for at fodre og lokke mårhunde 
 
Hjælp til ost og kamera og evt belønning for hver 
Mårhund dom vi fik for ræve i “gamle “ dage 
 
Folk holder op når antallet af mårhunde falder.. 
det er nu vi skal holde fast 

• nedgradering af stående jagthund var en fejl. 
 

og forbundsmesterskabet blev aflyst af samme 
grund 

• udbyd dagjagt til medlemmer 

• stop jeres ensrettede og misvisende 
kommunikation. alle ved, at I er en organisation 
som kun er interesseret i at tjene penge og at der 
er en udbredt sammenspisthed omkring Kalø. jeg 
hører aldrig nogle omtale Jægerforbundet positivt 

• Godt arbejde. 

• jeg forstår ikke hvorfor at jagttider på dådyr og 
krondyr ikke er ens ihele landet , jeg synes det er 
noget rod, at der er forskellige jagttider på eks 
hver sin side af en vej 

• Så vigtigt at i forholder jer til den reelle politiske 
virkelighed, og ikke falder tilbage i defensive 
positioner, hvor intet må ændres. 
 
Der er behov for mere viden om udsætning, og ikke 
mindst til at punktere myterne om, at udsætning 
er godt for naturen. Kun ved at være ærlige om 
konsekvenserne af vores jagt og grunden til at vi 
dyrker den, kan vi forsvare vores adfærd 
fremadrettet. 

• Nej 

• Mere jagt tid på krondyr nordjylland, tolne 

• Hvis prisen på medlemskab bliver højre, er jeg ikke 
medlem mere. 

• Sørgeligt, at der er lavet kludder på hundefronten. 

• Godt forbund 

• vi er mange som gerne ville træne lidt mere med 
haglbøssen og vores kombi våben. Men problemet 
med skydebaner er det er en flok semi proffer, 
som skyder lerduer x mange. Man kommer ikke pga 
af - vil ikke være den dumme. Der findes så mange 
som bliver væk på grund af manglende evner. 
Riffelskydning fungerer meget bedre. Der kommer 
man ud til de arrengementer som foreningen laver, 
indskydning mm 

• Vil gerne vide hvorfor mange forslag der begrænser 
jagtmuligheder automatisk understøttes, eks. 
Blyfri ammo (det virker, men hvorfor ikke starte 
frivilligt). Hver gang der kommer ønske om 
udvidelse af fredninger støttes det også, bør vi 
jægere ikke holde tilbage med at støtte sådan 
noget, det griber jo om sig, hvis ingen holder igen. 

• Slikker miljøordinationerne for meget i røven 

• DJ skal skærpe sin grønne profil og være langt 
mere offensiv over for erhvervsinteresser, der 
knytter sig til land- og skovbrug. Disse, især 
industrilandbruget, er skyld i alverdens ulykker 
såsom fald i artsantal, diversitet og iltsvind i vore 
farvande. Lyt og støt eksperter som Markager, 

• Jæger er blevet kedeligt over årerne ,  næsten 
ingen annoncer ud over Jaguargruppen... 

• Nej 

• Ingen kommentarer. 

• Ønske om flere skydekurser, både for riffel og 
flugtskydning i hele landet. 
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• At oplyse det er ikke tilladt at bruge termiske 
spotteren samt natsigte kikkert til jagt i Danmark 
.dat det bliver brugt  ,især til ræve skydning om 
natten ,jeg vil ikke kalde det jagt  

• Omdelingen af Jæger burde være brugerbetalt for 
dem som gider læse det. Fuldstændig misbrug af 
resurcer/penge samt noget miljøsvineri at dele 
rundt. 
 
Lad dem som ønsker produktet betaler for det og 
ellers spar naturen for det griseri. 

• I skal have brugt noget mere tid på den concrete 5 
site, som i tilbyder gratis til jagtforeninger. Den er 
dårlig, langsom og forbedringsforslag sker der intet 
ved :-). Det er fedt i stiller det til rådighed, men 
der skal også sættes krav til det og det skal 
vedligeholdes. Det er ikke bare en opgave i kan 
smide ud i foreningerne, og så pakke væk. Ellers 
ikke noget herfra  

• Nej 

• Jeg har ikke rigtig været aktiv de sidste par  år, da 
interessen ikke har været der, men jeg er sikker på 
det kommer igen. jer er medlem af Ruskær 
ogViborg  så i det nye år, har jeg besluttet mig for 
at  være mere aktiv. 

• Få styr på magten i de forskellige råd..  
Og få indført at når ungerne krafter vil tage poster 
så skal gamle som udgangspunkt vie. Det kan ikke 
være rigtigt at folk over 70år som dårligt kan sende 
en mail kan få en tillidspost når yngre krafter står 
klar. Det koster pladser og muligheder på sigt 

• Det vil være rart at DJ ikke kun udtrykker 
jagtforbrugspolitik for jagtlejere. Et overordnet 
tilgang med også udgangspunkt i alle os der både 
driver landbrug som erhverv og arbejder dedikeret 
på biodiversitet og bedre jagt. 

• Nej 

• Kritiser den ordning højlydt og snder og sammen, 
hvor våbentilladelser mv. "administreres" i 
Midtjylland, og betaling for samme gennem flere år 
overhovedet ikke har fungeret. De holder os for 
nar. Spark justitsministeren hårdt bagi. 
Sørg for, at prisen for våbentilladelser kommer 
tilbage til den gamle ordning, hvor man betalte 
fuld pris for første våbentilladelse og halv pris for 
de øvrige. 

• Djf bør opkøbe jord til jagt og natur pleje 

• Kontingentet er efterhånden så højt, at jeg 
alvorligt overvejer at droppe medlemskabet - til 
trods for god løn og god økonomi i det hele taget. 
Jeg vil hjertens gerne bidrage til drift af vores 
lokale skydebane og central juridisk backup til 
dens fortsatte eksistens. Men jeg vil ikke betale 
meget til en stor interesseorganisation med den 
hel masse aktiviteter. 

• Jeg er godt tilfreds. 

• Respekter medlemmerne 

• Et kæmpe ønske om genindførelse af jagttid på 
edderfugl i Vadehavet ved fredningsperiodens 
udløb 

• Nej 

• Ja. Præsenter jægeren som førnævnte gartner. 
Arbejd for at dygtiggøre jægere i moral og etik, 
samt i jægermæssig god adfærd, 
Jægerhåndværket. 
Arbejd derfor for, at gøre jagttegns uddannelsen 
lig den polske model, hvor den nye har en mentor 
og uddannelsen tager den tid der skal til for at 
forstå, at jagt ikke kun handler om at skyde. (Den 
polske tager 3 år) 

• nej 

• Jeg kunne godt tænke mig mere opmærksomhed 
på riffeljagten i almindelighed og dygtiggørelse i 
skydning med denne i særdeleshed. Der er ALT for 
mange jægere der ikke for skudt ind og aldrig 
kommer på skydebanen, men stadig går på 
riffeljagt. 

• Kun at genindskrive vores svejser hunde liste. 

• Næ egentlig ikke, ville bare ønske vi ikke var så 
vag i vores politiske arbejde vi skal være mere 
insisterende hvis vi tror på jagten og holder en klar 
kurs bliver politikerne nød til at følge trop men 
ryster vi på hænderne og er for woke forsvinder 
jagten som gravtræningen forsvandt det der er 
tilbage er ingenting vær. 

• Nej 

• Noget bekymret for de mere langsigtede 
lovgivningsmæssige konsekvenser for fremtidens 
jagtmuligheder i DK af Jægerforbundets aktuelle 
forhandlingsindsats/-strategi. 

• Få styr på hunde arbejde 

• Jeg forstår slet ikke jeres nye modstand mod 
udsætning og hetz mod landbruget. I skaber mere 
splid! Jeg overvejer kraftigt at opsige mit 
medlemskab, da jeg ikke mener at I repræsenterer 
bredt. I bør støtte op om al jagt, ikke kun der hvor 
der er flest medlemmer. 

• Nej 

• Mangler en kampagne hvor man viser 
jægerforbundets holdning til alkohol og jagt. 
 
Mangler en større debat omkring hagljagt på 
råvildt. Og en undersøgelse af hvor ofte der er 
anskydninger på råvildt med hagl. 

• Jeg syntes det er et godt blad men for meget Jagt 
fra udlandet. 

• syntes ikke i varetager jægerens interesser længer. 

• I gør det godt:-) 

• Stram lidt op på retorikken om at alkohol og jagt 
ikke hører sammen. 

• Hegning af store arealer er til stor skade for 
kronvildtes frie bevægelse. Jægerforbundet burde 
gå aktivt ind for at forbyde hegning og hermed 
bevare vildtet frie bevægelse. 
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• Det er kritisk for mig, at DJ arbejder for 
fastholdelse af den traditionelle fuglejagt på 
udsatte fugle.  
DJ's indsats på området på det seneste har vakt en 
bekymring for om DJ reelt repræsenterer 
medlemmernes interesse eller plejer andre 
interessenters interesse i forhold til 
medlemmerne. 

• Dejligt at i ikke går ind for tvunget prøver for 
jagthunde 

• Som jeg skrev tidligere, så synes jeg i bliver for 
“storsnudet” og mere henvender jer til velhavende 
personer end den almindelige dansker 

• jægerforbundet bør i meget større stil arbejde for 
nyjægernes kendskab til jagt etik og jagt moral. 

• nej 

• I gør et super stykke arbejde, bliv ved med det 
ellers vil jagten nok dø.  
Det er super godt at i formidler jagten så den 
normale dansker finder ud af at det ikke er direkte 
lystmord men mere er jagt på dyr der har haft et 
godt liv. 

• -Jeg føler at I glemmer den lille mand. 
-Hjortevildt forvaltningen er jeg dybt uenige med 
jer i. 
-Det er altså ikke alle hunde der er lige meget jagt 
hund. De kan ikke slås over en kam... 

• Et godt rennome i DK. 

• Jeg kunne godt tænke mig flere videoer. Videoer 
er står meget højt på dagens 
kommunikationsplatform. Det kunne være, 
håndtering af nedlagt vildt, tilberedning af vildtet, 
jægerhåndværk osv. Jeg ved godt der findes nogle 
DJ videoer, men måske få det trukket lidt mere 
frem i lyset. 

• Hundesamarbejdet med andre organisationer skal 
bedres så identiske prøver tæller mhp optagelse  
på mesterskabsprøver  og lignende uanset hvilken 
organisation, der afholder prøven. 

• Jeg synes DJ gør det godt 

• Godt nytår 

• Gør noget mere synligt for foreningsjagt og 
juniorjægerne. 
Det vil kunne få medlemstallet til at stige. 

• Jeg har allerede kommentaret og intet skete, 
hvorfor skulle jeg kommentare igen? 

• Nogle gange er magasinet kedeligt 

• Syntes det er for dyrt til mit forbrug 

• Ja. I skal se og få lavet om på jagt for kronvildt 
samt på dåvildt. Vi har for meget dåvildt her. 
Jagttider er for kort på dåvildt og for langturs på 
krondyr. 

• Ja, jeg har bedt om at få mit 25 års tegn fra 
Kolding Strandjagtforening. Jeg har stadig ikke fået 
det. 
Jeg vil gerne have mit 50 års tegn fra 
jagtforeningen i Kolding. det har jeg ikke fået. 

• I glemmer den "almindelige" jæger. Hen der går på 
jagt i weekenden, på lejet mark jord, med venner 
og korsortiemedlemmer. Hen der går en tur i 
weekenden med sin hund og sin haglbøsse. Hen der 
sætter sig ud i skovkanten for at få en sommerbuk. 
Hen der sidder nede ved det lille vandhul med sin 
hund, for at få en and på træk. Hen der fodre lidt 
for vildtet, og måske sætter et par planter for at 
skabe et lidt bedre revir, Det er måske kun mig, 
men jeg har nu på 15 år i 4 konsortier kun mødt 
den slags jægere. 

• Kontakten til relevante politikere (lands- og lokal-
), til interesseorganisationer og til pressen er 
yderst vigtig i dagens Danmark. Alle emner kræver 
en nøgtern og saglig fremstilling, så debatten ikke 
løber af sporet. 

• Vis at I kæmper for retten til at gå på jagt i DK! 

• nej 

• I leger med ilden høre nu på hvad folk siger,om det 
er hjortvildt,eller udsætning. Hvordan kan I gå 
med til den udsætning politik.  
Og lad nu være med at være bange for jeres egne 
skygge .ellers æder dof og dn os 

• Vis nu jeres holdninger, indgå i debatten med jeres 
modstandere. Der er voksende modstand mod DJ 
på sociale medier.  
Gør vejen til indflydelse kortere.. Man skal 
efterhånden være professionel nikkedukke i 5 år 
inden man kan deltage i beslutningsprocessen. 
 
Indfør direkte demokrati!!! 

• Medlemsskabet for pensionister er blevet for dyrt, 
specielt for os som kun læser Jæger. 
Overvejer udmeldelse. 

• råb op gør noget elleres drukter vores behov og 
bliver opslut af misforstålser til ikke jæger og eller 
dof 

• Systemet er for lukket. Direkte valg til alle poster 
inkl. formand vil åbne op og man vil føle et større 
engagement. 

• Danamrks Jægerforbund skal fokusere mere på at 
tjene medlemmernes interesser fremfor for egne 
og politiske korrekte interesser/synspunkter, og så 
skal man sikre en velfungerende organisation, 
situationen i kreds 7 er jo fuldstændig absurd !!! 

• Ingen 

• Nyder interessen og fællesskabet i naturen. 

• Regulering er en begrænsning for vores jagt. Det 
var bedre om vi en kvote ligesom Skjern å laxen. 
Så der kan skydes et antal som kan indrapporteres 
via app eller ligende. Jeg har tit skudchancher på 
kysten på arter som skal reguleres men er søgt om. 
Tænker især skav. Bramgås kunne der også 
reguleres på samme måde da vi tit er i nærkontakt 
med dem. 

• Mener DJ bruger for mange ressourcer til Jæger. 
Ressourcer kan til en vis grad bruges til relevante 
foredrag om jagt i de enkelte jagtforeninger! 

• For langt fra toppen til den menige jæger 



167 
 

• Nej det har jeg ikke 

• overvej om i skal fortsætte med at sende 
jagtbladet rundt til alle. Jeg læser det gerne, men 
det er meget få eksemplarer, som jeg går læst. 
Lidt synd og spild af penge mv. Jeg tror ikke at jeg 
er ene om det. Man kunne evt. få dem tilsendt, 
hvis man ønsker det og evt. efter at det er kommet 
på mail. 

• I gør et fantastisk stykke arbejde alle sammen, 
fortsæt med det. 
Glædelig Jul og Godt Nytår 

• Jeg er ikke enig i DJ’s overordnede politik og 
dispositioner. DJ’s ageren i Vildtforvaltningsrådet 
er for slap. DJ taler ikke  den almindelige jægers 
sag 

• Det er alt for dyrt som folkepensionist, at være 
medlem af Danmarks Jægerforbund. Som 
folkepensionist burde vi have mulighed for 
nedsættelse af prisen på kontingent. 
Den høje pris for medlemskab, kan resultere i, at 
jeg på sigt, melder mig ud af Danmarks 
Jægerforbund. 

• Nej 

• Vi har nogle dygtige og fagligt kompetente ansatte 
som bærer fundamentet til den indflydelse DJ har 
idag. Jeg savner dog mere professionel medie 
strategi. Vi taber sager i offentligheden til andre 
organisationer, eller kommer ud med dårligere 
indflydelse end vores faglighed og indsats 
berettiger. Når dem vi konkurrerer med har ansat 
tidligere politiske rådgivere til at styre deres 
strategi kommer vi til tider til kort med vores egen 
husmands strategi. I den offentlige debat har vi 
brug for mere end hvad man med rimelighed kan 
forvente af HB med formanden i spidsen. 

• Tak 

• DJ varetager mest de såkaldte små jægeres 
interesser, der går ud på at skyde naboens vildt. 
Mindstearealet burde være 50 ha. Kvote på 
klovbærende vildt burde være ha-bestemt. 

• Lyt til medlemmerne, kom ud og få en snak om 
hvad der foregår i foreningerne. Ikke blot blandt 
formændene - men blandt medlemmer. I vil 
opdage der er så mange ildsjæle der mister 
engagementet fordi formænd/bestyrelser tilegner 
sig goder menig medlem ikke får chancen for. 

• Nej 

• Få gjort op med kammerateri og få indført direkte 
formandsvalg. Og gennemført at man kun kan 
genvælges i 2 perioder, gældende for 
Hovedbestyrelse, samt kreds og forbunds formand 
samt jægerråds formand 

• Er beskrevet tidligere 

• Jeg følger ikke så meget med men mener det er et 
vigtigt organg. 

• Mere ensartede jagttider på  dåvilt og kronvildt. 
I dag kan man næsten ikke gå på jagt på disse 
viltarter ude at have GPS.for være sikker på hvor 
man befinder sig i landet. 

• Nej ingen 

• ikke for nuværende 

• Fokus på alle jagthunde racer / typer og alle jagt 
former 

• Jeg kunne godt tænke mig i forbindelse med denne 
undersøgelse, at have mulighed for at uddybe, 
specielt der hvor jeg er uenig. 
Når man er uenig eller meget uenig, vil jeg gerne 
have mulighed for at give konstruktiv kritik, eller 
for den sags skyld ros når noget barer fungerer. 
Jeg kunne f.eks godt tænke mig at hvis man er 
uenig i den førte politik, så bliver man lyttet lidt 
mere til. Det er ekstremt svært at komme 
igennem, når det lokale jægerråd ikke afholder 
møder, men formanden kun sidder der for et syns 
skyld. Jeg er ikke nødvendigvis uenig med 
vedkommende, der sker bare ingenting, men der er 
alligevel opbakning til at forsætte. 

• Jeg syntes generelt DJ er for dårlige til at få 
politisk indflydelse og varetage den brede 
interesse for jægerne. 
Det virker til at DJ er det lille brik når der tages 
beslutninger for jagten. 
Der mangles en frontperson der virkelig kan gøre 
en politisk forskel og sikre den lille enkelte jægere 
interesse. 

• Det er absolut vigtigt, at man kan ringe til DJ, og 
spørge om noget, som man er kommet i tvivl om. 
Jeg kunne ønske mig, at det var mere simpel at 
søge våbentilladelser, måske DJ kunne være 
behjælpelig på en måde. 

• Gør meget mere for buejægerne, i vil jo gerne 
have dem som medlemmer. 

• Ingen 

• Tak for jeres indsats. 

• Jeg mener der bliver taget afstand til det danske 
landbrug. 
Det tangerer en rød/ grøn retning. 

• Godt arbejde! 

• Ingen kommentarer 

• I skulle gøre noget mere for fuglejagten i Danmark. 
Samt muligheden for at regulering af rovvildt 

• nej 

• Ja i skal fortsætte med det i gær. 

• Nej 

• God jul og godt nytår 

• I skal være mere faglige i Jeres politiske 
udtalelser.  
I flere tilfælde nedgør I lodsejere med en 
formening at I ved meget bedre en dem. 

• Det er uforståeligt og uforklarligt, hvorfor 
buejægere som de eneste skal op til løbende 
færdighedsprøver. Det burde gælde alle jægere. 
Hvert 5. år er fint som interval 

• Nej, er tilfreds. 

• Jeg mener DJ i højere grad skal prioritere de 
faglige kompetencer inden for vildtforvaltning 
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bredt set, i stedet for aktiviteter som 
jagthornsblæsning.  
Og at HB i højere grad lytter til de 
fagmedarbejdere, som har mest viden inden for 
vildtforvaltning. 
DJ bør i højere grad sikre fastholdelse af de 
medarbejdere der sider med faglig viden inden for 
vildt- og naturforvaltning, samt at disse har 
jagtfaglige kompetencer. 

• Nej 

• De senere år er holdningen hos jægerforbundet 
blevet mere underdanig i forhold til 
offentligheden.  
Vi skal ikke være en undskyldning for os selv, hvis 
vi vil tages alvorlig i det politiske arbejde. 
Vi jægere yder en kæmpe indsats for naturen i DK, 
både i kraft af det naturarbejde vil selv udfører, 
men også via  de penge som betales i jagtleje.  
Var det ikke for jagtlejen og de ønsker vi jægere 
stiller i den forbindelse, ville vilkårene for mange 
vildt typer være betydelig ringere. 

• Jeg er modstander af regulerings tilladelser. Eks 
bramgæs er totalfredet og så ser man opslag på fb 
jægere med lokkegæs der har skudt adskillige af 
disse fugle ! Iøvrigt foreslår jeg at jagttiderne blir’ 
ens i hele Danmark. 

• Dj bør være med politisk hvor de kan gøre en 
forskel for deres medlemmer F.eks bæredygtig jagt 
og hunde uddannelse, støtte special klubberne 
 
Dj bør samle folk i stedet for at splitte 
(medlemmer) 
 
Dj bør støtte op om afprøvning af hunde i regi med 
special klubberne og ikke bare finde på flere nye. 
Som medlemmerne ikke kan bruge 

• nej 

• Glædelig jul 

• Der mangler et spørgsmål  
i "hvordan har du adgang til jagt" 
Jeg går på jagt i en jagt forening 

• syntes i gør for lidt  for medlemmerne 
og jeres kurser er for dyre for medlemmerne 
gør for lidt for os jægere 

• ingen 

• for at øge social accept bør DJ ligge en anbefaling 
til vildt forvaltningsråddet om at fjerne det 
fejlagtige accepterede forbiskud.   man skal 
simplethen kunne holde alle skud inden for 020 cm 
eller skal man dumpe..   at sende nye på jagt som 
har bestået med 5/6 er at acceptere 16.66 % 
anskydninger..   det kan koste riffeljagten i DK 

• DJ er ved at miste den positive kontakt og 
samarbejde med landbruget - ligefrem nedgør og 
modarbejder landbruget. En meget uheldig 
udvikling der vanskeliggør det bærende element i 
mange jægeres mulighed for leje af jagt og 
dermed udøvelsen og forbedring af jagtmuligheder. 
Selv om DJ har en anden opfattelse så er det 
landbruget der er grundlaget for jagt i Danmark og 

det kan selv ikke kloge professorer ændre på, selv 
om de og DJ gerne ville. 

• Ja, skru op for kulturstoffet 

• Der arbejdes alt for lidt for den lille jæger,  føler 
at DJ ligger under for godser, og føjer alt for 
mange tiltag fra de store aktører 

• For at styrke naturen i DK skal ALLE grønne 
organitioner gå sammen med en fælles budskab til 
politiker : Et rent Danmark, farvande , jord . 
Ferskvande.  
De har jo alle samme ønske , så må I se bort fra 
jeres forskellige andre synspunkter på nogle 
punkter. 
DJ meget mere synlig i TV - Nettet ligesom 
Sportsfiskerne . 
Vores farvande lider og det gør dykænder også da 
fjordene er døde , ikke kun fisk . DJ er alt for 
svage og usynlige , kom igang .  
Tak for ordet , håber I tager det alvorligt det er 
blevet forsømt i årtier . 

• Fortsæt det gode arbejde og lær af de fejl der 
kommer og kik fremad mod nye himmelstrøg og giv 
jægerene optimale forhold 

• I det store hele er jeg tilfreds med DJ. 

• Ingen 

• LYT mere til jeres medlemmer og ikke kun dem der 
har røven fuld af penge Undskyld utryget  men 
syntes ikke i er der nok for den alm medlem  hvis i 
ikke snart begynder at gøre noget for den mellem 
mand/kvinde så er der ikke jæger i DK om 15 til 20 
år for så har folk ikke råd har godt nok overvejer at 
melde mig ud  udelukkende pga at i ikke arbejder 
for jægerne. MVH LK 

• Det er vigtigt at der gøres mere for at passe på 
naturen(og dermed vildtet).De store arealer med 
ensartede produkter skal brydes af usprøjtede 
arealer på min. 10 m bredde, måske for hver 75 - 
100 meter 
Hvis jeg ikke var så gammel, deltog jeg gerne i 
arbejdet. 

• Der er en række af jeres leder kurser som er 
interessante men de ligger oftest (altid) i Jylland. 
Endvidere er der mange kurser som generelt kunne 
afvikles gennem Teams eller Zoom møder. 

• I gør det godt! 

• Nej 

• Alt i alt gør i det godt 

• Der er for dyrt at være medlem 

• Nej 

• har oplevet at være inkaldt til møde med 
medarbejder i DJ hvor de havde en plan for 
hvordan vi skulle stemme uden at skulle tage os i 
ed og det ændte til skarp kommunikation fra de 3 
jægerråd formand der var til mødet og at det giver 
nogle tanker om man vil forsætte som frivillig i DJ  
med gør som vi siger eller bliv banket på plads 

• Jeg mener i varetager jægernes interesser så godt 
det vel nok kan gøres. Der er ingen tvivl om der er 
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nogen modstand imod jagt og vi er oppe imod 
stærke kræfter  så jeg forstår det kan være svært 
at få alle vore ønsker igennem. 

• Jeg ville ønske at DJ ville blive bedre til at være 
klare i kommunikationen.  
Erkend at landbruget har skylden har nedgangen i 
vildt og biodiversitet.  
Bliv bedre til at lobbyere som L&F og stop 
tilbagegangen i jagttider.  
Dj har brug for et opgør med sin organisation 
således der kommer med direkte adgang til 
medlemmerne 
Hilsen tidligere tillidsmand og tidligere medlem af 
jeres strukturudvalg 

• Jeg melder mig ud pr. 1-1-24 

• Jeg ville melde mig ud af DJ hvis ikke medlemskab 
var krævet for at være i en lokal jagtforening 

• Jeg er meget utilfreds med, at være udelukket fra 
jagtprøven! Det var et medlemsskab der i sin tid 
fulgte med boget og dermed et produkt har betalt 
for. Det er ikke iorden og behandle kunder på den 
måde! 

• Kunne godt tænke mig at der var nogle kursus  i de 
lokal jagtforening. Har ikke fået nogle tilbud på 
kursus i Vordingborg eller Nordfalster  
Jagtforening. 

• Ide’ oplæg / Input til artikler samt medierne: 
 Lige nu køre der mange TV programmer, om hvad 
ophold i naturen kan hjælpe og gøre godt for 
mennesket. Det program med Kronprinsesse Mary, 
og de 2 vejleder der har 6-8 unge med i naturen. Vi 
jæger - hvordan har vores livskvalitet det,  
i forhold til bymennesker / de ungen børn / 
teenager, der er på mobilen hele tiden, og ikke 
opholder sig i naturen, og får frisk luft samt sol, i 
efteråret/vinteren. Prøv at lave lidt fokus på om vi 
er sunder jæger i god balance med naturen. Har vi 
natur mennesker / jæger et bedre kvalitets liv, 
efter ophold i naturen og spiser føden / vildt 
herfra. Dør en jæger mere glad efter et langt live, 
med alle de natur oplevelser man har høstet? 

• I gør et fantastisk godt arbejde. 

• Fremme lysten hos jægere til,  at gå lidt mere på 
flugtskydningsbanen. 

• Jeg kan ikke forstå hvorfor der skal være et 
vildsvine hegn ved den dansk-tyske grænse da 
vildsvin jo lige som ulven har været en fast del af 
dk 
Der mener jeg at DJ har sovet meget i timen 
Og jeg mener også at alt det med hjortene er jo 
kun for at godserne kan komme til at sælge store 
hjorte lav nu en ens jagttid der gælder for hele 
landet det kan sku ikke passe at der må skydes 
Hjort på den ene side af vejen og ikke på den 
anden side 

• Vigtigt at DJ fortsætter varetagelse af jægernes 
interesser. DJ er en vigtig informationskilde om 
jagt og vildtforvaltning, gældende vedtægter m.m. 
For jægerne i Danmark 

• Make it simple! - Dansk jagtlovgivning og jagtider 
er alt for komplekst for et land så lille som 
Danmark - Vi kan ikke alle have alt, og det skal 
ikke styres ud fra det, så gør det simpelt. 

• Har nævnt tidligere at formanden er nødt til at 
have en mere afdæmpet holdning til ulve i 
Danmark. Lovgivningen skal selvfølgeligt 
overholdes, men nu har også EU 
kommissionsformanden udtrykt reservationer om 
ulvefredning. Der efterspørges hermed en mere 
nuanceret holdning fra formandens side i det 
spørgsmål. Det vil mange sætte pris på. 

• Syntes ikke om man vil lave solcelle park ved 
hjøllund midtjylland  
Det vil være bedre at flytte det mod vest og op af 
motorvejen 
Der har dyrene alligevel ikke ikke fri vandring. Der 
hvor de vil lave det nu er der stor vandring mellem 
de to store skove. 

• DJ bør arbejde for et ubetinget forbud mod 
udsætning af fasaner og ænder i Danmark. 

• Det er jo reklamer der betaler mest til bladet 
jæger men flere gode fortællinger ville ikke gøre 
noget 

• Nej 

• stop med at arbejde i mod dansk landbrug og prøv 
at arbejde med dem i stedet for 

• Jeg har gennem nogen tid ønsket at melde mig ud, 
men I bliver ved! 

• Der burde laves kvoter på hjort og bukke så folk 
også får skudt hun og kalv/lam. Jagt skal være 
kvalitet og ikke kvantitet 

• nej 

• dejligt at være medlem 

• Arbejd venligst for at vi får jagt på gråandrik i 
Januar 
Som vi har m edderfugl 
Det må kunne forhandles ! 
Ynder ikke at se andrikkernes gruppevoldtægt af 
hunænder 
Og andrikkerne er fantastiske i januar, fede og 
uden pigger 

• Jagtform - etikken skal være i højsædet!!! - 
skydestiger og særligt skydetårne: alle blade er nu 
væk fra træer og buske - det er beskæmmende at 
se det kæmpe antal F.eks skydetårne - inden for 
en radius bare på 10 km - fra min bopæl - der står 
pisse ulovligt - undskyld udtrykket, men det 
fortæller min harme og jeg synes ikke vi jægere 
kan være det bekendt - måske skulle man indføre 
et jagtpoliti eller lignende eller måske en 
indberetning til myndighederne med foto og 
geografisk placering for godkendelse og dermed ok 
til jagtbrug. Mit medl.nr er 1052675 - dette for at 
understrege min holdning. 

• Dj burde gøre med for de stående hunde, alt 
hundearbejde drejer sig om labrador og spaniels 

• Mangler efteruddannelse til riffelinstruktører 
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• Skuffet over at genopfriskningskurser for 
hundeinstruktører bliver aflyst. Burde være 
lovpligtigt! 

• Jeg håber ikke min frygt for at alt jagt bliver som 
en slags kvote jagt eller regulering jagt håber i vil 
kæmpe mere fro den frie jagt om så man er stor 
jord besidder eller lille jord besidder mvh sten 

• Dj burde se på alle de kameraer som blev købt 
billigt til regulering af mårhund ,evt kalde alle 
hjem og give til de personer som virkelig gør en 
kæmpe indsats. Som det er nu bruges nok 80 -90 
%på hjort og buk samt der sidder også nogle i 
Sverige og Tyskland. 
Samtidigt kunne man evt hjælpe med et billigt 
abonnement til de seriøse, føler ikke at dj har 
interesse i det. 

• Findes der sociale arrangementer for ældre 
kvindelige jægere? FX opfriskning af skydning på 
bane? 
Jeg har haft jagttegn siden 1996 (og familie og 
arbejde), og derfor en af de første kvindelige 
jægere her på egnen, men det kunne være sjovt at 
få frisket rutinerne op. Jeg går derfor meget lidt 
på jagt, for jeg vil på bane inden. Jeg vil ikke 
risikere anskydning. 

• Kom ned fra jeres kæpheste og LYT til de 
medlemmer der ikke råber højest. 

• Ja, I bliver nød til at være lidt mere markante i 
den politiske dialog. 
 
- Det er for dårligt, at I går ind for stop af 
udsætning af ænder - her er der mange som er 
skuffet på DJ. 
 
- Kronvildt debatten. Stop den - styr afskydning via 
jagt tider. Ikke alle mulige regler og 
afskydningspolitikker, hvad man må skyde. Brug 
jagt tiderne til styring - det kan alle forstå - så når 
vi i mål  (men ikke på den anden måde - der er 
ikke opbakning til noget frivilligt) 

• Man bør kæmpe for en regulering af ULV i 
danmark. 

• Prøv at finde ned til jeres mellemere: 
i er alt for langt væk fra jægerne generelt. 
der er nogle sindssyge mærkelige jagtider i 
forhandler 
hvorfor han man arbejdet på reguleringer, det 
medføre at ingen får reguleret duer, råger og 
Bramgæs. 
det virker som om ar det er sjovest at slikke de 
politiker og de grønne i røven. 
vi uddør med den linje i har lagt. 

• Jeg har dyrket havjagt i 40år på Aarhus Bugt og det 
er meget deprimerende at se det store fald i 
antallet af alle former for dykænder. Jeg overvejer 
nu helt at stoppe med den jagtform. 
I øvrigt gælder det også fiskeriet der er helt 
ødelagt - trist også her. 
Hvorfor er det at havet og dets beboer slet ikke 
har "rettigheder".  
Det kunne jeg godt tænke mig i ville arbejde for 

• Få nu styr på jeres jagthunde-politik og 
samarbejde med specialklubberne. Tro ikke, I kan 
gøred et bedre selv, og vær åben og ærlig i jeres 
udmeldinger til medlemmerne. Brug ikke 
jafhundene til et politiks værktøj, men tænk på 
medlemmerne. Lokal-foreningsarbejdet fungerer 
godt, især uden DJ's indblanding. 
God dag. 

• Lad være med at gå ned i antal af udgivelse af 
Jæger. Det er ikke blevet billigere at være 
medlem 

• Fokus høj moral, jagtetik, og ligeledes 
jagtudbyttet, hvordan man opnår en stærkere 
bestand af hjortevildt, afskydnings politik. 
Alt for mange skyder hvad der kommer, for lidt 
selektiv afskydning, første og bedste buk, BANG, i 
stedet for at frede spids og gaffel bukke skyder 
man dem, hvordan kan man så opnå at skyde en 
seksender, når man fjerner muligheden for at de 
små kan opnå alderen til at blive en seksender. det 
samme med afskydningen af lam og råer, 
forståelsen er for dårlig blandt jægere, måske 
fordi mange jægere i dag bliver jægere når de er 
fyldt fyrre eller mere. Diskutionerne er til tider 
ørkesløse. Manglende forståelse fra de jægere der 
lige er udklækket som to og fyrre årig.  

• Spørgeskemaet er elendigt det giver ikke mulighed 
for at man kan uddybe sin mening om DJ. 
Hvis jeg får tid skriver jeg en mail til DJ om min 
holdning 

• I spørger om mn uddannelse. Hvor er 
håndværkeren  
selvstændig  med 50 års erhvervserfaring. Fordi 
undersøgelsen er lavet af akademikere.  
Og jeg er ikke en sur gammel knot. Jeg går stadig 
på et arbejde blandt unge jægere. 

• Hvis ikke der laves en kontingent for seniorer, 
måske fra +63 mistes der medlemmer, det skal ned 
omkring max. kr. 500.00 - nuværende små tusind 
kroner er mange penge for en efterlønner.  
Jeg har været medlem i snart 50 år - og har betalt 
for 2024 - men overvejer seriøst at undlade 
medlemskab fremover, hvis ikke det gøres 
væsentlig billigere. 

• For meget politik i jagtbladet 

• Efter mange års medlemskab overvejer jeg virkelig 
om jeg skal fortsætte. Synes virkelig at meget 
sejler i øjeblikket, og ligemeget hvor meget vores 
formand bliver sat på plads så er det altid en sejr 
for naturen. Så er mit? Hvorfor har man så ikke 
gjort det forlængst 

• I er nød til at begynde at kæmpe mere for jagten 
og ikke bare løbe med. 

• Nej 

• stop med at være så politisk korrekte 
og undgå for meget dobbeltmoral 
kæmp for at lovlydige borgere slipper og at det er 
de kriminelle de straffes , hvergang man strammer 
lovgivningen bliver det mere besværlig for 
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borgeren men har indtil videre ikke sænket 
antallet af ulovlige våben 

• Ønsker DJ held og lykke i fremtiden. 

• Jeg har i mange år undret mig, - og været skuffet 
over at DF ikke sørger for at forbedre 
mulighederne for at jage/fange krager og skader 
om foråret. Med mindre man har lavet biotopplan, 
må man jo kun jage/fange disse fugle til 15 april. 
Det er jo først herefter at fuglene er "nemmest" at 
fange. Og om der er biotopplan eller ej,  
prædikere fuglene lige slemt. Så jagt/fangsttid til 
og med 30 april vil være ønskeligt. Ravnen er også 
eksploderet i antal, og er meget voldsom ved fugle 
og dyr incl. rålam. En jagttid på ravnen til gavn for 
dyrelivet vil også være ønskeligt. 

• Det ville være dejligt hvis i varetog jægernes 
interesser frem for danmarks naturforenings 

• Kilde kritik er meget vigtigt. 
Aktiv engagement og når nødvendigt modstand ( 
offentligt ) mod de ( jægere og andre ) der ikke 
arbejder for en sund natur og jagt ( inkl. dens 
traditioner. 
Få gjort noget ved alle de katte der er ude af 
kontrol samt tabet af råvildt 

• Ingen 

• Har kun rosende ord. 

• Vi tales ved næste gang! 

• Nej 

• Ang. udsætninger af ænder og fasaner mener jeg 
DJ burde argumenterer for, at det ikke er værre 
end, de ænder, - gæs - kalkuner - kyllinger (høns) 
der holdes i små voliere, indhegninger og lign. for 
derefter at aflives. De ænder og fasaner der 
udsættes til jagt, har trods alt et liv i frihed og kan 
flyve frit hvorhen de vil. Desuden mener jeg at 
begrebet vedr. Adaptiv vildtforvaltning helt burde 
glemmes alt om. 

• Det er vigtigt med skarpe politiske meldinger fra 
jeres kommunikationsafdeling. Vi skal bevare 
jagten i Danmark, og vi skal opføre os og tale 
ordentligt. 

• Jeg mangler at man belønner dem som gør en 
indsats for vildtet, som man gjorde i gamle dage. 
bare en lille ærkendlighed hvor man blev indstillet 
til en præmie. 
Jeg kunne også godt tænke mig at det er DJ som 
står for jubilæiumer i stedet for lokalforeningerne, 
for de gør ikke noget ved det ( har selv været i DJ i 
over 40 år nu). 

• nej 

• det er øv at jæger kun kommer 9 gange om året. 

• Skemaet er lavet forkert ,i mange af rubrikkerne er 
der mulighed for flere svar, men så kan man ikke 
komme videre i skemaet,eks.taget flere 
uddannelser,det acceptere den ikke 

• Glad for at være medlem 

• Nej Jeg har været medlem i mange år 47 

• Trist at jagtbladet bliver beskåret i antal 
udgivelser. 

• Kunne ønske en stærkere indsats for at genindføre 
den sunde fornuft og arbejde for at det afspejler 
de lovmæssige begrænsninger, der trækkes ned 
over hovedet på os som naturbrugere. Jeg finder 
mange af de seneste års fredninger af vandfugle 
helt uden effekt på " problemet " Og andre regler 
bla jagtbegrænsning af små arealer på havet, der 
er svære at efterleve - og kontrollere  ..... 
Det virker som om DOF og DN ønsker at 
kriminalisere os jægere, ved at gøre det stadig 
sværere at agere lovlydig. Mit bud er at jagttegnet 
bliver tolket som færdselsloven pt - alene 
vejledende - og " det gør ikke noget, så længe det 
ikke bliver opdaget" ......... 
Det gavner hverken naturen eller den generelle 
opbakning hos politikere og befolkningen som 
helhed.  

• Jeg er bange for at dj har skudt sig selv i foden 
med hensyn til andeudsætning jeg tror det gir flere 
tabte medlemmer DJ skal huske på at det er en 
interesse organisation for alle jæger 

• Plej græsrødderne, det er dem der laver 
benarbejdet for DJ 

• Vær mangfoldig.  
Hold fokus. 
Vær upolitisk.  
Og vigtigste, at være forening  for alle jægere og 
jagtformer. 

• Tilfreds med mit medlemskab 

• Ingen 

• DJ bliver nødt til at investere mere energi i at 
forklare hvad vi gør og hvorfor. Vi går på jagt for vi 
regulerer, plejer, hygger os, har socialt samvær og 
skaffer mad. Ja, der indgår død og blod i det vi 
laver, men det er der ikke noget forkert i. Vi 
hjælper med at holde naturen i balance og 
investerer store summer i biotop forbedringer og 
har alle den største respekt for naturen. Vi gør 
noget aktivt for naturen. Hvis vi ikke skød ræve, 
mårhunde, klovvildt og gæs, så vil det hurtigt gå 
helt galt med balancerne. Hvis vi ikke slog dyr 
ihjel, vil vi ikke have kød og det er nu en stor del 
af vores føde, som kan fravælges, men af de fleste 
tilvælges. Vi er jægere og vi er i tæt kontakt med 
naturen. Desto mere vi forstår naturen, desto 
bedre passer vi på den og derfor er vi jæger med 
til at passe på naturen. Så er der selvfølgelig 
udsætning, hvor DJ måske ikke helt har været klar 
med forskning og argumenter. Hvad mon der sker 
med vores naturlige andebestand, når der ikke 
længere kan udsættes ænder (Som helt sikkert 
ofte ikke har været udsat på en korrekt og miljø 
hensigtsmæssig måde) Det er landet rimeligt med 
fasanerne, men vi skal være klar næste gang 

• Jeg synes DJ skal arbejde gevaldigt på sit image 
hos egne medlemmer. 
Jeg er medlem, fordi vi er en relevant politisk 
repræsentant for halvdelen af de danske jægere.  
Men vi er meget dårlige kommunikatører. 
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Der burde være en medieegnet "talsmand/kvinde" 
som jævnligt blander sig i debatten og skulle 
udbredte de gode historier - som der er mange 
flere af end folk er klar over. Og det skal ikke være 
vores nuværende formand. (Ved godt, at det -  I 
det nuværende system - er direkte 
diskvalificerende - og det er måske det største 
problem, Jægerforbundet skal løse før vi kan stå 
sammen). 
Masser af ros for at I laver denne undersøgelse ;-) 

• God forening for de danske jæger. 
Man kan altid finde svar på de problemer man har 

• Jeg har været medlem i ca 60 år og har været godt 
tilfreds 

• Jeg synes godt i kan være skarpere. Jægere bør 
altid være på vildtets side og sætte fanen højt. 
Det kræver et opgør med landbruget. 

• Fasanhøne bør være fredet i oktober måned. 
Hvad får DJ’s medlemmer ud af at DJ’s formand 
meget hyppigt er på invitationsjagter ved 
Naturstyrelsen og Kongehuset? 
Jeg overvejer meget kraftig en udmelding sf 
foreningen efter mere end 50 års medlemskab 

• I gør det godt. Bare blev ved med at tro på det I 
gør  

• Der SKAL indføres et billigere medlemsskab for 
folkepensionister. 

• Arbejd med ingen regulering på kalve, kun 
hjortejagt i en mdr.og så ens jagttid i hele landet 
på kronvildt 

• Mangler informationer om løn og ansættelsforhold 
for de valgte personer i DJ's ledelse. Det er f.eks 
helt urimeligt at vi ikke kan få oplyst hvad 
formandens løn og ansættelsesvilkår er. Dette er 
trods alt en tillidspost som han er valgt til... 
Manglende information vil være den primære årsag 
hvis jeg vælger at melde mig ud af DJ. Overvejer 
det seriøst i øjeblikket. Eneste grund til at jeg ikke 
har gjort det endnu, er at jeg mener at det er 
vigtigt for jagten i DK at vi har et stærkt DJ. 

• Find mere relevante partnere end DOF og 
Biavlerforening 
Søg ind i et meget tættere samarbejde  med en 
naturlig partner som Dansk Landbrug (L&F) o BL. 
Hold afstand til DN og andre "frygt stimulerende 
organisationer" på natur og dyreområdet - bl a også 
SF, Ø, og Å 

• Danmarks Jægerforbund er meget sammen spist 

• Der mangler muligheder for afkrydsning i nogle af 
spørgsmålene 

• Hundearbejdet i DJ trænger en gevaldig 
genopretning, den kører i en helt forkert retning 
med en underlig holdning til de forskellige 
hundearbejder og avl af gode jagthunde 

• Jægerappen med vildtobservationener fungere ikke 
i praksis. Ex. På fællesjagt duer det jo ikke, hvis 
alle tyve jægere registrere at have set måske 8 
hare og 15 rådyr den pågældende jagt. 

• Jeg elsker min Jagt og Jæger App’en 

• Er ikke tilfreds med den konfliktprægede kurs mod 
landbrug og skovbrug - tror på at samarbejde og 
dialogens vej giver bedre resultater. Samarbejdet 
med de andre grønne organisationer er godt - føler 
dog at DJ giver mere end vi får (respekteres måske 
ikke i de andre grønne organisationer som helt 
ligeværdig part) 

• En anden formand der varetager jægernes 
interesse og ikke løber andres ærinde 

• tommel op 

• Danmarks  jægerforbund  er lidt for glad for Ulven 
det  er  ikke  tilfældet i Jylland i de områder  hvor 
der er ulv. 
Man kan jo se hvordan ulven ødelægger  Elgjagt i 
Sverige ingen  kalve  bliver  voksne. 

• Få en ny formand 

• Ja nu DJ selv spørger  
Jeg synes DJ ikke får noget som helst gennemført 
der forbedrer jagten og jagtmulighederne i Dk.  
Der er kun tilbageskridt. DJ står aldrig fast i 
principper og bøjer altid af i forhandlinger.  DJ er 
en interesse organisation som er ved at udspille sin 
egen rolle da man gang på gang kommer fra 
forhandlingsbordet med accept af forringede 
betingelser for jagt i DK. 

• Nej i i skrivende stund 

• Gør hjemmesiden mere overskuelig og få ryddet de 
op til 10 år gamle referater væk, eller lav et 
bibliotek hvor folk kan søge i dem. 

• Fokuser på jagt og betingelser for at være jæger i 
Danmark, jeg behøver jer ikke til at fortælle mig 
hvordan jeg skal opføre mig, eller hvad jeg skal 
mene. 

• Jeg syntes I gør det godt. Det er vigtigt at I lytte til 
medlemmerne både om forslag til jagttiderne samt 
hvad der må være af ønsker. 

• Mon ikke i skal til og se på hvornår kontingent 
nedsættes som ældre jæger 
Pas nu op at krondyer jagt blevet for hæremand  
Og de sammenspiste 

• Kun det jeg har skrevet 

• Ikke meget værd 

• Kom for pokker da frem med alle de gode historier 
om hvor jægerne som de eneste hjælper naturen. 
Gå dog med gode fakta hårdt imod DN og de andre 
jagtfjendske organisationer, hver eneste gang de 
angriber jagten i Danmark. Brug medierne, som 
vore fjender gør, i stedet for  som Claus  Lind, 
konstant at bøje nakken og nærmest undskylde 
vores eksistens. 

• Et fint stykke arbejde  

• Jeg er utilfreds med jeres opbakning til 
Stenalderjagten med Bue. Det er jo tåbeligt at 
bakke op om at gå og skyde dyr med en Bue vi 
hører jo ikke om alle de anskydninger 
som helt sikkert forekommer det er mange. 
Opbakningen til Ulvene er jeres allerstørste 
problem. I tør jo ikke afholde en åben afstemning 
om ulvens udsætning. jeg ved godt i er meget 
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klogere end alle os dødelige det er noget frygtelig 
dyrplageri der foregår. 

• Der skal være meget mer ekommunikation og 
demokrati 

• nej 

• Godt Forbund. 

• arbejd videre politisk 

• Jeg synes i gør det godt. 

• mere info omkring støtteregler i brak jord og 
hvordan der kan laves vildt pleje så landmand ikke 
mister penge i støtteordning 

• Knæk&Bræk 

• Er 74 år og holdt med standjagt .Æresmedl og 
tidligere coordinator st j men det er lagt på hylden 
solgt. 

• Skriv engang imellem hvordan man får adgang til 
jeres app, min har ikke virket i flere måneder 

• Gør det bedre for Alm jægere 

• Nej 

• Jagttid på bramgæs - her i Vestjylland har vi rigtig 
mange  
Jagttid på krager til 31. marts så vi undgå 
ansøgning om regulering. Der er mange krager og 
regulering bliver ofte opgivet på grund af 
ansøgningsprocedure.  
Jagt på ringdue fra 1. oktober og ophør med 
regulering i august og september. 

• Mangler økonomisk mulighed til at deltage på 
jagterne, som udbydes af skov og naturstyrelsen. 
(Statens arealer er os alle og ikke kun for de 
rigeste.) 

• Nej 

• Bladet Jæger er ved at blive lidt højrøvet. 

• Jeg er 84 år og går ikke meget på jagt men fik 
jagttegn i 1958 godt nytår Erik 

• Nej! 

• Virkelig godt medlemsblad. Og god indsats på 
relevante områder 

• Nej. 

• Fortsæt de gode arbejde 

• Tænk mere på dyrene og mindre på skydegale 
jægere. 

• Har været medlem siden 1955. 
Jagtforeningernes sammenlægning har været det 
største og vigtigste. 

• Næh, i gør det rigtig godt 

• Give mulighed for flere medlemmer kan  komme på 
jagt på statens og dj egne arealer hvis i vil stoppe 
tilbagegang i jeres medlemmer 

• Danmarks Jægerforbund den kan vi ikke undværer 
her i danmark.... 

• Det er svært at få trykt sine indlæg,  det kan tage 
flere måneder, så derfor kommer der ikke flere fra 
min side. 

• Jeg er ked af man slet ikke kan høre DJ i medierne 
når der er sager der vedrører naturen. Det er alle 
mulige andre der få tid I medierne. 
 
Sagen med Højer skat på små landejendomme hvor 
mange små natur perler stå over ( meget stor 
risiko) for at blive nedlagt og solgt til store 
landbrug. Det er en skat som vil fjerne Små 
biotoper hvor markvildet har mange af sine 
åndehuller i dag.  
 
Jeg vil høre Dj meget mere i medierne!! 
 
PS der mange et spørgsmål om. Har du lavet 
foreningens arbejde. Ja I 10 år 

• Vær mere markant og synlig i forhold til 
jagtspørgsmål.  
 
Gør det meget mere synligt, hvad 
jagttegnsmidlerne bliver brugt til og dermed, hvad 
danske jægere bidrager med i forhold til andre 
naturbrugere.  
 
Arbejd for, at sammensætningen af 
vildtforvaltningsrådet bliver ændret. 

• Vågn op og bliv et forbund for medlemmerne 
(jægerne) og ikke et forbund for godsejere og 
jagtvæsener. 

• Jeg er glad for forbundet og synes vi fører en god 
politik. Ønsker ikke at forholdet mellem befolkning 
og jægere skal eskalere som i sverige og Tyskland 
mm!!§ 

• Nu er jeg nået en alder hvor jagt ikke bliver til så 
meget men lidt lerdue skydning bliver det til og så 
en god læsning af jagtbladet 

• Danmarks Jægerforbund's usaglige angreb på 
landbruget skader samarbejdet om øget 
biodiversitet og naturpleje, som er 100% afhængie 
af landbrugets positive medvirken. 

• Gør magasinet jæger til et flottere blad.. det 
bliver mere kedeligt år for år.. 

• Jeg ser kun tilbagegang for Danmarks jægere og en 
stadig leflen for grønne organisationer . Så op på 
barrikaderne og stå fast. Hvad med duerne???? 
Hvad med edderfuglene 
Det ville være ønskeligt med en handlekraftig 
formand, som ikke bare siger ja og amen. 

• Forsæt det gode arbejde 

• forsæt det gode arbejde 

• Landbruget i sin nuværende form med en kæmpe 
animalsk produktion er en katastrofe for vores 
natur og dyre og fiskeliv. Dermed er landbruget 
også blevet jagtens og fiskernes fjende nr. 1. 
Derfor bør dette emne også fylde meget mere. 
Blandt andet i jeres blad. 
venlig hilsen ivar 

• Jeg har utrolig svært ved at se at foreningen er 
med til at bevarer den danske jagt. 
Og jeg har det også svært med at være en del af 
en forening, der syntes det er ok at dyr skal 
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indhegnes og så gælder dyre værns loven pludselig 
ikke på den indvendige side af hegnet, for det vi 
kalder kør og heste er nu blevet til STORE 
GRÆSSER. 
Det er åbenbart også ok at vi ødelægger 
stammerne af vort store hjortevildt arter ved at 
indhegne store dele af det. 

• Ledelsesstilen i toppen af DJ, fra kredsniveau og 
op, er blevet syg og er efterhånden så præget af 
intriger, nepotisme, løgne og lignende. Der gåes 
højere op i hvad man kan gøre for at holde sin 
taburet, i stedet for hvad man kan gøre for at 
gavne den gode sag for flest mulige.  
Det er trist og koster så mange ressourcer ude 
decentralt. Ressourcer som kunne bruges positivt 
ind i organisationen i stedet for.  
Desværre er systemet bygget op på en sådan 
måde, at det er blevet så svært at komme af med 
dårligdommen, at ingen nye friske kræfter gider 
bruge deres dyrbare fritid på at kæmpe den store 
kamp det er bare at komme ind på banen. Det er 
ærgerligt for det bremser Jægerforbundets 
udvikling når man fastholder og holder hånden over 
dårligdommen på den måde. 

• Nej 

• Som tidligere nævnt. Fortsæt med 11 udgivelser, 
og ikke 9.. 

• Få gjort noget ved miljøret  
nedsættelser af jagttider og fredning hjælper ikke 
noget så længe vi sviner som vi gør 
 
bestanden af mennesker bør reduceres med mln. 
50% 

• Nej med god jul og godt nytår  

• Syntes den politiske jagt profil i forbundet er for 
vag i forhold til andre organisationer. 

• Jeg er meget tilfreds med at DJ er en del af 
samarbejdet Bæredygtig Jagt. Det bringer de 
forskellige interesser i dialog om fælles læsninger 
og ikke mindst det de muligheder der ligger for at 
ændre holdninger den ikke jagtinteresserede del af 
befolkningen måtte have. Jeg har hørt rygter om at 
dette samarbejde er ophørt på DJ initiativ. Det er 
en stor fejl hvis det er rigtigt. 

• Værd mere kritiske overfor vores fjender DOF de 
vil os ikke noget godt. 
Slå på at vi er den største forening som betaler til 
naturen. 
 
Kæmp mere for den lille jagt for dem der bare 
skyder en due eller to måger alle vi andre skal nok 
klare os 

• Måtte svarer nej til at have hunde(e). Da jeg pt. 
Grundet sygdom/alder ikke har, men håber på igen 
at kunne have hund. Har haft hunde i mere end 40 
år. Har tidligere dyrket meget strand og havjagt. 
Flere af spørgsmålene kunne godt have været 
udformet så man kunne have svaret har … og 
gennem flere år 

• Gør det mere atraktiv for ungjæger at være 
medlem - de har ikke så mange penge på SU - men 
de er næste generation 
Focus på mange IKKE ønsker at have vildtet efter 
det er skudt - alt for meget godt vildt går tabt på 
denne måde - opskifter - how to do - tip & triks - 
vidensdeling  - osv 

• I er alt for anonyme og det mærkes ikke at 
forbundet taler jægernes sag i praksis 

• lad være med at bruge helside billeder af 
kvindelige jæger, brug i stedet pladsen på de 
gamle rubrik annoncer. 

• Dårligt medlemsblad??!! 

• Os alm. jægerer rundt omkring i landet har den 
opfattelse af at jægerforbundet kun arbejder for 
"herregårdsjægerene" og totalt overser den alm. 
lille husmandsjæger, det er bla. nogle totalt 
tossede regler der er stablet på benene omkring 
afskydning af større klovvildt. 

• Jeg syntes i gør det så godt. 

• Er pensionist og mindes når jeg læser jæger 

• Tænk jer godt om når i melder ud om fagområder 
hvor jægerforbundet IKKE har den førende 
ekspertise. Lav eventuelt et netværk af 
medlemmer der har specialviden indenfor et 
område inden i kumme med artikler og/eller 
udmeldinger indenfor området. 
I kan let støde medlemmer fra jer, hvis i rammer 
forbi skiven med udmeldinger som ikke er 
"trykprøvet" 
Det betyder ikke at i ikke må komme med 
udmeldinger der går imod andre fagpersoner 
blandt medlemmerne, men det er dumt at gøre det 
på et uoplyst grundlag. 

• Jeg er meget utilfreds med udtagelser om 
landbruget i forbinde se med markvildt jeg ville 
melde mig ud hvis ikke det var for min lokale 
jagtforening 

• Det er umuligt at følge med i det arbejde der 
foregår i kresen når referaterne ikke priotere s  
særligt højt ,men måske den kommende 
funktionsbeskrivelse han hjælpe. 

• Nej 

• Støt ikke naturnationalparker og urørt skov. Det 
begrænser jægernes jagtmuligheder og 
indskrænker den vilde vildtbestand. 

• Jæger er deres egen værste fjender, gamle sure 
mænd der bekriger hinanden og det er der ingen 
nyjægere der gider 

• “Lefler” for meget for nyjægere med rabatter og 
meget andet, glemmer os der har været medlem 
mange år. 

• I gør det godt 

• Bedre til at tiltrække nye medlemmer 
Meget bedre til at styrke fagligheden og 
ordentlighed. 

• I gør generelt et godt stykke arbejde. 
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• Forsøg at begrænse politikjægeren 
Find den rigtige jæger der tænker jagt og natur 

• Nej 

• Vi vil have jagttid på dåvildt på Bornholm. 
 
At støtte et projekt med krikænder i Finland - dyb 
godnat. Vi vil have mere jagt , ikke flere projekter 
i udlandet. 
 
Jægerforbundet har udviklet sig i samme retning 
den danske fagbevægelse . Topledelsen ved ikke 
hvad, det menige medlem ønsker. 
Der er topstyring uden reel medlemsindflydelse. 

• Webshoppens indhold af beklædning kan godt 
trænge til en opdatering. F. eks. nogle lækre 
strecthbukser m. logo på lårlommen. 

• få bl.a. jagttabellerne tilbage i trykt form i Jæger. 
Hvis I fastholder den "nye" udgave af Jæger, bør I 
oprette et billigere medlemskab UDEN Jæger. 

• Synes dj er for usynlige i debatten om jagt 
generelt. synes der mangler klare holdninger og at 
der bliver kæmpet for jagt retten det virker ikke 
som om man er i kontakt med den brede jagt . Det 
er blevet præget af andres holdninger og ikke 
jægerens, for lidt fokus på alt det jægere gør for 
naturen. Jægere bidrager med med både økonomi 
og natur forvaltning i langt højere grad end alle 
andre natur brugeren, og det er vi ikke gode nok til 
at kommunikere. 

• Intet 

• formanden skal huske når han skæller ud på 
landbruget er  det også hans egne medlemmer. 
 
jeg er landmand  
 
jeg kender mange af mine kollegaer der gør rigtigt 
meget for natur og jagt 

• Jeg syntes Jægerforbundet skal se biologerne over 
skulder, man har en fredet oder som ryder alt 
levende i søer/vandløb, eksempel fra Odense til 
Tybrind Vig, har været jagtlejer der i mange år. 
men generelt er det mit indtryk at det er de få 
som sider ved et skrivebord som sætter dagsorden. 
Vi andre som færdes i naturen bliver ikke hørt. 
Håber jægerforbundet vil stramme op. 

• Flere jagt historier i magasinet jæger og mindre 
annoncer 

• nej 

• Har været medlem i 53 år og er godt tilfreds 

• Jeg vil bede DJ om at kæmpe alt det i / vi kan for 
at holde fast i jagten og den kultur vi har haft i 
Danmark omkring jagt og jagten gennem hundrede 
år.  
Vi vil helt sikker se at de Grønne orgienationer 
(som jeg også har fuld respekt for) vil tage mere og 
mere... men vi behøvet ikke at forære det hele 
væk.. jo, hvis det tjener et formål.   
Men tjener det et formål med 200 ulve i Danmark i 
år 2023- og frem...    Vi er flere og flere menesker 
der gerne vil benytte naturen, men tør ikke at 

bevæge sig derud længer. 
Tjener det et formål slet ikke at kunne sætte et 
passende antal ænder eller snart fasaner ud, i et 
fornuftigt omfang på/i sit terræn.  
 
Det er svært at skrive en kort tekst herom, men 
håber det er forståeligt. 
Mvh. Henrik Petersen 

• Dj har gjort i nællerne med hensyn til at 
nedprioriter den stående hund - har de første 10 
venner med stående hund der har meldt sig ud. 

• Tidligere holdt Danmarks Jægerforbund 
markprøver for stående hunde, hvilket desværre er 
ophørt. Når man læser jeres blad får jeg 
opfattelsen af at I kun interesserer for små hundes 
arbejde, samt for godser og politik. Den lille mand 
bliver gemt. 

• Jeg syntes i gør det godt. 

• Jeg har været medlem af jagtforeningen siden 
1967 og jeg glæder mig hver den første til at 
modtage Jæger.  
 
Især interesserer de nye artikler om landbruget 
mig meget, idet biodiversitet og klima har min helt 
store interesse. 
 
Jeg har tidligere gået rigtig meget på jagt. Især 
ande- og gåsejagt i det vestjydske var min store 
passion.  
 
Lerdueskydning fyldte desuden meget i ca. 35 år, 
men i 2011 købte jeg et sæt golfkøller og så blev 
det golfen der overtog fritiden. 

• Gå i dybden med udstyr til nat jagt - det fylder 
meget i bladet !! 

• Synes der tages for lidt hensyn til den almindelige 
jæger,der tages kun hensyn til dem der kan betale 
de store penge,men det er der jo sikkert ikke så 
meget at gøre ved,så længe CL 
ER FORMAND 

• Jagt arialer kommer på føre hænder, og det bliver 
svære at leje jagt til rimlige penge, og det er gået 
meget stærkt de sidste år, der er få landmænd 
tilbage. Jeg ser en udvikling jeg ikke ønsker, ham 
med de få hektar fylder mere når han skyder alt 
der bevæger sig, og prisen på de støre arialer 
koster så meget  at vi kan ikke fortænke de ikke 
skal have lov til at skyde meget, det er en ond 
udvikling, sim fortsætter, jeg troer der skal 
nytænkning til nu, ellers bliver det svært at være 
en almenlig jæger med en god jagtetik. Jeg har 
ikke løsningen men det begynder at haste 

• Fortsæt og udbyg det gode arbejde. 

• Husk at Danmarks Jægerforbund er en forening.. 
og ikke en forretning.   Der skal ansættes flere 
lobbyister og veltalende personer, der ud af til kan 
præge og sikre vores passion (jagtmuligheder) 
fremover.  Fokus skal være mere jagt til 
medlemmerne.  Der skal arbejdes for at der 
kommer en rep. mere for Jægerne i Danmark i den 
tomme stol i Vildtforvaltningsrådet. 
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• Ja måske ku i godt være lidt mere klart i spyttet 
bla. om ulven ka det være rigtigt at så mange 
mennesker der bor og har levet i fred og 
fordragelighed med husdyr og natur i så mange år 
pludselig er bange for at færdes der? 

• Jeg oplever vi har en god og troværdig formand 
med gode støtter. 
 
Standen på f.eks. Roskilde Dyrskue oplever jeg som 
god formidler af jagtens berettigelse!. 

• Blive mere synlig i den virkelige verden, hvilken 
betydning jægere og jægerforbundet har ifht at 
have opmærksomhed på vores fælles natur, og 
hvor høj grad af betydning vi reelt har 

• Nej, men jeg synes i gør det udmærket og er 
tilfreds med mit medlemskab  af DJ og 
forudgående Landsdækkende foreninger, hvor jeg 
har været medlem af en eller flere, siden jeg blev 
medlem Erslev Jagtforening 1. oktober 1958(som 
netop fyldt 16 år) 

• Alle der har jagttegn skulle være være medlem af 
Danmarks Jægerforbund. Ved pligt. 

• er medlem af Jægerforbundet for at få Jæger , 
bruger ikke min Jagtforening længer , kuns som 
passiv medlem 

• Godt vi har D J som vores org. Uden var vi for 
længst tromlet af andre natur org. 

• nej 

• 1 - For meget fokus på det store hjortevildt. 
2 - For mange videnskabelige artikler i "Jæger". 
3 - Ikke rigtig noget der rammer mig og mit forhold 
til jagt. 

• Den er gal med regulering af duer og jagttiden på 
dem 
Er helt tosset 

• Jeg er primært medlem pga bladet og det er for 
mig ikke mere læsevenligt. Jeg har påtalt det 
overfor Max Steiner men det har ikke hjulpet. 
Mit største problem er størrelsen på bogstaverne. 
Lidt mindre kontrasten mellem gaggrund og 
skriftfarven. og lidt mindre igen genskin fra meget 
blanke sider. 
Så efter 60 år er jeg nok ikke medlem ret meget 
længere. 

• Udfører et godt stykke arbejde. 

• Vi skal være gode 
Støt op om nye jægere 

• Stop topstyring mod os almindelige medlemmer,  
har været medlem siden 15 år, og nu 62 år 
ja tak i 47 år som medlem og er på vej væk som de 
andre i området. 

• Nej tror jeg har skrevet min mening andre steder 

• Nej 

• I skal til at høre mere efter jeres medlemmer,I skal 
til at vise en anden adfærd over for de 
organisationer som er mod jagt og tage kampen op 
imod dem som er imod jagten, vi skal vise at det er 
os som går i naturen som vil den og ikke disse 

mennesker med runde briller, de vil ikke os noget 
godt 

• Bladet Jæger kommer sjældent indenfor den tid 
der er planlagt. 

• Jeg syntes at det er utroligt vigtigt at DJ igen 
udbyder markprøver for stående hunde, vi er 
mange medlemmer der stadig holder fast i vores 
medlems skab, og håber at DJ igen udbyder prøver, 
jeg er klar til at hjælpe igen hvis i har brug for det 
:-) 

• Frede høner i januar  
Ikke regulering på skov duer  
Der er go ikke nået vildt mere på den frie vildt 
bane  
Jagt på fasaner er kun baseret på gods jagt og ikke 
små jæger 

• Mange af spørgsmålene passer ikke rigtig til mig.  
har været medlem af DJ siden siden 1981 
været riffelinstruktør siden 1987 og har holdt 
mange kurser omkring riffelskydning, var i gruppen 
der vedtog formen for riffelprøven i 1994  
været reg.schweisshudefører siden 1997 og laver 
mange sch.kurser, prøver og sch.fordrag.  
og har sidde 17 år i lokal bestyrelse, 11år som 
kasserer m.m. så har ikke tal på timer og økonomi 
igennem i gennem mange år. 

• I skal være mere synlige i det offentlig rum. Det 
kan være tv radio aviser. 

• Gode fornuftige holdninger i Danmarks 
Jægerforbund med fokus på naturformidling og 
pleje er en del af jagten. 

• Måske en fast side om essens af nogen domme os af 
regler som er værd at påminde om. Se evt. 
omStormP jagt 

• Ikke på daværende tidspunkt 

• Synes at jægerforbundet er for politisk både hvad 
angår struktur og interesser. Kunne godt være 
skarpere i forsvar og varetagelse af danske jægeres 
interesser. F.eks. i sager om visse arters jagttider, 
våbenkontorets behandlingstider og 
udsætningsregler. 

• Man skal se på hvad vores jagttegns midler bliver 
brugt til. 
Måske fravælge de undersøgelser på dyr som ikke 
er jagtbare. 

• Begræns den korte jagtuddannelse så de mest 
"skydegale" bliver sorteret fra. Lav evt. en 
uddannelse som strækker sig over 5 weekend eller 
fasthold at det skal tage en vintersæson for at få 
jagttegn. 
 
Min egen uvidenskabelige  undersøgelse er at den 
korte jagtuddannelse ikke giver medlemmer til DJ 
eller jægere som har interesse for natur og vildt. 
De jægere gør det primært af sociale årsager og 
kunne ligeså godt skyde på lerduer i stedet for at 
efterlade stakkevis af fasaner eller halve kadaver 
af hjortevildt fordi de kun tager rygfileten  
 
DJ bør arbejde på at jægere får mere fri mulighed 
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for at låne og transportere våbentyper de i 
forvejen har  tilladelse til - altså våben som ikke er 
deres ejendom. 

• Det er altid dejlig når det ny magasin udkommer 

• Jeg har været medlem siden efteråret 1965 

• ja, jeg synes desværre   kvaliteten er gået 
mærkbart 
tilbage de senere år. 

• Stop med at lege godsejer over andre jagt! 
Jagttiderne på hjortevildt er et godt eksempel på 
det. Dådyr er flotte dyr og smager godt, men de er 
ikke hjemmehørende i Europa. Så i princippet 
burde de kunne reguleres hele året eller som 
minimum fuld jagttid fra september til og med 
januar. 

• Jeg mangler en skarp profil fra forbundet 

• Nej alt i orden. 

• DJ skal have deres egne meninger og ikke bare 
være politisk korrekte. 
DJ skal have deres egen holdning til 
ulveproblemet, i stedet for den slappe holdning 
kun de færreste jægere bakker op om. 
Danmark er nu engang for lille til ulve. 

• Keep up the good work! 

• Nej 

• At der bliver arbejdet for at have jagttider. Ikke 
lave studehanler om at vi får en jagtdag mere på 
en art og så bliver vi trukket 14 på en anden art. 
Til sidst er min holdning at fremad bliver der ikke 
noget  der hedder jagt men kun Regulering . Hvis 
der fortsat gives regulerings tilladelser som man 
gør i dag. 

• Kæmp for at reguler krager og skader på reden 

• håber at vi ikke fremover bevarer dukserollen: 
forbundet vil gerne være de første med miljø og 
fredningstiltag. 
håber også at forbundet vil tage tyren ved hornene 
og regulere bukke og hjortejagten f eks som 
foreslået med 1 hjort pr 50 ha og gerne det samme 
med buk + afskaffelse af bukkejagten før 15.8 og 
hjortejagten før 1.10 

• Regulering bør udskiftes med en regulær jagttid.  
Lufthavne dog undtaget. 

• Ja lytte til jeres medlemmer. Dj vil jo kun hvad dj 
beslutter. Vi som medlemmer har jo intet at sige f. 
Eks. Med jagt tider. Føj hvor det stinker 

• Jeg ønsker at melde mig ud af Danmark 
Jægerforbund  i nogle år for jeg har solgt min 
våben og kommer ikke på jagt mere. 

• jeg mener bladet er blevet for moderne (smart) 
det ligner ikke et jagtblad 

• Hjælp lokalforeningerne med at blive bedre til at 
tage imod og fastholde nye jægere 

• I skal forsøge at få lavet et mere lean og hurtig 
mulighed for at invitere en udenlandsk jagtgæst til 
Danmark. Jeg har i flere år haft den tidligere 
Landsjagtsformand i Letland og mange årige de 
baltiske landes repræsentant i FACE i Danmark 

(også i november 2023) - efter 5 ugers ansøgning og 
betaling var hans jagttegn endnu ikke kommet. Når 
jeg søger i Letland foregår det on-line og du har 
den i løbet af en halv time, hvad enten du ønsker 
en dagkort - 10 dage eller et år. Det er simpelthen 
så flov hvor lidt fleksibel vi er i DK - du kan købe et 
jagtkort for et år, selv om en gæst skal på en 
sneppejagt i 2 dage i Vestjylland. Dette vil jeg 
gerne i bringer op, og så vil jeg nok fortsætte med 
at være medlem, som jeg har været i 45 år.  
med venlig hilsen - Kristian Skannerup, Ulfborg. 

• Med den ledelse der er idag, frygter jeg for jagten 
i fremtiden. DOF og DN for lov at bestemme og 
vores formand i modsætning til tidligere formand 
har ingen gennemslagskraft i det politiske f.eks 
Vildtforvaltningsrådet, 
Hvad sker der med duejagten, ingen protester da 
man pludselig flyttede den til den 12. nov. I 
vestjylland er de fleste duer væk den 1. nov. 
Få også fjernet alt der hedder reguleringsjagt, for 
mange udnytter det forkert. f.eks bramgåsen, giv 
os alle en chance med en måneds jagt når de er 
her i landet og så slut 

• Meget kritisk over for hovedbestyrelsens holdning 
til dansk landbrug. 

• Jeg er snart 80 år og skød min første 8-ender 
sikahjort 18/9 2023 i min egen eng, der er 
beliggende mellem Bidstrup og Frijsenborgs skove.  
Det var stort! 

• Det er dårligt at man skal være født før 1946 for at 
få nedsat kontingent og bladet jæger er ikke 
meget værd. 

• Hvorfor bruges der så mange penge på 
markvildtindsatsen når formanden erkender man 
ikke er lykkedes med indsatsen ??? 

• Forbundet bør sikre at vi stadig må udsætte ænder 
og fasaner 

• Fortsæt det gode arbejde. 

• Jægerforbundet skal gøre mere for at brugerne af 
naturen respekterer at jægerne trods alt betaler 
for at være på jagt og færdes på arealet. 

• Være noget mere for den almindelige jæger, og 
lytte til og tage dem alvorligt, når der bliver ringet 
ind med et forslag, og ikke bare spidset af med, 
det har vi ikke tid til 

• ? 

• Synes i skal gøre mere for den almene jæger. 
Gøre mere for at jagttider bliver ført tilbage til 
fordums tider,ikke alle de forskellige tider i så lille 
et land. 
Afskaf de korte jagttegns kurser, lær dem etik og 
ændre de åndsvage haglprøver. 

• Skift formanden ud 

• Jeg er flugtskydnings instruktør,men mangler 
opfølgende kurser. 

• Som gammel medlem, er jeg stadig godt tilfreds. 

• koncentrer mere om jagt 
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• Jeg er irriteret over dj holdning til jagt på 
kronvildt. 
Eks hjorte lagune på Djursland anbefalede sidste år 
i enighed. Ny jagttid på hjort. Arealbegrænsning 
på hjort  
1 pr påbegyndt 100 ha.  DJ  stemte imod på 
national plan. Det desuevaluere et stort stykke 
arbejde i de lokale laug 

• Ikke mere end det jeg har brokket mig over. 

• Ingen 

• Flere skydeskoler og bedre instruktører som feks 
Rasmus Bjergegaard vil gøre jægerne dygtigere og 
dermed være godt for jagtens sag 

• Forbundet er godt 

• Mere focus på de kontinentale hunderacer.  
Har indtryk det drejer sig meget om ikke stående 
hunderacer. 

• Jeg vil gerne rose kurserne for jagttegnsunderviser. 

• Jeg nærmer mig de 70 - og før første gang har der 
sneget en djævel ind i hovedet - som siger: "spar 
nu de penge"  Hvis ikke det var fordi, at jeg er 
jagttegnslærer og bruger jeres - særdeles gode 
materialer, så fortsætter jeg. Håber de kursister 
jeg sender videre til Jer vil nyde deres 
medlemskab. 

• Nej 

• Har tidligere været formand og riffelinstruktør 

• Spørgsmålene er meget her og nu, mangler nok en 
indgangsvinkel til hvorfor svarene. Jeg er i dag 70 
år, har været formand i en jagtforening i 10 år 
tidligere med deraf følgende erfaringer, har været 
jagttegnslærer i 14 år tidligere. 

• nej 

• Forbundet og deres ansatte er blevet for tunge og 
sløve, der bruges for megen tid på moderne 
kommunikation fremfor at lave lavpraktisk arbejde 
til gavn for jægere og jagten. Forbundet og deres 
ansatte er blevet en tung sløv organisation, hvor 
der er alt for langt fra praktisk rådgivning og 
hjælp. Der trænger, desværre til en ny 
jægerforbunds skandale, hvor der kan blive ryddet 
op og der kan startes på jorden igen. Sidst men 
ikke mindst, vil det være ønskeligt at formands 
posten, ikke kan genvælges, men efter feks. 2 
perrioder ikke længere vil være mulighed for at 
opstille. 

• Politisk bør man være mere konkret og objektiv - 
og ikke bare "medløber på på alt klima bølge, og 
grøn omstilling" ! 
 
Eks. Hvor DJ er først med forbud mod blyfri Riffel 
patroner - det kunne måske være et mål - med en 
overgangs periode. Her er Sverige, Finland ect.. 
noget mere fornuftig end DJ.  På jagt hvor man 
slår dyr ihjel - har man brug for den bedst tænkelig 
patron. På drivjagt kan der være rikocerende 
kugler. Og vi er mange jægere som har større lager 
af patroner - som vi gerne vil bruge op. Nu bliver 
de tilsyneladen de forbudt.  

 
Tror der er for mange i DJ - som egentlig ikke er 
rigtige jægere - men mere akademiker. 

• Dj medlems blad er blevet dårligt det sidste år  
Temablade dur ikke  
Forenings aktiviter skal ikke være i bladet  
Der skal være flere almene jagtberetninger 

• Gør en større indsat for at stoppe jagt på udsatte 
fasaner og ænder. Den form for myrderier har intet 
med jagt at gøre. Vi får befolkningen mod os ved 
at fortsætte nedskydning af udsatte fugle. Få 
meldt bredt ud, at DJ er modstander af denne 
form for "jagt" 

• Det har jeg ikke 

• nej 

• Jeg har gode timer på jagterne og samvær med 
jagtkammeraterne. 

• Jeg har været medlem af Danmarks jægerforbund i 
50 år 
 
og været hundeinstruktør i en årrække, og riffel 
instruktør siden 1996, og formand for riffeludvalget 
siden 2000 

• Ja ny Formand i DJ 

• Jeg kunne godt tænke mig at bladet var som i 
gamle dage, med flere jagtberetninger fra det, 
som jeg kalder den lille mands jagt, dvs. fjordjagt 
og på det som jeg kalder skadevoldene vildt, jeg 
synes at bladet er alt for teoredisk og fokuserer 
kun på bæredygtighed i alle mulige afskygninger og 
som følge deraf, er der kun personer som har det 
som levebrød at forske hvorfor det hele er så 
elendig, som bombadere os med alt elendigheden, 
derfor bliver bladet og stoffet alt for tung, man 
bliver så træt af at læse det samme hvergang og 
det korte af historien er jo desvære at vi ikke har 
mulighed for at gøre noget ved det, eu bestemmer 
og deres forretningsgang er jo en håbløs langsom i 
henhold til evt. ændringer, de skiftende 
miljøministe gør det jo heller ikke nemmere, her 
tænker jeg på jagttiderne, før brugte man 
indstillingen fra rådet sammensat af de forskellige 
interesse organitationer som udgangspunkt, nu 
lyttes der mere til teoretikere som kommer med 
forslag, som man skulle tro de  kommer med, for 
at de som betaler deres ikke skal tro at de er 
faldet i søvn, nej lad os få nogle generelle 
jagttider og ud med alt den regulering, når man 
kan læse på facebook, at der er sået 1 tdl. med 
majs  til duejagtreguleringen i september, så må 
man nok sige at man mister lidt af forståelsen for 
regulering, før glædedede jeg mig altid til 
jagtbladet kom, og har samtlige blade fra jeg blev 
medlem i 1968 og til dato, men fra nytår ryger de i 
papircontaineren, som de er nu er der for mig ikke 
mere en grund til at gemme dem. 

• jagttiderne på kronvildt/er en ren farse .man 
kunne få den tanke at nogle for noget godt 
hjortejagt for at bevare brunstjagten 
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• Jeg synes ud fra disse spørgsmål år det kører for 
meget ud i fine Kbh.ord når jeg læser 
spørgsmålene. Nogle helt tåbelige. 

• Mangler jagttabel i jagtbladet 

• DJ bør have endnu større fokus på at udvikle 
værktøjer og hjælpemidler, der understøtter 
foreningernes virke. Eks.vis kassererfunktionen og 
hjemmeside. Nuværende funktioner er slet ikke 
gode nok til de store foreninger med mange 
medlemmer og aktiviteter. 

• nej 

• held og lykke med undersøgelsen 

• Jeg kunne godt tænke mig at hovedbestyrelsen 
blev valgt direkte af alle medlemmer, det kan jo 
nemt løses i dag med MitID 

• Jeg ønsker jæger som den var for få år siden 

• Bladet jæger er blevet for kedelig der er næsten 
ingen jagthistorier Det er næsten kun paragraffer 
man kan nøjes med at lægge bladet ud på nettet 
og spare penge på papirudgaven Jeg kender mange 
der ikke gider læse bladet længere 

• Er meget godt tilfreds med dj intet alternativ 

• Har været medlem i mange år 
er æresmedlem af Sæby Jagtforening 

• Synes det er forkert at sende opkrævning af 
kontingent kun på mail 

• Det vil blive en længere udredning, hvilken jeg er 
mere end villig til at drøfte face to face med DJ. 

• DJ skal arbejde for at alle tilladelser samles under 
en app (Digitalt Jagttegn), herunder 
våbentilladelser, veterinærkurser etc. 
At man kan udskive jagttegn samt div. tilladelser 
med underskrift, så de kan benyttes som 
dokumentation i udlandet. Dvs. at man skal kunne 
udskrive disse på dansk, engelsk og tysk på egen 
printer. 

• De skal lave noget billiger tilbud til husstanden og 
de skal ud og få tag i de unge mennesker , det 
kunne være at jægerforbundet støtter de lokale 
jagtforeninger , med et beløb hvis de invitere en 
skole klasse med på jagt . og ser hvordan jagt 
foregår . 

• Der bør kæmpes mere for jagtmulighed i de 
kommende naturnationalparker. 

• Det var kedelige forsider på jagt (bladet) i år. 
Og gerne flere beretninger fra jagt i udlandet 

• Tænk på hvad I kan gøre for medlemmerne og ikke 
hvad medlemmerne kan gøre for jer. 
Har været formand for en større lokal jagtforening 
og ved hvor stive I er at arbejde med. 
Er stadig aktiv som hjælper i lokal jagtforening. 

• Lav aktivitet grundet alder. (80 år) 

• DJ skal være meget mere på banen for jægerne i 
DK. 
De grønne får alt for meget “taletid” uden at det 
bliver modsagt. 

• Ingen 

• Hvordan kan man have en formand for hjorte vildt 
der skyder hjort i frednings tiden???? 

• kontingentet er ved at blive alt for højt, man føler 
ikke at man får noget for pengene. 
Jægerforbundet burde gøre noget mere for at 
samle alle jægerne i danmark, så vi står stærkere i 
fremtiden, i stedet for at skabe splid 

• Tak for et godt initiativ. 

• Bryder mig ikke om det tætte samarbejde med DF 

• Vil gerne være fri for at modtage magasinet Jæger 

• Da jeg primært jager i Sverige, kunne jeg godt 
savne et tættere og mere synligt, praksis 
orienteret Nordisk samarbejde 

• Mere hjælp til lokalforeningerne, de er lidt i knæ. 

• Jærgerforbundet gør for lidt for småvildtet.Der 
skulle lægges større pres på at skabe bedre 
levesteder i det åbne land 
Jeg er helt uenig i DJ's hundepolitik/strategi. Man 
kommer ingen vegne før det bliver et krav at 
hunden skal være testet på en apporteringsprøve. 
Det er ikke nok at den kan hente en pind der er 
kastet 20m væk. 
På mange jgter er det nogle elendige hunde der 
kun kan apportere det det de kan se (dem kan 
skytten selv hente) 

• Den tidligere udgave af Jæger, var bedre end den 
nuværende. 

• Sæt prisen ned for pensionister - og arbejd for de 
unge jægere føler de får ejerskab i foreningen, så 
flere unge kan bære udgifterne i forbundet - det er 
i sidste ende de unge der har størst nytte af DJ´s 
tilbud. Alt for mange unge jægere føler ikke de får 
valuta for pengene i forbundet. 

• jeg er meget utilfreds med, at formanden bakker 
op om at man opdrætter bl.a. fasaner til 
skydefugle i 2023, for at nogen skal tjene penge på 
det, jeg gad nok vide hvordan befolkningen vil se 
på vi jæger, hvis TV2 lavede en operation X 
optagelse på disse jagtformer, min mening er at 
formanden er godsernes formand og ikke vi 
almindelige  jæger 

• Savne hjælp til vildet i det åbne land.Et par forslag 
Agerhønen fredes og halver jagttiden på 
Fasnhønen. 

• Ok 

• Forstår ikke at der skal slankes med et jagtmagasin 
på årsplan 

• Det er svært og forstå at ikke kan stå stærkere i 
vildtforvaltningsrådet ? 
Hvorfor kan i ikke få et stærkere samarbejde med 
de andre  der er i vildtforvaltningsrådet ? 
Hvorfor kan i ikke få styr på kreds 7, for os ude fra 
ser det klart ud til at det er en enkelt person som 
formår og lave splittelse ! 

• Jeg har fået en god behandling  af de Ansatte 

• Bare klø på med det gode arbejde 

• Brug kræfterne på jægernes interesser og lad 
andre organisationer kæmpe deres sag. Hvorfor 
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bruger DJ 5-6 sider i Jæger på ikke jagtbart vildt 
som ulv? 

• Der er for lang afstand fra top til bund.  
DJs ideer om forpligtende samforvaltning af 
hjortevildtet er et fantasimonster, der omgående 
burde lægges i graven. 
Kom ned i samme niveau som medlemmerne. Det 
nytter ikke, at ledelsen føler sig højt hævet over 
pøbelen. 

• Jeg er meget tilfreds med at  Dj ikke længere er 
berøringsangst overfor landbrugets forvaltning af 
vores natur. 

• Stram jer op begynd og kæmpe for jagt . Begynd 
med Bramgås 

• Jeg syntes I gør det godt - fortsæt med det. :-)  
 
Ønsker flere timer i døgnet og bedre mulighed for 
at kunne deltage i flere uddannelser/kurser. Har 
svært ved at deltage når disse kurser ligger i 
dagtimerne på hverdage. 

• Ikke umiddelbart. Godt med undersøgelsen. 
Medlem af foreningen i næsten 70 år og 
æresmedlem i lokalforeningen 

• Jeg synes ikke i skal tækkes de røde grønne så 
meget, 

• Ikke udover et godt arbejde fra DJ side, Tak 

• jeg går ikke på jagt mere da jeg har fået skehlrose 

• Bedre forhandling af dåvildt på Bornholm, da 
bestanden er  vokset voldsomt 

• Jeg syntes at arbejdet omkring de stående hunde 
er kørt helt af sporet. 

• go arbejdslyst 

• medlems skab er blevet for dyrt i forhold til hvad 
vi får ud af det 

• Har en voldsom irritation over jægerrådsformand 
der jager med ny  jægere på de af mig forpagtede 
kommunale arealer, uden at ønske at komme i 
dialog om afskydnings politik med undertegnede. 
Det strider mod alt hvad DJ står for. 

• Kom med flere "hverdags" eksempler på jagt - sæt 
de store fællesjagter og godsjagter lidt i 
baggrunden. Find flere små og gode historier; 
måske nogle ligefrem kan bidrage med historier fra 
deres jægerliv + billeder. 

• Jeg er en glad gammel jæger, der er med mest 
som apportør, men med glæden ved at have givet 
jagt- og naturinteressen videre til to generationer. 
Den enkleste opdragelse af jægere er ved 
eksemplets magt. - Det skal vi også tænke på, når 
vi gør fejl. 

• Kom ind i kampen og ryd op i rækkerne af alle de 
jægere som hverken har ordentlig jagtmoral eller 
respekt for demokratiet 

• i skal lytte til de medlemmer i har tilbage og så 
skal i ændre på strukturen så der kan vælges en ny 
formand ved urafstemning , noget som man bruger 
i hundeklubber , fagforeninger og mange andre 
steder. det nytter ikke at blive ved med at holde 

fast i den gamle måde og beholde den ,arrogante 
og totalt fraværende klap hat som formand. 
jeg har rigtig mange venner kollegaer, 
jagtkammerater, som har meldt sig ud af DJ og det 
startede med jagtens hus eller rettere KLODS om 
benet hvor man over hovet  ikke vil lytte til 
medlemmerne kun bruge deres penge. prøv at 
kæmpe lidt for jægerne: hvor er DJ når vi ser 
våbentilladelserne priserne stiger helt ublu og krav 
om våben tilladelse for en dummy skyder. hele 
ulve debatten, bæver mm vi har brug for et DJ og 
en formand som står op for jægerne og kæmper 
deres sag og ikke bare stå og putter sig omme bag 
ved i en blåternet skjorte og ligner en hjemløs, 
som da hele Danmark sad og så Bonderøven på TV 
lave insekt venlige rundkørsler i Nordjylland man 
kunne spotte folk fra Naturstyrelsen på lang 
afstand i deres pæne tøj og med kloge kommentar 
og så står vores formand bag ved og gemmer sig. 
jeg grimmes ved at være medlem at sådan et 
foretagende som ledes af inkompetente fjolser. 
kom nu frem i bussen og vis jer og tal godt om alt 
det gode jægerne gør for naturen og dyrelivet til 
stor glæde for alle som færdes i naturen. Vi 
startede med at melde os uden for indflydelse da 
vi flyttede hovedkontoret ud i en afkrog  af Jylland 
og langt væk fra alle magthaverende og de andre 
grønne organisationer det er dem vi skal 
samarbejde med , kom nu ind i kampen inden det 
er for sent. mvh. et bekymret medlem (for jagtens 
fremtid)  
vores jagt er snart bytte ud med regulering af både 
det ene og det andet , men husk på at den skal 
søges igen og igen og ministeren kan fjerne den 
med et finger knips. nej kæmp for nogle rigtige 
realistiske jagt tider og lad så jægerne selv 
administrer hvor lidt og hvor meget der skal skydes 
af de enkelte arter. Det er trods alt dem som 
kender naturen og bestanden bedst i deres område 

• jeg er godt tilfreds 

• Jeg må sige jeg er skuffet over, sidste nyhed om 
udsætning.  
Først mistede vi ænder og ja vi mistede udsætning 
af ænder i Danmark. De eneste som kan sætte 
ænder ud er folk med store søer. Så 90% af alle 
jæger mistede muligheden for at sætte ænder ud i 
sidste ombæring.  
Så ja, med den kurs som DJ arbejder med på 
nuværende tidspunkt forsvinder alt udsætning om 
en kort årrække. 

• Bladet Jæger trænger til et kvaliitetsløft, er blevet 
for ensidigt med de samme skribenter. 
Har tidligere været et godt blad 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Jeg synes Danmarks Jægerforbund ikke kæmper 
nok for jagten i vildtforvaltningsrådet. Her er DJ 
alt for eftergivne over for jagtmodstanderne. Der 
er kommer kun indskrænkninger i 
jagtmulighederne hver gang DJ er med til et nyt 
forlig. Der skal en udvidelse af jagten til.  
Forvaltningen af store hjortarter er ikke 
tilfredsstillende som det kører nu. 
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• Ønsker at alle jægere er medlem af Danmarks 
Jægerforbund 

• Glædelig Jul & Godt Nytår til Jer alle... 

• Har været medlem af jagtforening siden 1969 

• Bland jer så meget som muligt. 

• Jeg synes at DJ godt kan godt gøre med at halvere 
medlemskabs prisen på aktive instruktører for at 
fastholde de dygtige instruktører i jagtforeningen 

• Har nu være kasser i 40 år for vores Jagtkonsortie. 
Noget der undre mig er:  
I har ikke spurgt de jagkonsortier der er rundt i 
landet, om vores forhold til udsætning af ænder, 
ej heller vore afskydning. Indberetning pr. jæger 
giver ikke mening i forhold til udsætning og 
afskydning. Har statistik over 40 år afskydning 
hvilket giver mere mening i forholdet med det der 
meldes ind. i bør hel klart foretage en spørgerunde 
på dette område. I 2023 er der det ringeste år vi 
har oplevet. 450 ænder, udsat skudt 8 ænder til 
dato. Nedgang skyldes, at vi har fået Odder i 
mosen. I 2022 var afskydning ca. ænder, kunne vi 
spotte Odderen flere gange. På Nordfyn er der 
samme tendens, ænderne jages væk af Odderen. 

• Finder det er vigtig at vi står sammen om vores 
interesse for jagt. 

• Jeg mener Danmarks Jægerforbund i øjeblikket 
aldrig har været længere væk for medlemmerne. 
Selv solens op og nedgang skal man finde på sin 
App. Hele tiden henvisninger. 
Har gennem to år forsøgt at få fat i en 
markvildtkonsulent, men der bliver aldring ringet 
tilbage, selv om man bliver det lovet. 

• egentlig ikke 

• Skriv bladet med større bogstaver 

• Pas på, det går meget stærkt inden for den grønne 
debat, og ikke blive overhalet inden om. Eksempel 
dyr i cirkus, heste, kommende debat om 
svineproduktion m/v 

• Jeg overvejer mit medlemskab fordi jeg synes at 
DJ efterhånden er holdningsløs og svajer i vinden. 
Jægerne fortjener en markant ledelse - og det har 
vi ikke. 
Desværre er DJ blevet et monopol rent 
foreningsmæssigt. 
DJ vil sikkert opleve tilbagegang for der er ingen 
appeal til de unge generationer af jægere og 
outdoor (et område man helt overser). 

• Afholdelse af DJ Flugtskydnings kurser synes ikke at 
fungere! 
Kommumikation med DFF er ikke i orden! 

• Nej jeg er 84 å og har været med på jagt sammen 
med min Far fra jeg var 8 år skød min første hare 
da jeg var 18 år 

• Det er ok 

• Nej 

• Vågn dog lidt op i ulvedebatten.  
200 ulve i Jylland 

• nej 

• Mere synlig holdning (eller kontant mening) til 
dagsaktuelle emner.... fx ulvedebatten, udsætning 
af fasaner og ænder... 
Det kunne også være rart med jagt på flere arter, 
der har været fredet i længere tid og som har 
udviklet en bestand, der kan tillade jagt fx 
bramgås, grævling, sæl, skarv for at nævne nogle i 
flæng. Dvs. synlige resultater af arbejdet i 
vildtforvaltningsrådet i stedet for flere og flere 
fredninger og begrænsninger.  
Endvidere kunne det være en god ide, at være 
progressiv i forhold til udsætning af fasaner... hvad 
er DJ's holdning og kan vi argumentere for den de 
næste 10-20 år. 

• Vigende arbejde for de stående hunde - ikke 
tilfredsstillende - hundekoordinatorer? 
Bør argumenterer mere /bedre når fagligheden / 
undersøgelser beviser sund holdning til fauna og 
natur  
Udsætte jagttid på ænder og fasaner en måned og 
jagttid på  gråandrikker i dagtimer  i  januar 
måned 

• Lad diskussion om kronvildt være - brug vores 
nuværende jagt tider til at regulere med. Glem alt 
omkring politisk blanding i hvad vi må skyde på 
vores egen jord 
 
Kedeligt I gik ind for stop på udsætning af ænder 

• Jeg kender en del som siger hvis jeg kunne deltage 
i skyde  konkurrencerne uden at medlem så meldte 
jeg mig ud . 
Og så den fodslæbende holdning til mange ting . 
Hvornår slår man sig sammen med DN ?? 

• Er schweisshundefører, er skuffet over at 
jægerforbundet ikke bakker os op omkring 
aflønning af trafikeftersøgniger, da det er i 
jagtsæsonen der er flest trafikeftersøgniger 

• Hvorfor skal der være jagt på då og kronhjorte i 
brunsten  

• Nej 

• se at få lavet et bedre blad 

• Jægerforbundet er kommet alt for langt væk fra 
arbejdet for jagten i danmark. De gør alt for at 
pleace de foreninger vi ikke har meget til fælles 
med. Derved kommer vi til at hjælpe med at lukke 
jagten i danmark. Jeg er ked at at den kurs får 
mange til at overveje om det er den rigtige 
forening man er medlem af og jeg er heller ikke 
sikker på at vedblive medlem (efter 42 år) 

• flere oplysninger om for eks, jagttid på skarv og 
bramgæs 

• Pas på ikke at deltage i letkøbte had kampagner 
mod landbruget. Har overvejet at melde mig ud af 
den årsag, men konkluderede at det er bedre at 
true med at blive end true med at gå ! 

• For dyrt 

• I gør det nogenlunde. 

• Hvis man ikke har noget godt at sige bør man holde 
mund. 
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• Arbejd for mere jagt, istedet for regulering. Råger, 
gæs,ræv,skarv 

• ok 

• Jagtbladet er efter i indførte det nye system for et 
år siden blevet rigtigt dårligt. Jeg og dem jeg 
kender gider dårligt læse Jeres artikler. I arbejder 
ikke for jagten sag, får fredet F.eks duer usagligt 
længe fordi i ikke kan styre ornitologisk forbund, 
og får nu snart ødelagt udsætningen af gråænder 
helt. Sørg dog for at duer må skydes i februar md. , 
og bramgæs må jages som andre gåsearter. Fjer n 
diverse dårlige argumenter for at regulere 
kronvildt før solopgang, og kalve i juli, august md. 
Gør dog noget for den gode jæger og værdsæt 
hans arbejde for at bevare vildtbestanden. 
Gråænder burde ikke skydes i sep. , men i januar i 
stedet. 

• Det kunne godt nok være dejligt hvis der var mere 
dialog med os hundetrænere - ikke kun på 
regionsniveau/udvalg mv. Dette kunne være i form 
af mere udd, digitalt træningsmateriale, 
vidensdeling mv. 

• God jul og godt nytår til alle. 

• I gør det godt, bliv ved med det. 

• No 

• DJ har sat den stående hund på et sidespor. 
Så kalder de sig god jagt i generationer, er der 
noget som er generationsbundet er det jagt med 
stående hund. 
Saml jægerne i stedet for at splitte dem. 

• se tidligere opsummerende svar 

• Ja - Vil I ikke hjælpe med, at vi får bare lidt jagt 
på store dåhjorte i Østvendsyssel. Det er træls at 
se, at de store hjorte slår hinanden  ihjel. 

• Fortsæt det gode arbejde. 
Jeg glæder mig hver gang til næste nr. 
Dog savner jeg Leif Ragn Jensen' juletegning hvert 
år til jul. 
Glædelig jul til alle jer. 
Dbh. Anders Lydehøj Hansen, Ronesbanke 22, 4720 
Præstø 

• nej 

• Genindfør duejagt var en herlig jagtform i dag 
svarer jagttid til totalfredning 

• Jeg har været medlem af jagtens organisation 
(Landsjagtforeningen af 1923) siden jeg fik 
jagttegn som 15 årig. Nu kun som passivt medlem, 
dvs jeg går sjældent på jagt mere pga alder. Men 
har lyst til at at være knyttet til jagten gennem 
medlemskabet af DJ. 

• Jeg synes samarbejde med andre organisationer 
inden for natur er vigtig, f.eks. ornitologer. 

• God jul Til Alle 

• Generelt en god indsats og anerkender dilemmaet 
med forhandlinger om jagttider, som er 
hovedproblemet for mange af os. Men måske man 
skulle presse de andre grønne mere for at fjerne 
biologisk ulogiske begrænsninger. 

Lad forskernes anbefalinger veje tungere end 
ornitologernes frelste holdninger. 

• Vil gerne ha ens jagtider og regler gælder hele 
landet som det er i dag stor vi med det ene ben i 
spjældet har haft nogle episoder vedrørende 
vildsvin hvor man ikke kan få svar og tilladelse til 
afskydning 

• Synes i arbejder for meget for at tilfredsstille 
andre organisationer i stedet for at arbejde for 
jagten og jægerne i DK. 

• Nej 

• Ville ønske at man arbejdede politisk for at gøre 
jagten på statens arealer til noget alle skatteydere 
i DK kunne få adgang til (evt. lodtrækning) 

• Dette spørgeskema er utroligt langsomt ! (man er 
lige ved at opgive). 
Der er mange andre ting, der er årsag til/giver mig 
glæde ved at gå på jagt, end blot det, der spørges 
til i denne undersøgelse. Det gælder både alle de 
andre aktiviteter udover selve jagtudøvelsen, som 
vores forening byder på og det vi oplever på den 
lille jagt,  mine sønner og jeg har lavet. I vores 
jagtforening har vi mottoet: "Det kan godt være, at 
vi ikke har så meget på paraden, men vi er gode til 
det sociale" - og netop det sociale samvær om og 
på jagten er vigtig for mig, og jeg tror for hele 
jagtsagen som sådan. 

• Altid flotte foto - dejligt....i Magasinet 
Danmarks Jægerforbund - ville være godt med en 
oversigt, som viser hvordan man som medlem kan 
benytte de forskellige tilbud i dels lokalforeningen 
og hvordan det hænger sammen i forhold til DJ.... 

• jeg er noget misfornøjet med jagtbladet. Jeg 
syntes der er for meget udenlandsstof og for meget 
politik. 
F.eks. var vi til landsskydning i Herning, som de 
øvrige år har været vist i bladet med billeder af 
vindere og resultater. I år skulle man ind og finde 
det ved at bruge QR, hvilket alle ikke kan eller vil.  
Dette gælder også for andre aktiviteter. 

• Nej 

• udsatte fasaner til nedskydning er ikke jagt. gå på 
flugt skydnings- bane. 

• Stop for regulerings jagt. 
Hvis der skal regulerings, skal der være virkelig 
dokumenter behov. 
Kortere jagttid på råvildt. 
Bukkejagt fra 1-8 til 1-10 ellers fredet. 
Rå og lam 1-11 til 31-12 

• Hel og lykke 

• Jeg syntes at jagttiden på kronvildt og dåvildt skal 
harmoniseres, så der er ens jagttid landet over. 
det kan ikke passe at du sidder efter eks kronhjort 
og ikke må skyde andet end spids. kommer der så 
en stor hjort som du må lade gå. den passerer en 
vej og der sidder naboen og skyder den for han har 
en anden jagttid 
savner en ens kontingent. jrg tænker på seniorer 
som slipper billigere end jeg f.eks. gør. Jeg vil sige 
det sådan at hvis jeg kan være medlem af 
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lokalforeningen uden jægerforbundet meldte jeg 
mig ud af jægerforbundet  omg. 

• jeg syntes at bladet jæger er blevet mindre 
interesant. 

• Danmarks Jægerforbund, gør rigtig meget for ny-
jægere, hvad jeg syntes er rigtig godt, her kan 
nævnes jagt på forsvarets arealer. Hvorfor ikke 
gøre det samme for seniorer, her tænker jeg på 
medlemmer med over 40 års medlemskab af DJ, 
det må være muligt at tilbyde nogle af 
naturstyrelsens pladser, eller riffeljagter på 
forsvarets arealer. Som det er nu er det kun Inter-
Force, og pengestærke personer, der nyder godt af 
Oksbøls alt for store kronvildt-bestand. 

• Lidt merer om jagt på normalt nivo 

• Prisen er for høj. Ansatte indenfor medlemsservice 
er venlige og kompetente. For stort folkehold 
derudover. Der indkaldes til møder på kredsniveau 
med "konsulenter" fra DJ hvor man går hjem med 
en fornemmelse af endnu en spildt aften! (og det 
er dyrt - både økonomisk og i synet på DJ). 
Kommunikationen skaber modstand blandt private 
jagtlejere. Formanden udenfor pædagogisk 
rækkevidde - hytter sine venner på bekostning af 
medlemsforeningerne (udsætning). 

• Gør mere for jagt  og ikke for de grønne 
organisationer 

• Jeg synes DJ skal stoppe med at lefle for alle andre 
end jægerene.  
Vi er blevet for “sukkersøde” og finder os i det 
mest utrolige.  
Lange behandlingstider på våbentilladelser, 
prisstigninger på samme, osv. osv.  
Der forskes i snart alt, hvem betaler ? 

• Forbundet bør arbejde aktivt på at få reel jagttid 
på bramgæs, der er jo vildt mange. Også en 
længere jagttid på skovduer vil være to gode 
mærkesager for forbundet. Indtil nu har det jo kun 
handlet om begrænsninger i jagt. 
Mvh Jørn 

• Annoncer=indtægter, men fald nu ikke for dybt i 
den grøft. “Jæger” er et kvalitetsmagasin, 
beundres også af damer, og holder os gamle “til 
ilden” og opdaterede. 
Glædelig Jul,  Frans. 

• tilfreds medlem 

• I er alt for dyre i drift.. 
God jul 

• I skal kæmpe for jagten! 

• Ja, det er ok. som det køre nu. 

• Jeg har været medlem ca. 60 år 

• Dk jægerforbund er for eftergivende. Vi skal 
tilpasse os, men det hjælper ikke at man altid bare 
siger ja og retter ind, det giver ikke jagt til de 
næste generationer. Giv og tag, der er desværre 
meget kompetente mennesker i de organisationer 
der er imod os. 

• Nej 

• I skal være mere grundige med at fastsætte jagt 
tider, det er blevet for teoretisk, tænk på når i 
nedsætter jagt tiden, så er der mindre tid til at 
nedlægge vildtet, og derfor skydes der mindre 
(Skovduen) 

• Som menigt medlem er forbundet svært at få øje 
på i den generelle natur debat. 

• Forsæt det gode arbejde.  

• Jægerforbundet er blevet for stort, der ar alt for 
lang til toppen , når man ringer bliver man stillet 
om flere gange 
inden man får den person man skal tale med , 
deres beslutninger bliver taget hen over hovederne 
på medlemmerne , det er alt i alt utilfredsstillende 
. 
Kursist mapperne MÅ DER IKKE RØRES VED. lad os 
jagttegns kursus lærer beholde dem , med nyere 
numre af jagtbladene i . 

• For mig er det vigtigt at beholde muligheden for at 
udøve Jagt. Skal de store fasanudsætninger lade 
livet for at den almene jagt kan fortsætte er det et 
ok offer for mig. Også selvom jeg kommer på 
mange større fasanjagter. Jeg tror tiden er løbet 
fra denne jagtform. 

• Det er mit ønske at DJ arbejder for en politisk 
afkriminalisering af jægerne.  Knivlov, 
Våbentilladelser, genladningsprotokoller, 
ansøgninger og statskontrollerede bueskydnings 
recertificeringer .....  osv 

• Husk det er Danmarks jægere og danske jagter i 
skal repræsentere  og ikke udenlandske der er 
blade og foreninger for  dem der synes om det 

• Jeg er Glad for jægerforbundet telefon ap 

• Ja. 
Jeg er ikke bekræftet i formodning om at der hel 
hjertet arbejdes for at fastholde antallet af 
jagtbare arter, og det er heller ikke synligt som 
medlem at se hvilken arbejde der gøres for at 
genindføre jagttider på arter som fint tåler en 
reguleret jagttid. 
Ligeledes bør flere arter have ændret deres status 
fra regulering til alm. jagttid. 
Vi mangler en regulær jagttid på Bramgæs, forklar 
landbruget og alm borger hvorfor Bramgåsen er på 
en liste hvor jagt ikke er tilladt, virker total 
uforklarligt. 
DJ bør være opmærksom på at rigtig mange 
kommuner har og ønsker mange steder at udvide 
deres byzoner så de får større handlefrihed i 
forhold til landzonen, det indebære et jagtforbud 
hvisse steder på fiskeriterritoriet, der kan i de nye 
byzoner være langt til nærmeste bebyggelse. 
Jeg mener DJ bør vise disse zoner ekstra 
opmærksomhed  sådan at strandjagten ikke 
begrænses yderlig i disse områder. 

• Skal være bedre til at supportere frivilligheden i 
lokalforeningerne. Har været en stor mangel i de 
sidste 10 år. Alt kan ikke styres fra Kalø. 
Ingen kender snart formand, næstformand eller 
personale, som menigmand.  



184 
 

Man skal være en af de " indviede " for at kende 
dette. 

• der er simpel for dårligt man ikke kæmpede mere 
for at bevare andeudsætningen 

• Jeg har været jagttegns lærer i 33 å 

• nej 

• god jul til jer. 

• Stop gerne jagt/ udsætning på godser/herregårde , 
har intet med jagt at gøre kun økonomi , men uden 
at lukke helt for udsætning der er nødvendig,   
naturoplevelsen/ jagten på udsatte fugle kan evt 
tage trykket af trækjagt, dvs. jo flere muligheder 
for jagt, des mindre tryk på enkelte vildtarter. 

• Nej er fuldt tilfreds 

• Jeg syntes det  er poerfekt med et fysisk blad, men 
det skyldes måske min alder 60 år :-) 

• Fint med tema i jagtbladet. 
Der må kunne søges penge til bekæmpelse af 
mårhunde 
i den danske natur. 

• Et godt blad 

• Mere makant i medier. 
Folk ved ikke hvor meget godt jægerne gør for 
naturen og biodiversiteten. Uden jægere, ingen 
beplantning i det åbne land, ingen nye vandhuller, 
ingen ...... 

• I gør det godt. 

• være mere kritisk og ikke kun grøn line. Finde de 
som vil bakke op omkring jagt og jæger. 
Personligheder. 

• Godt arbejde. 

• DJ skal vide at det er medlemmer der giver 
indflydelse, derfor udbyg kontakt til jagtforeninger 
og deltag meget mere lokalt, så den enkelte jæger 
kan se sig sel. Hører flere og flere medlemmer 
siger at DJ glemmer hvem der er deres 
medlemmer. 

• Nej 

• Fantastisk at Bladet Jæger er indpakket i plastik. 
Fortsæt med det. 

• det er oplysende og lærerigt !!! 

• Opfør jer ordentligt overfor landbruget, det er 
dem der ejer langt det meste af den jord vi andre 
har brug for at leje jagten på. Den Tone formanden 
og andre såkalte grønne eksperter bruger overfor 
landbruget er yderst upassende. 

• nej 

• Vi mangler at DJ aktivt går ind i problematikken 
med udstedelse af årsjagttegn i 
Brandenburg/Tyskland. Indtil videre stiller man 
hovedet i jorden og ignorere at der er et problem 
og der ydes chikane på danske jægere 

• Forstår ikke at DJ flyttede fra magtens centrum på 
Frederiksberg, til Jylland. 

• Nej 

• Overvejere hvert år om jeg skal forny mit 
medlemsskab - giver ikke værdi 

• Jeg så gerne at DJ gjorde mere for at oplyse når 
forkerte oplysninger om jægere kommer i 
medierne. Jeg er stolt af at være Jæger og jeg 
ville ønske DJ ville gøre andre stolte. 

• Er godt tilfreds 

• Nej. 

• Jeg har faktisk besluttet mig for at ophøre som 
medlem pr. årsskiftet. 

• forsæt det gode arbejde. 
min manglende viden om DJ so.me. er egen 
dovenskab 

• Tilfreds 

• Direkte demokrati ift formandsvalg! 

• Syntes ikke DJ varetager den lille landjægers 
interesse, nu feks med afvikling af udsætning af 
gråænder i lille målestok 

• Knæk og bræk fremover 

• Jeg har tidligere haft tillidspost i en lokalforening, 
gået meget mere på jagt og haft egen hund. Alt 
sammen er droslet næsten helt ned/væk af 
familiemæssige grunde/forhold. Forhåbentlig 
kommer der mere tid igen. 

• Meget skuffet over kvaliteten af jagtbladet, og at 
alt skal foregå via QR kode og app's. 

• god jul og godt nytår 

• Det undre mig rigtig meget at Danmarks 
Jægerforbund ikke tager skarp afstand fra 
oprettelsen af naturnationalparker og at man ikke 
skarp afstand fra ideologien om rewilding 
projekter. Det har absolut intet med fri natur at 
gøre. 

• Jeg vil gerne ønske at der bliver mere fokus på at 
bevare jagt på så mange fuglearter som 
overhovedet muligt, gerne med differentiering af 
jagttid på kønnene og så burde jagttid på ringduen 
flyttes frem til starten af september 

• nej 

• ingen 

• Pas på med at give landbruget skylden- hvis de trak 
sig fra samarbejdet med jægerne som er medlem 
hos jer var der ikke meget terræn for jeres 
medlemmer at gå på 

• Sørg for at holde kommende grønne politikere op 
på vigtigheden af udøvelse af jagten i Danmark, 
fokus på bæredygtighed, miljø og biodiversitet 
samt fokus på jægernes økonomiske bidrag for at 
bruge naturen fremfor andre som bruger naturen 
gratis. 

• I hænger ustandselig landbruget ud. Og det er en 
dårlig ide. Samarbejde er en væsentlig ting. Vi er 
fem medlemmer i vores lille jagtforening på ti som 
er med i jæger forbundet som melder sig ud af 
jægerforbundet.  
Men i får jo nok stablet en hel masse unge byboere 
op så i kan køre videre med hetzen mod 
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landbruget.  
Mit forslag er at i fusionerer med naturfrednings 
foreningen. 

• Prøver og træning for stående jagthund er blevet 
stærkt forringet 

• Henled i større omfang jægernes opmærksom  på 
"den jagt-etiske grundlov". 
Fx.: Kun jagt på samme areal hver 3. uge. At tage 
hul på denne debat kræver mod - men det er 
sidste udkald efter min ringe mening! 

• I skal være mere tydelig politiske både til jægerne 
samt politiske ansvarlige I Danmark og åbne mere 
op for forhandlingerne i vildtforvaltningsrådet 

• Godt arbejde 

• De lokale jagtforeninger skal styrkes og hjælpes 
med aktiviteter. 
Jæger er absolut ikke blevet bedre efter man har 
focus områder som fylder store dele af et blad 

• Jeg kunne ønske mig at bladet Jæger blev leveret 
af DAO, det er der flere andre tidsskrifter der 
benytter sig af, så kunne vi holde ved med 11 
blade, 

• ingen 

• Ønsker ændring til 1 stor hjort per 100 ha 

• Bliv ved med et fysisk blad 

• Di har et flot blad 

• Hvis i har tanker om at slette bladet så glem det. 
Gør jagt tider mere enkle på hjortene. 

• Nej 

• Knæk og bræk 

• Mangler handlekraft overfor EU og så er det helt 
galt med de jagttider som er på bl.a. kronvildt. 
Det skal være mere ensartet. To jægere kan sidde 
med 100m. mellem hinanden hvor det kun er den 
ene af dem som må skyde kronhjorten som kommer 
for. Det er der ingen fornuft i. 

• Ved indsamling af dødt vildt kunne der laves 
materiale til at opsamle vildt. Ingen tager dødt 
vildt fra vejen ind i bilen. 
Lidt ligesom vingeindsamlingen. 

• Jeg mener at i burde støtte vores 
schweisshundeførere 

• nej 

• Jeg har været medlem af Danmarks Jægerforbund 
siden 1976 så i kan da ikke være helt tosset !!! 

• nej 

• engang imellem tænker I for meget som byjæger 

• Forsæt det gode arbejde 

• Bladet har for mange reklamer 

• Der burde være jagt på skarver da de tager en 
masse fiskeyngel og unge fisk på alle vore kyster. 
 
Der burde være sat en grænse på antal ulve, hvor 
de så kan reguleres hvis der er flere. Man kunde 
bedre acceptere  en bestand på den måde. 

• Jeg så gerne DJ tager "kampen" op på to områder: 
 
- Først og fremmest skal der stilles spørgsmålstegn 
ved landbrugets måder at agere på. Skal der være 
jagt til de kommende generationer og en divers 
flora og fauna, så må vi tage diskussionen, også 
selv om det kan være svært når vi nu er afhængige 
af landbruget ifb med vores hobby. 
- Duejagten.. har stdigt ikke forstået man i Sverige 
kan jage duer fra 16 august når vi DK først må 
meget senere. 

• 1. For dårlig muligheder fra 0-130 meter fra skel. 
Man må intet fra 0-130 meter, men en masse med 
skydetårne o.s.v. fra 130 meter. Sendte på et 
tidligere tidspunkt dette forslag : "Har lige en god 
ide jeg er nødt til at dele. Det var glædeligt at se 
på sidste møde i VFR at DJ nu ønsker at afskaffe 
130 meter reglen for skydetårne / stiger. Jeg er 
sikker på at det er et stort ønske for et stort flertal 
af DJ`s medlemmer. Desværre var de øvrige i VFR 
imod. Men jeg håber at I bringer det på banen 
igen, eventuelt i en ny form. Og her kommer mit 
forslag ind i billedet. Der er jo ingen tvivl om at et 
5 meter tårn sat lige i skel er provokerende. Men 
der er også et misforhold mellem at man intet må 
fra 0-129 meer. Og fra 130 meter må man det 
hele. Og ikke alle har jo mulighed for en 
naboaftale. Så man kunne jo indføre en grænse 
sådan at et skydetårn skal kunne stå lige så tæt 
ved skel som det er højt. Et 2 meter tårn giver 2 
meter, og et 5 meter tårn giver 5 meter. Er det 
ikke spiselig kan der jo indbygges en faktor. Har 
man en faktor 5 bliver det 10 meter for et 2 meter 
tårn, og 25 meter for at 5 meter tårn. Så jo 
længere man er væk fra skel jo højere må tårnet 
være. Og det er en simpel regel som alle kan 
forstå. Med venlig hilsen. Ole K. Hansen (tidlige 
formand for Askov/Malt Jagtforening og 
jagttegnslærer)." 
 
2. Vedr. kronvildtforvaltning : Jeg vil hellere have 
arealkrav, so at skulle forhandler med en 
masselokale i et jagtlaug. Dog vigtigt at ale kan 
skyde 1 hjorte uanset srevirstørrelser, men fint at 
efterfølgende hjorte kræver påbegyndt 100 hektar. 

• Jæger er blevet et alt for dårligt blad. 

• Jeg har tabt alt for Jægerforbundet sådan som 
hundearbejdet er blevet. Hvis ikke det krævede 
medlemskab at komme på skydebaner og 
Jagtforeninger var jeg ikke medlem mere. 

• Jeg synes lokal fredningerne ikke er i orden rundt 
omkring, på f.eks. kronvildt og dåvildt, alt 
afhængig af hvor man bor i landet, jeg syntes at 
alle de lokale fredninger kun kommer til gode til 
dem der selv har det allerbedste jagt med de store 
dyr, og jeg syntes IKKE det er i orden at fjerne 
udsætning af fasaner og ænder, det er det man 
bruger allermest tid på at gå og passe og nusse om 
i løbet af et helt år, og det er den form for jagt vi 
alle elsker at komme på. 

• Hvis det fysiske jagtblad afskaffes vil jeg helt klart 
ikke længere være medlem 
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• Håber Jæger fortsætter i fysisk form. Tak 

• Ikke lige pt. 

• DJ tænger til mere åbenhed, bl.a. hvad der foregår 
i VFR 
DJ trænger i høj grad til, at vise noget mere kant, 
til at sige fra, højt så alle kan høre det 

• Godt med lidt undersøgelse/spørgsmål på område. 

• Kurserne er alt for dyre! 

• Har haft god hjælp af den juridiske afdeling 

• Nej 

• I burde have meget mere fokus på at bevare og 
udvide vores jagttider.  Uden jagt er der ingen 
grundlag for DJ og deres medlemmer 

• Jeg syntes i gør det rigtig godt  

• Ingen jeg synes i gør det godt 

• forbyd brug af plastik haglskåle 

• Kæmp nu for de jagttider og vær lidt mere 
markante i kanten. 

• Jeg laver både terrænpleje, vildtpleje og 
udsætning igennem konsortiet - men det fremgår 
kun i besvarelsen som jagtleje. 

• kom ikke for tæt på de ekstreme grønne 

• Tal jægernes sag 

• Påklædning  
Formanden kunne godt være lidt bedre påklædt 
altid hvis skjorte lidt for lille, hjælp han med tøj 
som  
fortæller at CL er jæger/ naturmand og ikke 
“ politiker kontor nusser mm  

• Det er fint at samarbejde med Dansk 
Naturfredningsforening Ornitologisk forening og 
lignende 
men husk det er jægerne i repræsenterer og 
landmændende der ejer den jord vi går på jagt på 
så læg kræfterne der 

• I gør det så godt I kan i denne komplicerede 
digitale  Verdens orden,vi glemmer Mennesket hvor 
er empatien for Mennesket!? PC - verdensorden det 
Dur !? Alt går Alt for stærkt,og hvem har et 
Ansvar????Ingen så det er jo meget bekvemt!!! 

• "Sælg" ikke vores havjagt.............. 

• Jeg kunne godt tænke mig en tydeligere strategi i 
vores holdningsmæssige kommunikation ift 
politikere, andre interesseorganisationer mv.  
Det forekommer mig, at vi bare spiller med alle 
steder uden at være skarpe på, hvad vi kan være 
med til og ikke - og få dette kommunikeret klart og 
tydeligt. 
Og også i den forbindelse tage en mere politisk 
vurdering af, hvor vi bør være ‘first mover’, og 
hvornår vi spiller med positivt med uden 
nødvendigvis selv at flytte den første sten.  
Et eksempel kunne være blyforbudet i 
riffelpatroner. Jeg er ikke uenig i problemet 
opløsningen, men vi behøvede måske ikke løbe 
forrest, men f.eks. gået efter en længere 

overgangsordning. Så meget bly spredes der heller 
ikke via riffelpatroner på jagt. 

• Begynd at arbejde for jægerne og ikke for alle 
andre organisationer. Stop med jeres udbasunering 
af jægerne som "forbrydere" hvergang der er 
fundet et stykke dødt rovvildt (uskyld til andet er 
bevist). Jægerne betaler mange penge i jagtleje 
dvs. de har jagtretten og adgangen til arealet og 
kan iht lovgivning lukke af på jagtdage for turister 
som IKKE bidrager med noget som helst ud over 
forstyrelse af vildtet som der bliver brugt mange 
både fysiske og økonomiske resourcer på at pleje 
så stop og arbejd for jægerne det er det i er valgt 
til. En god leder ser på årsag før han/hun skrider 
til handling hvad er årsagen til at der er blevet sat 
for mange ænder ud? Tåbelige regler og tryk avler 
modtryk, 150 m2 overflade vand er for mange lig 
med ingen udsætning! Utrolig dårligt arbejde af 
formanden der skriver stolpe op og stolpe ned om 
jagt i generationer, hvis i fortsætter ud af det spor 
i har gang i er der ingen jagt i fremtiden, en 
fornuftig udsætning gør at vi kan lave en god 
jagtdag for mange jægere med uden der skal ligge 
100 stykker vildt på paraden, men får i ikke styr på 
fremtidens udsætning så vil der være rigtig mange 
jægere der i fremtiden IKKE kommer på jagt for 
det kan arealerne og vildtet simpelthen ikke bære, 
derudover vil det mange steder være slut med 
bioplaner, vildtagre, etc. for det vil der ikke være 
økonomi til, så besind jer stop jeres misundelse og 
kom igang med at arbejde for dem i er valgt til at 
repræsentere "JÆGERNE" 
Og melde sig ud af et samarbejde som i lige har 
gjort er da det mest tåbelige, en klog mand sagde 
engang til mig det da bedre vi har dem med i 
foreningen for så kan vi se og påvirke dem i vores 
retning, det er langt sværere når man ikke er med 
ved bordet og i skal ikke ønske at der bliver basis 
for en ny forening det kommer til at koste jer 
mange medlemmer. 
Knæk og bræk 

• God ide med podcast. Kunne godt tænke mig mere 
viden om vildtsundhed/hygiejne. Har ikke 
umiddelbart kunne finde åbne kurser i nærheden 
af mig. Webinar med et tema og en orientering 
hvad der foregår i DJ kunne være en god mulighed 
for at nå ud til alle os som ikke kommer afsted til 
mange arrangementer. Herved vil man kunne 
“møde” personer fra DJ og måske også opnå større 
Comitment og en bedre indsigt i DJ arbejde. 

• Arbejd for at indføre regulering af ulv. 

• Bland Jer meget mer I den offentlige debat og 
fortælle hvor meget jager gør for den danske natur 
,og hvor lidt natur der ville være uden jagt og 
udsættening af fugle 

• Jeg er medlem af to lokale jagtforeninger og er 
aktiv riffelinstruktør og afholder her igennem 
kurser i Obligatorisk Riffelskydeforløb! 

• Vi skal selvfølgelig have en samlende organisation 
for de danske jægere. 
Men jeg savner, at DJ i højere grad varetager 
jægernes dagligdags problemer i relation til 
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myndighederne: 
- Problematikken med våbentilladelser 
- Problematikken med genladningstilladelser 
 
Og så virker korstoget mod traditionel blyholdig 
riffelammunition som en ren politisk manifestation 
uden reel samfundsmæssig fordel. 
 
Det er klart en balanceakt at være 
interesseorganisation - men DJ måtte gerne være 
skarpere i profilen udadtil. 

• Hold jer til jagt relateret emner også inden for 
politik . 

• Nej 

• Blive ved med fysisk blad 

• DJ er for gammeldags med, i mine øjne, et forkert 
fokus. 
Der bør arbejdes mere effektivt på at kontrollere 
at  jægere og jagten er etisk forsvarlig. 
Bør der ikke være løbende (5 årig) kontrol af 
riffeljægeres færdigheder ligesom ved buejægere. 
Burde man ikke overveje at fremlægge etiske 
retningslinjer for afholdelse af fællesjagter, jeg 
føler at der er mange dyreetiske udfordringer ved 
fx at drive en hel skovparcel af under hård frost, 
det virker som om drivjagter med hagl er undtaget 
enhver form for kritisk syn og debat. 
 
Jeg betaler mit kontingent da jeg derigennem er 
forsikret og kan anvende riffelbanerne under DJ 
men DJ som organisation er ikke noget der siger 
mig noget, jeg forstår ikke de smålige debatter 
man hører om. Jeg syntes ikke mine interesser 
bliver repræsenteret og kontingentet er ALT for 
højt for en som mig der ikke får bladet leveret, der 
bør være større besparelse ved at afmelde jæger. 

• - Kæmp for mere politisk indflydelse.  
- Kæmp for at ikke de grønne organisationer 
sætter jagtens dagsorden. Søg samarbejdet, men 
bevar kontrollen.  
- Arbejd for at den almindelige jæger også bliver 
hørt i jagtdebatten. Vi føler der tit kun tales de 
store konsortier og de store areal ejers sager. 

• I bør arbejde for en ændring af ulvens status i EUs 
habitatdirektiv, og at vi i DK får en operationel 
forvaltningsplan for regulering af problem ulve. 
Har I check på ulvenes antal i DK? Samt på hvilken 
indflydelse den nuværende bestand af ulve 
påvirker vildtbestandene, og har I styr på hvor stor 
en bestand af ulve DK kan bære, sammenlignet 
med andre nationer, der har haft ulve i de 200 år 
vi ikke har haft ulve i DK? 
Har I en holdning til den voksende udbredelse af 
solcelleparker og disses indflydelse på vildtets 
vilkår og livsbetingelser? 

• Nej, bortset fra at Danmarks Jægerforbund er et 
godt og stabilt forbund der bør støttes op omkring, 
for at have et stærkt fællesskab i jagtens 
interesser i Danmark, samt medvirken til 
udbredelse af forståelsen af jagten og 
samhørigheden med naturen. 

• Bedre mulighed for at jagtforeningens medlemmer 
finder sammen om fællesjagter 

• Stop topstyring og nepotisme  
toppen af DJ!! 
Indfør rigtig demokrati. Feks. Ved valg 

• Alt er Ok. 

• Mere fokus på pleje af arealerne  således der er en 
naturlig bestand til erstatning af udsætning. 

• Vi skal have mere gang i jægerrådene, så de kan 
opsnappe alle de muligheder der ligger lokalt 

• Bliv ved med at bruge energi på at hverve flere 
medlemmer og holde de eksisterende. Dialog, 
åbenhed, arrangement og imødekommenhed er 
vejen for alle jægere. Knæk og Bræk. 

• Nej 

• Fint blad 

• God jul 

• DJ´s ledelse skal lytte til at vi almindelige jæger 
ikke vil have samforvaltning med naboerne. 
Vi ønsker direkte valg til de ledende poster i 
forbundet og nedlæggelse af havedbestyrelsen. 

• Jeg har ofte kigget på hvorfor jeg eftl. ikke bare 
løser jagttegn og dropper kontingentet. Jeg bruger 
aldrig DJ og synes egentlig også, at man har flyttet 
sig for meget til den grønne side (meget kritisk 
over for landbruget) og alt for lidt kamp for jagten 
og dens muligheder. 

• Det er godt for jagten og vildtet. 
Vi er nødt til at have DJ. 

• Hjemmesiden skal forbedres betydeligt. 

• Hvor kan jeg læse Jæger på nettet, da jeg ikke 
ønsker, at få tilsendt Jæger, i bladform ? 

• Jeres arbejde med jagthunde er gået helt galt og 
det er utroligt skuffende at i svigter de stående 
jagthunde. Generelt er i et vigtigt talerør men 
synes ikke i taler jægerens sag...øv 

• Ingen afsluttende kommentarer 

• Nej 

• Jagten risikerer at miste sin folkelige opbakning - 
når det er så elitært og dyrt som det er ved at 
blive. En lukket kreds af lodsejere eller 
pengemaskiner. Jagten minder idag om adlen og 
enevældens lukkede jagtselskaber 

• kan i prøve finde avslutinge på den skud ulykke i 
viborg hvor en uheldig den 16-5 ca.2020 skød sin 
egen gasleding over i sin garage på adrasen 
Rødtjøren nr 10 viborg 8800 viborg 

• Lad være med at være så forhippede på at 
tilgodese alle andre grønne organisationer at i 
ender med at begrave jagten i DK. 

• I.a.b. 

• Vil gerne klage angående regulering. 
 
Det er nemmest at i tager kontakt til mig. 

• Fortsætte med det gode arbejde, så vi kan beholde 
jagt i DK nu og i fremtiden 
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• Jagt bare dyre og jagt tider bliver dårligere og 
dårligere! 

• Hvad sker der lige med tilliden ti DJ når man ikke 
kan svare på sidste spørgsmål og dermed bare 
bliver sendt på rundtur. Virker DJ troværdig. NEJ 

• Det er ved at blive for dyrt, det er ikke pengene 
værd efterhånden. 

• Jeg kunne godt tænke mig en bedre koordinering 
af jagttider især på kronvildt. Der er for mange 
uforståelige sær-jagttider på tværs af landet. 
Derudover ville det være ønskeligt at få 
uddannelse, kurser, foredrag og aktiviteter 
længere ud i organisationen, gerne med 
spændende indlæg/tilbud helt ud i den enkelte 
forening,  uanset størrelse. Man kan godt få indtryk 
af at der bliver brugt meget tid og penge på 
administration i de nye fine bygninger i Kalø, men 
at det, der bliver udbudt til medlemmerne ligger 
meget centralt og uvedkommende for os helt ude i 
yderste led 

• Som skrevet tidligere: 
DJ, må i hastig fart reformere sig selv. Der er brug 
for en langt mere udadvendt, proaktiv, selvsikker 
og udfordrende kommunikation.  
DJ skal i langt højere grad stille krav til sine 
medlemmer om konstant at udvikle sig. Således at 
jæger håndværket er noget vi med rette kan være 
stolte af, samt kan høste almen anerkendelse i 
befolkningen. Arbejd for minimums krav til brugbar 
jagthund, skydeprøver med fast frekvens, 
fastholdelse af udsætning baseret på uddannelse 
og håndværk. 
 
Derudover. Det kan kun gå for langsomt med, at få 
reformeret, diverse valg systemer, så de af alle 
opleves som demokratisk I modsætning til i dag, 
hvor det minimum opleves som et pamper vælde. 
 
DJ bør være frontløbere. DJ skal løftes til, at være 
et fagligt fyrtårn når det drejer sig om jagt, vildt 
og naturpleje. DJ har i dag ikke reelt fagligt 
modspil til diverse rapporter, der tydeligt ses som 
fabrikeret af jagtmodstandere. 

• Desværre har vi en meget inaktivt lokal afdeling 

• Udvid jagttiden på krager, husskader, og Måger. 
Også før og efter sol op og ned, så vi kan give vores 
markvildt en chance for at overleve. 

• nej 

• I skal til, at tage ansvar. 

• Jeg har haft en lang dialog med jer om kurset i 
jagtledelse. Et kursus der påtænkes afholdt i de 
enkelte foreninger. 
Men, i en jagtforening er der aldrig nok der er 
interesseret og derfor er dette ét blandt flere, der 
bør/skal udbydes på nationalt niveau for at både at 
sikre opbakning OG deltagelse. 
Jeres dialog med mig herom og jeres seneste svar 
er bare ikke i orden. 
Ligeledes er det ikke i orden at skrive, at mange er 
forvirrede over de nye udmeldinger på 
hundeområdet. 

Hvis/når nogen er forvirrede er det JERES ansvar at 
blive bedre til at kommunikere fremfor at skrive, 
at vi som læsere ikke har forstand til at forstå. Det 
er at pege fingre af andre mens ansvaret for 
forståelig kommunikation éntydigt ligger hos jer. 

• ? 

• Keep up the good work!! 

• Fokus på vildtets tarv kommer før medlemmer. 
Hvis DJ ikke selv tager ansvar, udviser ansvarlighed 
over for hjortevildtet, så er der en stor 
sandsynlighed for at andre kommer til at sætte 
rammer, når vi ikke selv magter at tage ansvar, og 
vælger at prioritere medlemmer før vildtets tarv. 

• Dårlig ledelse og mangel på respekt over for jeres 
medlemmer 
 
Hvad sker der for jer, at nikke ja til stop for 
udsætning af gråænder. 
Den er jo helt gal  
Formanden er ved at lukke foreningenen. 

• DJ kunne godt være skarpere ved. PAC - det er en 
farce! 
Gøre noget aktivt så vores jagttegn & forsikring 
også gælder i vore nabolande - Sverige/Tyskland 
osv.. 

• Nej 

• Bliv ved med at være politisk aktiv i forhold til 
interesseorganisationer og politikker 

• Bliv ved med det gode arbejde 

• kursus i skydning af doubleer lokalt 

• egentlig ikke. 

• God jul 

• Skulderklap herfra :-) 

• Rusk op i Naturstyrelsen 

• alt OK 

• Få Steen Andersen klippet i sine jagt udsendelser 
på DK 4 Han er på vej til at ligne en vagabond!!!! 

• Fra DJ har introduceret ny prøver for apporterende 
hunde er der langt til muligheden for deltagelse er 
mulig i jagtforeningerne 

• Dårlig behandling af tillidsrepræsentanter inden 
for instruktører. 

• Ønske om fokuseret international indsats for 
harmonisering af f.eks. regler for transport og 
anvendelse af lyddæmper. 

• Få fat på flere unge, det er svært 

• Held og lykke i fremtiden til organisationen og alle 
danske jægere 

• Godt Nytår. 

• NEJ ... DET KØRER OG FUNGERER RIGTIG GODT ... 
FORTSÆT MED DET 

• Jeg synes måske at man burde begrænse fodring af 
vildt ad frivillig vej. Men fremme de naturlige 
fødeemner som allerede findes. Det der med at 
fodre og skyde er noget som offentligheden sagtens 
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kunne få ondt i et eller andet sted hvor det er 
mørkt og ildelugtende af. 

• kom ind i kampen mod hegnede nationalparker!!!! 

• Fortsæt jeres gode arbejde :-)) 

• Det tog mig 25 minutter at udfylde skemaet. 
Jeg var stak indenfor på forbundets stand Game 
Fair. 
stort set alle pingerne fra ledelsen stod omkring et 
bord og virkede meget sig selv nok. 
Det duer ikke. Det er jo her i skal ud af busken og 
aktivt have fat i gæsterne. 

• Overvejer at melde mig ud da jeg ikke føler nogen 
gavn af det .se kredsenes hjemmesider hvad skal 
bruge de gamle nyheder til Flyt det til et arkiv så 
der kun står aktuelle ting på kredsenes sider 

• Det er træls, at bly bliver forbudt i riffel 
ammunition - erindrer jæger syntes det var politisk 
korrekt ift. miljø; det bliver dyrt for jægeren at 
udskifte ammunition & alternativerne er i stort 
omfang begrænset og uprøvet - med øget risiko for 
anskydning etc. 
Vinder er jagtforretninger & ….? 
I min optik - ringe håndværk, og jeg er kun 
medlem fordi det er nødvendigt! 
Fair at reducere bly også i riffel ammunitionen - 
overgang skulle være glidende; der skulle være 
gode alternativer til bly aht. Vildtet - samt 
mulighed for at indlevere bly-ammunition og blive 
kompenseret økonomisk ved ombytning! 

• Samlet set tilfreds med at være medlem 

• Tidligere skrevet angående adgang til kursus 
materiale. Det vil animere mig mere til at anbefale 
DJ kurser, hvis man fik det fulde udbytte af kurser 
ved efterfølgende at få udleveret materiale i form 
af PDF fil. 
Personligt stod jeg med en syg gris i efteråret 
nogle få dage inden den afrikanske svinepest blev 
konstateret i Sverige. 

• God information 

• Der bliver for let givet vores jagt tider og jagt på 
arter væk. 
Dette er for dårligt 

• Jeg er meget tilfreds med DJ og synes de udforer 
et stor og nyttigt arbejde. 

• Jeg kan ikke forstå at jagt på agerhøns fortsat er 
tilladt 

• Det er efterhånden kun Trofæ artikler. 
Lav nu ens jagt tider på Krondyr. 

• Bliv kendt som den organisation som bruger mest 
krudt (ha ha) på at kæmpe for Danmarks 
biodiversitet og mindre krudt på at 
"bestandsregulere". 

• Bevarring af havjagten vægter meget højt. 
Den uddør meget snart i den nuværende form da få 
vil erhverve udstyr som det er nu 

• Jeg er meget glad for Jeres hjælp til den lokale 
Jagtforening.  
For uden jeres hjælp, kunne vi nok ikke få folk  til 
at stille op til valg i de lokale jagtforeningerne. 

M.V.H 
Svend Aage S. Lauridsen 

• Vil hellere have udvidet jagttider, fremfor div 
regulering.  
Bruger meget regulering af duer i september og 
oktober måned og regulering af krager i feb, marts 
og april. 

• Jeg har hverken glemt eller forstået/tilgivet jeres 
farce om udmeldelse af sjd. HB medlemmer, jeg 
har talt med, kunne ikke begrunde eller forklare. 
Jeg er udelukkende medlem for at kunne være 
med i lokale jagtforeninger. 

• Vå skal har lov til at sætte gråænder ud i gen sten 
for jeres pjat ikke så meget ud mer 

• Ingen 

• Godt arbejde, tak for det. 

• Jeg synes at man skulle sætte en bestået lille 
apporteringsprøve som minimumskrav til en hund 
der bruges på jagt. 

• DJ har en særdeles udemokratisk opbygning, og en 
komplet uduelig formand! Det betyder at det mere 
er kammerateri, end reel politisk diskussion der 
afgør, hvordan jagten kommer til at se ud i 
fremtiden. 

• Hvor blev foreningsjagten af i sidste spørsmål 

• Synes der gøres en god stykke arbejde 

• Vær meget varsomme med hvem i vælger at 
samarbejde med! 
I må gerne være lidt mere aggressive i, når de 
øvrige grænne foreninger vil have del i 
jagttegnsmidler og i øvrigt er efter os i medierne. 
Defensiven er ikke et sted man altid skal være i. 
Hvis DOF og DN altid får deres vilje, så har vi ikke 
jagt tilbage om få år. 
Desuden, kunne det ønskes at DJ går mere ind i 
sagerne om de stadig flere solcelleparker, disse er 
bestemt IKKE godt for hverken vildt eller natur. 

• Jeg syndes der er sovet i timen angående 
forhandlinger med udsætning det bare ikke godt 
nok den måde der er blevet gjord på. 

• Sørge for at lave nogle landsdækkende rabataftaler 
med jagtbutikker. Har tidligere kontaktet jer med 
forslaget og blev afvist med henvisning til noget 
med den lokale jagtforeningskompetencer. Men 
det er lykkedes at lave rabataftaler på andre 
områder fx GAIM. Og når lokaleforeninger ikke 
løfter opgaven måske pga interessekonflikter, 
burde opgaven løftes centralt. Se på FDM og bliv 
inspireret. 

• Fortsæt den gode jagtpolitiske retning og det 
konstruktive samarbejde med andre grønne 
organisationer. Vi skal fokusere på det som forener 
os: Kampen for mere natur og biodiversitet i 
Danmark. 

• Fortsæt det gode arbejde med at sikre at vi stadig 
er accepteret blandt de 5.6 mio danskere, der ikke 
er jægere. 

• kæmp for de små jægere, det er trods alt dem der 
er flest af. 
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• Det ville være fint hvis jægerforbundet kunne 
arbejde mere for bevarelse af jagten for “den lille 
jæger” 
Jeg har en fornemmelse af at jagten i højere og 
højere grad bliver utilgængelig. Et eksempel er at 
der i hjortejagten er stir fokus på trofæjagt. Den 
jagt lejes af de pengestærke der desværre 
undlader at føre en ansvarlig afskydning af hinder 
og kalve. Der er ikke jagtetisk korrekt og giver 
jægerne et dårligt ry. 
Jeg har ikke løsningen, men for mig er jagt blevet 
en mode der i højere grad drejer sig om pral end 
om forvaltning. 
Det fungerer fint i msnge små lokale jagtgrupper, 
men det er ikke det jeg ser DJ støtte med artikler 
profil etc. 

• Jeg kunne godt tænke mig den nye DJ`s 
hundestrategi blive gennemført mere konsekvent. 
SJD arbejder imod dette og er en hæmsko, for en 
hurtig implementering. 
Hvis hundekordinatorene ikke vil dette uden de 
skal have vredet armen rundt, bør de sættes fra 
bestillingen.! 

• Der skal være flere fordele ved at være medlem og 
bedre end dem som.der er der nu .måske nogle 
tilbud på jagter både i indland og udland som er til 
at betale for menig mand og ikke kun for læger og 
advokater mv . Mvh Preben Birkmann 

• Kom nu, tag jer nu sammen, vis nu at i er til for 
jægerne, og ikke i mod os. 

• Formandsvalg bør være direkte og ikke 
repræsentativ, som nu. 

• Det er blev noget akademis plader 

• tak for et godt arbejde med at bevare jagten i 
danmark. mine børn og svigerbørn der også er 
jægerer kommer formentlig til at få brug for endnu 
mere af dette gode arbejde fra danmarks 
jægerforbund. 

• Jeg er helt uenig i forvaltningen af hjortevildtet, 
herunder især kronvildtet. 
 
Det er dels vanvittigt med alle de lokale jagttider, 
der gør det nærmest til en videnskab at gå på jagt. 
 
Jeg synes at ønsket om at få ældre kronhjorte er 
gået helt over gevind. Jagtiderne er forkortet alt 
for meget. Der bliver som følge heraf skudt alt for 
få kronhjorte. Jeg kommer på steder, hvor 
bestanden af større kronhjorte nu overstiger 
bestanden af mindre kronhjorte, hinder og kalve. 
Og hvis der nu også bliver indført arealkrav, så vil 
den blive helt gal.  
 
Jeg vil tillige hævde, at der mange steder bliver 
skudt de forkerte kronhjorte (lovende 5-7 års 
hjorte), da den korte jagttid gør, at den første 
hjort, som man ser, bliver skudt, da det ellers er 
tvivlsomt, om man kan nå sin kvote. 

• I gør et godt stykke arbejde.   
 
Tror desværre der er mange der ikke ved hvor 

vigtig det er med alt det DJ gør.  
 
Personligt syntes jeg at jagtforening fylder for 
meget. Alt for meget plader bøvl DJ bruger tid på 
selv om det er en del af det DJ står for.  
 
Et helt nyt sæt op mangler. Kræsne er gode nok. 

• Det er lort og være dj medlemme i gør ikke en skid 
for jæger og med jagt tider i ligger jer bare ned 
når de finder på noget nyt som dof og hvad de nu 
ellers heder 

• Jeg er uenig i måden DJ omtaler landbruget på i 
forhold til biodiversitet, miljøpåvirkninger, 
terrænpleje osv. DJ burde være mere proaktiv, 
inspirerende og læringsparate i forhold til at 
tilbyde (jagt) terræn pleje, biodiversitet etc. der 
er målrettet landmænd.  
Jeg oplever ofte DJ omtale landbruget 
(jordbesiddere) negativt i medier i den 
sammenhæng. Det er unødvendigt og 
uprofessionelt. 

• Tidligere var jeg generelt tilfreds med Danmarks 
Jægerforbund, men de senere år virker det som om 
i begyndt at kigge væk fra den lille jagt og 
jagtformer som strand- og havjagt, det er en af de 
grunde til jeg er begyndt, at overveje at melde 
mig ud. 
Det virker som om hver gang der skal laves nye 
regler ,tager man fra strandjægere og det er i 
mine øjne et kæmpe problem, da det er en 
jagtform jeg holder af og ville ønske, der var flere 
der fik øjnene op for. 
Og til sidst kunne jeg godt tænke mig at vide om 
der er nogen der læser dette svar så jeg kunne for 
sjov godt tænke mig en mail på 
mrskovservice@gmail.com hvor der står 
kommentaren er læst. 
De bedste hilsner. 
Michael Rasmussen. 

• Nej ikke denne gang 

• Ikke umiddelbart. 

• nej 

• når bliver sat af pga ny teknik er det meget 
utilfredsstillende , at man ikke har adgang til de 
oplysninger mere og skal bede om hjælp , for at få 
oplyst fredning og jagt tider, som før kunne ses i 
jæger. Har været  medlem siden jeg var 18 år og 
føler mig total svigtet . ok med digitalt udvikling, 
men ikke alle kan bruge det endnu. 

• Nyt valgsystem - mindre korruption 

• jagt tider i stedet for regulering 
jagttid på agerhøns rykkes til16 oktober 

• Få Jægeren ud til tiden!!! 

• I er ved at tabe den politiske kamp om jagt i 
Danmark. Jagt er desværre snart fortid i Danmark. 

• Div uddannelser hund skyde instruktør bør være 
gratis for DJ medlemmer 

• Tak for en god forening. 

• Tak for muligheden for at afgive svarene 
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• Anser DJ som en vigtig aktør i naturdebatten 

• Ikke umiddelbart. 

• Påvirk nu for pokker at vi som jægere ikke bare 
altid skal betale alt hvad politikerne peger på. Tag 
nu som  eksempel fodbold, hvor meget bliver der 
opkrævet af entre til at dække alle disse 
omkostninger til Politiets indsats der ? - intet ! 
Det er for slap DJ, vi skal ikke altid bare betale ! 

• Gør meget mere for at oplyse om jagttider og love 

• Kunne godt tænke mig, at vi stod mere stærkt på 
vores ret til også at være "her". Vi tilpasser os for 
meget, og jeg føler ikke, at vi udnytter det antal, 
vi er. Afstanden (forståelsen) mellem by og 
land/jægere bliver større og større, men det 
behøver ikke betyder, at vi altid skal søge et 
kompromis. 

• I er meget usynlige i  lokalafdelingerne 

• Der skal arbejdes hårdt på at genoprette tilliden til 
medlemmerne 

• Ved telefonisk henvendelse er det påfaldende, at 
det er nødvendigt at ringe til medlemsservice for 
at blive stillet videre. 
Jeg oplever en “dem og os”   holdning fra 
forbundets side i forhold til medlemmerne. Prøv at 
læse opfordringen til at deltage i undersøgelsen 
med objektive øjne. 
Et vigende medlemstal kan skyldes dette. 
Ved afslutning af skemaet får jeg at vide der er 
indtastningsfejl uden anvisning hvor. Vh Jørgen Asp 

• DJ er en meget vigtig institution som fortsat skal 
fremme jaegernes interesse og sikre bedre 
forstaelse og accept blandt befolkningen. Samtidig 
er DJ en vigtig spiller i det politiske system. Det at 
vi endnu ikke kan faa bragt ekspeditionstiden ned 
paa tilladelser mm er helt uforståeligt. 

• Giv en fornuftig rabat, hvis ikke man ønsker det 
fysiske magasin “Jæger”. 

• Tag jer nu sammen og begynd at forsvare jagten i 
Danmark, i stedet for at rulle rundt på ryggen og 
spille døde når DOF og Natur frednings foreningen 
kommer med deres farvede og udokumenterede 
påstande 

• Alt i alt tilfreds med forbundet. 

• Som tidligere svaret. 
Hvis der var et alternativ til DJ, var jeg ikke 
længere medlem. 
I sælger jagten i Danmark for billigt. 

• Har det svært med Bukkejagten d 16 Maj. Da 
bestanden er i tilbagegang. At man ikke udtrykker 
mere præcis, hvad bukkejagten har til formål i 
Maj. 
Man hylder top 10 Bukke, selvom det skulle være 
de svageste dyr man skulle skyde fra. 
Så kan man ikke forstå, hvorfor der er stor tilbage 
gang i bestanden. 
Kom nu ind i kampen, og beskytte de store bukke. 
Eller lav jagtiden om til d 16 August, og drop 
forårets bukkejagten. 
Bare lige en opråb ;-) 

• Som tidlidligere skrevet så skal DJ frem i bussen og 
styre debatten, vi skal udfordre vore modstandere, 
når de kræver ingen jagt i NNP, så skal vi bruge 
forskningen og sammenholde jagt med 
indsamling/sankning (som forskningen gør), så 
ingen jagt bør være lig med ingen indsamling, det 
vil sige at jagtmodstanderene heller ikke må udøve 
deres interesse og derved kunne man nok finde en 
brugbar løsning med lidt jagt og lidt indsamling, til 
fordel for naturen. 
Samt så skal vi fremhæve alt det gode vi gør - 
Lystfiskerne har via ildsjæle fået laksen tilbage til 
vestjylland. 
Jægerne har formået ...... (her kan f.eks nævnes 
hele mårhunde indsatsen) 
Danmarks Naturfrednings forening med 165000 
medlemmer, har INTET udrettet, det er altid alle 
andre der skal gøre tingene. 
Den slags historier skal frem, så befolkningen 
forstår at jægerne og lystfiskerne er de største 
natur beskyttere i DK. 
Men det kræver en formand der rykker frem i 
bussen. 
Og så bliver DJ simpelthen nødtil at sænke 
paraderne og helt åben og ærligt træde frem og 
indrømme og det "stunt" de lavede på hunde 
området var århundrets FEJL!!!  
Ideen med at stå udenfor kan være fin nok, men 
udførslen var KATASROFAL. Kun ved at indrømme 
når man laver så katastrofale fejl, kan man oprette 
sin troværdighed igen. DJ har ingen troværdighed i 
hundeverdenen som det er lige nu. 

• Nyder at læse Jæger, når den udkommer, der ser 
jeg frem til hver måned  

• Jeg syntes DJ de sidste mange år har bevæget sig 
væk fra mine interasser som jæger. For meget 
finder fnadder.  
I skal følge med demokratiet og lave om på måden 
hvordan man afholder valg et medlem en stemme, 
ikke overdrage fuldmagter. Udadtil virker DJ som 
foreningen der ligger under for Grupper i DK der 
ikke ønsker jagt. Som forening med så mange 
medlemmer virker det ikke som om i øver 
indflydelse for den almindelige jæger. 

• I gør det godt, mange gange er det jægerne selv 
som ikke forstår den dybere meningen med 
Politiken i jeres/vores udtaler. Og man skal huske 
man ikke kan være venner med alle, men behøves 
heller ikke at være uvenner med alle. Vh en 
gammel jæger 

• Jægerforbundet gør det godt. Synlige i medierne 
og god til at tale jægernes sag på en sober måde. 
Vigtigt at vi som jægere har et godt renomme til 
alle samfundsgrupper og dermed får accept til 
udøvelse af jagt. 

• Nej tak. 

• Lad nu være med at sælge den lille mands jagt og 
mulighed for udsætning af fuglevildt op til 100 stk 
og beløn dem der laver en indsats i det virkelige liv 
mere end dem med mange penge.... 

• Nej 
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• Jæger er blevet meget dårligere, Før læste jeg den 
altid nu læser jeg måske noget af den 

• Jeg har tidligere med succes skrevet omkring regel 
ændringer vedr. årsskydningen og stor cadeau for 
at lytte og ændre her. 
Tror I skal tænke meget over om det fortsat bør 
være Herning som skal have denne skydning. 
Herning står desværre meget i forfald med meget 
forsømte maskiner, andre kunne måske gøre et 
betydelig bedre stykke arbejde. Måske Ansager, de 
har pladsen. 

• Mere jagt - Arter og tider! 
Mindre regulering - få jagttider lange/korte i 
stedet til glæde for alle ikke kun de få! 
Mindre adaptivt sludder (uigennemskueligt for 
alle)! 
Mindre given køb på alt ! 

• Flere jagt historier fra ind/udland  
Er ved at være træt af at læse om grøfter og mark 
skel og biodiversitet. 
Mere jagt tak. 
(Jæger) 

• Synes DJ er blevet dårlig til at arbejde for mere 
jagt. Jeg har i mange år været aktiv for at forsvare 
den politik DJ har ført, men må indrømme at jeg 
har tabt tiltroen til vores kære formand, og dem 
som sidder under. Senest kan nævnes at men 
bakker op omkring stop for udsættelse af ænder. 
Man kan snart lige så godt melde sig ud, hvis DJ 
bakker op om reduktion af jagt, som ellers ikke på 
nogen måde er truende for en bestand. Håber snart 
der kommer nyt blod til, for ellers stopper jeg som 
medlem! 

• Jeg nyder at gå på jagt og dejligt at have DJ i 
ryggen. Så ros for godt arbejde herfra 

• Bør arbejde for mere enkle regler for jagt og 
udvidet jagt på duer 

• Jeg synes vi er for dårlige til at få indflydelse, vi 
får al for stor straf, vandelsgodkendelse og andet, 
bare en lille forglemmelse eller fejl får enorme 
konsekvenser for den enkelte. Og hvorfor skal vi 
som det eneste land i Europa føre regnskab over 
vores forbrug af krudt og sende det til politiet en 
gang om året. Vi må have sovet i timen, så kan der 
ikke kanaliseres nogle flere ressourcer til 
medarbejdere til lobbyarbejde. 

• ingen kommentar 

• God forening med dygtige medarbejdere, der altid 
er villige til at hjælpe 

• Klø på er godt klar over det er svært med så mange 
"kloge" medlemmer :) 

• I skal være meget mere markante og tænke på 
vildtets tarv fremfor "den lille mand". De to ting 
følges nemlig ikke ad. det er jo derfor vi har så 
store problemer med afskydning af alt for mange 
bukke/hjorte ift. for få hundyr. 

• Jeg støtter ikke DJ jagtpolitik. 
Der gøres ikke nok for at tilsikre  at der kan 
kommer jagttid på relevante arter der er i 
fremgang.  

Det er som om at når en art en gang er blevet 
fredet, så acceptere man, at den ikke skal 
diskuteres igen. 

• Jeg søgte plant for vildtet for 13 år siden som vi 
har rigtig meget fornøjelse af idag,, god mulighed 
for at lave gode arealer til vildtet 

• POLITISK ER I PÅ VEJ UD AD ET SIDESPOR 

• Sikre den lille mands jagt.  
Få genindført jagt på de bestande der kan bære 
det igen.  
Få åbnet op for jagt på bramgæs istedet for alle de 
reguleringsbestemmelser som besværliggør 
reguleringen, eller Aller bedst jagttid på bramgæs 

• Håber I vil arbejde for mere ensartede jagttider 
bl.a. på dåvildt, hvor man hver gang man går på 
jagt skal vide hvilken kommune man p.t. jager i 
(Vestjylland). 

• Drop det trykte Jæger og gør kurser og temadage 
gratis for medlemmer, 

• DJ er blevet for eftergivende overfor de grønne 
foreninger og politisk pres, jeg synes jægerne hele 
tiden for færre og færre arter at drive jagt på, 
samt og kortere og kortere jagtider. Jeg frygter 
seriøst, at forbundet ikke er i stand til at vare tage 
jægernes interesse og dermed jagtens fremtid i 
Danmark. 

• nej 

• Bliv lidt bedre til det hele!! 

• Jeg kan ikke se formål med at Jægernes Naturfond 
skal støtte Kirkeugler, hvide storke, ynglebestand 
af edderfugle. 
Hvor er ornitolog foreningen hende i dette, hvorfor 
er det jægerne, der økonomisk ikke får tilsvarende 
støtte kommunalt som andre fritidsaktiviteter og 
idrætten. 

• Meget laaaaangt spørgeskema 

• Nej 

• Jeg har lært at, hvis der er 3 jægere i et rum, så 
er der 6 forskellige meninger. Og at udtryk som 
Etisk og bæredygtig bruges i høj grad af 
misundelige mennesker. 

• Jeg har søgt virkeligt meget på hvordan man kan 
deltage i en uddannelse at min hund som 
schweisshund - men desværre ser det ud til at 
være en "lukket" forening. Aktuelt har jeg ikke 
noget at bruge Danmarks Jægerforbund til da der 
heller ikke kan blive stablet noget fornuftige på 
benene i forbindelse med jagtforsikring i Tyskland. 
Jeg melder mig nok snart ud 

• Det er vigtigt at medlemskab ikke er for dyrt, lige 
nu er det på grænsen før jeg udmelder mig. Det er 
faktisk kun aht min lokal forening, at jeg er stadig 
er medlem. 
Pensionistrabat? 

• Nej 

• jeg syndes at dj prøver at gøre sig uvenner med 
landbruget med deres udtalelser. 
Dj skal  arbejde mere sammen med landbruget og 
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ikke være et "bioforbund" vi er jæger ikke som har 
brug for landbruget og skal ikke hjælpe med at 
lukke det ned, bagefter bliver vi lukket ned som 
jæger, dj graver deres egen grav, efter min 
mening 

• Ja jeg synes i burde interessere jer mere for 
Skarver og sæler og det næsten ikke eksisterende 
fiskeri i fjorde og kystnære farvande , de fleste 
jægere var før i tiden også lystfiskere da der var  
at fange. Prøv at google skarver og sæler på 
miljøministeriet hjemmeside og regn på de 
oplysninger der er på antal, fødeindtagelse, levetid 
og afkom tillæg hvert år. Prøv så at offentliggøre 
resultatet af det antal individer og antal fisk der 
indtages hver dag året rundt, hvis i tør!! 

• ingen 

• STOR ROS FOR DET STORE ARBEJDE I GØR FOR 
DANSK JAGT. 

• Nej 

• Lidt sent at melde formandsvalg 2024 ud, ca.1, 5 
mdr. før en evt. kandidat skal være indsendt. (1. 
feb. ) 
Hvorfor har DJ trukket sig fra Bæredygtig Jagt?  
Hvor er de 100.000 + medlemmer som CLC lovede, 
da han blev valgt som Fmd.? 

• Jeg kunne godt tænke mig, at DJ gik mere aktivt 
ind i debatten om den "lokale 
hjortevildforvaltning". 
Mine arealer findes i Ringkøbing Amt, hvor man har 
noget nær den største bestandtæthed af dåvildt i 
DK. 
På trods af det må vi år efter se os spist af med 
den korteste jagttid af alle på både både då kalv 
og spids - og kun 15 dage på større hjorte. 
Bestandens tilvækst kommer til at skabe samme 
problemer som kronvildtet allerede skaber i 
området! 

• Danmarks Jægerforbund bliver nødt til at vise 
resultater på den politiske plan og komunikere 
vores styrke som natur forvalter til ikke jæger. 
Hvis Jægerforbundet ikke opnå resultare død 
jagten i DK. Der skal kæmpes på alle jagtmæssige 
områder og ikke tages afstand til f.eks. århundres 
tradition for f.eks. fugle udsætning eller andre jagt 
mæssige interesere. 
 
Desværre har Danmarks Jægerforbund tabt den 
offentlige debat med de andre grønne 
interesseorganisation på grund af en passive 
tilgang. I den offentlige debat skal man ikke sidde 
og vente til man bliver spurgt, men være klar med 
en præcis kommikation stragetig baseret på fakta. 

• Skift hundekoordinatoren ud med en ikke partisk. 
Nemmere tilgang tilgang som opstillet til 
bestyrelsen. 

• At øge presset på landmændene for større 
biodiversitet 

• Mange jeg kan ikke slutte 

• Fortsæt det gode politiske arbejde og spar lidt på 
reklamer i medlems bladet udfyld evt med noget 

mere om håndtering af nedlagt vildt 
Glædelig jul og et godt nytår til jer alle 

• Nej 

• Går til hundetræning i special klub, til prøver, 
apportering af fasaner. 
Jeg interesserer mig meget for naturen, er ude 
hver dag. 
Jeg udvider min viden om jagt og natur på mange 
forskellige måder og søger viden mange steder. 

• I gør det godt 

• Jeg synes at DJ gær et stort stykke arbejde til 
glæde for jægerne og er enig i den linje DJ har 
lagt. 
Er meget glad for at læse Jæger. Kan dog bedre 
lide de ældre forsider med dyremotiver 

• Husk en ordentlig TOPTI i Jæger (hvert år). 
Jeg har arbejdet 30 år på at skyde en topti buk - 
Det lykkedes i 2022, og bladets dækning i 2023 var 
en kæmpe skuffelse. 

• Nej 

• Synes at magasinet Jæger mangler artikler for den 
almindelige jæger. Temasiderne burde måske 
skiftes ud med mere instruktive artikler.  
Forsøgvat ramme den almindelige jæger. 

• VIGTIGT jagthundeverdenen holder sammen no 
matter what. Er meget negativ ift DJ og deres stop 
ift samarbejde med SJD, men tilfreds med 
tilsyneladende genopstart som DJ SKAL 
sikre/fastholde 

• Mindre teoretisk tilgang til tingene  
Det er blevet for højpandet 

• nej 

• Danmarks Jægerforbund har intet gjort for at 
stoppe for muslingeskrab i Vejle Fjord samt 
Lillebælt. Det har resulteret i at man var nød til at 
frede først Edderfugl  hunnen, dernæst hannen, da 
fødegrundlaget ikke var til stede mere.  DJ`s 
Strand & Havjagtudvalg er blevet gjort opmærksom 
på det den ene gang efter den anden i deres 
udvalgsmøder., men intet er sket. I 
vildtforvaltningsrådet er der jo visse medlemmer 
der ønsker motorbådsjagten afviklet jo før jo 
bedre, da de udmærket ved at det er Edderfugle 
der hovedsalig jages fra motorbåd. Man kan undres 
over at DJ`s formand Claus Lind som kalder sig 
”strandjæger” ikke har gjort mere for at bevare 
levegrundlagt for Edderfuglen. Der findes 
mennesker som glemmer deres rødder for at 
behages andres synspunkter. 

• Våbenafd. er alt for afventende, i forhold til nye 
krav til skydebaner. I det hele taget skal DJ være 
meget mere proaktiv i forhold til omgivelsernes 
krav.  
Kald en spade for en spade og lad os få ryddet op i 
det kammerateri hovedbestyrelse, der er åbenlyst 
for os i foreningerne. Vi er trætte af skulle slås i 
stedet for at lave godt forenings arbejde for vores 
medlemmer. 
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• Udviklingen i DJ bekymre mig. Vi bliver mere og 
mere grønne, men mister mere og mere. Synes der 
bliver truffet mystiske beslutninger af ledelsen, 
f.eks. udmelding af bæredygtig jagt, samt man 
tildyneladene fjerner sig mere og mere fra den 
private jagtret. 

• Fortsæt det gode arbejde med fokus på naturen, 
vildtet og foreningsindsatsen 

• DJ s politiske del skal huske at være i langt bedre 
kontakt med os som medlemmer - det er os der 
betaler festen, så derfor skal vi høres. Brug 
digitale løsninger for at få kontakt med 
medlemmerne.  
Stop med at være så konfliktsky i forhold til ulven - 
se til Tyskland hvad der sker der. Ryd op i 
redaktionen i Jæger - skift Max Steinar ud - og hold 
op med at please alle andre organisationer. 

• Bukkejagt 16/6-15/7. Arbejde for læhegn i det 
åbne land i stedet for skovrejsning evt større EU-
støtte pr ha når der etableres. Synes det er 
fuldstændigt overset af forskere og politikere hvor 
vigtig læhegn er for biodiversiteten. Arbejde for at 
der skal ske genetablering hvis der fjernes 
læbælter eller remiser. 

• Jeg er trods alt rimelig tilfreds med DJ 
 
Jeg ønsker mere forvaltning af eks hjortevildt 
I det hele taget en mere forvaltningsorinteret jagt 

• Mindre topstyring...... 

• Forstår ikke at DJ ikke kæmper imod hegn i 
naturen ogherunder naturnationalparker 

• Jægerforbundet skal være mere bevidst om, at der 
forgår meget i "gråzonen" og direkte ulovligheder i 
forbindelse med fodring af hjortevildt, placering af 
skydetårne/stiger og hyppig jagt på små arealer. 
Arealgrænserne på jagt med riffel er håbløst 
forældede. Jægere, jagtudlejere og 
Jægerforbundet skal tage ansvar og vise 
handlekraft. 

• I gør et godt stykke arbejde.  
De lokale foreninger er begrænset i deres udvikling 
af gamle trætte mænd, som ikke kan følge med 
udviklingen. Det gør at tiltrækningskraften til nye 
jægere er ikke eksisterende, og vil på sigt 
medføre, at de nedlægges, hvis ikke det adresseres 

• flere artikler om hunde og hundefører 

• man lavede en undersøgelse fra konsortier og 
jagtforeninger , private jægere , hvor 
jægerforbundet ikke stiller spørgsmålene  men 
hvor de frit kunne komme med kritik roser 
forbedringer osv og så prøve at samle det til en 
helhed , så ville man få et bedre indtryk af 
problemerne med Dansk Jagt , og hvilke regler og 
tiltag man bøvler med i det daglige 

• gøre det lettere at få tysk jagttegn/udenlandsk evt 
.danskjagtforsikring gældende i udlandet 

• Vær mere aggressiv jagtpolitisk især overfor andre 
grønne organisationer.  
Hvis der er mulighed for at få flere jagtbare arter 

som tidligere har været fredet så tag da for fanden 
imod det. 

• Min tillid til DJ led et knæk da DJ “glemte” at 
fortælle medlemmerne at DJ ikke ville samarbejde 
med SJD forrige år. DJ har forsøgt at genskabe den 
tillid da DJ har genoptaget samarbejdet med SJD. 
DJ skal ændre sit syn på hvad en jagthund er og 
hvordan den trænes. 

• Nej 

• Blykugle forbuddet var et selvmål. Signal-politik 
dræber vores engagement som grøn organisation. 
Mindre politisk korrekthed / mere grøn og jagt 
etisk real-politik. 

• Kom så frem i bussen og kæmp for jeres 
medlemmer! De spidse albuer skal frem, og I skal 
for alt i verden kæmpe for udsætning af fasaner.  
Held og lykke 

• Spænd hjelmen og kæmp mere klart og tydeligt 
mod våbenregisteret. 

• Nej 

• Jeg bruger Appen på hver jagt og ville sætte pris 
på, at I tilbød samme funktioner som den der er 
gratis i WeHunt. Et kort med afgræsning af 
konsortium+HZs mv+en chat-funktion. Meget 
simpelt, minimalt databrug. 

• Hvis man vil sikre jagt i generationer, så skal I også 
sikre, at der er noget at skyde på. 
Jægerforbundet skal først og fremmest være 
interesseorganisation for jægerne også inden et 
valg af grøn profil. 

• Synes det er nogle gode initiativer i har med 
naturens dag, bliv naturligvis og generelt formidle 
natur/jagt bredt og til ungdommen. Det er derfor 
jeg opretholder mit medlemskab selvom jeg nok 
mere er blevet lystfisker end jæger.  
Men har nydt at besøge jer på kalø til en 
formidlingsopgave, hvor venner har kunne få et 
snært af fascinationen for jagt og natur. 

• Det er pga. det politiske arbejde jeg er medlem. 
Ikke reklamebladet Jæger 

• Undlad venligst at komme med undskyldninger for 
vores liv. Lad være med at gøre jagt kompliceret. 
Og tag hellere et opgør med vore modstandere 
fremfor at acceptere deres salami metode for at 
afskaffe jagt og landboliv   Jeg kan godt være i 
tvivl om vi gjorde det rigtige da vi slog de gamle 
jagtforeninger sammen, i jægerforbundets tid er 
det gået voldsomt tilbage for vore muligheder og 
demokratiet er blevet så stort at den enkeltes 
indflydelse bliver minimal. Demokratur minder det 
om. Men hvad der kan gøres er at jægerforbundet 
siger nej til fredninger natur national parker og 
aktiv går ind i kampen for den biodiversitets krise 
vi har og sørger for at der i landbruget oprettes 
remisser og natur jævnt fordelt rundt om i 
markerne over hele landet . Store fredede arealer  
giver intet hvis der ikke er stor variation indenfor 
de enkelte områder. 

• Lyt mere til medlemmer 
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• Nej 

• jægerforbundet må gerne være lidt mere kontant 
mht. ikke at få flere fredninger af div. dyre og 
fugle arter , for at vi  ikke i våres generation bliver 
de sidste der får lov til at gå på jagt i DK. de sidste 
30 år er det for det meste gået tilbage med 
jagttider, regulering lyder forkert , hold nu på fast 
på de jagt tider... ! 

• Jægerforbundet gør det generelt rigtig godt. 
Danske jægere sikrer deres fælles fremtid ved at 
løfte i flok..! 

• Lever kerneopgaven til en skarp pris. 
Vis i kæmper jagtens sag. 
Sidst, men ikke mindst sørg for at blive ved med at 
levere et godt blad. 
Pas på med at udvande det både m.h.t. udgivelse 
og indhold. 
Hvis ikke i gør det, mister i medlemmer. 

• Måske lidt mere om buejagt 

• Nej 

• Jeg er ulvetilhænger, men det skal man ikke sige 
højt! 
Jeg kunne tænke mig en anonym afstemning blandt 
jægerene!!! 

• Behold det fysiske blad hvis i kan 

• Ja, magasinet jæger er blevet for annoncefyldt, 
for lidt vedkommende og for fyldt af lokalfnidder 
som hvad der er foregået i lokale områder. For 
meget foreningsfnidder og for lidt læsværdigt 
journalistisk stof. Alt for ofte handler det 
journalistiske indhold om hvordan en tilfældig 
trampejagt i en roemark eller lignende forløb med 
hyggeligt selskab af folk der mødes til lige denne 
jagt som der bliver afholdt årligt som traditionen 
foreskriver. Længere artikler om det det handler 
om, det at være derude i naturen, frem for hvilken 
post man blev tildelt på en given fællesjagt, 
mangler jeg meget. 

• Nej 

• Mange tak for det gode stykke arbejde i gør 

• Har i 80’erne været engageret i foreningsarbejde ( 
bl.a. formand i daværende Odense og Omegns 
Jagtforening, men i dag afslappet forhold til jagt 
(se min alder. Venlig hilsen. En gammel jæger. 

• Dj er simpelthen for politisk korrekte og fedter og 
bukker for Københavnske tænketanke omkring 
natur.  Fra nogen som aldrig har haft våde tæer. 

• i er nysgerrige 

• Gerne flere jagt historie 

• Husk at kæmp for os jægere og for jagten 

• Prøv nu at holde fast i udsætningen kan fortsætte 
og lad være med at gi køb på vores jagt tider  
Og se så at lav et generationsskifte i lokal 
foreningerne der er alt for mange over 60 År der 
sidder i bestyrelserne  
Hjælp foreningerne med at gøre det muligt at de 
unge kan komme ind  
Ved godt det er svært har selv siddet i bestyrelsen 

i flere foreninger men det nytter ikke at det er de 
gamle som bare høgør som de plejer  
Der skal tænkes helt nyt 

• God Jul. 

• Bruger for tiden ikke meget tid på jagt som 
tidligere. 
 
Er medlem af DJ for at støtte jagt i Danmark. 
Regner med at genoptage jagten senere i mit liv 

• Nej 

• Vi bliver nød til at holde fast i kravet om forbedret 
forhold for flora og fauna, både til lands, til vands 
og i luften. Der er dødt derude og vi må alle 
bidrage til at vende det!  Ellers bliver der meget 
stille og fattigt “derude”. 

• Mener absolut i skal samarbejde med landbruget… 
Det er sgu omsonst ikke at gøre det, eftersom 
jagtmodstanderne kun ønsker at splitte os ad. Så 
det er helt klart et krav hvis jeg ikke skal melde 
mig ud! 

• Jeg er generel tilfreds med DJ 

• At I har arbejdet for afskaffelse af blyholdige 
riffelpatroner til jagt har gjort ubodelig skade på 
jeres image. 
At I arbejder sammen med DN er en katastrofe. I er 
i lommen på DN. 

• Nej 

• Dårligt spørgeskema - ringe ringe. manglede 
muligheder. manglende premis. Manglende 
information om anvendelse 

• Jeg forstår jeres udfordring med at rumme os 
gammeldags jægere, som lærte jagten ved at trave 
plovjord med far, og så dem som starter i Afrika 
med en Blaser og dem som er til Nak og Æd, hvor 
man jager primitivt med børn, bor i shelter og 
spiser det man har skudt. 

• Bliv jægers talerør, ikke som nu medrevet af de 
politiske holdninger 

• Jeg mener det er skadeligt for jagtens omdømme 
at tillade udsætning af fuglevildt. 
 
Ligeledes mener jeg at al fodring af vildt burde 
forbydes,det er bevist at det skader mere end det 
gavner. 
De større konsortier og godser fodrer oftest for at 
holde "deres" vildt "hjemme" 
Arbejd mod at afskaffe jagt på kronhjorte i 
brunsttiden, jeg synes det er et dårligt signal at 
sende. 

• Udmærket tilfreds 

• Pas på DJ ikke Bliver så GRØN, af vi selv bliver 
jagtens modstander. 
Værn om og samarbejde med dem jægerne lejer 
jagtarealer af. 
Landbruget og skovbruget. 
Jægerne skal ikke regulerer Gratis til fordel for 
IKKE Jagtlige organisationer. Tænker  mårhund og 
kronvildt. 
Der skal være forskel på muglighederne for at 
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være DJ medlem, medlemskab skal kun give 
muligheder for aktiviteter, eks regulering 
skydebaner jagt og regulering på offentligt arealer 
(naturstyrelsen) 
Alle der er jagttegnsberrettiget har lige ret med DJ 
medlemmer, 
Jagttegnsmidler skal bruges på jagt ikke ulvesikret 
hegn til Landbruget 
Husk på ingen arbejder gratis. 
Heller ikke organiserede jægere. Vi står for meget 
til ansvar for ikke medlemmer, der er 
jagttegnsberettiget. 
Dette vil give go jagt i generationer. 
Jagttegnet skal være en 1-2 årlige uddannelse 
sådan det er interessen og håndværket der præger 
en til jagttegn frem for prestige. 

• Jeg bliver 66 næste år og blev medlem af dansk 
jagt da jeg som 16 årlig fik jagttegn og har været 
medlem af lokale jagtforeninger i over 25 år hvor 
kan man se det i jeres arkiver 

• Jeg må ikke skyde mellem hjorte, men mindre end 
10 km herfra, må der gerne skydes mellem hjorte.  
Jeg havde opfattelse af, at begrænsning blev 
indført for at vi skal have flere større hjorte, 
hvilket jeg billiger.  
Det er hamrende dumt at nogen må og nogen må 
ikke - det giver ingen mening.  
SÅ FÅ DOG RETTET OP PÅ DETTE !!!!!!!!!!!!!!!!! 

• Kom nu i arbejdstøjet og få nogle af de fredede 
arter som sagtens kan bære det tilbage. Føler I 
bare bukker nakken når I er i det “fine” selskab. 

• Godt tilfreds. 

• Husk - vi er nogen med stor interesse for 
naturoplevelser og naturinteresser end blot jagt for 
elitejægere 

• Nej 

• Jagtbladet skal digitalt så vi spare papir og sværte 

• Nej. 

• Kun den bemærkning, at Dannarks Jægerforbund 
har udviklet sig utrolig positiv, siden jeg blev 
medlem i slutningen af l950 - serne. 

• Nåh, syntes generelt det meste fungerer godt. 
Er 70år og trappet meget ned. Har altid gået med 
hund(over 50år). Efter den sidste var udtjent i 
2019, er jeg ikke sa aktiv, det med at ‘stå for’ er 
ikke så interessant. 
Har helliget mig rejselivet(incl jagtrejser Polen) 
God jul 

• I gør det generelt godt, men politisk savner jeg lidt 
kant i forhold til særligt miljøspørgsmål, hvor jeg 
synes I er gået med på et forbud som er ren symbol 
politik i forhold til blyfri riffelammunition (og i 
bund og grund også hagl, men det var før jeg fik 
jagttegn). Bly er et stabilt materiale og 
udvaskes/forurener ikke, så miljø diskussionen er 
fuldstændig symbolsk/teoretisk i alle andre 
sammenhænge end skydebaner. I forhold til 
personlig sundhed, så tænker jeg, at folk selv må 
styre hvor mange hagl/kugle fragmenter de æder i 
eget skudt kød. Man mangler nogle gange en 

voksen i lokalet i mødet mellem "Østerbro og 
jæger/skytte sund fornuft" i den her slags sager og 
det havde jeg håbet DJ ville være.... 
 
I forhold til våben mener jeg også der er behov for 
en "voksen i lokalet". Efter de senere års kaos med 
PAC kan man undres over hvorfor man ikke bare 
lavede en "copy/paste" af det centrale motor 
register (CMR), blot med våbennummer i stedet for 
registreringsnummer (tænker det ville have været 
en del billigere end udviklingen af det nuværende 
system). For hvad er i bund og grund forskellen 
mellem, at en bil forhandler "føder" en bil i 
systemet og at en våbenforhandler "føder" et våben 
med alle oplysninger i systemet til efterfølgende 
brug og salg? Hvorfor skulle vi vandelsgodkendte og 
jagttegnsindløsende jægere (og sportsskytter for 
den sags skyld) ikke frit kunne handle med våben 
ligesom med biler? Selvfølgelig skulle der være et 
automatisk, og MIT ID sanktioneret samtykke, samt 
et automatisk check i kriminalregistret, men 
bortset fra det burde det kunne laves ligesom at 
handle en bil. Det kunne ovenikøbet give os en 
elektronisk våbenbog, hvor man havde overblik 
over alle ens registrerede våben og det eneste PAC 
skulle sørge for var om folk havde jagttegn og ikke 
"flagede op" i kriminalregistret. Samtidig kunne 
man afskaffe de formålsløse periodiske fornyelser 
af alle våben og indføre en årlig automatisk afgift 
(ligesom reg. afgift). Det ville sikkert kunne frigive 
3/4 af PAC´s ansatte til at lave noget mere 
fornuftigt uden at kompromittere sikkerheden.  
Jeg synes DJ (og skytteorganisationerne for den 
sags skyld) har sovet i timen forhold til det arbejde 
der foregår med Justistsministeriet og håber, at DJ 
bliver noget skarpere i den her slags diskussioner i 
stedet for at lade sig lulle ind i det politiske spil og 
det jeg kalder den "automatiske strammerkultur" 
som synes at være moderne grundet psykisk syge 
med ulovlig adgang til våben (Fields) og kriminelle 
(bandepakker). Husk det er altid OK at "calle 
bullshit"....:-) når det kammer over og går ud over 
lovlydige jægere og sportsskytter. Håber I kan 
bringe det her område ind i 2024; jeg tror der er 
store besparelser for både medlemmer og 
samfundet at hente + mindre administrativt "pis" til 
DJ´s medlemmer / "våben Danmark", hvis I får det 
lavet rigtigt. Godt nytår...:-) 

• Nej. 

• Vi skal have jagttid på Dåvildt på Bornholm også 
mere end de 14 dage vi har på kalv i januar. 
Vi har så meget Dåvildt så vi kan jo ikke gå en tur i 
skoven eller køre en tur uden at se dem, så det kan 
ikke være rigtigt at vi ikke kan få lov til at gå på 
jagt efter dem. 
De store Dåhjorte dør af alderdom og der bliver 
hver år kørt rigtig mange kalve og Dåer ned. 
Lad os no få jagttid på denne hjorteart. TAK ! 

• nej 

• Vil gerne have flere fortællinger om trækjagt i 
jagtbladet. 
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• DJ skal forklare og forsvare udsætningen af vildt til 
jagt. Vi skal være stolte af det naturbidrag vi 
jægere giver for at få lov til at udsætte vildt til 
jagt. Det er et voldsomt selvmål, at DJ har stemt 
for udfasning af udsætning af ænder på det dårlige 
grundlag der foreligger. At nogle ikke har overholdt 
nuværende lovgivning, skal ikke betyde at vi alle 
skal straffes. Motorveje i Danmark lukkes ikke fordi 
flere overskrider hastighedsgrænserne. Her straffer 
man dem som overtræder loven og lader os 
lovlydige fortsætte vores kørsel. 

• Gør noget for de små jæger 

• De forskellige jagttider på kronvildt og dåvildt, alt 
efter område er noget tåbeligt rod. Især når det 
ændres hvert eneste år.  
Vurdering af vildtbestand udelukkende ud fra 
udbyttestatistik er ikke retvisende. F.eks. står 
ræven som nærved truet på rødlisten. Det er jo 
latterligt det myldrer med dem derude. Det 
hænger jo sammen med at man ikke jager dem i 
deres aktivitetsperiode, og hovedsageligt skyder 
dem tilfældigt i forbindelse med anden jagt.   
Vildtbestand ud fra faktisk vildttælling, er det 
eneste retvisende. 
Nu skyder jeg en del mårhunde, med infrarød 
sigtekikkert, når jeg så rammer solopgang og 
møder en ræv så skal jeg guddødemig skifte 
sigtekikkert, for at må skyde ræven. Kan man dog 
ikke få noget fornuft ind i jagtlovgivningen så man 
må bruge digitale natkikkerter i dagslys til andre 
arter end mårhund ? 

• få flere unge igang med jagt 

• Som nævnt er det passende for mig. 

• Gøre valg af f.eks. formand demokratiske d.v.s. 
alle medlemmer skal have stemmeret. 

• Jeg ser et skel er under opbygning mellem 
jordejere og jægerforbundets varetagelse af 
jagtinteresser. 

• Nej 

• Bliv bedre til at formidle og forstå den lille mands 
jagtmæssige udfordringer ikke kun godsjagter 

• Jeg er medlem pga lokalforeningen. Ikke andet. På 
landsplan forstår jeg ikke I som 
interesseorganisation skal skælde ud på jeres 
medlemmer og sikre ulovliggørelse af 
riffelamunition med bly samt udsætning af 
gråænder. Også en skændsel I er ikke har kunnet 
gøre noget ved det urimeligt langsommelige 
arbejde med våbentilladelser. 

• Jeg synes det er meget trist at DJ gøre vilkårene 
dårlige og dårlige hvert år der går for den lille 
jæger her i DK. Dj er alt for topstyret og lytter kun 
til godserne. Hvis DJ ikke begynder til den lille 
jæger vil de meste flere medlemmer.Jeg er kun 
medlem for så kan jeg sige min mening. 

• Meget utilfreds med Køge Jægerråd (KJ). Jeg 
deltog ikke i DJ's rep. møde, fordi KJ ikke 
indstillede de delegerede, som vi valgte på KJ's 
årsmøde. 
Jeg er meget utilfreds med DJ's hundepolitik. 

Klubberne har de sidste 2 år været sat udenfor 
indflydelse, hvilket var i strid med kommissoriet. 
Hundeudvalget kører pt én slingrekurs. 
Forbundsinstruktører fungerer ikke i vores kreds. I 
min (vores) klub kommer vi ikke til at lave 
hundeprøver i DJ regi, men efter vores egne regler 
- dog skeler vi til specialklubbernes prøver. 
I får mine data, men ikke pga lodtrækningen. 

• Lad være med at fylde bladet med gl artikler og 
påtag jeres ansvar og viden på jagt og afskydning 
og ikke lad pengemænd bestemme 

• Ingen kommentarer 

• Har det lidt med Jægerforbundet som jeg har det 
med en fagforening. De er rare at have i rykken og 
vanskelige at leve uden. Men af og til opleves 
foreningens ledelse og/eller politisk valgte 
egenrådige og tillukkede, og nogle gange kan man 
blive i tvivl om, om en beslutning/holdning er for 
medlemmernes skyld - eller der meles egen kage. 

• nej 

• Ja kæmp for at holde jagt priser, nede i kongeriget 
,fælleskab for alle, adgang for alle .jagt i 
Kongeriget er ikke kun for overklasens, men for 
pensionerede borgerer også-skab glæde at deltager 
i  naturoplivelser .Hvad er dansk Natur?  Natura - 
oplivelser. Meditation  i guds friske luft. 

• Lav stor rabat på dem som fravælger bladet i 
papirformat. 
Svarende til trykke og distribution omkostninger. 

• Overordnet ok 

• Jeg er stort set tilfreds 

• Reduktion i medlemspris mod ikke at få 
medlemsbladet fysisk. 

• 1. At pisse på folk, der bruger deres tid på frivilligt 
at arbejde med DJ’s fremtidige struktur er en 
dårlig ide. HB skulle skamme sig - eller måske 
snarere de sjællandske repræsentanter!!! 
 
2. Som princip er jeg enig i, at DJ skal forsøge at 
favne alle jægere.  
MEN jeg fornemmer at tiden er kommet til at 
bryde med de “jægere” der kan have en økonomisk 
interesse i at forgifte rovfugle og rovdyr i 
forbindelse med udsætning af skydefugle. (Se også 
pkt. 4..) 
 
3. I denne undersøgelse savner jeg mulighed for 
klart at kunne tilkendegive at jeg ikke beskæftiger 
mig med udsætning. Det er manipulerende at 
denne undersøgelses spørgsmål om jagt og 
jagtrelaterede aktiviteter kun giver mulighed for at 
vælge under et beløb og under et antal timer. Der 
mangler mulighed for at kunne vælge “slet ikke” 
eller tilsvarende. Det er dårlig styring af den 
udbyder, der teknisk har lavet undersøgelsen.  
 
4. Mangler en klar afstandtagen fra DJ til det 
Landbrugserhverv, der bevidst forhaler arbejdet 
med at udfase lavbundsjorderne fra kommerciel 
drift - og som fortsætter med at dræne og derved 
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frisætter CO2 til omgivelserne. (Hvis det er for 
svært med hele erhvervet på een gang, så start 
med At lægge afstand til Bæredygtigt Landbrug.  
 
5. Ellers er jeg glad for mit medlemskab af DJ. 

• Tal jægernes sag.  
 
DJ´s formand er til for Danske jæger, så lad 
venligst vær med at udskamme dem. 
Hav respekt for dit bagland. 
 
Hundeudvalget burde have lidt hjælp fra hundefolk 
som ved hvad hundearbejdet handeler om. 
Det der foregår nu minder mere om det er 
mennesker der ikke ført hund som laver 
regler/prøver/Test. 

• Når der bliver spurgt til jagt og økonomi bør der 
være en 0 svar rubrik. 
Det samme gør sig gældende i tidsspørgsmål. 

• Ingen 

• Jeg synes DJ gør et godt stykke arbejde både 
politisk og organisatorisk for at bevare og udbygge 
mulighederne for at gå på jagt i Danmark og for at 
bevare vores vildt og natur. Dette er for mig det 
vigtigste, nemlig det at vi er organiserede som 
jæger og taler med én, fagligt funderet tunge, så 
vi også har jagt til de næste generationer. 

• Der kunne godt bruges et ankenævn/klagenævn 
eller lign hos DJ, som kunne varetager 
medlemmernes udfordringer ifm. jagtrelaterede 
sager/jagtleje/uover- ensstemmelser mellem 
udlejer/lejer, jagtkontraktoverdragelser o.l. Jeg 
har igennem jagtvenner og jagtselskabet blevet 
konfronteret med de problemer, de står med og 
føler sig mange gange magtesløse - både 
retsmæssigt og økonomisk. I har en ekstern 
advokatvirksomhed indover med råd overfor 
medlemmer, men jeg har opfattelsen, at det ikke 
virker helt efter hensigten, hvorfor en klar 
markering hos DJ, ville i stedet være bedre og stå 
meget stærkere i jagtrelaterede konflikter, da der 
desværre er flere og flere brodne kar indenfor de 
danske jægere - desværre:-( 

• Jeg synes faktisk at I gør et fantastisk flot stykke 
arbejde og er med til at holde en sober og dermed 
langtidsholdbar tone i debatten om jagt 
herhjemme. 

• Ang manglende medlemmer og generel 
tilfredshed/utilfredshed med dj, burde i forklare 
medlemmer og især ikke medlemmer, lidt om at 
være en org. for jægere i forhold til samfundet, er 
det muliges kunst 
Vi er så få, at hvis vi ikke står sammen om jagten 
tager det det sgu fra os 

• i det store hele synes jeg det går godt, men man 
skal give plads til de nye jægere, selv om det er 
svært. 

• Glædelig Jul 

• Synes vi skal blande os noget mere ved de 
naturprojekter der er, for at bevare jagten. F. Eks 

tilbageslyngninger af åer og 
revildingparker/naturparker. 

• Hjælp os med at få en normal jagttid på dåhjorte 
på Bornholm 

• I gør det godt, tak 

• Dj skal kæmpe for den fortsatte udsætning af 
hønsefugle og organisationen skal vende tilbage til 
det fulde samarbejde med foreningerne med 
stående jagthunde. 

• Mine svar er nok atypiske, på grund af min alder er 
jeg ikke meget aktiv mere 

• Jeg er enig i Danmarks Jægerforbund i, at det ville 
være formålstjenligt at flere af Danmarks jægere 
burde være medlem, da viden om love og regler 
gør det nemmere at være opdateret på disse 
områder. 

• Nej 

• Påvirkning af politiske beslutninger, 
beslutningstager, interesseorganisationer - 
uddannelse af jægere er vigtige for at bevarer 
jagten i Danmark 

• Jeg er fuldstændig overbevist om, at DJ er 
afgørende for fremtidens jagt i Danmark. Så bare 
hæng i!! Etik, venlighed over for andre, dialog, når 
der er kritik og misforståelser. 
 
Jeg bemærker, at 'TROFÆ' (Nordisk Safariklub) 
kører et effektivt arbejde for at 'fremme jagtens 
sag' - men det er primært internationalt ift. 
jagtmodstandere, og det er jo - heldigvis - noget 
andet lige nu. Men måske inspiration og 
samarbejde, hvis ikke dette eksisterer allerede... 

• Ja, vi er stadig mange ældre, der er medlem af DJ. 
Jeg fik jagttegn 1952 og Riffel 1956. har som 
mange andre fra dengang, været organiseret, 
Dansk Jagtforening, med best, poster lokalt og i 
Kreds bestyrelse. Vi har en anden tankegang end 
det ( fortovs folk ) der går på "jagt" i dag. Vi 
mangler saglighed og omsorg omkring vildt  og Jagt 
i DK. Det bevirker, man skal tage sig sammen, for 
at kunne læse "Jæger" Hvor Dansk jagt er blevet til 
Hjorte jagt og Fasanskydning. Hold på 
medlemmerne, ved at være mere Saglig. 

• Det er skuffende så lidt DJ gør for at Bornholmerne 
kan få jagten på Dåvildt i gang på Bornholm. DJ er 
98% usynlig i dette tilfælde. 
Vi er vidne til at Danmarks hjortegruppe 
bestemmer hvorledes der skal jages dåvildt på 
Bornholm. Det er blevet til jagt på dåkalv i 14 
dage. I mellemtiden ligger de voksne dyr bare og 
dør. "Bestanden er nu oppe på >800 dåvildt. 

• Ha en rigtig dejlig jul og godt nytår i det kolde 
nord. 

• Danmarks Jægerforbund skal understøtte jagten og 
jægerne, og langt mindre have travlt med please 
andre interesseorganisationer inden for 
naturnationalparker (total uforståeligt af DJ støtte 
dette), fredningsbestemmelser og krav i forhold til 
ænder og fasaner. Støtte til "oprindelig natur" med 
fjernelse af arter som har været i Danmark i 
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mange år og ændringer af træarter som har stor 
betydning for fugle og vildt, ikke mindst i 
vinterhalvåret. Det er den korte udgave, men sker 
der ikke ændringer vil på sigt skabe distance 
mellem jægere og DJ. 

• Det er vigtigt i er der. 

• Et alt for stort repræsentantskab, der set med 
mine øjne har for lidt indflydelse. 
Foreningen virker mere som topstyret. 
Repræsentantskabet bør være foreningens øverste 
myndighed, men er dette umuliggøres med den 
nuværende størrelser på repræsentantskabet. 

• Egentlig ikke 

• Nej. 

• Har tidligere været aktiv i jagtforeninger, både 
som menigt medlem og formand, men synes det nu 
virker for topstyret.  
Synes man hver især skulle kunne vælge/stemme 
direkte på hovedbestyrelse og formand.  
Så ville man slippe for en masse personfnidder. 

• Tænker st melde mig ud 
Da jeg ikke syntes jeg har noget behov for at være 
medlem 

• Nej  
og god jul 

• Få lavet riffeltilladelser så de kun skal fornys ved 
ny ejer! 

• Nej 

• Ingen relevante 

• Der bør arbejdes på en arealbegrænsning for 
afskydning af hjortevildt. 
Der bliver skudt alt for mange hjorte, i forhold til 
hundyr 

• Vi mangler træning for spaniel hunde, Springer og 
Cocker 

• Prøv og hjælp ældre jægere også 
De unge har ingen pli 

• Finder DJ sober og seriøs 

• En ny strategi på jagthundeområdet blev lanceret 
for 2 år siden. Man fik på en håbløs måde afsluttet 
samarbejdet med de stående hunde. 
Udokumenterede påstande om økonomi blev 
fremført. Nye prøver blev lanceret, men meget få 
af disse er afholdt? Man måtte skifte retning, da 
Stående Jagthunde i Dannmark (SJD) var dygtige til 
at lave deres egne prøver og man pludselig 
manglede den indtægt. Der har ikke været 
kommunikeret klart og tydeligt, at fuldstændig har 
taget fejl. Tvært i mod lusker man rundt og prøver 
at rage prøver og dommere til sig. Det er så usselt 
og jeg er udelukkende medlem af DJ for at kunne 
bruge min lokale flugtskydningsbane. 

• DJ er ude af trit med deres politiske dagsorden. I 
bliver konstant kørt over af andre interessse 
organisationer. I er gode til økonomisk at støtte 
div. undersøgelser/projekter men giver det mening 
for jægerne i DK? 

• DJ bør samarbejder med andre organisationer 
inden for de jagtrelaterede område og ikke på 
politisk- eller ledelses niveau forsøge bevist at 
holde de andre ude. 

• Ja kom ind i kampen på kronvildtsiden.  
Ikke mere regulering. Giv dyrene fred uden for 
jagttiden. 
Staten må lave stører regulringsjagter inden for 
jagttiden hvis det er det der skal til. 

• Jeg håber virkelig at DJ vil være mere kritisk om 
ulve i DK, og vil arbejde for jagttid på ulve. 
Jeg håber virkelig at DJ vil arbejde imod hegning 
af store arealer og "forvildning" af naturen. 

• Hvorfor er det kun Midtjylland der har fredning af 
mellem hjorte og hvor lang tid regner man med det 
skal blive ved ? 

• Være mere stolt. Se på udvikling. Vær stolt af 
traditioner - og måske opfordre til opgør med 
“dumme” jægere fsv fredet vildt, adfærd osv  

• få nu jagttid på ulve 

• Gør mere ud af at fortælle om alt det positive der 
gøres i landbruget, fokusér ikke kun på når noget 
går galt. 
DJ og landbruget er og bør være forbundne kar. 

• Jæger er et fint og flot blad, med relevant og ofte 
fint detaljeret indhold, gerne krydret lidt med 
humor, måske egentlige jægervittigheder/jokes, 
krydsord med jægertermer, tegneserier ala Storm 
P (set på Museet i Gl. Estrup).  
 
Også gerne en tydeligere opdeling i bladet mellem 
de forskellige indslag fra kredsene. Kan dog ses 
øverst på siderne, men må gerne være tydeligere. 
Se fx. aktivitetskalendern det er tydeligt og 
informativt hvor oplysningerne kommer fra. 
 
Opfat det venligst som positiv kritik :) 

• Fortsæt det gode arbejde. 

• Bare forsætte 

• I gør det godt  

• Hjælp jægere der har haft jagttegn i kort periode, 
med at vise respekt for vildet, og bare tror det er 
en skydebane de er kommet på, de skal kunne se 
om vildt er anskudt. Det bedste vil nok være, at 
nye jagttegnsløsere først kommer på jagt  i en 2-3 
årig periode uden gevær og evt venter i en 5 årig 
periode efter hagttegnet er erhvervet for ar kunne 
gå på riffeljagt, der kommer alt for mange 
kommentarer “det var en blank forbier”. 

• Rekruttering af ny hundeførere til 
schweissregisteret er blevet et problem. 
Der er gået personfnidder og magtsyge i optagelsen 
af nye hundeførere. 
Jeg synes der byrde tænkes helt nyt. 
Naturstyrelsen er måske ikke de rette til at styre 
sekretatiatet.... 

• Nej jeg tror jeg har sagt hvad jeg mener så der 
bliver noget at arbejde med. 

• Kæmp for den gode jagt i generationer 
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• Sætter stor pris på forbundets arbejde med 
ekspeditioner omkring fornyelse af riffeltilladelser 
og våbenpas. 

• bare fordi jeg ikke deltager kan det være fedt for 
andre:-) 

• Nej 

• Det bliver dejligt den dag hvor der kommer noget 
til jægerne ,i stedet for at vi altid skal give noget ( 
fredning kortere jagttid offentlig adgang til arealer 
påskønnelse af biotoppleje osv) 

• Nej 

• Der er alt for stor modstand mod at jage på mindre 
arealer, det er trods alt her de fleste har deres 
jagt. Hvis ikke det stopper,ender det med at det 
kun er Konge huset og godsejerne der har jagten, 
og det er ikke dem der er medlem af Danmarks 
Jægerforbund eller kommer til ud til de små 
foreninger, det kan dj ikke overleve på .der skal 
være noget til alle  

• Efter ændring er vores "Jæger" blevet mindre 
interessant at læse, dog klar over omkostninger, 
men er der ikke muligheder indenfor de 
økonomiske rammer?? 

• Jeg er uden for pædagogisk rækkevidde 

• Gør mere for de unge jægere, prøver gebyr mm er 
for dyrt for en på 16, ingen problemer for ny jæger 
på 40 plus, for besværligt og dyrt. 

• Nej 

• Nej 

• Medlem siden 1972. 

• Er pt ikke aktiv i marken, da jeg har været på 
barsel x flere og børnene er for små til pasning x 
flere for at kunne komme afsted. 

• nej 

• Det er vigtigt at nå ud til og omfavne de unge, som 
ser DJ som forstokket; klassiske jagtvåben med 
pænt træ, stående hund og tweed. 

• Husk at være et Jægerforbund  
Ved god der er mange spændning ting i verden -  
men hovdefokus skal være jagt - 

• Spørgsmålene/svarmuligheder i starten kan tolkes 
lidt misvisende. Når ikke jeg bruger et tilbud er 
det ikke nødvendigvis ensbetydende med, at jeg 
synes det er ligegyldigt. 

• gå mere i dybden med relevante ting 

• Så gik den ikke længere !  
Lokalforeningerne blev slået sammen og jeg havde 
på forhånd bestemt mig for ikke at forsætte i 
bestyrelsen . 
Det pga.jeg de sidste par år godt vidste at mit 
medlemskab til DJ ville ophøre. 
Der er for langt til ledelsen og HB , det er 
besværligt at blive hørt og DJ virker topstyret. 

Intet hørt vi medlemmer om udfasningen af 
blyholdig riffelammunition før formanden og et HB 
medlem havde været forbi Lea W. - og hun kunne 
jo kun klappe i sine små hænder af sådan et 
selvmål. 
Begrundelserne for udfasningen er tynde - der hvor 
jeg kommer fra vil vi sige " sjældent har jeg skidt 
SÅ tyndt". 
Jeg har gået på jagt siden midt 80érne, og frem til 
nu er der blevet nedlagt mere og mere hjortevildt. 
Man må antage at jæger med familie efterfølgende 
indtager mere af dette vildtkød. Jeg har ikke set 
nogle rapporter der påpeger de bliver mere syge 
eller at det afkom de får fødes med flere handicap 
end andre befolkningsgrupper. 
Rovfuglebestanden har også haft fremgang i samme 
periode - de indtager nok lidt anskudt faldvildt 
samt slagteaffald fra skudt hjortevildt. 
Vores patterovdyr har heller ikke lidt i denne 
periode . Der kan endog siges at invasive arter har 
haft en stor fremgang , som havde været endnu 
voldsommer hvis det ikke havde været for 
jægernes efterstræbelse . 
Så nej den mængde bly der er i riffelammunition 
får efter min vurdering ikke nogle bestande til at 
lide nedgang.  
Og så er Jæger simpelthen for kedeligt.  
De sidst tre år har jeg ikke modtaget Jæger i min 
postkasse men læst - eller snare kigget - det på 
nettet . 
Det er lig med 33 nummer af Jæger og hvis jeg er 
rigtig, rigtig flink har jeg vel læst hvad der svare til 
½ nummer , på 3 år . 
Billeder og annoncer fylder for meget og artiklerne 
er tynde . Og den sidst nye kedelig tendens " vil du 
vide mere scan QR kode", gør det ikke bedre. 
Hvad kunne få mig til at melde mig ind i DJ igen ? 
Opfind en ny medlemskatagori som ikke modtager 
Jæger og som kun kan se/læse DJ forbundets 
meddelelser , lokalforeningsmeddelelser ( evt. 
også annoncer , det lader jo til at i er bange for at 
miste jeres annoncører) der er jo ingen grund til at 
vi skal betale lønnen til skribenter der ikke kan 
fange os i deres artikler. 
Jeg ved der er mange som mig der syntes Jæger er 
kedeligt og som kun bære det fra postkassen over i 
skraldespanden . 
De brokker sig bare ikke for de ved lige så godt 
som jeg , det hjælper ikke en skid . 
Jeg ved også at mange gerne både vil forsætte som 
medlem i en anden form og at mange som idag 
ikke er medlem gerne ville være medlem i en 
lignede ovenfornævnt medlemskatagori . 
Det er sgu da lave frugter at plukke 
Deltagelse i FM jagtsti. 
Jeg kan frygte for jagten i fremtiden i DK .  
Danmarks Jægerforbund mister medlemmer og 
dermed indflydelse jagtens udøvelse . Og til sidst 
ender vi med at der kun er regulering tilbage for at 
mindske afgrødeskade og mennesket sikkerhed ! 

 
 
 


	INDLEDNING
	Samlet status

	Medlemstilfredshed og medlemskab
	Hvor tilfreds er du overordnet set med at være medlem af Danmarks Jægerforbund?
	Hvor enig er du i følgende udsagn?  - DJ arbejder for god jagt i generationer
	Hvor enig er du i følgende udsagn?  - DJ er en vigtig interesseorganisation inden for det grønne område
	Hvor enig er du i følgende udsagn?  - DJ har stor betydning for, at jagten har gode kår i Danmark
	Hvor enig er du i følgende udsagn?  - Mine interesser bliver godt varetaget af DJ
	Hvor enig er du i følgende udsagn?  - DJ tilbyder gode og relevante kurser og foredrag
	Hvor enig er du i følgende udsagn?  - I min lokale jagtforening oplever jeg fællesskab og venskab
	Hvor enig er du i følgende udsagn?  - DJ tilbyder gode og relevante digitale værktøjer
	Hvad er de vigtigste årsager til, at du fastholder dit medlemskab? Vælg op til 5 svar
	Hvad er de vigtigste årsager til, at du fastholder dit medlemskab? Vælg op til 5 svar - Andet. Uddyb gerne

	Kurser og uddannelse
	Deltager du i kurser og uddannelser for at dygtiggøre dig som jæger? Angiv gerne flere svarmuligheder.
	Hvor mange timer om året bruger du på at dygtiggøre dig som jæger på kurser og uddannelser?

	Hund og hundetræning
	Har du jagthund?
	Hvilken type af jagthund har du? Angiv gerne flere svarmuligheder.
	Benytter du træningstilbud til hund i en lokal jagtforening?
	Benytter du Danmarks Jægerforbunds tests og apporteringsprøver? Jægerforbundet har 3 tests og 3 apporteringsprøver. Testene sikrer hundens grundfærdigheder mens apporteringsprøverne tilgodeser de kvalitetskrav, der stilles til jagthunde, så de opfylde...
	Kender du til DJ's forbundsinstruktører (FBI's) på jagthundeområdet? Forbundsinstruktørerne er med til at sikre efteruddannelse af jagthundeinstruktøruddannelsen, vidensdele, understøtte og erfaringsudveksle.
	Er du på nuværende tidspunkt jagthundeinstuktør i Danmarks Jægerforbund?

	Strand- og havjagt
	Hvilken form for strand- og havjagt driver du? Angiv gerne flere svarmuligheder.
	Hvor ofte i løbet af jagtsæsonen driver du jagtformerne herunder?  - Trækjagt for lokkere
	Hvor ofte i løbet af jagtsæsonen driver du jagtformerne herunder?  - Kravlejagt
	Hvor ofte i løbet af jagtsæsonen driver du jagtformerne herunder?  - Motorbådsjagt - lille båd (Mopa, havjagt 16 størrelse)
	Hvor ofte i løbet af jagtsæsonen driver du jagtformerne herunder?  - Motorbådsjagt - stor båd (fiskekutter)
	Hvor meget vildt har du nedlagt på strand- og havjagt den seneste sæson?  - Trækjagt for lokkere
	Hvor meget vildt har du nedlagt på strand- og havjagt den seneste sæson?  - Kravlejagt
	Hvor meget vildt har du nedlagt på strand- og havjagt den seneste sæson?  - Motorbådsjagt - lille båd (Mopa, havjagt 16 størrelse)
	Hvor meget vildt har du nedlagt på strand- og havjagt den seneste sæson?  - Motorbådsjagt - stor båd (fiskekutter)

	Bestandsovervågning
	Synes du, at det vigtigt, at jægere bidrager til vidensindsamling?
	Ved du, hvilken typer viden jægerne kan bidrage med til bestandsovervågning? Vælg alle dem du kender til.
	Har du, ud over vildtudbyttestatistikken, aktivt bidraget med vidensindsamling?
	Hvis Ja, hvilke typer af vidensindsamling har du bidraget med?  Angiv gerne flere svarmuligheder.
	Hvis Ja, hvilke typer af vidensindsamling har du bidraget med?  Angiv gerne flere svarmuligheder. – Andet
	Hvis nej, hvad forhindrer dig i at bidrage? Angiv gerne flere svarmuligheder.
	Hvis nej, hvad forhindrer dig i at bidrage? Angiv gerne flere svarmuligheder. – Andet

	Økonomi, jagt og naturpleje
	Hvad bruger du årligt af penge på jagtleje? (arealleje og dagjagter)
	Hvad bruger du årligt af timer på natur- og terrænpleje? (etablering og pleje af vildtplantninger, levende hegn, vildtagre, søer, markvildtstriber o.l.)
	Hvad bruger du årligt af penge på natur- og terrænpleje? (etablering og pleje af vildtplantninger, levende hegn, vildtagre, søer, markvildtstriber o.l.)
	Hvad bruger du årligt af timer på bestandspleje? (fodring og udsætning)
	Hvad bruger du årligt af penge på bestandspleje? (fodring og udsætning)
	Hvad bruger du årligt af penge på udstyr? (våben, ammunition, beklædning, lokkefugle o.l.)
	Hvad bruger du årligt af penge på transport i forbindelse med jagt? Både transport til jagtrejser og kørsel til og fra konsortier og lignende.
	Hvad bruger du årligt af penge på jagtrejser i ind- og udland? Alt inklusive

	Medier og kommunikation
	Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? Vælg gerne flere.
	Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? Vælg gerne flere.  - Andre nyhedsbreve. Hvis ja, hvilke?
	Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? Vælg gerne flere.  - Andre jagtrelaterede apps. Hvis ja, hvilke og hvilke funktioner?
	Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? Vælg gerne flere.  - Andre jagtrelaterede hjemmesider. Hvis ja, hvilke?
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med magasinet Jæger
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med distributionen af Jæger
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med DJ's hjemmeside
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med DJ's Facebookside
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med DJ's app Jæger
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med DJ's Instagram
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med DJ's podcast
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med DJ's YouTube
	Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem?  - Jeg er tilfreds med DJ's samlede kommunikation
	Hvor mange numre af magasinet Jæger læser du?
	Hvordan foretrækker du at læse Jæger?
	Læser du annoncerne i Jæger?
	Har du foretaget indkøb på baggrund af annoncerne i Jæger?
	Har du forslag til, hvordan DJ's medier (Jæger, hjemmeside, app, podcast og sociale medier) kan blive endnu bedre? Noter dine forslag her: - Dine forslag

	Demografi
	Er du?
	Hvad er din alder?
	Hvad er dit højeste gennemførte uddannelsesniveau?
	Hvor længe har du haft jagttegn?
	Har du en tillidspost i Danmarks Jægerforbund (f.eks. som lokalforeningsformand, -kasserer, bestyrelsesmedlem, jægerrådsformand, Grønt råds repræsentant mv.)?
	Hvor ofte går du på jagt i løbet af et år?
	Hvilke former for jagt går du på? Vælg alle relevante jagtformer.
	Hvilke former for jagt går du på? Vælg alle relevante jagtformer. - Andet? Angiv gerne hvilke:
	I hvilke lande har du været på jagt inden for de seneste 3 år?
	I hvilke lande har du været på jagt inden for de seneste 3 år? - Andre. Uddyb gerne:

	Afsluttende kommentarer
	Har du evt. nogle afsluttende kommentarer til Danmarks Jægerforbund?


